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Mr. Charles N. Steele
General Counsel
Federal Election Commission
1325 K Street, N.W.
Washington, D.C. 20463

Re: Gary H. Slavens, et al;
2 U.S.C. SS441a and 441f

Dear Mr. Steele:

Several months ago, Gary H. Slavens, a former campaign
worker for Congressman Robin Tallon of South Carolina,
informed United States Attorney Henry Dargan McMaster that
during the Congressman's 1982 campaign he had been instructed
by Tallon to find a way of getting a $1,000 cash contribution
into the campaign. We requested the Federal Bureau of
investigation to conduct a preliminary inquiry of this
alleged incident in order to enable us to determine whether

- this matter had potential prosecutive merit as a criminal
violation of the Federal Election Campaign Act, as well as

0 other federal election offenses.

This investigation has now been concluded, and we have
declined prosecution of it. This declination was based in
part on the comparatively small sum allegedly involved

- ($1,000), and on the failure of the investigation to
corrcborate the admission which Mr. Slavens initially made.

Attached for your information are copies of the inter-
view reports (FD-302's) prepared by the FBI during this
preliminary inquiry. As is readily apparent, Mr. Slavens
clearly admits that he contributed S1,000 to Tallon's 1982
campaign in his wife's name; that he did so because he had
already reached his personal contribution limit; and that he
received the corpus of this contribution in cash from a
Mr. Stokes. Stokes has been interviewed, and he denies
giving either Tallon or Slavens any money for the Tallon
campaign.



We are referring this matter to the Commission for
whatever attention it considers appropriate under 2 U.s.c.
5437g(a). If we can be of additional assistance, please let
us know.

Sincerely,

Gerald E. McDowell, Chief
Public Integrity Section
Criminal D sion

By*.
Craig C. Donsanto, Director
Election Crimes Branch
Public Integrity Section
Criminal Division

Attachments
C)
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DATE AND TIME OF
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TO THE COMMISSION:

PRE-MUR 143
STAFF MEMBER: Laurence Tobey

SOURCEOFMUR: I NTE RNA L LY

RESPONDENTS' NAMES:

RELEVANT STATUTES:

INTERNAL REPORTS
CHECKED:

RELEVANT MURs
CHECKED:

This matter was

GENERATED

Gary H. Slavens
Congressman Robin M. Tallon, Jr.
G.B. Stokes
Vicki Slavens
Tallon for Congress Committee,
Lamar J. Rabon, as treasurer

Joe W. Pearce, Jr.
Ed Saleeby
David Keller
C. Edward Floyd
Conyers O'Bryan

2 U.S.C. S 432(b)(1)
2 U.S.C. S 432(b) (3)
2 U.S.C. S 441f
2 U.S.C. S 441g
11 C.F.R. S 110.4(c)(2)

Reports of the Tallon for Congress
Committee

MUR 1353

GENERATION OF MATTER

referred to this Office by the Department of

Justice. The Federal Bureau of Investigation conducted a

preliminary inquiry into allegations that illegal cash

contributions were received by Representative Robin M.

Tallon, Jr. (South Carolina, 6th District) during the 1982

primary and general election campaigns. The allegations were

made by Gary H. Slavens. On the basis of its investigation, the

%Y #7E"

'AID %% 1



-2-

Department of Justice declined to prosecute this matter because

of the comparatively small sums of money allegedly involved and

because the investigation failed to corroborate Slavens'

allegations.

SUMARY OF TIONS

Gary H. Slavens worked on Representative Tallon's principal

campaign committee during the 1982 campaign, and then served as

Special Assistant to Tallon from January 1983 until July 1983,

when Slavens resigned.

a. Alleged Contribution by G.B. Stokes in the Name of
N Vicki Slavens

Slavens alleges that, during the 1982 general election

campaign, Tallon approached Slavens and advised him that G.B.

Stokes (a local businessman) had given Tallon a $1,000.00 cash

contribution for his campaign. Stokes allegedly asked SlavensCD

how to get this money into Tallon's campaign fund. Slavens

claims that he told Tallon that Slavens could not make the

-- contribution in his own name, because he had already given

$1,000.00 to Tallon's general election campaign fund. Slavens

claims that he deposited the $1,000.00 in the checking account of

his wife, Vicki Slavens, and then had her write a check for

$1,000.00 to the Tallon campaign committee.

b. Alleged Cash Contribution by Joe W. Pearce, Jr.

Slavens alleged that Joe W. Pearce, Jr., the current Mayor

of Florence, SC, gave $700.00 in cash to Jefferson M. Lee, III,

who worked for Tallon during the 1982 campaign and currently

serves as Tallon's Senior Field Director. Slavens purportedly
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advised Tallon that Pearce had made a cash contribution to the

campaign, and Tallon, according to Slavens, replied that he was

aware that Pearce had made the cash contribution.

c. Alleged Cash Contribution by Ed Saleeby

Slavens further alleges that a member of Tallon's 1982

campaign committee (whose name Slavens cannot remember) told

Slavens that South Carolina State Senator Ed Saleeby made a cash

contribution of $1,300.00 or $1,400.00 to Tallon's 1982 general

election campaign.

d. Alleged Cash Contribution by Others

Slavens claims that Mark Stroman (who worked for Tallon from

June 1982 until March 1983, serving as Legislative Assistant from

January, 1983 until his resignation) told Slavens that the Tallon

campaign received other cash contributions. According to

0O Slavens, Stroman said that such contributions were received when

the campaign was out "on the road." However, Stroman never

discussed with Slavens the specific amount of the alleged cash

contributions.

e. Alleged Cash Contributions by Keller, Floyd and Others

Finally, Slavens alleges that during Tallon's 1982 campaign,

Jefferson M. Lee, III advised Slavens that Lee approached David

Keller, C. Edward Floyd, and other individuals whose names

Slavens could not recall and solicited cash contributions for

Tallon's campaign. Slavens did not indicate the amounts of these

cash contributions.
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APPLICATION OF THE LAW TO THE FACTS

a. Preface: Relevant Provisions of the Federal Election
Campaign Act of 1971 as amended

1.) Limitation on Contribution of Currency

The Act provides that no person shall make cash

contributions exceeding $100.00 to candidates for federal

office. 2 U.S.C. S 441g. Further, Commission regulations

provide that a candidate or committee receiving a cash

contribution greater than $100.00 shall promptly return the

amount over $100.00 to the contributor. 11 C.F.R.

S110.4(c) (2).

2.) Contributions in the Name of Another Prohibited

The Act provides that no person shall make a

\40
contribution in the name of another or knowingly permit his

(D name to be used to effect such a contribution, and that no

person shall knowingly accept a contribution by one person

in the name of another. 2 U.S.C. S 441f.

3.) Organization of Political Committee - Account of
Contributions

The Act provides that every person who receives a

contribution for an authorized political committee shall, no

later than 10 days after receiving the contribution, forward

the contribution to the treasurer; and if the contribution

is greater than $50.00, include the name and address of the

person making the contribution and the date of receipt.

2 U. S. C. § 4 32 (b) (1) .
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4.) Organization of Political Committees Segregated
Funds

The Act provides that all funds of a political

committee shall be segregated from, and may never be

commingled with, the personal funds of an individual.

2 U.S.C. S 432(b) (3).

b. Respondent Robin Tallon

1.) Acceptance of excessive cash contributions

Gary Slavens alleges that Representative Tallon

LtO accepted a cash contribution of $1,000.00 from G.B. Stokes

N and failed to return the balance in excess of $100.00. If

true, then Tallon violated the prohibition against accepting

cash contributions in excess of $100.00 and requiring return

of any excess. 11 C.F.R. S 110.4(c)(2).

2.) Failure to Forward Contribution to Treasurer

1q, Gary Slavens alleges that Representative Tallon

7) accepted the $1,000.00 contribution from G.B. Stokes and

failed to forward the contribution and the name and address

of the donor to this campaign treasurer within 10 days of

receipt. If true, then Tallon violated 2 U.S.C.

§ 432(b) (1).

3.) Contribution in the Name of Another

Gary Slavens alleges that Representative Tallon gave

him $1,000.00 which Slavens put in the checking account of

his wife, Vicki Slavens after which Slavens had his wife

write a check for $1,000 to the Tallon Committee. If true,
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then Representative Tallon caused a contribution to be made

in the name of another in violation of 2 U.S.C. S 441f. See

MUR 1353.

4.) Commingling of Funds

Gary Slavens alleges that Representative Tallon gave

him $1,000.00 of campaign treasury money and that by

agreement with Tallon, Slavens put his money in his wife's

checking account. If true, then Representative Tallon

caused campaign funds to be commingled with the personal

funds of an individual, and failed to segregate the

contribution in violation of 2 U.S.C. S 432(b)(3).!/

c. G.B. Stokes

Gary Slavens alleges that G.B. Stokes gave $1,000.00 in cash

to Representative Tallon as a contribution to Tallon's campaign.

Q If true, then Stokes violated the Act by making a cash

contribution greater than $100.00. 2 U.S.C. S 441g.

d. Gary Slavens

Gary Slavens admits that he received $1,000.00 from

Representative Tallon which Slavens deposited in the checking

account of his wife, Vicki Slavens. If true, then Gary Slavens

commingled the $1000.00 with the personal funds of an individual

in violation of 2 U.S.C. § 432(b)(3).

1/ Representative Tallon was not interviewed by the FBI.

4[
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e. Vicki Slavens

1. Comminqling of Funds

Gary Slavens alleges that he deposited $1,000.00

received from Representative Tallon as a campaign

contribution into Vicki Slavens checking account. If Vicki

Slavens knew of the source of the $1,000.00, then Vicki

Slavens violated the Act by allowing the funds of a political

committee to be commingled with her personal funds.

2 U.S.C. S 432(b) (3).

2. Contribution in the Name of Another

Gary Slavens alleges that Vicki Slavens allowed him to

deposit $1,000.00 in her checking account and that she then

wrote a check for that amount to the Tallon for Congress

Committee. If true, Vicki Slavens is guilty of knowingly

o permitting her name to be used for a contribution in the

name of another in violation of the Act. 2 U.S.C. S 441f.9/

f. Joe W. Pearce, Jr.

Gary Slavens alleges that Joe W. Pearce, Jr., the current

Mayor of Florence, S.C. made a cash contribution of $700.00 to

the Tallon campaign. If true, this contribution violated the

prohibition against cash contributions greater than $100.00.

2 U.S.C. § 441g.

2/ Vicki Slavens was not interviewed by the FBI.
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g. Ed Saleeby

Gary Slavens alleges that South Carolina State Senator Ed

Saleeby gave a cash contribution of $1,300.00 or $1,400.00 to

Tallon's general election campaigns. (Saleeby was not

interviewed by the FBI.) If true, such contribution violated the

prohibition against cash contributions greater than $100.00.

2 U.S.C. S 441g, and 2 U.S.C. S 441a(a)(1)(A) which prohibits

contributions greater than $1,000.00 by any person.

h. David Keller, C. Edward Floyd, and Conyers O'Bryan

Gary Slavens alleges that Jefferson M. Lee, III told Slavens

that Lee solicited David Keller, C. Edward Floyd and other

individuals whose names Slavens does not recall for cash

contributions to Tallon's campaign. Slavens did not indicate the

amount of the contributions. When Lee was asked by the FBI about

that allegation, Lee acknowledged that Keller, Floyd, and Conyers0

O'Bryan were solicited for contributions. However, according to

Lee, these contributions were received in the form of checks, not

-- cash. The Tallon Committee's reports show aggregate

contributions of $300.00 by C. Edward Floyd and $500.00 by David

Keller. Therefore, there does not appear to have been a

violation of the Act or regulations by these individuals. See

2 U.S.C. § 441g.

i. Tallon for Congress Committee and Lamar J. Rabon, as
Treasurer

1. Contribution in the Name of Another

A review of the Committee's reports indicated that it

did, in fact, accept a $1,000 contribution from Vicki
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Slavens. Given that at least two agents of the Committee

(Tallon and Gary Slavens) allegedly were aware that Vicki

Slavens' contribution was actually a contribution made by

another person in the name of Vicki Slavens, the knowlege of

those agents can be imputed to the Committee. Therefore,

the Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated the

Act by knowingly accepting a contribution in the name of

another. 2 U.S.C. S 441f.

2. Cash Contribution from Pearce

Gary Slavens alleges that Joe W. Pearce, Jr. gave a

cash contribution in excess of $100.00 to the Tallon for

Congress Committee which was accepted. If true, the

Committee violated 11 C.F.R. S 110.4(c) (2) which requires a

committee to return any portion of a cash contribution

C) greater than $100.00. 11 C.F.R. S 110.4(c)(2).

3. Cash Contributions from Saleeby

Gary Slavens alleges that the Committee accepted a cash

contribution of $1,300.00 or $1,400.00 from State Senator Ed

Saleeby for Tallon's general election campaign. If true,

the Committee violated 11 C.F.R. S 110.4(c) (2) which

requires a committee to return any portion of a cash

contribution greater than $100.00. 11 C.F.R. 5 110.4(c) (2),

and also 2 U.S.C. § 441a(f), which prohibits a committee

from accepting excessive contributions.
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4. Cash Contributions from Keller, Floyd and O'Bryan

Gary Slavens alleges that Jefferson H. Lee, III

admitted soliciting David Keller, C. Edward Floyd and others

for cash contributions. In response to questions from the

FBI, Lee admitted soliciting contributions but denied that

he asked for cash. The Committee's records disclose

contributions of $300.00 by Floyd and $500.00 by Keller,

which appear to be permissible. The Committee does not

appear to have violated the Act with respect to these

individuals. See 2 U.S.C. S 441g.

RECOMMENDATIONS

1. Open a Matter Under Review.

2. Find reason to believe that G.B. Stokes violated 2 U.S.C.
§ 441g by making a cash contribution to Congressman Robin M.
Tallon, Jr.'s campaign in excess of $100.00.

0 3. Find reason to believe that Congressman Robin M. Tallon,
Jr., violated 11 C.F.R., S 110.4(c)(2) by receiving a cash
contribution in excess of $100.00 from G.B. Stokes and not
promptly returning the amount over $100.00 to the
contributor.

4. Find reason to believe that Congressman Robin M. Tallon,
Jr., violated 2 U.S.C. S 432(b) (1) by receiving a
contribution for his principal campaign committee from G.B.
Stokes and not forwarding it, within 10 days of its receipt,
to the treasurer of said committee.

5. Find reason to believe that Congressman Robin M. Tallon,
Jr., violated 2 U.S.C. S 441f for causing a contribution to
his principal campaign committee to be made in the name of
another person.

6. Find reason to believe that Congressman Robin M. Tallon,
Jr., violated 2 U.S.C. § 432(b) (3) by failing to segregate
the funds of a political committee and causing them to be
commingled with the personal funds of another individual.
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7. Find reason to believe that Gary H. Slavens violated
2 U.S.C. S 432(b)(3) by commingling the funds of a political
committee with the personal funds of another individual.

8. Find reason to believe that Vicki Slavens violated 2 U.S.C.
S 432(b)(3) by commingling the funds of a political
committee with her personal funds.

9. Find reason to believe that Vicki Slavens violated 2 U.S.C.
S 441f by knowingly permitting her name to be used to effect
a contribution made in the name of another person.

10. Find reason to believe that the Tallon for Congress
Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated
2 U.S.C. 5 441f by knowingly accepting a contribution made
by one person in the name of another person.

S 11. Find reason to believe that Joe W. Pearce, Jr., violated
2 U.S.C. S 441g by making cash contributions in excess of
$100.00 to the Tallon for Congress Committee.

12. Find reason to believe that the Tallon for Congress
Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated
11 C.F.R. S 110.4(c) (2) by receiving a cash contribution
from Joe W. Pearce, Jr., in excess of $100.00, and not
returning the excess over $100.00 as required.

13. Find reason to believe that Ed Saleeby violated 2 U.S.C.
§ 441a(a) (1)(A) by making a contribution greater than

Vr $1,000.00.

14. Find reason to believe that Ed Saleeby violated 2 U.S.C.
§ 441g by making a cash contribution in excess of $100 to
the Tallon for Congress Committee.

15. Find reason to believe that the Tallon for Congress
Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated
11 C.F.R. S 110.4(c) (2) by receiving a cash contribution
from Ed Saleeby in excess of $100.00 and not returning the
excess over $100.00 as required.

16. Find reason to believe that the Tallon for Congress
Committee violated 2 U.S.C. S 441a(f) by knowingly accepting
an excessive contribution from Ed Saleeby.

17. Find no reason to believe that David Keller violated
2 U.S.C. S 441g by making a cash contribution in excess of
$100.00 to the Tallon for Congress Committee and close the
file with regard to him.
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18. Find no reason to believe that C. Edward Floyd violated
2 U.S.C. S 441g by making a cash contribution in excess of
$100.00 to the Tallon for Congress Committee and close the
file with regard to him.

19. Find no reason to believe that Conyers O'Bryan violated
2 U.S.C. S 441g by making a cash contribution in excess of
$100.00 to the Tallon for Congress Committee and close the
file with regard to him.

20. Find no reason to believe that the Tallon for Congress
Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated
11 C.F.R. S 110.4(c)(2) by receiving a cash contribution in
excess of $100.00 from David Keller and not promptly
returning the amount over $100 to the contributor.

21. Find no reason to believe that the Tallon for Congress
Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated
11 C.F.R. S 110.4(c)(2) by receiving a cash contribution in
excess of $100.00 from C. Edward Floyd and not promptly
returning the amount over $100.00 to the contributor.

C)
22. Find no reason to believe that the Tallon for Congress

Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated
11 C.F.R. S 110.4(c) (2) by receiving a cash contribution in
excess of $100.00 from Conyers O'Bryan and not promptly
returning the amount over $100.00 to the contributor.

C 23. Approve the attached General Counsel's Factual and Legal

Analyses.

24. Approve and send the attached letters.

Charles N. Steele

Date Kennet1h A. Gross
Associate General Counsel

Attachments
Referral letter from the Department of Justice
General Counsel's Factual and Legal Analyses
Letters to Respondents

LT #4



FEDERAL ELECTION COMMISSION
VNASHINGTON, D C 20463

MEMORANDUM TO:

FROM:

DATE:

SUBJECT:

CHARLES STEELE, GENERAL COUNSEL

MARJORIE W. EMMONS/ JODY C. RANSO0 Q/i

AUGUST 8, 1985

OBJECTION - Pre-MUR 143 First General
Counsel's Report signed August 5, 1985

The above-named document was circulated to the

Commission on Wednesday, August 7, 1985 at 4:00.

Objections have been received from the Commissioners

as indicated by the name(s) checked:

Commissioner

Commissioner

Commissioner

Commissioner

Commiss ioner

Commissioner

Aikens

Elliott

Harris

McDonald

McGarrv

Reiche

x

This matter will be placed on the Executive Session

agenda for Tuesday, August 13, 1985.

CD



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of ))

Gary H. Slavens )
Congressman Robin M. Tallon, Jr. )
G.B. Stokes )
Vicki Slavens
Tallon for Congress Committee, ) PRE-MUR 143

Lamar J. Rabon, as treasurer )
Joe W. Pearce, Jr. )
Ed Saleeby
David Keller )
C. Edward Floyd )
Conyers O'Bryan

C)

C) CERT IF ICATION

I, Marjorie W. Emmons, recording secretary for the

- Federal Election Commission executive session of AuguS.t 13,

0 1985, do hereby certify that the Commission decided by a vote

of 5-1 to take the following actions in Pre-MUR 143:

1. Open a Matter Under Review.

2. Find reason to believe that G.B. Stokes

violated 2 U.S.C. § 441g by making a cash

contribution to Congressman Robin M. Tallon,

Jr.'s campaign in excess of $100.00.

3. Find reason to believe that Congressman Robin

M. Tallon, Jr., violated 11 C.F.R. § 110.4(c)

(2) by receiving a cash contribution in

excess of $100.00 from G.B. Stokes and not

promptly returning the amount over $100.00

to the contributor.

(continued)
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Federal Election Commission Page 2

Certification for Pre-MUR 143
August 13, 1985

4. Find reason to believe that Congressman

Robin M. Tallon, Jr., violated 2 U.S.C.
§ 432(b) (1) by receiving a contribution
for his principal campaign committee from

G.B. Stokes and not forwarding it, within

ten days of its receipt, to the treasurer

of said committee.

5. Find reason to believe that Congressman

Robin M. Tallon, Jr., violated 2 U.S.C.

§ 441f for causing a contribution to his

principal campaign committee to be made in

~ the name of another person.

2D 6. Find reason to believe that Congressman

Robin M. Tallon, Jr., violated 2 U.S.C.

§ 432(b) (3) by failing to segregate the

funds of a political committee and causing

them to be commingled with the personal
funds of another individual.

7. Find reason to believe that Gary H. Slavens

violated 2 U.S.C. § 432(b) (3) by commingling

the funds of a political committee with the

personal funds of another individual.

8. Find reason to believe that Vicki Slavens

violated 2 U.S.C. § 432(b) (3) by commingling

the funds of a political committee with her

personal funds.

9. Find reason to believe that Vicki Slavens

violated 2 U.S.C. § 441f by knowingly
permitting her name to be used to effect a

contribution made in the name of another

person.

10. Find reason to believe that Congressman
Robin M. Tallon, Jr., the Tallon for Congress

Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer,

violated 2 U.S.C. § 441f by knowingly accepting

a contribution made by one person in the name

of another person.

(continued)



Federal Election Commission Page 3
Certification for Pre-MUR 143
August 13, 1985

11. Find reason to believe that Joe W. Pearce, Jr.,
violated 2 U.S.C. S 441g by making cash
contributions in excess of $100.00 to the
Tallon for Congress Committee.

12. Find reason to believe that the Tallon for
Congress Committee and Lamar J. Rabon, as
treasurer, violated 11 C.F.R. S 110.4(c)(2)
by receiving a cash contribution from Joe
W. Pearce, Jr. in excess of $100.00, and not
returning the excess over $100.00 as required.

13. Find reason to believe that Ed Saleeby
N: violated 2 U.S.C. S 441a(a) (1) (A) by making

a contribution greater than $1,000.00.

14. Find reason to believe that Ed Saleeby
violated 2 U.S.C. § 441g by making a cash
contribution in excess of $100 to the Tallon
for Congress Committee.

15. Find reason to believe that the Tallon for
Congress Committee and Lamar J. Rabon, as
treasurer, violated 11 C.F.R. § 110.4(c)(2)

oD by receiving a cash contribution from Ed
Saleeby in excess of $100.00 and not returning
the excess over $100.00 as required.

16. Find reason to believe that the Tallon for
Congress Committee violated 2 U.S.C. § 441a(f)
by knowingly accepting an excessive contribu-
tion from Ed Saleeby.

17. Find no reason to believe that David Keller
violated 2 U.S.C. § 441g by making a cash
contribution in excess of $100.00 to the Tallon
for Congress Committee and close the file with
regard to him.

18. Find no reason to believe that C. Edward Floyd
violated 2 U.S.C. § 441g by making a cash
contribution in excess of $100.00 to the Tallon
for Congress Committee and close the file with
regard to him.

(continued)



Federal Election Commission 
Page 4

Certification for Pre-MUR 143
August 13, 1985

19. Find no reason to believe that Conyers
O'Bryan violated 2 U.S.C. S 441g by making
a cash contribution in excess of $100.00 to

the Tallon for Congress Committee and close
the file with regard to him.

20. Find no reason to believe that the Tallon
for Congress Committee and Lamar J. Rabon,
as treasurer, violated 11 C.F.R. S 110.4
(c) (2) by receiving a cash contribution in
excess of $100.00 from David Keller and not

promptly returning the amount over $100 to
the contributor.

T) 21. Find no reason to believe that the Tallon

for Congress Committee and Lamar J. Rabon,
as treasurer, violated 11 C.F.R. S 110.4
(c) (2) by receiving a cash contribution in
excess of $100.00 from C. Edward Floyd and

not promptly returning the amount over $100.00
to the contributor.

22. Find no reason to believe that the Tallon
for Congress Committee and Lamar J. Rabon,
as treasurer, violated 11 C.F.R. § 110.4
(c) (2) by receiving a cash contribution in

excess of $100 from Conyers O'Bryan and not
promptly returning the amount over $100 to
the contributor.

23. Approve the General Counsel's Factual and
Legal Analyses attached to the report dated

August 5, 1985.

24. Approve and send the letters attached to the

General Counsel's report dated August 5, 1985.

Commissioners Aikens, Harris, McDonald, McGarry, and

Josefiak voted affirmatively for the decision. Commissioner

Elliott dissented.
Attest:

August 14, 1985

Date Marjorie W. Emmons
Secretary of the Commission



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON,D.C. 20463

AuJust 23, 1985

David Keller
1131 Margaret Drive
Florence, South Carolina 29501

RE: MUR 2071

Dear Mr. Keller:

In the course of performing its normal administrative
responsibilities, your name was referred to the Federal Election
Commission (hereinafter the *Commission") as possibly having
violated 2 U.S.C. S 441g, a provision of the Federal Election
Campaign Act of 1971, as amended (the "Act"). However, on August

13, 1985, the Commission determined there is no reason to
believe that such a violation occurred. Accordingly, the
Commission voted to terminate its inquiry into MUR 2071 as it
pertains to you. The General Counsel's factual and legal

) analysis, which formed a basis for the Commission's finding, is
attached for your information.

The Comdmission advises you that the investigation now being
conducted is confidential in accordance with 2 U.S.C.

C7 S 437g(a) (4) (B) and S 437g(a)(12)(A). This matter will become
part of the public record within 30 days after the entire file is
closed. Those confidentiality provisions remain in effect until
the entire matter is closed.

-- If you have any questions, please contact Laurence Tobey,
the staff member assigned to this matter, at (202) 523-4143.

Sincerely,

Charles N. Ste eGen 
-1n~

BY: ennet oss
Associate G eral Counsel

Enclosure
General Counsel's Factual and Legal Analysis

Wm



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON.D.C. 20463

August 23, 1985

C. Edward Floyd
427 Woodvale Drive
Florence, South Carolina 29501

RE: MUR 2071

Dear Dr. Floyd:

In the course of performing its normal administrative
responsibilities, your name was referred to the yederal Election
Commission (hereinafter the "Commission") as possibly having
violated 2 U.S.C. S 441g, a provision of the Federal Election
Campaign Act of 1971, as amended (the "Act"). However, on August

13, 1985, the Commission determined there is no reason to
believe that such a violation occurred. Accordingly, the
Commission voted to terminate its inquiry into MUR 2071 as it
pertains to you. The General Counsel's factual and legal
analysis, which formed a basis for the Commission's finding, is
attached for your information.

The Commission advises you that the investigation now being
conducted is confidential in accordance with 2 U.S.C.
5 437g(a)(4)(B) and S 437g(a)(12)(A). This matter will become
part of the public record within 30 days after the entire file is
closed. Those confidentiality provisions remain in effect until
the entire matter is closed.

If you have any questions, please contact Laurence Tobey,
-- the staff member assigned to this matter, at (202) 523-4143.

Sincerely,

Charles N. Steele

Gen 9ral, ns~i

BY: enneth . 05
Associate neral Counsel

Enclosure
General Counsel's Factual and Legal Analysis



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WVASHING TON.D.C. 20463

SAIugst 23, 1985

Conyers O'Bryan
501 South Coit Street
Florence, South Carolina 29501

RE: MUR 2071

Dear Mr. O'Bryan:.

In the course of performing its normal administrative
responsibilities, your name was referred to the Federal Election
Commission (hereinafter the "Commission") as possibly having
violated 2 U.S.C. S 441g, a provision of the Federal Election

0 Campaign Act of 1971, as amended (the "Act"). However, on August
13, 1985, the Commission determined there is no reason to

believe that such a violation occurred. Accordingly, the
Commission voted to terminate its inquiry into MUR 2071 as it
pertains to you. The General Counsel's factual and legal

2 analysis, which formed a basis for the Commission's finding, isattached for your information.

The Commission advises you that the investigation now being
conducted is confidential in accordance with 2 U.S.C.

C3 S 437g(a)(4)(B) and S 437g(a)(12)(A). This matter will becomepart of the public record within 30 days after the entire file is
closed. Those confidentiality provisions remain in effect until
the entire matter is closed.

If you have any questions, please contact Laurence Tobey,
the staff member assigned to this matter, at (202) 523-4143.

Sincerely,
Charles N. Stee;e--
Gene u ~,,e

BY: 'Kenneth A. Gr ss
Associate Ge eral Counsel

Enclosure
General Counsel's Factual and Legal Analysis



( FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCTON, D.C. 20463

Augmut 23, 1985

The Honorable Ed Saleeby
The Senate of South Carolina
P.O. Box 519
Hartsville, South Carolina 29550

RE: MUR 2071

Dear Senator Saleeby:

On August 13, 1985, the Federal Election Commission
determined that -there is reason to believe that you violated
2 U.S.C.SS 441a(a) (1) (A) and 441g, provisions of the Federal

- Election Campaign Act of 1971, as amended ("the Act"). The
General Counsel's factual and legal analysis, which formed a

- basis for the Commission's finding is attached for your
C-) information.

Under the Act, you have an opportunity to demonstrate that
no action should be taken against you. -You.may submit any
factual or legal materials which you believe are relevant to the
Commission's consideration of this matter. Please submit any
such materials within ten days of your receipt of this letter.

CD Statements should be submitted under oath.

If pre-probable cause conciliation is requested, the
Commission may decide not to propose a conciliation agreement
until it has completed its review and analysis of the submitted
materials. In the absence of any additional information which
demonstrates that no further action should be taken against you,
the Commission may find probable cause to believe that a
violation has occurred and proceed with conciliation. You should
be advised, however, that the Commission is not required to enter
into any negotiations directed towards reaching a conciliation
agreement unless and until it makes a finding of probable cause
to believe. See 11 C.F.R. S 111.18(d).

If you intend to be represented by counsel in this matter,
please advise the Commission by completing the enclosed form
stating the name, address and telephone number of such counsel,
and a statement authorizing such counsel to receive any
notifications and other communications from the Commission.
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The investigation now being conducted will be-confidentialin accordance with 2 U.S.C. SS 437g(a) (4) (B) and 437g(a) (12) (A),unless you notify the Commission in writing that you wish the
investigation to be made public.

For your information, we have attached a brief descriptionof the Commission's procedures for handling possible violationsof the Act. If you have any questions, please contact LaurenceTobey, the staff member assigned to this matter, at (202) 523-
4143.

Sincerely(

Joan D. Aikens
Vice-Chairman

Enclosures
General Counsel's Factual and Legal Analysis
Procedures

-- Designation of Counsel Statement

.t

Q.



FtERAL ILCTIOM CXMISSION

GENERAL COUNSEL'S FACTUAL AND LEGAL ANALYSIS

RESPONDENT: Ed Saleeby MUR
STAFF MEMBER:
Stephen Levin

SOURCE OF MUR: I N T E R N A L L Y G E N E R A T E D

FACTUAL AND LEGAL ANALYSIS

This investigation involves allegations of cash

contributions made to the campaign of Congressman Robin M.

Tallon, Jr., in 1982. The information-in this report is based on

investigative reports and information received from the

Department of Justice.

NO Robin M. Tallon, Jr., was a candidate for election to the

House of Representatives from South Carolina's 6th District in
CD

1982. Gary H. Slavens, a Tallon campaign worker, alleges that he

was told by someone who also worked on Tallon's 1982 campaign,

whose name Slavens could not recall, that South Carolina State

C) Senator Ed Saleeby (10th District) made a cash contribution in

the amount of $1,300 or $1,400 to the Tallon for Congress

Committee or agents thereof.

No person is permitted to make contributions:

to any candidate and his authorized political
committees with respect to any election for
federal office which in the aggregate, exceed
$1,000. 2 U.S.C. S 441a(a) (1) (A)

Therefore, the Office of General Counsel recommends that the

Commission find there is reason to believe that Ed Saleeby

violated 2 U.S.C. S 441a(a) (1) (A).



No person is permitted to make cash contributions:

to or for the benefit of any candidate which,
in the aggregate, exceed $100, with respect
to any campaign of such candidate for
nomination for election or for election, to
Federal office.

Therefore, the Office of General Counsel recommends that the

Commission find there is reason to believe that Ed Saleeby

violated 2 U.S.C.S 441g.

REE ND&TION

1. Find reason to believe that Ed Saleeby violated 2 U.S.C.
S 441a(a) (1) (A).

2. Find reason to believe that Ed Saleeby violated 2 U.S.C.
S 441g.

0r



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCTON D C. 20463

The Honorable Robin M. Tallon, Jr.
432 Cannon House Office Building
Washington, D.C. 20515

RE: MUR 2071

Dear Congressman Tallon:

On August 13, 1985, the Federal Election Commission,
(hereinafter "the Commission") determined that there is reason to
believe that you violated 2 U.S.C. S 432(b)(1), *a provision of
the Federal Election Campaign Act of 1971, as amended ("the
Act"). On that same date, the Commission also determined that
there is reason to believe that you violated 2 U.S.C. S 441f. In
addition, on that date, the Commission determined that there is
reason to believe that you violated 2 U.S.C.-S 432(b)(3).
Further, on that same date, the Commission also determined that
there is reason to believe that you violated 11 C.F.R.
S 110.4(c)(2). The General Counsel's factual and legal analysis,
which formed a basis for the Commission's findings, is attached
for your information.

Under the Act, you have an opportunity to demonstrate that
Q no action should be taken against you. You may submit any

factual or legal materials which you believe are relevant to the
Commission's consideration of this matter. Please submit any
such materials within ten days of your receipt of this letter.
Statements should be submitted under oath.

If pre-probable cause conciliation is requested, the
Commission may decide not to propose a conciliation agreement
until it has completed its review and analysis of the submitted
materials. In the absence of any additional information which
demonstrates that no further action should be taken against you,
the Commission may find probable cause to believe that a
violation has occurred and proceed with conciliation. You should
be advised, however, that the Commission is not required to enter
into any negotiations directed towards reaching a conciliation
agreement unless and until it makes a finding of probable cause
to believe. See 11 C.F.R. S 111.18(d).

If you intend to be represented by counsel in this matter,
please advise the Commission by completing the enclosed form
stating the name, address and telephone number of such counsel,

01,01,



0 -2-0

and a statement authorizing such counsel to receive any
notifications and other communications from the Commission.

The investigation now being conducted will be confidential
in accordance with 2 U.S.C. 55 437g(a)(4)(B) and 437g(a)(12)(A),
unless you notify the Commission in writing that you wish the
investigation to be made public.

For your information, we have attached a brief description
of the Commission's procedures for handling possible violations
of the Act. If you have any questions, please contact Laurence
Tobey, the staff member assigned to this matter, at (202) 523-
4143.

Sincerely,

• Aikens
Vice-Chairman

-- Enclosures
General Counsel's Factual and Legal Analysis
Procedures
Designation of Counsel Statement



FEDERAL ELUCTION COIUIISSION

GENERAL COUNSEL'S FACTUAL AND LEGAL ANALYSIS

RESPONDENT: Congressman Robin M. Tallon, Jr. MUR
STAFF MEMBER:
Stephen Levin

SOURCE OF MUR: I N T E R N A L L Y G E N E R A T E D

FACTUAL AND LEGAL ANALYSIS

This investigation involves allegations of cash

contributions and a contribution made in the name of another

person to the campaign of Congressman Robin M. Tallon, Jr., in

1982. The information in this report is based dn investigative

reports and information received from the Department of Justice.

Robin M. Tallon, Jr., was a candidate for election to the

C) House of Representatives from South Carolina's 6th District in

1982. During his general election campaign, he allegedly

accepted a $1,000 cash contribution from G.B. Stokes. Stokes

purportedly gave the cash contribution directly to Tallon with

instructions that he (Stokes) wished to remain anonymous.

Whenever a candidate receives a cash contribution in excess of

$100, that candidate is required to promptly return the amount

over $100 to the contributor. 11 C.F.R. S.li0.4(c)(2). Tallon

allegedly failed to return the excessive amount of Stokes's cash

contribution. Therefore, the Office of General Counsel

recommends that the Commission find there is reason to believe

that Tallon violated 11 C.F.R. S 110.4(c) (2).

Every person who receives a contribution for an authorized

political committee is required to forward that contribution to



the treasurer of said committee within 10 days after receiving

such contribution. 2 U.S.C. S 432(b)(1). In the matter at hand,

Stokes's alleged contribution was intended for Tallon's campaign.

Stokes purportedly gave it directly to Tallon, an agent of his

authorized political committee. However, allegedly, Tallon did

not forward Stokes's contribution to the treasurer of his

(Tallon's) committee. Therefore, this Office recommends that the

Commission find there is reason to believe that Tallon violated

2 U.S.C. S 432(b) (1).

Instead of forwarding Stokes's alleged contribution to the
co

treasurer of his authorized political committee, Tallon

C) purportedly approached Gary H. Slavens, one of Tallon's campaign

workers, and, after advising Slavens that Stokes had given him

(Tallon) a $1,000 cash contribution for his campaign, allegedly

asked Slavens'how to get that money into his campaign insofar as

0D Stokes wished to remain anonymous. Slavens claims to have told

Tallon that he (Slavens) could not make the contribution in his

name because he had already given $1,000 to Tallon's general

election campaign fund. However, Slavens said he advised Tallon

that he (Slavens) would take Stokes's $1,000 cash contribution

from Tallon and deposit that money into the checking account of

his wife, Vicki Slavens, at the Citizens and Southern National

Bank in Florence, SC. Then, Slavens advised Tallon that he

(Slavens) would have his wife make a check in the amount of

$1,000 payable to Tallon's general election campaign fund so that
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the contribution would appear to have been made by Vicki Slavens,

which he did.

When he allegedly accepted Stokes's contribution to his

campaign, Tallon, as an agent of his authorized campaign

committee, was accepting what were funds of the committee. By

turning those funds over to Slavens with the knowledge of how

those funds were going to be utilized, i.e., to make a

contribution in the name of another person (in violation of

2 U.s.c. S 441f), Tallon was, thereby, responsible for effecting

such a contribution. Therefore, the Office of General Counsel

recommends that the Commission find there is reason to believe

C) that Tallon violated 2 U.S.C. S 441f by, effectively, making a

contribution in the name of another person.

Further, all funds of a political committee shall be

segregated from, ard may not be commingled with, the personal
CD

funds of any individual. 2 U.S.C. S 432(b)(3). In this matter,

Tallon allegedly took funds of his political committee and gave

-- them to Gary Slavens with the knowledge that those funds were

going to be commingled with the personal funds of Vicki Slavens.

As such, this Office recommends that the Commission find there is

reason to believe that Tallon violated 2 U.S.C. S 432(b((3).

RECOMMENDATIONS

1. Find reason to believe that Congressman Robin M. Tallon,
Jr., violated 11 C.F.R. S 110.4(c)(2).

2. Find reason to believe that Congressman Robin M. Tallon,
Jr., violated 2 U.S.C. S 432(b)(1).

3. Find reason to believe that Congressman Robin M. Tallon,
Jr., violated 2 U.S.C. S 441f.

4. Find reason to believe that Congressman Robin M. Tallon,
Jr., violated 2 U.S.C. S 432(b) (3).



FEDERAL ELECTION COMMISSION
I WASHINCTON. D.C. 20463

Lamar J. Rabon
Treasurer
Tallon for Congress Committee
P.O. Box 1984
Florence, SC 29530

RE: MUR 2071

Dear Mr. Rabon:

On August 13, 1985, the Federal Election Commission
(hereinafter "the Commission") determined that there is reason to
believe that the Tallon for Congress Committee and you, as
treasurer, violated 2 U.S.C. $ 441f, a provision of the Federal

D Election Campaign Act of 1971, as amended ("the Act") and
11 C.F.R. S 110.4(c)(2) with regard to certain allegations. On
that same date, the Commission also determined that there is no

r reason to believe that you and the committee violated 11 C.F.R.
S 110.4(c)(2) with regard to certain other allegations. The

qGeneral Counsel's factual and legal analysis, which formed a
basis for the Commission's findings, is-attached for your
information.

Under the Act, you have an opportunity to demonstrate that
no action should be taken against you and the committee. You may
submit any factual or legal materials which you believe are
relevant to the Commission's consideration of this matter.
Please submit any such materials within ten days of your receipt
of this letter. Statements should be submitted under oath.

If pre-probable cause conciliation is requested, the
Commission may decide not to propose a conciliation agreement
until it has completed its review and analysis of the submitted
materials. In the absence of any additional information which
demonstrates that no further action should be taken against your
committee and you, as treasurer, the Commission may find probable
cause to believe that a violation has occurred and proceed with
conciliation. You should be advised, however, that the
Commission is not required to enter into any negotiations
directed towards reaching a conciliation agreement unless and
until it makes a finding of probable cause to believe. See
11 C.F.R. S 111.18(d).
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If you intend to be represented by counsel in this matter,
please advise the Commission by completing the enclosed form
stating the name, address and telephone number of such counsel,
and a statement authorizing such counsel to receive any
notifications and other communications from the Commission.

The investigation now being conducted will be confidential
in accordance with 2 U.S.C. 55 437g(a)(4)(B) and 437g(a)(12)(A),
unless you notify the Commission in writing that you wish the
investigation to be made public.

For your information, we have attached a brief description
of the Commission's procedures for handling possible violations
of the Act. If you have any questions, please contact Laurence
Tobey, the staff member assigned to this matter, at (202) 523-
4143.

Sincerely, .
~Q

. Ai kens
Vice-Chairman

Enclosures
General Counsel's Factual and Legal Analysis
Procedures
Designation of Counsel Statement
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FEDERAL ELECTION CO ISSION

GENERAL COUNSEL'S FACTUAL AND LEGAL ANALYSIS

RESPONDENT: Tallon for Congress Committee MUR
Lamar J. Rabon, as treasurer STAFF MEMBER:

Stephen Levin

SOURCE OF MUR: I N T E R N A L L Y G E N E R A T E D

FACTUAL AND LEGAL ANALYSIS

This investigation involves allegations of cash

contributions and a contribution made in the name of another

person to the campaign of Congressman Robin M. Tallon, Jr., in

1982. The information in this report is based on investigative

reports and information received from the Department of Justice.

Robin M. Tallon, Jr., was a candidate for election to the

House of Representatives from South Carolina's 6th District inC )

1982. The Tallon for Congress Committee (hereinafter the

"Committee") is Tallon's principal campaign committee. It is

alleged that,-during the 1982 general election campaign, Tallon

CD approached Gary H. Slavens, one of Tallon's campaign workers, and

advised Slavens that he (Tallon) had been given a $1,000 cash

contribution for his campaign by a local businessman. Tallon

purportedly asked Gary Slavens how to get this money into his

(Tallon's) campaign fund insofar as the actual contributor wished

to remain anonymous. Gary Slavens claims to have told Tallon

that he (Slavens) could not make the contribution in his name

because he had already given $1,000 to Tallon's general election

campaign fund. However, Gary Slavens said he advised Tallon that

he (Slavens) would take the $1,000 cash contribution at issue
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from Tallon and deposit that money into the checking account of

his wife, Vicki Slavens, at the Citizens and Southern National

Bank in Florence, SC. Then, Gary Slavens advised Tallon that he

(Slavens) would have his wife make a check in the amount of

$1,000 payable to Tallon's general election campaign fund, i.e.,

the Tallon for Congress Committee, so that the contribution would

appear to have been made by Vicki Slavens, which he did.

No person shall knowingly accept a contribution made by one

person in the name of another person. 2 U.S.C. S 441f. For

purposes of the Federal Election Campaign Act of 1971, as amended

(the "Act"), the term "person" includes a committee. 2 U.S.C.

§ 431(11). Since Robin M. Tallon, Jr., and Gary Slavens were
j7)

both agents of the Committee and they both purportedly had

knowledge of this plan to make a contribution in the name of

another person, their knowledge can be imputed to the Committee.

CD Thus, when the Committee accepted Vicki Slavens's $1,000

contribution, it violated 2 U.S.C. S 441f by knowingly accepting

a contribution made by one person in the name of another person.

Therefore, the Office of General Counsel recommends that the

Commission find there is reason to believe that the Tallon for

Congress Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated

2 U.S.C. S 441f.

Further, a committee which receives a cash contribution in

excess of $100 shall promptly return the amount over $100 to the

contributor. 11 C.F.R. S 110.4(c)(2). The Committee allegedly
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received cash contributions in excess of $100 from both Joe W.

Pearce, Jr., the current Mayor of Florence, SC, and South

Carolina State Senator Ed Saleeby (10th District) without

returning the amounts over $100 to the contributors. Therefore,

the Office of General Counsel recommends that the Commission find

there is reason to believe that the Tallon for Congress Committee

and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated 11 C.F.R.

S 110.4(c)(2) with regard to cash contributions from both Joe W..

Pearce, Jr. and Ed Saleeby.

In addition, the Committee, through Jefferson M. Lee, III,

an agent thereof, allegedly solicited and received cash

contributions from C. Edward Floyd, David Keller and

Conyers O'Bryan during the 1982 campaign. However, upon

investigation, Lee, while acknowledging that he did solicit

contributions, from Floyd, Keller and O'Bryan, said the

o contributions were in the form of checks, not cash. The

Committee's reports show aggregate contributions in the amount of

$300, as of May 24, 1982, made by Floyd to Tallon's campaign and

a contribution of $500 on October 22, 1982, made by Keller to

Tallon's general election campaign. Therefore, the Office of

General Counsel recommends that the Commission find there is no

reason to believe that the Tallon for Congress Committee and

Lamar J. Rabon, as treasurer, violated 11 C.F.R. S 110.4(c)(2)

with regard to receiving alleged cash contributions in excess of

$100 from C. Edward Floyd, David Keller and Conyers O'Bryan
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without promptly returing the amount over $100 to each

contributor.

RECOMMEDATIONS

1. Find reason to believe that the Tallon for Congress
Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated
2 U.S.C. S 441f.

2. Find reason to believe that the Tallon for Congress
Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated
11 C.F.R. S 110.4(c)(2) by accepting a cash contribution in
excess of $100 from Joe W. Pearce, Jr. without returning the
amount over $100 to Pearce.

3. Find reason to believe that the Tallon for Congress
'Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated

11 C.F.R. S 110.4(c) (2) by accepting a cash contribution in
excess of $100 from Ed Saleeby without returning the amount
over $100 to Saleeby.

4. Find no reason to believe that the Tallon for Congress
Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated
11 C.F.R. S 110.4(c) (2) by accepting a cash contribution in
excess of $100 from C. Edward Floyd without returning the
amount over $100 to Floyd.

Q
5. Find no reason to believe that the Tallon for Congress

Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated
11 C.F.R. S 110.4(c)(2) by accepting a cash contribution in
excess of $100 from David Keller without returning the
amount over $100 to Keller.

6. Find no reason to believe that the Tallon for Congress
Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated
i1 C.F.R. S 110.4(c) (2) by accepting a cash contribution in
excess of $100 from Conyers O'Bryan without returning the
amount over $100 to O'Bryan.
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FEDERAL ELECTION COMMISSION

WASHINGTON. D C 20463

The Honorable Joe W. Pearce, Jr.
Mayor of Florence, South Carolina
419 South Coit Street
Florence, South Carolina 29501

RE: MUR 2071

Dear Mayor Pearce:

On August 13, 1985, the Federal Election Commission
determined that there is reason to believe that you violated
2 U.S.C. S 441g, a provision of the Federal Election Campaign Act
of 1971, as amended ("the Act"). The General Counsel's factual
and legal analysis, which formed a basis for the Commission's
findings, is attached for your information.

Under the Act, you have an opportunity to demonstrate that
no action should be taken against you. You may submit any
factual or legal materials which you believe are relevant to the
Commission's consideration of this matter. Please submit any
such materials within ten days of your receipt of this letter.
Statements should-be submitted under oath.0

If pre-probable cause conciliation is requested, the
Commission may decide not to propose a conciliation agreement
until it has completed its review and analysis of the submitted
materials. In the absence of any additional information which
demonstrates that no further action should be taken against you,
the Commission may find probable cause to believe that a
violation has occurred and proceed with conciliation. You should
be advised, however, that the Commission is not required to enter
into any negotiations directed towards reaching a conciliation
agreement unless and until it makes a finding of probable cause
to believe. See 11 C.F.R. S 111.18(d).

If you intend to be represented by counsel in this matter,
please advise the Commission by completing the enclosed form
stating the name, address and telephone number of such counsel,
and a statement authorizing such counsel to receive any
notifications and other communications from the Commission.



* -2-

The investigation now being conducted will be confidential
in accordance with 2 U.S.C. ss 437g(a)(4)(B) and 437g(a)(12)(A),
unless you notify the Commission in writing that you wish the
investigation to be made public.

For your information, we have attached a brief description
of the Commission's procedures for handling possible violations
of the Act. If you have any questions, please contact Laurence
Tobey, the staff member assigned to this matter, at (202) 523-
4143.

Sincerely,

2oan D. Aikens

Vice-Chairman

Enclosures
General Counsel's Factual and Legal Analysis
Procedures
Designation of Counsel Statement



FNUIL ELECTION COUKISSION

GENERAL COUNSEL'S FACTUAL AND LEGAL ANALYSIS

RESPONDENT: Joe W. Pearce, Jr. MUR
STAFF MEMBER:
Stephen Levin

SOURCE OF MUR: I N T E R N A L L Y G E N E R A T E D

FACTUAL AND LEGAL ANALYSIS

This investigation involves allegations of cash

contributions made to the campaign of Congressman Robin M.

Tallon, Jr., in 1982. The information in this report is based on

investigative reports and information received from the

Department of Justice.

Robin M. Tallon, Jr., was a candidate for election to the

House of Representatives from South Carolina's 6th District in

1982. Gary H. Slavens, a Tallon campaign worker, alleged that

Joe W. Pearce, Jr., the current Mayor of Florence, SC, made cash

contributions aggregating either $700 or $1,500 to the Tallon for

Congress Committee or agents thereof. No person is permitted to

CD make cash contributions:

to or for the benefit of any candidate which,
in the aggregate, exceed $100, with respect
to any campaign of such candidate for
nomination for election or for election, to
Federal office.

2 U.S.C. 5 441g. Slavens purportedly advised Tallon that Pearce

had made a cash contribution to his campaign and Tallon,

according to Slavens, acknowledged said contribution.

Therefore, the Office of General Counsel recommends that the

Commission find there is reason to believe that Joe W. Pearce,

Jr., violated 2 U.S.C. S 441g.
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RE OhlUND&TION

1. Find reason to believe that Joe W. Pearce, Jr., violated
2 U.S.C. S 441g.

CD

(Th



I FEDERAL ELECTION COMMISSION
7 WASHINGTON. D.C. 20463

G.B. Stokes
Howard Johnson's Motel
P.O. Box 905
Florence, SC 29503

RE: MUR 2071

Dear Mr. Stokes:

On August 13, 1985,, the Federal Election Commission
determined that there is reason to believe that you violated
2 U.S.C. S 441g, a provision of the Federal Election Campaign Act
of 1971, as amended ("the Act"). The General Counsel's factual
and legal analysis, which formed a basis for the Commission's
finding is attached for your information.

Under the Act, you have an opportunity to demonstrate that
no action should be taken against you. You may submit any
factual or legal materials which you believe are relevant to the
Commission's consideration of this matter. Please submit any
such materials within ten days of your receipt of this letter.
Statements should be submitted under oath.

If pre-probable cause conciliation is requested, the
Commission may decide not to propose a conciliation agreement

0 until it has completed its review and analysis of the submitted
materials. In the absence of any additional information which
demonstrates that no further action should be taken against you,

) the Commission may find probable cause to believe that a
violation has occurred and proceed with conciliation. You should
be advised, however, that the Commission is not required to enter
into any negotiations directed towards reaching a conciliation
agreement unless and until it makes a finding of probable cause
to believe. See 11 C.F.R. 5 111.18(d).

If you intend to be represented by counsel in this matter,
please advise the Commission by completing the enclosed form
stating the name, address and telephone number of such counsel,
and a statement authorizing such counsel to receive any
notifications and other communications from the Commission.



-2-

The investigation now being conducted will be confidential
in accordance with 2 U.S.C. 5S 437g(a)(4)(B) and 437g(a)(12)(A),
unless you notify the Commission in writing that you wish the
investigation to be made public.

For your information, we have attached a brief description
of the Commission's procedures for handling possible violations
of the Act. If you have any questions, please contact Laurence
Tobey, the staff member assigned to this matter, at (202) 523-
4143.

Sincerely,

?n D. Aikens
Vice-Chairman

Enclosures
General Counsel's Factual and Legal Analysis

P Procedures

Designation of Counsel Statement

CD



FERAL LECTIO COOIIS.SION

GENERAL COUNSEL' S FACTUAL AND LEGAL ANALYSIS

RESPONDENT: G.B. Stokes MUR
STAFF MEMBER: Stephen Levin

SOURCE OF MUR: I N T E R N A L L Y G E N E R A T E D

FACTUAL AND LEGAL ANALYSIS

This investigation involves allegations of cash

contributions and a contribution made in the name of another

person to the campaign of Congressman Robin M. Tallon, Jr., in

1982. The information in this report Is based on investigative

reports and information received from the Department of Justice.

No person is permitted to make cash contributions in excess

of $100 to any candidate with respect to any election for Federal

office. 2 U.S.C. 5 441g. G.B. Stokes allegedly gave a $1,000C)

cash contribution to Robin M. Tallon, Jr., during Tallon's 1982

general election campaign for election to the House of

Representatives from South Carolina's 6th District. Stokes

o3 purportedly gave the cash contribution directly to Tallon and

advised him that he (Stokes) wished to remain anonymous.

Such a cash contribution by Stokes, in excess of $100, would

constitute a violation of 2 U.S.C. S 441g. Therefore, the Office

of General Counsel recommends the Commission find that there is

reason to believe that G.B. Stokes violated 2 U.S.C. S 441g.

RECOMMENDATION

.. Find reason to believe that G.B. Stokes violated 2 U.S.C.

9 441g.



~ FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, D.C. 20463

Gary H. Slavens
2924 Palmetto Street
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071

Dear Mr. Slavens:

On August 13 , 1985, the Federal Election Commission
determined that there is reason to believe that you violated
2 U.S.C. S 432(b) (3), a provision of the Federal Election
Campaign Act of 1971, as amended ("the Act"). The General
Counsel's factual and legal analysis, which formed a basis for
the Commission' s finding is attached for your information.

Under the Act, you have an opportunity to demonstrate that
no action should be taken against you. You may submit any
factual or legal materials which you believe are relevant to the
Commission's consideration of this matter. Please submit any
such materials within ten days of your receipt of this letter.
Statements should be submitted under oath.

If pre-probable cause conciliation is requested, the
CDCommission may decide not to propose a conciliation agreement

until it has completed its review and analysis of the submitted
materials. In the absence of any additional information which
demonstrates that no further action should be taken against you,
the Commission may find probable cause to believe that a

-- violation has occurred and proceed with conciliation. You should
be advised, however, that the Commission is not required to enter
into any negotiations directed towards reac *hing a conciliation
agreement unless and until it makes a finding of probable cause
to believe. See 11 C.F.R. S 111.18(d).

If you intend to be represented by counsel in this matter,
please advise the Commission by completing the enclosed form
stating the name, address and telephone number of such counsel,
and a statement authorizing such counsel to receive any
notifications and other communications from the Commission.



The investigation now being conducted will be confidential
in accordance with 2 U.S.C. SS 437g(a)(4)(B) and 437g(a)(12)(A),
unless you notify the Commission in writing that you wish the
investigation to be made public.

For your information, we have attached a brief description
of the Commission's procedures for handling possible violations
of the Act. If you have any questions, please contact Laurence
Tobey, the staff member assigned to this matter, at (202) 523-
4143.

Sincerely,

Joan D. Aikens
Vice-Chairman

Enclosures
General Counsel's Factual and Legal Analysis
Procedures
Designation of Counsel Statement



FEL@AL ELECTION CSISW8 0
GENERAL COUNS L'S FACTUAL AND LEGAL ANALYSIS

RESPONDENT: Gary H. Slavens MUR
STAFF MEMBER:
Stephen Levin

SOURCE OF MUR: I N T E R N A L L Y G E N E R A T E D

FACTUAL AND LEGAL ANALYSIS

This investigation involves allegations of cash

contributions and a contribution made in the name of 
another

person to the campaign of Congressman Robin M. Tallon, Jr., 
in

1982. The information in this report is based on investigative

reports and information received from the Department of Justice.

Robin M. Tallon, Jr., was a candidate for election to the

House of Representatives from South Carolina's 6th District 
in

1982. Gary H. Slavens worked on Tallon's 1982 campaign.

Slavens alleges that, during the 1982 general election

campaign, Tallon approached Slavens and advised him that 
G.B.

Stokes, a local businessman, had given him (Tallon) a $1,000 
cash

contribution for his campaign. Tallon purportedly asked Slavens

how to get this money into his (Tallon's) campaign fund insofar

as Stokes wished to remain anonymous. Slavens claims to have

told Tallon that he (Slavens) could not make the contribution in

his name because he had already given $1,000 to Tallon's general

election campaign fund. However, Slavens said he advised Tallon

that he (Slavens) would take Stokes's $1,000 cash contribution

from Tallon and deposit that money into the checking 
account of

his wife, Vicki Slavens, at the Citizens and Southern 
National



--2-

Bank in Florence, SC. Then, Slavens advised Tallon that he

(Slavens) would have his wife make a check in the amount of

$1,000 payable to Tallon's general election campaign fund so that

the contribution would appear to have been made by Vicki Slavens,

which he did.

All funds of a political committee shall be segregated from,

and may not be commingled with, the personal funds of any

individual. 2 U.S.C. S 432(b)(3). Gary Slavens allegedly

received committee funds from Tallon and deposited them in the

account of Vicki Slavens. Therefore, the Office of General

Counsel recommends that the Commission find there is reason to

(7 believe that Gary H. Slavens violated 2 U.S.C. S 432(b)(3).

RECOMMENDATION

1. Find reason to believe that Gary H. Slavens violated
2 U.S.C. S 432(b) (3).

0D



= FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. D.C. 20463

Vicki Slavens
2924 Palmetto Street
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071

Dear Mrs. Slavens:

On August 13, 1985, the Federal Election Commission
determined that there is reason to believe that you violated
2 U.S.C. S 432(b)(3) and 5 441f, provisions of the Federal
Election Campaign Act of 1971, as amended ("the Act"). The
General Counsel's factual and legal analysis, which formed a
basis for the Commission's findings, is attached for your
information.

CD
Under the Act, you have an opportunity to demonstrate that

no action should be taken against you. -You.may submit any
factual or legal materials which you believe are relevant to the
Commission's consideration of this matter. Please submit any
such materialk within ten days of your receipt of this letter.
Statements should'be submitted under oath.

Q
If pre-probable cause conciliation is requested, the

Commission may decide not to propose a conciliation agreement
until it has completed its review and analysis of the submitted
materials. In the absence of any additional information which

-- demonstrates that no further action should be taken against you,
the Commission may find probable cause to believe that a
violation has occurred and proceed with conciliation. You should
be advised, however, that the Commission is not required to enter
into any negotiations directed towards reaching a conciliation
agreement unless and until it makes a finding of probable cause
to believe. See 11 C.F.R. S 111.18(d).

If you intend to be represented by counsel in this matter,
please advise the Commission by completing the enclosed form
stating the name, address and telephone number of such counsel,
and a statement authorizing such counsel to receive any
notifications and other communications from the Commission.



* -2-

The investigation now being conducted will be confidential
in accordance with 2 U.S.C. $$ 437g(a)(4)(B) and 437g(a)(12)(A),
unless you notify the Commission in writing that you wish the
investigation to be made public.

For your information, we have attached a brief description
of the Commission's procedures for handling possible violations
of the Act. If you have any questions, please contact Laurence
Tobey, the staff member assigned to this matter, at (202) 523-
4143.

Sincerely,

2an D.Aikens

Vice-Chairman

Enclosures
General Counsel's Factual and Legal Analysis
Procedures
Designation of Counsel Statement

Q
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GENERAL COUNSEL'S FACTUAL AM LEGAL ANALYSIS

RESPONDENT: Vicki Slavens, MUR
STAFF MEMBER:
Stephen Levin

SOURCE OF MUR: I N T E R N A L L Y G E N E R A T E D

FACTUAL AND LMGAL ANALYSIS

This investigation involves allegations of cash

contributions and a contribution made in the name of another

person to the campaign of Congressman Robin M. Tallon, Jr., in

1982. The information in this report is based on investigative

reports and information received from the Department of Justice.

Robin M. Tallon, Jr., was a candidate for election to the

d House of Representatives from South Carolina's 6th District in

1982. Vicki Slavens's husband, Gary, worked-on Tallon's 1982

campaign.

Gary Slavens alleges that, during the 1982 general election

campaign, Tallon approached Slavens and advised him that he

CD (Tallon) had been given a $1,000 cash contribution for his

campaign by a local businessman. Tallon purportedly asked Gary

Slavens how to get this money into his (Tallon's) campaign 
fund

insofar as the actual contributor wished to remain anonymous.

Gary Slavens claims to have told Tallon that he (Slavens) 
could

not make the contribution in his name because he had already

given $1,000 to Tallon's general election campaign fund.

However, Gary Slavens said he advised Tallon that he 
(Slavens)

would take the $1,000 cash contribution at issue from Tallon and
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deposit that money into the checking account of his wife, Vicki

Slavens, at the Citizens and Southern National Bank in Florence,

SC. Then, Gary Slavens advised Tallon that he (Slavens) would

have his wife make a check in the amount of $1,000 payable to

Tallon's general election campaign fund so that the contribution

would appear to have been made by Vicki Slavens, which he did.

All funds of a political committee shall be segregated from,

and may not be commingled with, the personal funds of any

individual. 2 U.S.C. S 432(b)(3). Gary Slavens allegedly

recieved committee funds from Tallon and deposited them into the

checking account of Vicki Slavens. If Vicki Slavens knew that

the alleged source of the funds which her husband deposited into

h.r ch ckina account was Tallon and that the funds were committee

funds, as alleged, then she permitted the funds of

committee to be commingled with her personal funds

of 2 U.S.C. S 432(b)(3). Therefore, the Office of

Counsel recommends that the Commission find reason

that Vicki Slavens violated 2 U.S.C. S 432(b) (3).

Further, if, in fact, Vicki Slavens did have

the alleged source of the funds for her contributi

above and still made the contribution in her name

Slavens was in violation of 2 U.S.C. S 441f which

person from knowingly permitting his or her name t

effect a contribution made in the name of another

a political

in violation

General

to believe

knowledge of

on as described

then Vicki

prohibits any

o be used to

person. As

such, this Office recommends that the Commission find there is

reason to believe that Vicki Slavens violated 2 U.S.C. S 441f.
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RECOMNDATIORS

1. Find reason to believe
S 432(b) (3).

2. Find reason to believe
5 441f.

that Vicki Slavens violated 2 U.S.C.

that Vicki Slavens violated 2 U.S.C.



EDWARD E. SALEEIY
SENATOR, DARLINGTON COUNTY
SENATORIAL DISTRICT NO. 10

HOME ADDRESS:
BOX sit
HARTSVILLE, S. C, 2M5i
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August 28, 1985

4 C A I THE. FEC

FISH, AMI AND FORSTRY
JUDICIARY
TRANSPORTATION

Mr. Laurence Tobey
Federal Election Commission
Washington, D.C. 20463

C-0

Dear Mr. Tobey:

I am enclsoing Statement of Designation of Counsel naming Benny R. Greer,Esquire, P.O. Drawer 519, Darlington, S.C., 29532, as my attorney inregards to your recent inquiry. Mr. Greer will be corresponding with youimmediately in regards to information you may wish us to file with you.

We assume this meets the ten day requirement mentioned in your letter. Ifby chance this is incorrect, please telephone me at my beach home in MyrtleBeach, 803-238-1037, or Mr. Creer at his office in Darlington, 803-393-4083.

With kind regards, I am

Yours very truly,

Edward E. Saleeby
EES;v
Enclosure

cc: Benny R. Greer, Esquire



STATEMENT OF DESIGNATION OF COUNSL

MUR 2071

NAME OF COUNSEL: Benny R. Greer

ADDRESS: P.O. Drawer 519

Darlington, S.C., 29532

TELEPHONE:

The above-named individual is hereby designated as my

counsel and is authorized to receive any notifications and other

communications from the Commission and to act on my behalf before

the Commission.
p

8/28/85
Date

RESPONDENT'S NAME:

ADDRESS:

HOME PHONE:

BUSINESS PHONE:

Pdward E:. SIee
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fiobin Tallo0IM hlion .M o

Post Office Box 1984 Florence, South Carolina 29503 (7 N V ( (

August 29, 1985

Ms. Joan D. Askins
Vice-Chairman -- h
Federal Election Commission
'-ishington, D.C. 20463 Jw C-4

C7.

0-
Dear Ms. Askins,

In regards to your letter to me dated August 23, 1985, I would like to
-oint out that during 1982, I was not treasurer for the Tallon for Congress
'Cbmmittee. I feel sure your records will reflect the same. A separate state-
ment from my attorney will follow this letter on my behalf.

I will answer your letter on behalf of the Tallon for Congress Commit-
tee in order by your recommendations.

Recommendation Number 1:
We have researched our records and find that Vicki Slavens

did contribute $1,000 by check. During my conversation with Con-
gressman Robin Tallon, Jr., he denies ever having a conversation
with Mr. Slavens concerning the acceptance of $1,000 of cash to
be deposited in his wife's account. The committee has no reason
to believe that this was not a contribution from Mrs. Slavens on

C0 her own right.

Recommendation Number 2:
After reviewing our records concerning Mr. Pearce, we re-

ceived a check for $100 on April 6, 1982, a copy of which is en-
closed. On September 10, 1982, we received $10. Our records in-
dicate this was by check, but I could not locate the copy of the
check. We deny receiving any other funds from Mr. Pearce.

Recormnendation Number 3:

Our records indicate that we did not receive any funds from
Mr. Saleebv during 1982 either by check or cash.

Should you have any questions concerning Tallon for Congress Committee,
please let me know and I will be more than glad to help.

11 you have any questions concerning myself, please direct all questions
or correspondence to my personal attorney, Mr. Jim Bell, 163 North Coit Street,
Florence. South Carolina 29501.

Sincerely,

L amar J. Ran
Treasurer

hJR:bnr

PtA J to'r h the Tallhn i r C nrgrrt C a ,rnpa : C om m iree



STATMnT OF DSIGNITION OV. COUz53

MUR 2 2L7 /
NAME OF COUNSEL:

ADDRESS: d

TELEPHONE:

IV - 64a. -,
5So/

00,

ai

The above-named individual is hereby designated as my

counsel and is authorized to receive any notifications and other

communications from the Commission and to act on my behalf before

the Commission.

Date

RESPONDENT'S NAME:

ADDRESS:

HOME PHONE:

BUSINESS PHONE:

Signature /

6- 7 -c oco

9 °

L
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OHANESIAN & OHANESIAN
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BARBARA OHANESIAN. J.D. GREG OHANISIAN. J.D.803 479.7193 803.47S.?714

August 29, 1985

Ms. Joan D. Aikens
Vice Chairman
Federal Election Commission
1325 K Street, N.W.
Washington, D.C. 20463
Re: My client! Joe W. "Rocky" Pearce, Jr. 4:-b

MITR 2071

Pear Ms. Aikens:

My client received your letter dated August 23, 1985=1111
re~ardinF the above matter on August 26, 1985.

K) I have enclosed an Affidavit and a Statement of Desig-
nation of Counsel in the above matter. I contacted Mr.
laurence Tobey, the staff member asslined to this caseby
telephone on August 28, 1985, and have also mailed copies
of the enclosed to his attention.

Based upon the General Counsel's Factual and Legal
Analysis of MUP 2071, the information supnlied the Federal
Election Commission consists of one reported allegation
made by a Gary H. Slavens reFardinE cash contributions made
by my client to the Tallon for Congress Committee or its
afents in 1982. However, the first parafraph of said Fac-

-- tual and T.egal Analysis uses the term "allegations" and
refers to information based on "investigative reports and
information recelveO from the repartment of Justice." If
,-I'n al c auiy otlhri a] leE a .t ons other t1an the olte ilia
by Cary H. Slavens as stnted In parafr'aph P of the Analy-
sis, we respectfully reserve the right to answer said alle-
gatJons after beinE specifloally apprised of same and ask
that an ext-enslon beyond the ten-day period from receipt
of the August 21rd letter be franted to respond.

Additionally, If the Federal Election Commission has
not requested a financial report regardinF this matter from
Congressman Robin Tallon, please so notify this office at
your earliest convenience so that we may obtain an Affidavit
from Coniressman Tallon's office rpgarding Mr. Pearce's con-
triotions. This office hereby formally requests an exten-
sion of ti ,e to obtain said Affidavit if such records have
not been reqilAsted by the Commission.



Ms. Aikens
Federal Election Commission
8-29-85
Page Two

My client wishes to cooperate fully with the Commission
in its investigation. Please advise this office as to any
further documentation or information needed in order to
make a decision in this matter.

Sincerely yours,

Barbara Ohanesian, J.D.
Member of the Firm
Ohanesian A Ohanesian

BPO/bp
Encl.
Affidavit
Statement of Designation of Counsel

cc: Mr. Laurence Tobey



STATEMENT OF DESIGN&TIOE OF c0 nr

MUR 2071
Barbara Ohanesan

NAME OF COUNSEL: Ohaneslan & Ohanselan Law Offices

ADDRESS: P. 0. Box 1373

Bennettsville, South Carolina

29512

TELEPHONE: 803-479-7193; 7194

The above-named individual is hereby designated as my

counsel and is authorized to receive any notifications and other

communications from the Commission and to act on my behalf before

the Commission.

Date S kature

C)
RESPONDENT'S NAME: Joe W. "Rocky" Pearce. Jr.

ADDRESS: 419 South Coit Street

Florence, South Carolina 29501

HOME PHONE: 803-665-7_443

BUSINESS PHONE: 803-667-1100



STATE OF SOTH CAROLINA
APFIDAVIT

COUNTY OF PLORENCE

The undorsitr ed, aftee biing dnly vov4 deposes and

says:

I. That he Is Joe V. "Rocky" Pearce. Jr.. and be

resides in Florence, South Carolina, having as his office

J address 419 South Colt Street, Florence, South Carolina*

29501;

2. That he respectfully denies making "cash

contributions aggregating either $700.00 or $1500.00 to the

o Tallon for Congress Committee or agents thereof" during

Congressman Robin N. Tallon's campaign for Congress in 1982,

and further he denies any violation of 2 U.S.C. s441g;

3. That after careful review of his financial re-

cords, the deponent states he made the following campaign

C:) contributions to the Tallon for Congress Committee in 1982:

(a) a check for One Hundred ($100.00) Dollars dated April 6,

1982 and signed by Joe W. Pearce, Jr., and (b) a Ten ($10.00)

Pollar contribution made on or about the first week of Sep-

tember, 1982;

4. That he is represented in this matter by the

law firm of Ohaneslan Ir Ohaneslan, P. 0. Box 1373, Bennetts-

ville, South Carolina, 29512, and authorizes said firm to

receive any notification and other communications from the

Federal Election Commission pertaining to MUR 2071;



ACIDAVIT U
JOB we "RoCeY FIARCIj JPF.
PACE TWO

5. That he desires to oooperato fully and in good

faith with the Pederal Blection Comilssion in its investiga-

tion of HUR 2071.

SUBSCRIBED AND SWORN TO before

me this *29k day of August, 1985.

Notary Public for South Carona
My Commission expires: 8-10-91



September 3, 1985

Ms. Joan D. Aikens
Vice-Chairman
Federal Election Commission
1325 K Street, N.W.
Washington, D. C. 20463

CERTIFIED MAIL -RETUR
RECEIPT RECQUESTED

Dear Ms. Aikens:

I am writing to you on behalf of my client, Mr. G. B. Stokes, Jr.,and in response to your letter to Mr. Stokes of August 23, 1985.Enclosed you will find the statement of designation of counsel which
has been executed by Mr. Stokes.

In your letter, you stated that Mr. Stokes may submit any legalor factual materials which he believes are relevant to the Commission'sconsideration of this matter. In accordance with that instruction, you
will also find enclosed an affidavit by Mr. Stokes.

In reviewing your General Counsel's factual and legal analysis,
it is our understanding that Mr. Stokes is specifically charged withmaking a direct contribution of $1,000.00 in cash to Robin M. Tallon,Jr., during Rep. Tallon's 1982 general election campaign for electionto the House of Representatives from South Carolina's 6th District. Asyou can see from the affidavit, Mr. Stokes has no recollection of makingsuch a direct contribution to Rep. Tallon in cash. We will be happy tocooperate with your Commission in any way that we can. We do feel, however,
that the allegations against Mr. Stokes are totally unfounded and we would
like to see this matter brought to an expeditious conclusion.

Please let us know if you need any further information from us.

Yours very truly,

Da2id tant
Attorney to G. B. Stokes, Jr.

DS:ljc

Enclosures

cc: Dwight Drake, Esq.

HAIGOH Post*' ' ,r; '  £ I
ATTNIY AT LA......

151 S. MeQUC9" SOM9T AR

P.O. 30K 4 : 7

OPLOREC14,S .C.Ika&a ru 4i
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STATEMENT OF DESIGNMICE OF CO11USE

MUR 2071

NAME OF COUNSEL: DAV ID STANTON

ADDRESS: P. 0. Box 4337

152 S. McQueen Street

Florence, S. C. 29502

TELEPHONE: (803) 665-7090

The above-named individual is hereby designated as my

counsel and is authorized to receive any notifications and other

communications from the Commission and to act on my behalf before

the Commission.

September 3, 1985
Date Signature

CD

RESPONDENT'S NAME: G. B. Stokes, Jr.

- ADDRESS: P. 0. Box 905

Florence, S. C. 29503

HOME PHONE: (803) 662-0740

BUSINESS PHONE: (803) 662-3291



STATE OF SOUTH CAROLINA )
AFFIDAVIT

COUNTY OF FLORENCE )

PERSONALLY appeared before me G. B. Stokes, Jr., who, being duly

sworn, deposes and says that to the best of his recollection, he did not make

a direct contribution of One Thousand and NO/lO0 ($1,000.00) Dollars in cash

to Robin M. Tallon, Jr., during Representative Tallon's 1982 general election

campaign for election to the House of Representatives from South Carolina's

6th District.

~G. B. Stokes, Jr./

Sworn t 3efore me 'his
day o A , 1985

o My Commission expires:--;-3



NELSON, MULLINS, GRIER & SCARmORO&rd4.L " '
ATTORNEYS ANO COUNSELORS AT LAW
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September 3, 1985

Ms. Joan D. Aikens
Vice Chairman
Federal Election Commission
Washington, DC 20463

RE: MUR 2071

Dear Ms. Aikens:

I am representing Congressman Robin Tallon of South Carolina's Sixth
District in connection with the above referenced matter.,-T

c,:n . 2:

ongressio

Congressional

I understand from your letter of August 23, 1985, that the Federal Election
Commission has determined that there is reason to believe that there have been

'c violations of 2 U.S.C. §432(b)(1); 2 U.S.C. §441f; 2 U.S.C. §432(b)(3);
and 11 C.F.R. §110.4(c)(2). As I understand it from your letter and the
factual and legal analysis of your General Counsel which was enclosed with
that letter, the basis for the finding of the Federal Election Commission

C) i - that a $1,000.00 cash campaign contribution was deposited in a bank
account of Mrs. Vicki Slavens and Mrs. Slavens in turn donated to the
campaign of Congressman Tallon a check in the amount of $1,000.00.

) Purportedly, the $1,000.00 in cash was given to Congressman Tallon by
Mr. G.B. Stokes. Congressman Tallon then supposedly delivered the cash
to Mr. Gary Slavens who supposedly had the cash deposited in Mrs. Vicki
Slavens' account.

The purpose of this letter is to inform you that such did not occur. The records
of the campaign indicate that Mrs. Slavens did, in fact, contribute $1,000.00
to the campaign but there was no factual basis to believe then, or now, that
this contribution was not made in her own right.

Therefore, we respectfully request that the Commission determine that there
is no reason to believe that a violation of the Federal Election Campaign
Act occurred and that the matter under review be terminated.

Should you have any questions concerning this matter, please do not hesitate
to contact me at the address indicated on the enclosed Statement of Designation
o- Counsel.

Sincerely,

11gtF. Drake

DFD/dlc
Enclosure

DWIGHT r DRAKIE
DIRECT DIAL

(e03) 733.40ao

.7"- 7 '

r% 'I'



STATEMENT OF DESIGMNTIOU OF COUNSEL

MUR - . 2
NAME OF COUNSEL:

ADDRESS:

TELEPHONE:

7'U~ ij~9r 1c7 Z'A~
'sO~7~e'~ #/D7/2

sJ~

CAn

0 .
I

The above-named individual is hereby designated as my

counsel and is authorized to receive any notifications and other

communications from the Commission and to act on my behalf before

the Commission.

?/3I~' /h
Datie 5i nature

RESPONDENT'S NAME:

ADDRESS:

(f Xh~l-V 2 Ol7

2~4~

9~~\sZc
HOME PHONE:

BUSINESS PHONE: ~~2) o2c~f~3cj/&



SIDNEY T. MILLER 
118

64-040
GEORGE 1- CANFIELD i4866-1928)
LEWIS H PADDOCK 1'666-135)
FERRIS 0 STONE (l'66-1945)

r

JAMES F. SCHOENER
(202) 789-8643

September 12, 1985

Laurence Tobey, Esquire
Office of the General Counsel
Federal Election Commission
1325 K Street, N.W.
Washington, D.C. 20463 c,',

co

Re: MUR 2071

Dear Mr. Tobey:

Enclosed please find a Designation of Counsel form on behalf
of Mr. Gary H. Slavens in the above-designated matter under
review.

Mr. Slavens has informed me that you wish to take his
deposition in this matter and he desires to cooperate. We
suggest that his deposition be a condition of a pre-probable
cause concilation agreement, which I would be pleased to discuss
with you at your earliest convenience.

Sincerely,

Jams F Scoener/
/

inciosure

cc wo/e: Mr. Gary H. Slavens

FS, cb

THE FEC

W L~"w Oozs or 2
MILLER, CANFIELD, PADDOCK AND STO a SEP 13 P 3: 31

A PAUrT 4URSIEIP IN4CL1UDING PROFrUllIONAIL COPOIRATIONS DTROIT,, MICHtqAN
ANN ARBOR. MICHIaAN

SUITE 1200 BIRMINGHAM. MICHIGAN
BOCA RATON. VLORIOA

i o15 FIx TZNTH STREET. N. W. GRANO RAPIDS. MICHIGANKALAMAZOO, MICHIGAN

WASHINGTON. D. C. 2ooo5 LANSAN. MICHIGAN
MONROE. MICHIGAN
TRAVERSE CITY. MICHIGAN

TELEPHONE (202) 789-8640



STAT.M•T OF DES or C oo-

MUR

NAME OF COUNSEL: 04N Cie AeH~A~
ADDRESS:!/1 /S f

TELEPHONE: c/0

The above-named individual is hereby designated as my

counsel and is authorized to receive any notifications and other

communications from the Commission and to act on my behalf before

the Commission.

Date 0

Nr RESPONDENT'S NAME:

ADDRESS:
0r

(

HOME PHONE:

BUSINESS PHONE:



LAW OFFICES

GREER & MILLING
100 S JOHN STREET

DARLINGTON. SOUTH CAROLINA 29532
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September 16, 1985.

Federal Election Commission
Washington, D. C. 20463

Attention: Mr. Laurence Tobey

Re: MUR 2071

Dear Mr. Tobey:

Edward E. Saleeby has previously advised you that I
am his personal attorney, and that he has consulted
me concerning the above matter.

Please be so kind as to advise us of the approximate
date upon which the alleged actions are supposed to
have occurred. It may well be that, upon ascertaining
this date, we might well be able to give definitive
proof that would tend to get this matter concluded.

Thank you for your attention to this matter.

Yours very truly,

BRG/ sbb

BENNY R GREER

JOHN M MILLING

TELEPHONE 393.4083

P 0. DRAWER 519

ZD
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MILLER, CANFIELD, PADDOCK AND STONE
A PAUT~NUREIP INCLUDING PRO=SIONAL 0OMOROAT3OK

SUITE 1200

1015 FIFTE ETMH STICT. N.W.

WASHINGTON. D.C. 20005

TELEPHONE (202) 789-6640

!

December 3, 1985

Laurence Tobey, Esquire
Office of the General Counsel
Federal Election Commission
1325 K Street, N.W.
Washington, D.C. 20463

Re: MUR 2071

Dear Mr. Tobey:

I am sorry to be so slow in answering the request for the
enclosed affidavit. I sent it to my client in September and
only received it back in late November, (when I was out of the
city). Regardless, here it is and if you have questions
concerning it please contact me.

On the basis of this cooperation and the unintentional
nature of the violation I would request a conciliation based
upon a rcognition of the error, an agreement to comply in all
respects hereafter, and a waiver of a fine or penalty.

Very truly yours,
, F. / /

4 _ /

l64mes F. Schoener

SIDNEY T MILLER (11664-140)
GEORGE L CANrIELD (IS-102I0
LEWIS H. PADDOCK (16G-1935)
FERRIS D A

1
ONE (18S-1945)

JAMES F. '8-HOENER
(202) 789-8643

* ~~1

C_ __ q j•

DETROIT. MICHIGAN85 ' O' "N A
ICbNO& ATON . 0 tOlIo/

GRAND RAPIDS.MICHIGAN
KALAMAZOO. MICHIGA •
LANSING. MICHIGAN
MONROE. MICHIGAN
TAVIERSE CITY. MICHIGAN



Before the
FEDERAL ELECTION COMMISSION

AFFIDAVIT OF GARY H. SLAVENS

Re: MUR 2071

GARY H. SLAVENS being duly sworn deposes and says as

follows:

1. That he resides at 2924 Palmetto Street, Florence,

South Carolina and so resided at all times relevant to the

matters in the affidavit.

2. That approximately 3 or 4 weeks prior to the 1982

general election he had a discussion with candidate for Congress,

Pobin M. Tallon, Jr. (6th District S.C.) concerning a cash

contribution to his campaign.

3. Tallon advised Slavens that he had $1,000 cash received

from our G. B. Stokes, a local businessman, who desired to

contribute to Tallon but desired to remain anonymous.

4. Slavens discussed this question with one Glen Odum,

oeasurer of the Tallon campaign committee who advised Slavens

teat since he (Slavens) had already donated $1,000 to the Tallon

;icar': campaign and had loaned $1,000 to the general election

ca~lcn, that he (Slavens) could not make a further contribution

the campaign. He did, however, state that Slaven's wife Vicki

:culd make a contribution out of their joint funds.

( /

V ')

j~i

C)



5. Accordingly the $1,0O0 cash was taken by Slavens and

deposited in the joint account With his wife and asked his wife

to make a $1,000 contribution by check to the Tallon campaign.

6. That his wife did nq know the -durce of the cash

deposit, and believed that the donation was solely from joint

account funds.

7. That he believed this method of handling these funds

was not a violation of the law and that he believes that Robin

Tallon and Glen Odum believed that this procedure was permitted

under the law.

8. That violations of the law, if any, were purely
%0

unintentional; that they were most concerned that the funds were

not used to "buy votes" or violate the other election laws.

9. That this affidavit is made in connection with a

:onciiation agreement in this MUR and shall be a part of such

C) agreement when completed.

10. Further your deponent sayeth not:

11 H. Slavens

;orn to and subscribed before me a notary public in and for

te of South Carolina this a day of 985.

Nota y Pub c-

My Com7ission Expires:

- 2 -



In the Matter of )5NI'V

Gary H. Slavens, eta. ) MR 2eiLMR 7 All: 36)

BACKGROUND

This matter was brought to the Commission's attention by a

referral from the Department of Justice. On August 13, 1985, the

Commission found reason to believe that Gary H. Slavens violated

2 U.S.C. S 432(b)(3) by commingling the funds of a political

committee with his personal funds. The Commission also found

reason to believe that Vicki Slavens, Gary Slavens' wife,

violated 2 U.S.C. SS 432(b)(3) and 441f by commingling the funds

of a political committee with her personal funds and by knowingly

permitting her name to be used to effect a contribution in the

name of another. On the same date, the Commission found reason

to believe that G. B. Stokes violated 2 U.S.C. S 441g by making a

cash contribution in excess of $100 to a candidate for federal

office. On the same date, the Commission found reason to believe

that Representative Robin Tallon violated 2 U.S.C. SS 432(b)(1),

432(b) (3), 441f and 11 C.F.R. S ll0.4(c)(2). On the same date,

the Commission found reason to believe that the Tallon for

Congress Committee and Lamar J. Rabon,- / as treasurer violated

2 U.S.C. S 441f.

!/ Lamar J. Rabon is the current treasurer of the Tallon
Committee. He was not the treasurer of the Committee in 1982.
The treasurer at the time the alleged violations occurred was
Glenn Odom.
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On September 9, 1985, G.B. Stokes filed an affidavit with

the Commission in which he stated under oath that he never made

the alleged contribution to Representative Tallon's campaign. On

the same date, Representative Tallon submitted a letter through

counsel in which he denied that he accepted a contribution in the

name of another or any funds as alleged. Counsel for

Representative Tallon stated that campaign records showed that

Vicki Slavens donated $1,000 to the Tallon Committee, but counsel

stated that there is no factual basis to believe that this

contribution was not made in Mrs. Slavens' own right.

Vicki Slavens has not replied to the Commission's finding of

reason to believe.

Lamar J. Rabon, the treasurer of the Tallon for Congress

Committee filed a letter with the Commission on August 29, 1985,

in which he stated that he was not the treasurer of the Committee

Nr at the time the alleged violations occurred, and pledged full

cooperation with the Commission's investigation.

On December 6, 1985, Gary H. Slavens filed an affidavit

through counsel in which he stated that 3 or 4 weeks prior to the

1982 general election, Slavens had a conversation with

Representative Tallon regarding a cash contribution to Tallon's

campaign. Slavens stated that Tallon advised Slavens that Tallon

had received a $1,000 cash contribution from G.B. Stokes, who

desired to contribute but desired to remain anonymous. Slavens
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further stated that he then discussed this oontribUtion with

Glenn Odom, the treasurer of the Tallon campaign.
/  Slavens

further stated that Slavens and Odom agreed that Slavens would

take the $1,000 cash and deposit it in a joint account held by

Slavens and his wife Vicki Slavens. Slavens further stated that

he then had his wife make a $1,000 contribution by check to the

Tallon campaign.

In light of the fact that Slavens has asserted under oath in

his affidavit that the described transaction occurred, that G.B.

Stokes has denied under oath in his affidavit that the described

transaction occurred, that Vicki Slavens has failed to respond to

the Commission's reason to believe finding, and that

Representative Tallon has denied that the transaction took place,

this Office believes that the only effective means to resolve

these factual matters is to take the depositions of Gary Slavens,

Vicki Slavens, G.B. Stokes, Representative Robin Tallon, and

Glenn Odom, and to subpoena the relevant records of the Tallon

* For Congress Committee. Therefore, this Office recommends that

the Commission authorize the appropriate subpoenas and orders.

2/ The Commission has not yet found reason to believe against
Glenn Odom. The Department of Justice referral mentioned
Mr. Odom, but did not implicate him in this matter. Mr. Odom was

not interviewed by the Department of Justice. This Office will

seek a reason to believe finding against Mr. Odom if the
investigation produces evidence of his participation in this
matter.



RECOINKU ATIONS:

1. Authorize the attached subpoenas and QrdOr to:

Gary H. Slavens, Vicki Slavens, e .. Stok"v4-.

Representative Robin Tallon and Gernn bn.

2. Authorize the attached subpoena to: The Tallon for Congress

Committee, and Lamar Rabon, as treasurer.

3. Approve and send the attached letters.

Charles N. Steele
General] Counsel

___BY:
NO Date Kenneth A. Gr

Associate General Counsel

C) Attachments:
1. Affidavit of Gary H. Slavens
2. Subpoenas (6)

N3. Letters to Respondents (6)

C)
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
W ',SHINGTO%, D C 20Ab6

MEMORANDUM TO:

FROM:

DATE:

SUBJECT:

CHARLES STEELE, GENERAL COUNSEL

MARJORIE W. EMMONS/ CHERYL A. FLEMING1'1

MARCH 12 ,1986

OBJECTION - MUR 2071 - General Counsel's Report
Signed March 6, 1986

The above-named document was circulated to the

Commission on Monday, March 10, 1986 at 11:00 A.M.

Objections have been received from the Commissioners

as indicated by the name(s) checked:

Commissioner

Commissioner

Commissioner

Comnmissioner

Commissioner

Commissioner

Aikens

Elliott

Harris

Josefiak

McDonald

Mc Garry

This matter will be placed on the Executive Session

agenda for Tuesday, March 18, 1986.

x



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )
) MUR 2071

Gary H. Slavens, et al. )

CERTIFICATION

I, Marjorie W. Emmons, recording secretary for the

Federal Election Commission executive session of March 18,

1986, do hereby certify that the Commission decided by a

vote of 6-0 to take the following actions in MUR 2071:

1. Authorize the subpoenas and orders to Gary H.
Slavens, Vicki Slavens, G.B. Stokes, and
Representative Robin Tallon and Glenn Odom, as
recommended in the General Counsel's report
dated March 6, 1986.

2. Authorize the subpoena to The Tallon for Congress
Committee and Lamar Rabon, as treasurer, as
recommended in the General Counsel's report dated
March 6, 1986.

3. Deny the request to enter into pre-probable
cause conciliation at this time.

4. Direct the Office of General Counsel to send
appropriate letters pursuant to the above decisions.

Commissioners Aikens, Elliott, Harris, Josefiak,

McDonald, and McGarry voted affirmatively for the decisions.

Attest:

Date
Secretary of the Commission



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, D.C. 2463

May 2, 1986

CZRTIFIED MAIL
REU 3.ucZIPT Raw-=T11
Tallon for Congress Committee,
and Lamar J. Rabon, as treasurer
P.O. Box 1984
Florence# SC 29503

RE: MUR 2071
Tallon for Congress Committee

Dear Mr. Rabon:

On August 13, 1985, the Commission determined that there is

reason to believe that the Tallon for Congress Comittee
violated 2 U.S.C. SS 441a(f) and 441f, provisions of the Federal

C Election Campaign Act of 1971, as amended, and 11 C.F.R.
S 110.4(c)(2). An investigation of this matter is being
conducted and it has been determined that additional information

from the Tallon for Congress Committee is necessary.

Consequently, the Federal Election Commission has issued the

attached subpoena which requires the Tallon for Congress
o Committee to provide information which will assist the Commission

in carrying out its statutory duty of supervising compliance with

the Federal Election Campaign Act of 1971, as amended.

You may consult with an attorney and have an attorney assist

-- you in the preparation of your responses to this subpoena. You

are required to produce the information requested at the Office

of the United States Attorney (conference room) at 1100 Laurel

Street, Columbia, South Carolina, 29201, at 10:00 a.m. on May 21,

1986.

Pursuant to 11 C.F.R. 114.14, a witness summoned by the

Commission shall be paid for mileage at the rate of 20.5 cents

per mile. You will be given a check for the mileage at the time

appointed for the production of documents.



Tallon for Congress COmSittse,
and Lamar J. Rabon, as treasurer
Page Two

if you have any questiOlns please direct then to Laurence 3.

Tobey, the attorney handling 
this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely#

Charles H.Genokuy

Associate ,ral Counsel

Enclosure
Subpoena

By:
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IDm L UMIOU CWISSION

USPOzMu TO r20--yDU a DOTWRAL

TO: The Tallon for Congress Committee
and Lamar J. Rabon, as treasurer

RE: NUR 2071

At the instance of the Federal Blection Commission, pursuant

to 2 U.S.C. S 437d(a)(1) and (3), the Tallon for Congress

Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, are hereby ordered to

produce for inspection and copying all documents and materials

listed below that are in their possession or control. Production

is to be made at the Office of the United States Attorney

(conference room) at 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina

29201 at 10:00 a.m. on May 21, 1986.

As used in the subpoena, the terms listed below are defined

as follows:

1 1. The term "documents and materials' shall mean, unless

otherwise indicated, the original, all copies, and drafts of

writing of any kind, printed, audio, visual or electronic

materials, including but not limited to correspondence,

memoranda, reports, transcripts, minutes, pamphlets, leaflets,

notes, letters, lists, telexes, telegrams, messages (including

reports, notes, memoranda, and any other documentation of

telephone conversations and conferences), calendar and diary

entries, contracts, data, agendas, articles, visual aids,

printouts, account statements, billing forms, receipts, checks
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and other negotiable paper, credit card slips, records and

compilations in the possession or control of the Tallon for

Congress Committee. Designated *documents and materials" shall

be taken as including all attachments, enclosures, and other

documents that are attached to, relate to, or refer to such

designated "documents and materials."

2. All references to the Federal Election Commission

("FEC') shall mean the Federal Election Commission, its

attorneys, auditors and other employees.

3. The term "concerning" with reference to subject or

object shall mean mentioning, discussing or directly or

indirectly regarding, referring or relative in any way to the

subject or object.

4. The term "you" refers to Lamar J. Rabon, as treasurer

0D in his capacity as agent, express or implied, of the Tallon for

Congress Committee.

If any document called for herein is withheld under a claim

of privilege or objection, please furnish a list identifying each

such document for which the privilege or objection is claimed,

together with the following information:

(a) a description of the subject matter;

(b) the date of the document;

(c) the name and title of the author;

(d) the name and title of the person to whom the document
is addressed;
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(e) the name and title of the person to whom the document
was actually sent;

(f) the identity of any other person who read a part of the
document;

(g) the number of pages;

(h) the paragraph of this subpoena to which the document is
otherwise responsive; and

i) the nature of the claimed privilege or objection.

5. For the purposes of this subpoena and order, the

following requests apply only to documents and materials relating

to the period from January 1, 1982, through December 31, 1982.

Please provide in their entirety the following:

1. All documents and materials related to contributions

and loans received by the Tallon for Congress Committee from the

0following individuals: Gary H. Slavens, Vicki Slavens, G.B.

Stokes, Joe W. Pearce, Jr., and Ed Saleeby, including, but not

limited to, letters, memoranda, bank records of contributions and

loans received, including deposit slips, copies of checks, stop

-- payments on checks, and credit card slips.

2. All telephone logs, telephone message slips, and other

records of telephone calls made or received by you regarding the

solicitation of contributions and/or loans by the Tallon for

Congress Committee on behalf of Robin Tallon as a candidate for

the United States House of Representatives from the following

persons: Gary H. Slavens, Vicki Slavens, G.B. Stokes, Joe W.

Pearce, Jr., and Ed Saleeby.
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WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission

has hereunto set her hand at the office of the Commission at

999 E Street, N.W., Washington, D.C., this day of

7 , 1986.

Chairman

ATTEST:

Marj *e W. Emmons
SectAry to the Commission

Nn,



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. D.C. 20M3

May 2, 19 86

CBRTIFID NAIL
RETUM UEIff own-ST
David Stanton, squire
P.O. Box 4337
152 S. McQueen Street
Florence, SC 29502

RE: 4UR 2071
Stokes, G.B.

Dear Mr. Stanton:

On August 23, 1985, your client was notified that the
Commission found reason to believe that your client violated

C) 2 U.S.C. S 441g, a provision of the Federal Election Campaign Act
of 1971, as amended. An investigation of this matter is being
conducted and it has been determined that additional information
from your client is necessary.

Consequently, the Federal Election Commission has issued the
attached subpoena and order which requires your client to appear
and give sworn testimony on May 23, 1986, and provide information
which will assist the Commission in carrying out its statutory
duty of supervising compliance with the Federal Election Campaign
Act of 1971, as amended.

-- Pursuant to 11 CFR 111.14, a witness summoned by the
Commission shall be paid $30.00, plus mileage at the rate of 20.5
cents per mile. Your client will be given a check for the
witness fee and mileage at the time of the deposition.

Please confirm the scheduled appearance with Laurence E.
Tobey within two days of your receipt of this notification.



David Stanton, Esquire
Page Two

If you have any questions, please direct them to Laurence 3.

Tobey, the attorney handling this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

Counsel

Enclosure
Subpoena & Order



BEFO wr ... .......

* In the Matter of: ) 2O l

Gary H, Slavens, t. i )

DEPOS IOI*Q' M L M 0DNN O0M M

Deposition of. Michael Glenn .Odo, taken before jr-c

B. Gore, a Notary Public in and for the State of Sout--1
r--

Carolina, commencing at the hour of .2:35 p.m., on ThLftday,

May 22, 1986, at the U.S. Attorney's Office, 1100 Laurel

N.. Street, Columbia, South Carolina, pursuant to Subpoena.

C" APPEARANCES:

Thomas J, Whitehead, Esquire,
Assistant General Counsel,
Federal Election Commission,

C" No appearance for Deponent.

Eric B. Gore, Reporter.

ANNETTE B. GORE
COURT REPORTER

P. O. BOX 51 * IRMO. SC 29063

(803) 781-1400
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2 STIPULATIONS

It Is st!pulated by and between counse

for the respective parties that oil

obJections are reserved until the time
6 of trial, except as to the form of the

question. The reading and signing of the

deposition by the deponent Is waived by
the deponent and counsel for the respective

10 parties.

12 I N D.E X

13 Page

Direct Examination by Mr, Whitehead ----------------- 3

15 Certificate of Notary Public-51

16

17 EXHIBITS

i s (There are no exhibits to the deposition.)

19

20

21

22

23

24

25
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MICHAEL GLENN ODOA, 1 MVit4B NEILY

SWORN AND CAUTIONED T"PEAK THETRUTH,

THE WHOLE TRUTH, AND NOTH4NG BUT "THE
6 TRUTH, TESTIFIED AND DEPOSED AS FOLLOWS:

DIRECT EXAMINATION BY

8 MR. WHITEHEAD:

9 Q Could you give us your full name and oddress, Mr. Odom

1o A Michael Glenn Odom; 1457 Wisteria Drive, Florence,

11 South Carolina,

12 Q What's your home phone?

13 A Area Code 803-669-0645.

11 Q 803-669---

A ---0239, excuse me, is the home.

16 ---0239.

17 A Correct.

Q And that's the home phone.

19 A Yes, sir.

20 Q What is your place of business, Mr. Odom?

21 A I'm a partner in the firm of Fallon and Odom,

Attorneys, in Florence.

Q Spell that Fallon.

24 A F o-l-1-o-n.

25 Q Is that a Professional Corporation?



A No, sir, Just a pcrtnershlp,

Q And that's located. where?

4 A 1224 West Evans, Florence, S.C.

5 Q And what's the teleihone number ,there, please?

6 A Area Code 803-669-0645,

7 Q Are you represented by counsel?

8 A No, sir.

9 Q You are your own counsel as counsel?

io A I'm here.

11 Q Could you give us your educational background, please?

12 A Graduated from high school in '67.

13 Q What high school Is that?

14 A McClenaghan High School In Florence. Graduated from

15) the University of South Carolina at Florence in 1969

6 with an Associate Degree. Went to the main camPus

17 of Carolina for about two and a half months, then

IS left on extended leave with the service; finished

19 Francis Marion College in 1975, with a B.A. Degree

20 in Political Science; finished the University of

21 South Carolina School of Law in 1977 with a Juris

Doctor Degree.

Q And you've been practicing law since that time?

A Yes, sir,

Q Are you a member of the South Carolina Bar?
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A I was sworn Into the South CarolinaBar in Moy of

1978,

Q Well, I tcke it you have all kinds of ex rience

5 with depositions, and so I won't have to---
6 A Not tremendous, but---

7 Q Well, In any event, if there's any question that you
don't understand, Please ask me to rephrase it. If

9 You don't ask me rephrase It, I'll assume that you

10 understand It and that your answer Is to that

11 question as it's posed,

2 A That's fine.

ii Q Okay. No Problem on that then. Were you always

connected with Mr, Fallon since law school?
S.- A No, sir. When I first got out I was with the firm

.16 of Reeves and Fallon, same Fallon, and then in

._ ]February of 1979 I began my own practice at 1224

. West Evans, and then in November of 1983 Mr, Fallon

19 and I formed a Partnership,

20 Q Is there just the two of you or do you have associates.

1 A Just the two of us,

22 0 Plus a secretary, I take it.

23 A Right.

2 Q Any Paralegals?

2, A Two.



6.
2 Q You are familiar with Representative Robin Tallon?

3 A Yes, sir.

4 Q And You were at one t ime his treasurer'-

5 A That's correct.

6 Q ---for the Tallon for Congress Committee. Could you

tell us exactly when you began as treasurer?
A Without having a document in front of me, I'm pretty

sure It was In February when we filed his notice of

10 candidacy,

11 Q His statement of candidacy?

12 A His statement, yes, sir. I was named as treasurer

13 then, and I believe that was in February of '82.

14 Q That was a statement of candidacy filed with the

15 Federal Election Commission?

16 A That's correct.

17 Q How did you happen to come upon the treasurer's

IS Dosition with Mr, Tallon's Committee?

19 A As I recall It, in January when he was again re-

2( entering the race, a friend of mine or a person that

21 became a good friend of mine, Jimmy Brown, and Jeff

22 Lee, who I had known before--- I had approached

2.3 Jeff and at least said, "If I can be of assistance,

24 let me know," and then apparently at some weekend

)5 meeting my name came up as treasurer, and it was
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4 2 ratified, and I became treasurer

3 Q So It was somebody else who---

4 A Yes, sir. I never specifically asked to be treasurer

of the campaign,

6 Q You offered your services,

A I offered services In general.

Did you have any previous political experience?

9 A Not as an adult, My father was a politician, beino

10 Clerk of Court of Florence County for some fourteen

11 years, and, of course, I was involved in politics

12 in that respect. I would say that when I became

4 involved with Robin Tallon's campaign was probably

the first time since after law school that I'd gotten

o, involved in anything.

Q Was your father's position an elected position?

A Yes, sir.

Q So he h3d to run for that particular office each time

19 it was up?

A Yes, sir.

_ 0, Are you currently involved in any political activities

A Yes, sir. At this point in time I'm treasurer of

Hugh Leotherman's Governor's campaign.

Q Is he the Democrat nominee?

A There are four Democrats running. There will be a
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operated within the requirements of the FEC regula-

tions., It was my responsibility to make sure all

4 contributions and expenditures were maintained so

that when it became time to make our reports we could
6 do so without running around with our heads cut off

and basically just to monitor and make sure we were

8 following what the FEC said concerning contributions

and distributions.

10 Q Did you have copies of the Act and the regulations?

11 A Yes, sir,

142 Q Had you taken any courses or studied anything in

13 connection with election campaigns?

14 A No, sir, Basically what I did was I took the Informa-

i5 tion that the FEC Provides in the orange pamphlet is

16 what I can call It that is for a guideline for a

17 campaign, as well as some other FEC documents. I

IS studied those one weekend and just got a general idea

19 of what it was a treasurer was supposed to do. Jimmy

20 Brown had been the treasurer of the John Jenrette

21 campaign after he was no longer a candidate. So

2,2 Jimmy was able to help me a little bit in saying

23 what needed to be done and this kind of thing.

24 Was Jimmy Brown in a volunteer capacity like yourself?l

2 5 A When?



10
2 Q With the Tallon Comittee.

3 A Yes, sir.

4 Q In advising. In effect, he was advising you In a

voluntary way.

6 A I would say If I had a real problem with something,

7 I would ask him a question because he had the exper-

8 ience with the FEC reports, but he wasn't someone
that I actually would, quote, call "an advisor."

10 If I had problems, I'd ask him questions, but It

i ; wasn't anything that was daily, It was Just on an

12 occurrence,

13 Q Was he there often at the campaign headquarters?

A Yes, sir.

O Q How often would you say?

1 A Jimmy was very active in getting Robin Tallon to

17 reconsider and in fact to make an announcement in

February that he would run. I'd say that Jimmy soent

9 as much time, if not more, down there as I did.

0 Q You say that he was instrumental in getting Robin

21 Tallon to decide to run. Can you explain that a little

more?

A I think it was in November of 1981 that Robin pretty

2 much said he was not going to be a candidate in the

race in '82, and that was because of the fact that



Hicks Hunell at that poInt in time was going to be

3 a candidate -- was a candidate and was doing well,

Then I think it was in November or that;eriod of

time that he got In somewhat of some hot water in

6 the State House.

7 Q "He" meaning?

8 A Hicks Harwell,

9 Q What was that particular---

10 A I really don't know what It was exactly. I, of

11 course, knew at the time, but it was something like

12 a political slip on Hicks' part, and---

3 Q What was his position? What was he doing with the

14 State? Do you recall?

15 A Hicks, I think, was just a practicing attorney at

16 that point in time because Robin had taken over

17 Hicks' seat, I believe that's correct.

I Q Robin had taken over what?

19 A Hicks' House seat -- State House seat. So I think

20 that HicKs was just practicing law. He had run

-21 against Jenrette in the '80 primary and lost.

22 Q That is Hicks?

23 A Hicks lost to Jenrette In the '80 primary, and

24 Napier, of course, beat Jenrette.

25 Q He worked in the Jenrette campaign?
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2 A You're asking me If I did?

3 Q No, no. He, meaning Hicks HOrwell.

4 A He didn't work. He ran against Jenrette In 1980

In the primary,
6 Q Oh, I'm sorry, I misunderstood, So he, Hicks, had

run against Jenrette,
S A Yes,

Q It was Brown that worked with him,

10 A Brown worked with---

1 Q And he lost. Right?

12 A Right. Hicks lost In the primary, yes, sir.

'b Q Jenrette then ran against---

1-1 A Napier,

o Q ---Napier and lost to Napier.

16 A In the general election, that's correct.

1: Q And that was In 1980, and, of course, In 1982 Robin

Tallon won that election.

A That's correct.

2) Q Let's get back to November of 1981. You mentioned

21 that Tallon had taken Hicks' House seat. That is

22 the House of Representatives of the State of

1 South Carolina?

2 A House of Representatives, yes, sir. That's correct.

Q Was that the Florence District?
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A I think It's--- It's either Sefft--- I think It's

Seat 63, I believe Is the one.

4 Q Had he given any Indication that he was going to

run for Congress against Mr. Harwell?

6 A I think there was talk of It.

7 Q You say talk. What do you mean?

8 A Well, of course, I wasn't really that Involved In It

In the Fall of '81, but as we told war stories at

00 night or whatever during the campaign for Robin,

11 I had Just heard that Robin had decided in November

12 not to run for Congress.

S13 Q And you said Jimmy Brown was involved In---

+- A Jimmy was involved in getting him to run, and I said

o Fi that worked out in January and early February of '82.

16 Q When did Robin Tallon tell you that he was going to

17 run for Congress?

-7 A I'd have to say it was in February of '82.

' (Q Were you friendly with Robin Tallon after this point?

20 Where was your acquaintanceship with him?

2 A I really didn't know him prior to that except in

22 the Fall of '81 I handled a real estate transaction

-' for him down in Conway, Horry County, and that was

2-1 really the first time I'd ever had any contact with

27) him other than knowing that he was a member of the
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2 House and ran Robn's Men Store. So I hod a contact

3 with, him then. I guess ,that was the first time I

really ever saw him personally.

Q Was he representing a client in this transaction or

6 what?

7 A I was pretty much representing him.

8 Q Was he involved as a principle? He was not as an

9 attorney at that time? He's not an attorney, Is he?

10 A He's not an attorney.

11 Q That's right. I'm getting him confused with---

12 A No, he's not an attorney.

13 Q ---someone else. Okay, fine, So you represented

14 Robin Tallon in a real estate transaction. Was that

15 for the business?

16 A He had a side business that he was in with Jeff Lee

17 and I believe it was Carl Grant.

is What kind of business was that?

19 A I think it was something to do with clothes, screen-

20 printing or something like that.

21 Q I'm sorry, I don't understand,

A Screenprinting is taking tee shirts and putting

logos or what-not on them.

24 Do you remember what that business was called?

25 A Carolina Textiles, Incorporated,



15

2 Q What Is the principle name of his men's stores?

3 What does he cal l them?

4 A I don't really know. I don't know what the corporate
5 name of it Is. I know that there I1s pretty ntuch---

6 I'm guessing when I say there's a holdtng company and

7 then there's Robin's of Florence, Inc,. Some of them

8 are separately Incorporated, and some of them aren't.

9 So I don't know ,,hich one is really the one that holds

10 them all.

11 Does he have Just one set of stores or does he have

1&2 different quality type stores?

13 A He's got two different kinds. He's got the Robin's,

14 and I think he's got one called Le Master. I think

15 the only one he's got that's called Le Master is the

16 one that's at the Magnolia Mall. Lc Master's is a

17 much higher quality.

Q Le Master is spelled L-e M-a-s-t-e-r?

A L-e M-a-s-t-e-r.

2) Q And this is different as far as quality is concerned?

2 A Yes, sir.

Q And the other one is called Robin's---

21 A Men's Stores, Ladies' Stores or whatever.

2-, Does he deal in ladies' clothing also?

2,5 A Yes, sir.
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Q Who was the campaign manager at the time, that you

3 were connected with the camplagn?

4 A The campaign manager--- If I recall it correctly,

the first one he had was Cam Chesson, and then

6 Russ Rosen came in during the Primary runoff period,

7 and then after the runoff Cam went back to Virginia

8 and Russ was the manager from there on.

9~ Q Cam, you say, was from Virginia. Whereabouts?

10 A I'm pretty sure he's from Virginia, but where I don't

i] know. I'm pretty sure he's from Virginia,

12 Q And Rosen? What was his first name again?

13 A Russ Rosen, R-o-s-e-n.

14 Q Is he local?

15 A No. He's from Virginia also,

16 Is he currently involved in the---

17 A Leatherman campaign.

is Q Is he campaign manager for the Leatherman campaign?

' A Yes,sir.

20 Q And you're the treasurer for that.

21 A That's correct.

22 Q Sue Bass, what was her position?

2 A Sue Bass, I believe we filed that she was the

-4 assistant treasurer, and Sue--- Because I didn't

25 have the time and I wasn't independently wealthy just
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2 to quit what I was doing and Just spod down there,

3 all the time, Sue was the person that daily handled al

4 the contributions and distributions, and I came in and

reviewed what she, did. So that's what -Sue was.
6 Q What period of time did she serve in this capacity,

If you recall?

8 A I'm pretty sure she served throughout until about

the middle of the sumer, and then---

10 Q Summer of 1982?

1, A And then Crista Collins cane in from there. I think

12 we dropped Sue and then made Crista assistant treasure

,3 Q The Present treasurer in response to subpoena produced

14 these receipt books and produced the receipt books

15 which are--- They run from March 12 of '82 through

16 October the 22nd of -- or 23rd, I'm sorry, of '82.

'7 Are you familiar with these particular books?

A I've seen them on occasion, yes.

19 Q Was it you that began the practice of using these

10 receipt books?

A I'm not sure whether It was me or not. We had

22 several different things that we used. We used the

receipt book, and we also used the control cards and

the individual cards on contributors. I'm thinking

the receipt book was more of an aid in helping them
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2 write thank-You.' letters and for the indtividUl con-

tributor to have, in fact, a receipt beouuse I think

4 when they wrote him a thank-you letter :;they enelosol

the receipt with it, So I think that's 9.iPretty much

6 what that was for. But what I made sure that we did

7 and what I Insisted on going Into was the actual

8 card system as put forth in that Pamphlet or program

9by the FEC. So we had individual contributor cards

10 on everybody who gave money. That's pretty much

H1 what I was more concerned with than those.

12 Q Did you ever go to computers?

13 A Not while I was there, no, sir. I think they've gone

14 now, but we didn't.

15 0 In response to the subpoena you produced certain

16 documents today which are Pretty much the reports

1- filed with the FEC---

' A That's correct,

19 Q ---during the period of time that you were treasurer.

20 Is that right?

21 A Yes, sir,

22 Q What are the beginning dates and the ending dates?

2.3 A Well, of course, the ones I brought began with our

2 4 twelve-day pre-primary, which was from April the 5th

25 through May the 19th of 1982, and they end up with---
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2 Q Let me have those dates- again.,

3 A The fIrst one Is a period of Apr1l 5, 'p2, through

4 May 19, 1982, and that's ,what we call the twelVe-day

pre-primary, and It ends up with the July 31 report.

6 Q 1982?

7 A Right. I brought too much. i've got through '83

8 with me today.

Q When did You discontinue acting as treasurer for

10 the Robin Tallon for Congress Campaign Committee?

11 A It was In the Fall of '83.

1 Q Q Who was your successor?

13 A Lamar J. Rabun,

14 Q How did he happen to become the successor?

15 A Lamar is an accountant, and the Congressional Office,

16 it's my understanding, rents space in his building,

17 and so apparently It was just very convenient for

Is him to just be treasurer.

1(J Q Are you acquainted with Gary Slavens?

20 A Yes, sir.

Q Can you tell me the basis for that acquaintanceship?

22: Wnen did it begin and what is it like?

21 A The first time I ever recall meeting Gary Slavens

21 was at a Robin Tallon get-together or meeting or

2,7) something like that. That's the first time I've ever
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met him to my knowW-edie

Q Can you tell me approximatel, the dote and where?

4 A No, sir, I really can't.

Q Was it early In the camgaign?

A I'd say that I met him early In the calratgn, yes.

7 1 didn't see a lot of Gary from that February

8 period through the runoff. I think at that point

9 Iin time, In fact, he was working out of Atlanta

10 with the Government. So I would see him, but I

11 didn't really get to know much about him until after

12 the general election started,

1 When was the runoff date?

i A The runoff date---

Q5 The primary was when? It's coming up soon, isn't it?

6 A It's always two weeks after the--- The Primary was

17 on the 8th of June. So the 22nd of June was the

11 runoff.

1 Q So you met Mr. Slavens -- or you had more dealings

20 with Mr. Slavens after the runoff and going into the

2j general election period?

A I saw him more, yes.

0 Did you know him under conditions other than the

campaign; that is, socially or In a business sense?

A He's a member of my church. In fact, he's a member
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of my Sunday Schoo, class, bot I dldn't"really know

that then,

4 Q What church Is that?

1 A First Baptist In Florence, I'd soy In this period

6 of time though I did not see him much mre than in a

political sense. If I was at the headquarters, he

8 might walk in or he might be there and that kind of

thing,

10 Q Do you hove any idea how often that might have

11 occurred during the general election campaign?

12 A I would say it would be infrequent, No more than

once a week or twice a week.

)4 Q Did you ever discuss cash contributions with Gary

15 ,Slavens?

1 A I can't recall I've ever discussed cash contributions

17 with him. I know that I discussed it with the staff.

Q Did you discuss it with the Congressman, Representa-

tive Tallon?

20 A Yes, sir.

21 Q Tell us what was said between you and Congressman

22 Tallon and between you and the staff.

21 A I told them that---

2.1 Q You're talking about the staff now?
22- A Right. Okay, well, I told them both the same thing,
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2 but, in fact, I prepared a document based on the FEC

material as to what the FEC says about cash, and I

4 told them that a person -- as I recall, that a person

could give no more than A Hundred Dollars in cash,

6 that as far as anonymous cash you could not anonymousl!

7 accept more than Fifty Dollars In cash, and that's
8 about It; that there were limitations on obtaining

cash,

10 Are you familiar with the name G.B. Stokes?

ii A Yes, sir, Junior. Is that Junior?

12 Q G.B. Stokes, Junior, I guess is the---

13 A Yes, sir.

14 0 Tell us what the basis of your acquaintanceship is.

15 A G.B. Stokes---- I think his nickname is "Good Boy."

16 I knew him--- I knew that he had been a State

17 President of the Jaycees. I knew of him. I don't

is even know if he knew me during this period of time.

19 He was just somebody that I knew of.

20 Q What does Mr, Stokes do to your knowledge?

21 A To my knowledge, he is the manager of the Howard

22 Johnson's Motor Lodge in Florence.

23 Q Have you ever had any business dealings with him?

21 A No, sir.

) Have you ever represented him as a client?
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3 Q Are you familiar wOth the fact that Gary Slovens
gave contributions to the Tallon for Congress Committe

In 1982?
6 A Yes, sir.

7 Q Could you explain to us for the record what you know

8 about those particular contributions?

A On June 21, 1982, he gave A Thousand Dollars for the

10 runoff.

Q This Is June 21. Go ahead.

12 A On August the 2nd, 1982, he gave A Thousand Dollars

for the general election. And then on October 15,

1982, he made a loon to the campaign of One Thousand

15 Dollars for the primary election.

Q16 Did the campaign have primary debts at that time?

17 A Yes, sir.
I's Q What were the extent of those debts?

19 A The debt was owed to the candidate for money that he

20 had spent in the campaign. In other words, we

21 transferred -- the loan that he made was used to

22_ pay off the debt owed to Robin Tallon.

2 Q So we have dates of June 21, 1982, and that was

21 for the runoff.

25 A Yes, sir.
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*2 Q We have another one on July 30the, Right?

3 A I've got an August 2.

4 Q Well, It's probably written down on the report.

5 A All right.

6 Q And that was for the general.

7 A Right. Yes, sir.

8 Q And then on October 15th or thereabouts. Right?

9 A Yes, sir. It was a loan.

10 Q For the primary,

ii A Right,, yes, sir.

12 Q Did you explain to him that he could legitimately

13 give Three Thousand Dollars under the circumstances,

-' I.1and tell me what you used as your rationale?

15 A Yes, sir, I did, and the rationale that I used was

16 that limitations were based on One Thousand Dollars

17 per election event, We had primary, runoff, and

general, and then to the extent -- after each

election cycle, to the extent that we did have

20) debt, that we could accept contributions even after

that period of time if it was going to repay debt.

22 So that's why he could make, In my understanding-

and I think I did advise him that when he made a

2-1 contribution in October that we could revert that

back to the primary as long as we used it to pay off
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: Q Did you designate It for the Primary on your reports,

4 the October---

, A Yes, sir.

6 Q And it was on the basis of primary debt.

7 A Yes, sir.

8 Q Had you called the FEC on this for any kind of special

9 information? We do have a telephone line, Are you

0 o familiar with that?

1' A Yes, sir. I think the only thing I called them about

12 concerning this was when Napier was receiving contri-

13 buttons and hewasmarking It primary, We got upset

- 14 because we knew he had no primary opposition. I

15 ithink I did call the FEC on that, and I'm not really

16 sure whether I asked that specific question In that

17 conversation or not, but that's really what got

IS lmy interest and what got me to realize that each

19 election Period was a different event. But I don't

2o1 believe I called to specifically ask that question,

21 no, sir.

Q Did the booklet or the regs--- Did you refer to the

2,1 regs in connection with the allowance of primary

2,) debt being covered at a later time?

A I'm not sure which document I looked in, but I did
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2look into it and find out toth point, as far as I

understand It right now, that you could use it as

long as you had existing debt.

5 Q That Is correct.

6 A I forget where I saw It, but I did look In there to

7 find that out.

8 Q It actually Is 11 C.F.R. Section 110.1 (a)(II)(1).

9 That's where the information Is found. I take it

10 this is where you---

11 A I don't think it's contained in the orange book. So

12 I had to find it In there,

'3 Q It's not in the Act,

i A Right, I found it in the regs then,

1) 0 And that particular section does refer to debts

16 outstanding at the end of a cycle, You characterized

17 Slavens' October contribution as a loan, Is that---

i eWas that your understanding of it at the time?

A Yes, sir.

20 Q Did you give him a note of any kind or any kind of

written instrument to indicate that this was a loan?

22 A I have no recollection whether I did or didn't, and

21 I've got nothing with me here that shows that I did.

21 Was this loan repaid?

A To my knowledge, it was.



2 Q Was either of the other two charoctert1ed as loans

3 or were they straight contribtions?

4 A They were straight contributions.

5 Q Slavens testified this morning tht he believes he

6 got paid on two of these, that two of them happened

7 to be loans. It's not that monumental. It's just

8 that---

9 A All I can say is--- And I'm going to look again

10 since you've raised that, but I'm positive the

-1 report called them both--- Yes, there were two

12 contributions and one loan because they were filed
-,)

1:3 on different schedules. The two contributions came

on I1A, and the loan came on 13A.
C1 Q He was not certain. See, he didn't have any papers

16 with him. Did you ever discuss a contribution of

17 One Thousand Dollars in cash from Mr. G.B. Stokes

'S to the campaign with Gary Slavens?

A No, sir. Let me rephrase that. Up until the last

20 ten days, no, sir.

21 Q Why do you say that?

22 A Mr. Slavens called me Tuesday or Monday of this

week and was talking to me about a cash contribution

21 that Mr. Stokes had made, and, to my knowledge, that

25 was the first I'd ever heard of that.
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Q In addition to deposItion testimony I have deposed

Mr. Slavens -- he submitted w affidavit In which he

4 said that he discussed specifically the G.B. Stokes

One Thousand Dollars cash contribution which Tallon

6 advised him, Slovens, that he had received, and he

7 discussed It with you, Glenn Odom, and you advised

8 him, In effect--- I'll quote from his affidavit.

It might make It easier. This Is Paragraph 4 of

10 his affidavit of November 22nd, 1985. Paragraph

11 4 reads, quote, "Slavens discussed this question

12 with one Glenn Odom, treasurer of the Tallon Campaign

13 Committee, who advised Slavens that since he (Slavens)

14 had already donated One Thousand to the Tallon

1.5 primary campaign and had loaned One Thousand to the

16 general election campaign that he (Slavens) could not

17 make a further contribution to the campaign. He did,

I' however, state that Slavens' wife, Vicki, could make

19 a contribution out of their joint funds." Do you

20 recall discussing that with him?

-1 A Yes, sir.

22 Q Can you tell me what that discussion was all about?

A Well, I think it was pretty much about what he's

21 saying there. I think what I told him was that

Vicki could give A Thousand Dollars, and, in fact,
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2 she did give A Thousand Dolldrs to the campaign,

There was nothing that said that she couldn't.

4 Q But was this in connection with A Thousand Dollars

cash received from G.B, Stokes?

6 A No, sir.

7 Q What is your recollection of the conversation between

8 yourself and Mr. Slavens about Vicki's contribution?

9 A As I recall it, Gary was trying to put more money into

10 the campaign, and I don't know whether he thought of

11 it or whether I thought of it, but somehow it got

12 around that Vicki could give A Thousand Dollars, and

'3 I agreed that Vicki could give A Thousand Dollars.

Q Did Gary Slavens indicate why he would be interested

15 in giving more money to the campaign?

) A It's my understanding that Gary wanted to do everythin

17 he could to make sure Robin Tallon was elected.

Is Campaigns cost money.

4 But can you state unequivocally that there was no

21) One Thousand Dollar cash contribution from G.B.

21 Stokes to the campaign?

A Not to my knowledge, no, sir.

Q To your knowledge, there was no One Thousand Dollar

21 cash contribution from G.B. Stokes.

2, A That's correct.
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2 Q Would you have been in a Position to know of any

3 cash contributions from Mr, Stokes?

4 A No, sir, I think it could have gotten in without me

5 knowing about it.

6 Q So it is possible that it could have come into the

7 campaign,

8 A Certainly, We handled--- I don't think we handled

an astronomical mount of cash, but we handled at

10 least A Thousand Dollars In cash.

1 Q Your receipt books reflect a lot of cash -- pass-the-

12 hat cash donations. Can you explain what that means,

13 pass-the-hat cash donations?

.1 A Pass-the-hat, in my estimation, is about the only

Fi) way that, quote, "an anonymous contribution" can

16 actually be received because If somebody walks uD to

17 me and I see his face and he gives me Fifty Dollars,

I' I know who it was. So In a pass-the-hat, which is

19 the exception to the cash contribution, it envisions

20 a receptacle being passed around or a receptacle

available that people drop cash into or whatever

22 contribution, so that when the night is over with

21 you pick up the money and count it.

Q-1 Where were these held normally?

5 A On the back of our cash contribution card we normally
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, D.C. 20463

May 2, 1986

CERTIFIED MAIL
RETURN RCIPT U ES
Glenn Odom
1224 W. Evans Street
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071

Dear Mr. Odom:

The Federal Election Commission, established in April, 1975,
has the statutory duty of enforcing the Federal Election Campaign
Act of 1971, as amended, and Chapters 95 and 96 of Title 26,
Internal Revenue Code of 1954. In connection with an
investigation being conducted by the Commission, the attached

-subpoena which requires you to appear and give sworn testimony
on May 22, 1986, and order which requires you provide certain
information have been issued. The Commission does not consider
you a respondent in this matter; but rather a witness only.

CD Since this information is being sought as part of an
investigation being conducted by the Commission, the
confidentiality provisions of 2 U.S.C. S 437g(a) (12) (A) apply.
That section of the Act prohibits the making public of any
investigation conducted by the Commission without the express
written consent of the person with respect to whom the
investigation is made.

You may consult with an attorney and have an attorney
present with you at the deposition. If you intend to be so
represented, please advise us of the name and address of your
attorney prior to the date of the deposition.

Pursuant to 11 C.F.R. S 111.14, a witness summoned by the
Commission shall be paid $30.00 plus mileage at the rate of 20.5
cents per mile. You will be given a check for your witness fee
and mileage at the time of the deposition.

Please confirm your scheduled appearance with Laurence E.
Tobey within two days of your receipt of this notification.
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You may consult with an attorney and have an attorney assist
you in the preparation of your responses to this subpoena.

If you have any questions, please direct them to Laurence R.
Tobey, the attorney handling this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

Charles N. Stee:
Gen~ftc.,Counse)V

Associate ;ral Counsel

Enclosure
Subpoena & Order

By:
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SUBPOENA TO 2W3MM C0 A MATEuIAL

AND ORDER TO APPSAR FOR D1OSITIOU

TO: Glenn Odom

RE: MUR 2071

At the instance of the Federal Election Commission, pursuant

to 2 U.S.C. S 437d(a)(1) and (3), Glenn Odom is hereby ordered to

produce for inspection and copying all documents and materials

listed below that are in his possession or control. Production

is to be made at the Office of the United States Attorney

(conference room) at 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina

-- 29201, at 10:00 a.m. on May 21, 1986.

In addition, Glenn Odom is hereby ordered to appear for

deposition by representatives of the Commission the same location

on May 22, 1986, at 3:00 p.m.

As used in the subpoena, the terms listed below are defined

as follows:

1. The term "documents and materials" shall mean, unless

otherwise indicated, the original, all copies, and drafts of

writing of any kind, printed, audio, visual or electronic

materials, including but not limited to correspondence,

memoranda, reports, transcripts, minutes, pamphlets, leaflets,

notes, letters, lists, telexes, telegrams, messages (including

reports, notes, memoranda, and any other documentation of

telephone conversations and conferences), calendar and diary

entries, contracts, data, agendas, articles, visual aids,
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printouts, account statements, billing forms, receipts, checks

and other negotiable paper, credit card slips, records and

compilations in the possession or control of Glenn Odom.

Designated "documents and materials" shall be taken as including

all attachments, enclosures, and other documents that are

attached to, relate to, or refer to such designated *documents

and materials."

2. All references to the Federal Election Commission

("FEC") shall mean the Federal Election Commission, its

0.1 attorneys, auditors and other employees.

3. The term "concerning" with reference to subject or

object shall mean mentioning, discussing or directly or

indirectly regarding, referring or relative in any way to the

-~ subject or object.

CD 4. The term "you" refers to Glenn Odom, in his capacity as

agent, express or implied, of the Tallon for Congress Committee,

as well as in his individual capacity.

If any document called for herein is withheld under a claim

of privilege or objection, please furnish a list identifying each

such document for which the privilege or objection is claimed,

together with the following information:

(a) a description of the subject matter;

(b) the date of the document;

(c) the name and title of the author;
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(d) the name and title of the person to whom the document
is addressed;

(e) the name and title of the person to whom the document
was actually sent;

CE) the identity of any other person who read a part of the

document;

(g) the number of pages;

(h) the paragraph of this subpoena to which the document is
otherwise responsive; and

(i the nature of the claimed privilege or objection.

5. For the purposes of this subpoena and order, the

following requests apply only to documents and materials relating

- to the period from January 1, 1982, through December 31, 1982.

Please provide in their entirety the following:

1. All documents and materials related to contributions

and loans received by the Tallon for Congress Committee from the

following individuals: Gary H. Slavens, Vicki Slavens, G. B.

Stokes, Joe W. Pearce, Jr., and Ed Saleeby, including, but not

but not limited to, letters, memoranda, or other documents; bank

-- records of contributions and loans received, including deposit

slips, copies of checks, stop payments on checks and credit card

slips.

2. All documents and materials relating to contributions

and/or loans solicited or accepted by you, directly or

indirectly, on behalf of Robin Tallon as a candidate for the

United States House of Representatives from the following

individuals: Gary H. Slavens, Vicki Slavens, G.B. Stokes, Joe W.

Pearce, Jr., and Ed Saleeby.
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3. All telephone logs, telephone message slips, and other

records of telephone calls made or received by you regarding the

solicitation of contributions and/or loans by you on behalf of

Robin Tallon as a candidate for the United States House of

Representatives from the following individuals: Gary H. Slavens,

Vicki Slavens, G.B. Stokes, Joe W. Pearce, Jr., and Ed Saleeby.

WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission

has hereunto set her hand at the office of the Commission at

999 E. Street, N.W., Washington, D.C., this day of

, 1986.

JAn D. Aikens
0D Chairman

ATTEST:

-- v-

Mar 5jie W. Emmons
Sec ary to the Commission



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, D.C. 20*3

May 2, 1986

CERFII MAIL

Vicki Slavens
2924 Palmetto Street
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071

Slavens, Vicki

Dear Ms. Slavens:

On August 23, 1985, you were notified that the Commission

C found reason to believe that you violated 2 U.S.C. SS 432(b)(3)

and 441f, provisions of the Federal Election Campaign Act of
-- 1971, as amended. An investigation of this matter is being

conducted and it has been determined that additional information

from you is necessary.

Consequently, the Federal Election Commission has issued the

attached subpoena and order which requires you to appear and 
give

sworn testimony on May 22, 1986, and provide information which

will assist the Commission in carrying out its statutory duty of

o supervising compliance with the Federal Election 
Campaign Act of

1971, as amended.

You may consult with an attorney and have an attorney
-D present with you at the deposition. If you intend to be so

represented, please advise us of the name and address of 
your

attorney prior to the date of the deposition.

Pursuant to 11 CFR 111.14, a witness summoned by the

Commission shall be paid $30.00, plus mileage at the rate of 20.5

cents per mile. You will be given a check for the witness fee

and mileage at the time of the deposition.

Please confirm the scheduled appearance with Laurence E.

Tobey within two days of your receipt of this notification.



Vicki Slavens
Page Two

You may consult with an attorney and have an attorney 
assist

you in the preparation of your responses to this subpoena 
and

order.

If you have any questions, please direct them to Laurence 
R.

Tobey, the attorney handling this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

Charles N. St

Associat General Counsel

Enclosure
Subpoena & Order

CD
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TO: Vicki Slavens

RE: 14UR 2071

At the instance of the Federal Election Commission, pursuant

to 2 U.S.C. S 437d(a)(1) and (3), Vicki Slavens is hereby ordered

to produce for inspection and copying all documents and materials

listed below that are in her possession or control. Production

is to be made at the Office of the United States Attorney

(conference room) at 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina

-- 29201, at 10:00 a.m. on May 21, 1986.

In addition, Vicki Slavens is hereby ordered to appear for

deposition by representatives of the Commission at 11:00 a.m. on

May 22, 1986 at the same location.

As used in the subpoena, the terms listed below are defined

as follows:

1. The term "documents and materials" shall mean, unless

otherwise indicated, the original, all copies, and drafts of

writing of any kind, printed, audio, visual or electronic

materials, including but not limited to correspondence,

memoranda, reports, transcripts, minutes, pamphlets, leaflets,

notes, letters, lists, telexes, telegrams, messages (including

reports, notes, memoranda, and any other documentation of

telephone conversations and conferences), calendar and diary

entries, contracts, data, agendas, articles, visual aids,

printouts, account statements, billing forms, receipts, checks
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and other negotiable paper, credit card slips, records and

compilations in the possession or control of Vicki Slavens.

Designated "documents and materials' shall be taken as including

all attachments, enclosures, and other documents that are

attached to, relate to, or refer to such designated "documents

and materials.*

2. All references to the Federal Election Commission

('FEC') shall mean the Federal Election Commission, its

attorneys, auditors and other employees.

03. The term 'concerning' with reference to subject or

object shall mean mentioning, discussing or directly or

indirectly regarding, referring or relative in any way to the

subject or object.

If any document called for herein is-withheld under a claim

(' of privilege or objection, please furnish a list identifying each

such document for which the privilege or objection is claimed,

together with the following information:

(a) a description of the subject matter;

(b) the date of the document;

(c) the name and title of the author;

(d) the name and title of the person to whom the document
is addressed;

(e) the name and title of the person to whom the document
was actually sent;

(f) the identity of any other person who read a part of the
document;

(g) the number of pages;
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(h) the paragraph of this subpoena to which the document is

otherwise responsive; and

(i) the nature of the claimed privilege or objection.

5. For the purposes of this subpoena and order, the

following requests apply only to documents and materials relating

to the period from January l, 1982, through December 31, 1982.

Please provide in their entirety the followings

1. All documents and materials related to contributions

and loans you made to the Tallon for Congress Committee,

including, but not limited to, letters, memoranda, 
bank records

of contributions and loans made, including deposit slips, copies

- of checks, stop payments on checks, and credit card slips.

2. All telephone logs, telephone message slips, and other

records of telephone calls made or received by you regarding the

solicitation of contributions from you or making 
of contributions

and/or loans by you to the Tallon for Congress Committee.

)WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission

- has hereunto set her hand at the office of the Commission at

999 E. Street, N.W., Washington, D.C., this day of

JA1986.

Chairman

ATTEST:

Marjo e W EmmonsSecretary to the Commission



v FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. D.C. 20M3

May 2, 1986

CERTIFIBD NAIL
RETM RCIPT 331T_
James F. Schoener, Esquire
Miller, Canfield, Paddock & Stone
1015 Fifteenth Street, N.W., #1200
Washington, D.C. 20005

R: MUR 2071
Slavens, Gary H.

Dear Mr. Schoener:

On August 23, 1985, your client was notified that the
Commission found reason to believe that your client violated
2 U.S.C. S 432(b)(3), a provision of the Federal Election
Campaign Act of 1971, as amended. An investigation of this
matter is being conducted and it has been determined that
additional information from your client is necessary.

I")

Consequently, the Federal Election Commission has issued the
attached subpoena which requires your client to appear and give
sworn testimony on May 22, 1986, and provide information which
will assist the Commission in carrying out its statutory duty of

(D supervising compliance with the Federal Election Campaign Act of
1971, as amended. Because further information is required from
your client, the Commission voted on March 18, 1986 to deny your
request for pre-probable cause conciliation at this time.

Pursuant to 11 CFR 111.14, a witness summoned by the
Commission shall be paid $30.00, plus mileage at the rate of 20.5
cents per mile. Your client will be given a check for the
witness fee and mileage at the time of the deposition.

If you have any questions, please direct them to Laurence E.
Tobey, the attorney handling this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,
Charl N te

By: enneth A. rAssociate G eral Counsel

Enclosure
Subpoena & Order
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TO: Gary H. Slavens

RE: MUR 2071

At the instance of the Federal Election Commission, pursuant

to 2 U.S.C. S 437d(a)(1) and (3), Gary H. Slavens is hereby

ordered to produce for inspection and copying all documents and

materials listed below that are in his possession or control.

Production is to be made at the Office of the United States

Attorney (conference room) at 1100 Laurel Street, Columbia, South

-- Carolina 29201, at 10:00 a.m. on May 21, 1986.

In addition, Gary H. Slavens is hereby ordered to appear for

deposition by representatives of the Commission at 9:30 am on May

22, 1986 at the same location.
(D

As used in the subpoena, the terms listed below are defined

as follows:

1. The term *documents and materials" shall mean, unless

otherwise indicated, the original, all copies, and drafts of

writing of any kind, printed, audio, visual or electronic

materials, including but not limited to correspondence,

memoranda, reports, transcripts, minutes, pamphlets, leaflets,

notes, letters, lists, telexes, telegrams, messages (including

reports, notes, memoranda, and any other documentation of

telephone conversations and conferences), calendar and diary

entries, contracts, data, agendas, articles, visual aids,

printouts, account statements, billing forms, receipts, checks
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and other negotiable paper, credit card slips, records and

compilations in the possession or control of Gary H. Slavens.

Designated "documents and materials" shall be taken as including

all attachments, enclosures, and other documents that are

attached to, relate to, or refer to such designated "documents

and materials.0

2. All references to the Federal Election Commission

("FEC") shall mean the Federal Election Commission, its

attorneys, auditors and other employees.

3. The term "concerning" with reference to subject or

object shall mean mentioning, discussing or directly or

indirectly regarding, referring or relative in any way to the

subject or object.

4. The term "you" refers to Gary Hu Slavens, in his

(D capacity as agent, express or implied, of the Tallon for Congress

committee, as well as in his individual capacity.

If any document called for herein is withheld under a claim

of privilege or objection, please furnish a list identifying each

such document for which the privilege or objection is claimed,

together with the following information:

(a) a description of the subject matter;

(b) the date of the document;

(c) the name and title of the author;

(d) the name and title of the person to whom the document
is addressed;
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Ce) the name and title of the person to whom the document
was actually sent;

(f) the identity of any other person who read a part of the

document;

(g) the number of pages;

(h) the paragraph of this subpoena to which the document is
otherwise responsive; and

Mi the nature of the claimed privilege or objection.

5. For the purposes of this subpoena and order, the

following requests apply only to documents and materials relating

L-1 to the period from January 1, 1982, through December 31, 1982.

CN

Please provide in their entirety the following:

1. All documents, letters, memoranda, materials, and

copies of checks or other financial instruments relating to

contributions and/or loans given by you, or solicited by you, or

accepted by you, directly or indirectly, on behalf of Robin

Tallon as a candidate for the United States House of

- Representatives.

2. All telephone logs, telephone message slips, and other

records of telephone calls made or received by you regarding the

solicitation or acceptance of contributions and/or loans by you

on behalf of Robin Tallon as a candidate for the United States

House of Representatives.
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WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission

has hereunto set her hand at the office of the Commission at

999 E Street, N.W., Washington, D.C., this ' day of

> , 1986.

3ofh D. Aikens

Chairman

ATTEST:

RajNJ~ W. EmmWon~
Secre ary to the Commission

r



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMDISSIdik

In the Matter of )SESIVE
)

Gary H. Slavens, et al. ) MUR 2071 " ! l' 18)

COMPREHENSIVE IETIM TIVE REPORT_ #1

On March 18, 1986, the Commission authorized subpoenas for

depositions and production of documents to four Respondents in

this matter: Gary H. Slavens, Vicki Slavens, G.B. Stokes, and

Representative Robin Tallon. On the same date, the Commission

authorized a subpoena for deposition and the production of

documents to Glenn Odom as a witness. On the same date, the

Commission authorized a subpoena for the production of documents

to the Tallon for Congress Committee, and Lamar J. Rabon as

treasurer.

Subpoenas have been received by counsel for Gary H. Slavens

and G.B. Stokes. Subpoenas have also been received by Glenn Odom

QO and Lamar J. Rabon as treasurer of the Tallon Committee. A

subpoena was sent by certified mail to Vicki Slavens at her home

address. No response has been received, nor has the receipt been

returned. An inquiry has been filed with the U.S. Postal

Service. Negotiations are taking place between this Office and

counsel for Representative Tallon to schedule his deposition and

production of documents at a mutually convenient time and place.

Pursuant to the subpoenas issued and served, production of

documents and/or depositions of Gary Slavens, Glenn Odom, G.B.

Stokes, and the Tallon for Congress Committee will take place in

Columbia, South Carolina during May 21-23, 1986. This Office
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will make a further report to the Commission after this stage of

the investigation is completed.

Charles N. SteeleGenerao

General Cou,

22, BY:
te enGrs Z

Associate General Counsel

NO

ar
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, DC 20461

MEMORANDUM TO:

FROM:

DATE:

SUBJECT:

CHARLES N. STEELE
GENERAL COUN§*

MARJORIE W. EMMONS/CHERYL A. FLEMINGO

MAY 28, 1986

MUR 2071 - COMPREHENSIVE INVESTIGATIVE REPORT #1
SIGNED MAY 22, 1986

The above-captioned matter was circulated by the Commission
Secretary's Office to the Commissioners on Tuesday, May 27, 1986
at 11:00 A.M.

There were no objections received in the Office of the
Secretary of the Commission to the Comprehensive Investigative
Report at the time of the deadline.
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. D.C. 20463

May 30, 1986

CERTIFIED MAIL-RETURN RECEIPT REQUESTED

Tallon for Congress Committee
Attn: Lamar J. Rabon, Treasurer
P.O. Box 1984
Florence, SC 29503

RE: MUR 2071

Dear Mr. Rabon:

Enclosed please find a check for $33.62,
representing payment for your mileage expenses
pursuant to 11 C.F.R. 114.14, for your production
of documents on May 21, 1986.

Thank you for your cooperation in this matter.

Cha

Enclosure:
check

Associate Coun
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2 would -- or at least I would -41struct whoever was

helping me to write down the amount of cash that was

brought In by anyone and to note what the function

was, and I even asked how many Peole were there

6 because it's obvious if you only hove two people and

somebody walks in and says, "I've got A Thousand

8 in pass-the-hat money," that that's not possible.

So normally we would write the function, how much

10 cash was brought in, about how many people were there.

1 I So the cash contribution card would probably tell us

12 that.

*~13 You would note It pretty much In these receipts book.

-4 ,too, I see.

C)1 A Well, I don't know If she actually receipted an

16 anonymous cash receipt or not. I don't know.

17 Q I think she did receipt them.

1' A Okay,

Q Because that's how I ran across them was through

20 the pass-the-hat---

2 A Right.

2- Q You are acquainted with Jeff Lee. You mentioned

23 earlier in your testimony that you were involved

24 in some venture with Mr. Lee and Mr. Tallon at one

point.
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2 A Yes, sir.

3 Q What Is Jeff Lee doing these days? Is he connected

4 with the Congressman?

5 A He's with the Congressman, He's the top position in
6 Florence. I don't know what that's actually called,

7 but he has the top Position now In the Florence
8 office,

9 Q Is he a contemporary of the Congressman?

io A Contemporary meaning the same age?

]I Q Same age, Yes,

12 A Yes, sir. I think he's probably younger.

n. Q Are you all pretty much close to each other's age?

1-1 A The Congressman Is older than I am.

15 Q How old are you?

16 A Thirty-six.

17 Q The Congressman is in his forties, I take it.
i's A I think that's about right.

19 Q Did you ever discuss--- How long have you known Jeff

20 Lee?

21 A When I got back to Florence from law school, I became

22 involved In the Florence Chapter of the Jaycees, and

I would say it was probably within months after being
2-1 sworn into the Bar, and at that point in time I

27) believe Jeff Lee was president of the local chapter,
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and so I knew him then. Well, I 'had to because

also when I bought'my first car in May of '78 he
4 financed itt. So ! ,knew him by that.
5 Q What business Is he in?
6 A He was, I guess, a loan officer or a commercial loan

officer at People's Bank, later bought by Bankers

Trust.

9 Q That's In Florence?

o A Yes, sir.

.-N 11 Q Is he working fulltime with the Congressman now or

12 is he still connected with the banking business?

13 A No. sir. He's been fulltime with the Congressman

11 since '82.

0 Q Did you ever discuss cash contributions with Jeff Lee?

16 A Yes, sir.

17 Q Was he part of the campaign?

A Yes, sir.

0, What was his title, if any?

20 A I don't really know what his title was, but he was

21 definitely connected.

.2 Was he volunteer?

2 A No, sir.

24 0 He was paid?

2 A Yes, sir.
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2 Q What duties did he have?

3 A When we had a campaign .manage ., I'd say his duties

4 were to do whatever the campaign manager told him to

do. He was an advance type person1 thought about

6 issues, responses, helping raise money, a little bit

of everything,

Q What were some of the key issues of the campaign?

A Economic development was one of them, That was a

10 real famous one.

11 Q Local economic development?

12 A Yes, sir, mostly local. I'd say, connected with

1:3 that, jobs, getting back into the Democratic fold,

things like that.

15 Q You did discuss cash contributions with Jeff Lee.

16 A Yes, sir.

17 Q Would you explain?

A It was pretty much the same as when I did it with the

'9 staff. Jeff was the one that usually brought in---

20 I'd say if we ever had that much cash being brought

in, it was probably through Jeff, but, at the same

22 point in time, that would be natural because Jeff was

the one that was following the Congressman more, and,

24 with Jeff, I especially remember saying, "If you're

25 turning in anonymous, it's got to really be anonymous,
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2 and we can't got out from urOer this Fifty Dollar per

3 person rule," f sod, "So dot't bring me cash if

4 you can't Justify people."

5 Q Did he ever bring"you cGsh?.

6 A Yes, sir.

7 Q Did he Justify the cash contributions?

8 A Yes, sir.

9 Q Were they in amounts over Fifty Dollars?

io A No, sir.

1 IQ Did he give the name and address of the individual

12 !from whom he got the cash?

IA A No, sir. Usually--- If I was there when it was

1 ! brought in, I would ask him where was it at, about

how many people were there, and then we would take it.

16 Q It's your testimony, I take It, that he didn't bring

you any cash contributions over Fifty Dollars.

A I don't understand the question.

Q That's the way I understood your testimony. He would

2(0 bring you money in in cash form, but it was always

21 less than Fifty Dollars.

, A No, sir.

Q Okay. Then tell me where I misinterpreted,

21 A Let's say if he brought in Five Hundred--- ie might

have brought in Five Hundred Dollars on occasion,
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2 Just as an exaMp le, At tlhot>*int In time I would

say, "Jeff, where did it ce'r-from?" He would say,

"Well,,. it's pass-the-hat theftbucket there or milk

bottle or Mason Jar or whatever.* I'd say, "Jeff,

6 how many people were there?," and he'd always sYo

"There were twenty or thirty people there." I'd

8 say, "Okay,

Q Did he ever bring In any cash In large amounts and

10 say, "This Is from one or two people?"

11 A No, sir. No, sir, he did not.

12 Q Are you acquainted with Rocky Pearce?

13 A Yes, sir.

1.1 Q He's the Mayor of Florence. Right?

15 A Yes, sir.

16 Q How long have you been acquainted with him?

7 A Because my Practice Is In real estate and Rocky is

11 a realtor, I knew of Rocky, I'd say, as early as

19 1980 perhaps in a real estate transaction. I knew

-20 his fcinily because they grew up in Florence and I

21 grew up in Florence.

22 Q Did the Committee accept any contributions from

2 Rocky Pearce in 1982?

21 A These records reflect no contributions from Rocky

2-5 Pearce. In reviewing some records that Jeff Lee had
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2 Tuesday, there -was a Hundred Dollar contribution from

him, I think; on a partnershiu account that we put

him down for, and then there ,ws a Ten Dollar

contributiOn that Jeff showed' te, but other than

6 those two, iif ~there were more than that, they would

be reflected on his contribution card. I'm aware of

8 those two. There could be more.

9 Q Yes, that seems to be all I see. Are you acquainted

10 with Ed Saleeby?

11 A Yes, sir.

12 Q Could you give us the--- Let me go back to Mr.

13 Pearce. Did you accept any cash contributions from

14 Mr. Pearce?

15 A Not to my knowledge. No, sir, we did not accept

16 any cash contributions from him to my knowledge.

17 Q Are you acquainted with Ed Saleeby?

Is A Yes, sir.

'9 Q What is the basis of that acquaintance?

20 Mr. Saleeby is the Senator from a Darlington district.'

2' He lives in Hartsville. I knew of him because he is

2 a lawyer, a very prominent and respected lawyer over

23 in Darlington. As far as knowing him personally, I

do not know him personally. We do not socialize.

I know who he is. I can usually recognize him when
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2 1 see him, but I don't see him that often.

3 Q Did you accent any contributions--- Did the campaign

4 accept any contributions from d Saleeby?

5 A Not to my knowledge, 1,. looked in these papers. I

6 haven't found any, and so If we did, it would have

been under Two Hundred -- Two Hundred Dollars or
8 less, and It would be on the contribution cards.

Those cards might reflect something, but I don't know.

10 Q Turning your attention to early April of 1982,

11 you were connected with the campaign In early April

12 of 1982?

A Yes, sir.

, Q We have Information that there was Thousand Dollar

bonuses paid to some of the higher echelon employees

16 in Tallon's men's stores which in turn found their

17 way into the Committee, and, Indeed, many of these

PN are found in the receipt books. Are you familiar

1( with this?

20 A I am familiar with contributions from some of the

21 people in Mr. Tallon's business. I have no knowledge

22 of any bonuses that may have been declared in his

23 business.

1 Q You have not heard that being said or bandied about

27 within the office?
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2 A No, sir. Not in that office, no, sir.

3 Q Anywhere?

4 A I'd say that maybe two years ago I had heard that,

but at that time I was Involved in It, I did not know

6 that.

7 Q You said two years ago, Sometime In 1984?

8 A '84, yes, sir,

Q Under what circumstances did you hear this?

10 A Jack Lawson, who is an attorney In Florence who was---

-o1 He and I were sharing some office space. He had a

12 brother named Mark. Mark worked for Robin Tallon,

* '3 Mark Lawson, and I think It was in '84 that Jack

-14 told me that Mark had been, quote, "declared a

0 15 bonus" and then told to give it to the Tallon

16 campaign.

17 Q And Lawson was employed by the men's stores?

A Yes, sir,

Q What was his job with the men's stores?

24) A I really don't know. I know that he used to carry

21 clothes around for them, but I think at one time he

2, might have been the manager somewhere. But

23 specifically, I don't know.

2.1 To your knowledge, was Robert Welch or Bobby Welch

27-) connected with the Tallon stores?
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2 A Yes,sir,

3 Q To your knowledge, was Robert Hartnett.connected

with the TalIlon, men's stores?

A Yes, sir.

6 Q Is his wife Lynn HQrtnett?

7 A That's correct.

8 Q Was Jerry Harris connected with the men's stores?

9 A Yes, sir.

10 Q How about Ronald Menschu?

II A Yes, sir. Wait a minute. Ronald Menschu? Robert

12 Menschu?

13 Q Robert or Ronald, I'm not sure.

.1 A If that's Robert Menschu, yes, sir.

C 1 Q He's connected with the men's stores. Is he not

6 the husband of Cameron Menschu?

17 A (Nods in the affirmative.)

I 0 You're shaking your head yes?

i, A Yes, sir. Yes, sir. I'm sorry. Excuse me. Yes,

20 sir.

21 0 And is she not the sister, Cameron Tallon Menschu,

.22 of the Congressman?

21 A That's correct,

2.1 It's our information that the bonuses were openly

2-) _discussed at campaign headquarters where Sue Bass
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2 and Cameron Menschu worked. Cameron Ienschu was In

3 the office at the time, was she not?

4 A Which office? The compoign .office?

5 Q The campaign office-

6 A I don't know if that's true or false.

7 Q Did you see her at campaign headquarters quite often?

8 A Yes, sir.

9 Q d she take on active role In the campaign at the

10 time?

1 A That's difficult to say because I really think she

12 was more spending time helping run Robin's because

Robin wasn't there than actively being Involved

1*1 in the campaign.

1' 0 Is she an officer of the Robin's Stores?

1 A I do not know.

17 Q How do you know that she was active In running the

Is business of Robin's Men's Stores?

1 A Robin pretty much had his, quote, "corporate head-

20) quarters" on the back end of the Robin's Stores

- in Florence, separate entrance on the outside, and

2 whenever I went to talk with Robin in the early

- days or sometimes even in the later days, because

-21 he was down there trying to stay away from people,

that's where Cameron was, and that's where Sue Bass
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come from, Sue moved -- took a leave of absence,

terminated or whatever from Robin's, and came to

work on the campaign staff,

Where was that headquarters lOcated? He had two

or three stores In Florence,

Well, It was behind the Robins Men's Store In Florence

And where Is that located?

That's in the Five Points Area, It's on what's

called East Evans Extension,

Would you spell that for the reporter?

E-a-s-t E-v-a-n-s Extension,

That's a pretty commonly known address in Florence?

Yes, sir.

So it wasn't until 1984 that you heard from Mr.

Lawson's brother -- that is, Joe Lawson---

Jack.

---Jack Lawson, that Mark Lawson, his brother, had

been given a bonus and directed to turn that bonus

over to the campaign.

Yes, sir.

That's your testimony.

That's my testimony.

Are you familiar with the fact that that is a viola-

tion of the Act?

10

11 Q

12 A

13 Q

H A

~*; Q

O

-I

2()

21 A

22 Q

2 A

21



2 A Yes, sir. If the--- As I understood It, if the If

It is used as a conduit to Put money In the campaign,

4 yes, sir, it Is a violation of the Act. Now, because

I was no longer Involved in the campaign, I didn't

worry about'it; I didn't do anything else with It,

but It's .improper to use that as a conduit where

the employee'has no choice. ttNw, I'd have to look

to see exactly what amount Mark Lawson gave to the

10 campaign and exactly how much perhaps he was given

11 as a bonus, but that does seem to be Improper, yes,

12 sir.

*13 Q In the receipt book, beginning at Number 93732 and

1, dated April 14, there are -- and running through, I

C might add, 93738--- I'll read off the various

16 receipts, and then you can tell me whether or not

17 these people were connected with Robin's Stores.

The first one is an April 14 contribution from

Ronald 3. Menschu for A Thousand Dollars, signed

20 by Sue Bass.

21 A Does it show his address?

22 Q 120 Lakewood Drive, Florence.

A Yes, sir. That's who I would call Robert.

2 Q So he goes under the name Ronald or---

A That's how I know him, yes, sir.
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2 Q There Is a 93733, April 14, a donation of A Thousand

3 Dollars from a Jane Harris.

4 A Jane Harris?

5 Q Right. Is her husband the---

6 A Her husband could well be Jerry Harris. I don't know

7 that to be true.

S Q 93734, there's A Thousand Dollar contribution on

April 14, '82, from Robert Welch. Mr. Welch is

10 connected with Robin's Stores, I believe you told me.

11 A I think I did tell you that he was connected, but I

12 think I'm getting him confused with Robert Menschu.

So I really don't know about Mr. Welch.

, Is Q 93734, there's A Thousand Dollar contribution from a

Ronald M. Teter or Teten.

A Thut name does not ring a bell.

Q 3964 American Avenue, West Columbia, South Carolina.

A I do not know him.

Q On April 14th, at 93736, there's a Five Hundred

Dollar contribution from Jerry Harris.

A Jerry was connected with the store at the beach area.

Q And that would be the husband of Jane Harris?

2' A That's what I would guess. The same address.

IQ Same address in the book.

A Right.
I
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Q 93737, there's A Thousand Dollar contribution from

Mark Lawson, no address given.

A He was---

Q This is the Mark Lawson of whom you speak?

A Yes, sir, Let me say if I could I really didn't know

that Mark and really to a point didn't know that

any of those people were connected with Robin's

until after these contributions were made because I

didn't individually meet them until other social

occasions.

I understand that.

Thank you.

I just want to pin

I can what actually

Right.

On April 15, 93738,

contribution from a

I understand that.

down to the closest extent

happened in this transaction.

that

there's a Five Hundred Dollar
Stu, S-t-u, Britton.# B-r-i-t-t-o-n

Are you familiar with that name?

No, si r.

Are you familiar with that name being connected

witti the Robin's Stores?

4o, sir, I'm not.

On Aoril 15, 1932, at 93742, there's a Five Hundred

Dollar contribution from a Jim Russell. Was Russell

C)

C)

11

12

]1 A

11 Q

1, A

'U

A

Q

22
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*2 connected with Robin's Stores to your knowledge?

3 A Not to my knowledge.

4' Q We're pretty close to the end, I don't hcave too much

more here. In his testimony Slavens has Indicated

that you advised him and so he Indeed advised others

that they could give up to Three Thousand Dollars as

S late as October.
o A Yes,, sir.

10 Q Is that the case? Is that what happened?

11 A As I recall.. it is. I said that as long as we have

12 debt from each election period, then we can accept

Hthe contribution as long as that contribution is

used to retire that debt.
C) Q According to Mr. Slavens, these were in the form

lb of loans and that he and I believe the Congressman

v were instrumental in getting these people to con-

tribute. I refer to contributions by a Charles

Godwin in October of 1982 in the amount of Three

21! Thousand Dollars. He was q-State Senator from

Lake City, I believe.

22 A That's correct. I recall a loan by him. Yes, sir,

I've got a record of a loan of Three Thousand DollarS

2 that was incurred on September 17, 1982.

2- Q September 17, 1982.
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2 A Yes, sir.

3 Q And that's Charles Godwin's loan of Three Thousand

Dollars.

5 A Yes, sir.

6 Q Was that repaid? Do you recall? And that's reported

on what report?

S A This Is in the January 31 year-end report through

12/31/82.

10 Q te also mentioned a Tom Smith, a State Senator, who

11 did the same thing. In fact, that particular one is

12 reflected in the receipt books.

A Yes. Tom Smith was October 18 of '82. As far as the

Ii repayment on the Godwin loan, when I left as treasurer

~ it was still outstanding and no payments had been made

from these records.

7 Q First of all, let me back up to Tom Smith. What was

the date of the loan from him? October what?

A October 18, 1982.

2') Was there any repayment of that?

A None reflected in these records.

2 And what date do we go up to on these records?

A June 30, 1983.

0 Do you know offhand whether these loans have been

2;) paid off?
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2 A No, sir.

3 Q Who come up with the idea of obtaining these Three

Thousand Dollar loans and how many were there?

A I don't know who came up with the idea. I was asked

6 was it possible, and I sold In my opinion that it was.

Because of the outstanding primary debt?

A Yes, sir,

Q Who was the debt owed to? Mostly to the Congressman?

10 A The debt that was existing, I'd say, without really

11 looking in here, was--- Well, it would have to have

12 been him because I think we were pretty much current

on everything else. I'm almost positive any loan

we got in we used to retire the loan that he had

0 v made as much as possible.

6 Q Did you run other fundralsers after he was elected?

7 A Yes, sir.

Q To retire these debts?

A Yes, sir.

20 Q Were they successful?

21 A Total money received or total contributions which

22 would count--- Total contributions in the period

2)% of November 23, 1982, to 12/31, 1982, was Sixteen

_21 Thousand, Seven Hundred and Fifty-Five Dollars. So

I'd say we were not too successful, although we did



2 get in a good bit of political PAC money-In that

3 period of time,

4 Q How much was owed to the Congressman at that point

5 that he had loaned to the campaign?

6 A Seventeen Thousand at least was loaned for the general

that was still outstanding, and there was -- here's

Fifty-Seven Thousand Dollars on the runoff, Seventy

Thousand Dollars on the primary.

10 Q So he was heavily-

ii 'A Another Twenty-Eight Thousand Dollars on the primary.

1 Q ---into the campaign,

i~A Yes.. sir.

Q~ And these were still existing at the time of the

1; last reports that you have; that is, in June of 1983?

SA That's correct.

(Break.)

Gary Slavens keeps insisting that Stokes gave money

19 in the form of cash through the Congressman and

2() then through him into his wife's account and that

21 is the Thousand Dollar check that his wife---

22A I hove absolutely no knowledge of that.

21 0 Do you have any idea why he would continue to insist

21 on that?

A No. sir.
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2 Q You had no conversations with him about this Stokes

3 One Thousand Dollar cash contribution?

4 A No, sir.

5 Q You can state unequivocally that you had no conver-

6 sations with the Congressman about this Stokes One

7 Thousand Dollar cash contribution?

A No, sir,

Q You can state unequivocally that you had no conver-

1o sations with Mr, Stokes about the One Thousand Dollar

11 cash contribution alleged by Mr. Slavens?

2 A No, sir, no conversation with him.

3 Q So in effect, you hove had no conversation with Mr.

-', ii Slavens, Congressman Tallon, or Stokes in connection

0 twith a Thousand Dollar cash contribution from Stokes

1 A No, sir.

17 Do you have any knowledge of any Thousand Dollar cash

contribut ion?

A No, sir, not from G.B. Stokes. No, sir.

2, Q Do you have any knowledge of any Thousand Dollar cash

2 1 contribution from anybody?

A No., sir.

21 Okay. I think we can close the record.

FURTHER DEPONEIT SAYETH N1OT.

(Signing waived.)
i
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2 STATE OF SOUTH CAROLINA )
) CERTIFICATE

COUNTY OF RICHLAND )

41 This is to certify that the foregoing is the depositlo

5 of Michael Glenn Odom, taken before me, Eric B. Gore, a Notar

6 Public in and for the State of South Carolina, duly commi-

ssioned and qualified as such, commencing at the hour of

2:35 p.m., on Thursday, May 22, 1986, at the U.S. Attorney's

Office, 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina, pur-

10 suant to Subpoena.

-r ii I do further certify that the said witness was first

12 duly sworn by me and cautioned to speak the Whole truth; that

13 he was examined as per the foregoing; that notes were taken

by me of the questions propounded and the answers given; and

0D that the foregoing fifty (50) typewritten pages represent a

16 true, accurate, and complete transcription of said testimony

17 ] to the best of my skill and ability.

I do further certify that counsel for the respective

19 parties reserved all objections until the time of trial,

20) except as to the form of the question. The reading and

21 signing of the deposition by the deponent was waived by the

deponent and counsel for the respective parties,

21 I do further certify that I have sealed up and de-

livered the original of said deposition to Thomas J. White-

2-) ihead, Esquire, Assistant General Counse, Federal Election
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2 Commission, 999 "E" Street Northwest, Washington, D.C.,

3 20463, who shall retain the said deposition In his possession

4 and become custodian thereof until such time as It shall be

5 needed at trial,
6 I do further certify that I am not of counsel or

7 attorney for any of the parties to the sold action nor in
8 any way interested in the event of the sold cause.

9 IN WITNESS WHEREOF, I have hereunto set my hand and

10 official seal this 29th doy of May, 1986.

12 E B. Gore

13 Notary Public for South Carolina

14 My Commission expires: 4/28/87.

CD

16

17

19

20

21

24

25



0
BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of:

Gory H. Slavens, et 1L.

) 'UR 2071

.LJ

a,

1K
.~ Cr'-~ r

DEPOSITION OF GARY He SLAVENS

Deposition of Gary H. Slavens, taken before Ec B..'

ol1O
Gore, a Notary Public In and for the State of South roloQ,

commencing at the hour of 9:25 a.m., on Thursday, May 22,

1936, at the U.S. Attorney's Office, 1100 Laurel Street,

Columola, South Carolina, pursuant to Subpoena.

APPEARANCES:

Thomas J. Whitehead, Esquire,
Assistant General Counsel,
Federal Election Commission.

No appearance for Deponent.

Eric B. Gore, Reporter.

ANNETTE B. GORE
COURT REPORTER

P 0 BOX 51 - IRMO. S C 29063

(803) 781-1400

0
az



2

*2 STIPULATIONS

3 It Is stipulated by and between counsel
4 for the respective parties that all
5 obJections are reserved until the time

6 of trial, except as, to, the form of the
7 question, The reading and signing of

the deposition by the deponent Is waived

by the deponent and counsel for the
10 respective parties,

IT 11:

12 IND E X

* Page
1H Direct Examination by Mr. Whitehead ------------------ 3

17, Certificate of Niotary Pbic ----------------------- 72

17 EXHIBITS
FE-C Exflibit #1 ------------------------------------ 31

H FEC Exhibit #2 ------------------------------------ 32

20) FEC Exhibit #3-------------------------------------- 32

21 FEC Exhibit #4I------------------------------------------- 37

2 FEC Exhibit #5--------------------------------------L47

21



0
3

WHEREUPON,

GARY HAMILTON SLAVENS, HAVING BEEN DULY

SWORN AND CAUTIONED TO, SPEAK THE TRUTH,

THE WHOLE -TRUTH, AND NOTHING BUT THE

TRUTH, TESTIFIED AND DEPOSED AS FOLLOWS:

DIRECT EXAMINATION BY

WHITEHEAD:

Would you state your name for the record, please?

Gary Hamilton Slavens,

Will you spell that last name, please?

S- 1 -a-v-e-n-s.

Could you give us both your business address and

phone number and your home address and phone

number?

My business address and phone number and home

address and phone number are the same thing. I'm

a farmer. It's 2924 West Palmetto Street, Florence,

South Carolina, 29501. My number is 667-9794,

Area 803.

Mr. Slavens, nave you ever been involved in a deposi-

tion prior to today?

Yes, sir.

You have. Then you understand what a deposition is

all about.

MR.

9 Q

10 A

11 Q

12 A

I,-

1 4i

20

22

A

Q



2 A Yes, sir, In a civil suit.

3 Q This Is civil also. It's not criminal. This Is

4 strictly a civil proceeding. I'm going to ask a

series of questions, and I want you to give me the

answers, I want you to thoroughly understand the

question before you give the.Qnswer, If I ask you

a question and you don't understand it, please stop

9 me, ask me to rephrase It or to give it to you again,

10 If you do not stop me and ask for the question to

11 be repeated, I will assume you know what the question

12 is and that your answer Is to that question. Is

'3 that understood?

1 A Yes, sir,

Q Mr. Slavens, are you represented by counsel?

16 A Well, I just got Judge Sdenr to--- Is his name

17 Schoener?

Is Q Schoener.

11 A Schoener.

20 Q Schoener, S-c-h-o-e--n-e-r, I believe is the spelling.

21 A I just went to--- I went to Mr. Napier, who is a

22 friend of mine who used to be a Congressman.

2 3 Q To whom?

21 A Mr. John Napier. He used to be a Congressman.

25 Q Napier, N-a-p-i-e-r?
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2 A We call It Napier,

3 Q I know. We're going to hove a problem with accents

4 here because I've got a Northern one and you've got

5 a Southern one.

6 A My son has got a Northern one. He goes to school

7 up there.

8 Q I see.

9 A But he told me that the Judge--- He calls him Judge.

10 His name Is Jim, I think.

11 Q Mr. Schoener was a judge in one of the courts In

12 Michigan.

1. A He just told me to get him and get a deposition

14 because I told him what had happened, and he said,

15 "You haven't done anything really that wrong," and

16 he said, "All you need to do Is do a deposition

17 Probably and just give it to them."

1. Q When you say deposition, I take it you mean the

19 affidavit that---

20 A I mean affidavit, yes. Right.

21 ---that you have submitted previously in this case.

A Whatever the legal term is, right.

Q, It's an affidavit. Are you represented by local

21 counsel?

5 A No, sir.
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2 Q Are you here under subpoena from the Federal Election

3 Corission?

4 A Yes, sir.

Q Did you bring any records with you?

6 A No, sir.

7Q Do you have any records?

s A I can't find the checks. I mean, if I could get a---

I could go to the bank and get them.

1o Q I have some copies of checks. So we won't worry about

11 that. What records did you refer to, if any, prior

12 to this deposition?

3 A You mean when? I don't understand the question.

i Q Prior to coming here today and since you received

the subpoena from us, did you have any records to

10 consult, and, If so, which ones were they?

1 A No, sir.

0 You had none. Did you discuss this case with anyone

j() besides Mr. Schoener, your counsel?

21) A I don't understand the question. You mean did I

discuss it with a friend?

Q Have you discussed this case with anyone except

- Mr. Schoener, your counsel? I don't care who it

21 is. Just tell me if you did or not.

- A Yes, sir, I did.
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2 Q Who did you discuss the case with?

3 A I didn't discuss the case. I Just discussed the part

4 where I told "Bom Stokes this boy that supposedly

given the Thousand Dollars, you know---

6 Q "Bo" Stokes, his boy, or---

A "Bo" Stokes himself, I said, "'Bo," I said--- He

claims he didn't give It. He said, "I told my

son-in-law to give it," Isaid, "'Bo,' you ought to

10 tell the truth," and I said, "It's Just a fine,"

11 and I said, "If you start going over there lying,

12 you can get yourself in some bad situation when

13 you're under oath and everything."

it Q Tell me when you had this conversation with Mr.

17, Stokes.

16 A Yesterday morning.

7 Q Yesterday morning. By telephone or in person?

A No, sir. I saw him at a restaurant.

G What restaurant was that?

20 A The Eat More Restaurant in Florence.

21 , What was the name of it again?

, A Eat More.

23 0 E-a-t M-o-r-e?

2, A Yes, sir.

2 Q And that's in Florence?
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2 A Yes, sir.

3 Q And this was Mr. G.B. Stokes,

4 A Right.

5 Q You had a discussion with him yesterday morning.

6 A Yes, sir.

7 Q May the 21st, today being the 22nd.

8 A Yes, sir. And I told him, I said---

9 Q Tell me what You said to him and then tell me what

10 he said to you.

ii A I said, "'Bo,' I said, "you know, I called you up

2 and asked you to help Robin, and," I said, "later you

said that you had helped Robin," and I said, "I

11 assumed the Thousand Dollars that Robin gave me

1; to try to get back in the campaign, to pay the

16 phone bills or whatever they had to do, was your

17 money," and I said, "If It was your money, you ought

I's to tell them the truth about it." I said, "They're

11 not going to do anything but fine you." I said,

20 "They were trying to get it in the campaign. They

.,1 were trying to do the right thing in my opinion at

22 the time." And he said, "Well..,"--- He's a funny

fellow. You can't hardly talk to him, you know.

21 You're going to take his deposition, and so you'll

2-) know. He thinks he's real smart, and he thinks
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he can outsmart you, and'here you ore with a law

degree and you've done this thtng a thousand times,

and there's no way to outsmart you, you know. I

mean, you've got to tell the truth.
Q What did he say to you In reply to what you had Just

related to me?

S A He said he never gavehimany money. He said, "I

gave him.,,"--- He said-- What he said was, he

10 said, "That was in the primary. I didn't want

11 Hicks Harwell...," this candidate that was running

12 in the primary--- This was the primary election.

Q I understand.

A --- "...to know about It." I said, "'Bo,' you're

15~wrong."

06 Did he say that to you yesterday?

7 A Yes,sir. He said it happened in the primary.

Q So what you're telling me -- I want to clarify your

testimony, and you tell me where I'm wrong -- is that

,0 IMr. Stokes yesterday said to you that he did give

2 A Thousand Dollars in the primary,

A No, sir. He said he don't know how much he gave.

21 He said his son-in-law gave it. He said, "I told

21 my son-in-law to give it." His son-in-law is now

2-) not his son-in-law as he and his wife are divorced.
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2 Q What Is the son-in-law's name?

3 A I don't know. I never met the boy.

4 Q He did not mention his name at that time?

5 A His last name is Lynch. I don't know---

6 Q Lynch, L-y-n-c-h?

7 A L-y-n-c-h, I believe. I believe that's correct.

S Now, don't hold me to that.

9 Q You don't recall what his first name was?

10 A No, sir.

11 Q What is his wife's first name, if you know what that

12 is?

13 A No, sir.

14 You do not. Again going back to the conversation

15 that you had with him yesterday morning, tell me

16 what he stated. That he gave It to his son-in-law

17 to get into the campaign?

A He claims he don't know what happened. He said,

"I told my son-in-law to give him some money, and

,)o I assume he gave it to him. I don't know." Now,

21 1 know--- I know he gave it to him because I asked

22 him a week or two later. I said, "I appreciate

21 what you're trying to do for Robin."

2 1 A week or two later from what?

A From the time that Robin gave me the Thousand Dollars.
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2 Q Let's get to that conversation a little bit later

3 In this deposition. Let's first of all clear up

4 what was said between you and Mr. Stokes yesterday

5 morning.

6 A He said he didn't give any money.

7 Q He said he personally did not give any money?

8 A That's what he said. That's what he said.

9 Q Did he make any mention of his son-in-law, Mr. Lynch,

,0 yesterday morning?

1 A Yes, sir.

12 Q What did he say yesterday morning?

H A He said, "I told my son-in-law to give Robin some

I, money."

,- Q Did he say anything further than that?

6 A No., sir. I told him this. I said. "'Bo.' just tell

17 the truth." I said, "These People are not head-

I' hunting. They just want to know the truth. They

,LJ want to find out if they're running straight

20 elections, if they're buying votes, or whatever

2 they're doing." I said, "These people are nice

22 people." I said, "I've talked to them on the phone."

21 I said, "They've never mistreated me or tried to

.,1 help me." I said, "You ought to tell them the truth

2-) if you gave him money."
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* 2~Q Let's go more back Into the deposition and try to

I I take it In some logical sequence aside from your

*1 conversation with Mr. Stokes yesterday. Are you

5 married, Mr. Slavens?

6 A Yes, sir.

Q And your wife's name is?

A Vickie.

Q Vickie. Do you live with your wife at the present

7N time?

A No, s ir.

Q Is her address different from the one you gave us?

A Yes, sir.

Q What is her address?

A 3614 Indian Drive.

Q Florence?

A Yes, sir.

Q Do you have a phone number for her?

A Yes, sir. 662--- I mean--- Yes, 662-9058.

Q And the Area Code on that is what?

A 803. You can get her after six-thirty. She

teaches school in the mornings. She teaches Private

art lessons.

Q Were you and your wife living together in 1982?

A Yes,. sir.

M
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* 2 Q You lived In Atlanta, Georgia?

3 A When all this went on until--- I was In Atlanta,

4 Georgia, from December of '81 until August--- And

5 don't hold me to these dates. I think I left there

6 In August of 1982.

7 Q Was that an appointed Job?

s A Yes, sir.

9 Q Who appointed you? Mr. Reagan?

io A Yes, sir.

11 Q Who was instrumental in your getting that appoint-

12 ment?

13 A Mr. Napier. You say Napier. I say Napier,

-1.1 Q He's a Republican, Is he not?

0 5 A Yes, sir.

Qh What were the duties involved In that job?

17 A Well, we were going under a block grant system. I

had technicians from each agency, and we would go

around to the different states and explain how we

10 were getting around these different grants and

21 that they were changing -- I mean that the Reagan

22 Administration was changing things. I worked for

the Office of Management ancl.Budget.

21 QSo you were with 0MB, and what was your title again?

A Executive Director of the Southeastern Federal
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2 Regional Council.

3 Q Executive Director, Federal---

4 A Southeastern. See, they operate on regions.

5 Q Southeastern Regional Council?

6 A Federal Regional Council.

7 Q Federal Regional Council.

8 A Mr. Clifton Brown was the Chairman.

9 Q Was he located In Atlanta?

1o A Well, he's Just retired.

1 Q But he was located in Atlanta at the time?

A Yes, sir.

3 Q After leaving OMB in 1932, in or around August,

1-1 did you go back to farming?

A Yes, sir. Well, I always farmed. See, I always

16 had people farming. I always sharecropped every-

17 thing.

1 Q How about outside employment besides farming?

114 A No, sir.

20 Q Is this the only experience that you've had with

outside employment?

A No. I worked for Robin Tallon for seven months.

21 Q Okay, fine. Let's get into that. When did you

first become acquainted with Representative Tallon?

A Probably in '73, I guess.
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2 Q Under what circumstances?

3 A We were probably having a drink together or something,

4 Q Were you Introduced to him through someone else?

S A I don't remember. We became good friends, and I used

6 to go down on Sunday nights. He had a little office

7 down the street from my house where he owned a

clothes store, and we'd go down and talk for a

couple of hours.

10 Q So was yours more a social relationship rather than

11 a business relationship?

12 A Oh, yes. Oh, yes. I had no business relationship

13 with him whatsoever.

11 0 Tell me about his store. Does he have one or

0 several or what?
16 A Well, he had several. They closed--- I think they

17 closed their store in Columbia, and I think they

closed the one in Greenville. I think he's losing

19 some money. I really don't know what's going on.

20 Q Do you have any idea of the number of his stores..

21 how many there were?

22 A At one time he had five or six. Now, he's closed

2; three in -- two In Columbia and one in Greenville.

21 1 think he's closed the one in Greenville. I'm not

2-) Positive. I heard that. I know he's closed the two
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In Columbia. So that would put him down to one,

two in Florence, and, three, you've got one in

Myrtle Beach. Three.

Q There are three stores. What name do they go by?

6 A Well, he's got Robin's, which Is a discount thing

like Joseph A. Banks, but It's a little lower class

S clothes, and then he's got what they call Le

Masters, which sells things like Polo, that sort

of thing.

I Q What is the name of that one again?

A Le Masters. And that one is in Florence.

3 When did you first become knowledgeable that

H Congressman Tallon was Interested in running for

the House seat of Mr. Napier?

6 A In 1981, sometime in September or October.

17 Under what circumstances?

A Well, he came to me and he said he didn't see how

Iq he could win because of the numbers. He asked me

2 about the numbers.

21 Q Let me back that up. Was he formerly a Representative

22 in the South Carolina House of Representatives?

21 A He was at that time.

2 0 We're talking about 1981?

-'- A Yes, sir. And he asked me about the numbers, and I
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said, "Listen," I said, "It's forty-four percent

black vote In this district." I said, "It's hard

for a Republican to win." I said, "John got In

because John Jenrette was in trouble and John

6 Napier Is a fine fellow," I want to say this on

the record,

S Q Well, I've got to put it on the record,

A I want to say this. John Napier is a fine person

10 and one of the closest friends I have, and at that

11 time Robin and I were close friends and John and I

12 were political allies.

H Q Are you a Republican or a Democrat?

1 A I'm an Independent.

Q I just say that because Mr. Napier is a Republican.

6 A I probably vote Republican on the national level

1T and Democratic on the local level.

Q What do you mean by a political ally of Mr. Napier?

I don't understand the answer to that.

2A) Well, I mean he came to me and asked me would I

help him in the Congressional race, and I told him

_22 I would.

2 Q This is Napier or Tallon?

1 A John Napier, the first time he ran.

_, Q That was in what year?
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2 A 1980. See, I knew him through Senator Thurmond.

3 He used to work for Senator Thurmond. That's how

4 I knew John.

5 Q Napier.

6 A And so--- And In '81 Robin approached me, and I

7 said, "Robin," I said, "seven percent of the

8 1incumbent Congressmen get defeated." I said, "These

9 are the numbers. These are the figures. These

10 are true facts." I said, "Don't run." And he

11 made an announcement that he was not going to run.

12 I said, "John and those told me I could have this

113 appointment, but 1Dm not..."---

1 You're moving too fast for me now. You just said

15 that Robin came to you first.

16 Right.

17 Q And you said that seven percent of Incumbent

Il Congressmen don't get re-elected. Explain your

114 answer to me a little fully. I'm not sure---

2,) A I read some figures where ninety-three percent

)I of incumbents in the United States Congress get

22, re-elected. So seven percent don't get re-elected.

03 Q I understand.

21 A And I was telling him that, see.

2- 0 Telling Robin Tallon this.
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2 A Right. I was telIing Robln Tallon, "'These are the

numbers, and the numbers Just don't look good," and

I said, "If you're not going to run, go ahead and

make the announcement now because you've got me In

6 one hell of a position,f I said, "because John has

told me I could have this appointment If I wanted

8 it, and I would like to have it."

9 This Is the appointment that you ultimately got?

10 A Right. And I said, "I'm not going to take the

11 appointment If you're going to run." I said, "It

L~ wouldn't be right." And I took it, and then Harwell

13 was going to run, Hicks Harwell, and he got In some

'4 trouble down here, you know, about some money and

15 all this kind of---

16 Q Let's get back into Mr. Harwell in a minute, but

'7 let's go back to Mr. Tallon if I may. Did he make

is a public announcement that he was not going to run

19 for Congress?

20 A A public announcement.

2 Q When was this?

22 At the Quality Inn or--- It was tile Holday Inn, I

2.3 believe, or it might have been a Quality Inn in

21 Florence sometime in the fall of that year. I think

it was in November of 1931. It was in October or
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November.

Q To your knowledge, when did he change hismiAnd?

A To my knowledge, he changed his mind when Hicks

Harwell got In some problems up here. They claimed

6 that he gave some lady some money to vote for a

candidate-- Hicks Harwell was a House member -- to
S vote for a candidate for the Board of the University

of South Carolina Representatives or something like

10 that. I don't know what It was about.

Q He was a House member, meaning the House of Representa.

12 tives for the State of South Carolina.

13 A Right.

11 Q Not the House of Representatives for the United States

5 A Right. And that's when Robin decided he was going to

lb run. He said, "Hicks can't win," and he said, "John

17 can't get re-elected because of the numbers."

Q Now, we're talking about approximately what period

of time?

- A Probably in March, I guess.

21 Q 1982?

'2 A (Nods in the affirmative.)

-23 If you nod, he can't get that on the record.

21 A Okay. Yes, I think it was approximately that. I

2-)- don't remember.
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2 Q Answer the question either yes or no. If you nod,

the reporter Is In trouble. He can't record It.

4 A Right. I'm sorry. I'm sorry. I'm not familiar--

I've only done one of these things In a civil suit

6 that was---

7 I understand. It's human nature. So we're talking

8 now about March of '82. Did he come to you? That

Is, did Mr. Tallon come to you?

10 A He called me up on the phone.

11 Q Tell me about that conversation.

12 A He telephoned me, and he said he thought he was going

13 to run, and Hicks was In this trouble, and he said,

1-1 "Do you think I can beat Hicks?" I said, "Yes, I

1.5 ]think you can beat Hicks." I said, "I think Hicks

,6 has ruined himself politically." He said---

- 7 Q This incident with Mr. Harwell, did it make the

'S papers?

9 A Front page,

20 Q Front page in the Florence papers?

2) A Front page in Florence, The State, Greenville, every-

22 where.

23 Q And at that time Mr. Harwell was an announced candi-

21 date for the United States House of Representatives?

A,- He hadn't announced yet.



23

Q He had not announced.

3 A He had not announced, but everybody assumed that he

4 was going to run, and when this hit the papers It

5 Just killed him. He's a big, heavyset fellow, and

6 It Just killed him, and Robin said, "He can't win,

and I think I'm going to run."

Q Did Mr. Harwell ever announce? Did he ever run?

A Yes, he did.

1 Q So he did become a primary opponent of Mr. Tallon.

C ii A Yes, sir, that's right.

Q Now let's go back to Mr, Tallon's conversation with

] you.

A I told Robin, I said, "Robin, Hicks can't win, and,"

CD I said, "I'm not so sure that John Napier can win,"

16 1 said, "because of the numbers makeup. The numbers

17 just don't jive." I said, "You know, all you've

got to do is get twenty percent of the white vote

and you're in." You understand politics. I said,

"If you want to run, you go ahead and run," I said,

"but I'm not leaving from down here until after the

_22 primary," I said, "because I don't know who's going

21 to be in the primary," and I said, "I'm going to stay

21 down here for a while."

Q "Down here." You mean---
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*2 A In Atlanta,

3 Q So this was a telephone conversation you were having
4 with him from Atlanta to Florence,
5 A Right.
6 Q Were you living In Atlanta with your wife at that

time?
8 A No. I was coming home every weekend .. or three

9
weekends a month Probably. Mr. Brown was from

D10 Sumter, South Carolina. He used to be the Mayor of
11 Sumter In 1968. He was Regional Administrator for

12 HUD, and he's a kind of elderly man, and he and I

13 would ride backs See, I would just drive my car
14 like on a Friday afternoon and just drop him off,

15 and on Sunday afternoon I'd Pick him up and we'd
go back. Sometimes we tried to work It where we

17 could be in Raleigh if we had business in Raleigh.
See, lie was Chairman of the Federal Regional Council,
We'd go to Raleigh like on a Friday and then drive

20 back here and get to Florence at five or six o'clock,
2i which would work out fine.
22 Q When did Robin Tallon announce for the campaign in

23 1982 to Your knowledge?

21 A I don't know that.
S Q Would it be late March or early April?
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2 A It would have to be, He announced--- When Is the

3 filing date? Is the filing date In April?

4 Q I don't know,

5 A I assume it would be March, I think he was the first

6 one to announce, and so I assume It would be March,

7 Q Did Harwell announce after him?

8 A Harwell announced--- He was the last one to announce,

Q Who else was in the primary?

1o A John Brasington.

Q Spell that for the reporter,

12 A I don't know how to spell it. B-r-a-s-i-n-g-t-o-n.

It seems to me that somebody else was In the primary.

ii I didn't know--- I didn't know who else was in the

15 primary. Yes, there was. It was Charles McGill.

16 He was In the primary. There was four people In the

17 primary.

I Did you work for the Tallon for Congress Committee

19 in 1982?

2) A I never worked for the Tallon for Congress Cornittee

21 anytime during '82, anytime -- not anytime during

12 the year.

21 Q Did you volunteer any services to the---

2-1 A I mode some calls for him.

Q You made some calls. Could you explain? Did you make
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2 those calls from Atlanta and to whom?

3 A I made them to Senator McGill probably. He was

probably one person.

5 Q Senator McGill?

6 A He's a State Senator. And I told him, I said, "Frank,

I don't believe that John can win." They liked John

8 Napier, see. I said..,"I don't believe he can win."

said, "You don't want Brasington." I said, "You know

10 you don't want Harwell." Is this a confidential

1 deposition?

12 Q Yes. Eventually it will go on the public record,

13 but this is after the case closes.

1 A Well, I ain't getting sued for slander here, you

(D 1 know.

16 Q This is a---
7)

17 A I said, "You know you don't want those people.

I They're questionable," but at that time I thought

Robin said straight up, see, and I really thought

20 he was my friend. And so Frank said--- I said,

1 "Would y'all go with him?," and he said, "Well,

22 what are you going to do? Is he going to give you

23 a job in Washington?" He said, "Let me check him

24 out."

21 Q This is Mr. McGill.
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2 A Yes. He said, "I'll get B.J. Gordon, the black

Representative from the same county, Williomsburg

County, to check him out." So they went over there,

and they talked to him, and he said, yes, he'd give

me an administrative assistant's Job In Washington

If he won.
8 Q Is Mr. Tallon telling this to McCoy?

9 A Mr. McGill.

10 Q McGill, rather.

11 A Right.

12 Q That you would have the administrative assistant's

13 job in Washington?

14 A And he told Representative Gordon that.

Q This is the black Representative from---

1 A Yes. And so this was after--- This was--- Let me

'7 see. I'm getting my times mixed up now.

s Q Do you want to take a break?

) A And I said, "I'll resign the position and take my

20 chances because I've got enough farm income that I

21 could live on," and so Frank told me, he said, "Go

_2_2 ahead. I think he'll do what he says he's going to

_2 do." He said, "Go ahead and put in your letter of

res ignat ion."

2- Q So you did that.
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2 A I did that.

3 Q What time of the year?

4 A July.

5 Q Of '82?

6 A Right. This was after the primary, now.

7 Q This was after the primary. But you Just said that

8 you didn't work for him at any time during the year

of 1982. Did you work for him after the primary and

10 during the general?

' A Well, what do you mean by work? I mean, what do you--

12 Did you volunteer? Were you at headquarters? Were

13 you paid?

14 A No, I wasn't paid, I mean, I went by headquarters

F- an hour a day, and I said, "Maybe y'all ought to go

16 see this person over here, and I'll go talk to the

17 fellow out here at this precinct for y'all." I mean,

Is no, I wasn't paid. I never got a dime from 'em.

19 Q But you did have the promise that you'd be his

20 administrative assistant.

A I did. He promised me that.

02 And did he give you that job?

_i A No. sir. And he told me that he would match my

It. salary that I was making in Atlanta. and he didn't do

2) that either.
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*2 Q What Job did he give you?

3 A Special Assistant.

4 Q Located in.Columbia?

5 A Washington,

6 Q Were you In Washington, working In Washington?

7 A Yes, sir.

8 Q What dates?

9 A From January until July.

10 Q 1983?

II A Yes, sir.

12 IQ You left his employ at that point?

A I would have left before then. I'll tell you why I

ii didn't leave before then. My son, who goes to the

15) Lawrenceville School--- Have you ever heard of the

16 Lawrenceville School?
17 Q Where Is It located?

A Four miles from Princeton.

19 Q No. I don't know of it,

20 A You've heard of Exeter and Andover?

21 Q Yes.

A The some difference. Anyway, he was -- I knew he was

23 going off to school the next year. He was going to

2A the Rectory School, which goes through the ninth

2,-) grade. It's a junior prep school. Real smart little
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2 kid. And I wasn't going to see him after he left,

3 and I wanted him to see Washington, and that's the

4 reason I waited as long as I did to leave, to bring

him up there and let him stay up there two or three

6 weeks and for us to go around,

S Q What were your duties as Special Assistant?

A I didn't ever do anything. They froze me out

completely.

1o Q Did you report to the office every day?

11 A Yes. I was there at nine o'clock every morning

12 until five o'clock. I returned some calls to Deople,

13 you know.

14 Q Did you have any responsibilities as such?

,7 A Well, my responsibility was to screen his calls and

i talk to the people -- the political people in the

17 district as to what they wanted and to deal with

the Federal agencies because I had connections in

Atlanta. That was supPosed to be my responsibilities.

2 Q Who was his administrative assistant?

21 He did not have one at the time. He did not hire one.

22 He had a black girl who is now his administrative

21 assistant. She was Executive Assistant, and I was

Special Assistant.

Q What's her name?
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2 A Marva Smalls.

3 Q Spell that,

4 A S-m-a-i-i-s.

5 Q What's her first name?

6 A Marva, M-a-r-v-a.

7 Q In 1982 did you make any contributions to the Tallon

for Congress Comuittee?

9 A Yes, sir, I did,

1o MR. WHITEHEAD: Would you mark that for

11 identification as FEC Exhibit for Identification

12 Number 1?

H FEC EXHIBIT #1 WAS MARKED FOR

PURPOSES OF IDENTIFICATION.

; Q I show you what has been marked for identification

16 as FEC Exhibit Number 1, which consists of two sides,

17 It's a copy of the front of a check and a copy of

it the back of a check in the amount of One Hundred

19 Dollars from R.P. Endless Endeavors, signed by a

20 Jan W. Pearce, Jr. Are you familiar with that hand-

writing?

, A No, sir.

2)' Q Have you ever seen this check before?

21 A No, sir.

2) 0 Thank you very much,
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2 A I know who it Is though.

3 Q Who Is it?

4 A It's-Rocky Pearce, He's the Mayor of Florence.

Q Do you have any familiarity as to the source of these

6 funds by Mr. Pearce?

7 A No, sir.

8 MR. WHITEHEAD: Would you mark this for

identification as FEC Exhibit 2?

I0 FEC EXHIBIT #2 WAS MARKED FOR

1 l PURPOSES OF IDENTIFICATION,

12 Q I show you what has been marked for identification as

13 FEC Exhibit 2, consisting of a front and a back of a

14 check dated 6/18/82, Check Number 334 on the account

1 of Gary Slavens, and there's a signature which

16 Purports to be your signature. Is that indeed your

17 signature?

', A Yes, sir, that is.

19 Q Was this a contribution that you made to the Tallon

20 campaign?

21 A Yes, sir.

22 MR. WHITEHEAD: I'll ask the court reporter to

mark that as FEC Exhibit 3.

24 FEC EXHIBIT #3 WAS MARKED FOR

2) PURPOSES OF IDENTIFICATION.
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2 Q I show you what has been marked for identication as

3 FEC Exhibit 3, which is the front and back of a check

drawn on the account of Gary Slavens, dated 7/30/82.

purported to have -- In the amount of A Thousand

6 Dollars, purporting to be the signature of Gary H.

Slavens. Is that indeed your signature?

S A That was a loan.

9 Q This particular one was a loan.

10 A Yes, sir.

Q You realize a loan, of course, is a contribution

12 under the Act,

13 A Yes, sir.

11 Q You did know that at the time?

7 A Yes, sir. In other words, I'd have to eat it if they

16 lost the campaign,

17 But I mean it is a contribution just the same as

P- any cash contribution,

A Yes, sir, I know that. I mean, that's what Glenn

Odom told me.

21 Q Did you get any kind of a note for this loan?

A No, sir.

0, Q Was it an oral agreement that you'd be repaid?

2, A He told me, he said, "I'm just going to put this down

as a loan," and I said, "That's fine." He said, "And
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2 if we win and we raise the money, you'll get your

3 money back." Glenn told me that, see.

4 Q Let's have that again. Mr. Odom told You this?

5 A Right.

6 Q Glenn Odom?

7 A They paid me back the money, The Tallon Campaign Paid

S me back the money.

! Q They paid you bock the money for the---

10 A For this check and another check you should have.

11 Q ---for this check of 7/30/82. Right?

12 A I don't know when they paid me back, now, but they paid

13 me back.

1-4 Q You were paid. This FEC Exhibit 3, the check dated

15 7/30/82, is in the nature of a loan. How about

16 Check 334, FEC Exhibit 2, dated June 13? Was that a

17 loan or was that a contribution?

is A That was a contribution. See, at the time, Mr.

11 Whitehead, I did not know you could make a loan.

20 Q I want to warn you that a loan is the same as a

21 contribution.

22 A I understand that, but I did not know you could make---

23 I did not know you could make a loan and if the

21 candidate won and he raised the money he could pay

-- you back. Ididn't know that, see, until Glenn told



2 me. Glenn said, "Instead of you giving all this

money, if Robin gets elected, he's going to go to

4 Washington and he's going to raise some money, and

you can get your money back." He said, "There's no

6 sense in you doing this."

7 Q Did he tell you In any way--- Did he explain to you

8 or did you have any knowledge of the contribution

limitations that you could give to a candidate?

'0 A Yes, sir, he told me that. He told me I could give

11 A Thousand Dollars and my wife could give A Thousand

12 Dollars. Is that correct? Is that true?

13 Q You can give A Thousand Dollars for the primary and

14 A Thousand Dollars for the general, in fact,

A And my wife can give A Thousand Dollars for each.

16 Q Yes, that's right.

7 A Yes, he explained that all to me.

Q Did he tell you that a loan was the same as a con-

19 tribution?

2o A Yes, he told me that. Right, he told me that.

Q So that means that you---

22 A In other words, I couldn't give uP 'til three because

23 there was--- He said, "You can give one for the

,$ primary, one for the runoff, and one for the general

election."
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Q Was there a runoff?

A Yes, sir.

Q There was a runoff In South Carolina?

A Yes, sir, between Tallon and tiarwell.
6 Q Oh, I see. Okay. So there was an opportunity to give.

7 A Three.

8 Q ---three Individuals.

9 A Right.

10 Q Which one of these checks was for the runoff?

11 A I believe it was the first check that's dated.

12 Q Okay, the---

13 A 6/18, is that the first check?

14 Q That's FEC Exhibit 2. Right?

1 A That's right. That's the first check. That's right,

16 The first check I gave him was a contribution. The

17 first check I gave him was a contribution.

Q Toward the runoff?

A Right. The last check---

20 Q Is that right? Is that correct?

21 A Yes, sir. The lost checks I gave him--- The lost

2,2 dated checks I gave him were the loans.

21 Q Now, let's introduce this, and we'll get the checks

2 1 in order so that we know what we're talking about.

2-) MR. WHITEHEAD: This is FEC Exhibit 4.
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* FEC EXHIBIT #4 WAS 1 DRKE POR

PURPOSES OF IDENTIFICATION

Q I show you what has been marked for Identification as

FEC Exhibit 4, Check Number 445, doted 10/15/82,

6 on the account of Gary Slavens, which has what pur-

ports to be your signature on the back -- I mean on

8 the front, and it's a two-sided exhibit, Can you

identify that? Is that your signature?

10 A Yes, sir, I Just happened to put "loan" on that one,

1 x I didn't on the other one.

12 In connection with the 7/30/82 check, was that for

13 the primary?

-1 A No, sir. What he did was--- Let me see. 7/30.

1 Q You wont to get the dates straight.

6 A Here's what he was doing. He was going back, He
i-)

17 said, "You can go back and give it. You can give

it now. You can go back." Do you follow what I'm

saying?

2 _ Q No, I do not,

1 A This is what he was telling me, that I could---

22 Q Odom?

21 A Yes. He said that I could-- in other words, I

21 could go back---

, Q Am I correct in saying "he" in this context Is Glenn



2 Odom?

3 A Right. Now, he was reading the rules. .didn't know

the rules. He said, "You can go back and give this

to the first election." In other words, I think the
6 6/18 might have been the runoff.

7 Q Did you write this on 6/18? Did you write the check

8 on 6/18/82?

9 A I wrote the date of the check that It was dated.

10 If it was dated 6/16, I wrote It on 6/16.

1 Q So you gave this check, FEC Exhibit 2, for the runoff.

12 Is that your testimony?

13 A Yes, sir.

1. 0 Now, the check of 7/30/82, was that for the primary?

- A Let me see all three checks.

16 Q Certainly.

17 A I'm kind of confused.

IS Q I've given you FEC Exhibits 2, 3, and 4.

19 A All right, sir. 10/15. All right, this was the

20 loon for the general election.

1 Witness is identifying FEC Exhibit Number 4.

22 A All right, this check was a contribution for the

23 runoff, I believe. I believe that was for the runoff.

2- I can't swear to that under oath, but I believe that

2:7) was for the runoff,
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Q Well, I don't mean to-' This is your testimony, and

3 I don't want to Interject, but--- Let's go off the

4 record.

5 (Off the record.)

6 Q Let's refer back to the check dated 6/18/82, which is

7 FEC Exhibit 2.

8 A That was a contribution for the runoff, I believe.

9 Q For the runoff, you believe. Taking FEC Exhibit 3,

10 which Is the June check, what was this for?

i A This was for--- He told me I could go back and make

12 this loan for the first race prior to the runoff.

13 He said I could give it now and make it retroactive.

14 Do you follow what I'm saying?

15 This is Mr. Odom telling you that.

16 A Yes, sir,

17 Q This was intended for a primary which had already

I's taken place.

9 A That's right. That's what he told me I could do.

2() Can I do that or not?

.1 Well, I'm not going to give you a legal opinion

22 right here.

1 A Well, if I didn't know, I didn't have any intent.

I'm listening to him. This 10/15 was a loan for

the general election.
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2

3

4

5

6

7

8

9

I0

So, in effect, you gove Three Thousand Dollars that

years, and there was a primary, there was a runoff,

and the general election, and, as I understand your

testimony, the check that was dated 7/30/82 was

intended to be retroactive to the Primary.

To the primary.

This Is the Instruction you got from Mr. Odom. Is

that correct?

Yes, sir. He was the treasurer.

Yes, I understand that. And you stated in connection

with the two checks which are Identified as Exhibits

3 and 4, these were intended to be loans and that

you were indeed repaid.

Yes, sir, I was repaid.

Did Representative Talion ever discuss campaign

contributions with you other than those?

He discussed the one he said he got from "Bo" Stokes.

Tell me what he told you about the "Bo" Stokes

con tribution.

He said, "Gary," he said, "I don't know what to do."

What date is this we're talking about?

Have you got a copy of Vicki's check? I'll tell you

the date. We tried to find it, and we gave the FBI

permission to go look for it.

20

21 A

22

215
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2 Q It's August 17th, 1982.

3 A Sometime he got--- This was like two days before

4 then or three days,

5 Q Let the record show--- Excuse me for interrupting

6 you. Let the record show that Mr. Slavens asked me

7 if I had the check from his wife, Vicki. Slavens,

8 and, If I did, what date that was, I just told

him that the date of tle check was August 17, 1982.

1o A See, I was in South Carolina then. This--- We're

i, still on the record, Can I talk Just a minute?

12 Sure. Go right ahead.

13 A My conversation with "Bo" Stokes yesterday was

14 "Bo" said the reason that he didn't want to give

1 any money -- the reason he didn't give Robin any

16 money was because he was a close friend of Hicks

17 Harwell's. I said, "'Bo,' I said, "they're going

to trip you up up there," I said, "because you didn't

19 give the money then. You gave It in the general

20 election, not the primary."

21 Excuse me for interrupting you, but is this the

22 conversation you had yesterday?

A Yes. I told "Bo," I said, "You'd better tell them

21 the truth, 'Bo."'

25 Q Excuse me again. Did Mr. Stokes say something to you
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0 about his---

A No. He said, 0I told my son-in-law to give the money

because Hicks Harwell was a friend of mine. I didn't

want to get Into It with Hicks Harwell," but Hicks

6 Harwell wasn't even In the race when that money

7 existed. That was In August. The primary was already

8 over in June. Do you see what I'm saying?

Q Okay.

10 A I mean, he's trying to lie around and do this and do

11 that, you know, and I didn't even -- you know, I
12 could have come up here and refused to talk to Henry

13: or done anything else. Henry McMasters was the

14' U.S. Attorney and was a friend of mine. He dated

i- my wife. He knew that I was honest. He told me,

'6 he said, "Look here, I'm not going to do anything to

17 hurt you. Vicki Is not going to get hurt." She's

a schoolteacher, and she's real fragile, you know.

19 He said, "Just come in and tell me about it." What

20 he was worried about was some vote-buying. See,

21 y'all had an investigation Into some things down

-2 in Williamsburg County which I have no knowledge of.

I guess you do. Do you?

24 Q I'm not familiar with it. I don't know what you're

0 ,speaking of.
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2 A Anyway, it came up somebody wrote a letter and there

3 was an Investigation and oll that Junk, and that's

4 when Henry called me. He said, v6ary, would you

5 know anything about anything?," and I told; him, that' s

6 the only thing I knew about was this thing at the

time. I said, "Now, I heard a lot of things." But

anyway, this check--- What happened--- Let's get

back to this check.

10 Q We're talking about Vicki Slavens' check dated

ii .August 17, 1982.

12 A Right. When I gave this check--- What was the lost

IA check?

Q October.

A Wait a minute. Wait a minute, He said---

6 Q "He" Is whom?

7 A Glenn Odom told me, he said, "Gary, you can give

,IS A Thousand Dollars and Vicki can give A Thousand

19 Dollars." In other words, he said, "You can give

2j up to Six Thousand Dollars If you want to." !s that

correct or is that not correct?

2 Q Go ahead. You tell me what he told you.

21 A Well, I want to know if I'm right or wrong.

21 You're asking me for a legal opinion on the record.

2,") What I'm saying to you is I want to know what Mr.



44
2 Odom told you.

3 A He told me that a wife could give A Thousand and a

4 husband could give A Thousand,

5 Q That's right,

6 A In each race, So sometime-- What's the date on

7 that check again?

8 Q Which check are we talking about now?

9 A Talking about Vicki's check,

10 Q August 17, 1982.

11 A All right, Sometime two or three days -- maybe two

12 days prior to that or maybe it was the 16th -- I

*1 3 don't know what day it was -- Robin got the money

14 from "Bo" Stokes, He told me he got It from "Bo"

S 15 Stokes.

S16 Q Robin Tallon told you that he received money from---

1 7 A One Thousand Dollars from "Bo" Stokes. He said,

i.s "Gary, we've got problems with the phone bills,

19 with the electric bill and everything down here.

20 I've got to get some money to campaign. How can I

do it?" I said, "Well, just go ahead and give me

22 the money, and I'll tell Vicki to write a check

23 for A Thousand Dollars," and so Vicki thinks that

24 that's my money. She never knew the difference.

25 I said, "You can do that, Vicki.," I said, "Glenn
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Odom said that you could write a chock for A Thousand

Dollars whether I give It to you or not. It's our

money."

5 Q But it was in her account.

6 A Right. I put it In her account. I Put it In her

account.

8 Q Did you physically get cash from Mr. Tallon?

A I made a cash deposit in her account.

1o Q It was a cash deposit,

A I made the deposit, I believe.

12 Do you have the depsit slip with you?

1 A No, sir.

14 Q So In and around August 16th---

A We looked---

6 Q Let me finish my question. I just want to make the

17 record clear, and correct me where I'm wrong. In and

Js around or on or about August 16th lr the 15th,

19 Representative Tallon gave you A Thousand Dollars

20 in cash,

A That's correct,

.22 Q Do you recall what denomination of bills?

A One Hundred Dollar bills.

24 Q Ten One Hundred Dollar bills,

2, A That's right.
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2 Q And asked you to get thitinto the cmPaign.

3 A No. He asked me this. H& said, "Gary. how can we

4 get this into the campaign?" He said, "We've got to

5 pay telephone bills. We haven't got any money. We're

6 short on money." And I said, "Well," I said, "I've

7 already given you, Robin." I said, "Vicki can give

8 you A Thousand Dollars." I said, "Glenn told me that

9 I could give A Thousand and Vicki could give A

10 Thousand. So I'll Just let Vicki give A Thousand

11 Dollars."

-12 Q So then what did you do?

1:3 A And Vickie said, "Are you sure I can do this?," and

14 I said, "Yes."

Q You took the Thousand Dollars from Congressman Tallon?

1 A Yes, and I told her to write a check for A Thousand

17 Dollars, and I said, "I'm putting A Thousand Dollars

in your account," and wrote out a deposit slip. I

don't know whether she wrote the deposit slip or I

20 wrote the deposit slip. I can't remember, I put it

21 in her account, and she wrote a check, and I took it

22 down there and gave it to Glenn Odom,

23 (Break.)

21 A She thought that the Thousand Dollars was my money,

2.1 see. I said, "I've got to give Robin another Thousand
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2 DO llrs, and";I said, "11 f' It do It because I'm

3 going to give him some more on down the road," but

4 I said, "Together we could give him Two Thousand

5 Dollars apiece by what Glenn Odom told me," I said,

6 "Those are the rules in my understanding." And so

she thought that she was giving him A Thousand Dollars

and I was giving him A Thousand Dollars is what she

thought.

o But yet she knew that it was your money.

A Yes, that It was my money.

12 Let the---

13 A My money and her money are the same money though.

14 Q But they were two separate accounts.

c'.5 A Yes, but that's--- We had IRAs and stuff together.

16 We had joint house together and all that. That's

17 not---

MR. WHITEHEAD: Mark this for identification

as FEC Exhibit Number 5, I guess,

2( FEC EXHIBIT #5 WAS MARKED FOR

2,1 PURPOSES OF IDENTIFICATION.

22, A First of all, let me tell you something. My wife is

a very, very nice person, Tom, and she---

2.1 Q I'm not disputing that.

A I mean, she's been president of everything in Florence.



- 2,

I 48

She woulnt't do anything wrong. She's president of

Friends of the Museum. She's been on the Junior

4 Welfare League. And she just wouldn't do anything

5 wrong, I can tell you that. I mean, even If we

6 get a divorce I'd tell you that,

7 Q Let me show you what has been marked for identificattoii

8 as FEC Exhibit Number 5, which Is a Check Number 2883

drawn on the account of Vicki Slavens, spelled

10 V-i-c-k-i, dated August 16th -- I'm sorry, dated

Ili August 17th, 1982, in the amount of One Thousand

12 Dollars, payable to Tallon for Congress, and it's

13 signed by what purports to be the signature of Vicki

14 Slavens.

A That's her signature,

16 Q Are you familiar with that signature?

17 A Yes, sir.

is Q That is her signature?

19 A She handed me the check, yes, sir.

2 Q This is the check that we have been discussing

21 previously.

A Yes, sir.

(Break.)

4 0 Is it your testimony that you deposited the One

Thousand Dollars received from Congressman Tal ion
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Into your wife's che tng account?

In cash. I !think thd di or I did, but I think I did

It because I think she told me, *You'd better Put

this money in." She's pretty--- She's thorough.

And is it your testimony that she did indeed Write

the check which has been identified as FEC Exhibit

Number 5---

Yes, sir, she did.

---on the basis of having the Thousand Dollars in her

account?

Right, which she thought was our money. Let me say

this. Like our IRA money, I put up the IRA money for

her, see, our IRA accounts.

She pays for it out of her account.

No. I pay for it out of my account. I mean, it's

our money. I consider what's ours as ours.

Why did you have it put into her account on this

particular occasion?

Because I couldn't sit there and write three checks

on my one account.

Four checks.

Yes, four checks. Right, four checks.

Forgetting yesterday's conversation with Mr. Stokes,

did you have a previous conversation with Mr. Stokes

2() A

21

•* :. • i .. , 
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said, "but don't go lie."

m any money." He stutters

and he said, "I didn't---

I, "'Bo,' you told me later

d you had helped Robin."

1. I'd like to get some

yesterday's conversation

which we have discussed in some detail, when did you

discuss the Thousand Dollars with Mr. Stokes?

Right after they wrote me a letter and---

Q Who ore "they?"

A You.

about th is Thousand Dol I Icrs?

Yes, sIr.

When was this?

I do not remember.

What year?

When all this stuff came up,

That doesn't tell me, What year was when all this---

I don't remember,

What do you mean by "that stuff?"

When it came up, and I said, "'Bo,' go uD there and

tell them the truth," and I said, "They're probably

going to fine the campaign

Dollars for violations," I

He said, "I didn't give hi

kinda. He's tied-tongued,

I didn't do that." I said

you did." I said, "You sai

Let's fix the conversation

dates on this. Forgetting
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The FEC?

Yes.

The Federal Election CoiwA6 sion.

They wrote me a letter, and I went to see John Naie

and he called Judge--- How 4o you pronounce it?

Schoener,

Schoener, He called up Jim Schoener, and he told

him, he said, "Well, that's not a real big thing."

He said, "We can get an affidavit." He said, "They

probably won't even fine you for that." That's what

he said. He said, "It's not a real big thing."

I don't wnt to hear about your conversations with

your attorney. That's confidential information. I

really don't care about that, but what I'm saying to

you is, I'm trying to place in time when you dis-

cussed It with Mr. Stokes. Now, was it after---

Well, tell me when I got the letter. I don't know

when I first got the letter. If you could give me

some dates, I could---

I'll be happy to find you that date.

But I can't---

I understand. I understand.

First of all, I'm taking Tagamet, and it makes you

forget, to start off with. I just got out of the

is A

20

21 Q

22 A

Q

21

r,
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hospital Monday, Mr. Whitehead,

3 Q Is that right? I'm sorry to hear that.

4 A I was in there a week. That, wp TueSday. Iwas in

there six days. I believe I went Il Tuesday or

Wednesday.

7 Q I would guess that You got the letter sometime In

8 late August of 1985.

A Well, that's when I discussed It with him, sometime

10 during that time.

Q With Mr. Stokes.

12 A Yes.

3 Q Tell us that conversation. What was that conver-

14 sation all about?

C '5 A I Just told him, I said, "'Bo,"' I said, "they're

16 asking me about this Thousand Dollars, and," I said,

--7 "now, that was not mine and Vicki's money. It was

your money, and Robin told me it was your money."

He said no, that he didn't give him any money. He

20 said he told his son-in-law to give him some money.

21 So he stuck to that story all the time, and I know

22 it's untrue, and when you talk to him you're going

23 to know it's untrue.

2 Q Where was the conversation held? Do you recall?

25 A I think it was probably over the phone really.
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* Q You cal led him or he called Yob?

3 A I colled him probebW1..- I told him I M Ws. 0i to tell

4 them the truth, and I said, "The best thing for you to

do is Just go ahead and tell 'them the truth, and if

6 they finethe campaign or if they fine me Three OR

7 Four Hundred Dollars, Five Hundred Dollars or whatever

8 that's fine." I said, "But it's not fcIr..."---

9~ Q Just repeat one more time. What did Mr. Stokes say

10 at that time?

11 A He sold he told his son-in-law to give Robin some

12 money, but he didn't know whether he ever gave it

13 to him or not.

11 Q Is this the same story he told you yesterday morning?

S A Same story, He's sticking with the same story.

16 Y'all will trip him up. I'm going to tell you how

17 you're going to trip him up. He's going to start

talking about the primary and Hicks, and that check

* 1 is dated in August. The primary was already over.

20 Q Are you acquainted with Mr. Pearce, the Mayor of

21 Florence?

2 A Not that well.

Q Are you aware of any contributions that Mr, Pearce

2 made to Tallon?

A I heard he made some,



You heard. d dI) o b o ' hafrom?

A I can't remembe wb I herd |t fron.

Q Did you hear, anything fr; n1r.Pearce e

A No, sir,

Q Did Mr. Tallon say anything to you about Mr., Pearce's

contribution?

8 A No, sir,

9 Q Did Mr. Odom say anything to you about a Pearce

10 contribution?

I A No, sir.

12 Q Did anyone connected with the organization---

13 A Somebody did, but I can't remember who it was.

Q Let me finish my question. Did anyone connected

15 1with the Tallon for Congress Committee discuss a

16 contribution by Mr, Pearce to Tallon for Congress?

17 A I think Jeff Lee.

Q Jeff Lee. Further identify Mr, Lee.

A He's District Administrator for Robin,

20 Q District Administrator for Mr. Tallon?

21 A Now, yes.

22 Q Was he active in the campaign?

I A I thought he was the campaign manager, but they had

2-4 somebody else running it, some fellow from Virginia.

25 See, I was not a volunteer. I'd go by the office
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2 probably for one hour a day, generally Just to have

3 something tO do, and ,th"4 Ild go to the stock

4 market, and they would coI p, down there and ask me

5 about some fellow down there that I knew because I

6 had run some cama Igns, befor.

7 Q What campaigns were those?

8 A Ran Senator McGill's canmpaign, Senator Ellis'

campaign, Judge Wallace's campaign.

10 Q These were local South Carolina campaign?

i, A Yes, sirs

12 Q Did you run them?

13 A Yes, sir, I ran them. I ran Judge Anderson's campaign,

I ran Judge Cottingham's campaign for Circuit Judge-

o ) ship. John Napier and I ran that campaign together.

16 These are three Circuit Judges. I was a strategist

17 for it. Let's back up and say I was a strategist,

but, you know, when yoU'vC got two people--- You

19 ,know what I'm talking about.

20 Q Is it your testimony that you were Involved in the

21 campaigns of the individuals you've so mentioned.

2 A Right.

2 Q Q Along with former Congressman John Napier. Is that

2. right?

A Right. Judge Cottingham's.
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Q Were you a poid--

A No, sir. I've never been paid to run a campaign.

Q So you've had an Interest in politics for a lot of

years.

A Until the lost year and a half.

7 Q Well, I'm talking about previous to that, When did

8 you start into---

9 A 1972.

1o Q 1972. You've been Involved In politics since that

11 time?

12 A Right.

'3 Q Are there any other names that come to mind in

14 connection with political activities?

1 A As I said, Ralph Ellis, Johnny Wallace, Frank McGill.

Q Too fast. Don't go too fast.

17 A Okay. He's a Circuit Judge now, too. He was a

IS Senator. He's a Circuit Judge. Frank McGill, State

19 Senator; Ralph Ellis, who's a former State Senator.

2o He did not seek re-election.

21 Q Okay, that's fine.

2 A He served two terms.

23 Q Did you personally see any contributions from Mr.

;1 Pearce to the Tallon Campaign?

A A- NO, s ir.
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2 Q Did you accept any contributions?

3 A No, Sir.

Q Did you receive6 anyy.'contrjbut Ins from r. Pearce?

5 A No, si r,

Q Are you familiar with Ed SaIeby?

7 A Ed Saleeby? Yes, ."sir,
8 Q Tell me the basis for thut familiarity or that

acquaintanceship,

10 A Because he Is In the Senate and I ran those Senate

11 campaigns and I know him from being In the Senate.

12 He lives about twenty-five miles from where I live.

13 Q You ran a Senate campaign? I'm sorry.

1-1 A These Senators were In the Senate.

I Q So that's how you're familiar with him.

6 A That's how I'm familiar with Senator Saleeby.

17 Q Are you aware of any contributions from Senator

Saleeby to the---

19 A I never saw any,

20 Q You never saw, accepted or received any contributions

21 from him?

22 A (Nods in the negative,)

23 Q Okay.

24 A Never asked him for any,

Q You neither saw, accepted nor received any contributions



II L I 5 8 1 I.. .J - ' , . .

2 from Saleeby to the Tallon Camign.

3 A No, sir. I never solicited any campaign contributions

except one time,.

5 Q And that was the incident that you have talked about.

When I told' you that we' re kit a Democratic some

kind of meeting and walked outsidc and I told Senator

8 Tom Smith, I said, "If y'all haven't given anything,

why don't y'al! loan Robin Three Thousand Dollars?"

10 Charles Godwin loaned him Three Thousand Dollars.

11 Tom Smith loaned him Three Thousand Dollars.

12 Q A little too fast now. Let's get back on this.

r3 When did this take place? And tell me what exactly

it happened and when did It take place,

5 A Well, Robin came to me at this meeting and he said---

Q What meeting?

17 A It was a Democratic meeting in Florence,

Q What date?

9 A Mr. Whitehead, I can't remember that date.

21 Q Well, I know. I'm trying to get it for the record.

21 Would it be in April, May, June?

22 A It should have been in October.

2 Q Of 1982?

21 A It should have been September or October.

Q 1982.
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2 A It was some big Democratic ralley which I went to.

3 They had me out there, and Robin said---

4 Q It was in Florence?

5 A It was In Florence, at the Armory. Robin said,

6 "Gary, we don't have the money to get on t.v."

7 I said, "Well, maybe we can get three or four People

to loan you Three Thousand Dollars because Glenn said

9 i You could go back retroactively with a loan," So

10 Tom Smith agreed to do it. I went to---

Q Say that name again,

2 A Tom Smith. He's a State Senator.

:3 Q S-m-I-t-h?

1 A Yes, sir.

Q Go ahead.

A And Charles Godwin, who used to be a former -- is

17 an attorney in Lake City, who used to be a former

Representative, agreed to do It. They would pay them

19 back.

20 Q How do you spell his name?

A G-o-d-w-i-n, Charles Godwin. And he agreed to do it.

I went to Lake City and picked his check up. Tom

13 carried his check to them. I went to his office

2-1 and---

25 Q When you say "his office," who do you mean?



A Charles Godwin's office,

Q You went to Charles Godwin's office,

4 A In Lake City, South Carolina.

5 Q Lake City, South Corolthma, ifter the October meeting

6 at the Armory, when you Mpcked up his check physically

Right. I rode down ther- d'asked him would he do

S that, and I said, "I think he's going to win." I

said, "There's too much black vote, They're turning

I them out." Isaid, "I think he's going to win," and

I said, "Would you loan him Three Thousand Dollars?"

I said, "If you could give him anything, would you

13 loan him that?" I said, "Glenn said you could go

14 back retroactively."

Q Okay. Go ahead.

A And sc I believe he gave a check for Three Thousand

17 Dollars.

Q Did you physically see the check for Three Thousand

19 Dollars?

20 A I brought it back to the campaign headquarters.

Q But it was for Three Thousand Dollars. That's your

, recollect ion.

A I believe that's my recollection, unless he had took

some interest out. They might have token some interest

2) out. He got it from the bank. He told his girl to go
_j



down there and sign a: nte -..or tell th to fix
check for Three Thousod Dollars at the bank or

something. I can't rememer.

Q What's.his name again?

A Charles GodwIn.

7 Q Charles Godwin.,

A If you'll tell me whdt da6te, If you've got it In

there---

10 Q Well, that's what I'm trying to find. I don't have

ii all of the--- Is that G-o-d-w-i-n? Right?

12 A Yes, sir. Charles E. Godwin.

' Q You're talking about October. Right?

4 A Yes, sir. Now, It could have been September, but I

i; believe it was October. It's got to be in there.

16 Q Let the record reflect that I am perusing some receipt

17 records obtained from the Tallon for Congress

Is Committee.

'9 A Because they paid him back.

20 (Off the record.)

21 Q Let the record reflect that, while looking through

22 the receipts records of the Tallon for Congress

-1 Committee through October 23, 1982, I was unable to

21 find any receipt for a Three Thousand Dollar check

2-) from Charles E. Godwin in and around that date,



Let the record further trflect t t I do not have

any receipt book for dotes after- 0tober 23, 1982.

A Walt a minute, Could I ask you .a estion? We're

still on the record, Do you see a d'rectpt for Tom

Smith? . think they both occurred at the same time.

Did you see one for him while you were in there?

Q Well, I don't know. I Wasn't'lookihgfor Tam Smith.

I was looking for Charles Godwin.

1o A Well, both of them did the same thing,

11 1 Q Did you pick up the Smith check?

12 A No, sir.

1:3 You did not. What was Tom Smith's position?

14 A He's a State Senator and an attorney.and a farmer.

15 Tom offered to come down here with me this morning.

16 Let the record show that on October 18, 1982, there

17 Is a cash receipt In the amount of Two Thousand,

Eight Hundred and Eighty Dollars for Thomas E.

19 Smith, P.O. Box 308, Pamplico, South Carolina,

20 and that the record entry Is 029982 and that the

21 receipt reads "loan of One Thousand for P/One

22 Thousand for RO and Eight Eight eighty for

2- A See, what he did, see, he was going back,

2 Q It's signed by C. Collins.



A C. Collins Is the felOw that he got It from at

the bank. He Just endorsed It. Tom endorsed Probably

4 the back of the check over to them, see. See, he

5 went to the bank and borrowed the money and took the

6 interest out is what he did Probably. I think

Charles did the same thing, if my memory serves me

correct. The other one could have been two or three

days after that.

10 (Break.)

If Q The lust testimony had to do with checks received

12 from Charles E. Godwin by you in October of 1982.

13 A And I think he might have done the same, I think he

14 might have taken the interest out, too. I can't

15 remember whether--- I remember he told his

16 secretary to tell that fellow to make a note of it

17 and bring It up there and he'd sign it, and the

1. fellow from the bank, his office Is like from here

19 to the Russell Building to the bank, and I think

20 somebody might have brought the note and the check

21 up there with the interest taken out, and I think it

2.' might come out the same thing like the other. I

2.; think that's right, now. I believe that's right.

Q Were there any other names in connection with that

27, particular transaction?



2 A No, I can2t Ar

3 Q So you're talking about' mr. odwi nand Torm Smith.

4 A Right,

I Q And you've identified the receipt of M#!. Smith's

6 check.

7 A Anldey d un, erI#Onfg's they~ve paid them bock.

8 Q It's Yotiru tnderstanding that the camaign paid back---

A it' s my urndersta3tnng, I heard that, I don't know,

10 1 mean, I have no facts of that,

11 Q Tell me are you familiar with Jimmy Brown?

12 A Yes, sir.

13 Q Tell me what is the basis of your familiarity with

1 14 Mr. Brown.
S15 A He's a friend of mine.

16 Q He lives in Florence?

17 A Yes, sir. He's the one that started the thing off.
z

Is Q What do you mean, "he started the thing off?" Could
19 you explain whct you mean by that?

20 A Draft Robin Tallon movement for Congress.

21 Q Do you know this from personal experience?

,22 A Yes, sir.

23 Explain that for me If you will for the record.

24 What date? Approximo.tely what date?

25 A I think this was sometime the first of '82. Jimmy



Brown---

3 Q January or February?

4 A Yes, sir,

Q Was It called the "draft Robin Tallon-4 M

6 A Right. He started It. That's the way he started

7 that, "draft Robin Tallon,"

8 Q Committee?'

9 A Yes, sir.

10 You think this was around February or March of '82?

1' A Yes, sir. I'm trying to help you a little bit. too,

Q That's fine. I appreciate the help.

13 A Do you know fellow Mark Strowan? Have you heard his

name?

Q I've heard his name, yes. I know the name. Tell me

16 about him. Well, we'll get to Stronan later. That's

'7 S-t- r-o-m-a-n.
I A Yes, sir. He lives in Charleston. He works for

19 Blue Cross-Blue Shield, I think.

Q This "draft Robin Tallon committee," did that have

any organization to you knowledge?

2 A I don't know anything about the thing. All I know

is Jimmy did that, that's all.

Q Did you have banners or stickers or---

, A I don't even know because I was in Atlanta.
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2 Q So you don't know.

3 A I don't know. I Just know they were foming this

4 thing, draft Robin Tallon.

5 Q How did you get to know this?
6 A How did I get to know this?

7 Q How did you get knowledge of It?
8 A Either Robin or Ji!*ny told me" one of the two.

Q 0 When you came home on a weekend? Is that what you're

10 saying?

11 A That's right. They were going to handle it that way

12 because they didn't wont Hicks, see.

Q That's Hicks---

I' A Harwell.

15 Q ---Harwell, okay. Was Jimmy Brown active In the

16 campaign?

17 A Very active. He knew everything that went on.

is Q Was he a paid---

19 A No, sir, but he knew everything that went on. He

20 was a confidante, whatever you call it. He knew

21 everybody that made a contribution. He has told me

22 some things that I probably shouldn't even repeat

because it's hearsay.

21 Q No. Go ahead.

25 A Well, somebody could read my record, and if it's not



true I'm going to get sued for slander. I'll let

him -tell you. He'll tell you everything., If it's

4 not true, there's some lawyers Involved in It, and

I could get a big lawsuit, because I wasn't there.
6 Jim was there every day. I was the one that told

7 Mr. Toby about Jimmy Brown.

Q I understand.

9 A I told him to talk to JiMy, that Jimmy knew more

O about it than I did.

11 Q Are you familiar with the name Conyers O'Brien?

12 A Yes, sir.

13 Do you have any knowledge about him giving any cash

14 contributions?

* A No, sir. I don't know him except when I seen him.

16 Never been to his home. Never talked to him on the

17 phone.

Q Are you familiar with the name Edward Floyd -- C.
19 Edward Floyd?

2() A Yes, sir. I've been in his home before. He's a

2 surgeon.

22 Q Do you have any knowledge of him giving any cash

23 contributions into the campaign?

2-1 A No, sir. I think he gave a contribution,

2,5 Q Do you have any knowledge?
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2 A No, sir. I mean, I think he gave a check. SomebodY

3 told me he gave a---

4 Q Did you see the check?

5 A No, sir. I don't have anY knowledge of that.

6 Q Are you familiar with the name David '.Keller?

7 A Yes, sir.

8 Q What's the basis of your familiarity with him?

9 A He's an attorney in Florence.

10 Q Is he a personal friend?

i A No. He was In the House of Representatives. We

12 aren't friends. I mean, we're not social friends.

, Q Acquaintances?

, A Yes, acquaintances. I mean, I like him.

Q Do you have any knowledge of Mr. David Keller giving

,6 any cash contributions into the Tallon for Congress

17 Cormiittee?

A Not of my own knowledge.

9 You have no personal knowledge of him giving any.

20 Right?

2 A Nothing but hearsay.

22 Q Let's go back to Mr, Stroman, which I believe is

2 spelled S-t-r-o-m-a-n.

2 A That's right.

25 Q Tell me what you know about Mr, Stroman and his
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* 2connection with the Tallon for Congress Committee@

3 A Well, that's where I first met the boy. He graduated

'I from Clemson, and he wanted a Job, and so I think

5 they gave him a Job driving a car.

6 Q Driving a car for whom?

A For Robin Tallon. He drove him everywhere he went.

S Q During the campaign?

S A Right.

() Q Was he paid?

1' A He was paid.

12 Q Was It you that was instrumental in getting the job

H or was it---

11 A No.. no. I didn't even know him. I didn't even know

C) V the boy. He's a very nice boy. He's a very nice

Ib boy. And he told me, he said, "Gary, some things

17 aren't right in this thing." I said,. "What do you

11.1 mean?" He said, "Well, there's Just some things

1() that aren't right." He never would tell me. He

20 said, "I see some things I don't like." I said,

"Well, Mark, if you see some things you don't like,

22 you ought to get out of it." He said, "I'm not so

2 1 sure about this," and he never did tell me what it

21 was. I don't know whether they were getting some

2-) cash or what they were doing or anything. The FBI
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took a statement from him, he told me. He told me

he told them the truth.

Q That's all you know about Mr. Stroman? Is that

right?

A Yes, sir.

Q Okay, fine. Is there ..anything you want to add to the

deposition, Mr. Slavens?

A Well, I've told it like I saw it, like I feel like

is right.

Q Okay, good.

A If you were to call my wife, If you'd be kind enough

to let her -- I'll get an attorney and let her just

send you an affidavit.

Q Well, we'll see what develops. I can't give you

definite word as to what's going to happen here and

now. She may be outside. I don't know.

A But I'd appreciate one thing. I'm really trying hard

to get back with her, and we're going to counseling,

and I'd appreciate it if you'd handle it gently.

Q Right.

A I know you're not a marriage counselor, but---

(Off the record.)

MR. WHITEHEAD: That concludes my questioning

of Mr. Slavens at the present time. However,

.")

0_

22

,) )

2.3

2-

2:
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2 I am not going to close the record at this

time on the possibility that there may be

further information needed from 14r. Slavens,

but let the record reflect that we ended the

6 deposition at approximately eleven o'clock.

7 DEPOSI TION ADJOURNED.

8 (Signing waived.)

9

10

11

12

13

14

15

16

17

19

20

21

2-



72

2 STATE OF SOUTH CAROLINA )
) CERTIFICATE

3 COUNTY OF RICHLAND )

4 This Is to certify that the foregoing Is the depositioi

5 of Gary H. Slavens, taken before me, Eric B. Gore, a Notary

6 Public in and for the State of South Carolina, commencing

7 at the hour of 9:25 am., on Thursday, May 22, 1986, at the

8 U.S. Attorney's Office, 1100 Laurel Street, Columbia, South

9 Carolina, Pursuant to Subpoena.

10 I do further certify that the said witness was firstcO

11 duly sworn by me and cautioned to speak the whole truth; that

12 he was examined as per the foregoing; that notes were taken

13 by me of the questions propounded and the answers given; and

11 that the foregoing seventy-one (71) typewritten pages repre-

0V sent a true, accurate, and complete transcription of said

16 testimony to the best of my skill and ability.

17 I do further certify that counsel for the respective

Is parties reserved all obJections until the time of trial,

19 except as to the form of the question. The reading and

20 signing of the deposition by the deponent was waived by the

21 deponent and counsel for the respective parties.

I do further certify that I have sealed up and de-

21 livered the original of said deposition to Thomas J. White-

24 head, Esquire, Assistant General Counsel, Federal Election

25 Commission, 999 "E" Street Northwest, Washington, D.C.,
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*2 20463, who shall retain the said deposition In his Possession

3 and become custodian thereof until such time as It shall be
4 needed at trial,

5 I do further certify that I am not of counsel or
6 attorney for any of the parties to the said action nor in
7 any way interested In the event of the said cause.
8 IN WITNESS WHEREOF, I have hereunto set my hand and

9 official seal this 28th day of May, 1986.
10

11 Eric B. Gore
12 N'otary Public for South Carolina

'~MY Comm~ission expires: 4/28/87.

16

17

20

212

2,3
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2 STATEMENT FOR THE RECORD

MR. WHITEHEAD: Let the record reflect

4 that Mrs. Vicki Slavens, V-1-c-k-i

S-l-a-v-e-n-s, was subpoenaed by the Federal

6 Election Commission to appear In Columbia,

7 South Carolina, at the U.S. Attorney'S Office

on May 22nd, 1986, to give testimony in MUR

Number 2071. Let the record further reflect

10 that the subpoena was issued by the Commission,

11 was sent to her home address return receipt

12 requested. Let the record further reflect

that we have not received the return receipt

from her. Let the record further reflect

that Mrs. Slavens' testimony would have been

16 in connection with a contribution to the

17 Tallon for Congress Committee made by her on

Is August 17, 1982, in the amount of One Thousand

'9 Dollars, drawn on her account in the C & S

20 Bank in Florence, South Carolina, as reflected

21 in her Check iumber 2833, as evidenced by

FEC Exhibit 5 included in the deposition

22 testimony of her husband, Gary Slavens.

2-4 Let the record further reflect that this

I deposition remains open until further notice.



*2 STATE OF SOUTH CAROLINA)
) CERTIFICATE

3 COUNTY OF RICHLAND)

4 This is to certify that I., Eric B. Gore, a Notary
5 Public In and for the State of South Carolina, duly
6 commissioned and qualified as such, was hired to take the

7 foregoing Statement for the Record and that the transcript
8 of said Statement for the Record Is a true, accurate, and

9 complete transcript to the best of my skill and ability.

10 IN WITNESS WHEREOF, I have hereunto set my hand and

Iofficial seal this 28th day of May,, 1986.
12

3' Eric B. Gore

N otary Public for South Carolina

S My Commission expires: 4/28/87.
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21

21
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It is stipulated by and between counsel

for the respective parties that all
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2 WHEREUPON,

GB, STOKES, HAVING BEEN DULY SWORN AND

4 CAUTIONED TO SPEAK THE TRUTH, THE WHOLE

TRUTH, AND NOTHING BUT THE TRUTH, TESTIFIED

AND DEPOSED AS FOLLOWS:

DIRECT EXAMINATION BY

MR. WHITEHEAD:

Q Could you state your name, address -- that Is home

]0 address and then business address and telephone

11 number both if you will for the record?

12 A My name is G.B. Stokes, Jr. I live at 1000 Third

Ii Loop in Florence, South Carolina. My home phone

11 number is 662-0740. My office number is 662-3291.

0 What is your occupation, Mr. Stokes?

1 A I'm in the hotel/motel business.

17 Q Just exactly what do you do in the hotel/motel busi-

I 1ness?

19 A I own and operate Howard Johnson's in Florence,

20 South Carolina, and several other small businesses,

21 service stations, gift shops, this kind of thing.

22 Q In Florence?

23 A Yes, sir.

2-1 And is that Howard Johnson's a hotel in the city?

2-) Is that a franchise operation?
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2 A Yes, a franchise operation. Yes, 1lr-6

3 Q And you own the franchise for the Howard Johnson's

4 in Florence?

5 A Yes, sir.

6 Q And you're represented here today by counsel.

7 MR. WHITEHEAD: Would counsel identify himself

8 for the record, please?

9 MR. STANTON: My name Is David Stanton, and

10 I'm an attorney from Florence, South Carolina.

11 MR. WHITEHEAD: Let the record reflect that

12 Mr. Stanton has infomed us that Mr. Stokes

13 has no documents to produce at this time

1.1 pursuant to the subpoena, that there were

0 none in existence that fit the various specd-

16 fications of the subpoena. Is that right,

17 Counsel?

MR. STANTON: That's correct.

Q Have you been involved in a deposition before, Mr.

20) Stokes? Have you had your deposition taken in any

21 other proceeding?

MR. STANTON: You mean in relation to this

2 or at any time in his life?

21 At any time.

2-) A I'm sure I probably hove over the years, but I don't
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2 recall exactly when and where,

3 Q Let me explain it. I will ask Wuesttons,,and I'll

4 anticipate answers from you. If you do not under-

5 stand any of my questions, please tell me you do not.

6 I'll rephrase the question until you do understand.

7 A Fine.

8 Q If you answer the question, I'm under the assumption

9 that You understood the question as I Dosed it.

10 A Fine.

Q Thank you. Mr. Stokes, did you refer to any documents

12 prior to coming here this morning in connection with

1.3 this particular matter?

4 No, sir.

1 Q You did not. Did you discuss this case outside of

16 discussions with counsel with anyone?

7 Yes, sir.

i Wio was tnat?

19 A Gary Slavens,

20 Q When was that?

21 A Day before yesterday morning, in the coffee shop in

22 Florence,

23 Q Could you tell us what was discussed? What was said

24 by Mr. Slavens and what was said by yourself?

25 A He just informed me that he had--- It's sorta detailed,
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but I'll go into it the best that I can.

Give me Your best recollection of what hap~pened,

Okay,

MR. STANTON: If we could set It up first,

Mr, Stokes, If You would state for the record

who approached whom and where you were.

That's fine.

My normal Procedure Is to go to the Eat More Lunch

every morning. I usually go to my business first and
then go to the Eat More Lunch, which Is back downtown,

and drink coffee with some friends of mine. We've
been doing It for years. I walked In the Eat More
Lunch, and Gary Slavens was sitting In a booth, and
he asked me to come and sit with him, which I did.

Did anyone join you In that booth?
No, sir.

It was just the two of you?

Just the two of us.

And this was two days ago. That would be May the 21st,

I believe.

Yes.. sir, He said that he had--- He said,, "You're

going up there--- Are you supposed to go Friday

morning to give a deposition?," and I said,. "Yes,

I am." He said, "On this allegedly giving money to

8

9j

10

Co.

0

16 Q

17 A

I's Q

1(4 A

20 Q
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2 a Congressional candidate, to Robin Tallon," maYbe

3 he said. I don't know. I don't remember the exact

wording he used. And we talked. He said, "Be sure
5 and tell the truth up there." He said, "You know,

6 perJury is a bad thing." I said, "I have nothing to

7 tell but the truth." He said, "Well, it looks like
8 we're going to have conflicting testimony." I said,

9 "Sir, all I can tell you is I'm going to tell what

10 happened," and that's about the crux of the matter

1, as to what we talked about. I don't remember every

12 detailed bit of the conversation.

Q What contribution was he referring to to your

i, recollection, to the best of your knowledge?

- A He was referring to the fact that he had made the

If statement that I had given a Thousand Dollar contri-

17 bution in cash to Congressman Tallon.

Q He made that statement to you---

19 A Yes, sir.

20 Q ---the day before yesterday. Has he made that

21 statement or any statement pertaining to this matter

to you previous to that?

., A Yes, sir.
2.1 Q When was that and under what circumstances and what

2 5 was said?
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2 A It was after I received a letter from--- It was

3 after I received a letter from the Elections

4 Commission In reference to the fact, an0 It was

Is after an FBI agent cane by the office and spoke with

6 me about It,

7 Q How long ago was this in time, especially the FBI

8 agent?

9 A Gosh, I don't know when It was. I guess It's been

10 eight or ten months ago or something like this.

11iQ This is the FBI agent.

12 A Yes. It's been quite a while.

n Q I take It the Election Commission letter is the

14 letter from us---

A Yes.

Q ---in connection with this case.

17 A Yes. Well, the Elections Commission letter came,#

I's as well as I remember now, after the FBI agent came

19 by and talked to me about it.

2() Q What was said between you at that time, that is

21 conversation between you and Mr. Slavens? I think

that you said that he also discussed this matter

with you bock then,

21 A He just said--- He said, oh, something to the effect

2~) and he mentioned this yesterday morning also. He
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2 said something to the effect that, "You know, I

3 called you and asked you to help Robin Tall on out,

4 and you told me you would, and you told me later on

5you had,"

6 Q In what connection was he posing this? Did he explain

7 how you had and did you respond to him? I'm not sure

8 I understand what he was saying and what you were---

9 A Yes, sir.

1 Tell me what that's all about.

ii A What he was--- I did help Congressman Tallon out.

12 i I advised my son-in-law, who was at that time working

H for me, to make a donation to Congressman Tallon's

-, campaign.

S- Q What is your son-in-law's name?

16 A Mike Lynch.

17 Q That's L-y-n-c-h?

A He is riot my son-in-law now. He and my daughter are

'9 divorced at this time.

20 Q And did he make a contribution to your knowledge?

1 A To the best of my knowledge, he did, but I don't

recall seeing him actually hand the check to

Congressman Tallon or anyone else.

Q1 Approximately at what point in time would that have

been?
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* 2 A That would have been sometime In--- I was trying to

sort of reconstruct it In my mind. I would think It

would be sometime In April or May of '82.

Q Why didn't you give a contribution to Congressman

6 Tallon's campaign rather than directing your son-in-

7 law to do the same?

8 A Well, for two reasons. One of them was Hicks Harwell

9 was opposing Mr. Tallon at the time, or Congressman

io Tallon. He wasn't Congressman Tallon then. He was

11 Robin Tallon then. He was opposing him, and what I---

12 I wanted to help him. I was not going to--- The

'3 Harwells and I have some strong ties back, but I did

-i not want to support Hicks Harwell. I supported him

in the first election, but I did not want to support

16 him in the second. So what I did Is I helped--- What

7 I did then is I helped him by getting my son-in-law

to do it, and also I felt like that it would give

my son-in-law -- make him better known and make him

20 more politically active with the Tallon campaign.

21 1 didn't---

Q Let me interrupt. You stated that you helped Hicks

2 Harwell in his first election. What were you referringi

2$ to when you said that?

. A Well, I politicked for him. He and I are close



2 personal friends, and I politicked for him.

3 Q What election was that? What election was that? What

was he running for? You said his first election.

5 A Oh, he was running for Congress.

6 Q Was this in '82 or '80?

A No. I think that probably goes back as far as '80.

8 Q So Hicks Harwell ran for Congress in 1980 also.

A Yes, sir.

0 Q He didn't win the Democratic primary, did he?

' A No, sir.

12 Q Did you give Mr. Lynch the money to use to contribute

to Congressman Tallon's campaign?

-, A I'm sure I must have paid him back in some way, shape

C) 1 or form because, like I say, he worked for me and he

16 was my son-in-law and, of course, like a child to

17 me, and I'm sure I reimbursed him In some way, but

I don't recall how or when.

Q So he in effect gave your money to the Tallon campaign,.

20 A No, sir. He gave his money, but I'm sure in some

way or shape I reimbursed him because he was on my

payroll, and you know how with kids you're always

-' helping your children out after they're married and

21 everything.

Q What was his job on your payroll? What did he do on



2 your payroll?

3 A He was manager of one of my little businesses,

4 Q What business Is that?
5 A That's Interstate Amoco.

6 Q Interstate Amoco?

7 A Yes,

8 1Q Is that a South Carolina corporation?

9 A The Interstate Amoco is GB & S Corporation, doing

10 business as Interstate Amoco.

11 Q it's a South Carolina corporation.

12 A Yes, sir.

13 Q What were his duties in connection with the AMOCO

'41 business?

15 A He managed the place. He hired and fired the employees

16 He did the buying. We also have a gift shop In

17 connection with that.

is Q Where is that located?

i A Next door, adjoining the Interstate Amoco.

0Q So what is the address of Interstate Amoco? Where

21 is it located?

A 1-95 and U.S. 52 Intersection in Florence County,

23 Q Was he on a salary or was he on an hourly basis?

24 A No. He was on a salary.

Q So you reimbursed him somehow through his salary---
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2 A Yes.

3 Q ---for the contribution he made to--

4 A I'm sure--- I'm not saying I did because I don't

remember actually doing it, but, I'm sure that In

6 some way or form I'm sure I replaced It, He wasn't

7 making---

8 Q How much money did he give? How much did you direct

him to give to Tallon's campaign?

o I don't remember whether It was Five Hundred or A

-1 Thousand Dollars, but it was probably one or the

12 other.

13 Q And It was in and around April of '82? Is that what

-1 .1 you said? March or April?

cD A I'm not absolutely sure of these dates. '82 is a

16 long time, and I don't -- I can't be absolutely sure

_7 of the dates, but I was thinking it was somewhere

is before the primary to the best of my recollection.

19 This is what I'm saying,

2)0 Did you make any contributions to Hicks Harwell's

21 campaign?

22 A Yes, sir.

Q How did you do that?

24 A By check, I'm sure.
0Q' . Q Your check? That is, you, G.B. Stokes, to Mr. Harwelli's
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2 campaign?

3 A I'm not sure. I'm not absolutely sure as to how I did

4 it, but I'm sure It was by check or---

5 Q But did you go through your son-in-law, Mike Lynch?

6 A No, no. He wasn't my son-in-law at that time.

7 Q I'm talking about--- This is '80 we're talking about

8 now?

19 A I understand what you're talking about.

10 Q Now let's go into 1982, Hicks Harwell's campaign In

i, 1982, did You contribute to that?

12 A Not to the best of my knowledge I did not, sir.

SQ Through Mr. Lynch or not at all?

, A No, sir, not at all, not to Mr. Harwell's campaign.

Q Are there any documents that you've looked at prior

16 to coming to this deposition that would reflect any

17 contributions to Mr. Harwell?

A No, sir. No, sir.

19 Q No checks?

20 A No, sir.

21 Q No loans? No loan instruments? No notes or anything

of that nature?

. A You mean prior tocomingup here?

1 Q Yes.

2) A No, sir. No, sir. I don't recall them. I'm sure
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that there was some---

Getting back to the conversation had with Slavens,

I'm sure we've totally explored that. I'm not

talking about Tuesday's conversation, that is two

days ago, or Wednesday conversation, whenever It

was, but the prior conversation after receiving

this Information from the Election Commission and

also having talked to the FBI. Maybe you've

testified to it. If so, I've forgotten. Let's

pursue that a little bit further. Where was this

conversation held?

Which conversation Is this, now?

The one back, let's say, several months ago. You said

that there was a prior one prior to---

I do not remember whether I bumped into him somewhere

or whether he came by the office or what. I really

don't. I see Mr. Slavens I wouldn't say frequently,

but I bump into him occasionally, and he always

wants to talk politics, and he's always asking me

about political things.

How long have you known Gary Slavens?

Gosh., I guess I've known Gary for twenty-five years.

Have you been friends socially or in a business---

No, sir, I wouldn't say that.

7

10

12

13 A

1-1 Q
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On a business basis?

No, sir,

Just acquaintances around town?

Just acquaintances, yes, sir. You know, Florence Is

not a large place. You can know pretty well every-

body.

Are you familiar with his wife, Vicki Slavens?

Yes, sir, I do know her.

How do you know her?

I've seen her socially at the Museum, which I think

she is connected with It in some way. My wife Is

on the board of the Museum -- the local Museum In

Florence there, and I've seen her there. How I

know her? I don't know how I know her. I've

just known her for a long time.

What is that, an art museum or what kind of a museum

are you referring to?

The Florence Museum is an art museum, yes.

An art museumr,?

Yes.

Do you know Jeff Lee?

Yes, sir. You're talking about Jeff Lee that works

for Congressman Tallon?

Yes.

10 QA

lo Q

I1 ! A

0)

19 A

20 Q

21 A

22 Q

23 A
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A Yes, sir, I do know him.

Q When did you first meet Mr. Lee? How long have you

knowti him?

A I've probably known him -- known of him or known him

eight or ten years,

Q In what connection?

A The first I recall ever knowing Jeff Lee, he was

in the Jaycees in Florence and was running for some

office or something in the Jaycees in Florence there,

and I used to be a member of the Jaycees before I

exhausted out, and that's my first recollection of

him. Like I said, Florence Is a small place. You

can know pretty wellI everybody.

Q Did you have any dealings with Mr. Lee during the

1932 campaign of Congressman Tallon?

A No, sir.

Q None at all?

A I mean, I might have spoke to him about it. I'm not

saying I didn't. but I don't recall any conversations

with him.

Q Were you ever asked to give a contribution to

Congressman Tallon's camnpaign by Mr. Lee?

A I cannot--- I don't recall. I'm sure I may have

been, but I don't recall whether I was or not.

16

17

19
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2 Q Do you recall being asked to give a contribution to

3 Congressman Tallon's campaign by anybody connected

4 with the campaign?

5 A Oh, yes.

6 Q Who solicited You for a contribution?

7 A We--- I don't remember specific names or anything,

s but I'm sure that people have asked me to give to

9 Congressman Tallon's campaign.

10 Q If I give you some names, it might Jar your recollectic

11 A It may, yes.

12 Q How about Mr. Glenn Odom?

ii A I don't know him.

ii Q He was the treasurer for the campaign.

) A Yes, sir. I don't know him.

16 Q Jirny Brown?

17 A No, sir. I do not know him. I know who he is, but

I do not know him.

'9 Q Slavens himself, Gary Slavens?

20 A Slovens may have asked me, but I don't actually

21 recall whether he did or not.

22 Q Congressman Tallon?

2) A Congressman Tallon has asked me to donate to his

campaign on several occasions,

Q We're talking about the '82 campaign.



2 A I can't remember whether he did or whether he didn't,

3 but I'm sure he must have,

4 Q Did any of your family contribute aside from your

son-in-law?

6 A Not to my knowledge,

7 Q Slavens has submitted an affidavit in this case and
has also testified under oath In deposition that he

was given a Thousand Dollar cash contribution by

10 Mr. Tallon or Congressman Tallon which was allegedly

11 from you to be gotten into the campaign. Is there

12 any truth to this particular statement?

*3 A No, sir. I did not give him A Thousand Dollars cash.

ii. Q You're stating unequivocally that you did not give

o A Thousand Dollars---

16 A I did not give him A Thousand Dollars cash.

17 Q I ask you that because your affidavit, which I want

;- to refer to--- Your affidavit says--- And I refer

to the affidavit submitted in this matter sworn to

20 on the 4th day of September, 1985, and I quote it

21 in total: "Personally appeared before me G.B.

-2 Stokes, Jr., who, being duly sworn, deposes and

* says that to the best of his recollection he did

21 not make a direct contribution of One Thousand

15 Dollars in cash to Robin Tallon during Representative
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2 Tallon's 1982 general election cay0oign for election

3 to the House of Representatives from South Carolina's

4 Sixth District."

S A That's what I mean, that I don't have any recollection

6 of It whatsoever.

7 Q But can you state unequivocally that you did not give

8 One Thousand Dollars In cash to the campaign?

A To the best of my recollection I can.

10 Q We're talking about ten One Hundred Dollar bills.

1 Now, that's a pretty--- That's a---

1:2 A I know what It is.

1.3 Q You know what It is.

1-1 A I understand.

o Q Can you state unequivocally, not going to recollection

16 ]that you did not give---

r A I can state unequivocally I did not give any cash

money to Congressman Tallon's campaign.

09 Q Your affidavit also says that you did not give it

2() to the 1982 general election campaign. Did you---

21 Can you state unequivocally that you did not give

One Thousand Dollars in cash to the primary election

2 campaign?

21 A Yes, sir. To the best of my knowledge, I don't

_-) recall it. That's unequivocally.
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2 Q No. It Is not unequivocally, That It recollection,

3 A Well, to the best---
4 Q That means that you cannot recall having done or not

5 done that. I'm saying can---

6 A To the best of my recollection, I don't remember

7 giving It.
8 QCan you state that you did not give One Thousand

Dollars In cash to Mr. Tallon for either the primary,
10 the runoff, or the general election In 1982?

11 A I can state to the best of my knowledge I did not
12 give any money to the primary or to the general

'3 election in 1982.
11 Q To the best of your knowledge.

15 A To the best of my knowledge.
16 Q You could have.

17 A No. sir, I can't say I could have because I don't

recall giving him money. Like I said, 1982 has been

a long time.
20 Q A Thousand Dollars in cash is a lot of money to

21 be passing hands.

22 A I understand it is.

23 Q Did you give any other cash contributions over a

2.1 political lifetime to anybody?

2 A No, sir.
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2 Q You have note

3 A No, sir.
4~ Q You can state that unequivocally, but you can't

5 state unequivocally that you---
6 A To the best of my knowledge, I don't recall giving

7 cash to anybody In a political campaign.
8 Q You see the difference, don't you?
9~ A I understand,

10 1Q You understand the difference between, "No, I did not,

H1 and, "No, I don't have any recollection of giving it."

12 A Well, let's state it this way. I aon't have any
S13 recollection of giving It.

Q1 But you cannot state that you did not give it.
C)A I can state that I don't have any knowledge of doing

16 it. I don't know how much plainer I can be to that.

17 Q You can say that you didn't give it.

1 A I could say that I didn't give it, but all you can

19 do is go by your memory. I don't have any recollectio

2() of giving it.

21 Q It's a pretty big incident. I mean, we're talking

22 about ten One Hundred Dollar bills.

23 A I understand what you're talking about.

Q And never to the best of your recollection have you

ever given cash---
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2 A I've never, given cash.

3 Q But you can't state unequivocally, "No, I did not

4give..."---

5 A To the best of my knowledge, I don't recall ever

6 giving anyone cash for a contribution, I might have

7 bought a ticket to a supper or something and gave

'em ten bucks or twenty bucks out of my pocket,

9 Q I'm not talking about that.

1o A But that would be a political contribution, That's

11 what these suppers are for.

12 Q I'm talking about ten One Hundred Dollar bills in cash

13 A No, sir, I did not to the best of my knowledge.

4 Q To the best of your knowledge and recollection.

1; A To the best of my knowledge.

16 Q It could have happened however.

17 A Well, you'd have to answer that, sir. I can't answer

I's that because all I can do is go by my knowledge.

19 To the best of my knowledge, I don't remember doing

20 it.

2 Q I don't think we can carry that much further.

22 Getting back to Mr. Lynch, his contribution to the

;1 Tallon campaign, which was either Five Hundred or

One Thousand Dollars, you said insomemanner or form

2,-, you reimbursed him. Could you explain that a little



*2 further? How would you have reimbursed him?

3 A I don't know how I reimbursed him. I don't have any

4 knowledge of how I reimbursed him. I have not seen

5 Mr. Lynch since Christmas a year -- this past Christma~o

6 one year ago. So I have not discussed this with him.

7 1 did not look at any records where I may have re-

Is imbursed him or not reimbursed him. I may have given

9 it to him in a check or how I did It---

10 Q Would It be kind of a bonus check?

11 A Maybe it might have been in a bonus check because

12 he earned a bonus each year, but I would have---
*13 0 But would this bonus check be over and above anything

14 he earned in a particular year?

oA Well, of course, he didn't work for me but two years.

16 1 believe it was two years. And he, of course,

17 would--- I'd give him--- I probably didn't--- He

Probably didn't get the same bonus either year.

He Probably got more in the second year than he did

the first year.

Q To compensate for the---

22 A No, not necessarily to compensate him for that.

21 I'm just sure I made it up to him in some kind of

2-1 way, not necessarily to compensate for this contri-

27) but ion, but Mike was always spending money out of his,
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2 pocket, you know, for such things as travel or going

places or doing things, and, of course, like I said

4 while ago, you tend to give money out of your Pocket

5 to your children. I don't recall giving him any

6 large amounts of cash, but I'm sure that--- I'm sure

7 that In some way, shape or form that I probably made

8 it up to him, if In fact he did give this, and I

do not remember to the best of my ability whether

10 he actually gave Robin Tallon the money or not, but

11 I feel like he did give Robin Tallon the money

12 because I wanted him to get known politically and

13 people to know him. He was a young man just out of

14 college, by the way, at that time, just getting

15 started in the business world, and---

16 Q What's he doing now?

7 A I do not know.

Q Is he still in Florence?

A Yes, he is still in Florence. Since he and my

2() daughter have been divorced, I don't have any contact

2 with him anymore.

22 Q He's not connected with your businesses?

A No, sir.

2 1 And you don't know where he's working now?

2 1 A No, sir, I do not.
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2 MR. WHITEHEAD: I don't have any further

questions, Counsel?

4 A Do you want to corss examine me?

CROSS EXAMINATION BY

6 MR. STANTON:

7 Q Let me ask you a couple of questions, please, Mr.
8 Stokes. I'm not sure the record Is clear on this

business about Mike Lynch and any contributions he

10 made. You Just said you feel like he did make a

-1 contribution to Robin Tallon. Isn't It true though

12 that you In fact don't have any knowledge at all as

to whether he made a contribution to Robin Tallon?

i A I do not have any knowledge,

15 Q Did you see him make a contribution to Robin Tallon?

A No, sir, I did not. I don't recall seeing him make

17 a contribution.

Q Did he ever tell you that he made a contribution to

Robin Tallon's campaign?

20 A I don't recall whether he did or not.

21 Q You don't recall him ever telling you that he made

-2 a contribution to that campaign.

A No.

2 Q Do you recall -- specifically recall reimbursing him

for a contribution he made to that campaign?



,, I - hi _, 
.1 , ,, ,,

27

2 A No, I do not,

3 Q So what you are saying today Is, because ,he was your

4 son-in-law and you had kind of a father-son relation-

ship with him and you would kind of advice him, you

6 feel like---

MR. WHITEHEAD: Let him testify, Counsel.

8 Ask him a question.

9 A That's true. I feel like I did have a father-son

10 relationship with this young man.

11 Q But I'm trying to get behind your statement that You

12 feel like he did make a contribution, The reason

'3 you feel like he did make that is not because you

saw him make it or you know of your own knowledge

C that he made the statement. Right?

16 A No. However, quite a few pieces of mail, flyers or

17 mat louts or whatever you want to call them, from

1 Congressman Tallon's office still come to the office

address to Mike Lynch.

20 REDIRECT EXAMINATION BY

2 MR, WHITEHEAD:

22_ Q Did you tell him to make a contribution? I believe

21) your testimony earlier was that you told him.

A I'm almost positive I did tell him, yes, sir.

Q To make a contribution.



2 A To make a contribution, and I explained to him it

3 would help him politically should he ever need a

4 favor from the Congressman or a favor from others.

5 It would establish him In the community as being a

6 person was sincerely Interested in oood government

7 and good politics,

8 Q And you testified, I believe, that you told him that

9 you would make it uP to him,-- If he made a contribu-

10 tion that you would make it up.

Ii )I A I don't know, sir,

12 MR, STANTON: I don't believe that was his

13 testimony.

14 MR. WHITEHEAD: If it wasn't, he can testify.

10 No, sir. I don't believe I said that, now. I said

16 I'm alnost certain I did reimburse him in some sort

17 of way. That's what I said, and I am almost certain

18 I did. But like I said, 1982 has been a long time.

19 Q Have you been involved in politics for a good long

20 time?

21 A Yes, sir. I was a member of County Council for eight

22 years in Florence, back from '68 up until '76.

23 Q Did you take part in any other campaigns aside from

241 your own?

2 A Oh, yes, sir. I've taken a part in campaigns before
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2 as far as getting votes and helping raise funds and

things.

4 Q Do you have any recollection of who it would have

been for?

6 A Oh, gosh. Several different ones. Dick Riley.

7 Governor Riley I've helped, and, of course, Senator

8 Leatherman, just to name a few people. Malloy

9 McEachin, who is a member of the House. Those are

10 just the ones I can remember right offhand.

Q Hicks Harwell?

12 Hicks Harwell, yes.

'3 Q What kind of participation did you take In Hicks

1., Hcrwell's campaign?

A I traveled with him some Just on occasion once or

16 twice. I'm sure I must have made some contributions

17 to his campaign.

Is Q Is this the Congressional campaign or when he was

19 running for the State Legislature?

20 H Both.

21 Q Both?

,2 A Yes, sir.

23 Q How many times did he run? Was it '80 and 182 or

24 more thaei that?

25 A I think he just ran for Congress twice, 'ac and '82.
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2 was trying to decide in my mind the other day what

3 years it was,

4 Q There's some testimony which Is not totally clear,

5 and maybe you could help. There was some sort of---

6 He had a State office, did he not, Hicks Harwell?

7 A He was a member of the House of Representatives for

8 two years,

9 Q He also had a State position, did he not, in one of

10 the State agencies?

A A Not to my knowledge,

12 Q Well, there was some testimony that there was some

13 scandal connected with It that hurt Harwell. I didn't

14 get it clear,

1 A He was a member of the House, but I don't recall---

16 Q You don't re, ember any Incident that made the papers?

17 This was Slavens who said this.

* MR. STANTON: Seems like there was an incident

19 when Harwell was involved with another Reoresent

20 tive, Norma Russell, and they got into some

21 fight, She accused him of something.

22 A They got in a verbal argument about something, but

23 I wouldn't consider--and I'm sure it made the

2.4 newspapers, but I don't---

2_ MR. STANTON: She accused him of somethinq, and
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2 that made the newspapers, and It was a big

3 stink, but I don't remember exactly what It is

4 she was accusing him of. She was subsequently

5 a State Senator, and I think she's out of

6 politics now -- or out of office now.

7 A So much goes on, I can't keep up with It.

8 Q It's not that relevant. I mean, I Just didn't under-

9 stand what it was all about, and I couldn't get It

10 cleared up. I thought perhaps you could clear It up.

11 MR. WHITEHEAD: I don't feel that we have to

12 pursue this much further.

n FURTHER DEPONENT SAYETH NOT.

]4 (Signing waived.)

16

17

19

C 20
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2 STATE OF SOUTH CAROLINA )
S CERTIFICATE

3 COUNTY OF RICHLAND .)

4 This Is to certify that the foregoing Is the depositio

5 of G.B. Stokes, Jr., taken before re, Eric B. Gore, a Notary

6 Public In and for the State of South Carolina, duly

commissioned and qualifled as such, commencing at the hour of

9;24 a,m., on Friday, May 23, 1986, at the U.S. Attorney's

Office, 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina,

o Pursuant to Subpoena.

ii, I do further certify that the said witness was first

12 duly sworn by me and cautioned to speak the whole truth;

13 that he was examined as per the foregoing; that notes were

1 .4 taken by me of the questions propounded and the answers

o ], given; and that the foregoing thirty-one (31) typewritten

16 pages represent a true, accurate, and complete transcription

17 - of said testimony to thebest of my skill and ability.

I do further certify that counsel for the respective

19 parties reserved all objections until the time of trial.,

20 except as to the form of the question. The reading and

21 signing of the deposition by the deponent is waived by the

22, deponent and counsel for the respective Parties.

.. I do further certify that I have sealed up and delivered

24 the original of said deposition to Thomas J. Whitehead,

Esquire, General Counsel, Federal Election Commission,
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2 999 "E" Street Northwest, Washington, D.C., who shall

3 retain the said deposition inhis possession and become

4 custodian thereof until such time as it shall be needed at

5 trial.

6 I do further certify that I am not of counsel or

7 attorney for any of the parties to the said action nor In

8 any way interested in the event of the said cause.

9 IN WITNESS WHEREOF, I have hereunto set my hand and

10 official seal this 30th day of May,

11

N 12 Ert B. Gore

13 Notary Public for South Carolina

1 My Commission expires: 4/28/87

o- 1,5
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHIN, tON D C 20463

July 17, 1986

CERTIFIED MAIL-RETURN RECEIPT RROM-TED
James A. Brown, Jr.
P.O. Box 5227
Florence, SC 29502

RE: MUR 2071

Dear Mr. Brown:

Confirming your conversation with Laurence E. Tobey of our
staff on July 14, 1986, enclosed please find a draft affidavit
for your testimony in this matter. This draft is based on your
conversations with Mr. Whitehead and Mr. Tobey.

Please review the draft affidavit and make any corrections,
additions, or deletions as you believe are appropriate. The
purpose of the affidavit is to accurately record your testimony,
and therefore, it is important that it reflect the testimony as
you wish it to be recorded. You may add additional pages, or
rewrite and retype the affidavit as necessary.

After you have made any desired changes to the affidavit,
CD please sign it in the presence of a notary public and return it

to the following address:

Federal Election Commission
Attn: OGC-Tobey
999 E Street, N.W.
Washington, D.C. 20463

If you have any questions, or wish to discuss the matter
further, please contact Laurence E. Tobey, the attorney assigned
to this matter, at (202) 376-8200. Thank you for your
cooperation in this matter.

Sincerely,

Charles N. Steele

Gener Counsel

Lawrence M. Noble
Deputy General Counsel

Enclosure:
draft affidavit



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION A 'l -2

In the Matter of )
)

Gary H. Slavens, et al. ) MUR 2071

AFFIDAVIT OF JAMES A. ("JIMMY") BROWN, JR.

*0

James A. ("Jimmy") Brown, Jr., being duly sworn, dep~ps a-d

says:

1. My name is James A. ("Jimmy") Brown. I reside at 702

McKeithen Road, Florence, South Carolina. I was a resident of

Florence, South Carolina in 1982.

2. I am acquainted with Representative Robin M. Tallon, Jr., the

Member of Congress from the Sixth District of South Carolina. I,

k-7) along with others, urged Mr. Tallon to run for Congress in 1982

"T for the seat he now holds.

3. During the 1982 campaign for Congress, I did volunteer work

for the Tallon for Congress Committee, and helped out at the

campaign headquarters. I was not an official of the Tallon

campaign, and I was not a paid employee of the Tallon campaign.

4. It is my understanding in 1982 that Robin M. Tallon owned

several clothing stores in Florence, South Carolina, and other

cities in South Carolina.

5. In April of 1982, I was at the Tallon's campaign headquarters.

While I was there, I overheard conversations between individuals

associated with the campaign. I overheard a conversation in



which someone mentioned that "seed money" was needed for the

campaign. There was a discussion that $1,000 bonuses were to be

paid to several employees of Tallon's clothing stores, which were

to be converted into contributions to the campaign. I do not

have any independent recollection as to who made these statements

or any of the individuals were that participated in these

conversations. Further, I have no knowledge as to any of the

individuals who were employees of Tallon's clothing stores or who

may have received any "bonuses".

6. I am acquainted with Gary H. Slavens. To my knowledge, he

was not a paid employee of the Tallon campaign, but he did raise

funds for the campaign.

7. I have no knowledge of any alleged cash contribution by G. B.

Stokes to the Tallon for Congress campaign.

JAMES SWORNY BROWN

SUBSCRIBED. AND SWORN TO before

L.S.)



bTATE OF SOUTH CAR NA
SECRETARY OF

ARTICLES OF INCORPORATION

OF

I

ROBIN'S OF FLORENC-, INC.

For Use By (File This Form in This Spae For Use By

The S et, of State Duplicate Originals) The Se r te

File NoD.... 5.89a9Fee PaD 9(Sect. 12-14.3 of 1962 Code) or TAmt:

Fee Paid $8-6
0 0 . 

........ F 
I L E D

R. N. JL16T ... JUN 281976
Date ..". 

..

. .. .... ...... ...... . . .. . . . . .. .

1. The name of the proposed corporation is..O .N'S OF FLORENCE. INC.

2. The initial registered office of the corporation is 231W.EvanS eet 3..

leas am 11"B

located in the city of ..... Florence ........ county of .. .renc -............. ... and

the State of South Carolina and the name of its initial registered agent at such address is.

Robert M. Tallon, Jr. -2031 W. Evans Street - Florence, S.C.

3. The period of duration of the corporation shall be pcrpetual XZ7v?" ZXZ ?YW.

4. The corporation is authorized to issue shares of stock as follows:

Cli of $RS a Aut~'o, o .ofOWN aim Per Vale

Common 1,000 $100.00

If shares are divided into two or more classes or if any class of shares is divided into series within

a class, the relative rights. preferences. and limitations of the shares of each class, and of each semes

within a class, are as fo'lows

N ,/.A

Tota" authorized capita, stczk ........ . .. Q .. .. ............ . . .

I t :s rerresented that the corporat:on will not bezn rusiness until there has been paid :nto tihe cor-

porauor the minimum cons:,ieration for the issue of shares. which is Si.000.00 of which a: ieas-

s$3.0,C is it cash.

" The number of directors constituting the init:al board of directors of the corporation :s._____
w

and the names and addresses of the persons who are to serve as directors until the first annual

meeting of shareholders or until their successors be elected and qualify are:

Robert M. Tallon, Jr. 2031 W. Evans Street-Florence.S.Z. 2:,

Na,. AddrFl

Cameron T. -inshew 2031 '. Evans Stree-t-Florence, S.C.2"

td?.
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8. The general nature of the business for which the corporation is organized is (it is not necessary
to set forth in the purposes powers enumerated in Section 2.2) (12-12.2 Supplemental Cod,,
1962)

To ooerate a retail men's clothing business, including selling and
buying goods and merchandise at wholesale and retail orices; and todo all things necessary or appropriate to those and other corporatebusiness purposes as are authorized by the laws of the State of SouthCarolina.

9. Provisions which the incorporators elect to include in the articles of incorporation are as follows

None

'0 The name and address of each ;ncorporator is.

heme Str,'t & Si V40 C.t) county State

Robe: M. Tallon, Jr. _ 2931 w. -vans St. - Florence, S.C. 29501

Date Ju e..... 2 - . 6
Robert M. Tallon, Jr.... .......... . ...... .....

(Type or Prtnt Name)

....... .... .... ....................
(&fwaturt of LDCrPM)

(']Yrwe or P~r.13 h ame]

. . Priat N . ..



STATF OF. SOUTH CAROLINA

COUNTY or sum R .. .

The :indernogned Robert M. Tallon, Jr.

INC.
dn herthy certify t thtt aret ii nwcurpra(,ir ,f ROBIN'S OF FLORENCE / corporation and
a rt authur: zd t- exeete t h v-i ifiuat il: that each of the undersignod for hirn!-vl f does hi'rthd furthtr

ic-rtifv that he. ha- read th, fortgtin. d,. umnt, understand- the nicanin,, arid purport of the State.
nient t herein contie(l and tit. a inv arv trut to th. bet of his informatiun and hllief.

' (lisgasite 1t l imot ) ... ' 
+

Robert M. Tallon, Jr.
.R .o e ......... ..... Ia .. t o n ... J ........... .......

liSailmille ofp lllevllililW)

ofuiw Iatwty.ugw)

(5mmmlwe Il In ati )

CERTIFICATE OF ATTORNEY
11. 1. &vid..i ... Golbmn ..................... an attorney licensed to practice in the State of South Caro-

hna. certify that the corporation, to whose articles of incorporation this certificate is attached, has
complied with the requirements of chapter 4 of the South Carolina Business Corporatt 2Act of
19G2. relatin to the oranization of curporations, and that A my opinon the corporioi or-
ganized for a lawful purpose. /

Date June. 21 . 197

Bryan, Bahnmulle T4 r- Goldman & McZ1 veen
Attorneys at Law

Address l7 E. Calhoun Street

P. 0. Box 2038
C) Sumter, S.C. 29150

CIIFDUIIE OF fE7.S

Payable at t;mr. of filing Articies of With Secretary of State)

Fee for fiiLn, Articies .. $ 5.00
In aiq;on to the abnve. $40 for each
,€,1 ., H f the a_'recate value of shares

~. C rporatinn iz authorized to
- ,. i-ut in no case less t:.an 4000
r.-r , t.ar . 1.0 .).0

NC:E TH'S FORM MUST BE COMPLETED IN ITS ENTIRETY BEFORE IT WILL BE ACCEPTED
FOR FULING



STATE OF SOUTH CASLDLNA
SECRETARY OF i

ARTICLES OF INCORPORATION

OF

LeMASTERS, INC.

(File This Form in This Space For Use By

The arv of State Duplicate Originals) The Secretary of State
File No.. 41355  (Sect. 33-7-30 of 1976 Code)

R. radN . ....... ..... F____ La= .'-7.,,

Date ... .. 1 SEP2 7179.... e.... ...... . .... ... .. .. .. .

LeMasters, Inc.
1. The name of the proposed corporation is . .............

2. The initial registered office of the corporation is Magnolia .,Mal.. ----------
Stnwt aid Numlbe?

located in the city of Florence . count% of .... Florence ...... and

the State of South Carolina and the name of its initial registered agent at such address is

S.............. ...... .Robert M. Tallon... Jr ........................... .

3. The period of duration of the corporation shall be perpetual = === .

4. The corporation is authorized to issue shares of stock as follows:

Ci86 of
€ 

SA4,u AulwiOleeC h f O* Ma ess Pa, VAIVI

Co~non 100,000 $10.. .. ..-. . ...

. . ... '. .. ..... ......... .i .0 9 : _ O 0...... . .. ........-----.... . _.. !,..0.... .....-----
C

If shares are d ided nto two or more classes or if any class of shares is divided into serie within
a ciass, the relanve nmhts. preferences, and limitations of the shares of each class, and of eac- senes
%%:thin a class. are as folio\'s.

None

5 Tota, a:.thorized ca-:ta stock One Hundred 7housand ($10 C.' , 0 i 00 . ars

6 It 7e epresented that the cornoration \%;'l not begin business until there has been pai"d :."t,' : '
'oratlo' the nmnmur, c'nside~aion for tne issue o shates, tthich is $S1.)0A) of %%iiicl. a, ,
is in cash.

7 The number of directors constitttinc the initial board of directors of the corporation is 2
and the names and addresses of the persons who are to serve as directors until the first annual meet-
ing of shareholders or until their successors be elected and qualify are:

Robert. r. TaLor, Jr.. 2182 W. Evans Street, Florence,
ISAMe Addr m

Oameron T. M.lnshew 2182 W. vans, Street. 1";zeZ ze, Z

Sam- Add-ft

N , . .. .. .. .A & , .. . .. .. . ..

N a tn Addlrm
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b The ceneral natitre of the business for which the corporation is orgiiiied is (it is not r'essarv to
set forth in the purposes powers enumerated in Section (33-3-10 of 1976 Codr),

Purchase and retail sales of men s clothing and accessories
related thereto.

9. Provisions which the incorporators elect to include in the articles of incorporation are as follows.

None

10. The name and address of each incorporator is.

home Street & set Ne. City CeOrity State

Robert Y. Tallcn, Jr. 2152 W. Evans St., Florence, Florence, S. c.

Date .- e----........._.... Robert M. Tallon, Jr.
(Tro or Print Name,

IStematm of Inotevorrator

(Tru ii. Pytit N4me,

Steratirp of Inoorpmor:

or..r................. . . ...........
(Tytve or' Print Nitmei



STATE OF SOUTH CAROLNA }.
COUNTY OF FLORCE

The indersigned Robert M. Tallon, Jr

do hereby certify that they are the incorporators of -LeMBterB4  In.. Corporation and

are athonwed to execute this verification: that each of the undersigned for himself does herehb fuirthcr

certify that he has read the foregoing document. understands the meaning and rurport of the statements

therein contained and the same are true to the best of his information and belief.

Robert M. Tallon, Jr.

fle"Alur, M~ I" alot r ).rl

lu oh ile)Mn"1rnn Must Sion -

CERTIFICATE OF ATTORNEY

11. W. Wylie H. -Caldwell .-Jr.. an attorney licensed to practice in the State of South Caro-
lina. certif% that the corporation, to \%hose articles of incorporation this certificate is attached ha

comphed with the requirements of chapter 7 of Title 33 of the South Carolina Code of 1976. relatinz

toi the orcanization of corporations, and that in my opini , the corporation is organized for a la\.

tul purpSee

Daite SeP-einber 24. 1979 ........

Address P. .- . X.1323 -. .

Florence, S. C. 29503C-)

SCHEDULE OF FEES

Pa .ahle at t:rme of filimt, \rticie if Witr, Secretar of Statt

Fee for fic. Artcies S 500
I addition to the ,ibo\ e. S 40 for each

SI(ON) o(1 i the aggregate %,Lille Of
s1l]re- \% i 1.I the Corporaton i, aotho-

ri/e( to V'Nu I bti no Case tcs t l 41) (w)
nr nmile t;an 1 W0 (4)

\OT. THI' F0FtP \I WST BE COMIPLETED i\ IT, F\TIHET't BEFORE IT WILL BE ACCEF TED FOE F
THI" FO \RM \IlST BE ACCO\IPA\IED B THE FIMS] , BPOBT OF CORPORATI(', k\D 3 CHErK

I\ THE A\OI']\ OF SItP PANABLE TO THE SOUlll CAIOLINA TAX CO\IiISSIO\



S.C. DEPT. OF ARCHIVES & HISTORY
1430 Senm SL / P.O. Box IeI , 2id Floor S) r S-W16

Cokmb Sout Carolna 29211-1

I-,

-

~ ~~ph

. :- V--/"

UU144 I,



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. DC 20463 August 22, 1986

CERTIFIED NAIL - RETR R1CEIP= i

Vicki Slavens
864 Indian DR
Florence, SC 29501

C)

RE: XUR 2071

Dear Ms. Slavens:

This letter will confirm the conversation which took place
on August 18, 1986 between you and Laurence E. Tobey of our staff.
Enclosed please find copies of the notification in the above-
captioned matter which was originally mailed to you on August 23,
1985. We have included a copy of our revised Description of
Preliminary Procedures which is current as of June, 1986. You
have stated that you have not previously been notified of this
matter.

Please submit a response in writing within ten (10) days of
your receipt of this letter. If you have any questions, please
direct them to Laurence E. Tobey, the attorney assigned to this
matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

Charles N. Steele
General C nsel

/By: awrence M. Noble
Deputy General Counsel

Enclosures
Letter of August 23, 1985
and enclosures stated therein
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STATE OF SOUTH CAROLINA )V
) AFFIDAVIT

COUNTY OF FLORENCE )

PERSONALLY appeared before me Vicki Slavens who, after

being duly sworn, deposes and says that during 1982 
she was

married to Gary Slavens and she was told by him that he had

been advised that a man and wife could each contribute

$1,000.00 to the Tallon for Congress Campaign, and that he

had already contributed $1,000.00t, khat he would like her

to contribute $1,000.00. She told her husband that she was

not sure that she had the money in her checking account and

he said that he would deposit the $1,000.00 out of his

personal checking account into hers. Both accounts were

used interchangeably for family expenses. Deponent gave her

husband a deposit slip for her account; he made the deposit

and she wrote a check for $1,000.00 to the Tallon for

Congress Campaign and gave it to him.

Deponent does not know the source of the funds for her

contribution. As far as she knows, it was to be a $1,000.00

contribution by her to the Tallon for Congress Campaign.

Further, deponent sweareth not.

Vicki Slavens -2

SWLk' to before me this

_ J£ay of 5Aeb~c , 1986.

V 1. -(SEAL)
NOARY PUBLIC FOR SOUTH CAROLINA
.iv Commission Expires: /-2

-0

05

|



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COIISSION

In the Matter of )

Gary H. Slavens, et al. ) MUR 2071

)

GENERAL COUNSEL'S REPORT

I. BACKGROUND

During May 21-23, 1986, this Office conducted depositions in

Columbia, South Carolina pursuant to subpoenas issued previously

by the Commission. Gary H. Slavens, G. B. Stokes, and Michael

Glenn Odom appeared as ordered and were deposed. The Tallon for

Congress Committee, and Lamar J. Rabon, as treasurer, produced

documents in compliance with the subpoena directed to them.

A. Vicki Slavens

Vicki Slavens (former wife of Gary Slavens) did not appear.

The letter forwarding the subpoena to her (sent by certified

mail, return receipt requested) was returned by the Postal
D

Service as "unclaimed." In his deposition, Gary Slavens stated

that he and his wife are separated, and that she would not

-_ necessarily have received notice of the letter containing the

subpoena. Gary Slavens provided an address and telephone number

for Vicki Slavens. This Office contacted her on August 18, 1986.

Vicki Slavens stated that she is divorced from Gary Slavens,

that she had never received any notification from the Commission,

and that she was unaware of MUR 2071. This Office mailed a

duplicate reason to believe notification to her on August 19,

1986. Delivery to her on August 28, 1986 has been confirmed by
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the certified mail receipt.

Vicki Slavens filed an affidavit with the Commission on

September 10, 1986. Attachment I. She stated that in 1982, she

was married to Gary Slavens, and that he asked her to make a

$1,000 contribution to the Tallon for Congress campaign. She

stated that she was not sure that she had the money at the time,

and so Gary Slavens said that he would deposit $1,000 into her

account out of his personal checking account. Vicki Slavens

further stated that Gary Slavens made the deposit into her

checking account, and that she then wrote a check for that amount

to the Tallon for Congress committee. She further stated that

she does not know the source of the funds for the contribution.

B. Testimony of Jimmy Brown

The Commission should be aware that in telephone

CD conversations with this Office, and during his deposition, Gary

Slavens indicated that we should contact an individual named

"Jimmy" Brown. Slavens stated that Brown was aware of illegal

practices in the Tallon for Congress campaign in 1982. Slavens

suggested that Brown could corroborate some of Slavens'

allegations regarding cash contributions to the Tallon campaign.

Because of this, Thomas J. Whitehead, Assistant General

Counsel had a telephone conversation with Jimmy Brown on May 21,

1986 while in Columbia, South Carolina. Brown related the

following information in that conversation.
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Brown stated that he is a personal friend of Representative

Tallon. In 1982, Brown and others urged Tallon to run for

Congress in the Sixth District (the seat which Tallon now holds).

Brown stated that he was not an official or paid employee of the

Tallon campaign, but that he did help out at headquarters. Brown

stated that there were many rumors about cash contributions to

the Tallon campaign, and that these rumors led to an

investigation by the Department of Justice. (This Matter Under

Review arose as a referral from that investigation.) Brown stated

C) that he had no direct knowledge of cash going into the campaign,

as Slavens had alleged. Brown also specifically denied any

knowledge of a cash contribution by G.B. Stokes.

However, Brown did relate the following information. Robin

Tallon owns a number of clothing stores in South Carolina.I/

C) In early April, 1982, when "seed money" was needed for the Tallon

campaign, bonuses of $1,000 each were allegedly paid by Tallon or

his corporations to employees of the clothing stores, who then

allegedly contributed these funds to the Tallon campaign. Brown

supplied the following names as having received these bonuses and

contributed them to the campaign: Robert (Bobby) Welch, Robert

Hartnett, Lynn Hartnett, Jerry Harris, Jane Harris, Roland

Minshew, and Mark Lawson.

1/. The-corporations owning the stores are: Robins of Florence,
Inc. (organized in 1976) and LeMasters, Inc. (organized in 1979).
Certified copies of their incorporation documents have been
received from South Carolina. Attachment II. Robert [sic] M.
Tallon, Jr. is listed as incorporator and director of each.
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Brown related that the bonuses were openly discussed at

Tallon headquarters by Sue Bass, the assistant treasurer, and

Cameron Tallon Minshew (sister of Robin M. Tallon, Jr.), both of

whom worked at the campaign headquarters.

Brown agreed during the telephone conversation on May 21,

1986 to testify to this information either in a deposition or in

affidavit form. On August 6, 1986, this Office received a signed

and sworn affidavit from Brown. Attachment III. This affidavit

differs significantly from Brown's earlier statement because

-- Brown now states that he does not know who allegedly received the

bonuses and made the contributions. He states:

I do not have any independent recollection as
to who made these statements or any of the
individuals were that participated [sic] in

'these conversations. Further, I have no
knowledge as to any of the individuals who
were employees of Tallon's clothing stores or

o who may have received any "bonuses".

Notwithstanding the inconsistency between Brown's May 21,

1986 statement and his August 6, 1986 affidavit, this Office

would point out the following additional information which has

been obtained during the investigation.

First, pursuant to the Commission's subpoena, the Tallon for

Congress Committee produced its receipt books covering the period

March 12, 1982 to October 23, 1982. The receipt books show that

the individuals named by Brown did in fact make the following

contributions early in the Tallon campaign:
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Receipt # Date Name Amount

93732 April 14, 1982 Roland G. Minshew $ 1000

93733 " Jane Harris 500

93734 " Robert Welch 1000

93736 Jerry Harris 500

93737 Mark Lawson 1000

93800 May 4, 1982 Lynn Hartnett 1000

These contributions must have been made early in the Tallon

campaign because the first contribution listed in the book was

made on March 12, 1982, receipt number 93701. It should be noted

that five of the six contributions listed above were received on

the same day, April 14, 1982, that the receipt numbers are

virtually sequential, and that the amounts are an even $1000

except for contributions by Jane Harris and Jerry Harris which

C are for $500 each. These facts appear to substantiate Brown's

initial statements that $1000 bonuses were paid to employees of

the Tallon stores early in the campaign to create "seed money."

This Office also notes that during his deposition testimony,

Michael Glenn Odom, the former treasurer of the Tallon for

Congress Committee, stated that he became aware of these

allegations in 1984, two years after the events:

Jack Lawson, who is an attorney in
Florence... He had a brother named Mark. Mark
worked for Robin Tallon, Mark Lawson, and I
think it was in '84 that Jack told me that
Mark had been, quote, "declared a bonus" and
then told to give it to the Tallon campaign.
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Odom also identified the following as employees of the

Tallon clothing stores during 1982: Robert (Bobby) Welch, Robert

Hartnett, Lynn Hartnett, Jerry Harris, and Ronald Minshew. Odom

also stated that to his knowledge, Robert Hartnett is the husband

of Lynn Hartnett, and Cameron Tallon Minshew is the wife of

Ronald Minshew and the sister of Robin M. Tallon, Jr. Odom could

not confirm whether Jerry Harris and Jane Harris are married.

Odom further testified that he was aware that it is illegal

for a person to give a contribution in the name of another, or to

knowingly permit his name to be used to effect a contribution in

the name of another. However, Odom stated that he was not aware

of the alleged conduct in 1982 when he was treasurer, and that he

became aware of it only in 1984, when he was no longer connected

with the Tallon campaign.

C-) Representative Robin M. Tallon, Jr.

The Commission also authorized a subpoena for deposition and

production of documents to Representative Robin M. Tallon, Jr.

(Democrat, 6th District of South Carolina). This Office has not

yet attempted to serve the subpoena on Representative Tallon

because of the additional facts described above which came to

light during the investigation. This Office believes it

necessary to obtain the testimony of all other witnesses and

parties in this matter and further documentation prior to

deposing Representative Tallon. Therefore, the subpoena to

Representative Tallon will be served as soon as the other aspects

of the investigation are completed.
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II. LEGAL ANALYSIS

The Federal Election Campaign Act of 1971, as amended

(hereinafter, "the Act") provides that it is unlawful for any

corporation whatever to make a contribution in connection with a

federal election. 2 U.S.C. S 441b(a). The Act also provides

that no person shall make a contribution in the name of another

person, or knowingly permit his name to be used to effect such a

contribution, and no person shall knowingly accept a contribution

made by one person in the name of another. 2 U.S.C. S 441f. The

definition of "person" in the Act includes an individual, a

corporation, and a committee. 2 U.S.C. S 431 (11).

The evidence gathered by this investigation to date suggests

that one or both of the corporations owned by Representative

Tallon may have violated either 2 U.S.C. S 441b(a) or 2 U.S.C.

0 § 441f or both. If it is true that a corporation owned by

Representative Tallon made contributions to his campaign, then

that corporation has violated 2 U.S.C. s 441b(a). Accordingly,

if that is true, then the Tallon for Congress Committee, and its

treasurer, have also violated 2 U.S.C. S 441b(a) by accepting

contributions from a corporation. In light of the allegations by

Jimmy Brown that bonuses were paid to employees of the Tallon

stores, as corroborated by the other information outlined above,

this Office recommends that the Commission find reason to

2/. M. Glenn Odom was the treasurer of the Tallon for Congress
committee at the time the alleged violations occurred. LaMar J.
Rabon is the current treasurer.
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believe that Robin's of Florence, Inc., and LeMasters, Inc.

violated 2 U.S.C. S 441b(a). Further, this Office recommends

that the Commission find reason to believe that the Tallon for

Congress Committee, and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated 2

U.S.C S 441b(a).

Additionally, if it is true as Brown originally alleged

that one or both of the corporations made contributions to the

Tallon committee in the names of others (i.e., the names of the

store employees who allegedly received the bonuses), then any

such corporation has also violated 2 U.S.C. S 441f. Therefore,

this Office recommends that the Commission find reason to believe

that Robin's of Florence, Inc. and LeMasters, Inc. have each

violated 2 U.S.C. S 441f.

Finally, if it is true that employees of Tallon's stores did

CD in fact knowingly permit their names to be used to effect

contributions by Representative Tallon or his corporations, then

those employees have violated 2 U.S.C. S 441f. At this stage of

the investigation, this Office recommends reason to believe

findings against employees who meet all three of the following

criteria: 1). those who were named by Jimmy Brown as

participants; 2). those whose names appear in the Tallon

Committee's receipt book as having made contributions early in

the campaign; and 3). those who were identified by Glenn Odom as

employees of Tallon's stores. The individuals who meet these

criteria are: Robert (Bobby) Welch, Lynn Hartnett, Jerry Harris,

Jane Harris, Roland Minshew, and Mark Lawson. This Office
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recommends that the Commission find reason to believe that each

of these individuals violated 2 U.S.C. 5 441f by knowingly

permitting his or her name to be used to effect a contribution by

Robin M. Tallon to the Tallon for Congress Committee.

I II. RECOMMENDATIONS

1. Find reason to believe that Robin's of Florence, Inc.
violated 2 U.S.C. S 441b(a).

2. Find reason to believe that LeMasters, Inc. violated
2 U.S.C. S 441b(a).

3. Find reason to believe that Robin's of Florence, Inc.
'I violated 2 U.S.C. S 441f.

4. Find reason to believe that LeMasters, Inc. violated
2 U.S.C. S 441f.

5. Find reason to believe that the Tallon for Congress
Committee, and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated 2

C) U.S.C. S 441b(a).

6. Find reason to believe that Jane Harris violated
2 U.S.C. S 441f.

7. Find reason to believe that Jerry Harris violated
2 U.S.C. S 441f.

8. Find reason to believe that Lynn Hartnett violated
2 U.S.C. S 441f.

9. Find reason to believe that Mark Lawson violated
2 U.S.C. § 441f.

10. Find reason to believe that Roland Minshew violated
2 U.S.C. S 441f.

11. Find reason to belive that Robert (Bobby) Welch violated
2 U.S.C. S 441f.

12. Approve and send the attached Factual and Legal

Analyses.

13. Approve and send the attached letters.
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Charles N. Steele
General Counsel

Date BY: wrence
Deputy General Counsel

Attachments
I. Affidavit of Vicki Slavens
II. Certified Corporate Records

III. Affidavit of Jimmy Brown
IV. Proposed Factual and Legal Analyses (8)
V. Proposed letters to respondents (8)

NI



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )
MUR 2071

Gary H. Slavens, et al. )

CERT IF ICAT ION

I, Marjorie W. Emmons, Secretary of the Federal

Election Commission, do hereby certify that on November 12,

1986, the Commission decided by a vote of 5-0 to take

the following actions in MUR 2071:

1. Find reason to believe that Robin's of
-O Florence, Inc. violated 2 U.S.C. S 441b(a).

2. Find reason to believe that LeMasters,
Inc. violated 2 U.S.C. § 441b(a).

3. Find reason to believe that Robin's of
Florence, Inc. violated 2 U.S.C. § 441f.

4. Find reason to believe that LeMasters, Inc.
violated 2 U.S.C. § 441f.

5. Find reason to believe that Tallon for Congress

Committee, and Lamar J. Pabon, as treasurer,
violated 2 U.S.C. § 441b(a).

6. Find reason to believe that Jane Harris
violated 2 U.S.C. § 441f.

7. Find reason to believe that Jerry Harris
violated 2 U.S.C. § 441f.

8. Find reason to believe that Lynn Hartnett
violated 2 U.S.C. § 441f.

9. Find reason to believe that Mark Lawson

viclated 2 U.S.C. § 441f.

10. Find reason to believe that Roland Minshew
violated 2 U.S.C. § 441f.

11. Find reason to believe that Robert (Bobby)
Welch violated 2 U.S.C. § 441f.

(continued)



Page 2

12. Approve and send the Factual and Legal
Analyses, as recommended in the General
Counsel's Report signed November 6, 1986.

13. Approve and send the letter, as recommended
in the General Counsel's Report signed
November 6, 1986.

Commissioners Aikens, Elliott, Josefiak, McDonald and

Thomas voted affirmatively for this decision; Commissioner

McGarry did not cast a vote.

Attest:

Date Marjorie W. Emmons
Secretary of the Commission

Received in Office of Commission Secretary:Thurs.,
Circulated on 48 hour tally basis: Fri.,
Deadline for vote: Mon.,

11-6-86,
11-7-86,
11-13-86,

4:45
2:00
4:00



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCTON. D.C C,63

November 21, 1986

CRTIFIED NAIL - RTUN RUCEIPT MQUESTE

Jane Harris
2006 Highway 17
N. Myrtle Beach, SC 29582

RE: NUR 2071

Dear Ms. Harris:

On November 12, 1986, the Federal Election Commission
determined that there is reason to believe that you violated

0D 2 U.S.C. S 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act
of 1971, as amended ("the Actw). The General Counsel's factual
and legal analysis, which formed a basis for the Commission's
finding, is attached for your information.

Under the Act, you have an opportunity to demonstrate that
no action should be taken against you. You may submit any
factual or legal materials which you believe are relevant to the
Commission's consideration of this matter. Please submit any
such materials within fifteen days of your receipt of this

CD letter. Statements should be submitted under oath.

In the absence of any additional information which
demonstrates that no further action should be taken against you,
the Commission may find probable cause to believe that a

- violation has occurred and proceed with conciliation.

If you are interested in pursuing pre-probable cause
conciliation, you should so request in writing. See 11 C.F.R.
S 111.18(d). Upon receipt of the request, the Office of General
Counsel will make recommendations to the Commission either
proposing an agreement in settlement of the matter or
recommending declining that pre-probable cause conciliation be
pursued. The Office of General Counsel may recommend that pre-
probable cause conciliation not be entered into at this time so
that it may complete its investigation of the matter. Further,
requests for pre-probable cause conciliation will not be
entertained after briefs on probable cause have been mailed to
the respondent.



Jane Harris
Page Two

Requests for extensions of time will not be routinely
granted. Requests must be made in writing at least five days
prior to the due date of the response and specific good cause
must be demonstrated. In addition, the Office of General Counsel
is not authorized to give extensions beyond 20 days.

If you intend to be represented by counsel in this matter,
please advise the Commission by completing the enclosed form
stating the name, address and telephone number of such counsel,
and a statement authorizing such counsel to receive any
notifications and other communications from the Commission.

The investigation now being conducted will be confidential
in accordance with 2 U.S.C. SS 437g(a) (4) (B) and 437g(a) (12) (A),
unless you notify the Commission in writing that you wish the
investigation to be made public.

For your information, we have attached a brief description
of the Commission's procedures for handling possible violations
of the Act. If you have any questions, please contact
Laurence E. Tobey, the attorney assigned to this matter, at (202)
376-8200.

Sincerely,

o D. Aikens
Chairman

Enclosures
General Counsel's Factual and Legal Analysis

-- Procedures
Designation of Counsel Statement



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. D,C. 20463

November 21, 1986

CRTIFIUD NAIL - MTUM RUA3IPY RWN UJM3'

Jerry Harris
2006 Highway 17
N. Myrtle Beach, SC 29582

RB: MUR 2071

Dear Mr. Harris:

On November 12, 1986, the Federal Election Commission
determined that there is reason to believe that you violated
2 U.S.C. S 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act
of 1971, as amended (*the Act*). The General Counsel's factual
and legal analysis, which formed a basis for the Commission's

• - finding, is attached for your Information.

Under the Act, you have an opportunity to demonstrate that
no action should be taken against you. You may submit any
factual or legal materials which you believe are relevant to the
Commission's consideration of this matter. Please submit any
such materials within fifteen days of your receipt of this

(7) letter. Statements should be submitted under oath.

In the absence of any additional information which
demonstrates that no further action should be taken against you,
the Commission may find probable cause to believe that a
violation has occurred and proceed with conciliation.

If you are interested in pursuing pre-probable cause
conciliation, you should so request in writing. See 11 C.F.R.
S 111.18(d). Upon receipt of the request, the Office of General
Counsel will make recommendations to the Commission either
proposing an agreement in settlement of the matter or
recommending declining that pre-probable cause conciliation be
pursued. The Office of General Counsel may recommend that pre-
probable cause conciliation not be entered into at this time so
that it may complete its investigation of the matter. Further,
requests for pre-probable cause conciliation will not be
entertained after briefs on probable cause have been mailed to
the respondent.



Jerry Harris
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Requests for extensions of time will not be routinely

granted. Requests must be made in writing at least five days

prior to the due date of the response and specific 
good cause

must be demonstrated. In addition, the Office of General Counsel

is not authorized to give extensions beyond 20 days.

If you intend to be represented by counsel in this matter,

please advise the Commission by completing the enclosed 
form

stating the name, address and telephone number of such counsel,

and a statement authorizing such counsel to receive any

notifications and other comunications from the Commission.

The investigation now being conducted will be confidential

in accordance with 2 U.S.C. 55 437g(a) (4) (B) and 437g(a) (12) (A),

unless you notify the Commission in writing that you wish 
the

investigation to be made public.

For your information, we have attached a brief description

of the Commission's procedures for handling possible violations

of the Act. If you have any questions, please contact

Laurence E. Tobey, the attorney assigned to this matter, 
at (202)

376-8200.

Sincerely,

C J Aikens
Chairman

) Enclosures
General Counsel's Factual and Legal Analysis
Procedures
Designation of Counsel Statement

k--77 7" 7 T
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, D C. 20463

November 21, 1986

CERTIFI)D NAIL - RETURN 7=RECPT I

Lynn Hartnett
1150 Pinckney Avenue
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071

Dear Ms. Hartnett:

On November 12, 1986, the Federal Election Commission
determined that there is reason to believe that you violated
2 U.S.C. S 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act
of 1971, as amended (Othe Act*). The General Counsel's factual
and legal analysis, which formed a basis for the Commission's
finding, is attached for your information.

Under the Act, you have an opportunity to demonstrate that
no action should be taken against you. You may submit any
factual or legal materials which you believe are relevant to the
Commission's consideration of this matter. Please submit any
such materials within fifteen days of your receipt of this
letter. Statements should be submitted under oath.

In the absence of any additional information which
demonstrates that no further action should be taken against you,
the Commission may find probable cause to believe that a
violation has occurred and proceed with conciliation.

If you are interested in pursuing pre-probable cause
conciliation, you should so request in writing. See 11 C.F.R.
S 111.18(d). Upon receipt of the request, the Office of General
Counsel will make recommendations to the Commission either
proposing an agreement in settlement of the matter or
recommending declining that pre-probable cause conciliation be
pursued. The Office of General Counsel may recommend that pre-
probable cause conciliation not be entered into at this time so
that it may complete its investigation of the matter. Further,
requests for pre-probable cause conciliation will not be
entertained after briefs on probable cause have been mailed to
the respondent.

C)

'Sr

KwWrou
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Requests for extensions of time will not be routinely
granted. Requests must be made in writing at least five days
prior to the due date of the response and specific good cause
must be demonstrated. In addition, the Office of General Counsel
is not authorized to give extensions beyond 20 days.

If you intend to be represented by counsel in this matter,
please advise the Commission by completing the enclosed form
stating the name, address and telephone number of such counsel,
and a statement authorizing such counsel to receive any
notifications and other communications from the Commission.

The investigation now being conducted will be confidential
in accordance with 2 U.S.C. SS 437g(a)(4) (B) and 437g(a) (12)(A),
unless you notify the Commission in writing that you wish the
investigation to be made public.

For your information, we have attached a brief description
-n of the Commission's procedures for handling possible violations

of the Act. If you have any questions, please contact
Laurence E. Tobey, the attorney assigned to this matter, at (202)
376-8200.

Sincerely,

C) D. Aikens

Chairman

Enclosures
General Counsel's Factual and Legal Analysis
Procedures
Designation of Counsel Statement



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCTON, O.C. 20463

November 21, 1986

CERTIFIED MAIL - RETURN RECEIPT MU T)

Robert L. Welch
309 Reseda Drive
Columbia, SC 29204

RE: MUR 2071

Dear Mr. Welch:

On November 12, 1986, the Federal Election Commission
determined that there is reason to believe that you violated
2 U.S.C. S 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act
of 1971, as amended ("the Act'). The General Counsel's factual
and legal analysis, which formed a basis for the Commission's

A -, finding, is attached for your information.

Under the Act, you have an opportunity to demonstrate that
no action should be taken against you. You may submit any
factual or legal materials which you believe are relevant to the
Commission's consideration of this matter. Please submit any
such materials within fifteen days of your receipt of this

CD letter. Statements should be submitted under oath.

In the absence of any additional information which
demonstrates that no further action should be taken against you,
the Commission may find probable cause to believe that a
violation has occurred and proceed with conciliation.

If you are interested in pursuing pre-probable cause
conciliation, you should so request in writing. See 11 C.F.R.
5 111.18(d). Upon receipt of the request, the Office of General
Counsel will make recommendations to the Commission either
proposing an agreement in settlement of the matter or
recommending declining that pre-probable cause conciliation be
pursued. The Office of General Counsel may recommend that pre-
probable cause conciliation not be entered into at this time so
that it may complete its investigation of the matter. Further,
requests for pre-probable cause conciliation will not be
entertained after briefs on probable cause have been mailed to
the respondent.
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Requests for extensions of time will not be routinely
granted. Requests must be made in writing at least five days
prior to the due date of the response and specific good cause
must be demonstrated. In addition, the Office of General Counsel
is not authorized to give extensions beyond 20 days.

If you intend to be represented by counsel in this matter,
please advise the Commission by completing the enclosed form
stating the name, address and telephone number of such counsel,
and a statement authorizing such counsel to receive any
notifications and other communications from the Commission.

The investigation now being conducted wvII be confidential
in accordance with 2 U.S.C. SS 437g(a) (4) (3) and 437g(a) (12) (A),
unless you notify the Commission in writing that you wish the
investigation to be made public.

For your information, we have attached a brief description
of the Commission's procedures for handling possible violations
of the Act. If you have any questions, please contact

NI Laurence E. Tobey, the attorney assigned to this matter, at (202)
376-8200.

Sincerely,

? . Aikens
Chairman

Enclosures
General Counsel's Factual and Legal Analysis

-- Procedures
Designation of Counsel Statement



FEDRALELECTION COMMISSION

HINTON D 2063 November 21, 1986

CERTIFIED NAIL - EZTUM RBCEIPT EESD

Roland G. Minshew
120 Lakewood Drive
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071

Dear Mr. Minshew:

on November 12, 1986, the Federal Election Commission
determined that there is reason to believe that you violated
2 U.S.C. 5 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act
of 1971, as amended (*the Actu). The General Counsel's factual
and legal analysis, which formed a basis for the Commission's
finding, is attached for your information.

Under the Act, you have an opportunity to demonstrate that
no action should be taken against you. You may submit any
factual or legal materials which you believe are relevant to the
Commission's consideration of this matter. Please submit any

C-) such materials within fifteen days of your receipt of this
(I) letter. Statements should be submitted under oath.

In the absence of any additional information which
demonstrates that no further action should be taken against you,
the Commission may find probable cause to believe that a

-- violation has occurred and proceed with conciliation.

If you are interested in pursuing pre-probable cause
conciliation, you should so request in writing. See 11 C.F.R.
S 111.18(d). Upon receipt of the request, the Office of General
Counsel will make recommendations to the Commission either
proposing an agreement in settlement of the matter or
recommending declining that pre-.probable cause conciliation be
pursued. The Office of General Counsel may recommend that pre-
probable cause conciliation not be entered into at this time so
that it may complete its investigation of the matter. Further,
requests for pre-probable cause conciliation will not be
entertained after briefs on probable cause have been mailed to
the respondent.
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Page Two

Requests for extensions of time will not be routinely
granted. Requests must be made in writing at least five days
prior to the due date of the response and specific good cause
must be demonstrated. In addition, the Office of General Counsel
is not authorized to give extensions beyond 20 days.

If you intend to be represented by counsel in this matter,
please advise the Commission by completing the enclosed form
stating the name, address and telephone number of such counsel,
and a statement authorizing such counsel to receive any
notifications and other communications from the Commission.

The investigation now being conducted will be confidential
in accordance with 2 U.S.C. SS 437g(a) (4)(B)" and 437g(a) (12)(A),
unless you notify the Commission in writing that you wish the
investigation to be made public.

For your information, we have attached a brief description
of the Commission's procedures for handling possible violations
of the Act. If you have any questions, please contact
Laurence E. Tobey, the attorney assigned to this matter, at (202)
376-8200.

Sincerely,

a-D. Aikens
Chairman

Enclosures
General Counsel's Factual and Legal Analysis

-- Procedures
Designation of Counsel Statement



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCTON, D C 20463

November 21, 1986

CERTIFIED MAIL - RETURN RECEIPT RUUMESTE)

Mark Lawson
2718 N. Main St.
Anderson, SC 29621

RE: MUR 2071

Dear Mr. Lawson:

On November 12, 1986, the Federal Election Commission
determined that there is reason to believe that you violated
2 U.S.C. S 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act
of 1971, as amended ("the Act"). The General Counsel's factual
and legal analysis, which formed a basis for the Commission's
finding, is attached for your information.

Under the Act, you have an opportunity to demonstrate that
no action should be taken against you. You may submit any
factual or legal materials which you believe are relevant to the

- Commission's consideration of this matter. Please submit any
such materials within fifteen days of your receipt of this

C) letter. Statements should be submitted under oath.

In the absence of any additional information which
demonstrates that no further action should be taken against you,
the Commission may find probable cause to believe that a
violation has occurred and proceed with conciliation.

If you are interested in pursuing pre-probable cause
conciliation, you should so request in writing. See 11 C.F.R.
S 111.18(d). Upon receipt of the request, the Office of General
Counsel will make recommendations to the Commission either
proposing an agreement in settlement of the matter or
recommending declining that pre-probable cause conciliation be
pursued. The Office of General Counsel may recommend that pre-
probable cause conciliation not be entered into at this time so
that it may complete its investigation of the matter. Further,
requests for pre-probable cause conciliation will not be
entertained after briefs on probable cause have been mailed to
the respondent.
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Requests for extensions of time will not be routinely
granted. Requests must be made in writing at least five days
prior to the due date of the response and specific good cause
must be demonstrated. In addition, the Office of General Counsel
is not authorized to give extensions beyond 20 days.

If you intend to be represented by counsel in this matter,
please advise the Commission by completing the enclosed form
stating the name, address and telephone number of such counsel,
and a statement authorizing such counsel to receive any
notifications and other communications from the Commission.

The investigation now being conducted Vill be confidential
in accordance with 2 U.S.C. 55 437g(a)(4)(B) and 437g(a)(12)(A),
unless you notify the Commission in writing that you wish the
investigation to be made public.

For your information, we have attached a brief description
of the Commission's procedures for handling possible violations
of the Act. If you have any questions, please contact
Laurence E. Tobey, the attorney assigned to this matter, at (202)
376-8200.

NSincerely,

0 Aikens
Chairman

Enclosures
General Counsel's Factual and Legal Analysis

-- Procedures
Designation of Counsel Statement



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, DC 20463

November 21, 1986

CERTIFIED MAIL - RETURN RECEIPT REQUESTED

Robert M. Tallon, Jr., Registered Agent
Robin's of Florence, Inc.
2031 W. Evans Street
Florence, SC

RE: MUR 2071
Robin's of Florence, Inc.

Dear Mr. Tallon:

On November 12, 1986, the Federal Election Commission

determined that there is reason to believe that Robin's of

, Florence, Inc. ("the Corporation"), violated 2 U.S.C. SS 441b(a)

and 441f, provisions of the Federal Election Campaign Act of

1971, as amended ("the Act"). The General Counsel's factual and

legal analysis, which formed a basis for the Commission's
finding, is attached for your information.

Under the Act, you have an opportunity to demonstrate that

(7) no action should be taken against the Corporation. 
You may

submit any factual or legal materials which you believe are

relevant to the Commission's consideration of this matter.

Please submit any such materials within fifteen days of your

receipt of this letter. Statements should be submitted under

oath.

In the absence of any additional information which

demonstrates that no further action should be taken against the

Corporation, the Commission may find probable cause to believe

that a violation has occurred and proceed with conciliation.

If you are interested in pursuing pre-probable cause

conciliation, you should so request in writing. See 11 C.F.R.

111.18(d). Upon receipt of the request, the Office of General

Counsel will make recommendations to the Commission either

proposing an agreement in settlement of the matter or

recommending declining that pre-probable cause conciliation be

pursued. The Office of General Counsel may recommend that pre-

probable cause conciliation not be entered into at this time so

that it may complete its investigation of the matter. Further,

requests for pre-probable cause conciliation will not be

entertained after briefs on probable cause have been mailed to

the respondent.
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Requests for extensions of time will not be routinely
granted. Requests must be made in writing at least five days
prior to the due date of the response and specific good cause
must be demonstrated. In addition, the Office of General Counsel
is not authorized to give extensions beyond 20 days.

If you intend to be represented by counsel in this matter,
please advise the Commission by completing the enclosed form
stating the name, address and telephone number of such counsel,
and a statement authorizing such counsel to receive any
notifications and other communications from the Commission.

The investigation now being conducted will be confidential
in accordance with 2 U.S.C. SS 437g(a) (4) (B) and 437g(a) (12) (A),
unless you notify the Commission in writing that you wish the
investigation to be made public.

For your information, we have attached a brief description
of the Commission's procedures for handling possible violations
of the Act. If you have any questions, please contact
Laurence E. Tobey, the attorney assigned to this matter, at (202)
376-8200.

N-1 Sincerely,

an D. Aikens
Chairman

Enclosures
General Counsel's Factual and Legal Analysis
Procedures
Designation of Counsel Statement



FEDERAL ELECTION COMMISSION

WASHINCTON, DC 204b.

November 21, 1986

CERTIFIED MAIL - RETURN RBCEIPT REQUESTED

Robert M. Tallon, Jr.
LeMasters, Inc.
Magnolia Mall
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071

LeMasters, Inc.

Dear Mr. Tallon:

On November 12, 1986, the Federal Election Commission
determined that there is reason to believe that LeMasters, Inc.
("the Corporation") violated 2 U.S.C. SS 441b(a) and 441f,
provisions of the Federal Election Campaign Act of 1971, as
amended ("the Act"). The General Counsel's factual and legal
analysis, which formed a basis for the Commission's finding, is
attached for your information.

Under the Act, you have an opportunity to demonstrate that
no action should be taken against the Corporation. You may
submit any factual or legal materials which you believe are
relevant to the Commission's consideration of this matter.
Please submit any such materials within fifteen days of your
receipt of this letter. Statements should be submitted under
oath.

In the absence of any additional information which
demonstrates that no further action should be taken against the
Corporation, the Commission may find probable cause to believe
that a violation has occurred and proceed with conciliation.

If you are interested in pursuing pre-probable cause
conciliation, you should so request in writing. See 11 C.F.R.

111.18(d). Upon receipt of the request, the Office of General
Counsel will make recommendations to the Commission either
proposing an agreement in settlement of the matter or
recommending declining that pre-probable cause conciliation be
pursued. The Office of General Counsel may recommend that pre-
probable cause conciliation not be entered into at this time so
that it may complete its investigation of the matter. Further,
requests for pre-probable cause conciliation will not be
entertained after briefs on probable cause have been mailed to
the respondent.
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Requests for extensions of time will not be routinely
granted. Requests must be made in writing at least five days
prior to the due date of the response and specific good cause
must be demonstrated. In addition, the Office of General Counsel
is not authorized to give extensions beyond 20 days.

If you intend to be represented by counsel in this matter,
please advise the Commission by completing the enclosed form
stating the name, address and telephone number of such counsel,
and a statement authorizing such counsel to receive any
notifications and other communications from the Commission.

The investigation now being conducted will be confidential
in accordance with 2 U.S.C. SS 437g(a)(4)(B) and 437g(a) (12) (A),
unless you notify the Commission in writing that you wish the
investigation to be made public.

For your information, we have attached a brief description
of the Commission's procedures for handling possible violations
of the Act. If you have any questions, please contact
Laurence E. Tobey, the attorney assigned to this matter, at (202)
376-8200.

Sincerely,

SDAikens
Chairman

Enclosures
General Counsel's Factual and Legal Analysis
Procedures
Designation of Counsel Statement



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, DC 20463

November 21, 1986

CERTIFIED MAIL-RETURN RECEIPT REOUBSTED

Lamar J. Rabon, Treasurer
Tallon for Congress Committee
P.O. Box 1984
Florence, SC 29530

RE: MUR 2071
Tallon for Congress Committee

Dear Mr. Rabon:

The Federal Election Commission has previously notified you

that on August 13, 1985, it determined that there was reason to
believe that the Tallon for Congress Committee and you, as
treasurer, violated certain sections of the Federal Election
Campaign Act of 1971, as amended (hereinafter, "the Act").
Please be advised that on November 12, 1986, the Commission also
found reason to believe that the Tallon for Congress Committee,
and you, as treasurer, violated 2 U.S.C. S 441b(a). The General

Counsel's Factual and Legal Analysis, which formed a basis for
the Commission's finding, is attached for your information.

0 Under the Act, you have an opportunity to demonstrate that

no action should be taken against the Committee, and you, as
treasurer. You may submit any factual or legal materials which
you believe are relevant to the Commission's consideration of

this matter. Please submit any such materials within fifteen
days of your receipt of this letter. Statements should be
submitted under oath.

In the absence of any additional information which
demonstrates that no further action should be taken against the

Committee, and you, as treasurer, the Commission may find
probable cause to believe that a violation has occurred and
proceed with conciliation.

If you are interested in pursuing pre-probable cause
conciliation, you should so request in writing. See 11 C.F.R.
111.18(d). Upon receipt of that request, the Office of General
Counsel will make recommendations to the Commission either
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Tallon for Congress Committee
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proposing an agreement in settlement of the matter or
recommending declining that pre-probable cause conciliation be
pursued. The Office of General Counsel may recommend that pre-
probable cause conciliation not be entered into at this time so
that it may complete its investigation of the matter. Further,
requests for pre-probable cause conciliation will not be
entertained after briefs on probable cause have been mailed to
the respondent.

Requests for extensions of time will not be routinely
granted. Requests must be made in writing at least five days
prior to the due date of the response and specific good cause
must be demonstrated. In addition, the Office of General Counsel
is not authorized to give extensions beyond 20 days.

If you intend to be represented by counsel in this matter,
please advise the Commission by completing the enclosed form
stating the name, address, and telephone number of such counsel,
and a statement authorizing such counsel to receive any
notifications and other communications from the Commission.

The investigation now being conducted will be confidential
in accordance with 2 U.S.C. SS 437g(a)(4)(B) and 437g(a)(12)(A),
unless you notify the Commission in writing that you wish the
investigation to be made public.

For your information, we have attached a brief description
CD of the Commission's procedures for handling possible violations

of the Act. If you have any questions, please contact Laurence
E. Tobey, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-
8200.

Sincerely,

dloan D. Aikens
Chairman

Enclosures
General Counsel's Factual & Legal Analysis
Procedures
Designation of Counsel Statement



RECEVE9IAl THE FEC
deej-;t': --

JAMES R. BELL 86DEC! PS: IS
163 NORTH COT STREET

P.O. BOX S67
FLORENCE, S. C. 29503

ROBERT W. LOWMANJR. TELEPHONE 6695221
ASL(;l'ATE December 4, 1986

CERTIFIED, RETURhf'
RECEIPT REQUESTED-

C.0

Mr. Laurence E. Tobey
Office of the General Counsel co
.Fcoral Election Commission
Washington, D.C. 20463

RE: MUR 2071

Tallon for Congress Committee

Dear Mr. Tobey:

Pursuant to our telephone conversation of yesterday, please
allow this letter to serve as my notification of representation
of Lamar J. Rabon, the current treasurer of the Tallon for
Congress Committee. As I indicated to you yesterday, Mr. Rabon
was not the treasurer of the Tallon for Congress Committee
prior to November, 1983, and thus we feel that the allegations
referred to in the above matter certainly do not relate to

C) him at all. It is my understanding however that it was necessary
to address him any correspondence concerning the investigation
because he is the current treasurer.

It is my further understanding that Mr. Rabon has previously
furnished you with information substantiating the fact that
he was not treasurer prior to November, 1983, however, if
you need any further information from him, please advise.

I am enclosing herewith Mr. Rabon's statement of designation
of counsel so that you may forward to me any further correspondence.

With kind regards, I am

Sincerely,

aes R. Bel

JRB/dd

enclosure
cc: Lamar Rabon



STATME OF DESIGNATION OF COUNSEL

MUR 2071

NAME OF COUNSEL: J

ADDRESS: p

ames R. Bell

'.0. Box 567

Florence, SC 29503

TELEPHONE: (803) 669-5221

The above-named individual is hereby designated as my

counsel and is authorized to receive any notifications and other

communications from the Commission and to act on my behalf before

the Commission.

December 4, 1986
Date Signature

6~Lfli-

RESPONDENT'S NAME:

ADDRESS;

HOME PHONE:

BUSINESS PHONE:

Lamar J. Rabon

P.O. Box 12517

Florence, SC 29504

(803) 665-7610

(803) 667-1000

C/ -
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He was paid two bohu•es i~hi A ri 1 182 t $:8o o of
which all taxes were deduct&ed.

Jane Harris has never been enploVed by ity of our companies.

Robert Welch was employed by Robints of 1ntsville, Inc.
in April 1982.

Jerry Harris was employed by Robin's of North Myrtle Beach,
Inc. in April 1982.

Mark Lawson was employed by Robin's of Anderson, Inc..
in April 1982.

Lynn Hartnett was employed by Robin's Ladies' Wear, Inc.
in April 1982.

None of the above mentioned persons was paid a bonus by
Robin's of 'Florence, Inc. or LeMasters, Inc. in April 1982,
except Roland G. Minshew.

If I can be of further assistance in this matter, please
contact me.

Sincerely yours,

Cameron T. Minshew

sworn to before me
December 8, 1986

P0 1 1. Notary Public. SOh Carcii ria S Ia larn



If I can

Sincerely yours,

C'ameron T. Minshew'

Sworn to before me
December 8, 1986

Notary RepUblic

19,09

m
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I did make a personal cont

Congress campaign in the amount 1982.

I hope this is sufficient to determine that no violations

were made on my part.

Sincerely,

Roland . Minshew

Sworn to before me
December 8, 1986

Notary Republic
2-A)

Notary Pu4ic, South Carolina Sla~e at Large
My Commission ExPires MaY 19, 1991
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Sincerely yours,

Swor-n to before me
December 8, 1986

MY CommissIon Expires February 2, 1987

(1, -"/J. , ,A
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Dear Ms. Aiken:

M~y name is Rhobe~rt Wel~ch. I Wa,s not an -,employee. oT Robi s
of Florence, Int. or of LeMasters, Inq t du~,T9' ,,a
employed by Robin's of Denhtsville, Inc. I n i: ri:l 19 812.

I was paid two bonuses totaling $2,330.0 0, one for
$83o>.00 and the ot'her for $1,500.00 in Apil 19.82 by
Robin's of Dentsville, Inc. All taxes; federal, state,and social security, were deducted from these bonuses and
t~hese were included on my W2 form for that year.

I did make a personal contribution to the Tallon for
Congress campaign in the amount of $1,000.00 in April 1982.

I hope this is sufficient to determine that no violations
were made on my part.

Since y,

Robert L. Welch

Sworn to before me
December 8, 1986

N~ota y Re u -- bli

My Commission Expires February 2, 1987



I hope this is sufficient~ to determnine that no vi.
were made on my part.

Sincerely yours,

7ne Harris

Sworn to before me
December 8, 1986

.iiOitaey Republic

My Commnission Expires February 2, 1987
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I hope this will help to clear up this matter.

S...rn co before me
&ecember 15, 1986

Notary Republic

MY Commlssion Expires February 2, 1987
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ATTORNEYS & COUNSELORS AT LAW

901 WEST EVANS STREET
P.,O. BOX 5012

FLORENCE. SOUTH CAROLINA 29502-2012
R AVES TELEPHONE

-P, L. AN M¢, (803) 662-0211

December 15, 1986

Federal Election Commission
Washington, D. C. 20463

Attention: Laurence E. Toby
Office of the General Counsel

Re: MUR 2071
Tallon for Congress Committee

7 Dear Mr. Toby:

In regard to the above captioned matter, please find the
submissions of the Tallon for Congress Committee. Please notify
us as soon as possible as to the determination of your office as
to how you plan to proceed. The Committee has no desire to enter
into any pre-probable cause conciliation at this time.

Also, please find enclosed the Statement of Designation of
.-) Counsel, and please direct all further correspondence concerning

t-his matter on behalf of the Tallon for Congress Committee to me
at this address.

With kindest personal regards,

-$incerely,

Benjamn D. Moore

BDM, 'ja s
E no sure

ERIFIED MAIL



STMET OF DESIWIATIO OF COUS ELJU

MUR 2071

NAME OF COUNSEL: -eignjamin D Moore

ADDRESS: P. 0. Box 5012

Florence, SC 29502

TELEPHONE: (803)662-0211

The acove-named individual is hereby designated as my

counsel and is authorized to receive any notifications and other

communications from the Commission and to act on my behalf before

the Commission.

Date

RESPONDENT' S NAME:

ADDRESS:

HOME PHONE:

BUSINESS PHONE:

Signature

Lamar J. Raboni, Treas.- Talloin for Congress Committc

P. 0. Box 1984

Florence, SC 29503

(803) 667-1000



IN THE FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, D. C.

AFFIDAVIT
RE: MUR 2071

TALLOW FOR CONGRESS COMMITTEE

PERSONALLY appeared before me Lamar J. Rabon, who being

duly sworn, deposes and states:

1. That he is a citizen and resident of the County of

Florence, State of South Carolina, and is the present Treasurer

of the Tallon for Congress Committee which is the subject of the

above captioned investigation.

2. That during the time the allegations which are the

7) subject of this action allegedly took place, he was in no way

connected with the Tallon for Congress Committee, and was not its

Treasurer until some time thereafter.

3. As a result of the charges which have been made in this

matter, he has made a good faith investigation to determine

whether or not it has substance, and has found, as a result of

this investigation, that he can locate no one who was a part of

or connected with the Tallon for Congress Committe in 1982 who

has any knowledge whatsoever of an effort on the part of any

person or entity to violate any statutes or regulations of the

Federal Election Law; specifically he knows of no effort on the

part of anyone to attempt to violate the prohibition against

coroorate contributions by paying bonuses to employees of

corporations, with said employees then contributing all or any

partZ of this bonus to the Tallon for Congress Committee.



4. Your Affiant has determined from his investigation,

through contact with one of the persons alleged to have

participated in this matter, that some of the individuals who are

named in the investigation who were employees of various

corporations, have provided the Federal Election Commission with

statements concerning their position in the matter, and your

Affiant craves reference to these Affidavits concerning the

various positions of the said employees.

5. Your Affiant, as a result of his investigation, is

informed and believes that these allegations are false, have no

-- substance, and therefore this matter should be dismissed for lack

1of probable cause.

FUTHER AFFIANT SAIETH NOT.

C) LAMAR J. RAB6N, TREASURER
SWORN to before me this 0 TALLON FOR CONGRESS COMMITTEE
day of December, 1986.

NOTARY PUBLIC FOR SOUTH CAROLINA
My Commission Expires:



V...

FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, D. C.

AFFIDAVIT
RE: MUR 2071

TALLON FOR CONGRESS COMMITTEE

PERSONALLY appeared before me M. Glenn Odom, who being duly

sworn, deposes and states:

1. He is a citizen and resident of the County of Florence,

State of South Carolina, and is a licensed attorney at law in the

State of South Carolina.

2. That during the year 1982, he was the Treasurer for the

-- Tallon for Congress Committee, and as such, had overall

responsibility for accepting and maintaining records of financial

contributions to said Committee.

3. That your Affiant performed his duties in a diligent

manner and pursuant to all applicable federal laws, statutes, and

C) other regulations.

4. Your Affiant has no personal knowledge that the

contributions listed in the General Counsel's Factual and Legal

Analysis were made for the express purpose of subverting the laws

pertaining to the prohibition against corporate contributions,

and has no reason to believe that any contribution made to the

Tallon campaign specifically by those persons named in the

accusations in this matter, was made in any manner other than as

a perfectly legal and proper individual contribution to said

Committee.



FURTHER AFFIANT SAIETH NOT.

SWORN to before me this
day of December, 1986.

ARY PUBLIC FOR SOUTH CAROLINA
~4'Commission Expires: 7 7-?3

M. GLENN ODOM



~FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, D C 20463

June 10, 1.987

Mrs. Robert (Lynn) Hartnett
1150 Pinckney Avenue
Florence, SC 29501

Dear Ms. Hartnett:

On November 1.2, 1986, the Federal Election Commission
determined that there is reason to believe that you violated
2 U.S.C. S 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act
of 1971, as amended ("the Act"). We are sending you the enclosed
notification letter and supporting documents because it appears

- that our first attempt to notify you of the Commission's
determination was unsuccessful.

teIf you have any questions, please contact Phillip L. Wise,
teattorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

C-)
Lawrence M. Noble
Acting General Counsel

Enclosures
-- Notification letter

General Counsel's Factual and Legal Analysis
Procedures
Designation of Counsel Statement



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. DC 0463

November 21, 1986

I -PAIL -- u- 11"110 . 33

Lynn Hartnett
1150 Pinckney Avenue
Florence, SC 29501

U3s NUR 2071

Dear Ms. Hartnett:

On November 12, 1986, the Federal Election Commission
determined that there is reason to believe that you violated
2 U.S.C. S 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act
of 1971, as amended (Othe Act*). The General Counsel's factual
and legal analysis, which formed a basis for the Commission's
finding, is attached for your information.

Under the Act, you have an opportunity to demonstrate that
no action should be taken against you. You may submit any
factual or legal materials which you believe are relevant to the

Commission's consideration of this matter. Please submit any
such materials within fifteen days of your receipt of this

C) letter. Statements should be submitted under oath.

TIn the absence of any additional information which
demonstrates that no further action should be taken against you,

the Commission may find probable cause to believe that a
-- violation has occurred and proceed with conciliation.

If you are interested in pursuing pro-probable cause
conciliation, you should so request in writing. See 11 C.F.R.
S 111.18(d). Upon receipt of the request, the Office of General
Counsel will make recommendations to the Commission either

proposing an agreement in settlement of the matter or
recommending declining that pre-probable cause conciliation be

pursued. The Office of General Counsel may recommend that pre-

probable cause conciliation not be entered into at this time so

that it may complete its investigation of the matter. Further,
requests for pro-probable cause conciliation will not be

entertained after briefs on probable cause have been mailed to
the respondent.



Lynn Hartnett
Page Two

Requests for extensions of time will not be routinely

granted. Requests must be made in writing at least five days

prior to the due date of the response and specific good cause

must be demonstrated. In addition, the Office of General Counsel

is not authorized to give extensions beyond 20 days.

If you intend to be represented by counsel in this matter,

please advise the Commission by completing the enclosed form

stating the name, address and telephone number of such counsel,

and a statement authorizing such counsel to receive any

notifications and other communications from the Commission.

The investigation now being conducted 4ll be confidential

in accordance with 2 U.S.C. S 437g(a) (4) (3) and 437g(a) (12) (A),
unless you notify the Commission in writing that you wish the

investigation to be made public.

For your information, we have attached a brief description

-- of the Commission's procedures for handling possible violations

of the Act. If you have any questions, please contact

Laurence Z. Tobey, the attorney assigned to this matter, at (202)
376-8200.

Sincerely,

C* Aikens
Chairman

Enclosures
General Counsel's Factual and Legal Analysis
Procedures
Designation of Counsel Statement



FEDERAL ELECTIO CCI1810OU

GENERAL COUNSEL' S FACTUAL AND LUSAL ANALYSIS

KUR NO. 2071
STAFF MENMBER & TEL. NO.

RESPONDENT: Lynn Hartnett

SUMMARY OF awsZO

Lynn Hartnett knowingly permitted her name to be used to

effect a contribution by Robin's of Florence, Inc. or by

LeMasters, Inc. to the Tallon for Congress Committee during 1982,

in violation of 2 U.S.C. s 441f.

FACTUAL BASIS AND LBGAL ANALYSIS

Lynn Hartnett was an employee of Robin's of Florence, Inc.

or of LeMasters, Inc. during 1982. The Office of General Counsel

has received information that during April, 1982, "bonuses of

C) $1,000 each were paid to employees of Robin's of Florence, Inc.

or LeMasters, Inc. and that these "bonuses" were then given as

contributions by the employees to the Tallon for Congress

Committee. This information was supplied by James A. ("Jimmy")

Brown, who did volunteer work for the Tallon for Congress

Committee during 1982.

This Office has learned that Lynn Hartnett received a bonus

of $1,000 from her employer which she then gave as a contribution

to the Tallon for Congress Committee. Lynn Hartnett has

been identified as an employee of Robin's of Florence, Inc. or

LeMasters, Inc. by Glenn Odum, the treasurer of the Tallon for



-2-

Congress Committee in 1982 and by reports filed by the Tallon

Committee. Pursuant to a subpoena issued by the Commission, the

Tallon for Congress Committee produced its receipt books covering

the period March 12, 1982 to October 23, 1982. The receipt books

show that Lynn Hartnett made a $1,000 contribution to the Tallon

for Congress Committee on May 4, 1982, Receipt # 93800.

The Federal Election Campaign Act of 1971, as amended ('the

Act") provides that no person shall make a contribution in the

name of another person, or knowingly permit his name to be used

to effect such a contribution, and no person shall knowingly

accept a contribution made by one person in the name of another

person. 2 U.S.C. 5 441f.

Wherefore, the Office of General Counsel recommends that the

Commission find reason to believe that Lynn Hartnett violated

2 U.S.C. S 441f.



DESCRIPTION OF PREIINARY PROCEDURES
FOR PROCESSING POSSIBLE VIOLATIONS DISCOVERED BY THE

FEDERAL ELECTION COMMISSION

Possible violations discovered during the normal course ofthe Commission's supervisory responsibilities shall be referred to
the Enforcement Division of the Office of the General Counsel
where they are assigned to a staff member.

Following review of the information which generated the
matter, a recommendation on how to proceed,, based on a
preliminary legal and factual analysis, shall be submitted to the
Commission. This initial report shall recommend either: (a)that the Commission find reason to believe that a possible
violation of the Federal Election Campaign Act of 1971, as
amended (hereinafter "the Act") may have occurred or is about to
occur; or (b) that the Commission find no reason to believe that
a possible violation of the Act has occurred or is about to
occur, and that the Commission close the file in the matter.

Thereafter, if the Commission decides by an affirmative vote"0of four Commissioners to open a matter under Review (MUR) and
finds that there is reason to believe that a violation of the Act
has been committed or is about to be committed, the Office of the
General Counsel shall conduct an investigation into the matter.
iqithin 15 dasof notification of the Commission's finding(s), arespondent(s) may submit any factual or legal materials relevant
to the allegations. During its investigation, the Commission

C) shall have the power to subpoena documents, to subpoena
individuals to appear for depositions, and to order written
answers to interrogatories. The respondent(s) may be contacted
more than once by the Commission during its investigation.

If, during this period of investigation, the respondent(s)
indicate a desire to enter into conciliation, the Office of the
G;eneral Counsel may recommend that the Commission enter into
conciliation prior to a finding of probable cause to believe a
violation has been committed. Conciliation is an attempt to
correct or prevent a violation of the Act by informal methods of
conference and persuasion. Most often, the result of
conciliation is an agreement signed by the Commission and the
respondent(s). The Conciliation Agreement must be adopted by
four votes of the Commission before it becomes final. After
signature by the Commission and the respondent(s), the Commission
shall make public the Conciliation Agreement.
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If the investigation warrants, and no conciliation agreementis entered into prior to a probable cause to believe finding, theGeneral Counsel must notify the respondent(s) of his/her intentto recommend that the Commission proceed to a vote on probablecause to believe that a violation of the Act has been committed oris about to be committed. Included with the notification to therespondent(s) shall be a brief setting forth the position of theGeneral Counsel on the legal and factual issues of the case.Within 15 day of receipt of such brief, the respondent(s) maysubmit ibTi stating their position on the issues. Both briefswill then be filed with the Coimmission Secretary and will beconsidered by the Commission. Thereafter, if the Commissiondetermines by an affirmative vote of four Commissioners that thereis Probable cause to believe that a violation of the Act has beencommitted, or is about to be committed, conciliation must beundertaken for a period of at least 30 days but not more than 90days. If the Commission is unable to correct or prevent anyviolation of the Act through conciliation the office of theGeneral Counsel may recommend that the Commission file a civilsuit against the respondent(s) to enforce the Act. Thereafter,the Commission may, upon an affirmative vote of fourCommissioners, institute civil action for relief in the UnitedStates District Court.

See 2 U.S.C. S 437g, 11 C.F.R. Part 111.

C)

January 1987



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, DC 20463

June 11, 1987

Secretary of State for South Carolina
Wade Hampton Office Building
Attn: Corporation Division
P.O. Box 11350
Columbia, South Carolina 29211

RE: Request for Certified
Corporate Records

Dear Sir/Madam:

The Office of the General Counsel of the Federal Election
Commission, an agency of the U.S. Government, in the performance
of its official duties requires a copy of the incorporation
papers of two South Carolina corporations, Robin's of Anderson,
and Robin's of Dentsville.

As requested by your office, on may 26, 1987, a check in the
amount of $8.00, payable to the South Carolina Secretary of State
is enclosed as payment for the above copies.

C)
Should you have any questions, please contact Phillip L.

S3 Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

Lawrence M. Noble
Acting General Counsel

By: '-George F. Ris el
Acting Associate General Counsel

Enclosure
Check for $8.00
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"- I % II SOUTII CAROLINA

FLORENCE

I fl.. Robert M. Tallon, Jr.

Inc.
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Robert M. Tallon, Jr.
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CERTIFICATE OF ATTORNEY1jj. ;.'. H. C eli, Jr. . an attorney liensed to practice in the State of South ('roIrs. -rt, v that the. ,..rhrion, Co whoe articles of inrorporation this certafrate is att-uheI, hasC('ldI',l 1"1 th.. r.'q-ro-nments of chapter 4 o( the .South Carolina Business Corporattion Art of1,2. r.'tet ., tho, i.r;.aizatjn of curporations. and that ia my opinC the corporation is or-l r .. :c far a I&%% ful P jrjwi P

Alih'- P. 0. Box 1323

Florence, S. C. 2?503
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SUCMttARY OF STA
ARTICLIES OF INCOO~bN

OF

MM I S OPFl~'SIL.IC

For Use B
The Screary or St.
File o . ....... ?203 ....
Fee Paid . , .

Rat. e . . . ... .. ...

(File This Form in
Duplicate Originals)

(Sect. 12-14.3 of 1962 Code)

This Spsm For Use By
The Secretary of State

Ara

AL

-. ' -

1. The name of the proposed corporation is..R.Qb.l' of Dentsville, Inc.

2. The initial registered office of the corporation is . .... 

locate e city of ... .................. county of .. l -.........- -- - sad

the State of South Carolina and the nam of iat initial registered spat at such address is ......

R .brt.r M.., _T!a.on, ,... 212 W. vjan s1 F2_e.r .S__... 29501

3. The period of duration of the corporation shall be perpetual.

4. The corporation is authoried to iss shares of stock as follows:

Clm W $he

Co n -.......

A. .. d ft of -6 .elm

... ..-- L 0 .........

Sa VOO.O

If shares are divided into two or more classes or if any class of shares is divided into series within
a class, the relative rights, preferences, and limitations of the shsreaJjNa4 @4l &?d of each series
within a class. are as follows: - -a- -

- 3R TIF ID TO BE A T . P .. ..

N/A ks TKsil F.0X A - .-

3RIGU4NAL QtI FL~--

5. Total authorized capital stock ... .eH.n.dred Thousand ($100,000.00) Dollars.

6. It is represented that the corporation will not begin business until there has been paid into the cor.
poration the minimum c,)ns.deration for the issue f shares, which is $l,000.uO of which at least
$500.00 is in cash.

7 The number of directors constituting the initial board of directors of the corporation is .3
and the names and addresses of the persons who are to serve as directors until the first annual
meeting of shareholders or until their successors be elected and qualify are:

Robert. M... Tallon,. Jr.

Robert L. Welch

Cameron T. Minshew
Nam#

2182 W. Evans St.,. Florence, S.C. 295-1
Addr e.

2182 W. Evans St., Florence, S.C. 295-"

2182 W. Evans St., Florence, S.C. 2 z
4 lire"~

Name

N am*

AIJT#ba



NO Addrnu

8. The general nature of the business for which the corporation is organized is (it Is not necessary
to set forth in the purposes powers enumerated in Section 2.9) (12-12.2 Supplemental Code
9M)

To operate a retail men's clothing business, including selling and
buying goods and merchandise at wholesale and retail prices- and to
do all things necessary or appropriate to those and other corporate
business purposes as are authorized by the laws of the State of South
Carolina.

9. Provisions which the inoorpowators elect to include in the etie of incorporation are as follows:

None

10. The name and address of each incorporator is.

111~ & ot11a 0, City CasOty

Robert M. Tallon, Jr., 2182 W. Evans St., Florence, Florence, S.C. 29501

Date ...May... . 7
. R bert..........

..... ................................. .....
(ry" or Pris Nain)(Sigastuve .1 besorlastar)

(.i. , -t - ....to.)

(7755 W P"81 Mie)



STATE OF .. OUTH. OLIM ............................

COUNTY OF .... FLORENWCE....................................

The undersignte Rort M.T.allon, Jr.

INC.
do hereby certify that they are the incorporators of ROBIN S OF DENTSVILLE,corporation and

arejuthorized to execute this 'erification; that each of the undersigned fur himself does hereby further

"ertify that he ha, read the foregoing document, understands the noraning and purport of the state.

ments therein contained and the same are true to the best f hln rai and lief.in rmtion d li.

.... .. . ... . .. . ................

.. .. ...................... . ... ... ... ... ... ......................... ......

. ...................... .. .-... .. ......................................
484os atmm~ barp td

CELRIFICATIE OF ATTrORNEY
11.I, ¥1i .H,.Ca.dwl!. ...J.r... ... an attorney licene to pnw-tice in the State of South Caro.

lins, certify that the corpomition, to vhow article of incorporation this certificate is attached, has
complied with the requirements of chapter 4 of the South Carolina Business Corporation Act of
1962, relating to the organization of curporiations, anud thabt in my opinion, the corporation is or.
ganized for a lawful purpose./

Date. May .2.7,... 977...... < ?. / . P

Address ...... x 1323

. ..F..ren S.C. 29503

SCHEDULE OF FEES

(Payable at time of filing Articles of With Secretary of State)

Fee for filing Articles - S 5.00
In addition to the above. $.40 for each
$1.000.00 of the agmregate value of shares
uhich the Corporatinn is authorized to
issue, but in no case less than . 4000
nor more than 1,000.00

NOTE THIS FORM MUST BE COMPLETED IN ITS ENTIRETY BEFORE IT WILL BE ACCEPTED
FOR FILING.



fiu FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. DC 20b3

June 22, 1987

Department of Archives and History
1430 Senate Street,
P.O. Box 11669
Columbia, South Carolina 29211

RE: Request for Certified

Corporate Records

Dear Sir/Madam:

The Office of the General Counsel of the Federal Election
Commission, an agency of the U.S. Government, in the performance
of its official duties requires a copy of the incorporation

N papers of three South Carolina corporations, Robin's of North
Myrtle Beach, Inc., Robin's Ladies Wear, Inc., and Oceanside,
Inc.

Nc As requested by your office, on May 26, 1987, and as
indicated on the enclosed Photocopy Order Form, a check in the
amount of $12.15, payable to the South Carolina Department of

C) Archives and History is enclosed as payment for the above copies.

Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

Lawrence M. Noble
Acting General Counsel

By: Lois G. Lerner
Associate General Counsel

Enclosures
1. Check for $12.15
2. Photocopy Order Form
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Mr. Phil Wyatt,
Federal Election Commission,
Office of General Counsel,
999 E St. N.W.,
Washington, DC 20463

Dear Mr. Wyatt:

Re:
Your File
Case No:
Listing Expires:
Locate Fee:

CLIENT NUMBER 6301

LAWSON, MARK
MUR 2071
B35017
15 OCT 1987
$250.00 "No Trace No Charge"

- ' We acknowledge with thanks your REGULAR locate request named
herein. Our guaranteed "No Trace - No Charge" search has now com-
menced and we again confirm that your only obligation is to allow us
our exclusive three month assignment period to handle this case on
your behalf. Early cancellations are subject to a handling charge equal
to one half of our normal fee.

Upon a successful locate occurring you will be advised of our result by
telephone then invoiced at the applicable rate. Unless otherwise arranged,
invoices are due and payable upon receipt. Overdue interest is charged at
the rate of 1.5% per month from date of invoice.

In the event that our initial efforts do not result in locating this person,
we will correspond with you again in approximately six weeks time. If

-- additional information comes to your attention that you feel could help
us in our search. please call us immediately on our toll-free line
1-800-ON E-CALL(663-2255).

Trusting this is satisfactory, you may expect to hear
the near future.

from us further in

Yours truly,

INTERN-kTIONAL TRACING SERVICES, INC.

- NSL-1N.CE BANKS, TRUST COMPANIES. GOVERNMENT AND CREDITORS SINCE 196-'

'S. C-)

"-

5*

m

1NrERN*0Ntq
TWCING
SERI ICES

I*,
Re

Telephone
TOLL FREE/20/1987 1401(W3.225

Alaska/Hawaii
1-800-426-9850

Direct
•:ply to: Seattle 1-604-294-1811

UNITED STATES
P 0 Box 34000
Seattle, WA 98124-1rnu,,

CANADA
P0 Box 33889, Sin U
Vancouver. Canada
V6J 41.6
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COPY 1

07/21/1987

IRS# 98 0055762

Reply to: Seattle

Mr. Phil Wyatt,
Federal Election Commission,
Office of General Counsel,
999 E St. N.W.,
Washington, DC 20463

IN 711rE RNN I 0,NNN
TWCIN(-'y
SEINICES

Re:
Your File:
Client/Case No:

70 Address:

,'-Telephone:

Parents
\.Address:

-_'Telephone:

LAWSON, MARK
NUR 2071
6301B35017

350 Fair Forest Way, #7207,
Greenville, SC 29607

803-288-9339

1112 Pinecroft Drive,
West Columbia, SC 29169

803-794-6876

Search initated from address dated 1982:
-5 Years at $50.00 per year: $250.00

OUR FEE:

OUR GUARANTEE

The information provided in this report was obtained from sources deemed
reliable. We guarantee the accuracy of the information subject only to the
reliabilitv of our sources which we cannot guarantee. ANY QUESTIONS
CONCERNING THIS REPORT SHOULD BE MADE WITHIN TEN DAYS OF
THIS DATE TO AVOID FURTHER HANDLING CHARGES. Your cooperation is
appreciated.

TERMS OF PAYMENT

ACCOUNTS ARE DUE AND PAYABLE UPON PRESENTATION IN U.S.
FUNDS. When submitting payment please return one copy of this invoice with
your remittance. 1.5% interest charge per month on overdue accounts. Thank you.

SE;,, G TTORNEYS, INSURANCE, BANKS, TRUST COMPANIES, GOVERNMENT AND CREDITORS SINCE 1967

A[ l I I ATE[) W
'

--

INTERNATIONAL

([ NEALOGICAL
S.ARCH INC

0OEm

W

$250.00

INVOICE 29018

Telephone
TOLL FRkE
14M046a.2255

Alaska/Hawaii
1-800-426.9850

Direct
1-604-294-1811

UNITED STATES
P 0 Box 34000
Seattle, WA 98124-106)

CANADA
P0 Box 33889. Sin h
Vancouver, Canada
V6J 41_6 CrO

-



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, D C 20463

August 6, 1987

CERTIFIED RAIL - RU RECEIPT RENSTEM

Mark Lawson
350 Fair Forest Way
# 7207
Greenville, SC 29607

- Dear Mr. Lawson:

On November 12, 1986, the Federal Election Commission
determined that there is reason to believe that you violated
2 U.S.C. S 441f, a provision of the Federal Election Campaign Actof 1971, as amended ("the Act"). We are sending you the enclosed
notification letter and supporting documents because it appears
that our first attempt to notify you of the Commission's
determination was unsuccessful.

0 If you have any questions, please contact Phillip L. Wise,the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

Lawrence M. Noble 4
Acting General Counsel

Enclosures
Notification letter
General Counsel's Factual and Legal Analysis
Procedures
Designation of Counsel Statement
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Reply to: Seattle

Mr. Phil Wise,
Federal Election Commission,
Office of General Counsel,
999 E St. N.W.,
Washington, DC 20463

SE II(- S

Dear Mr. Wise:

Re:
Your File
Case No:

•) Listing Expires:
Locate Fee:

CLIENT NUMBER 6301

HARTNETT, LYNN
2071
G35342
02 NOV 1987
$195.00 "No Trace No Charge"

We acknowledge with thanks your REGULAR locate request named
herein. Our guaranteed "No Trace - No Charge" search has now com-
menced and we again confirm that your only obligation is to allow us
our exclusive three month assignment period to handle this case on
your behalf. Early cancellations are subject to a handling charge equal
to one half of our normal fee.

C)
Upon a successful locate occurring you will be advised of our result by
telephone then invoiced at the applicable rate. Unless otherwise arranged,
invoices are due and payable upon receipt. Overdue interest is charged at
the rate of 1.5% per month from date of invoice.

In the event that our initial efforts do not result in locating this person,
we will correspond with you again in approximately six weeks time. If
additional information comes to your attention that you feel could help
us in our search, please call us immediately on our toll-free line
1-800-ONE-CALL(663-2255).

Trusting this is satisfactory, you may expect to hear
the near future.

from us further in

Yours truly,

INTERNATIONAL TRACING SERVICES, INC.

AFFILIATED WITH
INTERNAT1ON&
GENEALOGIC,
SEARCH. INC

SERVING ATTORNEYS, INSURANCE, BANKS, TRUST COMPANIES, GOVERNMENT AND CREDITORS SINCE 1967

C-m)

C=

-o

08/05/1987

Telephone
TOLL FREE
1-SOO.W3-22ss

Alaska/Hawall
1-600-426-9650

Direct
1-04-294-1811

FAX
1-604-294-1780

UNITED STATES
P.O, Box 34000
Seattle, WA 98124- 1000

CANADA
PO Box 33889, Stn D
Vancouver, Canada
V6J 4L6



FEDERAL ELECTION COMMISSION

WASHINGTON. D C 20463

August-1i, 1987

CERTIFIED NAIL - DTJRN RUCEZIPT ffMZM

Mrs. Lynn Hartnett
3706 Gentry Drive
Florence, SC 29501

Dear Mrs. Hartnett:

On November 12, 1986, the Federal Election Commission
determined that there is reason to believe that you violated
2 U.S.C. $ 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act
of 1971, as amended ("the Act"). We are sending you the enclosed
notification letter and supporting documents because it appears
that our first attempt to notify you of the Commission's
determination was unsuccessful.

If you have any questions, please contact Phillip L. Wise,
C0 the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Enclosures
Notification letter
General Counsel's Factual and Legal Analysis
Procedures
Designation of Counsel Statement



4IU\ FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, D C 20463

$14, August 1, 1987

Mrs. Lynn Hartnett
3706 Gentry Drive
Florence, SC 29501

Dear Mrs. Hartnett:

On November 12, 1986, the Federal Election Commission
determined that there is reason to believe that you violated
2 U.S.C. S 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act
of 1971, as amended ("the Act"). We are sending you the enclosed
notification letter and supporting documents because it appears
that our first attempt to notify you of the Commission's
determination was unsuccessful.

If you have any questions, please contact Phillip L. Wiser
0 the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

C)

Enclosures
Notification letter
General Counsel's Factual and Legal Analysis
Procedures
Designation of Counsel Statement



08/07/1987

IRS# 98 0055762

Reply to: Seattle

Mr. Phil Wise,
Federal Election Commission,
Office of General Counsel,
999 E St. N.W.,
Washington, DC 20463

Re:
Your File:
Client/Case No:

Address:

"'Telephone:

Employer:

)Telephone:

HARTNETT, LYNN
2071
6301G35342

3706 Gentry Drive,
Florence, SC 29501

803-669-8917

Robins Ladies Shop,
2184 Evans Street,
Florence, SC 29501

803-665-1990

OUR FEE: $195.00

OUR GUARANTEE

The information provided in this report was obtained from sources deemed
reliable. \\c guarantee the accuracy of the information subject only to the
reliability of our sources which we cannot guarantee. ANY QUESTIONS
CONCERNING THIS REPORT SHOULD BE MADE WITHIN TEN DAYS OF
THIS DATE TO AVOID FURTHER HANDLING CHARGES. Your cooperation is
appreciated.

TERMS OF PAYMENT

ACCOUNTS ARE DUE AND PAYABLE UPON PRESENTATION IN U.S.
FUNDS. WA'hcn submitting payment please return one copy of this invoice with
your remittance. 1.5% interest charge per month on overdue accounts. Thank you.

_-£ \ NG ATTORNEYS, INSURANCE, BANKS, TRUST COMPANIES, GOVERNMENT AND CREDITORS SINCE 1967

IN[ [ ik I N
TW( 'IN("
S E F-,N I C L

E----

a
COPY 1

INVOICE 29189

Telephone
TOLL FREE
140046342255

Alaska/Hawaii
1800.426-9850

Direct
1-604-294-1811

FAX
1-604-294-1780

UNITED STATES
P.O. Box 34000
Seattle. WA 98124- 1000

CANADA
P.O. Box 33889. Stn D
Vancouver, Canada
V6J 4L6

co

'2

co

AFFILIAT T
INTERNA I L "'.

GENEALOGICAL
SEARCH INC



abused a federal election rule. First of all, this was my

first notification.

In may 1982, 1 was paid two bonuses totaling the amount
of $2,200.00, one for $1,500.00 and one for $700.00. All federal,

state and social security taxes were deducted from these amounts

and these were included on my end of the year W-2 form.

I did make a personal contribution to the Tallon for

congress campaign in the amount of $1,00.00 in May 1982, but

this was one of many other political contributions that I have

made in the past to other political candidates.

I hope that this letter is sufficient to determine that

no violations were made on my part.

Sworn to before me
August 17, 1987

Sincerely,

Nt'oery ubw, south Carolina Stite at Large
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IRS# 98 0055762

Reply to: Seattle

Mr. Phil Wyatt, ( L/t 5'
Federal Election Commission,
Office of General Counsel,
999 E St. N.W.,
\Washington, DC 20463

Re:
Your File:
Client/Case No:

Address:

""Telephone:

Parents
Address:

+'Telephone:

LAWSON, MARK
MUR 2071
6301B35017

350 Fair Forest Way, #7207,
Greenville, SC 29607

803-288-9339

1112 Pinecroft Drive,
West Columbia, SC 29169

803-794-6876 Just a
FRIEND

REMIND lLm

INIERNW10r kL
TRACINCY'

EE NN I C ES

Search initated from address dated 1982:
-- 5 Years at $50.00 per year: $250.00

OUR FEE: 5250.00

OUR GUARANTEE

I2 intorruation provided in this report was obtained from sources deemed
ruii,'lc. \\e guarantee the accuracy of the information subject only to the
r'Li t, IlIIt of our sources which wc cannot guarantee. ANY QUESTIONS
(ON(ERNING THIS REPORT SHOULD BE NIADE %%ITHIN TEN DAYS OF
TillS DATE TO AVOID FURTHER HANDLING CHARGES. Your cooperation is
i pp r," i t d.

TERMS OF PAYMENT

ACCOUNTS ARE DUE AND PAYABLE UPON PRESENTATION IN U.S.
FINDS. \hen submitting payment please return one copy of this invoice with
\, ur rCmittance. 1.5% interest charge per month on overdue accounts. Thank you.

SEiVI %" 47rORNEYS, INSURANCE, BANKS, TRUST COMPANIES, GOVERNMENT AND CREDITORS SINCE 1967

AFFILIATED W,-"
INTERNATIONAL
GENEALOGICAL
SEARCH INC

N ORS-O
COPY 1

87 AUG 28 AN 0 26 INVOICE 29018V

Telephone
TOLL FREE
1-800-M6-2255

Alaska/Hawaii
1-800-426-9850

Direct
1-604-294-1811

FAX
1-604-294-1780

UNITED STATES
P.O. Box 34000
Seattle. WA 98124- 1000

CANADA
P.O Box 33889, Stn D
Vancouver, Canada
V6J 4L6

I Your
account
Is now
past duel



FEDERAL ELQI RVO~II
JACK W. LAWSON. JR., P.A. M~LROM O

ATTORNEY AT LAW 87 SEP I4 AM t 38
603 WEST PALMETTO STREET TELEPHONE (803) 667-0585

POST OFFICE BOX 309
FLORENCE. SOUTH CAROLINA 29503

August 19, 1987

Federal Election Commission .
999 E Street NW
Washington, DC 20463 M >=r

ATTN: Phillip L. Wise
Attorney at Law

-'RE: MUR #2071

Dear Mr. Wise:

Please find enclosed the Statement of Designation of Counsel
signed by Mark E. Lawson appointing me as his attorney for
this proceeding. I would ask that you immediately contacat me
upon receipt so that we can discuss your intentions in this
matter as I am quite interested in a speedy resolution since Mr.
Lawson is my brother as well as my client.

C
It appears from a review of the materials provided that you

Nr allege that Mark Lawson was an employee of Robin's of Florence,
Inc. in April of 1982 which is incorrect nor was he an employee
of LeMaster's, Inc. He was, in fact, at that time, an employee

-of Robin's of Anderson, Inc., a separate and distinct corporation
from those listed in your factual basis and legal analysis. It
would therefore appear that there has been some mistake as to his
employment which may also infer that other mistakes are also
contained in this analysis.

Your further analysis states that it is against the Federal
Election Campaign Act of 1971 to make a contribution in the name
of another person or to knowingly permit your name to be used to
effectuate such a contribution, neither of which occurred. I
assure you that Mark Lawson, in fact, is the person who made
contribution and further that the $1,000.00 bonus was a bonus, in
fact, which Mr. Lawson claimed on his Federal Income Tax Return
for that tax year. I therefore see no violation of law involved



Federal Election Commission
Page two (2)
August 19, 1987

in this contribution and would ask that you immediately notify me
of any evidence which you might have to a contrary so that I can
fully assess this matter. I cannot, based on these facts, see
how the commission could find reason to believe that Mark Lawson
violated two USC Section 441 F, nor any other provisions of the
Federal Election Campaign Act of 1971. If, however, you have
additional evidence to the contrary, I would appreciate your
immediately notifying me of this or any other matters which
in this contribution and would ask that you immediately notify me
of any evidence which you might have to a contrary so that I can
fully assess this matter. I cannot, based on these facts, see
how the commission could find reason to believe that Mark Lawson
violated two USC Section 441 F, nor any other provisions of the
Federal Election Campaign Act of 1971. If, however, you have
additional evidence to the contrary, I would appreciate your
immediately notifying me of this or any other matters which
concern Mr. Lawson.

Thanking you for your assistance, I remain

ry ru yours

C)

C W. L ON, JR.

JWLjr:pj

Enclosure
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STATN f Or DESmIGNATIONI OF CONSEL,

MUR 2071

NAME OF COUNSEL:

ADDRESS:

Jack W. Lawson, Jr.

603 West Palmetto Street

Post Office Box 309

Florence, South Carolina 29503

TELEPHONE: (803) 667-0585

The above-named individual is hereby designated as my

counsel and is authorized to receive any notifications and other

communications from the Commission and to act on my behalf before

the Commission.

Date / Signature

RESPONDENT'S NAME:

ADDRESS:

HOME PHONE:

BUSINESS PHONE:

Mark E. Lawson

350 Fair Forestway

#7207

Greenville, South Carolina 29607

(803) 288-9339

same

C)

J
7mad



JACK W. LAWSON. JR., P.A. FEDERALIO
ATTORNEY AT LAW

603 WEST PALMETTO STREET TELEPHONE 4881.O§S!PH t 32POST OFFICE BOX 309
FLORENCE. SOUTH CAROLINA 29503

September 4, 1987

CO*

or,

Mr. Phillip L. Wise
Attorney at Law 5=r
999 E Street NW
Washington, DC 20463 

CA
fi IcRE: Mur #2071

Dear Mr. Wise:

On September 4, 1987, an article appeared in the Statenewspaper written by Lee Bandy indicating that an investigationwas being conducted by the Federal Election Commission concerningemployee contributions to the 1982 Robin Tallon campaign. onabout September 2, 1987, 1 was contacted by the reporter, LeeBandy, who advised that he understood that Mark Lawson hadreceived a letter from the Federal Election Commission concerningV) a contribution to the 1982 Robin Tallon campaign and that I hadresponded on his behalf. The information which was received fromthe Federal Election Commission indicated that this matter was
C) subject to the Privacy Act and could not be made public unlessC) authorized by the individual to whom the inquiry was directed.In my response, I did not authorize the release of thisinformation nor did my client desire that this information bereleased and from the article which appeared in the Statenewspaper, an unnamed Federal Election Commission source isquoted as having given the information to Mr. Bandy. In light ofthis statement, I feel that the Federal Election Commission, byand through its agents, servants or employees, have violated theconfidentiality to which my client was entitled. If yourcommission had no intention of keeping this matter private asrequired by Federal Law, then it seems unnecessary to give theindividual the authority to release this information when, infact, the intention was to leak this information to the pressregardless of whether or not the individual authorized suchrelease. This is particularly aggravating in light of the factthat based on the evidence contained in your initial inquiry, itappears that there has been no violations as far as my client isconcerned of any Federal Election Law, however, in spite of thisfact, your commission specifically revealed the essentialallegations to a reporter knowing that there was a strong



likelihood that the reporter would publish this story thereby
revealing information which is not subject to disclosure without
the express permission of the subject of the inquiry.

It is further stated in this article that this matter was
investigated by the Justice Department and apparently, no
criminal wrong-doing was discovered and the matter was referred
back to the Federal Election Commission. I believe that this
finding should have been revealed to my client, and by this
letter, I am specifically requesting a copy of the Findings of
the Justice Department and further am renewing my request for
information as contained in my prior response to your initial
letter. I demand that this information be provided to me within
ten (10) days of the date of this letter and would ask that if
you have no intention of complying with my request, that you
immediately so advise to allow me the opportunity to obtain this
information by legal process.

Your immediate response is appreciated.

Sincerely

ACK W. AWSON,

JWLJr :pj



FEDERAL ELCTION COMMISSION

15 October 1987

CERTIFIED NAIL
RETURN RECEIPT REOUESTED

Jack W. Lawson, Jr., Esquire
603 West Palmetto Street
Post Office Box 309
Florence, South Carolina 29503

RE: MUR 2071

Dear Mr. Lawson:

On September 14, 1987 the Office of the General Counsel
received the Statement of Designation of Counsel naming you as

attorney for Mark E. Lawson in the above referenced Matter Under

Review. With receipt of that document this Office is now able to

answer your two letters, dated August 19, 1987 and September 4,

1987, requesting information.

On August 24, 1987 your client, Mark E. Lawson, received the

Federal Election Commission's ("the Commission") notification

that there is reason to believe he violated 2 U.S.C. S 441f, a

provision of the Federal Election Campaign Act of 1971, as

amended ("the Act"). Attached thereto was the General Counsel's

Factual and Legal Analysis upon which the Commission based its

Th finding. No additional information about your client was

considered by the Commission in making its finding. This matter

-- is currently in the investigative stages, and, once such
investigation has been completed, a General Counsel's Brief will

be furnished for your response, unless your client should choose

to request conciliation prior to a finding of probable cause.

In your letter dated September 4, 1987 you make a request
for a "copy of the Findings of the Justice Department." If such

findings exist they are the property of the Justice Department.
Thus any effort to secure any such findings should be directed to
that agency.

Your September 4, 1987 letter also alleges violations of the

confidentiality provisions of 2 U.S.C. S 437g (a) (12) (A), to which

your client was entitled. This allegation is of great concern to

the Commission because 2 U.S.C. S 437g (a) (12) (A) mandates that
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any notification or investigation in matters such as this shall
not be made public by the Commission or by any person without the
written consent of the person receiving such notification or the
person with respect to whom such investigation is made.

Therefore, if you have specific information concerning leaks
of confidential information, we suggest that you include such
information in a complaint pursuant to 2 U.s.c. S 437g and
11 C.F.R. S 111.4 so that the situation may be fully
investigated.

If you have any questions, please contact Phillip L. Wise,
the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

Lawrence M. Noble
General Counsel

By: Lois G. Lerner
Associate General Counsel



SAL fLCTIOCOMMISSION
BEFORE THE FEDERAL ELECTION COBISSION

87 OCT !g AN 5O

In the Matter of 
)
)

Gary H. Slavens, et al. ) MUR 2071

GENERAL COUNSEL' S EPORT

BACKGROUND

On August 13, 1985, the Commission found reason to believe

that Gary H. Slavens violated 2 U.S.C. S 432(b)(3). The

Commission also found reason to believe that Vicki Slavens

violated 2 U.S.C. SS 432(b)(3) and 441f. On the same date, the

Commission found reason to believe that G. B. Stokes violated

2 U.S.C. S 441g. In addition, the Commission found reason to

believe that Representative Robin M. Tallon, Jr. (Democrat, 6th

District of South Carolina) violated 2 U.S.C. SS 432(b)(1),

432(b) (3), 441f and 11 C.F.R. S 110.4(c)(2). On the same date,

the Commission found reason to believe that the Tallon for

Rabn/ as treasurer violatedC3 Congress Committee and Lamar J. Rabon,- straue voae

2 U.S.C. § 441f.

From September to December of 1985 the above respondents,

excluding Vicki Slavens, filed affidavits, and letters with the

Commission. As a result of their inconclusive nature, on

March 18, 1986 the Commission authorized subpoenas and orders to

Gary H. Slavens, Vicki Slavens, G.B. Stokes, Representative Robin

Tallon, Michael Glenn Odom, and the Tallon for Congress Committee

and Lamar Rabon, as treasurer.

I/ Lamar J. Rabon is the current treasurer of the Tallon
Committee. He was not the treasurer of the Committee in 1982.
The treasurer at the time the alleged violations occurred was
Michael Glenn Odom.
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During May 21-23, 1986, this Office conducted depositions in

Columbia, South Carolina. Gary H. Slavens, G.B. Stokes, and

Michael Glenn Odom were deposed. The Tallon for Congress

Committee (hereinafter "Committee"), and Lamar J. Rabon, as

treasurer, produced documents in compliance with the subpoena

directed to them.

Vicki Slavens did not appear. The letter fowarding the

subpoena to her was returned by the Postal Service as

"unclaimed." Gary Slavens provided an address and telephone

number for Vicki Slavens. On August 18, 1986 Vicki Slavens

informed this Office that she had never received any notification

and was unaware of MUR 2071. A duplicate reason to believe

notification was mailed to her on August 19, 1986, which she

received on August 28, 1986.

C) Subsequently, Vicki Slavens filed an affidavit with the

Commission on September 10, 1986, stating that in 1982, she was

married to Gary Slavens who asked her to make a $1,000

contribution to the Committee. After she indicated uncertainty

as to having the money, Gary Slavens said he would deposit $1,000

into her account. Gary Slavens made the deposit and she then

wrote a check for that amount to the Committee.

During his deposition, Gary Slavens indicated that we should

contact a James A. ("Jimmy") Brown, Jr. who, according to

Slavens, was aware of illegal practices in the Tallon campaign in

1982. Slavens declared that Brown could corroborate his

allegations regarding cash contributions to the Tallon campaign.
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In a telephone conversation on May 21, 1986 with a staff

member of this Office, Brown stated that he was a personal friend

of Representative Tallon, and although he had never been an

official or paid employee of the Committee he did help out at

headquarters. Brown stated that there were many rumors about

cash contributions to the Tallon campaign, and that these had led

to an investigation by the Department of Justice. Brown further

stated that he had no direct knowledge of any cash going into the

campaign, as Slavens had indicated he had.

Brown also furnished the following information. Robin

Tallon owns a number of clothing stores in South Carolina.2

In early April, 1982, when "seed money" was needed for the Tallon

campaign, bonuses of $1,000 each were allegedly paid by Tallon or

his corporations to employees of the clothing stores, who then

C-) allegedly contributed these funds to the Tallon campaign. Brown

supplied the following names as having received these bonuses and
)

having contributed them to the campaign: Robert (Bobby) Welch,

RoOert Hartnett, Lynn Hartnett, Jerry Harris, Jane Harris, Roland

Minshew, and Mark Lawson.

2,' The corporations owning the stores are: Robin's of Florence,
Inc. (organized in 1976) , LeMasters, Inc. (organized in 1979),
Robin's of North Myrtle Beach, Inc. (organized in 1976), Robin's
Ladies Wear, Inc. (organized in 1977), Robin's of Anderson, Inc.
(organized in 1978), and Robin's of Dentsville, Inc.(organized in
1977). Certified copies of the incorporation documents have been
received from South Carolina. Robert M. [sic) Tallon, Jr. is
listed as incorporator and director of each.



-4-

Brown revealed that the bonuses were openly discussed at

Tallon headquarters by Sue Bass, the assistant treasurer, and

Cameron Tallon Minshew (sister of Robin M. Tallon, Jr.), both of

whom worked at the campaign headquarters. He told the staff

member that he would testify to this information either in

deposition or in affidavit form.

On August 6, 1986, this Office received a signed and sworn

affidavit from Brown. Attachment 1. The affidavit differed

significantly from Brown's telephone statement. He claimed to

have no independent recollection as to the individuals who made

statements concerning bonuses, or who participated in the

conversation. Further, Brown declared that he had no knowledge

of who worked in Tallon's clothing stores or who may have

received any bonuses.

C) At the depositions, the Tallon for Congress Committee

produced its receipt books covering the period March 12, 1982 to

October 23, 1982. The receipt books show that certain

individuals named by Brown, on May 21, 1986, made contributions

early in the Tallon campaign, as follows: on April 14, 1982

Roland G. Minshew, Robert Welch and Mark Lawson contributed

$1,000 each, while Jane Harris and Jerry Harris each contributed

$500.00. Lynn Hartnett contributed $1,000.00 on May 4, 1982.

It should be noted that five of the six contributions listed

above were received on the same day, April 14, 1982, that the

receipt numbers are virtually sequential, and that the amounts
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are an even $1000 except for contributions by Jane Harris and

Jerry Harris which are for $500 each. These facts appear to

substantiate Brown's initial statements that $1000 bonuses were

paid to employees of the Tallon stores early in the campaign to

create "seed money".

During his deposition, Michael Glenn Odom, the former

treasurer of the Tallon for Congress Committee, stated that he

became aware of these allegations in 1984. Odom identified the

following as employees of the Tallon clothing stores during 1982:

Robert (Bobby) Welch, Robert Hartnett, Lynn Hartnett, Jerry

Harris, and Ronald Minshew. Odom also stated that to his

knowledge, Robert Hartnett is the husband of Lynn Hartnett, and

Cameron Tallon Minshew is the wife of Ronald Minshew and the

sister of Robin M. Tallon, Jr.

Odom further testified that he was aware that it is illegal

for a person to give a contribution in the name of another, or to

knowingly permit his name to be used to effect a contribution in

the name of another. Odom declared that he was not aware of the

alleged conduct in 1982 when he was treasurer.

The subpoena for deposition and production of documents to

Representative Robin M. Tallon, Jr. (Democrat, 6th District of

South Carolina) has not yet been served. This Office believes it

necessary to obtain the testimony of all other witnesses and
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parties in this matter as well as further documentation prior to

deposing Representative Tallon.-
3/

On November 12, 1986 the Commission found reason to believe

that Robin's of Florence, Inc. and LeMasters, Inc. violated

2 U.S.C. S 441b(a) and 2 U.S.C. S 441f. The Commission also

found reason to believe that Tallon for Congress Committee, and

Lamar J. Rabon, as treasurer, violated 2 U.S.C. S 441b(a). In

addition, the Commission found reason to believe that Jane

Harris, Jerry Harris, Lynn Hartnett, Mark Lawson, Roland Minshew

C-) and Robert (Bobby) Welch violated 2 U.S.C. S 441f.

On November 21, 1986 the above named parties were mailed

notice of the Commission's findings. The notice letters to Mark

Lawson, and Lynn Hartnett were unclaimed and returned to this

4/
Office, The responses received from the others were all dated

(7) December 8, 1986, and contain the same basic response.

3/ This Office has had several conversations with Congressman
Tallon. During these conversations, the Congressman indicated he
wanted to help get this matter straightened out as soon as
possible and would do everything he could to cooperate with the
Commission's investigation. As indicated above, the subpoena to
Representative Tallon will be served as soon as the other aspects
of the investigation are completed.

4/ The letters to Lynn Hartnett and Mark Lawson were remailed
to them. Their responses have been received, and contain the
same basic response as the others.
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Although the answers indicate that each received bonuses

well in excess of the contributions, i.e., bonuses of either

$2,330 or $2,380, there is a lack of specific information

surrounding the payment of the bonuses, such as whether these

bonuses were given on a regular basis in April of each year or
5/

were paid only in April of 1982;- what criteria were used to

determine the amount of the bonuses and whether the recipients of

the bonuses received any instructions or suggestions regarding

contributing the bonuses to Tallon's campaign.

In light of the inconsistency between the phone conversation

and subsequent affidavit of James A. ("Jimmy") Brown, Jr.

regarding bonuses being used as "seed money", the similarity of

the responses of the individual respondents and the inconclusive

information as to the bonuses given by Robin's of Florence, Inc.,

and LeMasters, Inc., this Office believes that the only effective

means to resolve these factual matters is to take the depositions

of James A. ("Jimmy") Brown, Jr., Jane Harris, Jerry Harris,

Roland Minshew, Robert Welch, Lynn Hartnett, Mark Lawson, an

officer from Robin's of Florence, Inc., and of LeMasters, Inc.

In addition, as the respondents indicate that bonuses were

received from corporations other than Robin's of Florence, Inc.

and LeMasters, Inc., it appears necessary to take depositions of

an officer of each of those corporations to resolve this matter.

5 Robert Welch contends the bonuses are paid on a regular

basis, however, no documents have been presented to support this

contention. Attachment 8.
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Therefore, the Office of the General Counsel recommends that the

Commission authorize the appropriate subpoenas and orders to

Robin's of North Myrtle Beach, Inc., Robin's Ladies Wear, Inc.,

Robin's of Anderson, Inc., and Robin's of Dentsville, Inc., in

addition to those mentioned above.

I I RECOMUIEDATIONS:

1. Authorize the attached subpoenas and orders to:

James A. ("Jimmy") Brown, Jr., Jane Harris, Jerry Harris,

Roland Minshew, Robert Welch, Lynn Hartnett, and Mark

Lawson.

2. Authorize the attached subpoenas and orders to:

Robin's of Florence, Inc., LeMasters, Inc., Robin's of North
Myrtle Beach, Inc., Robin's Ladies Wear, Inc., Robin's of
Anderson, Inc., and Robin's of Dentsville, Inc.

3. Approve and send the attached letters.

C) ~1

Date Lawrence M. Noble
) General Counsel

Attachments:
1. Affidavit of James A. ("Jimmy") Brown, Jr.

2. Letter response from Robin's of Florence, Inc.

3. Letter response from LeMasters, Inc.
4. Letter response from Jane Harris
5. Letter response from Jerry Harris
6. Letter response from Roland Minshew

7. Letter response from Robert Welch dated December 8, 1986

8. Letter response from Robert Welch dated December 15, 1986

9. Letter response from Lynn Hartnett
10. Subpoenas (13)
11. Letters (13)

12. Mark Lawson's response through his attorney Jack Lawson

dated August 19, 1987 and received at the Commission on

September 14, 1987
13. Mark Lawson's response through his attorney Jack Lawson

dated September 4, 1987 and received at the Commission on

September 8, 1987



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGT' ( )U( W'4ht

MEMORANDUM TO:

FROM:

DATE:

SUBJECT:

LAWRENCE M. NOBLE
ACTING GENERAL COUNSEL

MARJORIE W. EMMONS/JOSHUA MCFADD /

OCTOBER 22, 1987

OBJECTIONS TO MUR 2071 - General Counsel's Report
Signed October 16, 1987

The above-captioned document was circulated to the

Commission on Monday, October 19, 1987 at 4:00 P.M.

Objections have been received from the Commissioners

as indicated by the name(s) checked:

Co=missioner Aikens

Commissioner Elliott

Commissioner Josefiak

Commissioner McDonald

Commissioner McGarry

Commissioner Thomas

X

X

X

This matter wil be placed on the Executive Session

agenda for October 27, 1987.

Please notify us who will represent your Division

before the Commission on this matter.



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )
MUR 2071

Gary H. Slavens, et al. )

CERT IF ICAT ION

I, Marjorie W. Emmons, recording secretary for the

Federal Election Commission executive session of October 27,

1987, do hereby certify that the Commission decided by a

vote of 6-0 to take the following actions in MUR 2071:

1. Authorize the sending of subpoenas and orders
to the following persons as recommended in
the General Counsel's report dated October 16,
1987:

James A. ("Jimmy") Brown, Jr., Jane Harris,
Jerry Harris, Roland Minshew, Robert Welch,
Lynn Hartnett, and Mark Lawson.

2. Authorize the sending of subpoenas and orders
to the following as recommended in the General
Counsel's report dated October 16, 1987:

Robin's of Florence, Inc., LeMasters, Inc.,
Robin's of North Myrtle Beach, Inc., Robin's
Ladies Wear, Inc., Robin's of Anderson, Inc.,
and Robin's of Dentsville, Inc.

(continued)



Page 2Federal Election Commission
Certification for MUR 2071
October 27, 1987

3. Approve and send the letters attached to
the General Counsel's report dated
October 16, 1987.

Commissioners Aikens, Elliott, Josefiak, McDonald,

McGarry, and Thomas voted affirmatively for the decision.

Attest:

Marjorie W. Emmons
Secretary of the Commission

%

Date

Ad AJ AVI A 0 df5x40 - 7,4i



/ FEDERAL ELECTION COMMI1SSION

03 November 1987

CERTIFIED MAIL - RETURN RECEIPT REQUESTED

James A. ("Jimmy") Brown, Jr.
P.O. Box 5227
Florence, SC 29502

RE: MUR 2071
Dear Mr. Brown:

The Federal Election Commission has the statutory duty of
enforcing the Federal Election Campaign Act of 1971, as amended.
The Commission has issued the attached subpoena, which requires
you to appear and give sworn testimony on November 30, 1987, in
the Conference Room at the U.S. Attorney's Office, 1100 Laurel
Street, Columbia, South Carolina, and provide certain information
in connection with an investigation it is conducting. The
Commission does not consider you a respondent in this matter, but
rather a witness only.

Because this information is being sought as part of an
investigation being conducted by the Commission, the

0 confidentiality provision of 2 U.S.C. § 437g (a) (12) (A) applies.
That section prohibits making public any investigation conducted
by the Commission without the express written consent of the
person with respect to whom the investigation is made. You are
advised that no such consent has been given in this case.

You may consult with an attorney and have an attorney
present with you at the deposition. if you intend to be so
represented, please advise us of the name and address of your
attorney prior to the date of the deposition.

Pursuant to 11 C.F.R. J 111.14, a witness summoned by the
Commission shall be paid $30.00, plus mileage at the rate of 20.5
cents per mile. You will be given a check for your witness fee
and mileage at the time of the deposition.
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Please confirm your scheduled appearance with Phillip L.
Wise, the attorney handling this matter on our toll free line
(800/424-9530) within two days of your receipt of this
notification.

Sinc ,ly,

Lawrence M. Noble
General Counsel

Enclosure
Subpoena



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMISSION

In the Matter of )
)
) MUR 2071

SUBPOENA

To: James A. ("JiMy*) Brown, Jr.
P.O. Box 5227
Florence, SC 29502

Pursuant to 2 U.S.C. j 437d(a)(3) , and in furtherance of its

investigation in the above-captioned matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with

regard to activity surrounding Representative Robin M. Tallon's

1982 Congressional Campaign. Notice is hereby given that the

deposition is to be taken on November 30, 1987 in the Conference

Room at the U.S. Attorney's Office, 1100 Laurel Street, Columbia,

South Carolina, beginning at 9:30 a.m. and continuing each day

CD thereafter as necessary.

Further, pursuant to 2 U.S.C. j 437d (a) (3), you are hereby

subpoenaed to produce the documents listed on the attachment to

this subpoena. Legible copies which, where applicable, show both

sides of the documents, may be substituted for originals. The

documents must be submitted to the Office of the General Counsel,

Federal Election Commission, 999 E Street, N.W., Washington, D.C.

by November 13, 1987.

As used in the subpoena, the terms listed below are defined

as follows:

I. The term "documents and materials" shall mean, unless

otherwise indicated, the original, all copies, and drafts of

writing of any kind, printed, audio, visual or electronic
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materials, including but not limited to correspondence,

memoranda, reports, transcripts, minutes, pamphlets, leaflets,

notes, letters, lists, telexes, telegrams, messages (!ncluding

reports, notes, memoranda, and any other documentation of

telephone conversations and conferences), calendar and diary

entries, contracts, data, agendas, articles, visual aids,

printouts, account statements, billing forms, receipts, checks

and other negotiable paper, credit card slips, records and

compilations in the possession or control of James A. ("Jimmy")

Brown, Jr. Designated "documents and materials" shall be taken

as including all attachments, enclosures, and other documents

that are attached to, relate to, or refer to such lesignated

"documents and materials."

2. All references to the Federal Plection Commission

o ("FEC") shall mean the Federal Election Commission, its

attorneys, auditors and other employees.

3. The +erm "concerning" with reference to subject or

object shall mean mentioning, discussing or directly or

...irectly regarding, referring or relative .n any way to the

subject or object.

4. The term "you" refers to James A. ("Jimmy") Brown, Jr.,

in his capacity as agent, express or implied, of the Tallon for

Congress Committee, as well as in his individual capac'tv.

If any document called for herein is withheld under a claim

of privilege or objection, please furnish a list -;entifyng each
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such document for which the privilege or objection is claimed,

together with the following information:

(a) a description of the subject matter;

(b) the date of the document;

(c) the name and title of the author;

(d) the name and title of the person to whom the document
is addressed;

(e) the name and title of the person to whom the document
was actually sent;

(f) the identity of any other person who read a part of the
document;

(g) the number of pages;

(h) the paragraph of this subpoena to which the document is
otherwise responsive; and

(i) the nature of the claimed privilege or objection.

5. For the purposes of this subpoena and order, the

following requests apply only to documents and materials relating

to the period from January 1, 1982, through December 31, 1982.

Please provide in their entirety the following:

1. All documents and materials related to contributions

and loans you made to the Tallon for Congress Committee,

including, but not limited to, letters, memoranda, bank records

of contributions and loans made, including deposit slips, copies

of checks, stop payments on checks, and credit card slips.

2. All telephone logs, telephone message slips, and other

records of telephone calls made or received by you regarding the

solicitation of contributions from you or making contributions

and/or loans by you to the Tallon for Congress Committee.
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WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission

has hereunto set his hand at the office of the Commission at

Washington, D.C., this 30 day of62 A , 1987.

Scott E. Thomas
Chairman

ATTEST:

- Marjo yW. Emmons
Secre ry to the Commission

-0

C)



- FEDERAL ELECTION COMMISSION

03 Novemiber 1987

CERTIFIED NAIL - RETURN RECEIPT REQUESTED

Lynn Hartnett
3706 Gentry Drive
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071
Lynn Hartnett

Dear Ms. Hartnett:

On August 17, 1987, you were notified that the FederalElection Commission had found reason to believe you violated
2 U.S.C. § 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act
of 1971, as amended.

N)

Pursuant to its investigation of this matter, the Commission
has issued the attached subpoena requiring you to appear and give
sworn testimony on November 30, 1987 and provide information,
which will assist the Commission in carrying out its statutory
duty of supervising compliance with the Federal Election Campaign
Act of 1971, as amended.

You may consult with an attorney ani have an attorney
present with you at the deposition. If you intend to be so
represented, please advise us of the name and address of your
attorney prior to the date of the deposition.

Pursuant to 11 C.F.R. 3 111.14, a witness summoned by the
Commission shall be paid $30.00 plus mileage at the rate of 20.5
cents per mile. You will be given a check for the witness fee
and mileage at the time of the deposition.

Please confirm the scheduled appearance with Phillip L.
Wise, the attorney handling this matter, on our toll free line
(300/424-9530) within two days of your receipt of this
not if icat ion.

S 1ncpfe ly, / /. _

Lawrence M. Noble*

General Counsel

Enclosure
Subpoena



BEFORE THE FEDERAL ELBCTION COIHISSIOM

In the Matter of ))
MUR 2071

)

SUBPOENA

To: Lynn A. Hartnett
3706 Gentry Drive
Florence, SC 29501

Pursuant to 2 U.S.C. S 437d(a)(3), and in furtherance of its

investigation in the above-captioned matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with

regard to your contribution to the Tallon for Congress Committee

in 1982. Notice is hereby given that the deposition is to be

taken on November 30, 1987 in the Conference Room at the U.S.

Attorney's Office, 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina,

beginning at 1:30 p.m. and continuing each day thereafter as

necessary.

Further, pursuant to 2 U.S.C. 437d(a)(3), you are hereby

subpoenaed to produce the documents listed on the attachment to

this subpoena. Legible copies which, where applicable, show both

sides of the documents, may be substituted for originals. The

documents must be submitted to the Office of the General Counsel,

Federal Election Commission, 999 E Street, N.W., Washington, D.C.

by November 13, 1987.

As used in the subpoena, the terms listed below are defined

as follows:

I. The term "documents and materials" shall mean, unless

otherwise indicated, the original, all copies, and drafts of

writing of any kind, printed, audio, visual or electronic
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materials, including but not limited to correspondence,

memoranda, reports, transcripts, minutes, pamphlets, leaflets,

notes, letters, lists, telexes, telegrams, messages (including

reports, notes, memoranda, and any other documentation of

telephone conversations and conferences), calendar and diary

entries, contracts, data, agendas, articles, visual aids,

printouts, account statements, billing forms, receipts, checks

and other negotiable paper, credit card slips, records and

ST compilations in the possession or control of Lynn A. Hartnett.

Designated "documents and materials" shall be taken as including

all attachments, enclosures, and other documents that are

attached to, relate to, or refer to such designated "documents

and materials."

2. All references to the Federal Election Commission
C)

("FEC") shall mean the Federal Election Commission, its

attorneys, auditors and other employees.

3. The term "concerning" with reference to subject or

object shall mean mentioning, discussing or directly or

indirectly regarding, referring or relative in any way to the

subject or object.

If any document called for herein is withheld under a claim

of privilege or objection, please furnish a list identifying each

such document for which the privilege or objection is claimed,

together with the following information:

(a) a description of the subject matter;
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(b) the date of the document;

(c) the name and title of the author;

(d) the name and title of the person to whom the document
is addressed;

(e) the name and title of the person to whom the document
was actually sent;

(f) the identity of any other person who read a part of the
document;

(g) the number of pages;

(h) the paragraph of this subpoena to which the document is
otherwise responsive; and

(i) the nature of the claimed privilege or objection.

5. For the purposes of this subpoena and order, the

following requests apply only to documents and materials relating

to the period from January 1, 1982, through December 31, 1982.

Please provide in their entirety the following:

1. All documents and materials related to contributions

and loans you made to the Tallon for Congress Committee,

including, but not limited to, letters, memoranda, bank records

of contributions and loans made, including deposit slips, copies

of checks, stop payments on checks, and credit card slips.

2. All telephone logs, telephone message slips, and other

records of telephone calls made or received by you regarding the

solicitation of contributions from you or making contributions

and/or loans by you to the Tallon for Congress Committee.
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WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission

has hereunto set his hand at the office of the Commission at

Washington, D.C., this 3 day of , 1987.

Scott E. Thomas
Chairman

ATTEST:

Marjo 0-je W. Emmons
Secre ry to the Commission

C)



FEDERAL ELECTION COMMISSION

f., 103 
November 1987

CERTIFIED MAIL- RETURN RECEIPT REQUESTED

Robert L. Welch
309 Reseda Drive
Columbia, SC 29204

RE: MUR 2071
Robert L. Welch

Dear Mr. Welch:

On December 5, 1986, you were notified that the Federal
Election Commission had found reason to believe you violated
2 U.S.C. j 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act
of 1971, as amended.

Pursuant to its investigation of this matter, the Commission
has issued the attached subpoena requiring you to appear and give
sworn testimony on November 30, 1987 and provide information,
which will assist the Commission in carrying out its statutory
duty of supervising compliance with the Federal Election Campaign

oD Act of 1971, as amended.

You may consult with an attorney and have an attorney
present with you at the deposition. If you intend to be so

represented, please advise us of the name and address of your

- attorney prior to the date of the deposition.

Pursuant to 11 C.F.R. j 111.14, a witness summoned by the

Commission shall be paid $30.00 plus mileage at the rate of 20.5

cents per mile. You will be given a check for the witness fee

and mileage at the time of the deposition.

Please confirm the scheduled appearance with Phillip L.

Wise, the attorney handling this matter, on our toll free line

(300/424-9530) within two days of your receipt of this

not if icat ion.

Sinc ely,

Lawrence M. Noble
General Counsel

Enclosure
Subpoena



BEFORE THE FEDERAL ELEICTION COIUISSION

In the Matter of )
)

MUR 2071

SUBPOENA

To: Robert L. Welch
309 Reseda Drive
Columbia, SC 29204

Pursuant to 2 U.S.C. $ 437d(a)(3), and in furtherance of its

investigation in the above-captioned matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with

regard to your contribution to the Tallon for Congress Committee

in 1982. Notice is hereby given that the deposition is to be

taken on November 30, 1987 in the Conference Room at the U.S.

Attorney's Office, 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina,

beginning at 3:30 p.m. and continuing each day thereafter as

necessary.

Further, pursuant to 2 U.S.C. § 437d(a)(3), you are hereby

subpoenaed to produce the documents listed on the attachment to

this subpoena. Legible copies which, where applicable, show both

sides of the documents, may be substituted for originals. The

documents must be submitted to the Office of the General Counsel,

Federal Election Commission, 999 E Street, N.W., Washington, D.C.

by November 13, 1987.

As used in the subpoena, the terms listed below are defined

as follows:

1. The term "documents and materials" shall mean, unless

otherwise indicated, the original, all copies, and drafts of

writing of any kind, printed, audio, visual or electronic
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materials, including but not limited to correspondence,

memoranda, reports, transcripts, minutes, pamphlets, leaflets,

notes, letters, lists, telexes, telegrams, messages (including

reports, notes, memoranda, and any other documentation of

telephone conversations and conferences), calendar and diary

entries, contracts, data, agendas, articles, visual aids,

printouts, account statements, billing forms, receipts, checks

and other negotiable paper, credit card slips, records and

compilations in the possession or control of Robert L. Welch.

Designated "documents and materials" shall be taken as including

all attachments, enclosures, and other documents that are

attached to, relate to, or refer to such designated "documents

and materials."

2. All references to the Federal Election Commission

0O ("FEC") shall mean the Federal Election Commission, its

attorneys, auditors and other employees.

3. The term "concerning" with reference to subject or

object shall mean mentioning, discussing or directly or

indirectly regarding, referring or relative in any way to the

subject or object.

If any document called for herein is withheld under a claim

of privilege or objection, please furnish a list identifying each

such document for which the privilege or objection is claimed,

together with the following information:

(a) a description of the subject matter;
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(b) the date of the document;

(c) the name and title of the author;

(d) the name and title of the person to whom the document
is addressed;

(e) the name and title of the person to whom the document
was actually sent;

(f) the identity of any other person who read a part of the
document;

(g) the number of pages;

(h) the paragraph of this subpoena to which the document is
otherwise responsive; and

(i) the nature of the claimed privilege or objection.

5. For the purposes of this subpoena and order, the

following requests apply only to documents and materials relating

to the period from January 1, 1982, through December 31, 1982.

Please provide in their entirety the following:

1. All documents and materials related to contributions

N1 and loans you made to the Tallon for Congress Committee,

including, but not limited to, letters, memoranda, bank records

of contributions and loans made, including deposit slips, copies

of checks, stop payments on checks, and credit card slips.

2. All telephone logs, telephone message slips, and other

records of telephone calls made or received by you regarding the

solicitation of contributions from you or making contributions

and/ or loans by you to the Tallon for Congress Committee.
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WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission
has hereunto set his hand at the office of the Commission at

Washington, D.C., this 300 day of '.Z 4- , 1987.

Scott E. Thomas
Chairman

ATTEST:

- Marjo e W. Emmons
Secre ry to the Commission

f)

C)

';3



FEDERA! . LECTIO COMMSSION

03 November 1987

CERTIFIED MAIL
RETURN RECEIPT REQUESTED

Jack W. Lawson, Jr., Esquire
603 West Palemetto Street
Florence, South Carolina 29503

RE: MUR 2071
Mark Lawson

Dear Mr. Lawson:

On August 24, 1987, your client, Mark Lawson, was notified
that the Federal Election Commission had found reason to believethat he had violated 2 U.S.C. S 441f, a provision of the FederalElection Campaign Act of 1971, as amended.

Pursuant to its investigation of this matter, the Commission
\ has issued the attached subpoena requiring your client to appear

and give sworn testimony on December 1, 1987 dnd provide
information, which will assist the Commission in carrying out its
statutory duty of supervising compliance with the Federal
Election Campaign Act of 1971, as amended.

Pursuant to 11 C.F.R. 3 111.14, a witness summoned by the
D Commission shall be paid $30.00 plus mileage at the rate of 20.5cents per mile. Your client will be given a check for the

- witness fee and mileage at the time of the deposition.

Please confirm the scheduled appearance with Phillip L.
Wqise, the attorney handling this matter, on our toll free line
(800,'424-9530) within two days of your receipt of this
notification.

General Counsel

Enclosure
Subpoena



BEORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )
)

MUR 2071
)

SUBPOENA

To: Mark Lawson
350 Fair Forest Way
#7207
Greenville, SC 29607

Pursuant to 2 U.S.C. S 437d(a)(3), and in furtherance of its

investigation in the above-captioned matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with

regard to your contribution to the Tallon for Congress Committee

in 1982. Notice is hereby given that the deposition is to be

taken on December 1, 1987 in the Conference Room at the U.S.

Attorney's Office, 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina,

CD beginning at 9:30 a.m. and continuing each day thereafter as

necessary.

Further, pursuant to 2 U.S.C. j 437d(a)(3), you are hereby

subpoenaed to produce the documents listed on the attachment to

this subpoena. Legible copies which, where applicable, show both

sides of the documents, may be substituted for originals. The

documents must be submitted to the Office of the General Counsel,

Federal Election Commission, 999 E Street, N.W., Washington, D.C.

by November 13, 1987.

As used in the subpoena, the terms listed below are defined

as follows:

1. The term "documents and materials" shall mean, unless

otherwise indicated, the original, all copies, and drafts of

writing of any kind, printed, audio, visual or electronic
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materials, including but not limited to correspondence,

memoranda, reports, transcripts, minutes, pamphlets, leaflets,

notes, letters, lists, telexes, telegrams, messages (including

reports, notes, memoranda, and any other documentation of

telephone conversations and conferences), calendar and diary

entries, contracts, data, agendas, articles, visual aids,

printouts, account statements, billing forms, receipts, checks

and other negotiable paper, credit card slips, records and

compilations in the possession or control of Mark Lawson.

Designated "documents and materials" shall be taken as including

all attachments, enclosures, and other documents that are

attached to, relate to, or refer to such designated "documents

and materials."

2. All references to the Federal Election Commission
C)

("FEC") shall mean the Federal Election Commission, its

attorneys, auditors and other employees.

3. The term "concerning" with reference to subject or

object shall mean mentioning, discussing or directly or

indirectly regarding, referring or relative in any way to the

subject or object.

If any document called for herein is withheld under a claim

of privilege or objection, please furnish a list identifying each

such document for which the privilege or objection is claimed,

together with the following information:

(a) a description of the subject matter;
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(b) the date of the document;

(c) the name and title of the author;

(d) the name and title of the person to whom the document
is addressed;

(e) the name and title of the person to whom the document
was actually sent;

(f) the identity of any other person who read a part of the
document;

(g) the number of pages;

(h) the paragraph of this subpoena to which the document is

otherwise responsive; and

(i) the nature of the claimed privilege or objection.

5. For the purposes of this subpoena and order, the

*following requests apply only to documents and materials relating

to the period from January 1, 1982, through December 31, 1982.

Please provide in their entirety the following:

1. All documents and materials related to contributions

and loans you made to the Tallon for Congress Committee,

-- including, but not limited to, letters, memoranda, bank records

of contributions and loans made, including deposit slips, copies

of checks, stop payments on checks, and credit card slips.

2. All telephone logs, telephone message slips, and other

records of telephone calls made or received by you regarding the

solicitation of contributions from you or making contributions

and/or loans by you to the Tallon for Congress Committee.
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WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission

has hereunto set his hand at the office of the Commission at

Washington, D.C., this Y00 day of 4Z , 1987.

Scott E. Thomas
Chairman

ATTEST:

Marjn -,'e W. EmmonsAG
Secr ary to the Commission

'C



FEDERAL ELECTION (OMMISSION

03 November 1987

CERTIFIED NAIL - RETURN RECEIPT REQUESTED

Jane Harris
2006 Highway 17
N. Myrtle Beach, SC 29582

RE: MUR 2071

Jane Harris

Dear Ms. Harris:

On November 21, 1986, you were notified that the Federal

Election Commission had found reason to believe you violated

2 U.S.C. :j 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act

of 1971, as amended.

Pursuant to its investigation of this matter, the Commission

has issued the attached subpoena requiring you to appear and give

sworn testimony on December I, 1987 and provide information,

which will assist the Commission in carrying out its statutory

duty of supervising compliance with the Federal Election Campaign

oD Act of 1971, as amended.

You may consult with an attorney and have an attorney

present with you at the deposition. If you intend to be so

represented, please advise us of the name and address of your

- attorney prior to the date of the deposition.

Pursuant to 11 C.F.R. § 111.14, a witness summoned by the

Commission shall be paid $30.00 plus mileage at the rate of 20.5

cents per mile. You will be given a check for the witness fee

and mileage at the time of the deposition.

Please confirm the scheduled appearance with Phillip L.

Wise, the attorney handling this matter, on our toll free line

(300/424-9530) within two days of your receipt of this

noti f icat ion.

Si nc Mliy,

ence Noble

x " General Counsel

Enclosure
Subpoena



BEFORE THE FEDERAL ELECTION CONKISSION

In the Matter of )

MUR 2071)

SUBPOENA

To: Jane Harris
2006 Highway 17
N. Myrtle Beach, SC 29582

Pursuant to 2 U.S.C. § 437d(a)(3), and in furtherance of its

investigation in the above-captioned matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with

regard to your contribution to the Tallon for Congress Committee

in 1982. Notice is hereby given that the deposition 
is to be

taken on December 1, 1987 in the Conference Room at the U.S.

Attorney's Office, 1100 Laurel Street, Columbia, South 
Carolina,

beginning at 1:30 p.m. and continuing each day thereafter as

(7) necessary.

Further, pursuant to 2 U.S.C. j 437d(a)(3), you are hereby

subpoenaed to produce the documents listed on the attachment to

this subpoena. Legible copies which, where applicable, show both

sides of the documents, may be substituted for originals. The

documents must be submitted to the Office of the General Counsel,

Federal Election Commission, 999 E Street, N.W., Washington, D.C.

!y November 13, 1987.

As used in the subpoena, the terms listed below are defined

as follows:

1. The term "documents and materials" shall mean, 
unless

otherwise indicated, the original, all copies, and drafts of

writing of any kind, printed, audio, visual or electronic
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materials, including but not limited to correspondence,

memoranda, reports, transcripts, minutes, pamphlets, leaflets,

notes, letters, lists, telexes, telegrams, messages (including

reports, notes, memoranda, and any other documentation of

telephone conversations and conferences), calendar and diary

entries, contracts, data, agendas, articles, visual aids,

printouts, account statements, billing forms, receipts, checks

and other negotiable paper, credit card slips, records and

compilations in the possession or control of Jane Harris.

Designated "documents and materials" shall be taken as including

all attachments, enclosures, and other documents that are

attached to, relate to, or refer to such designated "documents

and materials."

2. All references to the Federal Election Commission

("FEC") shall mean the Federal Election Commission, its

attorneys, auditors and other employees.

3. The term "concerning" with reference to subject or

object shall mean mentioning, discussing or directly or

indirectly regarding, referring or relative in any way to the

subject or object.

If any document called for herein is withheld under a claim

of privilege or objection, please furnish a list identifying each

such document for which the privilege or objection is claimed,

together with the following information:

(a) a description of the subject matter;
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(b) the date of the document;

(c) the name and title of the author;

(d) the name and title of the person to whom the document
is addressed;

(e) the name and title of the person to whom the document
was actually sent;

(f) the identity of any other person who read a part of the
document;

(g) the number of pages;

(h) the paragraph of this subpoena to which the document is

otherwise responsive; and

Ci) the nature of the claimed privilege or objection.

5. For the purposes of this subpoena and order, the

following requests apply only to documents and materials relating

to the period from January 1, 1982, through December 31, 1982.

Please provide in their entirety the following:

1. All documents and materials related to contributions

and loans you made to the Tallon for Congress Committee,

including, but not limited to, letters, memoranda, bank records

of contributions and loans made, including deposit slips, copies

of checks, stop payments on checks, and credit card slips.

2. All telephone logs, telephone message slips, and other

records of telephone calls made or received by you regarding the

solicitation of contributions from you or making contributions

and/or loans by you to the Tallon for Congress Committee.
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WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission

has hereunto set his hand at the office of the Commission at

Washington, D.C., this 310 day of 4:44 , 1987.

Scott E. Thomas
Chairman

ATTEST:

- Marjori W. Emmons
Secret y to the Commission

0



FEDERAL ELECT[ION COMMIUSSION

03 Novemiber 1987

CERTIFIED MAIL -RETURN RECEIPT REQUESTED

Jerry Harris
2006 Highway 17
N. Myr tle Beach, SC 29582

RE: MUR 2071

Jerry Harris

Dear Mr. Harris:

On November 21, 1986, you were notified that the Federal
Election Commission had found reason to believe you violated
2 U.S.C. § 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act
of 1971, as amended.

Pursuant to its investigation of this matter, the Commission
has issued the attached subpoena requiring you to appear and give
sworn testimony on December 1, 1987 and prvide information,
which will assist the Commission in carrying out its statutory
duty of supervising compliance with the Federal Election Campaign
Act of 1971, as amended.

You may consult with an attorney and have an attorney
) present with you at the deposition. If you intend to be so

represented, please advise us of the name and address of your
-- attorney prior to the date of the deposition.

Pursuant to 11 C.F.R. 111.14, a witness summoned by the
Commission shall be paid $30.00 plus mileage at the rate of 20.5
cents per mile. You will be given a check for the witness fee
and mileage at the time of the deposition.

Please confirm the scheduled appearance with Phillip L.
Wise, the attorney handling this matter, on our toll free line
(800/424-9530) within two days of your receipt of this
not if icat ion.

SinA

Lawrence M. Noble
General Counsel

Enclosure
Subpoena



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMISSION

In the Matter of ))
MUR 2071

SUBPOENA

To: Jerry Harris
2006 Highway 17
N. Myrtle Beach, SC 29582

Pursuant to 2 U.S.C. S 437d(a)(3), and in furtherance of its

investigation in the above-captioned matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with

regard to your contribution to the Tallon for Congress Committee

in 1982. Notice is hereby given that the deposition is to be

taken on December 1, 1987 in the Conference Room at the U.S.

Attorney's Office, 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina,

beginning at 3:30 p.m. and continuing each day thereafter as

necessary.

Further, pursuant to 2 U.S.C. j 437d(a)(3), you are hereby

subpoenaed to produce the documents listed on the attachment to

this subpoena. Legible copies which, where applicable, show both

sides of the documents, may be substituted for originals. The

documents must be submitted to the Office of the General Counsel,

Federal Election Commission, 999 E Street, N.W., Washington, D.C.

by November 13, 1987.

As used in the subpoena, the terms listed below are defined

as follows:

1. The term "documents and materials" shall mean, unless

otherwise indicated, the original, all copies, and drafts of

writing of any kind, printed, audio, visual or electronic
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materials, including but not limited to correspondence,

memoranda, reports, transcripts, minutes, pamphlets, leaflets,

notes, letters, lists, telexes, telegrams, messages (including

reports, notes, memoranda, and any other documentation of

telephone conversations and conferences), calendar and diary

entries, contracts, data, agendas, articles, visual aids,

printouts, account statements, billing forms, receipts, checks

and other negotiable paper, credit card slips, records and

compilations in the possession or control of Jerry Harris.

Designated "documents and materials" shall be taken as including

all attachments, enclosures, and other documents that are

attached to, relate to, or refer to such designated "documents

and materials."

2. All references to the Federal Election Commission
C

("FEC") shall mean the Federal Election Commission, its

attorneys, auditors and other employees.

3. The term "concerning" with reference to subject or

object shall mean mentioning, discussing or directly or

indirectly regarding, referring or relative in any way to the

subject or object.

If any document called for herein is withheld under a claim

of privilege or objection, please furnish a list identifying each

such document for which the privilege or objection is claimed,

together with the following information:

(a) a description of the subject matter;
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(b) the date of the document;

(c) the name and title of the author;

(d) the name and title of the person to whom the document
is addressed;

(e) the name and title of the person to whom the document
was actually sent;

(f) the identity of any other person who read a part of the
document;

(g) the number of pages;

(h) the paragraph of this subpoena to which the document is
otherwise responsive; and

(i) the nature of the claimed privilege or objection.

5. For the purposes of this subpoena and order, the

following requests apply only to documents and materials relating

to the period from January 1, 1982, through December 31, 1982.

Please provide in their entirety the following:

1. All documents and materials related to contributions

and loans you made to the Tallon for Congress Committee,

including, but not limited to, letters, memoranda, bank records

of contributions and loans made, including deposit slips, copies

of checks, stop payments on checks, and credit card slips.

2. All telephone logs, telephone message slips, and other

records of telephone calls made or received by you regarding the

solicitation of contributions from you or making contributions

and/or loans by you to the Tallon for C''-ongress Committee.
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WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission

has hereunto set his hand at the office of the Commission at

Washington, D.C., this WZX day of Oc & , 1987.

Scott E. Thomas
Chairman

ATTEST:

MarjojiA W. Emmons
Secre ry to the Commission

-



FEDERAL ELECTION COMMISSION

03 1Nover 1987

CERTIFIED MAIL - RBTRN RECEIPT REQUESTED

Roland G. Minshew
120 Lake Wood Drive
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071

Roland G. Minshew

Dear Mr. Minshew:

On November 29, 1986, you were notified that the Federal
Election Commission had found reason to believe you violated
2 U.S.C. S 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act
of 1971, as amended.

Pursuant to its investigation of this matter, the Commission
has issued the attached subpoena requiring you to appear and give
sworn testimony on December 2, 1987 and provide information,
which will assist the Commission in carrying out its statutory
duty of supervising compliance with the Federal Election Campaign

C) Act of 1971, as amended.

You may consult with an attorney and have an attorney
present with you at the deposition. If you intend to be so
represented, please advise us of the name and address of your
attorney prior to the date of the deposition.

Pursuant to 11 C.F.R. § 111.14, a witness summoned by the
Commission shall be paid $30.00 plus mileage at the rate of 20.5
cents per mile. You will be given a check for the witness fee
and mileage at the time of the deposition.

Please confirm the scheduled appearance with Phillip L.
Wise, the attorney handling this matter, on our toll free line
(800/424-9530) within two days of your receipt of this
notification.

S 

Air 

e y

7./ Lawrence Noble
General Counsel

Enclosure
Subpoena



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )

MUR 2071

SUBPOENA

To: Roland Minshew
120 Lake Wood Drive
Florence, SC 29501

Pursuant to 2 U.S.C. S 437d(a) (3), and in furtherance of its

investigation in the above-captioned matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with
Zn

regard to your contribution to the Tallon for Congress Committee

in 1982. Notice is hereby given that the deposition is to be

taken on December 2, 1987 in the Conference Room at the U.S.

Attorney's Office, 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina,

beginning at 9:30 a.m. and continuing each day thereafter as

()
necessary.

Further, pursuant to 2 U.S.C. § 437d(a)(3), you are hereby
)

subpoenaed to produce the documents listed on the attachment to

this subpoena. Legible copies which, where applicable, show both

sides of the documents, may be substituted for originals. The

documents must be submitted to the Office of the General Counsel,

Federal Election Commission, 999 E Street, N.W., Washington, D.C.

by November 13, 1987.

As used in the subpoena, the terms listed below are defined

as follows:

i. The term "documents and materials" shall mean, unless

otherwise indicated, the original, all copies, and drafts of

writing of any kind, printed, audio, visual or electronic
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materials, including but not limited to correspondence,

memoranda, reports, transcripts, minutes, pamphlets, leaflets,

notes, letters, lists, telexes, telegrams, messages (including

reports, notes, memoranda, and any other documentation of

telephone conversations and conferences), calendar and diary

entries, contracts, data, agendas, articles, visual aids,

printouts, account statements, billing forms, receipts, checks

and other negotiable paper, credit card slips, records and

compilations in the possession or control of Roland Minshew.

Designated "documents and materials" shall be taken as including

all attachments, enclosures, and other documents that are

attached to, relate to, or refer to such designated "documents

and materials."

2. All references to the Federal Election Commission

0 ("FEC") shall mean the Federal Election Commission, its

attorneys, auditors and other employees.

3. The term "concerning" with reference to subject or

object shall mean mentioning, discussing or directly or

indirectly regarding, referring or relative in any way to the

subject or object.

If any document called for herein is withheld under a claim

of privilege or objection, please furnish a list identifying each

such document for which the privilege or objection is claimed,

together with the following information:

(a) a description of the subject matter;
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(b) the date of the document;

(c) the name and title of the author;

(d) the name and title of the person to whom the document
is addressed;

(e) the name and title of the person to whom the document
was actually sent;

Mf the identity of any other person who read a part of the
document;

(g) the number of pages;

(h) the paragraph of this subpoena to which the document is
otherwise responsive; and

(D
(i) the nature of the claimed privilege or objection.

5. For the purposes of this subpoena and order, the

following requests apply only to documents and materials relating

to the period from January 1, 1982, through December 31, 1982.

Please provide in their entirety the following:

C)1. All documents and materials related to contributions

and loans you made to the Tallon for Congress Committee,

including, but not limited to, letters, memoranda, bank records

of contributions and loans made, including deposit slips, copies

of checks, stop payments on checks, and credit card slips.

2. All telephone logs, telephone message slips, and other

records of telephone calls made or received by you regarding the

solicitation of contributions from you or making contributions

and/or loans by you to the Tallon for Congress Committee.
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WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission

has hereunto set his hand at the office of the Commission at

Washington, D.C. , this 30 day of ;4A4 1987.

Scott E. Thomas
Chairman

ATTEST:

Marjorie W. Emmons
-~Secretary to the Commission



FEDERAL ELECTION COMMISSION

03 Novenber 1987

CERTIFIED NAIL - RETURN RECEIPT REQESTED

President
Robin's of North Myrtle Beach
2301 West Evans Street
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071

Dear Sir/Madam:

N The Federal Election Commission has the statutory duty of
enforcing the Federal Election Campaign Act of 1971, as amended.
The Commission has issued the attached subpoena, which requires
you to appear and give sworn testimony on December 3, 1987, in
the Conference Room at the U.S. Attorney's Office, 1100 Laurel
Street, Columbia, South Carolina and provide certain information
in connection with an investigation it is conducting.

Because this information is being sought as part of an
investigation being conducted by the Commission, the

C confidentiality provision of 2 U.S.C. S 437g(a) (12) (A) applies.
That section prohibits making public any investigation conducted
by the Commission without the express written consent of the
person with respect to whom the investigation is made. You are
advised that no such consent has been given in this case.

You may consult with an attorney and have an attorney
present with you at the deposition. If you intend to be so
represented, please advise us of the name and address of your
attorney prior to the date of the deposition.

Pursuant to 11 C.F.R. § 111.14, a witness summoned by the
Commission shall be paid $30.00, plus mileage at the rate of 20.5
cents per mile. You will be given a check for your witness fee
and mileage at the time of the deposition.
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Please confirm your scheduled appearance with Phillip L.
Wise, the attorney handling this matter on our toll free line
(800/424-9530) within two days of your receipt of this
notif ication.

Enclosure
Subpoena



BEFORB THE FEDERAL ELCTION COMIISSION

In the Matter of ))
) MUR 2071
)

SUBPOENA

To: President
Robin's of North Myrtle Beach, Inc.
2031 W. Evans Street
Florence, South Carolina 29501

Pursuant to 2 U.S.C. S 437d(a)(3), and in furtherance of its

investigation in the above-captioned matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with

regard to activity surrounding the policy, practices and

procedures for giving employee bonuses for the years 1980 through

1982. Notice is hereby given that the deposition is to be taken

on December 3, 1987 in the Conference Room at the U.S.

Attorney's Office, 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina,

beginning at 1:30 p.m. and continuing each day thereafter as

necessary.

Further, pursuant to 2 U.S.C. S 437d(a)(3), you are hereby

- subpoenaed to produce the documents listed on the attachment to

this subpoena. Legible copies which, where applicable, show both

sides of the documents, may be substituted for originals. The

documents must be submitted to the Office of the General Counsel,

Federal Election Commission, 999 E Street, N.W., Washington, D.C.

by November 13, 1987.

As used in the subpoena, the terms listed below are defined

as follows:

I. The term "documents and materials" shall mean, unless

otherwise indicated, the original, all copies, and drafts of
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writing of any kind, printed, audio, visual or electronic

materials, including but not limited to correspondence,

memoranda, reports, transcripts, minutes, pamphlets, leaflets,

notes, letters, lists, telexes, telegrams, messages (including

reports, notes, memoranda, and any other documentation of

telephone conversations and conferences), calendar and diary

entries, contracts, data, agendas, articles, visual aids,

printouts, account statements, billing forms, receipts, checks

and other negotiable paper, credit card slips, records and

compilations in the possession or control of the corporation.

Designated "documents and materials" shall be taken as including

all attachments, enclosures, and other documents that are

C attached to, relate to, or refer to such designated "documents

and materials."
(D

2. All references to the Federal Election Commission

("FEC") shall mean the Federal Election Commission, its

attorneys, auditors and other employees.

3. The term "concerning" with reference to subject or

object shall mean mentioning, discussing or directly or

indirectly regarding, referring or relative in any way to the

subject or object.

4. The term "you" refers to the Corporation, the

President, the Board of Directors, agents, express or

implied.
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If any document called for herein is withheld under a claim

of privilege or objectiont please furnish a list identifying each

such document for which the privilege or objection is claimed,

together with the following information:

(a) a description of the subject matter;

(b) the date of the document;

(c) the name and title of the author;

(d) the name and title of the person to whom the document
is addressed;

(e) the name and title of the person to whom the document
was actually sent;

NO (f) the identity of any other person who read a part of the
document;

(g) the number of pages;

(h) the paragraph of this subpoena to which the document is
otherwise responsive; and

(i) the nature of the claimed privilege or objection.

5. For the purposes of this subpoena and order, the

-- following requests apply only to documents and materials relating

to the period from January 1, 1980, through December 31, 1982.

Please provide in their entirety the following:

1. A list which will show all bonuses paid to employees

with the name of each employee, and the date and amount of each

bonus received from the corporation for the years 1980 through

1982, if any.

2. All documents relating to the corporate procedures for

authorizing employee bonuses for the years 1980 through 1982.
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WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission has

hereunto set his hand at the office of the Commission at

Washington, D.C., this day of 6 . , 1987.

Scott E. Thomas
Chairman

ATTEST:

Marjo 1 W. Emmons
-, Secre ry to the Commission

v)



FEDERAL ELEC IlON COMMISSION

03 Nove ber 1987

CERTIFIED MAIL - RETURN RECEIPT REQUESTED

President
Robin's of Anderson, Inc.
2182 West Evans Street
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071
Dear Sir/Madam:

The Federal Election Commission has the statutory duty of
enforcing the Federal Election Campaign Act of 1971, as amended.
The Commission has issued the attached subpoena, which requires
you to appear and give sworn testimony on December 3, 1987, in
the Conference Room at the U.S. Attorney's Office, 1100 Laurel
Street, Columbia, South Carolina and provide certain information
in connection with an investigation it is conducting.

-Because this information is being sought as part of an
investigation being conducted by the Commission, the

CD confidentiality provision of 2 U.S.C. S 437g(a) (12) (A) applies.
That section prohibits making public any investigation conducted
by the Commission without the express written consent of the
person with respect to whom the investigation is made. You are
advised that no such consent has been given in this case.

You may consult with an attorney and have an attorney
present with you at the deposition. If you intend to be so
represented, please advise us of the name and address of your
attorney prior to the date of the deposition.

Pursuant to 11 C.F.R. § 111.14, a witness summoned by the
Commission shall be paid $30.00, plus mileage at the rate of 20.5
cents per mile. You will be given a check for your witness fee
and mileage at the time of the deposition.
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Please confirm your scheduled appearance with Phillip L.

Wise, the attorney handling this matter on our toll free 
line

(800/424-9530) within two days of your receipt of this

notification.

Enclosure
Subpoena



BEFORE THE FEDERAL ELCTION COUISSION

In the Matter of ))
MUR 2071

)

SUBPOENA

To: President
Robin's of Anderson, Inc.
2182 West Evans Street
Florence, South Carolina 29501

Pursuant to 2 U.S.C. 5 437d(a)(3), and in furtherance of its

investigation in the above-captioned matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with

C) regard to activity surrounding the policy, practices and

D procedures for giving employee bonuses for the years 1980 through

1982. Notice is hereby given that the deposition is to be taken

on December 3, 1987, in the Conference Room at the U.S.

Attorney's Office, 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina,

C-) beginning at 9:30 a.m. and continuing each day thereafter as

necessary.

Further, pursuant to 2 U.S.C. § 437d(a)(3), you are hereby

subpoenaed to produce the documents listed on the attachment to

this subpoena. Legible copies which, where applicable, show both

sides of the documents, may be substituted for originals. The

documents must be submitted to the Office of the General Counsel,

Federal Election Commission, 999 E Street, N.W., Washington, D.C.

by November 13, 1987.

As used in the subpoena, the terms listed below are defined

as follows:

1. The term "documents and materials" shall mean, unless

otherwise indicated, the original, all copies, and drafts of



-2-

writing of any kind, printed, audio, visual or electronic

materials, including but not limited to correspondence,

memoranda, reports, transcripts, minutes, pamphlets, leaflets,

notes, letters, lists, telexes, telegrams, messages (including

reports, notes, memoranda, and any other documentation of

telephone conversations and conferences), calendar and diary

entries, contracts, data, agendas, articles, visual aids,

printouts, account statements, billing forms, receipts, checks

-- and other negotiable paper, credit card slips, records and

compilations in the possession or control of the corporation.

Designated "documents and materials" shall be taken as including

all attachments, enclosures, and other documents that are

attached to, relate to, or refer to such designated "documents

CD and materials."

2. All references to the Federal Election Commission

("FEC") shall mean the Federal Election Commission, its

attorneys, auditors and other employees.

3. The term "concerning" with reference to subject or

object shall mean mentioning, discussing or directly or

indirectly regarding, referring or relative in any way to the

subject or object.

4. The term "you" refers to the Corporation, the

President, the Board of Directors, agents, express or

implied.
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If any document called for herein is withheld under a claim

of privilege or objection, please furnish a list identifying each

such document for which the privilege or objection is claimed,

together with the following information:

(a) a description of the subject matter;

(b) the date of the document;

(c) the name and title of the author;

(d) the name and title of the person to whom the document
is addressed;

(e) the name and title of the person to whom the document
was actually sent;

(f) the identity of any other person who read a part of the
document;

(g) the number of pages;

(h) the paragraph of this subpoena to which the document is
otherwise responsive; and

Ci) the nature of the claimed privilege or objection.

5. For the purposes of this subpoena and order, the

following requests apply only to documents and materials relating

to the period from January 1. 1980, through December 31, 1982.

Please provide in their entirety the following:

1. A list which will show all bonuses paid to employees

with the name of each employee, and the date and amount of each

bonus received from the corporation for the years 1980 through

1982, if any.

2. All documents relating to the corporate procedures for

authorizing employee bonuses for the years 1980 through 1982.
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WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission has

hereunto set his hand at the office of the Commission at

Washington, D.C., this 30 day of , 1987.

Scott E. Thomas
Chairman

ATTEST:

Marjo e W. Emmons
C) Secre(Iry to the Commission

CD



FEDERAL ELECTION COMMISSION

.4. ' I%(', 1()% 1) ( 2()4#)

03 Novemnber 1987

CERTIFIED MAIL - RETURN RECEIPT REQUESTED

President
LeMasters, Inc.
Magnolia Mall
Florence, South Carolina 29501

RE: MUR 2071
LeMaster s

Dear Sir/Madam:

On November 26, 1986, you were notified that the Federal

Election Commission had found reason to believe you violated
2 U.S.C. §§ 441f and 441b(a), provisions of the Federal Election

Campaign Act of 1971, as amended.

Pursuant to its investigation of this matter, the Commission

has issued the attached subpoena requiring you to appear and give

sworn testimony on December 2, 1987 and provide information,

C) which will assist the Commission in carrying out its statutory

duty of supervising compliance with the Federal Election Campaign
Act of 1971, as amended.

You may consult with an attorney and have an attorney

present with you at the deposition. If you intend to be so

represented, please advise us of the name and address of your

attorney prior to the date of the deposition.

Pursuant to 11 C.F.R. S 111.14, a witness summoned by the

commission shall be paid $30.00 plus mileage at the rate of 20.5

cents per mile. You will be given a check for the witness fee

and mileage at the time of the deposition.

Please confirm the scheduled appearance with Phillip L.

Wise, the attorney handling this matter, on our toll free line

(800/424-9530) within two days of your receipt of this

notification.

Sin rely,

renc ,Noble
General Counsel

Enclosure
Subpoena



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COIISS ION

In the Matter of ))
MUR 2071

)

SUBPOENA

To: President
LeMasters, Inc.
Magnolia Mall
Florence, South Carolina 29501

Pursuant to 2 U.S.C. S 437d(a)(3), and in furtherance of its

investigation in the above-captioned matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with

regard to activity surrounding the policy, practices and

procedures for giving employee bonuses for the years 1980 through

1982. Notice is hereby given that the deposition is to be taken

on December 2, 1987 in the Conference Room at the U.S.

Attorney's Office, 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina,

o3 beginning at 1:30 p.m. and continuing each day thereafter as

necessary.

Further, pursuant to 2 U.S.C. S 437d(a)(3), you are hereby

subpoenaed to produce the documents listed on the attachment to

this subpoena. Legible copies which, where applicable, show both

sides of the documents, may be substituted for originals. The

documents must be submitted to the Office of the General Counsel,

Federal Election Commission, 999 E Street, N.W., Washington, D.C.

by November 13, 1987.

As used in the subpoena, the terms listed below are defined

as follows:

1. The term "documents and materials" shall mean, unless

otherwise indicated, the original, all copies, and drafts of
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writing of any kind, printed, audio, visual or electronic

materials, including but not limited to correspondence,

memoranda, reports, transcripts, minutes, pamphlets, leaflets,

notes, letters, lists, telexes, telegrams, messages (including

reports, notes, memoranda, and any other documentation of

telephone conversations and conferences), calendar and diary

entries, contracts, data, agendas, articles, visual aids,

printouts, account statements, billing forms, receipts, checks

and other negotiable paper, credit card slips, records and

-D compilations in the possession or control of the corporation.

Designated "documents and materials" shall be taken as including

all attachments, enclosures, and other documents that are

attached to, relate to, or refer to such designated "documents

and materials."

2. All references to the Federal Election Commission

("FEC") shall mean the Federal Election Commission, its

attorneys, auditors and other employees.

3. The term "concerning" with reference to subject or

object shall mean mentioning, discussing or directly or

indirectly regarding, referring or relative in any way to the

subject or object.

4. The term "you" refers to the Corporation, the

President, the Board of Directors, agents, express or

implied.
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If any document called for herein is withheld under a claim

of privilege or objection, please furnish a list identifying each

such document for which the privilege or objection is claimed,

together with the following information:

(a) a description of the subject matter;

(b) the date of the document;

(c) the name and title of the author;

(d) the name and title of the person to whom the document

is addressed;

'D (e) the name and title of the person to whom the document

was actually sent;

(f) the identity of any other person who read a part of the

document;

(g) the number of pages;

(h) the paragraph of this subpoena to which the document is
C) otherwise responsive; and

(i) the nature of the claimed privilege or objection.

5. For the purposes of this subpoena arnd order, the

following requests apply only to documents and materials relating

to the period from January 1, 1980, through December 31, 1982.

Please provide in their entirety the following:

1. A list which will show all bonuses paid to employees

with the name of each employee, and the date and amount of each

bonus received from the corporation for the years 1980 through

1982, if any.

2. All documents relating to the corporate procedures for

authorizing employee bonuses for the years 1980 through 1982.
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WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission has

hereunto set his hand at the office of the Commission at

Washington, D.C., this - day of c4 , 1987.

Scott E. Thomas
Chairman

ATTEST:

Marjfr e W. Emmons
Secr ary to the Commission

C)

' 1



FEDERAL ELECTION COMMISSION

03 Novenmber 1987

CERTIFIED NAIL - RETURN RECEIPT REDUESTED

President
Robin's of Florence, Inc.
2031 West Evans Street
Florence, South Carolina 29502

RE: MUR 2071
Robin's of Florence, Inc.

Dear Sir/Madam:

On November 26, 1986, you were notified that the Federal

Election Commission had found reason to believe you violated
2 U.S.C. SS 441f and 441b(a), provisions of the Federal Election
Campaign Act of 1971, as amended.

Pursuant to its investigation of this matter, the Commission
has issued the attached subpoena requiring you to appear and give
sworn testimony on December 2, 1987 and provide information,

C:) which will assist the Commission in carrying out its statutory
duty of supervising compliance with the Federal Election Campaign
Act of 1971, as amended.

You may consult with an attorney and have an attorney
present with you at the deposition. If you intend to be so
represented, please advise us of the name and address of your
attorney prior to the date of the deposition.

Pursuant to 11 C.F.R. S 111.14, a witness summoned by the
Commission shall be paid $30.00 plus mileage at the rate of 20.5

cents per mile. You will be given a check for the witness fee

and mileage at the time of the deposition.

Please confirm the scheduled appearance with Phillip L.

Wise, the attorney handling this matter, on our toll free line

(800/424-9530) within two days of your receipt of this

notif ication.

Si rely,

/awrence M. Noble
GeneralCounsel

Enclosure
Subpoena
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )
)

MUR 2071
)

SUBPOENA

To: President
Robin's of Florence, Inc.
2301 W. Evans Street
Florence, Soutb Carolina 29502

Pursuant to 2 U.S.C. S 437d(a) (3), and in furtherance of its

investigation in the above-captioned matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with

regard to activity surrounding the policy, practices and

procedures for giving employee bonuses for the years 1980 through

1982. Notice is hereby given that the deposition is to be taken

on December 2, 1987 in the Conference Room at the U.S.

Attorney's Office, 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina.

C- beginning at 3:30 p.m. and continuing each day thereafter as

necessary.

Further, pursuant to 2 U.S.C. 3 437d(a)(3), you are hereby

subpoenaed to produce the documents listed on the attachment to

this subpoena. Legible copies which, where applicable, show both

sides of the documents, may be substituted for originals. The

documents must be submitted to the Office of the General Counsel,

Federal Election Commission, 999 E Street, N.W., Washington, D.C.

by November 13, 1987.

As used in the subpoena, the terms listed below are defined

as follows:

I. The term "documents and materials" shall mean, unless

otherwise indicated, the original, all copies, and drafts of
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writing of any kind, printed, audio, visual or electronic

materials, including but not limited to correspondence,

memoranda, reports, transcripts, minutes, pamphlets, leaflets,

notes, letters, lists, telexes, telegrams, messages (including

reports, notes, memoranda, and any other documentation of

telephone conversations and conferences), calendar and diary

entries, contracts, data, agendas, articles, visual aids,

printouts, account statements, billing forms, receipts, checks

and other negotiable paper, credit card slips, records and

-- compilations in the possession or control of the corporation.

Designated "documents and materials" shall be taken as including

all attachments, enclosures, and other documents that are

attached to, relate to, or refer to such designated "documents

and materials."

2. All references to the Federal Election Commission

("FEC") shall mean the Federal Election Commission, its

- attorneys, auditors and other employees.

3. The term "concerning" with reference to subject or

object shall mean mentioning, discussing or directly or

indirectly regarding, referring or relative in any way to the

subject or object.

4. The term "you" refers to the Corporation, the

President, the Board of Directors, agents, express or

implied.
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If any document called for herein is withheld under a claim

of privilege or objection, please furnish a list identifying each

such document for which the privilege or objection is claimed,

together with the following information:

(a) a description of the subject matter;

(b) the date of the document;

(c) the name and title of the author;

(d) the name and title of the person to whom the document

is addressed;

(e) the name and title of the person to whom the document
was actually sent;

(f) the identity of any other person who read a part of the
document;

V-)(g) the number of pages;

(h) the paragraph of this subpoena to which the document is

C) otherwise responsive; and

(i) the nature of the claimed privilege or objection.

5. For the purposes of this subpoena and order, the

- following requests apply only to documents and materials relating

to the period from January 1, 1980, through December 31, 1982.

Please provide in their entirety the following:

1. A list which will show all bonuses paid to employees

with the name of each employee, and the date and amount of each

bonus received from the corporation for the years 1980 through

1982, if any.

2. All documents relating to the corporate procedures for

authorizing employee bonuses for the years 1980 through 1982.
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WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission has

hereunto set his hand at the office of the Commission at

Washington, D.C., this day of 6 . , 1987.

Scott E. Thomas
Chairman

ATTEST:

Marjorl W. Emmons
-- Secreary to the Commission

NC

0



FEDERAL ELECTION COMMISSION

03 Novenber 1987

CERTIFIED M4AIL - RETURN RECEIPT REDUESTED

President
Robin's Ladies Wear, Inc.
2184 West Evans Street
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071
Dear Sir/Madam:

The Federal Election Commission has the statutory duty of
enforcing the Federal Election Campaign Act of 1971, as amended.
The Commission has issued the attached subpoena, which requires
you to appear and give sworn testimony on December 3v 1987, in
the Conference Room at the U.S. Attorney's Office, 1100 Laurel
Street, Columbia, South Carolina and provide certain information

'C' jin Connection with an investigation it is conducting.

Because this information is being sought as part of an

investigation being conducted by the Commission, the
confidentiality provision of 2 U.S.C. S 437g (a) (12) (A) applies.
That section prohibits making public any investigation conducted
by the Commission without the express written consent of the
person with respect to whom the investigation is made. You are
advised that no such consent has been given in this case.

You may consult with an attorney and have an attorney
present with you at the deposition. If you intend to be so
represented, please advise us of the name and address of your
attorney prior to the date of the deposition.

Pursuant to 11 C.F.R. S 111.14, a witness summoned by the
Commission shall be paid $30.00, plus mileage at the rate of 20.5
cents per mile. You will be given a check for your witness fee
and mileage at the time of the deposition.
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Please confirm your scheduled appearance with Phillip L.
Wise, the attorney handling this matter on our toll free line
(800/424-9530) within two days of your receipt of this
notification.

General Counsel

Enclosure
Subpoena



• 0
BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMISSION

In the Matter of ))
MUR 2071

)

SUBPOENA

To: President
Robin's Ladies Wear, Inc.
2184 West Evans St.
Florence, South Carolina 29501

Pursuant to 2 U.S.C. s 437d(a)(3), and in furtherance of its

investigation in the above-captioned matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with

regard to activity surrounding the policy, practices and

procedures for giving employee bonuses for the years 1980 through

1982. Notice is hereby given that the deposition is to be taken

on December 3, 1987 in the Conference Room at the U.S.

Attorney's Office, 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina,

C)3 beginning at 3:30 p.m. continuing each day thereafter as

necessary.

Further, pursuant to 2 U.S.C. 9 437d(a)(3), you are hereby

subpoenaed to produce the documents listed on the attachment to

this subpoena. Legible copies which, where applicable, show both

sides of the documents, may be substituted for originals. The

documents must be submitted to the Office of the General Counsel,

Federal Election Commission, 999 E Street, N.W., Washington, D.C.

by November 13, 1987.

As used in the subpoena, the terms listed below are defined

as follows:

1. The term "documents and materials" shall mean, unless

otherwise indicated, the original, all copies, and drafts of
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writing of any kind, printed, audio, visual or electronic

materials, including but not limited to correspondence,

memoranda, reports, transcripts, minutes, pamphlets, leaflets,

notes, letters, lists, telexes, telegrams, messages (including

reports, notes, memoranda, and any other documentation of

telephone conversations and conferences), calendar and diary

entries, contracts, data, agendas, articles, visual aids,

printouts, account statements, billing forms, receipts, checks

and other negotiable paper, credit card slips, records and

compilations in the possession or control of the corporation.

Designated "documents and materials" shall be taken as including

all attachments, enclosures, and other documents that are

attached to, relate to, or refer to such designated "documents

and materials."

2. All references to the Federal Election Commission

("FEC") shall mean the Federal Election Commission, its

-- attorneys, auditors and other employees.

3. The term "concerning" with reference to subject or

object shall mean mentioning, discussing or directly or

indirectly regarding, referring or relative in any way to the

subject or object.

4. The term "you" refers to the Corporation, the

President, the Board of Directors, agents, express or

implied.
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If any document called for herein is withheld under a claim

of privilege or objection, please furnish a list identifying each

such document for which the privilege or objection is claimed,

together with the following information:

(a) a description of the subject matter;

(b) the date of the document;

(c) the name and title of the author;

(d) the name and title of the person to whom the document

is addressed;

(e) the name and title of the person to whom the document

was actually sent;

"T (f) the identity of any other person who read a part of the
document;

(g) the number of pages;

(h) the paragraph of this subpoena to which the document is

otherwise responsive; and

(i) the nature of the claimed privilege or objection.

5. For the purposes of this subpoena and order, the

following requests apply only to documents and materials relating

to the period from January 1, 1980, through December 31, 1982.

Please provide in their entirety the following:

1. A list which will show all bonuses paid to employees

with the name of each employee, and the date and amount of each

bonus received from the corporation for the years 1980 through

1982, if any.

2. All documents relating to the corporate procedures for

authorizing employee bonuses for the years 1980 through 1982.
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WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission has

hereunto set his hand at the office of the Commission at

Washington, D.C., this 3da day of , 1987.

Scott E. Thomas
Chairman

ATTEST:

Marjo * W. Emmons
-- eery to the Commission

C)

Ir-T
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FEDERAL ELECTION COMMISSION

A S H-IM , ( )% 1) ( 2)411~

-1j03 November 1987

CERTIFIED NAIL - RETURN RECEIPT REQUESTED

President
Robin's of Dentsville, Inc.
2182 West Evans Street
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071
Dear Sir/Madam:

C)
The Federal Election Commission has the statutory duty of

enforcing the Federal Election Campaign Act of 1971, as amended.
The Commission has issued the attached subpoena, which requires
you to appear and give sworn testimony on December 4, 1987, in
the Conference Room at the U.S. Attorney's Office, 1100 Laurel
Street, Columbia, South Carolina and provide certain information
in connection with an investigation it is conducting.

Because this information is being sought as part of an
investigation being conducted by the Commission, the
confidentiality provision of 2 U.S.C. S 437g(a) (12) (A) applies.
That section prohibits making public any investigation conducted
by the Commission without the express written consent of the
person with respect to whom the investigation is made. You are
advised that no such consent has been given in this case.

You may consult with an attorney and have an attorney
present with you at the deposition. If you intend to be so
represented, please advise us of the name and address of your
attorney prior to the date of the deposition.

Pursuant to 11 C.F.R. § 111.14, a witness summoned by the

Commission shall be paid $30.00, plus mileage at the rate of 20.5

cents per mile. You will be given a check for your witness fee

and mileage at the time of the deposition.
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Please confirm your scheduled appearance with Phillip L.
Wise, the attorney handling this matter on our toll free line
(800/424-9530) within two days of your receipt of this
not if icat ion.

Enclosure
Subpoena
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BEFOME THE FEDERAL ELECTION COIISSION

In the Matter of )

MUR 2071

SUBPOENA

To: President
Robin's of Dentsville, Inc.
2182 West Evans Street
Florence, South Carolina 29501

Pursuant to 2 U.S.C. S 437d(a)(3), and in furtherance of its

investigation in the above-captioned matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with

regard to activity surrounding the policy, practices and

procedures for giving employee bonuses for the years 1980 through

1982. Notice is hereby given that the deposition is to be taken

on December 4, 1987 in the Conference Room at the U.S.

Attorney's Office, 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina,

C) beginning at 9:30 a.m. and continuing each day thereafter as

necessary.

Further, pursuant to 2 U.S.C. i 437d(a)(3), you are hereby

subpoenaed to produce the documents listed on the attachment to

this subpoena. Legible copies which, where applicable, show both

sides of the documents, may be substituted for originals. The

documents must be submitted to the Office of the General Counsel,

Federal Election Commission, 999 E Street, N.W., Washington, D.C.

by November 13, 1987.

As used in the subpoena, the terms listed below are defined

as follows:

1. The term "documents and materials" shall mean, unless

otherwise indicated, the original, all copies, and drafts of



-2-

writing of any kind, printed, audio, visual or electronic

materials, including but not limited to correspondence,

memoranda, reports, transcripts, minutes, pamphlets, leaflets,

notes, letters, lists, telexes, telegrams, messages (including

reports, notes, memoranda, and any other documentation of

telephone conversations and conferences), calendar and diary

entries, contracts, data, agendas, articles, visual aids,

printouts, account statements, billing forms, receipts, checks

and other negotiable paper, credit card slips, records and

compilations in the possession or control of the corporation.

Designated "documents and materials" shall be taken as including

all attachments, enclosures, and other documents that are

attached to, relate to, or refer to such designated "documents

and materials."
0

2. All references to the Federal Election Commission

("FEC") shall mean the Federal Election Commission, its

- attorneys, auditors and other employees.

3. The term "concerning" with reference to subject or

object shall mean mentioning, discussing or directly or

indirectly regarding, referring or relative in any way to the

subject or object.

4. The term "you" refers to the Corporation, the

President, the Board of Directors, agents, express or

implied.
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if any document called for herein is withheld under a claim

of privilege or objectiont please furnish a list identifying each

such document for which the privilege or objection is claimed,

together with the following information:

(a) a description of the subject matter;

(b) the date of the document;

(c) the name and title of the author;

(d) the name and title of the person to whom the document

is addressed;

(e) the name and title of the person to whom the document

was actually sent;

(f) the identity of any other person who read a part of the

document;

(g) the number of pages;

(h) the paragraph of this subpoena to which the document is

otherwise responsive; and

(i) the nature of the claimed privilege or objection.

5. For the purposes of this subpoena and order, the

following requests apply only to documents and materials relating

to the period from January 1, 1980, through December 31, 1982.

Please provide in their entirety the following:

1. A list which will show all bonuses paid to employees

with the name of each employee, and the date and amount of each

bonus received from the corporation for the years 1980 through

1982, if any.

2. All documents relating to the corporate procedures for

authorizing employee bonuses for the years 1980 through 1982.
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WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission has

hereunto set his hand at the office of the Commission at

Washington, D.C., this 3d4( day of,1987.

Scott E. Thomas
Chairman

ATTEST:

MarjorA w. Emmons
N SecretYry to the Commission

C)

'zr



ATTORNEY AT LAW 8t0 3(~91
POST OFFICE BOX 2130

TELEPHONE 8903) 664-2884
FLORENCE. SOUTH CAROLINA 29503

BUSINESS a trCHNOLOGY CENTER

1 ~04501 14A31 N v m e 197THIRD F1.00"
FAC l~ 6,54-2803 No e b r 9 9 7181 EAST EV~ANS STREET

SUITE 314

FLORENCE SOUtTH CAROLINA 29501

Mr. Phil Wise
Federal Election Commission
999 E. Street, N.W.
Washington, DC 20463

Re: James A. "Jimmy" Brown, Jr.
MUR 2071

Dear Mr. Wise:

This will confirm our telephone conversation of November 9, 1987
regarding the above matter. As I advised you, I have been
retained to represent Mr. James A. Brown, Jr. regarding the
subpoena he received in the above matter. Please be advised that
Mr. Brown will be in attendance at his deposition on November 30,
1987. Please take this official notice that I will be present at
that same time.

This will also confirm, that Mr. Brown is not under any
investigation but his deposition is being taken solely as a17) witness. You also indicated to me that he is not facing any
liability for any of the actions regarding the Agency's
investigation into the above matter.

As I advised you, Mr. Brown does not have any records. We are in
the process of making a diligent ef fort to try to obtain copies
of cancelled checks from the donations he made to the Tallon
campaign in 1982. As I advised you, we do not presently have the
checks, but we are attempting to obtain the same from the bank.

You also indicated to me that you would have with you copies of
all prior statements given by Mr. Brown. As I indicated to you,
Mr. Brown recalls giving one statement, but he failed to retain a
copy of the statement. We would appreciate very much if you
would forward us copies of any statements made by Jimmy Brown, as
soon as possible, so that he can review them prior to the
d1e posit ion.



Mr. Phil Wise
November 9, 1987
Page 2

If we can be of any further assistance to you, please do not
hesitate to give me a call. Otherwise, we will look forward to
seeing you on November 30, 1987.

With warmest personal regards,

Sincerely yours,

Rodney C. Jerniga

/jal

cc: Mr. James A. Brown, Jr.



RE; MUR 2071
Roland G. MG;nshse

Dear Sir:

Enclosed please findi all documents and miaterial~s relatin 9

to contributions I made to the Talobn for Congress Committee

during the period of January 1, 1982, thrtough.December 31, 1982.

i will be present on December 2, 1987 at 9:30 a.mn. in the

Conference Room at the U. S. Attorney's Office in Columbia, S. C

Sincerely,

Roland C. Plinshew

R G"C t m

Enclosures
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCTO% DC 204b1

1 x November 23, 1987

CERTIFIED NAIL- RETURN RECEIPT REQ TED

Robert L. Welch
P.O. Box 618
N. Myrtle Beach, South Carolina 29597-0618

RE: MUR 2071

Dear Mr. Welch:

On October 27, 1987, the Federal Election Commission
authorized a subpoena requiring you to appear and give sworn
testimony. We are sending you a copy of the original

r) notification letter and subpoena because it appears that our
first attempt to notify you of the Commission's determination was
unsuccessful. However, you have informed this Office, by
telephone, that you will appear on behalf of all the various
corporations involved; therefore, your testimony will be taken on
all matters concerning you, individually, and on behalf of the
corporations, beginning at 1:30 p.m. on December 2, 1987.

If you have any questions, please contact Phillip L. Wise,
the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

Lawrence M. Noble
General Counsel

Enclosures
Notification Letter
Subpoena



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHIN(,TON 0( .20461

November 23, 1987

CERTIFIED NAIL - RETURN RECEIPT REQUESTED

Rodney C. Jernigan, Jr., Esquire
Post Office Box 2130
Florence, South Carolina 29503

Re: MUR 2071

Dear Mr. Jernigan:

\7 In response to your letter dated November 9, 1987, received
by the Office of the General Counsel on November 13, 1987, in
which you requested a copy of the statement filed by your client,
James A. ("Jimmy") Brown, Jr., we are herewith enclosing a copy
of his affidavit of August 4, 1986.

If you have any questions, please contact Phillip L. Wise,
the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

S i ncrel

General Counsel

Enclosure
Affidavit



RE: 4U~R 2 G7

Dear Sir:

As per my telephone conversa ion With Phillip 'L Wisl
the attorney handling this matterj en&.losed p1:,as~eT 1fird' t)
records you requested for hear ino f various Bobin's.I
Stores, scheduled to begin Wednesday, Deicembeb 2, at 1.'30

If I can be of further assistance prior to our meetii
Columbia on December 2, please don't hesitate to call on
(803) 272-2381.

Sincerely yours

Robert L. Welch

RLW/ctrn

enclosures
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RODNEY C. JERNIGAN, JR.

ATTORNEY AT LAW

POST OFFICE BOX 2130

FLORENCE, SOUTH CAROLINA 29503

Tr ItA 0 5 106() 114A31

VA N 83 664-2803 December 2, 1987

Mr. Phil Wise
Federal Election Commission
999 E. Street, N.W.
Washington, DC 20463

Re: James A. "Jimmy" Brown, Jr.
MUR 2071

87DEC -7 [0:3
TELEPHONE (803) 664-2884

BUSINESS 6 TECHNOLOGY CENTER

THIRD FLOOR

181 EAST EVANS STREET m

SUITE 31 4

FLORENCE SOUTH CARM14A2 (jW

o 71 r17-2
r'1

7n 1 r

Dear Mr. Wise:

This will confirm our telephone conversation of Friday, November
27, 1987. We had discussed rescheduling Mr. Brown's deposition
for Thursday, December 10, 1987 at 3:30 p.m. This date is
convenient for Mr. Brown. Unless a conflict arises due to a case
I have coming up in the State of South Carolina Court of Commons
Pleas for Florence County, we will be available for that date.

It very well may be that if
- ' may be able to have someone

Columbia to Florence during
oD take Mr. Brown's deposition

a conflict appears to develop, you
in your office drive over from
the evening of the 9th or 10th and
here.

Hopefully that problem will not arise. I would appreciate very
much if you would give me a call after you have had a chance to
review this letter.

With warmest personal regards,

Sincerely yours,

Rodney C. Jernigan, Jr.

"jal

CrC: Mr. James A. Brown, Jr.



Eric B, Gore, Reporter,

ANNETTE B. GORE
COURT REPORTER

P 0 BOX 51 IRMO. S C. 29063

(803) 78 1-1400
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F E C Exh ib1)it
FEC Exhibit
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M~R. W1HFTEYF ~hw~'W

YOU,

CarolIina,

Q And YOLI home phone number, with Area Code?

A 803-249-82'65,

Q What is your business address?

A in care of LeMasters, L-e-M-a-s-t-e-r-s, E-3

Briarc. ffe ,iall.,

And Your btusiness

21 803 -7-2375,

C422 What polition do y

2, 1 A I 'm President of L

MAyrtle Beach, South Carolina,

phone number?

ou hold with LeMasters?

eMasters of Briarcliffe,

29577

I ncorporate(

and 1anager of the store,

0 Is that a SoutLh Croli na corporation?

13

2 0

21

23



you don't understand a

clarify it. Otherwise I will take it that your

response is to the question as posed, that you do

understand the question, Is that clear?

A Yes, si r.

0 Di d you review any documents in preparation for

particular dePosition?

A I 've looked over the documents that I sent you

th i s

in

Washington as far as the---

Q And those documents consist of what?

A It was the bonuses paid to

15

16

IT

20

i t h ink f r om(, I emplo)1yees



Q And

Tal Ion for Congress

one dated April 13)

Thousand Do I l a rs,

for Robert L,.

Col umbia,

1982, in the amount of One

signed by you, drawn on an account

or Billie E,. Welch, 308 Reseda Drive,

South Carolina.

A Yes, si r,

Q A check for Fifty

Commi ttee,

SeDtembe r

Dollars to Tallon for Congress

signed by you on the same account, dated

26, 1982.

A Yes, si r.

to theQ And a check drawn on the same account payable

7,

$'A

14 ..

15 i

17

19:

21 99
21.



was sent to the Chairman of the Comm

Ak ins,

Yes, sir,

And it was sworn to before Cameron T

Yes, sir.

Are you familiar with that document?

Yes, sir. I've got a copy of it,

It explains the bonuses paid to you

by Robin's of Dentsville, Inc., and

that you made a contribution of One

Aoril of 1982 to the Talion for Cong

allon Minshew.

in April of 1982

it also explains

Thousand in

ress Campaign,



r

67

Mrs. M

A I don't remember that

Q Did you discuss

lawyer prior to

this deposition with anyone except a

today's testimony?

A Yes, si r,

Q Who did you discuss it with?

A The re aga i n, I' m no t positi ve ,, but I would imagine

Roland Minshew,. who also I work with and he was

subpoenaed; with Mr, Wise; and I don't think anybody

el se,

Q What was the subject of your conversation with Mr.

Minshew in connection with this deposition?

15 I did.

i 
I

i :! ii

Whqat was



A The original Subpoena to Robin's of De'ntsville

the 3rd of November, 1987. I'm not sure how

that it got into my hands,

Q Did you talk to Mr.

receiving

Minshew since that time. since

that subpoena?

A Yes,

Q Where?

A Where?

0 Yes., where?

A That I don't remember, Possibly over the

possibly in person,

$

15

16

17

19 1

Phone



' A N ot 'a s'' e"CJIatr . b~ lda hays bur c al

:c o nv es't.. [or Ij received.,supn a n hae to

110go to Co Luiib iai because of th-e knoWI dg th~t the
11 letters had bee n received. Most of these came to

12 C, ,

12one office anyway, addressed incorrectly, and,

113 therefore, it was fairly common knowledge among
14 several of us.

15 1 Q What did You discuss with Mr, Minshew?

16 A Basically that I was asked to come up here and that

17 the president of each of the corporations was asked

to come and that it seemed to make more sense that I

1,9 come for all of the corporations rather than the

20) president of each corporation, which changed, I think,

21 in May of this year, because the time period you had

22 asked about was covered, I was president of the

21 j corporations during that time and felt more qualified

.1 to answer any questions,

0 Okay, that makes sense, Did you discuss with Mr,



YIDU,-.dj tampa i:.w1 h'' p -
$ 0' gouessm testimony~s~ w~Fth d be .th ti ions Thadm&e

to t he TaI1 PaOn f o~r Cog e: ss Goitt

s~~~peciQ~ fica.lhaing a onersa, ~ Cbou tla.e eL

S A I don't 'know t hat I d i:d, sthte 1, a ly but i coudi~d ov

11I mean, it was fairly common knowledge that I haov-e

12contrilbuted to the campaign during this period as well

13 as since then,

14 Q Is it your testimony that you did not have any dis-

1 Acussion with him concerning contributions to the

16 campaign?

S A I guess my testimony would be that don't remember

specifica lly having a conversation about that. I

19 could have, it appeared that we were all in basically

"20 the same situation,

.21 Q Well, did he discuss with you the fact that he had

122 r-eceived a subp~oena also?

A Well i knew he did blecause hie received the one as

21 president of Robin's of Florence,

25 1 0 Because hie is currently the president of Robin's of



P, Frob0a b'ly,,dy ecaue Q kne e wa coming, u e hre

9 ' " us4nhe-s, sso

Q D id y ou discuss wht Y ou r testimon~ M f q:ht ~be?

11 A No, sir, because I didnt know what qUestIons YOU

12 might ask.

13 Q So thiere was no discussion had between the two of yo~u

14 as it pertains to contributions to the Tallon for,
15 Congress Campaign Committee?

A No, sir.

17 Q You've just testified that the six corporate entities

IS have changed presidents recently,

19 A Yes,

20 Q During the period between 1980 and 1982 were you the

21 president of each of the corporations?

22 A That's a question I'm not sure about, I feel like I

23 was at the end of the period, but I dont know if I

21 was at the beginning of the period.

25 Q Wthat was your position in each one of those corporatiojs?



I understand, So you are by virtue of

timfe--- Well, let's go be,:ck. You said

time you know you were vice president,

other than vice president?

I was president.

Of each one of these corporations?

Yes,

Who was president while you were vice pi

f don't remem ber. It could have been e

mana ge r,

Was Robin Tallon the president?

I would imagine at some point in time h(

Were you ever

res i dent?

ach store

m18lay have been,

16

17

Is

19

210

21

22

23

2.1

2,7



V.

as',

A '87,

Q Because there seems to be a r

1987,

A Right, Our organization had become quite smaller than

we had been at one time,

Q Do you own

A No, sir,

stock in any of these corporations?

'2 1 Never have?

A I don't think so, no, sir,

S NMever bought, any stock?

A No, sir.

25 Q I assume they're closely-hIeld

9

14

15

16

i
19

19

2()

corpDo rat ions, Th~ey ' re



they

if they would have become

post office box in Florence,

Q Have any of

A No, sir.

these corporations been dissolved?

Q They're still active corporations?

A They exist, but they're not active.

21 0 Strike the word "active," They are still co rpo rat ions

i n ---

A ---the Stat

know 1 edge.

e of South Cirolina to tlhe best of my

yes, sir,

usine,..ss.j

L'S

19

20

21

Not doing b2,5



FR.:b in':s o: .f .drson, ln hopora.ThAiThoe......

Q: Those th:ree. thef bire Laee st ' Oiei encSe

'10 A As cormoomtio'ns,

11 Q No. They are still active businesses under t he &~ther
12 three names. Right?

13 A Right.

14 Q The stores are still active,

15 A Yes, sir,

16 Q We're talking about Robin's Ladies' Wear and Robin's

17 Men' s Store and LeMasters,

IS A Robin's of Florence, Incorporated; Ler1sters,

1 Incorporated; and Robin's Ladies' Wear, Incorporated

2o Q is there any other address for LeMasters other than

21 the current one that you gave us? Are they in Florence,

2'- too?

A Okay, the LeMasters you question here in your subpoena

21 is Leasters, Incorporated, in Magnolia Mall in

-)5 Fl orence,



partiCUlar store at this time, I think tl

manager, an assistant manager, and I thi

a third ful.time employee who may be the

temporary basis, and two or three or fou

time employees, plus a seamstress,

So the president is Mr. Minshew, Right?

At this point, yes, sir,

He's also the manager of that store, is

Right, sir,

Was he managing that store back in 1982?

Yes, sir,

nk right now

r e on a

r part-

he not?

8A



Q How about back in 1982 for each one of those corpora-

1,5 tions?

16 A I don't have any idea off the top of my headp sir,

17 Q That seems -- correct me if I'm wrong -- to take into

IS consideration all of the active corporations.,

19 A Yes, sir.

2 ) 0 Do you recall who was employed by Robin's of Dentsvill',

21 which is the Columbia store, back in 1982?

22 A Okay, there were two Columbia stores, That was one

23 of them, I was manager, and I can look on here and

21 tell you the exact names. Off the top of my head, I'm

25 not sure who was employed exactly during that particular!



A Yes, sir, either a weekly salary or an hourly wage,
Q I'm talking about fulltime employees., Are they all

on salary?

A It depends on what You consider fulltime, We may ha

what we consider part-time employees who work in exc

of forty hours at times. What we consider fuiltime

employees, yes, they are all on salary.

Q And you have some employees paid on an hourly basis,

Is that right?

A Yes, sir. Now, some of the seamstresses that might

be considered fulitime i think are still paid by the

hour, I believe they are.

~ve

8 1 Q. ,

14'

15

16

1 -7

IS

20)

2 1

'22

2,1

25



on sales?

A I guess there was an understood policy.

Q Nothing in writing?

A No, sir.

Q What was that understood policy?

A It depends on--- I mean, it could have been a lot

things. We have had a lot of different, ex\isting,

understood policies that could be construed as

commimission on sales or bonuses or however you want

refer to it.

Q Let's stay with commission on sales. We've had

of

to



Q So ther

managers on the overa I sales and there's a two per-

cent commission paid to other emp loyees on individual

sales .

A Right.

Did the manager of each of these stores also sell?

A Yes, si-r,

22.I 0 So lie got a two percent bonus on his sales

two qpe rcen t

A No, He got

commi ss io I']m sorry,

a little bonus at the end of

Now, I think this was during that period,

the year.

It is todayl

14

15

I S

20)

21

25

also --

. .......... .. .......... J



's I A

sca e,

on sales, if you know what I'm talking about?
A Yes, si r,

Q Tell me what that policy was on bonuses,

A Well, when I say policy,

a given period,

there was, I

but it changed

guess, during

frequently,

Q Back in the 1981-82 period, did it pertain

the six corporations or did

to each of

i t vary individual ly wi th
the corporations?

" A it probably varied from corporation to

21 Tell uS wht Robin's Men's Store in Fl

t- th! policy on bonuses back then was,

corporation,

orence -- what

15I
16

17

Is

! i



Sca sald dringngi~ve p e sodof ,t: d a bo st .,

7 or ah~ing tter, -otal inoue, fuing i~d enduasIw or

,s s inrea4si.ng Tpre:ts, dreaste i n:wgs, 1t.ot .

from, tiiI .toa aisi s a te splainet o v 'Y:er Fts

phone When we got nto what Ma.s. a bonu and What as

2not a boPus, we arays consideed everytheng other

than salary a bonus. I mean, it basiycay was.

14There were some that were more regular than others

15 but, for us, anything other than a salary was to

16 create an incentive within the store for the store

IT to do better, both in volume, cutting expenses,

IS increasing prof its, decreasing wages, a lot of

19 different reasons for those.

20 MR. WHITEHEAD: I'm going to ask the reporter

21to mark this as the next FEC exhibit. It's a

22document consisting of four pages, arid it's a

2 copy of information supplied by the deponent

2.1 to us pertaining to bonuses, as you call them,.

251paid between Januarry, 1980, and December of



a i idsyou isf tha, ad t S' r topy of .t

10 mat~er IaI 'tha t v~bu, f oprwa rd e d to us, Y'ou i" h gt wan t

Sto ust fo tr yoour own satisfaction comp:r;e it,

12 A Okay, J've go~t a copy of Wh'at I sent you.

03 Right.

14 A Now, if I can assume that this is a copy---

15 Q Well, I want you to make sure.

16 A Figure by figure?

17 Q This is what you sent me, and this is what I want you

to compare it against,
19) A Do you want me to go through figure by figure?

20 Q No, not necessarily. Just take a look at it.

21 (Off the record.)

22 A Unless there have been any changes made without my

21 knowledge, that is a copy of the document that I sent

21 YOU, Unless I check it figure for figure, I would

2: certainly want that in there.



dO .bi me io r 2y,11~

_.gpJneng.: a gosn s? om tp, o

gjI el -likeanR&,thai gadTI -- e h01 eo r

the end Buth o, hehds

0 Forty-Two Db: ars n d say, nits

A Right,

12 And this was submitted to us Pursuant to cubpoena,
13

and this is what you have said was a compilation of

.bonuses for the period of time from January, '80, to

15 December, '82.

A Right.

1Q Would you have any idea what that figure, Thirty-

Three Hundred and Forty-Two Dollars and sixty-four

cents, represents?

A0 I4 feel like that it represents his bonus paid on
21 sales in December of 1979, which we don't know until

the end of the month. Therefore, any bonus checks

would be written in January, And it could also

21 include any contest monies or anything like that,

I don't know that this exact figure is an exact PerCenlt



th" g"t-cobip,!d be coo I I s .. es n0W

: a: wld y it

7sq But here is e a gc f e S,-i, a c:

... h'!, 4- It.h .:4' t & an e .t m ti e o - s ~ e~

commis'lon aenor anY c .tn&ts or anythaIrng, d ri eg
'' that iAme would have boe~base, b nsic e Cr th,

2 volume of the store during that period. Any other

employees, their bonuses ouln h1ve been based on

their individual sales and/or contest earnings or
'5 1anything else we may have decided to do as an

incentive during that period,

Q Going through these figures, and they seem to be --

in fact, they are recurring--- The same names appear

ea-ch month,
20 Right, There iia-y be a change from time,'-to-time when

2 1
anU en: ipoycne starts or leaves.

O So we have PM1r. M irishew , Bob Ell Ien, Ronn ie Crfitz,
G----,Robe rt H--r net t Toi-imy TunibIi n,Rck

Si mmonis , ThosCe names aor)ear alm,,ost every month.
A WellI I notice that B Ellen's n-oaesn 't -E oea r



7 ~ reri~ it You r pe testimate
l e Iaou:,O h fr t hsenis aoth con ru, lin

A ,W~i, th, t ese fiokkeeaa

St8Wo 6hse emt"eeohe list

Eac, h one ,comedobe ca~oMrinse, ofdfeetrao!

b Wo wlde fdg!Fetere wreente avan wer e to, e Pad

t- iil yesontedtesspcf~do " t t Q

12

1 A Who sum ot u d o, could havae ere te ostin

with our bookkeeper,

Q Who was the bookkeeper?
A Camneron M'inshew.

2 Q Who is Cameron Tallon M1inshew,

22 A Right,

2g0 o these f igures represoent net af ter taxes, do you

2.1 know?

25 A That I m not sure of, I would assume that -this was the'



Q What was that policy?

A Well, there ago-in, it's an understood

anything that's written anywherej and

explained the bonus system, Part of i

on store volume; part of it's comnissi

sales, We have contests a lot, We gi

if they reach a certain sales goal, anl]

some more regular than others,

So, in ffect, it really isn't anythin

ticularly regular in that it's quarter

or annua I I y,

A Or on the spur of the moment,

DO

i t

on

ve

d

licy and not

s as I've

s commission

on individual

incentives

there are

that

ly, semi

s par-

-annual

14

15

17

19

20

21

22

21

:! { , i, .i : ! i!: ,:, ':> : 7 % ' !'Tit9 r ;¢ 4. / ! :i.:";'.!it 
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1heso e b e ay nie a o nt ryt

dO~~~n, Iret v ]e any,, tu 0 '-n ......

expenses. -fi 's to nces& rft p bonus
nia b~ ~ ~orli d

there P.ba. say bhnrus bpeds.

"'0' : n '1V a

f ,o fr a yb weh 'do ie

Q1.1 Are the bonuses pa d after the fact?
12 A S ir ?
1 Q Are they Paid after the fact; that is, after the job

1 42 well doe, after the---

15 A In most cases I Would say they would be.
Qb Are there any cases where. they were given prior to

17 some sales quota fulfillment?
IS A I don't recall any, but I can't say there ,albsolutely
19 weren' t any. This is a long time ago.

20 1 understand,

21 JA And quite a few individuals included to keep up with,
22 MR. WHITEHEAD: Let me have each one of these

marked as exhibits, please, from North Myrtle
21 Beach,

25 FEC EXHIBIT #3 WAS MARKED FOR



a,- ' , :,

That is, it is a compilation of bonuses paid by this

particular corporation for the period of time in

question, Right?

R i g h -.

Who was the manager of that particular store in 1982

to your knowledge?

Jerry Harris,

Jerry Harris was the manager of that store, Okay,

And like the previous one that pertained to Robin's

of Florence, Inc,, I take it each one of these entries

pertains to bonuses paid.

A

A

0



I ask you if that is a

A May I also assume that

Q Yes,

A Yes, sir.

Q It conforms with the c

in your possession?

A Right. If you want to

I say, if I can assume

what I sent you, I see

O Well, I want to take t

supplied by virtue of

it's an unaltered copy?

pretty much that you have

do them all at one time,

they're unaltered copies

no problem with them,

hem so we can identify th

the corporation,

11ke:
of

eM as



8 :

This last will be FEC Exhibit

FEC EXHIBIT #7 WAS MARKED FOR

PURPOSES OF IDENTIFICATION.

(Off the record.)

Q The last that I gave you was FEC Exhibit 7, which

pertains to LeMasters of---

A LeMasters, Incorporated,

Q ---LeMasters, Incorporated,

A Yes, sir, There again, assuming this is an unaltered

Copy, One difference here is this started at a

different date than the rest of them,

MR.



1_9 rec ni ~ ~

V 1 .

to A aom '.ILY i n Fl orence.

II Q W h-o pu u t this p8r ti ulIar r exh ibi t toge ther for us

12 1 mean al I sh x Of these exhi bts?
13 A Cameron MdInshew.

14 Q She was the one who went to the original records---

15 i A Right.

16 0 --- and Prepared these particular documents, Do you

17 know her handwriting?

S • A Yes, sir.

19 Q is that her handwriting that we're looking at?

20 A Yes, sir,

21 Q It is?

22 A (Nods in the affirmative,)

23 0 What instructions did you give her when you asked her

to compile these particular documents?

25 A After talking with Mr, Wise to find out what he wanted



A Right.

Q Who is the bookkeeper

I take it.

A Right, and with about

That probably did not

Q Is she employed by am

involved here or is sh

Company?

A She is employed by Tai

What is Tallon Sales (

A It basically is a booi

o It's not a holding coll

forty-eight hours' work doing

count finding the records,

vone of the corporations

e enIoyed by the Tall Ion SalIes

IL

LIon Sales Company,

Comnipany?

<keeping or management service,

pany, It doesn't hold title to



'A

to do and when to do it on things tha't don't pertailn

to everyday business within a given store which the

manager decides on,

Q What would some of those things be that Tallon Sales

Company would decide on?

A It could be to open a store, to close a store, a chan

in personnel at certain levels, any number of" things,

Q How long has that been in existence, that particular

store?

A VlelI, that's not a store,

0 1 mean that particular company.

4;

$
A

14

'5

16

17

19

20

2 1

22

2,1

25 1



A

know,

Harris has, Cameron Minshew has,

assumle Robin Tallon has,

Is 0 Did you have periodic meetings

Tal Ion Sales

in connection with

Company?

20 A Basically, we had a very i nf ormal meeting once

to the best of my knowledge prior to our year end.

What was usually discussed at that so-called informal

meet I ng?

The re-election of officers for the next year and any

other business that needed to be discussed at a given

22 Q

21 A

a year



15 level decision, YOU can understand what I'm talking
16 about, Major decisions would have been decided by

17 myself and others possibly,

0 In April of 1982 bonuses of Fifteen Hundred Dollars

were given to apparently each one of the store
20 managers in the stores in question,

2! A Apri l of '8'2?

22 Q Yes, For example, Robin's of Florence, Inc,, on
,.3 Apri the 12th, 1982, a Fifteen Hundred Dollar bonus

21 was paid to Mr, Butch Minshew, who is Roland Minshew,

5 A Right. Correct,



12 TurniO to FEC Exi bit 6"-- 1'Im sorry. TurnnIng to
13, Robin's of Dentsville first, not identifying the

14 FEC exhibit, on April 12th of 1982 a check in the

15 amount of Fifteen Hundred Dollars for bonus was paid

16 to Mr, Bobby Welch, Is that correct?

17 A Yes, sir.

QS Taking those particular checks and directing our

19 attention just to those particular checks for the

2() time being, what was the nature of those bonuses?

21 Why were those bonuses given each on the same day

22 in the same amount?

2, A I don't remember as I don' t remember what any of these

were specifically given for,

2") Q Well, I think it's your testimony, h owever, t hat most



$ A Ri~t'~t~

Q Let's

A Okay.

Q Let me point Out that each one of these individuals,

i nc udi ng yourself, on the following day made a

contribution to the Tallon for Congress Committee

the amount of A Thousand

A R i ght.

Q Knowing that fact, what were some of the possible

reasons for the Fifteen

A It could have been an incentive,'

21 where we promised everybody a gi

25 if a certain figure was reached,

Hundred Dollar bonus checks?

as I've said before,

Yen amnoulnt of money

It could have been

I I

'~1

1 3

20)

21

22

Dol lars,



We. ecou id . -1 'a It a ti io of i t,,.

S t are ev:] as fre srQ I oug-0i. Lo ee'

Qadi s p I sea obther amount Qid pereodcau14 th a dt

S But that parti cuI ar maount is Ln an OVen aouhe:t a ld

was not 0aid i n '80 or in '81. It w o nly paid in
12 '82.

A Right.
Q But it could have been for the reasons that you

15 mentioned?

16 A I'pi sure it was for something along those l ines, yes,

17 sir. I see other amounts paid periodically that don't

18 conform to uneven amounts on all of these sheets.

19 Q Were there any suggestions --- First of all, were any

of your employees instructed as to how to use bonuses

21 when bonuses were given?

22 A No, s ir. The re was an occas ionalI t ime when we m igh t
2.3 e~ncourage people to start an IRA, or anything else that

21 might benefit them,
23 0 Were there any suggestions on the use of bonuses given



81

A I had discussed with all of the employees once Robir

announced he was going to run for Congress--

0 When was that? Do you know offhand?

A No, sir.

Q Okay,

A ---that it would probably be a good idea for us, as

welI as our friends and fami lies. to give to the

Campa ign Committee if we could. Knowing-~- I had

volInteered to be--- I won't say in charge of, I

had volunteered to raise funds for the -- I guess

that was an election committee, Tallon for Congress



6dY, uut PFiOF '1o APrI1, aiia you ever maKe mention Or
15 the fact that any contribution would be reimbursed

16 by the store?

17 A No,

Q You never told any of the employees that if a contri-

19 bution were given to the Tallon for Congress Committee

20) it would be made up by way of bonus in the form of a

21 !bonus check?

22 A No, si r,

Q That statement was never made by you?

A No, sir,

.5,1 Q But inl your mind there's nothing unusual about t he fact



o How would it have been done?

A It could have been in the form of a letter. It cou,

have been a telephone call, It could have been dur

a conversation,

Q Do you have any recollection of send.ing a letter to

each one of these individuals?

A Yes, sir,

Q Asking for a contribution?

A Yes, sir,

O Do you have copies of those letters at all availabl

A I have copies of one, I cannot locate--- Well, I

copies of several but one that was specifically add

7

9

e?

hav

res eci



exhibit 1 identification.

FEC EXHIBIT #8 WAS MARKED FOR

PURPOSES

Q I show you

two- page

salutation

inserted.

FEC Exhibit Number

letter dated April

OF IDENTIFICATION.

8, which is

22ndI 1982, which

"Dear" but leaves space for a name

A Ri ght,

Q i'm going to ask you if you're familiar with

particular document since

that

it has your name typed at

the bottom.

$

14'

15

16

17

19

20)

21

Q



out of some of our

show books which

of salesmen, and

people to

just gives a home address and name

I would go through it and pick out

send it to,

Q Did you do this on your time or on company t i me?

A On mY time,

0 You signed it as president of Tallon Sales Company

though.

A Ri ght,

0 Were you working with the campaign at that part icular

'5

I T

19

20)

21

22

21

23 t ime?



Q Did you have this photocopied

typi ng?

A I 'm sure

Q Some sort of

I probably did photocopying at a print shop.

an offset printing?

A Well, more like a copy machine ike that one out there

but one that--- There are some that have higher

Qua l i ty than others,

0 Do you recall signing each one of

A I'm sure

these individually?

I probably did,

MR, WHITEHEAD: Mark this for identification,

FEC EXHIBiT 1/9 WAS MARKED FOP

'5

16

IS

19) ,i

21

.8 1iiiii iiii ii

FEC EXHIBIT #9 WAS MARKED FOR



as a

that I strongly

A Right,

Q And then

do something

believe in."

you're requesting personal

to the Tallon for Congress

checks made out

Committee,

A Right,

MR, WHITEHEAD: I' I I have this marked,.

FEC EXHIBIT #1O WAS MARKED FOR

PURPOSES

Q This is FEC Exhibit

OF IDENTIFICATION

10, which is a signed copy

statione ry, as the others

'A

16

17

2]

21

23

2.1

a letter on the Robin's



Q This is FEC Exhibit 11

unsigned but has the t

"Bobby Welch," It's o

South Carol ina, and it

salutation "Dear," wit

to wlhom it was sent,

A Yes, sir,

Q To whom was this sent?

EC EXHIBIT #11 WAS MARKED FOR

URPOSES OF IDENTIFICATION.

I This is a letter which is

yped block at the bottom,

n Robin's stationery, Columbia,

's dated June 9th, It has the

hout any identified individual

Do you recall this letter?

4

.1~b

15

16

17

19

2 ()
20.)

21

23

2.1



tributions ffor

States Congress," Do you recall sending

Iletter?

A No, si r. That's what I said . I don't recall

don't have a copy of it. I don't know,.

I don't know if it was a letter,

was a memo.

I don't know if it

I don't have any idea,

Q Why would the figure sixty be significant?

2; A At that point we probably had sixty employees, I would

iimag i ne,

Q You say, "I would very much like to thank each of you

14

15

16

17

i t and I

2()

9 I

22

sending

'A



14 bonus of Fifteen Hundred Dollars,

1I A I talked to most of the store managers every day or

16 every other day,

17 I But I think you also testified that you probably talke

to tfem about a contribution,

19 A R igh t.
20) Q, Do you he.ve .ny rcoll ection of whether tIy asked you

21 how much they could give?

A I probably told them -the maximrium they could give,

2. which, was A Thousand Dol lars,

"1 0 Was anything suggested as to the--- Strike tIat

uest ion . Did ou indicate to each of these store



I Yq ou'r ",q 904991.gM

make a contilbutior, and e e l' :Aa te A- o

cou.l.d and A .Th.usan.d Dolr "n to gi..ve,

an d that s the most anybody can g ive, an d, we Wbutd,

nireally apprclate anything youecould do.' I can't

say what I said, I mean, I can't remember hate.,ay

14 or may not have said 1 as.sume it would have been

15something along those lines, A lot of times you

16 mention things to people wher eyou don't want an

imiiediate reply, 1 inean. i f a-nybody WOUld have said
IS that, that would have- been f ine, and they masy have,
19 I don't know,

20 Do you recall1 talking to the:- individual store managers

21 orior to the Fifteen Hundred Dol lar bonus about their

22 contributions to Mr. Tal lon's campaign?

I. A Could you ask the question again?

I 21 0 A]l right, let me rephrase it,

5 Well, not--- I just---



4~uiid~~ ollr~ op~~toeactj~f te-se ija i cul'ar t

, . . .. t 
I 
A. ... . .0

TrIna1ge, abt AQe cmepnldpoML' rh4 l&oht t GM

A I don ot 1 .nw, to be moneme s e i th yo u,. The letter i

h aove dat.ed April 22- nd that was put ian was 'Eth ibit-

2 That would be this tw-age one.

Q That was going to salespeople.

14 A Right.

5 Q To salesmen that sold to your company.

S A Right. That mvu akes mhaention that al1 checks must be

-7 esonal and A Thousand Dollars is the maximum total

contribution. I could have discussed that with

19 employees. I don't remember specifically doing it Or

20 not doing it, I was aware that that was the most

2 1 anyone could give.

You said You wor-ked f or the o I Ion uampa ign Commi ttee

~s a volunteer, What Period of time was that? I'

21 talking about the '82 campaign.

2.5 A I don't rememiber. It was shortly after Robin announce~d



Q Was it near the store?

I A Well, nothing in Florence is too fa
Q But you were at that point based in

A Right,

Q So did you get down to the campoign

A Yes,

Q Very often?

A No, not really, I have always been

because our headquarters was there,

of free time when I was there.

Did there come a time in late M1arch

to your knowledge that the campaign

Columbia,

headquarters?

in Florence a lot

and I had a lot

or early April

was running short

7

8



.7 I do' Ir~o 1o he~oud ave., nown-l{k

A A I d"d' hr~lz t-k;

S- 13 Ae A 3-0 a , GlenntOdom.

'., tA Oky, T kno a GleQn Odom"

16 0 He was the-Treasurer, of th Tallon ,for Congre ;s:: .

17IT Committee., :Did you ever-hav an icssoswt

S Mr, Odom in connection wth the campaign finances?
'9 : A Not other than about my raising funds, if he's the

2Q one I talKed t,, M Robe: and I don't remember who I talked tO.

21 don' t rememberwhoI made mention of that I'd be

.22 glad to try to sol icit contributions, I" mean, i don't

215 know if it was Glenn or who,
21-'m i Did you rave any discussions with Congressman

himself in connection with theat?

____________________9__________________



~<> ~a gos"Ietto soe ffcto s

fro th em :Iy'e of th... varowlerge o$ifl taS4? m-

1A No, sir, Alofhat w have bey m

S o Allr '::ur idea and not his.

it

u4 A (Nods in th"afimaiv.

15 Q Did Mr. Tallon. ever adieyo tha 0h a ini

f1o lte eMh e o:t e Api wa :us, o oro (t f ns,?

12 A No, sir. Al wouldnt have~ a~ ey knl deftat ro

anybody. I didn't--- I was not that involved. I

19 mean, when I went down to the campaign office it was

20 to sneak to a few people that I knew, but I never got

21 into anything any more indepth than that.

22 V as the question of seed money ever d i scussed with you' ,

2. startup money for the campaign?

21 A No, I'm not familiar with that

2.- Q Startup money, was that ever discussed with you?



Fun,

and

Q Did anybody

Dollar bonuses to each of

particular point in time?

A No, sir.

19 0 So you had no knowledge of any problems with the

campaign's f i nanc i ng, that they were running low on

funds?

A No, sir,

Q You had no knowledge of the need for so-called seed

money?

A No., sir,

16 the

7



o-n e-'8e ihn b a ho s turned adb, '

e w hudsand Dolaistto tdeecamg ou n 'd te

(} tA t 'i ashr~ otf, YO1 oa ttaex a i l Aok a frt, eh nb# -

0 n I mean, n ke te bdu,8'ane'a nd r

11Io the--- t Jre dthesates

e2an ta t nt li bou ke the " wet l a.re el Ther A ia nd

given that afternoon, Whatever the bonus was given0

15 for would have been something everybody would have

been aware of,

.Q Yet no Fifteen Hundred Dollar bonus was paid in '80

or_ '81 in and around April.
A 1 would have to check and see.

0Q It wasn' t, You can take a look at each one, but---
2 1 A Right. I mean, like I say, I haven't gone through

22 th is f igu re by f igu re, I had no idea what dates You
2i 'might ask about or anything else. There's A Thousand

I' Dollar- bonus to Butch Minshew in August of '81.
25There's many others, That one sticks out because, It's



A Well, i don't feel like it wa,

It may have been paid on that

ri gh t ,

r ight.

rect, ha

his goir

had work

umbi a, I

umbia, y

ht, whi I

paid on that day.

Now, Mark Lawson, if my

id worked in one of our ot

ig to Anderson to work.

ed part-tiime in Florence,

bel ieve,

'es, for some years,

e hie was in school and th

Q But you had no written policy

recollection is

her stores prior

I be I ieve,

at sort of th

ment of these

1ng.

7

(NJ : ~

15

16 day.

All

car

to

He

Co

Col

Rig

on pay



'; nrie sems yo ye In ddthose1 avor
or bonuseS 7

z,, ., t W at i s h a'e-:n pohat: :o:e? . .

Ye 8, L f4& I -884"T 1I dq9n't -noi wl I f -the s'e', 1
bonluses,, 1 jiu.8 t do4' t recall -wh'at eywe gVe

f or I f somebody had told Me to eep u p wjth eve'r8-

Sthing--- There's a FourHundred and Fifty DollarS 3bonus given on October the 4th of '82 to Mark Lawson

Sthat' s an even amount; a Three Hundred and Eighty

5 2 Dollar bonus given to Randy McDougall.
D Q But there seems to be no pattern, for example, Take
- T Mark Lawson's Four Hundred and Fifty Dollar bonus.

SWhat's the date on that one?
19( A October the 4th of '82,
20 Q October 4th of '82.

21 A There was one bonus given on 10/4 and one on 10/5.
22 Q Fourf Hundred and Fifty, But going over to 10/4 of

2 1 '82,. there was no corresponding Five Hundred Dollar
* 21 bonus given to, let's say, Mr, Harnett at Robin's

ofc Florence, He got different tytpes of bonuses duringj



':: BJ , -:man ei~ic bla~ th 0~trbs.w

i vet a. da lift t e; bit unus oul ? s l a

,-.o no' :, I : td neae-I y :l t he

10 ~ the re,.
Q II 'm so r ry. UnLe'ss f~o e- t. i ke i t !was: wvhat?

1~2 1 A UnlIess I fell, like somebodyv coulId aff-ord i't at !a g IYenI

1 3 t ime., It',s li ke I said4; it'.s certain times of the

14 year, the month wihatever, or certain eyars are

'5 better than others, and my contributions certainly

16 reflect that over the years to this and other things,

7 But, I mean, the fact that the contributions were all

IS given a day after the bonus could simply mean that

they knew the bonuses were coming and I could have

20 asked them to contribute, I Would never told them

2 1 an amount to give or Put any pressure on them, but

it's their money. They can do what they want to.

23 Q You set out an amount in one of the letters, A

21 Thousand Dollars, to the various people who sold to you ,

25 A R i ght,
__ __ __ __ .. ....___ _ __ __ __ __ _ .. ... . ... J



the,

from anyone connected with the campaign in April of

1982 that money was needed to keep the campaign going?

A No, sir, other than the fact that that's just common

knowledge that YOU always need money to finance a

campa ign ,

Q More to the effect that they were particularly low on

funds at this period of time?

A No, sir, I just wasn't that actively involved in it

to have any need to know that, I don't know if---

If,) in fact, they were, I don't know if it would

have been something they would have wanted out,

$

1!)
1 1

12

19

20

21I i

2.1

Il I'i ! :

)25



the period--- What period again?

Q I'm talking about these particular checks, the Thousan,

Dollar checks from---

A I don't know if I did or not, to be honest with you,

I collected checks during that period,

know if I collected a specific check.

of people send me checks through

0 Do you recall

but I don't

I had a lot

the ma i ,

how you delivered the checks to the

headquarters?

A I don't know if I mailed them or took them, and it

could have been a combination of both. I f I were goin



Harnett's check,

like yours--- I

of

won', t say

some of the checks. like yours,

April the 13th. I don't assume that

Post Office delivers

were made out on

the Uni ted States

them thqat quickly.,

reason for, my---

A We normally get all

Q In a day

of our payroll checks in a day,

within the state?

A There have been exceptions, sure,

in a lot of the boxes if You droQ

mail is delivered the next day,

but they guarantee

them by five the

15

16

17

1i/9

21



N .e: er Anth, Di.st'ric't, fon ai tnes,~~iifJ~dit bp of teD t ict1 e j ro1mb

97- A V'e' Mepb b jeZpCge iot~ao4j~
r~ im 'ohi tirt~, oM it ao, Idn nw

1)H we'e g mo th. one Z ip , Co e. b , ,

12 Q I would imagine you have more th-an one Z i~l Code .

13 A We've. got more than one Zip Code, I'm thinkIng
14 Area Code.

15 Q Were you ever informed by anyone connected with the

-- campaign that checks for A Thousand Dollars were

T rreceived by the campaign on April l, 1982, from

IS the store managerss

A I would iagine th t I was, I had asked somebody to

let me know what checks came in that could have been
21from m,,y S-olicitations so I could kind of keep up

22with what wa-s go11ng on1,

21 Q I m referring sm.ecifically to the April 14--

21 A Riglvc, I iqas aware of the store managers that had

given the contributionIs, I don't rememiber exactly how



,af , -,~, i.: ,..

!i~ ::":): ii>: II Ii~ !Y

:i.5-,:~ oes, .. . :

they gty a. boti
10 A I don' t t hi n I ~did,, no. ,1 Jr

Q' 0 In your lettear of June 1, 1982 w:. Ch is FEC Exh tiu b
.12 10---

1 A Of what date?

Q June 1, your letter to the employees,

'5 A Yes.
1 Q ---you wrote in the first paragraph, third sentence,

17"I really feel that each of us should make a contributt(

if for no other reason than the fact that we owe our

19jobs to Robin., Do you have any idea what you meant

20 by that?

A W0ell,, because of him we were all working, It was his

business we were emp)loyed by,

G3 That was your reason for that particular sentence,

21 Isee no other reason,
52 1 Q The sentence speaks for itself, but I want you to give



1,7 ~~~~ ~ e y meO m,! he.]n - -imae:a .

ath'es',n oI J1.0i F a, c o-n TA, to~ nc
you say, fee IVery' 1 n

Shdt uvv n t o~nO t, n .68 o tpc,:sm
o s

12 A Yes.

1 0 Was that an, emotional -

II A There again, it speaks for itself, It owuld express

15 asome emotion, sure,

l Q Was ever anything said about an employee losing his

IT job if he didn't make a contribution?

is A Certainly not,

i 0 Q Not at all.

20 A We didn't mix the business with politics. The busine
21 had to survive on its own, In retrospect, some have

and some haven't, but no. There wasn't any pressure

-~ or anything put on the employees to give other than
2A what is basically stated. Regardless of what I felt,

25 couldn't make anybody do anything., If the limit



Jan uP h s e een a"._

I .v raso th a mi~~nd1 wnto. e. some~s hesiptei mn&O .itrh

! a l~~tot goqf n g f i~tward tie/ltse

II MR WISE: eryt~on In dop'ti coare act~ le

~~ 12 MR .... HTIAD udo' have .a .: ,stii .

. yoh srt o uas e,

IMR. WHIE,h'D No, -doyouh v*,an~fi
4D

1 I'm not going to close the deposition for the simple

16 reason that I might want to get some testimony later

i7 without going forward to the Comrmission again for

IS another subpoena. In these circumstances you have

the right to take a look at the deposition and see

'2( that everything in there is correct, You can make

21 minor corrections such as grammatical corrections

2,2 and that sort or- you can waive signature, All you're

~ go infg to do is say., "Yes, he copDi ed i t p retty much

I21 as it -- or as it was said." By waiving signature

YOU don't have to then read the deposition and look it!



A I id 10Ve t have one t '.i g

a-,.&, 1i dn- .f u

9 5, u~ff th'a t I f Ound) nd 1, Id1 QntIQ 'kwlog-

,0 Q k. WellI then We'll hold on that but we 1 u

itconside~r this deopsition as still be-ing open, sijbjiect
12 to closing.

13 (Off the record.)
14 DEPOSITION RECESSED.

15 (Signing reserved.)

16

IS

20

2 1

2!



S 7 ~ ' tuac

10 dep'osait ior*

) 11

13 Date: __

14

16

171
i

Is

20

'22

21 1



es-s

were taken by me of the questions propounded a

answers given; Cand that the foregoing sixty-se

typewritten pages represent a true, accurate,

transcription of said testimony to the best of

and ability,

I do further certify that the reading and

the deposition by the deponent was reserved,

. do further certify that I have seated u

the original of said deposition to Thomas J, W

Esquire, Assistant General Counsel, Federal El

Commission, 999 E Street, NW., Washington, D.

and

my

(67)

complete

skil l

signing of

p and de

h i tehead

ect ion

C., who

I iverFd

: t,
1,7!ct;l ,i: ',i;ii ?



exp i res:

IS T

'20

3/11/97.
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a have be e' n re' 'e

toomers, do,.ne We'solicitinge to~e onr t re,~U~ i'nd i sf6: 6bY,,s

Congress. A f ew ,b f ' i I hA tei.%', C chI e a

others I hated to caU W cave~ t §ed s to me wnoti ouon

.abusiness with your cospaeny at thi's tim

I want to thanrik eaich f you that sent a contribution very

much. Thver were soie very generus snteioutions-- on for a.

thousand dollars and four for five hundred dollars or more.

This type campaign is very expensive-- and probably the greatest

undertaking ever in Robin's life. We desperately need money and

need it now.

After a little thought-provoking rhetoric, if you feel com-
) pelled to make your first contribution or an additional one,

* please accept my heart-felt thanks. The ROBIN'S organization has
*-~ never been a demanding one. We have never demanded lavish or

frequent. meals or entertainment as some customers do. We have
never demanded free clothes for ourselves or our families as some

customers do. We haven't sold our business to the highest bidder
as some customers do. We haven't made anyone do any excess travel-

iriq to our different locations just to be more costly as some cus-
tomers do. We've never solved our over-buying by refusing shipments
as some customers do. We have tried to make working with our orgain-
i:-a-tion as easy as possible. We don't even actually wqork with some

of ou due to territory -lines yet you still get credit for the or-

ders,

We have been doing business with some ofIL you for as long as

e lo-ven years and others for as little as a season or twqo. You may
noti have been our salesman for the entire time that we haveL done



given. Please make checks to "Tailon for CongitO§eS', anrd 'ind
I'm not asking for a contribution in support of a n issP

political party --- but for a man who has played an important p
Smy life and the lives off many others*

Thank you so much ffor your generous and prompt contribut

Yours Truly,

Bobby Welch, President

Tallon Sales Co.



i harK you very

Yours truly,

Bobby Welch

hot

for

i i !: } < i i 
i{ii
i 
,
,,



ThanK you again.

i\ .tAle,



Before you put this letter down, please consider a contribution.issues and parties aside, please consider it a contribution to some.hing Robin has worked so hard for, something that I really believein, and something that we need at once.

I'll thank you in ad-vance since I'm sure we can count on you torealize w e're in this for keeps.

Please send personal checks or cash to Cameron at the following ad-dress: Tallon Sales Company
P.O. Box 3867
Florence, S.C. 29502

Thank you again for your much needed help.

Sincerely,

Bobby Welch



Eric B, Gore, Reporter,

ANNETTE B. GORE
COURT REPORTER

P 0 BOX 51 IRMO, SC. 29063

(803) 78 1-1400
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7' D I DECT-u EXAM Ir L B'V , ,. . .

9 CfIoul',d YY.ou j ;4 M e UIfrfl aIe ~:blri o h

i~ ~ ~ ~ 7 1, v e Ar tO cretyePyd

1.0 reirtAre1: p 91

Q Who:,, re yo::uem:a yed by

1o A Mark EdwareLawson 1 L-a-w-c-o-n.

12 Q And your address, plesase?

13 A 350 Fair Forest Way, Apartment 7207, Greenville

4 -South Carolina, 29607.

15 Q And your home Phone number?

16 A Area Code 803-288-9339.

17 Q Are You Currently employed?

18 A Yes, I anm.

1Q Who are you employed b~y?

20 A United States Tobacco,

21 Q Where is that located, Dlease?

22 A Greenwichi, Connecticut,

0A Do you work in Greenwich, Connecticut, or do you work

2-1 in South CarolIi na ?

A I have a d iv is ion of f ice i n miy hom-,e.



Q-

: : ' I

his name and address for the record?

MR. LAWSON: It's Jack W. Lawson, Jr,, Post

Office Box 309, Florence, South Carolina, 29503.

MR, WHITEHEAD: Are you related to the deponent?

MR, LAWSON: Brother,

[1R. WHITEHEAD: Brother of the deponent,

(Off the record.)

0 Mr, Lawson, I 'm going to ask Quest ions, and if at

any time you don't understand a Questi on, please let

me know that fact so that I can rephrase it and you

will understand it, bUt I will assume that when you



to be ,

Q Have you discuJssed

Your brother, who is also your lawyer, prior to

testimony?

A No,

Q How long have you held your present position?

A I've been with

and a half years,

U,S, Tobacco for four years or four

and I've been a Division Manager

for two and a half years,

Q Prior to that where did

A Robin's Men's Store,

you work?

Q Which one of the Robin's Men's

14

15

16

:,17 !!:

18i f

20

21

'2 2

21

-7

! n.

Stores are we discuIssing?
.................................... J



Q And this was in Anderson, South Carolina?

A This was in Anderson, right,

Q Who did You work for in Columbia?

A Ronnie Tuten, He was the manager of the store.

Q Spell that for me if you will.

A T-u-t-e-n, Ronnie Tuten,

Q Where did YOU go to school. Mr., Lawson?

A College of Charleston,

Q Is that the name of the college?

A It's tLhe College of Charleston,

O Were you employed by Robin's Men's Store in Anderson,

14

15

16

21

-))

2(

2.1

2 5

7



A y R SJg r
10 Q : DdAs dstinguished from the ovr- t emrsoyn o t

did at the Colmbia store

A Yes, sir.

'~ Q Who did you report to?

•4 A Bobby Welch was the--- He was like general manager
15 at the time,

Q Where was he located? Do you recall?

IT A He was in--- There was another store in Columbia,
He was at the Dentsville store,

Q9 Dentsville?
20 A Right.

21 Q Did hie make periodic trips over oAdrsn ot

22 Carolina?

23 A Sometimes hie did, We Usually would get together f'or-

1 21meetings, or whatever to buy or whatever during the
27 course of the year, and we woulId have meetings then,



''Ileft in August, ':82, 1 golt h~ired' by U.S TobOcco
12 in August of '83, and I've been tiere four and a half
13 yearsI,

14 Q So there was a year period in which you weren't

15 employed, Is that it?

16 A Right, yes, lookiig,

IT Q What were the reason for leaving Robin's?

A I just didn't think I had a future with the company,

and I was looking for something a little more stable

2) and -- not stable in terms of the company but stable

.2 for myself, and my dad had been sick, He had a stroke,

22 and I wanted to get home and be close to him,

0 Can you tell me how you were paid back in 1981-82

,, by the Robin's Men's Store? Were you paid on a salary

'- 5 basis?



be6 n: 0 h ofLC

7~~~ i ipeo rae of oiflth~

9

0 DId YQW: recei e bori u~ ts~ng~ bf 1 A"e ndrs
10 st~ore?

11 A At timies.

12 Wh(-t were those bonuses based on?
13 A Performance, I imag~ine,

14 Q Was there any written or oral'3 criteria or did anybody
15 tell you what the basis was for the bonuses?
16 j A Well, we had goals, and if you reached Your goals YOU

17 would gett a bonUS, ad, just iike any business, I

guess, that's a goal-oriented company, we worked the

19 Same way,

-fl 0 Did you get regular, periodic bonuses, such as

21 Christmas bonuses?

2 A 11o, because generally the performance of the store

"wouldn't iiierit the bonus, and it was a performance

21 type bonus system,

Q l;i April of 1982, according to the records we have



A- .-I' Vi g !e proa

Did Yo:evier- r -;I b e ab u s of "tha ,,tde ,pr0
or.v -fti.- - 'W h

9 t.th .t tim. t -h t. .r p

10 t tiffe? That' s two que u stot tis.

I. A No, I didn' .A I had evOer rceIed oe ttat haigh

2p r aor to that t imje t and the :bonu was--- I thk

13I had left in August of '82, and so I wouldn't have

14been eligible for a third quarter bonus.

15 Q On April 114 of 1982 records that we have in our

16Possession indicate that you contributed A Thousand

IT Dollars to the Tallon for Congress Committee. Was

IS there any connection between the bonus that was paid,

I() .the Fifteen Hundred, and the Thousand Dollars?

20 A No, not at all. I think we were all . ..we had all

21 basically grew up with Robin, and -it was like a

family, We felt extremely close, and we wanted him

to win tihe election, All of us did., We felt it

21 would give a certain amount of esieem to the business

and in the long run would help all of us.



A! ': ! , , ii i,:

' : If) i

A No,

Q He never came to you and said anything ab

Tallon for Congress Committee's funds and
funds:?

A No, That was a--- Our relationship---

ship with Bobby was strictly clothing bus

even though I was interested in politics

Outside observer, realized what my posi

working in the store, and my position was

about politics; it was to worry about sel

Q We've had some testimony here today that

that rr, We lch talked to managers of the

out 'the

need of

My relation-

iness, and

j ust 'is an

tion was

n't to worry

ling clothes

indicates

various



bonus check and endorsed

over,

A Well, that's how I recall it.

have been the most expeditious

but I don't remember exactly

or how I did it.

That would probably

way to do it, I guess,

how I would have done

Like i say, we wanted him to win

and I wanted to help him out any way I could,

Q So You Can't recal I

in connection with the

y discussions had with Mr.

campaign contribution?

A Well, not that specificallIy,

7

15

and t it

We] c1h

,I tatked with] Bobby



8,

to do i t.

Q How did you determine the amount that you would give

to Mr, Ta IIon's campa ign?

A Well, I just--- I mean, how do you ever determine?

I came to that figure,

I ive with economi ca IlyI

and it was a figure

and so I did it,

0 Did anybody explain to you that you could give up

A Thousand Dollars

A No, I

that,

legally to Mr, Tallon's campaign?

mean, I--- No, I mean, no one had told me

mean, it wasn't a--- It wasn't a foretlhouglht

It was just something that

IT

I could

type deal,

I

I wanted to do.,-



Ao . i r W,: i

$ 6Teaue ofi.cthed Ta~.lO orcnrs:.~m~t

wi h .any of t he cRbhs borganizwato .d . r -8I

lo Or Mr. tWelchi &lr- --

HA' N~o, s ir, Fi rst of allI I didn't know if anybody :I s:E

12 had gotten bonuses. I was kind of happy for our sto

1 and I didn't want to rub it in oQ seem like I was

bragging or anything,

15 Q We took the testimony of Mr. Odoml who was the

Treasurer of the Tal Ion for Congress Committee back

2in 1982 when these contributions were made. I asked

him questions in connection with whether or not he
19 had heard that there were Thousand Dollar bonuses

iv paid to emloyees in Tal Ion's men' s stores which in

tU turn f ound the ir way i nto the Commi ttee and i ndeed

22 wee in the receipt books, After someI testim-,ony---

MR, WHITEHEAD:- Aind PHl show, it to YOU, Mr.

21Law.,son,,

Q --- hle said that sometime in 184 he heard from Mr,



S tIey ' dh0 rik<I ityU

did 1I J a cI?

'0MR., -LAWSO~f: Nat that I reca"I' but in 1,9 34 1

11 dn "T t s h- -e sepace. wi th rGI eny nOdom.
12 "He and 1: were sharing some office space." tha t was

13 his testimony.

Co MR LAVISON: 1 moved my office from his office

in 198:1, We weren't even sharing space in '84.
I moved to my present location in '81.

17 0 So you don't recall telling your brother Jack that a

18 bonus had been declared and that it was to go to the

) ./ ,Tallon campaign,

No, i may have told him that I got a bonus and I was

1 going to give some money to Robin, but I don't think

2- i ever discussed even how much I was going to give

2 or how much thLe bonus was, Butc, i mea, that Could

i 2 l have been over Sunday dinner aMto 1io ci Daddy's,
i mean, we talk about everything over there, So it



S

A NO ,

You had no conversations

A No, sir about that.

About that. And it's your t.st.i...o. that no one
H ever discussed A Thousand Dollars as an appropriate

contribution to the campoign,

A Theat's correct,

21 Q ri'ot Mr. Welch,

A Not anybody,

0 fvr, Tallon? Did you talk to Mr, Tallon at all

connection with this?

I.-) A Never, The only time I'd see---

15

16

Wet 11, tihe on I y t i ime



A NOI sir,

Q Did you do any work at all for the campaign?

A Well, I drove down to a party one ni ght,

wasn',t a

but that

lot of work,

Q You didn't stuff any envelopes or make phone calls?

A No.

Q Nothing of

A No, sir,

that nature?

0 Did Ms, Minsew ever mention the contrib, utLion to the

campa i gn?

A Cameron and I did not--- Cameron

S

14 f

15

and I did not: have



would talk to Robert only if I needed to get sorn

transferred from the Florence store to my store,

something that we were out of, but Lynn and my

relationship was strictly friendly, never any bu

And, again, you have no recollection of anything

Mr, Welch may have said to you.

A Not at all,

G Was it your idea, your idea only, to come up wit

the Thousand Dolla.r contribution on the 14th of

of 1982?

A Well, it was, I mean, I figured it would help,

7

tha~t

Atri I

~nd
and



Fifteen Hundred Dollar bonus on

A I don' t know

given something.

Q What do you think

A I don't know,

if I would have or

the 12th of

not,

AprilI?

I'd have

I d have given whatever

that might have been?

I could.

It depends on what my tax liabili

on the 12th of April or whatever Daddy

I owed the Federal

sure I would have

0 Why April

Governm-,l ent or whatev

given somethincg,

the 14th? Why not earl ier?

I

had f igured out'

er., But I'ml

WIhy not later?

Why not earlier,

15

16

17

20

21

f 01 r ex , 1 e ?



K F~ur~dre~dollat onus a d' n~iOUsanld',Dola I Otr

'Up ,a:8 (£.!: '

8 A A s ,

9 Q HCAd you beoer ardd. 6 or r.0 at h ,u,,n

10, camrp~agn -before tti s~

1~* A N'ever,

12 Q Did you give a contribution to the camioaign after

13 thi s ?
14 A I don't think I did, no, sir.

15 Q How about the campaign in 1984?

16 A No, sir.

0 How abtout the campiaign in 1986?
A io, sir. I mea0n, at the time I was working for-- A Ho.-s i r, 1 i e C4i Ic

19 Robi n, In '84 I was not working for Robin. IrF

28 '86 I wasn't wor king for Rob i n . So, likel said,
I think the COntribution that I gave had some seIfish

things on niy part where, just like I said, I thought
that it my help our business In the long run -- or

"my prticular business in the long -L1.

2-, Q And you nmve no recollection of a conversstion witll



9 )bonus arid to niMe To' send t bacK. T....tks4t0

1o bonus.

cDneaDd anyone ever tell you during that e r4o d, March-:
12 April of 192, that the campaign wass isn need of

14 A No, sir. Like I say, we never had any conversationsC)

15 about politics, We wanted Robin to win, but an/

16 conversations that I had with anybody that was employeC

1q wi th Rob Irn's, I nc., was stri ctlIy bus iness. I mean1'

I. S it was clothing business, and we realized that,

1whet/er Robi nI w on orlost, we were sti ll going to be

20 in the clothing business, So -that was the bottom
21- line as faf 0sa ' = '... .< " :

as any recollection that I would have

22 as far as conversations with anybody would have been

-about the clothing business and about my business in

S ;1 general -- or in particular,
2Q Is it your testimony then that you never received any j



'W d - "h ,,"

JJ1~iW~ 0 do et eeve,,* 0o". -is e' Should!'

.....9! :" Q e s oa btit oF ha busi ne is h a fru erihear

Ta:lltbon's nfl4d W 0r Ke sromnp wj.th, the c ai. Are et

famiIir with the te rm s'e'ed m J e y?

12 MR, LAWSON: That's using the term, loosely, !
13 think at this point. FriendI'm talkinabout.

14 0 Are you familiar with the term seed money?

15 A No, sir,

16 You don't know what that means?

17 A No, Sir,

Q In starting up a business. have you ever heard the

19 term seed money?

A In starting uip a business. I would assume that seed
21 money would be the mioney that you need to have to get
22 the business orerationa1,

23 ~Did you ever hear the term seed money uisedi onci
24 with Mr, Tallon's campaign in 1982?
2.5 A No, sir, I had never heard, seed money until1 fiv~e



: ' ~~~"d .Q:, a'-s i~ o~Si~l nht,~ 1e'cn~a h-o~

i A i',ts ossbi& IajSdon" orersabienlr Is do ' t,

9 A Yes,

Q 0 Concerning any conersations that you may :he ehad

H with Bobby Welch concernpbng ct..W gn contrb he utions?

12 A Yes,

13 Q Do you know of any Particular instances where Bobby

14 Welch contacted you concerning campign contributions'

15 A NO.

SIs it possible that you were contacted concerning

17 campaign contr ibut ions?

_ A it's possible, I just don't remember. I don't

19recall whe the r o r not that. eve r cai-me up o r not,

20 0 So it's possible that Bobby Welch mlay have mentioned

21 to you the fact that contributions were needed or

necessary or exected, one way or the other?

21 A It's possible. I just don't remember.

21 REDIRECT EXAMINATION BY

2- MR, WHITEHEAD:



A No, si r.

Q Was it unusual for YouI to receive a bonus of Fifteen
Hundred Dollars iii the two years that you worked with

them?

A Based on the size of the store that I orked at, I

would say that that was unusual because, like I said,

none had ever come before of that size.,

Q Were you surprised when you received a bonus of

Fifteen Hundred Dol lars?

A Yes, I'd say I was surprised because I didn't have

the total information av,ilable as to performance of

$ I ,,, !ii

15

16

'7

'S-1 -/

20

22

21

23



Q

out in even amounts and sometimes they wouldn't,

Q Well, the records that we have--- Strike the question

Did you (flake any other contribution--- I may have

asked this. Let me ask it again, Did you make any

other contribution to the Tallon for Congress campaign

in that year, in 1982?

A No, Sir.

Q You didn't make one, say, in October?

A No, sir.

Q Do you recall how you got your contribution to the

Campaign Committee in 1982? Was i t bv maiI delivPrv n

15

16

17

IIS

19

20

.21

2.1

U---- ) 'Al;

1,r)

!
II



A o

campaign on April

A Yes,,: s i r,

14th.

guess it was because I

time, I had the money to contribute.

that's why

had it at that

So I

I did it then,

Q And you have no recollection of anYbody by phone

in person urging You to make a contribution,

A No, sir, I don't recall,

0 I don't have any further questions at this time,

MR, LAWSON: I might could ask a couPle

may clear a couple of things up,

MR,~ WHITEHEAD: Go ahiead,

151

16

17

18

20

guess

21 that



I f T ghe ybcouldsn.le tee yo atd o'A :, i. :, Q s .

O" 0 D01 ure it'd ',,on elU aid.wh aQe hana, conv eK

Q ,
S sa ion...t so eo ..... .... .you : :.e.. ......a .. :

as to rillbu, a ha ionb?

yA 
Possibl.,

"1 Q h bMnu WTHA aspai , aweteitaxes posshheldero

"tat inu ?i s et severa my

1:3 A don't reme m b er
14 Woul bous thate dearepad',w tha s wIne .

15 A thet bonus?

16 Q Yes,

A I 'm s ure i t woulId have been clIa imPed a s i ncome, woulIdnt

IS it? I don't know,

19 0 Isnl't it Qossible that You had a discussion with some-

- ~ One concerniifg hlow mIuch You could give as a legal
'21 contribution?

22 A Perhaps,

- MIR, WHITEHEAD: WellI anything is possible,

2 1 think I asked him-P that question several ways

till Sunday and he said he didn't have any



MR, WHITEHEAD: Let me

REDIRECT EXAMINATION BY

MR, WHfTEHEAD:

Q Do You have any recolI Iecti on of bringing the subject

up wi th ei ther your brother or your father?

A I may have. f just do

We re ta king about a

22- Q I know, but the fact

21 to give over A Thous

2.1 primary campaign in

n't know if I did or not,.

long time ago,

s that the law doesn't alIlow you

and Dollars to one campaign,

this instance,

the

Yet you gave bLit

One TIhousand Dollars out of a Fifteen Hundred Dollar

115

16

Is

19

20

21

7' "• ! 
,

3

i

2.5



said that,

0 I don't have any further questions, I don't want

close this deposition, I don't think we're going

it again, but for me to do it again I ' d have to

to the Commission and get another subpoena, and

usually that's just a time-consuming process, B

to dQ./ : ii

go

u t

I don't think that it Would be long before we're

able to do that.

MR. WHITEHEAD: Okay? Is that all right with

you?

MR. LAWSON: That we'll do another one?

MR, WHITEHEAD: No, I doubt it,

A

7

8

No.

14

15

I'm just leaving



.7,

16

1 '7

2A

2 1
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13

15
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16
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Is
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that he was examined as per the foregoing; that notes

were taken by me of the questions propounded and the

answers given; and that the foregoing thirty (30) type-

written pages represent a true, accurate, and complete

transcription of said testimony to the best of my skill

ability,

I do further certify that the reading and signing

the deposition by the deponent was reserved,

I do further certify that I have sealed up and del

the original of said deposition to Thomas J, Whitehead,

Esquire, Assistant General Counsel, Federal Election

Commission, 999 E Street, N,W,, Washington, D,C., 20463

6

and

of

ive red



Notary Public

Mly Commission expi res:14

17

I S

19

20

21
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16 Q And your home 10h'ope i1me r?

17 A 669-89,17.

18 Q Area Code is 803?

19 A Yes,

20 Q Could you give me the Zip Code, please?

2 A 29501,

22 Q Are you erdployed?

23 A Yes, I am,.

24 Q Where are you employed?

25 A Robin's Ladies' Shop,



Q I f

0 Did you

particular

A No. I did'not,

I made.
for contributions



17 A What ami 1. 1'0 v-o r

I's Q Let's go off thie r

19 (Off the record.)

20 Q Ms. Hartnett, my e

21 for this hearing,

92 A Yes, it is,

23 Q Thank you., Did yo

24 that pertained to

25 A No, I did not.



Z3 0 How

24 A Ati

25 rk



And

Robin Tal

Are there

I believe

TOllon.

has been

any other

his inothe,

She was in

changed,

artia owner,, Mary

I don't know if that

ave any knowledge of



A I

I thi

at what

Q And what do you nm,

A If I do a certain in a month, an

incrase f ame a bonus. If I go

16

17

18

19

increase o~f a r



i t may be~

the buyer and~ it, and I
this is kind of a

21

22

YOU I



Q So

A Not

bit of

S As FEC-I

from the

1982, you gave to the camp

Dol l a rs i n :con-t r i butl'ons. that correct?

17



'~I on't to,.e hohest1A don't rem~er exa tft~
13 1't hb at wa , foQ r: me' b~ u,-A Thousand Dtolla~rswa nol

Hthe aMo unp t I Vrec iQed.,::, I t, ws io re' ttia t t.a

15 Q you re e,, -d~rrr fB~

16 A From my.' rrtiri

17 Q According to t h e' r0c or d's th4yw e:, aye f.,oJf Robn'hs

'SLadies' Wear, I nc., on May 'th'e; ,74,tJ of 19 8 2j',y o U were,

19 paid Fifteen Hundred Doll a'rs :.-as- b bonh us.'

20 A Right. It was either one of my co mmissi ons or onie

21 of my quarterly bonuses.

22 Q Did you ever receive a quarterly bonus in that amount,

23Fifteen Hundred?

2)4 A It probably wasn't the same *amount because I never

2 5 have the same amount of bus'ifless for any set per'iod



17 there Ws ",A ,Thfiol"s-l'Pd ',Dod ,1l:'ars ,contrI,,,, ted to. tne 4tf

18 Is for Congress Corn'tteei ,aste F fte'enu rde d ,oa

19 utilIized f or the Thbu" sand D~a otiu~n

20 A Of course1  it was". M rean, 4hat went 6 mt y ban~k

21 account, and pa rt, of that no'oney w bu td -',h a ha--d t

22 come out of the Fifteen Hu4d~red DoIlars but I was not

23 under durqss. Theyid o

24 Q Well, was it, s'ugg'etedto y-

25 A Suggestedr-Was tnqt th e. term.



Q 1 it:dl;'t ha se t -tyt fo.?

Cr)

doin 'i t iI t e yt' o ? ut'

di it 'd, I 1
16 didn't give 6pe 'aht w iY

17 No muchi, if I wanted to do it, I I :-d t tb
18 do i t.

9 When he said the others ha :ds'Ussed i, Who we re

20 the others?

21 A WellI I guess the other maragers at that t ime,, an d I

22can't name them all now.

23 Q Did you have discussionswlth those other managers?

p 4 A No, NoJQ, I didn't talk to anyone.

2 5 0 Only with Mr, Welch?



Q Do

A Vaguely,

part of the business very

Did you visit campaign he at all during

the.year of

I5

16

I don't

19.82?



17 probab... m or th - that eFfeen
18 Hundred'Do,1ar check,7as no nsa1 0. n'
19 remember totals, burt 2i f'y u o1,[ loo'k back,,1 , there a
20 some for NineHundred DOIlI'rs .Fou rteen Hyddred D,
21 in the past, Ten years, I, ,c nAt rememb'e'r.

22 Q Do you recall1 how you delIiv redJ this Paqrticular
23 contribution to the Tallon for Congress Committee

24 A Nio, I don't, Sue Bass,' sh ,yias working there. I
25 don't'. I probably took it up there myself.



that

t

0 E

:he campaign

oa. I've ne,



19 Q ~Why i s

20 A 'Becaus

21 left F

22 Q Prior

23 A He was

24 come t

25 thling, .



about that, in connect

contribution?

A I didn't--- I did not

managers about it, I

he indicated that some

hie didn't tell me how' or anything,



Q To

at the

A He's the Manager Beach as far

as I know.

19

20

21

22



16about tihe-,&a s am ~ount: of,- time, buti ,Bobby kJind>M ke

17thrierpes b ette0 tha, "n 1WOn e.e Ise a ndh~a lbke'I,

18

Q9 So he took over the '9,e'a1 ager',s rojlP?,

20 A I don't :know when. Vdo , t remember h erta

21he did that, but hie dId b~ e' ' e~ r1 a~ a t'

22 some point in time,!

23 Replacing Mr Tallw.

24 Yes, but I don't think it was in 1982. 1 think it

25 was in later years .'



16 A I reatl,1,: don,.t -emneM~er..
'7 Q Was it as mu~ich .0s..A ,ThoQu
18 A [ot in. one Vump ck b

19 1 just don't know.

20 Q So you've Icontrbbuted to

21 the '82, '84, and '86 ca

22 A Yes, and also when he---

23 of Representatives in '8

24 0 Yes,

25 A Okay,



-A AllI ghts'
,12 o, -oua can, Wai e W1 tre~

than o . US ,a U ow 'him to go~
14adf ,an teat, -tp" he ac",-thath

15and dall f,-{1'1"t t& But IJW
16 you0  If 1 oU ,san to v iP

17If YouIAwantto 'iwjt and--- 7

18 A Wa it ing, i:s, that tpday?
19 No, no, you Won't get it t6da81

20 take it back and---

,21 A 1 would rather read it befor~e

22 A All r ight, let's hold- off on

23 A Okay,

2 4 0 Okay, thank you,

215 (Off the record.)



18

19

20

22

25
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6 4'T',iIf I ED,) D E.POSED ASWL

MR. Yu e

9 Coti o state, yo name, :ospeifn .r.

'f f a r the ceu r t roep sta ,..

A Q Okay. The name as you haye it tere or my actuaI name'

12 1 Your full name,

13 A James Austin Brown,~ Jr., nickname Jimmyl B-r-o-w-n.

'4 Q Your home address?

'5 A Home address, 702 McKiethen Road, Florence, South

16 Carolina, 29501,

17 Q Your home iphone?

I S A 803-665-9449,

0 Wha t i s you r occupa t ion?
2 A I'm a consultant. I'm a management consultant,

2 1 Q Say that again. I 'm sorry,

22 A A management consul tant.
2, 0 What is, your business address and Phone number?

21 A 181 East Evans Street, Suite 207, Florence, South

Carolina, 29501. Phone Number, 803-667-1836.



7

that?

A Su re.

Q Have you been in a

A No, si r, I haven' t,

deposition at any point before?

This is new to me, and I'm a

little nervous about it, to be honest with you.

Q Well, everybody

taken. Did you

is when they' re havi ng

review any documents

a deposition

in preparation

for this deposition?

2.3 A We did two things, I reviewed the statement that we

2.1 sent you that you had to furnish me with a copy of,

23- and I researched, trying to locate some cancelled

17

20

2!



6:

pay Fifteen Dollars an hour to the bank

to ffind them,.

A But the FEC reports are accurate to my knowledge of

al I the money I gave to the campaign, They were

accurate,

Q With the exception of Counsel, did you

deposition with anyone prior to today?

discuss this

A This deposition? No, sir,

MR, WHITEHEAD: Let me start off with a state-

ment for the record since its of some concern,

to the witness, Mr, Brown's name came to my

21

-y)

17

19.
IS

20)

21



that didn't come as

telling me to contact Mr, Brown,

A Thank you,

MR, JERNIGAN: Thank you, si r.

A Thank you very much,

Q Are you here on a subpoena today?

21 A Yes, sir, I am,

Q Do you know Representative Robin Tallon of the Sixth

Congressional District of South Carolina?

A Yes, sir, I do,

Q How long have you

15

I7

19

known h im?



just saw him around and got to know him pretty well,
Q Did you assist him in his campaign for the State

House?

A No, sir, I did not,

Q Was it the State Senate or House of Representatives?

A State House. No, sir, I did not,

Q Would you describe your relationship with him as soc

A Yes, sir. Yes, sir, I think that's Probably a fair

assessment of it,

Q Have you engaged in any business activity with

Congressman Tal Ion?

A No, sir, I have not,

7

8

14

15

16

17

Is

20

2()
21

22

23

2 1

Ia



Commi1ttee?

A No, sir,

Q Did You work for the campaign as a volunteer?

A Yes, sir, I did.

Q What did you do as a volunteer for the Tallon for

Cong res s Campa i gn Commi t tee?

A Well, that's a good Question. We--- Like a jack-

of-all trades, you know, If we needed to have an

organizational meeting in a county, we would go in

and talk to different people in the county and try

to set u an organization there and build it, I

rode around with Robin frequently during the campaign,
U - - - - - --.. .... . . .......-- -i



SQ

diitu 11u, t~ 1 i ueriTiy -cowaro tne time 0oT tn e e i
Q Do you recall when you first started as a vol

with the Committee?

A Yes, I do.

Q When was that?

A April 1st, 1982, because that was the day tha

announced, and he had no formal staff, and se

us accompanied him around the district for hii

his announcement for Congress,

o Who were those several others besides yoursel

A There was a guy named Henry. I do not rememb,

last name, He was sort of like a speechwrite

intellectual type, He did a lot of speechwri

t Robin

veral of

m to make

f?

er his

r, an

t i ng,



106 C 1ra y d1id d h t e ..... . 1g ~ g .t u :, ,: t 1;h e

A Yes,, sir, I d id,

10 Q Could you exrp1a hn?

11 A. That' s a long story, We had a problem in the

12 We had a Republican, Well, that's not the probuem.

We had a Republican Congressman, and there was some

concern around Democratic Party circles as to who

Sthe Potential Democratic nominee could be, Robin had
16 already decided that he wasn't going to run. but then

reahportionment redrew his House districts into a

district where hie would have run against another

incumbent House member in the State House, and the
20other oPponent, Mir. Harwell, who was going to run

In the Congressional campaign, was having some
22 difficulty of his own, and we went to Robin and asked

him to renassess it, myself,, Jeff Lee, several Of uIS,
21and hie reluctantly did so, And then in Mlarch hie made

it clear that hie planned to become a candidate,



:gou t t t, og t he O-ongreso al distr d i the

~~y~j- ipus o,nt1s?.

,A Ye ts,- i y 'ar :,

9

0Q Howma: nhaountie os i ns ,fhat 01t4,t Ic s d c e?
O ,u know oft fhan d 7

A N i ne and a half.

2 Nine and a half counties, okay. Do you know Cameron

rlinshew?

14 A Yes, sir , I do.

15 How long have you known her?

16 A About eight years.

Q She's the sister of Robin Talloi. Is that correct?

As Yes,. sir, that's correct,

'9 0 VCas she one of the individuals who clccornipanied her

brohe arounld the district when hie announced?

21 A No, sir, she did not. She stayed at the men's store

2 and ran that. She ran the TallIon Sa-les part, which
are 'he rear offices of the imen's store, She Qrimaril'

21 concerned, herself with that, She and her husband made

25 it pretty clear that they would do what waIs asked of



tsa,8n jaorganz$t'onthar, oranyth'i ngi ke , hat,,,,,

M' here'r Whtret c, ha am ]qof t;h i a, dee a house ,

Pa c u18r poin t A: 1 r ,.

. Q Where was caQpaign headquarters ogaotehd?

11 A It Was on--- It wass on Evans Street, right there

12 where Tel-Man Corporation is now, Do you know where

'3 I'm talking about?
14 (Off the record,)

15 A It's on Evans Street, right there where--- Do you

1 A know where Century 21 used to be and they moved and

IT there's a street and a vacant lot and that house,

that brown house there'? I don't know the exact

address, but it was on West Evans Street.

Q It was located in a house?

21 A In a house, yes, sir,

22 Q Was that the campaign headquarters throughout the

23campaign to Your knowledge? Did it ever move? I

2.1 guess that's what Ilimi asking.

23 A To miy knowledge i-t never moved thiat year,



' A

She
mov.ed or something.

Q When you say the Tallon Re-Election Committee,

mean Tallon for Congress Committee?

A Yes, Tallon for Congress Committee because he

elected then, I'm sorry, Yes, that's right,

I'm sorry,

G Did you see Cameron Minshew at headquarters on

occasions when you would go there?

A, Yes, sir, she dropped in and out, Yes, sir, s

She dropped in and out from time-to-time.

O Would you say that she was there as much as yo

do you

wasn' t

Yes, -c

many

hie did,

u or



:6A

,,Pr at8b Y it.the' most yeD e o

17 cirout Se assr at

9: A Sfihe was gF'il n be. anis e 4t.i you Mh i.as thler-

:t II t h e r d .... .. ... ... ..

I don't know feal1 y kpeo ot oh I doan' t trney riem be

how often Suae was tiere but she was 11kn and ut a gooc
12 bit or she was there wndhen I was there. But I don't

13 know what kind of hours she was keeping or anything

Nlike that. I don't know.

Q What type of duties did you have as a volunteer? I

16 think I might have asked that qu.estion, but I'm not

17 clear on the answer.

IS A If there was going to be an event in Marion, like a

barbecue or something in Marion. for example, we

21) Would -- I would assist in making Phone calls over
21it b

there and getting people to attend, whetheritb
'22 selling barbecue tickets or JUSt getting a crowd

2:3 together, We'd make some phone call Is, whethe r it

be phione banks or just calls to individuals that we

23 knew that lived throughout the district,, asking them,



8i e

87 Hie1~ let coned ws~oi tes stoes

Ab I ont "k It" benjp~OI rob a bl,:- -

10 Q Sure.. 1 understand we!' re~ t'al ktg bO-u-t 1982. Do Y Ou

I1I know Robert Welch or 'Bobby We1Ich'?

12 A Yes, sir, I do.

13 Q How long have you known hiym?

1 A I met him during that period of time, during the

15 cameaign. He was a manager or president or something

16 with Robin's Stores.

'7 He was connected with the stores?

A Arnd a very pleasant individual, Yes. I remember him

1 Did hie serve as a volunteer with you on the campaign?

20 A He did do a lot of volunteer work from time-to-timie,

21 1 remember seeing him down there, particularly at

22 night and particularly the couple of nights before

the election. He was down there, real active, put~ting,

'21 signs u'D and that type of thing. He was real enthUSiasctiPQ

25 about it. But I do remember Bobby,



A I've probably known her for ten years or

Q So you knew her prior to the campaign?

A I knew she and her husband prior to that.

school with her husband,

Q So you konw her husband, Robert Hartnett ,

A I've known Robert since '75. something li

Q Where did you o to school, by the way?

A Francis Marion College there in Florence,

Q Were you born and brought up in Florence?

A I was born and raised in Marion, which is

miles away, So it wasn't that far,

A Was Robert Harnett connected in any way w

Tallon Campaign Committee?
L_____________ -__ _____-

I went to

ke that.

about twenty

ith the 1982

7

5

16

17

2()

22

24

2)



A Not that I know of, I don't ever remember seeing

Jerry in the office ui there,

Q Do you know his wife, Jane Harris?

A I've met her before, yes, sir, but I wouldn't kno

her if she walked in,

Q So you've never seen her at the 1982 Tallon Campa

Committee headquarters?

A, Not that I recall, no, sir,

O How about Roland or Butch Minshew? Do you know h

A Yes, sir, That's Robin's brother-in-law, and in-

vi

frequently you would see him in the campaign office, j

: I

)

tgn

in?



A No, si r, Until I read his n

article, I had never heard o

Q Di d the Tal IIon Campaign Comm

one location or did they hav

A There's a possibility that t

satellite offices up ifn plac-

Myrtle Beach, I never visit

not positive they did, but i

recall some discussion about

But I'm not positive.

0 Congressman Tal ion announced

Were you familiar in any way

f the gentleman,.

ittee only maintain the

e others?

hey may have opened

es like Kingstree or

ed those places, and I'm

t seems like I do vaguely

some satellite offices,

on April Ist of 1982.

with the financial condition

7

14

15

16

1c

20

21

2,)



be will Iing to do

give them a call

would call them,

or give their name to

that type of thing, wi we tried,

to do in some cases,

Q Do you recall

on May the 21st,

having a telephone conversation with me

1982, which I initiated by calling

you?

A Yes, sir, I do, I do, and we discussed this, and we

discussed---

MR. JERNIGAN

2-1 Q I 'mf sorry, 1986,

Excuse me, You said 1982?

I'm sorry, 1986.

I A Yes, sir, I do recall

7

$

Q

14

21

-22

2,1

that, I'm confused, too, wlitht



7;: !i:' ,v ,: ! : :IV : ! S! :

was nee eci tor tfne campaign that there were One

Thousand Dollar bonuses paid to employees of Tallon's

Men's Stores whi:ch were in turn converted into

contributions for the campaign?

A Yes, sir, we did discuss that, and I did not have

any direct knowledge of it, I never witnessed it.

Q Do you recall telling me that the following people

were those who were given the bonuses? And I 'm

going to refer to seven people, I'll name them off,

Robert "Bobby" Welch; Robert Harnett; Lynn Harnett;

Jerry Harris; Jane Harris; Roland Minshew; and Mark

Lawson.

A



a e d ipept oat he a o said.
I eye0r s poke t:- :, t of' Vos nd sdu ab9~d1g

6ethat, and I never aw th o rh crhecks. .b th'io

10say that i t was~n't done. u Jst d1Pd n ot wi, t ne s" it.

Q Did you not relate to me that these bioanuets were openi-

Sdiscussed at the campaign headqurters?
13 A Yes, sir, and there was a discussion abou t it, yes,
14 sir, there was, It was not a meeting, It was just
15 a discussion which I was not consulted on or anything

16 like that, I just happened to overhear it, like

'7 e wer in ths room and People came in and they dis-
IS cussed it,

Q Do you recall telling me that two of the individuals

Who were involved in that discussion were Sue Bass andi
21 Caeon Mli nshew?

22 A They were two of the individuals in the room at that

tim-ie, yes, sir,
24 Can you tell me what the substance of the conversation

was in that room with Sue Bass in attendance and Ca 'rrr



. i ~A Ye, sir, I seai~don. ... :as --t Tmre dIwe~reardLt: ofh#eOPleh

>0 d[in Uthen that:, and i as somtle otheras tsome:s. sei..n,

2 the fathat,.I:.m. the re ls makig a~- v e~r cocted

P efort to isn e oney frtn sdobee f th ontey

14 andu osaese that didusiness within thet sat r

id cnved itn tose onveatos

A oe, sir, I r4ealdot. tere weeO ap loyofeole"

peple.i ndthYo, bt Ie r woth

22 1 Do OU ecll conrsn to emplyees.

21 A Yes, s ir, I hadIwa the e "bonuses oemployees."

di2Yscussir, tht didl1 is oeo~~e h : ngsbt~

15 Q Do you recalle reang otoer inihdat n o neyduringbthe



hea rd.

A That's what actually

accurate as to what I

Q Do you have any date

We're talking about e

A It was in early April

Q First week in April p

A I'd say in the first

but that's about as s

th ink it was about th

hate to say something

Q But Sue Bass and Came

involved in these con

overheard,

that that might have occurred?

arly April, aren't we?

. No, sir, I can't---

erhaps?

fifteen or twenty days of ApriI

pecific as I can be, I really

e first week of April, but I'd

that wasn't accurate.

ron Minshew defini tely were

versations.

j



A No, sir.

Q Jane Harris?

A (O, s ir,.

Q Roland Minshew?

A No, sir.

Q So is it your testimony then that these names

mentioned as having been given the bonuses came to

attention

overheard

in some other way than the conversation

in the campaign headquarters?

23A It's hard for me to answe

combination of the two,

r, It could have

To be honest with

been a

you, there's

back-and-forth on this

17

that I

YOU(t

You

been a I ot of thing, th~reats



-UI~3 O I C-JI L~ -M;LK, LI _UU dIU1.LI It: U LI It: I U U Y Z

-< K6J ior~ tht it ' a .- r--~ de, teo re e tr ae,. y

an i' rd e o. Adst s T t

m: 1- e.dIge r w s sfti n fhrs and theie w a day-

10 cussion about b on userso and coribu t r , e

to the campaign. I don't -know whi.ch o08s d'14 it.
12I thnki I made mention to you in that conversat ion

13 the only way I'd know that for sure would be to lok a

: ot the FEC report and see who gave on the FEC report
15 because I had no knowledge of the checks back and

6 forth, But it's hard for me to say who contributed

'7and who didn't. I can only say as to who was in

the -- I'm pretty sure who was in the office that day,

Q Who was i n the off ice?
20 A Well, that it was Cameron and Sue.

21 Q Anyone else?

22 A Hot that I can recall1 1. And there were other people
123 in the room, but they were in and out, A campaign

24 office is sort of a busy place, a lot of traffic, and

! think I was sitting over there reading the newspaper



-Sf f Q

would like to be

and give everybody the benefit

what I thought I heard,

That' s a

but I could have been mistaken

possibility.

Q But you're fairly clear that they were talking about

bonuses?

A They were talking about that and they were talking

about---

0 Let me f inish my question, They were talking about

bonuses and bonuses being used as contributions,

A Well, yes, sir, Yes, sir. I mean, I didn't hear

them say, "We' re going to do A, B,

18

20

21

23{

L_ r

C, and D," but



7 1 T te 'v Trpjng,,q-1qt -i LA Vbeten ,,'Gary Savehs , and

Rob I n :: T -; I,, j 6

"'d T. workn fn:6 rn:

Tbn ,hen he went to hin gton i t tu e in ...a
10 v~ery neg'ative- ugj1y s-ituin. Rdn aed me up

one day and he s~aid, "'m f :irig the g z LYi" and -O'

on, And so when Gary came horhme Gary was very bitter

13 He was embarrassed, He had been humiliated, and 1

could understand a little bit of how he felt, He

'5 had given IP a Presidential appointment to come home

16 ndto work on Robin's campaign, and I felt like if he

and Robin had a Problem Potentially there may have

IS been a better way to handle it than that. But he

came home and he was very bitter, He made threats

20 to Robin, Robin made them back to him. And it went

21on Tfo a ople of Years, and I suppose somewhere in

thereis where you gentlemen became involved in it.

.23Gary alleged all typ)es of illegal, activity, which YOU

21and I discussed in our conversation, and I told you

t he onlIY knowl edge I had of i t was what I knew f rom



it okay to say that?

MR, JERNIGAN: Yes.

A I was threatened with civil action because they said

that I was -- that I filed all of these charges and

brought all of this on them and I wasn't telling the

truth about it and they were going to take civil a

against me for getting the FEC on top of them like

this and all,

experience.

Q Who threatened civil

A How did we f ind out

and that's not an altogether pleasant

act i on?

that?

MR, JERNIGAN: I was contacted by--- Well, therq
_J

16

17

19

20

21

22

241



(Off the record.)

A I think Robin related to Rod that,

the i r anger, I think they thought

as the subject for

I was the source of

the leak, and I would be the last person to leak some-
thi ng l ike that w i th my

as much to

name involved in i t. I had

lose as they did f rom the ublicity,

just didn't need it,

0 During the course of the telephone conversation with

me You made mention of rumors that were going around

24 that money was going

25 form but that you ha
into Tallon's campaign in a cash

d no direct knowledge of any cash



think I got the

I don' t have any idea how much money was

Q Did you ever inquire about that money?

A No, sir, I never asked him about it because it reall y

wasn't any of my business,

bag in there, and I couldn't

It was in a little bank

tell you the amount.

could have been A Hundred Dollars or

been Two Thousand,

Q It could have been

2.1 it?

A Yes, sir, I guess

it could have

i have no idea,

for any particular use also,

I don't know,

14

in it.

couldn t

7 i : i

t Could have been,



to find yOur seed money, that money to

the first thirty days or so until you can generate

enough politicity and momentum to raise money on your

oWn I

0 Was that term used in conversations about the bonuses

and the contributions?

21 A To be honest with YOU, I don't know, I don't know

22 if that's a term I assigned to it or if it's one that

I heard used, It"s probably just-- It's probably

just the tern I assigned to it. They may have been

talking about trying to generate some money and all and

15

16

17

18

20

-5 

7

8
iX t . :, ,



',, "-Q t-h' bld t,,

8 Yts 14 itt a'Y,,, K' 'e:;!be N i r6c"; W2 '

. .

S A Bes o can't eet ne s re r

9':: " 1QapologWiaze f r amut f or the nse SO ofi te

10 si x or seven ye ar s a , it' s doi ft lc u orem0'mb

I everything that happene~d.

-~ 12 Q I understand,
13 A Somego f it wasthat pleasant and some of it

14 i'd like to forget,1

15 Q In discussing the bonuses in the conversation You

16 overheard at least with Sue Bass and Cameron Minshew--

17 But you can't relate the names of nay others,

I~ S A I don't know.

19 Q 'Was any dollaor amount for the bonuses mentioned?

20 A . Let me answer it this way. The dollar amount of

?1AThousand Dol lars was mentioned. I can't say

'22 categorically if it was mentioned there or subsequently

tha t M r. SlIavens enlIi gh tened me on the f ac t that i t

2.1 was A Thousand Dollars, I'm not osi tive where I got

25 that figure, but I got it from one of those two



A No, sir, not the---

Q Not a particular sto re,

A lNot a particular store,

(Break,)

Q I think I may have

Dut it to you again,

conversation which

took place at the

asked this question,

Is it your testimony

but let me

that the

involved bonuses and contributions

same time?

A Yes, sir.

0 So that one was mentioned in conjunction with the other?

A Yes, si r,

no, si r.

19

20

21

22

21

23, Yes, Sir,



It aJteast wt -two.-a ? I .... '
S: lqard nsheoW and Se B4s.: Ther-i n m ay been <a'o

~ ~~~ 1ui:t m r~~ in Ionee Qi-st

A h Jrere may have .been oltJters , bu h W as r eeti(

10 of w hsat I thought 1I hpe rd. Subsequent to, that I hOve

Sbeen told that I misunderstood what was said4.

12 Q Who told YOU YOU misunderstood?

A Well, it's been in the media.

14 Q Has anybody called You directly and said you mis-

15 Understood the conversation?

1 A None of the individuals involved here, no, sir, It's

Shard for me to recall. The thing has been talked abou

-' f quite a bit in Florence, the situation, and the gist

19of it w,,as several people who had some knowledge of it

said, "Jimmy, we think you just misunderstood what

2 1 was said,"

Q But that's about all they said though?

A That's right, That's all, yes, sir. There was

24 nothing other than that.

23 0 I don't have anything that I want to ask further,



had specific names of

Thousand Dollars?

A That was done per our phone conversation, and---

MR, WHITEHEAD: No, Let me clarify that. You

didn't get an affidavit per our phone conver-

sat ion,

A I got a statement or something in the mail.

MR, WHITEHEAD: Did you get something from Mr,

Tobey?

S I'll be honest w ith you, Mr, Jerigan and I

got something in the mail from Mr, Tobey to sign

or something, and it reflected basically what you

13

14

15

16

17

19

20

21

25



course,

MR. JERNIGAN:

at that time,

to an affidavit.

MR, WHITEHEAD:

Right.

too, and they askedi him to swear

Could it have been that Mr.

Tobey sent you a proposed statement which YOU

decided was not---

20) A Yes, I think that's what it was,

MR, JERNIGAN:

MR, WHITEHEAD:

We just wanted to clarify that,

So eventually what ended up was

the affidavit that you submitted to

21 A Yes, sir, which is what we have here, and

recall firsthand, I want to be

US,

it's hard

sure that

7i

1:3

1 4

15

for hie to



l , n d 0,t a nothek ,, at i m ur

e~e'd in our phone Oersain

d, iA "'t i: hto?1hs as ve done, an

S any h i.n, J I N::. In t Tink we aeer t &seeta

10~ ~ nti.b' reiets -at, or~o~ o~~r~t~ws u

) ~ ~ ie depos bio atndn 0~n. i . U. any ::I'IsI.Owi-

I' it's p t t I 4a tlis ou, or

' MR., WHTEHEADT EISy, 'm g t h th

1efdeposo open o hatne o~'t~ have ,og back

1t' prad etante ubpeairal what it wame'lJg o oun

12 tShgs ees

14 1 MR. JHIEHA: AI hink I'e need to ee d thth

2(5 deposition apn sg iht Usuontally tol woaive

21it, but I think we need to read this one.

DEPOSITION RECESSED,

21(Signing reserved)

2.1
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17

i

19
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Notary Public for South Carolina

My Commission expires: 3/11/97,

U

7

14

1;)

20

21
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Q Are you

A Yes,

A Property Master)

Q Do ness address?



so that you

A Yes,

Q And if you do not tell me you do not understand a

QuesionI'v noedI'll take for granted the answer

15

16

17

is

19

I've posed,question



Q What

you explain what

A It's a contribut

Robin Tallon's c

In what form? What is there?

A It's a check for Five Hundred Dollars.



15 Q id you' sal ic-t .anhyl hu~s -1: os rhS,
16::

16campai1gn, at all?

A No, s ir,

0 Where did you get the mon'ey f or' thi s, cont ribut ion hiere

19 It's a large contribution.

20 A Well, I'm assuming--- It 's been five years ago, but

21 my husband, he gets -- they get bonuses Periodically

22 for incentive programs. They have contests, Like at

23 that time he had like five or six stores in operation,
241 and the one who would sell the most of suits or what-

25 ever kind of promotional they were having, they could



7

A Yes, sir,

Q Did he in any way suggest that You make any

to the Tallon for Congress Committee?

A No, sir.

contributic

Q You have ever talked to him about Congressman Tal Ion's

campaign at all?
2 1 A No, I never have,

22 Q No political

A WellI, not---

discussions?

Just in general, but not about

but ions,

25 Q Right now to show you what has been marked

ns

c ontr i -

I 'm go ing



1

16 ~brought it foe~~< '
'7 Q And had you s,,i,g n itO~

A Yesa

19 Q Did you travel to wh'r Mrs. i.swwa to ig ths
20

20 in front of tier.?

21 A, No1  didn't.

22 She is the 'otary on here

2 '3 k Right.

0 And you didn't sign it in f ront of her?

25 A 1o, I did not , ___ _ .... _ _ __.



Q Again to this respo~

receive any corresp

Commission at that

I really can't remei

Election

q. It's possible
O



Did y'alI

No, not really.

about it when we got this, asked them---

I'm going to show you what

again. She didn't discuss

is FEC Exhibit Number 3

it in the context of FEC

to

17

18



I did ,not wbr"k cin is. wante : tjiere

So she -d i s'c 08 d fIre 1 k

ve ry li ttle .,aboat 4t

Q9 Thank you.

20 (Off the record.,.)

21 Q What I'm going to tell IYou again-now is some more
22 information about the deposition process here. Now
2-3 I'm going to give~ you the option that when this is all

24 typed up and the reporter is finished with it I'm
25 going to give you the option then to--- Would you



A
OF; i' ,

I 3,

16 (Signing waived.)

17

I s

1,9

20 1

21

22

25



I do further certify

the original of said d'epo

Esquire, Assistant Genera

Commission, 999 E Street,

Elect ion

D.C.1 who shall



0



4 1
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RE: 1MU4R?7

we re

Sincerely yours,

Sworn to before me
DIecember 8, 1986

Notary Republic

WYCo Vhissiof Expires February 2, 1987

EXW

JP(ne Harris



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. D C 20463

November 21, 1986

CERTIFIED NAIL - RETORE RDCEIPT rz

Jane Harris
2006 Highway 17
N. Myrtle Beach, SC 29582

RE: 4UR 2071

Dear Ms. Harris:

On November 12, 1986, the Federal Election Commission
determined that there is reason to believe that you violated
2 U.S.C. S 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act
of 1971, as amended ("the Act"). The General Counsel's factual
and legal analysis, which formed a basis for the Commission's
finding, is attached for your information.

Under the Act, you have an opportunity to demonstrate that
no action should be taken against you. You may submit any
factual or legal materials which you believe are relevant to the
Commission's consideration of this matter. Please submit any
such materials within fifteen days of your receipt of this

O letter. Statements should be submitted under oath.

In the absence of any additional information which
demonstrates that no further action should be taken against you,
the Commission may find probable cause to believe that a

-- violation has occurred and proceed with conciliation.

If you are interested in pursuing pre-probable cause
conciliation, you should so request in writing. See 11 C.F.R.
S 111.18(d). Upon receipt of the request, the Office of General
Counsel will make recommendations to the Commission either
proposing an agreement in settlement of the matter or
recommending declining that pre-probable cause conciliation be
pursued. The Office of General Counsel may recommend that pre-
probable cause conciliation not be entered into at this time so
that it may complete its investigation of the matter. Further,
requests for pre-probable cause conciliation will not be
entertained after briefs on probable cause have been mailed to
the respondent.



Jane Harris
Page Two

Requests for extensions of time will not be routinely
granted. Requests must be made in writing at least five days
prior to the due date of the response and specific good cause
must be demonstrated. In addition, the Office of General Counsel
is not authorized to give extensions beyond 20 days.

If you intend to be represented by counsel in this matter,
please advise the Commission by completing the enclosed form
stating the name, address and telephone number of such counsel,
and a statement authorizing such counsel to receive any
notifications and other communications from the Commission.

The investigation now being conducted will be confidential
in accordance with 2 U.S.C. SS 437g(a) (4) (B) and 437g(a) (12) (A),
unless you notify the Commission in writing that you wish the
investigation to be made public.

For your information, we have attached a brief description
of the Commission's procedures for handling possible violations
of the Act. If you have any questions, please contact
Laurence E. Tobey, the attorney assigned to this matter, at (202)
376-8200.

Sincerely,

) D. Aikens

Chairman

Enclosures
General Counsel's Factual and Legal Analysis
Procedures
Designation of Counsel Statement
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2 u, giye -me you

3 A Sret ,

e4 Q Y, 1" I'd bete

15 address int 1t w difa ! IOreo.e

16 A Well1 mnafl -ipng 8ddre,,s, is ,ot 0 ,Box 1 NOT

17 Myrtle Beach.
18 Q And your street address?

19 A Twenty-Fifth Avenue Northi, R2verstde,

20 0 Your home phone number, includi-ng:Area Code.

21 A 803-249-2159.

22 0 Are you employed right now?

23 A Yes,

24 Q Who are you employed by?

25 A I just went to work with Quadrant, Incorporated.



16 A rNo) sir., t.:

'7 Q What I'mi goirig to- do it te bit

18 for you here. I mr~ g61 njfl, to ,a sk yIou a ser-ies of

19 questions. At any time if you donIt understand a

20 question that I pose to you., ease interrupt me)

21 and I'll either rephrase i t or I'll make it a little

22 clearer for you. Do you understand that?

23 A Yes,

24 Q If you don't ask me to rephrase a question or make it

25 clearer for you, I'll just take it for granted that



Wh~at d i d,,you id I sabot
~9:: mtin. Ie'an ;yu know, nothtng, to,,' disc§uss,

01

WereV o~u, e v e r em'l oyed by an oe~e~ 1 5 ;5i

13 A Yes, sir

14 Q 'When td ou ioknfR hoeinFWene

15 A I wase.O a salesma in dlorenc e. in o rth

20 Q And the next store you worked, for?

21 A North Myrtle Beach,

22 Q When was that?

23 A 1976 through 1986.

24 Q How were you paid there? On what basis?

25 A Weekly, monthly, yearly, bonuses. Quite often we had



,store?, ;

10 ~ as ManagJweerae

12m i0Uo n t eiope b-o un'~
'1A :o. useks,, ~ Any .~ cr tiafQrthe'ou s?"

1egia~ e, .,-. e, ai n't s o th b'
15i te~s~e a og ;s i~T I'b~ ehst .i

'7 e ot one, e r~ sut sas . T e af wul

10 i the got fr ertin amuns dn 'Te f weme

21 the 0oas I got tht plus I' gth oe. Jus crazy

22 .there gaot hertaon crtriaorthe aout cofmne

213 'that we got.

214 Q Wdhat about a salary basis? You said you got paid
25 weekly, monthly.



what that was? This was vfien

the Robin's of North M1vrtil,.e B,

God! Five to Seven Hundred)

That was weekly?

Yes,

You said you also---

I mean that's just based out o,

remember, I'm just trying to

income tax was for that year,

r the year, I can't

hink like what my

That was when--- In



15do you' r rieibe hakird p f b o uds , yUe
16 receiving? Yo ss

17 A I can't remember,, Phil. I kno- t'. s accod i-ng to the
1 S time of the year. 1If it was season's end we wouId

19 have big promotions. At Chri, stmas we had big promotions

20 If the store was doing good, if we wrKed,, they paid

21 us good. If we made them money, they made us money,

22 Q Were the bonuses given at a set time?

2 3 A: No. No,

24 Q Quarterly? Monthly?

25 A No. Our commission we would get every month, but the



was no set monies, i ke I say,

Q Were they always in this '82

your working period for Robin's of North Myrtle Beach?

A What, bonuses?

Q Yes.

A I had them since '76,

0 This Fifteen Hundred Dollars

was it one of the

A Phil, I can't remfember,

that you received in '82.

largest up to that point?

I don't have--- Like I say,

that's five years ago,

Q We also noticed that on April 12th youre ivdts

A'

17

20

2.3

received this



12 ddrneighbrs.I 'v now hi all a 11 o K

u ~eIt we ead :textra money an&-- iga~~
14to h',nv.

' 5 k . o . ,

5 Did you tai to, e'_One abouti 0 ,
16 that time to, inbon?.o

A I talked to m~y wi f e. She~faOoe;to

Q Did anybody else try to. conyinoe you or suggest that

19You mfake such a contri-bution at the1 tune?

20 A1No, s ir

21 What .bout. Mr. Robert Welch? Do you know him?

22 A Bobby? Yels, I know Bobby,

23 Q Did you receive any k-ind of correspondencl rifra
24 tinfo i orequest any contribut ion fromi you at

2t all?'om imt



the last

contribution with

A (Nods in the negative.)

Q You have to mention things verbally because he can't



before the November election,.

Q I I ask

a lready,

you again,

Again, you

Maybe I 've asked you this questio

said you know Mr. Bobby Welch,

A Yes.

Q Again I'll ask you this.

kind of information,

sation, nothing at all

You didn't receive any

a letter. a telephone conver-

from Mr.

you to make a contribution to

Welch trying to convin

the Tallon Campaign

'82?

A No, I did not, Bobby did not

19

coerce me, or force m-te to



D ol Ia rs ,

A They

Q Did you have it

pull it out and

in ApriI

what 1, received

of '82," or did someone assist you in finding

those figures?



t' A I t, eede krs9:fXhb k
not ,Tidin Myrt j:Bea , b F do t know, w hether t hem,

10hel.eda my w~f~ or if .:e -bt;A Qi& :d don't

k Jonow. To get tnoe figures, 1 cronably ' relmehr,

12 Q no~te ma rre, ..... ~i1b

12o Q On the checks agon whi'ch. ae a rle kiCngh bi

13 1 Number 1o how did you deliver them to capaign head-

14 quarters? Did you mail them or which way did thy
C~)

15 get there?

16 A I most probably mailed them, Like I say, I was work-

'ing in Myrtle Beach, I don't know whether I took them!

Si or I don't know, Most probably mailed them. I'm

19 not sure,

20 Q On the checks--- The one specifically I'm talking

21 1about, the one in April of 1982 'for Five Hundred

22 Dollars, was written on the 13th of April of 1982.

231 and it was received in Florence at the Tallon campaign

e 24 headquarters the next day, on the 14th,
25 A I don't know. After they got an office down there I



15 Ig toQ a: conlt r lbtilol ftob ' my P t

16 Q Was that vol unta8ry' or lwe',teiyou -~d to do -that?'

17 A It was volunta'ry,.

18 Q Wh~en you we're ever at capaign h e~edguarters--- I 'm

19 go ing to give you a te:rm. Do you know the term seed
20 money?

21 A I don't know what you're talkfing about,

22 Q You've never heard that used at allin connection

23 with the campaign?

24 A No. Like I say, I ran the business. That was Robin.

25 Robin was running for Congress, The store was the



my weddll. WvJtJ b'e On- T~1 f 1004ur

W vs~. e grew u o.tog O(. wett to SC 0O1t er,

...'and,, he :asked, me to',come to workfor hii ,:ad 1i d.,

-M 'sorry I ,mnot 4o rktng f orhim n1ow,
12 f0', Dd dO e1~ i '84 11 di 'make: tnese&.

13 ontributions t, thle campaignp:hat Y~ ou 1 d ,-1-s

15 A No, cef initeby' ri- -i~ ye.,nee asked
16 to do anything.,

L 17 (Break.)

18MR, WISE: There are f our dcmnsI'd like
'9 to mark as FEC expiibits. First I'll give you

20 this one that's two pages.

21 FEC EXHIBIT #3 WAS M1ARKED FOR

22PURPOSES OF IDEINTIFICATIO11.

23 (Off the record.)

24. FEC 'EXHIBITS #4 #5, AND #6

25 WERE MARKED FOR PURPOSES OF



~or~Ar~r1 te,,Y2t o- 97 ~~ ad~

F Huv~ r', 6d lar CQo tbbi ~',1o

10A R g h t..7

11 Q Did anYbody tella yot ha t the b for r~cePiflg

12this Fifteen Hundred Dollar bonu's was so that, you

1 could make a contribution to the Tallon for Congress

Commi ttee?
1: I A No.,

16 Q Did anybody in any way say that it would be reimbursind

You for a contribution?

18 A No,

19 Q On the same FEC Exhibit Number 1 you have a checkdated Augu:st - o h i :,f
20 dte Athe 10th, 1982, for Nine Hundred Dollars.

21 Shortly before you made that contribution did YOU

22 receive--- Excuse me. Shortly after you made that
23 contribution you received A Thousand Dollar bonus on

2.1 August the 30th of 1982, Was that bonus to cover

this check?



Q You said that you contributions with

your wife.

A Right.



1 6 ... .. ......16 I notitce thj bt cek~~r oT1o CaRlpa4.,n 1

17 :was a:i A h

the one for FlV wHundr-ed@ Dolr d-ted Ap th

I 13th of 1982s.: siyu, nlame.

19 You said'your wife gaVe ca co nt r ibti on also?

20 A Yes.

21 Q Was it from the joint account here?

22 A She's got a copy of the check.

23 Q Does she have her own account?

24 A No, It's joint.

25 Q Any reason that she made hers as a separate contributi



copy of this Petter or

Yes, I received thi's.

You did receive this?

Yes.

From Mr. Welch?

Yes, I think I did. I

Evidently I must have.

I would imagine I would

that,

a copy of it.

something like

92

to



You said earlier

was never forced to do anything.

my own accord,

Q Did he ever tell you he was going to make a contri-

but ion?

A I can't remember, I don't know,

0 Did he ever mention the amount of any contribution

that he made?

A No, not that I can remember,

Q When you talked about a contribution

7

'9

N o, I

25
at all, was it



A Friends. No ,'1 just
felt like I could ask. A I wouldn't

friends, goodask, I mean like



16 would' YOU Jut i8iye sign .t g7. 1

17 A I'll waive si gn4g e, "done n g wrng

18 Q Well. at this tiime I 'm rnot going,,tbc 1.o se the deposi-

19 tion but will end it at thits point today. I'd also

20 like the record to reflect that I'M go-jpg to give you

21 a check for a witness fee for coming here and mileage.

22 Thank you,

25DEPOSITION RECESSED

24 (Signing waived.)



17 pages r epre'sert a true) accurate, and compi,' te transcription
18 of sai-d testlirony to the best of my sgiill 'and ability.

19 I do further certi'fy that the read~ing and signing of
20 '1 the deposition by the deponent was waived by the deponent

21 and counsel for the'respective parties.

22 1 do further certify that I have sealed up and delivere

23 the original of said deposition to Phillip L, Wise, Esquire,

24 Assistant General Counsel, Federal Election Commission,

25, 999 E Street, N.W., Washington, D.C., 20463, who shall



30

* 2 retain the said deposition in his possession and become

3 custodian thereof until such time as it shall be needed

4 at trial.

5 1 do further certify that I am not of counsel or

6 attorney for any of the parties to the said action nor

7 in any way interested in the event of the said cause.

8 IN WITNESS WHEREOFo I have hereunto set my hand and

official seal this 17th day of December, 1987.

If) 10

12

Eric B. Gore
1.1 Notary Public for South Carolina

My Commission expires: 3/11/97.
q~16

17

20

21

*215
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_ CC i zt3

Jerry Harris
2006 Highway 17
North Myrtle Beach, S. C.

December 8, 1986

Xs. Jean D. Aiken, Chairman
Federal Election Commission
Washington, D. C. 20463

R E: MUR 2071

~1

F-

>ear Ts. Aiken:

>-y name is Jerry Harris. I was not an employee of Robin's

of Florence, Inc. or of LeMasters, Inc. during 1982. I was

and still am employeed by Robin's of North Myrtle Beach, Inc.

I. April 1982, I was paid two bonuses totaling $2,330.00

3 .20 and $1 ,500.0). All FICA, federal and state taxes
.ere Qieucted from these amounts and these were included on

v o-rm at the end of the year.

I dit make a personal contribution to the Tallon for

.<niress :amaign in the amount of $500.00 in April 1982.

7 ncoe this is sufficient to determine that no violations
w ere mae on my pnrt.

Sincerely yours,

16), r! 7F a r r is

Sw;rn to efore me
cemer , 98

MJAA

4.otarv Fe-ublic

Commission Expires February 2, 1987

0 2958

Crt, v

-)

9

:,, . b

b_ 4C



RobinS 
Phone 7*2300

7359 Two NdM Rd.
Columbia, South Carolina 29204

April 22, 1982

Dear

I have been in touch with most of you by phone recently

soliciting contributions for Robin's campaign for United States

Congress. A few of you I haven't been able to reach yet and

others I hated to call because our stores might not be doing

-- business with your company at this time.

I want to thank each of you that sent a contribution very

"o much. There were some very generous contributions-- one for a

thousand dollars and four for five hundred dollars or more.

This type campaign is very expensive-- and probably the greatest

undertaking ever in Robin's life. We desperately need money and

need it now.

After a little thought-provoking rhetoric, if you feel com-

pelled to make your first contribution or an additional one,

-- please accept my heart-felt thanks. The ROBIN'S organization has

never been a demanding one. We have never demanded lavish or

frequent meals or entertainment as some customers do. We have

never demanded free clothes for ourselves or our families as some

customers do. We haven't sold our business to the highest bidder

as some customers do. We haven't made anyone do any excess travel-

!nc to our different locations just to be more costly as some cus-

tomers do. We've never solved our over-buying by refusing shipments

as some customers do. We have tried to make working with our organ-

4cation as easy as possible. We don't even actually work with some

a: you due to territory lines yet you still get credit for the 
or-

. de rs.

We have been doing business with some of you for as 
long as

eleven years and others for as little as a season or two. You may

not have been our salesman for the entire time that we have done



Robins
Phone 7*2300

7359 Two NoCh Rd.
Columbia, South Carolina 29204

business with your company. ROBIN'S and Robin may have played a

big part in your success. Please think about it.

Please go to your sales managers, your company presidents, and

your company principals and request strongly a generous contribu-

tion to Robin's campaign. Please dig as deep as possible in your

pocket, your checkbook, your savinqs account, your bankcard, or

your bank itself and show Robin what he has meant and means to you.

7) Remember that all checks must be personal and that $1000.00 is

\, the maximum total contribution including what you may have already

aiven. Please make checks to "Tallon for Congress" and send to above.

T'm not asking for a contribution in support of any issues or

political party---but for a man who has played an important part in

* my life and the lives of many others.

Thank you so much for your generous and prompt contribution.

C) Yours Truly,

Bobby Welch, President

Tallon Sales Co.



Robi n
Phone 7*2300

7359 Two Notch Ad.
Columbia. SOuth Carolina 29204

June 1, 1982

To all Employees of Robin's, Robin's Ladies' Shop, LeMasters, and
Tallon Sales Company:

About a month ago I sent a letter to about sixty of you asking
for contributions for Robin Tallon's campaign for United States
Congress. I would very much like to thank each of you that sent in
a contribution. I really feel that each of us should make a con-
tribution if for no other reason than the fact that we owe our jobs
to Robin. I also feel that each of you should ask your family mem-
bers that receive a discount on their purchases for a contribution.

- I feel very strongly on both these counts.
There is less than one week before election day so there is not

a moment to delay. Robin sees every contribution that comes in, so
let's let him know that his employees are behind him and that their
families appreciate the break on their purchases.

Thanks to all those employees who have given of their time and
tireless efforts to help Robin. I hope most of you realize that the
possibility is very, very strong that Robin will win. In fact, I
should have said it looks very probable. Let's all get behind him.

Don't delay. Make those contributions now. Make those calls

T today.C) Thank you again.

.1

~

~ \ \& 4 fL

'-'a



•E HIT

Phone 7*1-2300
7359 Two Notch Rd.

Columbia, South Carolina 29204

June 9, 1982

Dear

As you may have heard, Robin led the ticket in his race for the
Democratic nomination to Congress from the sixth district of South
Carolina---but he is in a runoff! The results are as follows:

Robin Tallon 35,687 47.1%
Hicks Harwell 19,501 25.7%
John Brasington 12.666 16.7%
Charles McGill 7,948 10.0%

A candidate must get 50% of the total votes cast to win on the first
' ballot. We almost did what they say can't be done!

I want to thank each of you that were able to contribute to Robin's
- campaign very much. I'm sure it makes you feel good to know you

were able to help Robin with something that means so much to him.

As I said before, we are in a runnoff. Robin's opponent is an ex-
perienced politician who is going to be tough to beat. We need
your financial help again in order to win. If you've already given,
ma, I ask for a little more (or a lot more if you can). If you

0 haven't, may I plead for your help. The runoff is less than two
weeks away (June 22) so you can sense the urgency.

Before you put this letter down, please consider a contribution.
Issues and parties aside, please consider it a contribution to some-
thing Robin has worked so hard for, something that I really believe
in, and somethinq that we need at once.

'!I thank you in advance since I'm sure we can count on you to
r'oklize we're in this for keeps.

Please send personal checks or cash to Cameron at the following ad-
iross: Tallon Sales Company

P.O. Box 3867
Florence, S.C. 29502

U!,,k you again for your much needed help.

Sincerely,

Bobby Welch



0 0

RobinS
Phone 712300

7359 Two Notch Rd.
Columbia, South Carolina 29204

April 27, 1982

Rather than beating around the bush, I'll get ri

point. I need your help. I'm trying to raise campai

Robin Tallon ( owner of Robin's) who is running for U

from the sixth district of South Carolina.

Having known and worked for Robin for many years

feel that he will be the kind of Congressman that we

not pushing any issues or party affiliation and althc

running from your district, I believe that your help

in having the best Congressman ever elected from the

I'm asking you as a customer and a friend to hel

thing that I strongly believe in. If you feel you ca

CD send your personal check (for $25, $50, $100 or whate

made out to "Tallon for Congress" in the enclosed en%

-) Thank you very much for your help.

Yours truly,

Bobby Welch

9

'E.j (I-

ght to the

gn funds for

.S. Congress

, I really

need. I'm

ugh he's not

will result

sixth district.

.p me do some-

Ln help, please

ver you like)

elope.



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASH I (N I) 2)4

January 19, 1988

CERTIFIED MAIL
RETURN RECEIPT REQUESTED
Dwight F. Drake, Esquire
Nelson, Mullins, Grier, &
Scar borough

Keenan Building - 3rd Floor
1310 Lady Street
Post Office Box 11070
Columbia, SC 29211

RE: MUR 2071

Representative Robin Tallon

Dear Mr. Drake:

"N On August 23, 1985, your client was notified that the

Commission found reason to believe that he had violated 2 U.S.C.
JS 432(b) (i), 432(b) (3), and 441f, provisions of the Federal
Election Campaign Act of 1971, as amended, and 11 C.F.R.
5 110.4(c)(2). An investigation of this matter is being
conducted and it has been determined that additional information
from your client is necessary.

Consequently, the Federal Election Commission has issued the
attached subpoena and order which requires your client to appear
and give sworn testimony on January 28, 1988, and provide
information which will assist the Commission in carrying out its

-- statutory duty of supervising compliance with the Federal
Election Campaign Act of 1971, as amended.

Pursuant to 11 CFR 111.14, a witness summoned by the
Commission shall be paid $30.00, plus mileage at the rate of 21
cents per mile. Your client will be given a check for the
witness fee and mileage at the time of the deposition.

Please confirm the scheduled appearance with Phillip L.
Wise, the attorney assigned to this matter, within two days of
your receipt of this notification.



Dwight F. Drake, Esquire
Page Two

If you have any questions, please direct them to Mr. Wise at
(202) 376-8200.

Enclosure
Subpoena & Order



UNITED STATES OF AMERICA
FEDERAL ELECTION COSMISSIOIN

SUBPOENA TO PRODUCE DOCWIEWTS AND MATERIALS
AND ORDER TO APPEAR FOR DEPOSITION

TO: The Honorable Robin Tallon

RE: MUR 2071

At the instance of the Federal Election Commission, pursuant

to 2 U.S.C. S 437d(a) (1) and (3), Robin Tallon is hereby ordered

to produce for inspection and copying all documents and materials

listed below that are in his possession or control. Production

is to be made at the Office of the Federal Election Commission,

Nj General Counsel's Office, 6th floor, at 999 E Street, N.W.,

Washington, D.C. 20463 at 9:00 a.m. On January 21, 1988. In

addition, Robin Tallon is hereby ordered to appear for deposition

by representatives of the Commission at 10:00 a.m. on January 28,

1988 in the same location.

As used in the subpoena, the terms listed below are defined

as follows:

1. The term "documents and materials" shall mean, unless

otherwise indicated, the original, all copies, and drafts of

writing of any kind, printed, audio, visual or electronic

materials, including but not limited to correspondence,

memoranda, reports, transcripts, minutes, pamphlets, leaflets,

notes, letters, lists, telexes, telegrams, messages (including

reports, notes, memoranda, and any other documentation of

telephone conversations and conferences), calendar and diary



-2-

entries, contracts, data, agendas, articles, visual aids,

printouts, account statements, billing forms, receipts, checks

and other negotiable paper, credit card slips, records and

compilations in the possession or control of Robin Tallon.

Designated "documents and materials" shall be taken as including

all attachments, enclosures, and other documents that are

attached to, relate to, or refer to such designated "documents

and materials."

2. All references to the Federal Election Commission

("FEC") shall mean the Federal Election Commission, its

attorneys, auditors and other employees.

3. The term "concerning" with reference to subject or

object shall mean mentioning, discussing or directly or

indirectly regarding, referring or relative in any way to the

0) subject or object.

4. The term "you" refers to Robin Tallon, in his capacity

as agent, express or implied, of the Tallon for Congress

Committee, as well as in his individual capacity.

If any document called for herein is withheld under a claim

of privilege or objection, please furnish a list identifying each

such document for which the privilege or objection is claimed,

together with the following information:

(a) a description of the subject matter;

(b) the date of the document;

(c) the name and title of the author;



-3-

(d) the name and title of the person to whom the document
is addressed;

(e) the name and title of the person to whom the document
was actually sent;

(f) the identity of any other person who read a part of the

document;

(g) the number of pages;

(h) the paragraph of this subpoena to which the document is
otherwise responsive; and

(i) the nature of the claimed privilege or objection.

5. For the purposes of this subpoena and order, the

following requests apply only to documents and materials relating

to the period from January 1, 1982, through December 31, 1982.

Please provide in their entirety the following:

1 i. All documents and materials related to contributions

and loans received by the Tallon for Congress Committee from the

(D following individuals: Gary H. Slavens, Vicki Slavens, G.B.

Stokes, Joe W. Pearce, Jr., and Ed Saleeby, including, but not

limited to, letters, memoranda, or other documents; bank records

of contributions and loans received, including deposit slips,

copies of checks, stop payments on checks, and credit card slips.

2. All documents and materials relating to contributions

and/or loans solicited by you, directly or indirectly, on behalf

of Robin Tallon as a candidate for the United States House of

Representatives from the following individuals: Gary H. Slavens,

Vicki Slavens, G. B. Stokes, Joe W. Pearce, Jr., and Ed Saleeby.



-4-

3. All telephone logs, telephone message slips, and other

records of telephone calls made or received by you regarding the

solicitation of contributions and/or loans by you on behalf of

Robin Tallon as a candidate for the United States House of

Representatives from the following individuals: Gary H. Slavens,

Vicki Slavens, G.B. Stokes, Joe W. Pearce, Jr., and Ed Saleeby.

WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission

has hereunto set his hand at the office of the Commission at

999 E. Street, N.W., Washington, D.C., this /o day of

, 1988.

Thomas 43. oseflak
Chairman

ATTEST:

0

Marj Vyie W. Emmons
Secretary to the Commission



FEDERAL ELECTION COMMISSION

January 26, 1988

CERTIFIED MAIL
RETURN RECEIPT REUMTED

Dwight F. Drake, Esquire
Nelson, Mullins, Grier, &
Scar borough

Keenan Building - 3rd Floor
1310 Lady Street
Post Office Box 11070
Columbia, SC 29211

Re: MUR 2071

(Representative Robin Tallon

Dear Mr. Drake:

On August 23, 1985, your client was notified that the

Commission found reason to believe that he had violated 2 U.S.C.

SS 432(b)(1), 432(b)(3), and 441f, provisions of the Federal
Election Campaign Act of 1971, as amended, and 11 C.F.R.
S 110.4(c)(2). An investigation of this matter is being conducted
and it has been determined that additional information from your

client is necessary.

'4 On January 22, 1988, in a telephone conversation with a

staff member from this Office you requested a copy of the initial
reason to believe notification This notification, plus an

additional copy of the Subpoena and Order to your client, is

enclosed herein.

If you have any questions, please contact Phillip L. Wise,
the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

Lois G. Ler~ver
Associate General Counsel

Enclosures
Not if ication
Factual and Legal Analysis
Subpoena & Order



NELSON, MULLINS, GRIER & SCARIOROUG4 .. -

ATrOmNCYS ANO COUNSELONS AT LAW

T"10O FLOOR KCCNAN OPIgLOING 1310 LAOY SCEY I MYWVLE SEACT O V|cs
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AMt CODC 003 AMCA CODE 6O3

TCLECOPV lase.sO@

September 3, 1985

Ms. Joan D. Aikens
Vice Chairman
Federal Election Commission
Washington, DC 20463

RE: MUR 2071

-_ Dear Ms. Aikens:

') I am representing Congressman Robin Tallon of South Carolina's Sixth
District in connection with the above referenced matter.

C~.

C"
Cnrsi-

Congressional

I understand from your letter of August 23, 1985, that the Federal Election
Commission has determined that there is reason to believe that there have been

'c violations of 2 U.S.C. §432(b)(1); 2 U.S.C. §441f; 2 U.S.C. §432(b)(3);
and 11 C.F.R. 110.4(c)(2). As I understand it from your letter and the
factual and legal analysis of your General Counsel which was enclosed with
that letter, the basis for the finding of the Federal Election Commission
is that a $1,000.00 cash campaign contribution was deposited in a bank

• W account of Mrs. Vicki Slavens and Mrs. Slavens in turn donated to the
campaign of Congressman Tallon a check in the amount of $1,000.00.
Purportedly, the $1,000.00 in cash was given to Congressman Tallon by
Mr. G.B. Stokes. Congressman Tallon then supposedly delivered the cash
to Mr. Gary Slavens who supposedly had the cash deposited in Mrs. Vicki
Slavens' account.

The purpose of this letter is to inform you that such did not occur. The records
of the campaign indicate that Mrs. Slavens did, in fact, contribute $1,000.00
to the campaign but there was no factual basis to believe then, or now, that

this contribution was not made in her own right.

Therefore, we respectfully request that the Commission determine that there
is no reason to believe that a violation of the Federal Election Campaign
Act occurred and that the matter under review be terminated.

Should you have any questions concerning this matter, please do not hesitate
to contact me at the address indicated on the enclosed Statement of Designation
of Counsel.

Sincerely,

/dtF. Drake

DFD/dlc

0w0"? r OMAKC
OM[CT OIAL

(0o31 733-04&0



STATEMENT OF DESIGNATION OF COUNSEL

MUR 3/ 7/
NAME OF COUNSEL:

ADDRESS:

TELEPHONE:

19, I9 M

t 7.

t~ t~

The above-named individual is hereby designated as my

counsel and is authorized to receive any notifications and other

communications from the Commission and to act on my behalf before

the Commission.

?1/,0 /
Bate

RESPONDENT'S NAME:

ADDRESS:

HOME PHONE:

BUSINESS PHONE:

Signature

JJ AVE 2 OMA ,r 1 Z , ,.-
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCTON, 0 C 20461

January 26, 1988

CERTIFIED NAIL
RETURN RECEIPT REQUESTED

Jane Harris
P.O. Box 4217
North Myrtle Beach, S.C. 29597

RE: MUR 2071

Dear Ms. Harris:

On December 10, 1987 you appeared at the U.S. Attorney's
Office, 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina, pursuant to
a Notice of Taking Deposition and Subpoena Duces Tecum. At the
conclusion of your testimony you were given a check for the
witness fee, plus partial payment for the mileage. Enclosed
herein is a check for the remainder of the mileage fee.

If you have any questions, please contact Phillip L. Wise,
the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

Lois G. Ler er
Associate General Counsel

Enclosure
Check ($27.30)
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, D C 20463 January 26, 1988

CERTIFIED NAILczmrmc 14AILm
RETURN RECEIP REQUSTED

Jerry Harris
P.O. Box 4217
North Myrtle Beach, S.C. 29597

RE: MUR 2071

Dear Mr. Harris:

On December 10, 1987 you appeared at the U.S. Attorney's
Office, 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina, pursuant to

in a Notice of Taking Deposition and Subpoena Duces Tecum. At the
conclusion of your testimony you were given a check for the
witness fee, plus partial payment for the mileage. Enclosed
herein is a check for the remainder of the mileage fee.

If you have any questions, please contact Phillip L. wise,
the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

Lois G. Lerner
Associate General Counsel

Enclosure
Check ($27.30)
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCTON, DC 20463

January 26, 1988

CERTIFIED MAIL
RETUR RECEIPT REQUESTED

Robert L. Welch
P.O. Box 618
North Myrtle Beach, S.C. 29597

RE: MUR 2071

Dear Mr. Welch:

On December 9, 1987 you appeared at the U.S. Attorney's
Office, 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina, pursuant to
a Notice of Taking Deposition and Subpoena Duces Tecum. At the
conclusion of your testimony you were given a check for the
witness fee, plus partial payment for the mileage. Enclosed
herein is a check for the remainder of the mileage fee.

If you have any questions, please contact Phillip L. Wise,
the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

C)/

Lois G. Lener
Associate General Counsel

- Enclosure
Check ($27.30)
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NELSON, MULLINS, RILEY & SCARBOROUGH
ATTORNEYS AND COUNSELORS AT LAW

THIRD FLOOR, KEENAN BUILDING

1330 LADY STREET

POST OFFICE BOX 11070

COLUMBIA, SOUTH CAROLINA 290211
TELEPHONE 790-2000

AREA CODE 603

TELECOPY 86-7900

January 26, 1988

Mr. Philip L. Wise
Federal Election Commission
999 NEN Street, NW
Washington, DC 20463

RE: MUR 2071 - Representative Robin Tallon

OTHER OFFICES:

GREENVILLE. SOUTH CAROLINA

MYRTLE BEACH. SOUTH CAROLINA

SIMPSONVILLE. SOUTH CAROLINA

C:

TI-

Dear Mr. Wise:

As I informed you in our phone conversation on Thursday of last week, I
~'had at that time received no communication from your office since
August of 1985 in connection with the above referenced.

On Monday, January 26th, I did receive a letter from Mr. Lawrence M.
'Noble, General Counsel, and attached thereto was a subpoena for the
Sproduction of documents and for Mr. Tallon to appear for a deposition.

This subpoena requested certain documents to be produced by January
21st but, as indicated above, I did not receive the request until

C)January 25th. Additionally, the subpoena requested the taking of a
deposition from Mr. Tallon on January 28th.

As I told you on the phone, it will be impossible to comply with this
request as Congressman Tallon and I have not been able to coordinate
our schedules so that we may be responsive to your request.

Accordingly, I would request by this letter a continuance in which to
respond to your subpoena and request for deposition until such time as
I have had an opportunity to meet with my client and prepare to be
responsive to your inquiry.

Please let me know your thoughts and I look forward to working with you
in this matter.

Sincerely,

D F D/d ce

Dw~ight F. Drake

(803) 733-9420

FLT'



NELSON, MULLINS, RILEY & SCARBOROUGH
ATTORNEYS AND COUNSELORS AT LAW 8 E

Swlht F. Drake THIRD FLOOR, KEENAN BUILDING OTHER OFFICES:

(111) 'I 9420 1330 LADY STREET GREENVILLE, SOUTH CAROLINA
MYRTLE BEACH. SOUTH CAROLINA

POST OFFICE BOX 11070

COLUMBIA, SOUTH CAROLINA 29211

TELEPHONE 799-SOOO

AREA CODE 003
TELECOPY 256-7500

February 2, 1988

0,

Philip Wise, Esquire I
Office of General Counsel cn
Federal Election Commission
999 "E" Street, NW
Washington, DC 20463

RE: MUR 2071, Representative Robin Tallon ' ,

- Dear Phil:

1. This will confirm our conversation today concerning your subpoena and
request for deposition in connection with the above referenced.

As I told you, the Treasurer of the Tallon for Congress Campaign, as
well as the individual who was the Treasurer during 1982, who is the

.C custodian of the records of the campaign, is being directed to produce
all the documents you requested.

When these individuals have completed their review of the files and
C) reviewed the documents you have requested, I will forward same to you

immediately. As I told you, Congressman Tallon is eager to appear and
have his deposition taken in this matter so as to resolve this matter
with finality. As you know, he has, on more than one occasion, called
the Federal Election Commission and requested that they expedite the

- determination in this matter as it has been pending for more than 2 years.

Also, as I think I indicated to you on the phone today, the documents
you have requested have been previously requested and produced to your
office.

Once we have concluded our review of the files, in order to be responsive
to your request, I will call you and we will schedule a time immediately
for the deposition of Congressman Tallon.

Sincerely,

Dwig V'F. 6rake

DFD dce



NELSON, MULLINS, RILEY 6 SCARBOROUGH
ATTORNEYS ANO COUNSELORS AT LAW

Dwight F. Drake THIRD FLOOR, KEENAN BUILDING OTHER OFFICES(803) 733-9420 1330 LADY STREET GREENVILLE. SOUTH CAROLINA
POST OFFICE BOX 11070 MYRTLE BEACH, SOUTH CAROLINA

COLUMBIA, SOUTH CAROLINA 29211
TELEPHONE 799-2000

AREA CODE 003
TELECOPY 265-7500

February 15, 1988

q--I

Philip Wise, Esquire -
Federal Election Commission ,
999 "E" Street, NW -
Washington, DC 20463

RE: MUR 2071 -

Dear Phil: (A)

Enclosed please find copies of letters to Mr. Glenn Odom and Mr. Lamar
Rabon requesting information which you had previously asked us to
provide for you prior to the taking of Congressman Tallon's deposition.

These letters were mailed on February 2nd by Certified Mail and we are
expecting responses shortly and will be in touch with you at that time

,Th so that we can schedule the deposition.

Look forward to seeing you soon.

Sincerely,

Dw ght Drake

DFD/dce
Enclosures

cc: Marva Smalls



Congre% of tbe Initeb otatto
3boust of Repralentatibto

*aobinffton, 3C 20515

February 2, 1988

BY CERTIFIED MAIL

Attorney M. Glenn Odom
1457 Wisteria Drive
Florence, South Carolina 29501

Dear Glenn:

I am in the process of assembling information and documents relating
%o the financial involvement of several individuals in the 1982 Tallon
for Congress Campaign. As treasurer for the campaign committee during
"that time, you would have had access to and knowledge of these
*-ocuments if they existed.

Therefore, I am requesting your assistance in providing me with the
following information of which you might have knowledge or might be in
your possession:

C 1 . All documents and materials related to contributions and loans

,received by the Tallon for Congress Committee from Gary H. Slavens,
Vicki Slavens, G. B. Stokes, Joe W. Pearce, Jr. and Ed Saleeby,
'including, but not limited to, letters, memoranda, bank records of
contributions and loans received, deposit slips, copies of checks,
credit card slips, and any other documents in this regard for the
,period of January 1, 1982 through December 31, 1982;
2. All documents and materials relating to contributions and/or loans

solicited by the Tallon for Congress Committee on behalf of my
candidacy for the United States House of Representatives from the
aforementioned individuals during the period of January 1, 1982
through December 31, 1982; and

3. All telephone logs, message slips, and other records of telephone
calls made or received by any agent of the Tallon for Congress
Committee regarding the solicitation of contributions and/or loans in
my behalf from the aforementioned individuals during the period of
January 1, 1982 through December 31, 1982.
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Glenn, your cooperation in this matter will be greatly appreciated.As I am working in certain time restraints, I hope you will respond tome at your earliest possible convenience. If you have any questions,please give me a call at (202) 225-3315.

Thanking you for your attention to this matter, I am

Sincerely,

Robin Tallon

RT/ms



Congreo of tbt Initeb Otat
Jouze of 3tpreantatibez

Uasbin ton, 3C 20515

February 2, 1988

BY CERTIFIED MAIL

Mr. Lamar Rabon
Post Office Box 12517
Florence, South Carolina 29504

Dear Lamar:

I have recently been subpoenaed by the Federal Election Commission to
I rovide certain documents and information relating to the financial
nvolvement of several individuals in the 1982 Tallon for Congress

-ampaign. As treasurer for the campaign committee now, you would have
access to and knowledge of these documents if they exist.

Therefore, I am requesting your assistance in providing me with the
"o'lowing information of which you might have knowledge or might be in
vyour possession:

i. All documents and materials related to contributions and loans
received by the Tallon for Congress Cormxittee from Gary H. Slavens,CIicki Slavens, G. B. Stokes, Joe W. Pearce, Jr. and Ed Saleeby,.ncluding, but not limited to, letters, memoranda, bank records of
Ncontributions and loans received, deposit slips, copies of checks,
qredit card slips, and any other documents in this regard for the
period of January 1, 1982 through December 31, 1982;

2. All documents and materials relating to contributions and/or loans
solicited by the Tallon for Congress Committee on behalf of my
candidacy for the United States House of Representatives from the
aforementioned individuals during the period of January 1, 1982
through December 31, 1982; and

3. All telephone logs, message slips, and other records of telephone
calls made or received by any agent of the Tallon for Congress
Committee regarding the solicitation of contributions and/or loans in
my behalf from the aforementioned individuals during the period of
January 1, 1982 through December 31, 1982.
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Lamar, your cooperation in this matter will be greatly appreciated.
As I am working in certain time restraints, I hope you will respond to
me at your earliest possible convenience. If you have any questions,
please give me a call at (202) 225-3315.

Thanking you for your attention to this matter, I am

Sincerely,

Robin Tallon

RT/ms
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION CM 88F7 rL FE3 17 N 14: 48
In the Matter of ))
Gary H. Slavens, et al. ) MUR 2071)

GENERAL COUNSEL'S REPORT

I. BACKGROUND

On August 13, 1985, the Commission found reason to believe

that Gary H. Slavens violated 2 U.S.C. S 432(b)(3). The

Commission also found reason to believe that Vicki Slavens

violated 2 U.S.C. SS 432(b)(3) and 441f. On the same date, the

Commission found reason to believe that G. B. Stokes violated

2 U.S.C. S 441g. In addition, the Commission found reason to

believe that Representative Robin M. Tallon, Jr. (Democrat, 6th

District of South Carolina) violated 2 U.S.C. SS 432(b)(i),

432(b) (3) , 441f and 11 C.F.R. S 110.4(c) (2). On the same date,

the Commission found reason to believe that the Tallon for

C.) Congress Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer violated

2 U.S.C. S 441f.

On March 18, 1986 the Commission authorized subpoenas and

orders to Gary H. Slavens, Vicki Slavens, G.B. Stokes,

Representative Robin Tallon, Michael Glenn Odom, and the Tallon

for Congress Committee and Lamar Rabon, as treasurer.

During May 21-23, 1986, this Office deposed Gary H.

Slavens, G.B. Stokes, and Michael Glenn Odom. The Tallon for

Congress Committee (hereinafter "Committee"), and Lamar J. Rabon,

as treasurer, produced documents in compliance with the subpoena

directed to them.
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Vicki Slavens filed an affidavit with the Commission on

September 10, 1986, stating that in 1982, she was married to Gary

Slavens who asked her to make a $1,000 contribution to the

Committee. After she indicated uncertainty as to having the

money, Gary Slavens said he would deposit $1,000 into her

account. Gary Slavens made the deposit and she then wrote a

check for that amount to the Committee.

During his deposition, Gary Slavens indicated that we should

contact a James A. ("Jimmy") Brown, Jr. who, according to

Slavens, was aware of illegal practices in the Tallon campaign in

1982. Slavens declared that Brown could corroborate his

allegations regarding cash contributions to the Tallon campaign.

In a telephone conversation on May 21, 1986 with a staff member

of this Office, Brown stated that he was a personal friend of

C') Representative Tallon, and although he had never been an official

or paid employee of the Committee he did help out at campaign

headquarters. Brown stated that there were many rumors about

cash contributions to the Tallon campaign. Brown further stated

that he had no direct knowledge of any cash going into the

campaign.

Brown furnished the following information. Robin Tallon

owns a number of clothing stores in South Carolina. In early

April, 1982, when "seed money" was needed for the Tallon

campaign, bonuses of $1,000 each were allegedly paid by Tallon or

his corporations to employees of the clothing stores, who then

allegedly contributed these funds to the Tallon campaign.
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Brown supplied the following names as having received these

bonuses and having contributed them to the campaign: Robert

(Bobby) Welch, Robert Hartnett, Lynn Hartnett, Jerry Harris, Jane

Harris, Roland Minshew and Mark Lawson.

Brown stated that the bonuses were openly discussed at

Tallon campaign headquarters by Sue Bass, the assistant

treasurer, and Cameron Tallon Minshew (sister of Robin M. Tallon,

Jr.), among others. He told the staff member that he would

testify to this information either in deposition or in affidavit

form.

On August 6, 1986, this Office received a signed and sworn

affidavit from Brown. The affidavit differed significantly from

NBrown's telephone statement. He claimed to have no independent

recollection as to the individuals who made statements concerning

C-) bonuses, or who participated in the conversation. Further, Brown

Ndeclared that he had no knowledge of who worked in Tallon's

clothing stores or who may have received any bonuses.

As mentioned above, the Tallon for Congress Committee

produced documents in response to subpoenas. Among those

documents were receipt books covering the period March 12, 1982

to October 23, 1982. The receipt books show that certain

individuals named by Brown, made contributions early in the

Tallon campaign, as follows: on April 14, 1982, Roland G.

Minshew, Robert Welch and Mark Lawson contributed $1,000 each,

while Jane Harris and Jerry Harris each contributed $500.00; Lynn

Hartnett was shown to have contributed $1,000.00 on May 4, 1982.
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It is significant to note that five of the six contributions

were received on the same day, April 14, 1982, the receipt

numbers for the five are virtually sequential, and the amounts

are an even $1000 except for the contributions by Jane Harris and

Jerry Harris which are for $500 each. These facts appear to

substantiate Brown's initial statements that $1000 bonuses were

paid to employees of the Tallon stores early in the campaign to

create "seed money".

During his deposition, Michael Glenn Odom, the former

treasurer of the Tallon for Congress Committee, stated that he

became aware in 1984, of the allegations about the use of bonuses

to reimburse employees for contributions to the 1982 campaign.

Mr. Odom identified the following as being employees of the

Tallon clothing stores during 1982: Robert (Bobby) Welch, Robert

C) Hartnett, Lynn Hartnett, Jerry Harris, and Ronald Minshew.

As a result of this evidence, the Commission on November 12,

1986 found reason to believe that Robin's of Florence, Inc. and

LeMasters, Inc. violated 2 U.S.C. S 441b(a) and 2 U.S.C. S 441f.

The Commission also found reason to believe that Tallon for

Congress Committee, and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated

2 U.S.C. S 441b(a), and reason to believe that Jane Harris, Jerry

Harris, Lynn Hartnett, Mark Lawson, Roland Minshew and Robert

(Bobby) Welch violated 2 U.S.C. S 441f.

On November 21, 1986 the above named parties were mailed

notice of the Commission's findings. The notice letters to Mark
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Lawson, and Lynn Hartnett were unclaimed and returned to this

Office.- The responses received from the others were all dated

December 8, 1986, and contain the same basic response.

Although the answers indicate that each received bonuses

well in excess of the contributions, i.e., bonuses of either

$2,330 or $2,380, there was a lack of specific information

surrounding the payment of the bonuses, such as whether these

bonuses were given on a regular basis in April of each year or

were paid only in April of 1982; what criteria were used to

determine the amount of the bonuses and whether the recipients of

the bonuses received any instructions or suggestions regarding

contributing the bonuses to Tallon's campaign.

In light of the inconsistency between the phone conversation

and subsequent affidavit of James A. ("Jimmy") Brown. Jr.

regarding bonuses being used as "seed money", the similarity of

the responses of the individual respondents and the inconclusive

information as to the bonuses given by Robin's of Florence, Inc.,

and LeMasters, Inc., this Office recommended taking the

depositions of James A. ("Jimmy") Brown, Jr., Jane Harris, Jerry

Harris, Roland Minshew, Robert Welch, Lynn Hartnett, Mark Lawson,

an officer from Robin's of Florence, Inc., and of LeMasters, Inc.

In addition, as the respondents indicate that bonuses were

received from corporations other than Robin's of Florence, Inc.

I/ After referring these two individuals to a tracing service,
their current addresses were found. The letters to Lynn Hartnett
and Mark Lawson were then remailed to them. Their responses were
received, and contain the same basic response as the others.
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and LeMasters, Inc., it was necessary to take depositions of an

officer of each of those corporations to resolve this matter.

On October 27, 1987 the Commission approved this Office's

recommendation to take the requested depositions in Columbia,

South Carolina. The depositions were taken on December 9 and 10,

1987. Roland Minshew, Lynn Hartnett, Mark Lawson, Robert Welch,

Jerry Harris, Jane Harris, and James A. ("Jimmy") Brown, Jr.

appeared as ordered and were deposed. The following is a summary

of the testimony.
IN!

A. Roland Minshew (Manager Robin's of Florence, Inc.)

In summary, Mr. Minshew testified that he did not know

specifically what the April, 1982, $1,500.00 bonus was based on.

He stated that frequently money was received by employees, by way

of bonuses, contests, commissions, and the like. He indicated

0 that Robert Welch determined the amount to be paid for the

bonuses and commissions. In addition, Mr. Minshew stated that it

was Robert Welch who suggested that he make a contribution to the

campaign; however, he stated that he did not feel coerced,

forced, or threatened to make such a contribution. Mr. Minshew

testified that it was his wife, Cameron Tallon Minshew, who was

authorized to draw checks on the corporate account, and she

issued the $1,500.00 bonus check to him.

He stated that he was in no way required to use his bonus as

a contribution. He testified the contribution was made because

Robin Tallon is his brother-in-law, and he would do anything to
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help him. Mr. Minshew also stated he was not familiar with the

term "seed money."

B. Lynn Hartnett (Manager Robin's Ladies Shop, Inc.)

Mrs. Hartnett testified that she was not given the $1,500.00

bonus on the condition that she make a contribution. In

addition, she stated that she talked about the contribution with

Robert Welch. However, in her opinion, he did not suggest,

coerce, or require that she contribute to the campaign. The

contribution was solely her voluntary act, she said.

Mrs. Hartnett thought the $1,500.00 bonus may have been

based on business activity such as a contest or commission;

however she was unsure. She alleged that she made the

contribution because she could afford the $1,000.00 in 1982.

Mrs. Hartnett claimed no knowledge of the committee's

C) financial condition as of April, 1982, and no knowledge of the

term "seed money."~

C,. Mark Lawson (Former Employee - Manager Robin's of
Ainderson Inc.)

Mr. Lawson thought the $1,500.00 bonus was unusual because

itC was the most he had ever received. He said that he did not

know what the bonus was based on because the store he managed did

not generate much business.

Mr. Lawson indicated his contribution was totally voluntary;

and he did not discuss it with anyone. He testified that he made

the contribution because of his personal and business ties to



-8--

Mr. Tallon. He believed that if Mr. Tallon won this would

generate more business for the store, thereby helping him

increase his income.

He testified that he had never heard the term "seed money."

He had no recollection of ever discussing a contribution with

Robert Welch.

D. Robert Welch (Manager, LeMasters, Inc.)

Pursuant to the several subpoenas directed to the

corporations, Mr. Welch, who was the president of all Robin's

stores in 1982, furnished compiled information on the payment of

bonuses by the various Robin's stores in 1982. The documents

were compiled by Cameron Tallon Minshew who is the bookkeeper for

the Tallon Sales Company, Inc., and who had the necessary

documents to satisfy the Commission's request for documents.

C) According to his testimony, Mr. Welch was instrumental in

making major decisions about store policy in 1982 and considered

all monies given the employees, except salary, to be bonuses even

if given by way of commission or sales. He states that there is

and has been no written policy as to when and if bonuses are to

be paid. Periodically, there are contests and sales goals, from

which employees received bonus amounts. As to the $1,500.00

bonuses to store managers in 1982 he claimed no recollection on

what such bonuses were based.

Mr. Welch stated that he suggested that the employees make

contributions to the 1982 Tallon Campaign. In addition, he told
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the managers that a contribution would be helpful to Mr. Tallon.

He claimed that the contribution was not forced, and that he

never said it would be reimbursed in any way. Mr. Welch

indicated that he solicited contributions from employees,

customers and friends on a volunteer basis. These solicitations

were performed by telephone, written letters, and in person.

Mr. Welch contended it was his idea to solicit contributions from

the employees. In addition he alleged he never knew the

financial condition of the campaign committee during 1982.

During his deposition, Mr. Welch furnished four solicitation

letters used to acquire funds for Congressman Tallon's

congressional campaign. (Attachment l-l(d)). These letters

indicate that Mr. Welch was very active in fundraising for the

campaign. The letter dated June 1, 1982. was directed to

0 employees of the various stores, and gives evidence that some

contributions were made by the employees as a result of actions

by Mr. Welch.

Mr. Welch informed the managers who received the $1,500.00

bonuses that he was contributing $1,000.00, and would appreciate

anything they could give. Mr Welch indicated that he has no

recollection as to whether he discussed the $1,000.00

2/ Each of the solicitation letters are direct appeals for
contributions to Tallon's campaign. None, however, contain a
disclaimer as required by 2 U.S.C. S 441d. It is the opinion of
this Office that the Commission should not proceed on this
violation at this stage of the investigation.
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contribution before the bonuses were declared, or after.

Mr. Welch stated that he was aware the store managers gave

$1,000.00 contributions; however he believes that the

contributions were based on friendship, and loyalty to Robin

Tallon, and nothing more.

Mr. Welch stongly asserts that he was not directed to give

any bonuses as reimbursements, either before or after the fact,

for the contributions. In addition, he states that a requirement

to give a contribution to the campaign in order to receive a

bonus was never placed on any employee.

E. Jerry Harris (Former Manager - Robin's of N. Myrtle
Beach, Inc.)

Mr. Harris testified that he has been a friend of Robin

Tallon all his life, and that his various contributions were

based on that friendship and nothing else. Mr. Harris contended

that he did not know what the April 12, 1982, $1,500.00 bonus was

based on, however, he did not think it unusual because he has

- received bonuses larger than this in the past. Mr. Harris

alleged that he received no instructions from anyone to make a

contribution to the Tallon Campaign.

When asked whether he received any assistance in writing his

December 8, 1986 response to the Commission, he stated that the

response was solely his product. He also testified that he

appeared personally and signed the document in front of Cameron

"aIon Minshew, since she was a notary public.
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Mr. Harris alleged that he was not aware of the financial

condition of the 1982 campaign committee in April 1982 or at any

time, and has no knowledge of the term "seed money". In

addition, he claimed no knowledge of any plan to declare bonuses

with the requirement that contributions be made to the Tallon

Campaign Committee.

F. Jane Harris

Mrs. Harris testified she was never employed by any of the

Robin's stores. She thinks the $500.00 contribution was made

because her husband had received a substantial bonus in April of

1982. Mrs. Harris contended that she never received any

knowledge as to the financial condition of the 1982 campaign.

Mrs. Harris stated that the December 8, 1986 response to the

Commission was not written by her. She claimed that she received

a telephone call from Cameron Tallon Minshew, in which

Mrs. Minshew said she would be sending something for Mrs. Harris

to sign. Mrs. Harris stated that she received the letter dated

December 8, 1986, signed it and mailed it back to Mrs. Minshew.

Mrs. Harris also stated that she never appeared in front of the

notary, Cameron Tallon Minshew, but only signed what Mrs. Minshew

mailed to her.

Mrs. Harris testified that her contribution was totally

voluntary.
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G. James A. ("Jimmy") Brown, Jr.

Mr. Brown stated that he has known Robin Tallon socially for

seven or eight years. He testified that in early 1982 it was he

who was instrumental in convincing Mr. Tallon to run for the

Congressional seat he now holds.

Mr. Brown claimed that he would spend approximately ten to

fifteen hours per week at campaign headquarters. In addition, he

stated that he knew Robin's sister, Cameron Tallon Minshew, who

according to Mr. Brown runs the Tallon Sales Company. Mr. Brown

indicated that Mrs. Minshew also spent approxiamtely ten hours

per week at campaign headquarters in 1982.

Mr. Brown stated that in April of 1982 there was a definite

need to raise money for the Tallon Campaign, and that sometime

during the first fifteen days of April, 1982 he was at campaign

C) headquarters and overheard a conversation involving a group of

people. Mr. Brown said that two of the people involved in the
)

conversation were Sue Bass, the bookkeeper for the campaign

committee, and Cameron Tallon Minshew. Mr. Brown said the

discussion involved employee bonuses; the various stores would

give bonuses and these bonuses would be converted into

contributions for the campaign. Upon further questioning,

Mr. Brown steadfastly maintained that the plan that was

discussed, was that the employee bonuses were to be used as

contributions. Mr. Brown stated he was familiar with politics

and that due to the nature of the conversation he may have

assigned the term "seed" money to the planned activity.
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H. Representative Robin M. Tallon, Jr.

The Commission had previously authorized a subpoena for the

deposition of and production of documents by Congressman Tallon.

Congressman Tallon was scheduled to be deposed on January 28,

1988. After several telephone conversations between a staff

member of this Office and the attorney representing Congressman

Tallon this Office received a letter on February 1, 1988 from

Mr. Tallon's attorney requesting a continuance until such time as

counsel could schedule a mutually acceptable date for the

deposition of Mr. Tallon. To date, such date has not been agreed

upon although it is hoped that the deposition will take place

within February.

II. AN&LYSIS

There is direct testimony by Mrs. Jane Harris that her

December 8, 1986 response to the Commission's reason to believe

Vr finding was authored by Cameron Tallon Minshew. the sister of

Robin Tallon who runs the Tallon Sales Company. As can be seen,

her response is almost identical to those of Lynn Hartnett,

Roland Minshew, Robert Welch, and Jerry Harris. In addition,

Cameron Tallon Minshew notorized Jane Harris' response without

seeing Mrs. Harris sign. Cameron Tallon Minshew also notorized

many of the responses from the other respondents.

There is direct testimony from "Jimmy" Brown, that Cameron

Tallon Minshew, and Sue Bass. the bookkeeper for the 1982 Tallon

Campaign Committee, were involved in a conversation that bonuses
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would be declared and converted into contributions for the

campaign. This conversation took place early in April of 1982.

There is testimony from Robert Welch that before any bonuses

are declared he and Cameron Tallon Minshew discuss whether any

should be given, the amount, and to whom. There is testimony

from Roland Minshew that all bonuses checks are written by

Cameron Tallon Minshew, who is authorized to draw checks from the

corporate account. There is also evidence that the bonuses to

all but one of the respondents were given on April 12, 1982, and

77 that their contributions were received by the Tallon Campaign

Committee, on April 14, 1982.

Because of Cameron Tallon Minshew's role at issue in the

bonuses and the preparation of the "pat" responses to the

Commission, as well as her involvement in the alleged

0 conversation outlined by Mr. Brown, this Office believes it is

necessary to depose her concerning the events. This Office also

believes the deposition of Sue Bass would clarify what actually

occurred regarding the alleged Minshew/Bass conversation

concerning reimbursements. For those reasons, the Office of the

General Counsel recommends that the Commission authorize the

appropriate subpoenas and orders to Cameron Tallon Minshew and

Sue Bass.

I I I. RECONENDATIONS

1. Authorize the attached subpoenas and orders to: Cameron
Tallon Minshew and Sue Bass.
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2. ADDrove and send the attached letters.

2-i'?A y
I U SewrencrM. Noble

General Counsel

Attachments
1. Solicitation letters
2. Subpoenas (2)
3. Letters (2)

Staff Person: Phillip L. Wise.

Date

4& .................



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of

Gary H. Slavens, et al. MUR 2071

CERTIFICATION

I, Marjorie W. Emmons, Secretary of the Federal
Election Commission, do hereby certify that on February 22,
1988, the Commission decided by a vote of 6-0 to take

the following actions in MUR 2071:

1. Authorize the subpoenas and orders to: CameronTallon Minshew and Sue Bass, as recommended
in the General Counsel's report signed
February 17, 1988.

2. Approve and send the letters, as recommended
in the General Counsel's report signed
February 17, 1988.

Comissioners Aikens, Elliott, Josefiak, McDonald,
McGarry, and Thomas voted affirmatively for the decision.

Attest:

Date rjorie W. Emmons
Secretary of the Commission

Received in the Office of Commission Secretary:Wed.,Circulated on 48 hour tally basis: Thurs.,Deadline for vote: 
Mon.,

2-17-88,
2-1-88, t2-22-88, :

0

NJ-



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON I)( 2O40T February 29, 1988

CERTIFIED 4AIL - RE2OI RECEIPT REOUBSYK

Sue Bass
44 Chalmers Row
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071

Dear Ms. Bass:

The Federal Election Commission has the statutory duty of
enforcing the Federal Election Campaign Act of 1971, as amended.
The Commission has issued the attached subpoena, which requires
you to appear and give sworn testimony on March 9, 1988, in the
Conference Room at the U.S. Attorney's Office, 1100 Laurel
Street, Columbia, South Carolina, and provide certain information
in connection with an investigation it is conducting. The
Commission does not consider you a respondent in this matter, but
rather a witness only.

Because this information is being sought as part of an
C) investigation being conducted by the Commission, the

confidentiality provision of 2 U.S.C. S 437g (a) (12) (A) applies.
That section prohibits making public any investigation conducted
by the Commission without the express written consent of the
person with respect to whom the investigation is made. You are
advised that no such consent has been given in this case.

You may consult with an attorney and have an attorney
present with you at the deposition. If you intend to be so
represented, please advise us of the name and address of your
attorney prior to the date of the deposition.

Pursuant to 11 C.F.R. S 111.14, a witness summoned by the
Commission shall be paid $30.00, plus mileage at the rate of 21
cents per mile. You will be given a check for your witness fee
and mileage at the time of the deposition.

t
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Please confirm your scheduled appearance with Phillip L.
Wiser the attorney handling this matter on our toll free line
(800/424-9530) within two days of your receipt of this
notification.

Enclosure
Subpoena
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMISS ION

In the Matter of )
)

MUR 2071
)

SUBPORNA

To: Sue Bass
44 Chalmers Row
Florence, SC 29501

Pursuant to 2 U.S.C. S 437d(a)(3), and in furtherance of its

investigation in the above-captioned matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with

regard to activity surrounding Representative Robin M. Tallon's

1982 Congressional Campaign. Notice is hereby given that the

deposition is to be taken on March 9, 1988 in the Conference Room

at the U.S. Attorney's Office, 1100 Laurel Street, Columbia,

South Carolina, beginning at 2 o'clock p.m. and continuing each

day thereafter as necessary.

0 WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election Commission

has hereunto set his hand at the office of the Commission at

Washington, D.C., this 2dday of , 1988.

Thomas J. Josefiak
Chairman

ATTEST:

Marjorie W. Emmons
Secretcay to the Commission



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON ()( 2040 February 29, 1988

CERTIFIED NAIL - RETURN RECEIPT REjESTED

Cameron T. Minshew
120 Lake Wood Drive
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071

Dear Ms. Minshew:

The Federal Election Commission has the statutory duty of
\enforcing the Federal Election Campaign Act of 1971, as amended.

The Commission has issued the attached subpoena, which requires
you to appear and give sworn testimony on March 9, 1988, in the
Conference Room at the U.S. Attorney's Office, 1100 Laurel
Street, Columbia, South Carolina, and provide certain information
in connection with an investigation it is conducting. The
Commission does not consider you a respondent in this matter, but

Vrather a witness only.

Because this information is being sought as part of an
investigation being conducted by the Commission, the

0 confidentiality provision of 2 U.S.C. S 437g(a) (12) (A) applies.
That section prohibits making public any investigation conducted
by the Commission without the express written consent of the
person with respect to whom the investigation is made. You are
advised that no such consent has been given in this case.

You may consult with an attorney and have an attorney
present with you at the deposition. If you intend to be so
represented, please advise us of the name and address of your
attorney prior to the date of the deposition.

Pursuant to 11 C.F.R. S 111.14, a witness summoned by the
Commission shall be paid $30.00, plus mileage at the rate of 21
cents per mile. You will be given a check for your witness fee
and mileage at the time of the deposition.
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Please confirm your scheduled appearance with Phillip L.
Wise, the attorney handling this matter on our toll free line
(800/424-9530) within two days of your receipt of this
notif icatiod.

Sinci

General Counsel

Enclosure
Subpoena



BIF O E FEDEAL M E BLCTON COIMINSSIN

In the Matter of )
)

MUR 2071
)

SUBPOEMN

To: Cameron T. Kinsbew
120 Lake Wood Drive
Florence, South Carolina 29501

Pursuant to 2 U.S.C. S 437d(a) (3), and in furtherance of its

investigation in the above-captioned matter, the Federal Election

Commission hereby subpoenas you to appear for deposition with

regard to activity surrounding Representative Robin M. Tallon's

-1982 Congressional Campaign. Notice is hereby given that the

deposition is to be taken on March 9, 1988 in the Conference Room

at the U.S. Attorney's Office, 1100 Laurel Street, Columbia,

South Carolina, beginning at 11 o'clock a.m. and continuing each

day thereafter as necessary.

C) WHEREFORE, the Chairman of the Federal Election

Commission has hereunto set his hand at the office of the

Commission at Washington, D.C., this _2./Zday of

1988.

Thomas J. Josefiak
Chairman

ATTEST:

Marjori W. Emmons
Secretary to the Commission



FEDERAL IFLECTION COMMISSION
WAS1IN(J( f, ( 2t)4(B March 3, 1988

Dwight F. Drake, Esquire
Nelson, Mullins, Grier, &
Scar borough

Keenan Building - 3rd Floor
1330 Lady Street
Post Office Box 11070
Columbia, SC 29211

Re: MUR 2071
Representative Robin Tallon

Dear Mr. Drake:

On January 19, 1988, this Office mailed you the Commission
authorized Subpoena for testimony and document production by your
client, Congressman Robin Tallon. On January 22, 1988, in a
telephone conversation with a staff member from this Office, you
indicated that you would contact Congressman Tallon and schedule
a mutually satisfactory date for his testimony. In a second

C7' telephone conversation between you and this Office on February 2,
1988, you again asserted that Congressman Tallon wanted to
testify as soon as possible, and the date for such testimony
would be forthcoming.

On February 3, 5, 8, and 18, 1988, this Office left messages
with your secretary for you to return our calls so that we could
discuss the narrowing of the document request in an effort to
expedite the taking of Congressman Tallon's deposition. In the
telephone call of February 18, 1988, this Office specifically
left the message that the requested documents under the subpoena
to your client are those relating to contributions and loans
solicited or received directly or indirectly by Congressman
Tallon individually or as an agent of the Committee.

As yet, our calls to your Office have not been returned.
Further, no dates have been furnished for the taking of the
deposition. We now propose that this deposition be taken on
March 18, 1988, to accommodate your Friday preference.



Letter to Dwight F. Drake, Esquire
Page 2

If you have any questions, please contact Phillip L. Wise,
the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Lrence M. Noble,/ General Counsel



I FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINC fON .( ZO4J ?'ri 24, 1988

CERTIFIED NAIL - RETURN RECEIPT RO RTED

Cameron T. Minshew
120 Lake Wood Drive
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071

Dear Ms. Minshew:

On March 15, 1988 you appeared at the U.S. Attorney's
Office, 1100 Laurel Street, Columbia, South Carolina, pursuant to
a Notice of Taking Deposition and Subpoena. At the conclusion of
your testimony you were not given a check for the witness fee,
and payment for the mileage. Enclosed herein is a check for such
witness fee, plus payment for the mileage.

If you have any questions, please contact, Phillip L. Wise,
the attorney assigned in this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,
C)

Lawrence M. Noble
General Counsel

By:j
Lois G. Lerner
Associate General Counsel

Enclosure
Check ($62.76)
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON DC 204bl

March 30, 1988

iUORAND

TO:

FROM:

SUBJECT:

Larry McCoy
Deputy Assistant Staff Director

Lawrence M. Nobl
General Counsel V

Witness Fee CheL for Sue Bass

On March 15, 1988, staff members from this Office were in
Columbia, South Carolina taking depositions. Sue Bass, one of
the deponents, did not appear and is not entitled to a witness
fee at this time. Accordingly, this Office is returning the
attached check payable to Sue Bass for you to dispose of
according to your established procedures in such matters.

Attachment
Check in the amount of $62.76
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BEFORE THE

FEDERAL ELECTION COMMISSION

-x

4 In RE:

5 MUR 2071

DEPOSITION OF ROBERT M. TALLON. JR.

Washington, ). C.

Friday, March 18, 1988

Deposition of ROBERT M. TALLON, JR., called

examination pursuant to notice, at the Federal Election

Commission

SMONSKEY,

Columbia,

999 E Street, N.W., at 9:40 a.m. before BRENDA M.

a Notary Public within and for

when were present on behalf of

LOUIS G. LERNER, ESQ.
PHILLIP WISE, ESQ.
THOMAS J. WHITEHEAD, ESQ.
Federal Election Commission
999 E Street, N.W.
Washington, D. C. 20463
On behalf of the FEC.

the District of

the respective parties:

DWIGHT F. DRAKE, ESQ.
Nelson, Mullins, Riley & Scarborough
1330 Lady Street
Third Floor, Keenan Building
Columbia, South Carolina 29211
On behalf of Congressman Tallon.
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Robert M. Tallon,
by Ms. Lerner
by Mr. Drake
by Ms. Lerner

Jr.
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EXAMINATION
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Exhibits 1 thru 3
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1 PROCEED INGS

2 Whereupon,

3 ROBERT M. TALLON, JR.

4 was called as a witness and, having first been duly sworn,

5 was examined and testified as follows:

6 EXAMINATION

7 BY MS. LERNER:

8 Q Would you state your name for the record.

9 A Robert M. Tallon, Jr.

10 Q Congressman, you also go by?

11 A Robin.

12 Q Could you give us your address, please.

C-)13 A 1444 Dorchester Road, Florence, South Carolina

14 29501.

15 Q You are presently the Congressman for the 6th

16 District of South Carolina?

17 A Yes, ma'am.

18 Q When were you elected to that office originally?

19 A November 1982.

20 Q What was your occupation before you were elected?

21 A I was a businessman, principally involved in

22 retail clothing stores and also some real estate and home
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0 1 building.

2 Q Are you still involved with the clothing stores

3 that you mentioned?

4 A I am interested, but not involved.

5 Q Can you explain what you mean by "interested"?

6 A I still have an interest in the business, a

7 financial interest in the business. I am in the process now

8 of trying to determine how not to have a financial interest
70

9 in the business.

10 Q Can you tell me how many clothing stores you had

11 an interest in in 1982 when you were first running?

12 A Let's see. One, two, three, four, five, six.

13 Six.

14 Q Could you give us the names of those stores,

15 please?

16 A Yes. Robin's of Greenville, Robin's of

17 Demtsville, Robin's of Columbia, Robin's of Florence, Robin's

18 Ladies' Wear, and LeMasters.

19 Q Are each of those stores incorporated?

20 A Yes, ma'am.

21 Q Is there an organization called the Tallon Sales

22 Company?

0

• , + • +
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1 A Yes.

2 Q Could you explain to us what that is?

3 A Tallon Sales Company is a -- its function is to

4 provide management services for the corporations that I just

5 named that would have to do with monthly P&L statements.

6 Q Can you tell me what P&L is?

7 A Monthly profit and loss statements, paying

8 employees and also accounts payable. General office clerical

9 work, support for these other businesses. It is also -- I

10 guess this is technically right -- a holding company that

11 owns stock in these other businesses.

12 Q What would you say your connection with Tallon

C)13 Sales was in 1982 aside from the fact that Tallon Sales was

14 involved in this administrative activity for the stores you

D15 mentioned?

16 A My personal connection?

17 Q Yes.

18 A From the time I was elected to the South Carolina

19 legislature in 1979, 1 just really was not personally

20 involved in policy-making decisions that related to Tallon

21 Sales Company or the other entities, the other stores.

22 Q Who were the people that were in charge of the

0
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1 day-to-day operations of Tallon Sales Company back in 1982?

2 Do you recall?

3 A Probably my sister. Of course, my sister.

4 Q Her name is?

5 A Cameron Minshew, and our general manager, Bobby

6 Welch.

7 Q Did either Mr. Welch or Ms. Minshew communicate

8 with you regarding what the day-to-day operations were or

9 decisionmaking processes were during that time?

10 A No, ma'am.

11 Q Did they ever run policy decisions by you for your

12 feelings?

13 A Well, no. I don't know that there were that many

14 policy decisions. The biggest thing I probably ever did was

15 look at these profit and loss statements at the end of every

16 month.

17 Q Were you involved at all in the decision-making

18 processes regarding the corporations during the period of

19 January 1982 through the election in which you were first

20 elected Congressman from the 6th District?

21 A No, ma'am.

22 Q Are you aware that the corporations that you0
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1 mentioned previously sometimes give bonuses to their

2 employees?

3 A Yes, ma'am.

4 Q What would be the basis for giving a bonus to an

5 employee?

6 A There was really no -- at least when I was running

7 the business, there was no specified policy. There was

8 certainly a bonus given for, I guess, percentage of the sales

9 each month. And then at other times, it was pretty much an

10 arbitrary decision. It may have had to do with the profit

11 that that particular store had.

22 Q Who would make those decisions?)

C)13 A Prior to 1979, I think I would, possibly in

14 consultation with my sister, who is the bookkeeper, and

15 Bobby.

16 Q After 1979?

17 A I guess my sister and Bobby would probably do all

18 that. we made an agreement, a verbal agreement, in 1979,

19 when I wanted to get in politics, that I would stay out of

20 their hair and they would run the business and I would go

21 ahead and spend my time and energy and effort in the office

22 that I was elected to.
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01 From that time hence, they have called the shots,

2 as far as the business is concerned.

3 Q When you say Bobby, just for the record, you are

4 referring to Bobby Welch?

5 A Bobby Welch.

6 Q Do you recall when you announced your candidacy

7 for Congress in 1982?

8 A Well, I think that I announced it in the fall of

9 '81, and then I believe by that November, I had some second

10 thoughts and decided that I would not run for Congress. But

11 by February of '82, 1 think I had reconsidered for various

12 reasons and announced that I would indeed be a candidate.

013 Q Do you recall .,ilhen you actually started

14 fund-raising? Let me stake a step back. Do you recall when

15 you first organized a campaign committee?

16 A I honestly don't.

17 Q Can you give me an approximate time period?

18 A we had people that were interested in the campaign

19 on a sort of an informal basis. They were not organized.

20 Actually, they camne to me in the fall of -- would that be

21 '81?

22 Q Yes.
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01 A In the fall of '81.

2 Q Would you say, then, that those people from the

3 fall of '81, when you first started thinking about this,

4 through the end of the campaign, that those people were

5 working for you, whether it would be formally or informally,

6 towards furthering your campaign?

7 A Yes.

8 Q Then you said approximately February '82 is when,

9 after thinking back and forth, you finally decided that you

10 were going to go ahead with the campaign?

11 A Right.

12 Q Did anyone -- excuse me a second.

C)13 (Pause.)

14 BY MS. LERNER:

15 Q Tell me about your involvement in the financing of

16 your campaign. You had these people that were generally

17 interested in helping you out. What was your involvement

18 with regard to finances for the campaign?

19 A I was not involved.

20 Q Were you consulted with regard to fund-raising

21 decisions?

22 A No, not really. We had a campaign manager.
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1 Q Who was that?

2 A Russ Rosen. Well, we had two. Cam Chessum was

3 first. He got sick and Russ Rosen came on board. Russ, i

4 believe it was Russ, involved -- I think his name was Randy

5 Wilhelm from here in Washington who helped us with

6 fund-raising, not only in Washington, but also came down to

7 the district. I don't know how many times. At least one

8 time that I can remember when I was present at a meeting.

9 Q Approximately what time frame are you talking

10 about there?

11 A This must have been -- it was in warm weather. It

12 must have been in April, April or may.

013 Q Are you aware of any fund-raising efforts that

14 took place between February and this April or May period you

15 are talking about?

16 A I honestly cannot remember. I am trying to

17 think. I just cannot -- I don't remember. I mean, the first

18 time that we had any kind of organized effort was when we got

19 a campaign manager who camne in to take over the day-to-day

20 operations of the campaign. And with Mr. Wilhelm's help,

21 that was sort of the beginning of any kind of structured

22 campaign.
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1 Q Do you know if there were any contributions

2 accepted by your campaign prior to the time when the campaign

3 manager came in?

4 A I would think that there would have been. I'm

5 trying to think of when the campaign manager came in, but we

6 probably had at least the campaigning treasurer, and it is

7 very hard to remember back six or seven years.

8 Q I understand.

9 A Maybe if I had the FEC reports in front of me, it

10 might could help me a little bit. I just don't remember.

11 Q Maybe this will make it easier: You would say

12 probably your date on your FEC report of organization of your

13 committee probably would have been the date about when you

14 started receiving campaign contributions, whether it be an

15 organized effort or just contributions from individuals that

16 you knew; would that be a correct statement?

17 A I believe so. I think so.

18 Q I'm not trying to make you remember something you

19 can't remember. I am trying to get a little bit of

20 background here.

21 Q I have a copy of -- is this the first report?

22 MR. WHITEHEAD: I believe so.

I. - i 1 U\ i i ( i . I (
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1 BY MS. LERNERt

2 Q I have a copy of the first report that you filed

3 -- excuse me one second.

4 (Pause.)

5 MS. LERNER: I was looking for the statement of

6 organization date, but we do not have it. It is on the

7 record.

8 BY MS. LERNER:

9 Q We have a copy of an FEC report that I will show

10 to your counsel which indicates that the statement of

11 organization listed the date of April 13, 1982, for the

12 startup of your campaign, which I assume is the date we are

13 talking about. This would be the formal start of it -- I'm

14 sorry. We do have a copy of the statement of organization.

15 That indicates that the campaign registered with

N16 the commission on April 2, 1982; is that correct?

17 A Yes, ma'am.

18 Q Do you know a gentleman by the name of

19 G.B. Stokes?

20 A Yes, ma'amn.

21 Q Who is Mr. Stokes?

22 A G.B. Stokes is a businessman in Florence who owns

lm- !\ 11 \1 i R i w- IV . 1 \(
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1 the Howard Johnson's motel and restaurant and I'm sure other

2 things, but I'm not sure what else.

3 Q Does Mr. Stokes have any relationship to any of

4 the Tallon corporations?

5 A No, ma'am.

6 Q Did Mr. Stokes play any part in your campaign?

7 A I remember having a meeting in Mr. Stokes' motel

8 with a group of people that we were trying to involve in the

9 campaign.

fI,10 Q Do you remember approximately when that meeting

11 took place?

12 A Sometime -- I don't know. It was probably around

13 April or May.

14 Q Can you recall whether it was before or after you

15 registered a committee with the commission?

16 A No, I can't. But I would certainly think it was

17 afterwards.

18 Q Did Mr. Stokes ever approach you and indicate that

19 he would like to make a contribution to your campaign?

20 A No, ma'am.

21 Q Do you know whether Mr. Stokes ever made a

22 contribution to your campaign?)
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A I don't know.

Q Did Mr. Stokes ever tell you that he would like to

put money into your campaign but he wouldn't want anyone to

know about it?

A No,, ma'am.

Q Did Mr. Stokes ever offer you $1000 for your

campaign?

A Not unless it is on the FEC report. And I really

haven't looked at it. But I don't remember it, no.

Q When I asked you if Mr. Stokes had ever made a

contribution to your campaign or offered you a contribution

to your campaign, you sort of smiled. Was there some reason

for that smile?

A No, not really. I just -- from one source or

another, for seven years now, there seems to be some reason

for the FEC to believe that maybe he did. I guess that was

the reason for the smile. I was just thinking it was so many

people that I wish had made a contribution that did not make

a contribution, that raising money is very difficult.

Q I'm sure it is. Do you know a gentleman by the

name of Gary Slavins?

A Yes, ma'am.

-1~~~ ~ ~ ~ 1) 1 k 1efPM 110.1\ .
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1 Q How do you know Mr. Slavins?

2 A We were acquaintances before, prior to the time

3 that I ran for Congress. He helped me in the Congressional

4 campaign and later worked for me, after I was elected, for

5 about six months.

6 Q Did he have any involvement with any of your

7 corporations?

8 A No, ma'am.

9 Q What did he do for you in assisting with the

10 campaign?

11 A I really don't know, just anything that he and the

12 campaign manager could agree on, I guess. During that period

13 of time, my life was pretty much run by my campaign manager

14 and campaign schedule. There were other people around. But

15 for 16 hours a day, I was told what to do, where to go and

16 how to do it. It was -- I really did not keep up with

17 exactly what other people were doing.

18 Q Did you ever discuss the possibility of putting

19 cash contributions into your campaign with Mr. Slavins?

20 A No, ma'am.

21 Q Did you ever ask Mr. Slavins to take a cash

22 contribution and write your campaign a check?

0
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1 A No, ma'am; no, ma'am.

2 Q Did Mr. Slavins ever offer to put cash in his

3 account and write a check to the campaign?

4 A No, ma'am.

5 Q Do you know Mr. Slavins' ex-wife, Vicky?

6 A Yes, ma'am.

7 Q Did you ever discuss the possibility with

8 Mr. Slavins of his wife putting a contribution into her

9 account and writing a check to the campaign?

10 A No, ma'am.

11 Q What is your relationship with Mr. Slavins

12 presently?

13 A He -- it is up and down. Right now he calls me

14 occasionally on the telephone. He lives in Charleston. He

15 is remarried. We are speaking now.

16 Q There was a time when you were not speaking?

17 A Yes, ma'am.

18 Q Can you give me the basis for your falling out?

19 A We had a problem internally in our office when

20 Mr. Slavins came to work for us in Washington. It was just

21 something that couldn't be resolved. He left not under the

22 best circumstances.0
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Approximately when was that?

I believe that was in July after I took office in

January.

Q

A

Q

campaign

A

Q

fund-rais

So, that would be '83?

'83, right.

Getting back to Mr. Welch, was he involved in your

fund-raising at all?

Yes,, ma'am.

What did Mr. Welch do with regard to your

ing?

A I'm not sure.

Q Do you know whether he was involved in soliciting

funds for the campaign?

A Yes, ma'am, he was.

Q Are you aware of how he went about that?

A No, ma'amn.

Q Did Mr. Welch or anyone else in your campaign ever

show you documents that Mr. Welch was going to send out to

solicit campaign contributions?

A No, ma'am.

Q I realize this was a long time ago. I will show

you some documents. I will ask you whether you have ever

- I ~ K \i 1(1 j)( )k. II IRS. I N(
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1 seen them before. I have these premarked. Please look at

2 the document marked Exhibit 1. Take your time and read it

3 over.

4 (Tallon Exhibit 1 identified.)

5 THE WITNESS: I have never seen that.

6 MR. DRAKE: When you say "that," you mean Exhibit

7 1?

8 THE WITNESS: Yes.

9 BY MS. LERNER:

10 Q Please look at Exhibit 2.

11 (Tallon Exhibit 2 identified.)

12 THE WITNESS: I don't think I have ever seen

13 that.

14 BY MS. LERNER:

15 Q You are referring to Exhibit 2?

16 A Right.

17 Q Exhibit 3, please.

18 (Tallon Exhibit 3 identified.)

19 THE WITNESS: No, ma'am.

20 BY MS. LERNER:

21 Q You have never seen Exhibit 3 before?

22 A No.

- 1< N i. w ji I \(-
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1 Q And finally, Exhibit 4.

2 (Tallon Exhibit 4 identified.)

3 THE WITNESS: No, ma'am.

4 BY MS. LERNER:

5 Q You have never seen Exhibit 4 before?

6 A No, ma'am.

7 Q Was it generally the custom of the campaign to

8 have you review solicitation materials before they went out?

9 A No, ma'am.

10 Q Who would have been the person to do that?

11 A I guess the campaign manager. Perhaps -- again,

12 I'm not sure -- Mr. Wilhelm, who was helping us raise money

13 may have made suggestions of that sort of thing. But I think

q 14 ultimately the campaign manager would have probably been the

15 one to consult with.

16 Q Now, going back to approximately February of 1982

17 when you made your final decision that you were going to run,

18 did you ever have a discussion with Ms. Minshew or Mr. Welch

19 concerning the possibility of soliciting the employees of the

20 Tallon corporations?

21 A No, ma'am.

22 Q Do you know whether they ever solicited the

0
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1 employees of the Tallon corporations for contributions to

2 your campaign?

3 A Yes, ma'am.

4 Q Did they?

5 A Yes, ma'am.

6 Q How do you know that?

7 A I don't know. Through the whole process, you just

8 somehow knew it. But I can't recall. One of these exhibits

9 is obviously asking for a contribution.

10 Q Did Ms. Minshew ever have a discussion with you

11 regarding the possibility of giving bonuses to the employees

12 at a certain point so that they would be able to make larger

13 contributions to your campaign?

14 A No, ma'am.

15 Q Did Mr. Welch ever discuss that possibility with

16 you?

17 A No, ma'am.

18 Q Did either Ms. Minshew or Mr. Welch ever indicate

19 to you that it might be profitable to solicit the employees

20 for contributions shortly after they received a bonus?

21 A No, ma'am.

22 Q Did they ever suggest it might be profitable to

@,iiNl ii( i
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1 your campaign to make a solicitation to employees shortly

2 before a bonus was coming out?

3 A No, ma'am. They never asked me, period, about

4 asking employees for contributions.

5 Q Is there any particular time of the year or the

6 month when bonuses would generally be given to the employees?

7 A I don't know. You might understand something. I

8 didn't even know who was working in the stores at that time.

9 1 couldn't even tell you who the personnel was. I was

10 totally disconnected, decoupled from the operations and what

11 was going on. I did want to look at the profit and loss

12 statements and the income tax returns.

C)13 But other than that, that was my involvement,

14 other than maybe cutting an ad out of the Washington Post if

15 I thought it would be of interest and mailing it to them,

16 that sort of thing. But just never to get involved with

17 policy, with personnel, with buying, with merchandising, with

18 payroll decisions, none of that.

19 Q Prior to the time the investigation regarding

20 these matters began, did you ever hear any rumors that

21 bonuses were being given to employees so that they could make

22 contributions to your campaign?
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1 A No , ma'Iam.

2 0 Do you know a woman by the name of Sue Bass?

3 A Yes, ma'am.

4 Q Who is Ms. Bass?

5 A Ms. Bass, when I was in the state legislature,

6 worked for Tallon Sales Company.

7 Q What was her position?

8 A I'm not sure. It seems to me -- I don't know.

9 She did clerical work.

10 Q Was Ms. Bass still working for the Tallon Sales

11 Company in 1982 when you were running for office?

12 A I don't remember. I know she moved. I think she

013 moved, she and her husband relocated. I just cannot remember

14 when she left.

15 Q Was Ms. Bass doing any work for the campaign that

16 you know of?

17 A Not that I know of. She used to help me with some

18 of my things when I was in the state legislature.

19 Q Let me give you a copy of a statement of

20 organization for your committee to look at again. I believe

21 if you look down about the middle of the page, you will see

22 that Ms. Bass is listed as the assistant treasurer of the

N- 1~ 1)1R\ R
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1 campaign when the committee was organized.

2 Perhaps that will help you in thinking about when

3 Ms. Bass might have left town.

4 A Well, obviously she was there at that time that

5 this document was -- this was April of '82. But I cannot

6 remember when she was transferred and her husband was

7 transferred and they moved.

8 Q I have another document here to help refresh your

9 recollection. It is on Robin Tallon, Democrat for Congress

10 stationery dated June 25, 1982. It indicates that Sue Bass

11 is no longer the assistant treasurer for the campaign, signed

12 by Ms. Bass. So, the June 25 date appears to be when she was

C)13 no longer with the campaign.

14 A That must be right.

15 Q Was Ms. Bass involved in the fund-raising aspect

16 of the campaign, do you know?

17 A Not that I remember.

18 Q Does Ms. Bass have a relationship with your

19 sister, Ms. Minshew, that you are aware of?

20 A I'm sorry?

21 Q Are they friends, acquaintances?

22 A I thought Ms. Bass moved and left Florence. I
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1 don't know. They worked together and never had any problem

2 that I know of.

3 Q When did you first learn of the allegations that

4 bonuses had been given to employees of the Tallon

5 corporations so that they could contribute to the campaign,

6 approximately?

7 A I really do not remember, but I think it was prior

8 to the primary; the last primary election I had, which would

9 have been in June of '86. When I say "prior to it," some

10 months prior to it. I have no idea. I would just be

11 guessing if I said February.

12 Q Do you recall how you found that out?

13 A No.

14 Q Do you know a gentleman by the name of James Brown

15 who I believe is called Jimmy Brown?

16 A Yes, ma'am.

17 Q Hlow do you know Mr. Brown?

18 A Mr. Brown was involved in the campaign in 1982.1

19 also know Jimmy on a casual basis.

20 Q What was Mr. Brown's involvement with the campaign

21 in 1982?

22 A To my knowledge, there was no official position.
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01 He was sort of like Gary. I don't know exactly what he did.

2 Q Would you call him a volunteer?

3 A A volunteer, yes.

4 Q How often would you say Mr. Brown on an average

5 was at campaign headquarters?

6 A I don't know, because I was very rarely there.I

7 would go two weeks without going to the campaign room.

8 Q Do you have a present relationship with Mr. Brown?

9 A Yes.

10 Q How would you describe that?

11 A He appears to be working on a volunteer basis for

12 a potential primary opponent that I have this time. So, it

(D 13 is not as good as I would like for it to be.

14 Q Have you ever had a falling out with Mr. Brown?

D15 A No, I don't believe I have.

16 Q Do you know a woman by the name of Lynn Hartnett?

17 A Yes, ma'am.

18 Q How do you know Ms. Hartnett?

19 A Ms. Hartnett is the manager of Robin's Ladies'

20 Wear in Florence, South Carolina.

21 Q How long have you known Ms. Hartnett?

22 A Around eight years.
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1 Q Do you recall when she first became the manager

2 for the store?

3 A No, I don't. I would say it was probably 1980,

4 maybe '79.

5 Q Did Ms. Hartnett have any connection with the

6 campaign?

7 A Not that I recall.

8 Q Do you know Robert Hartnett?

9 A Yes, ma'am.

10 Q Who is Robert Hartnett?

11 A Robert Hartnett is Lynn Hartnett's husband, and he

12 was employed by Robin's Hens' Wear store.

13 Q Did Mr. Hartnett have any connection with the

Nr14 campaign?

15 A He is a good friend and maybe he helped, volunteer

16 work and that sort of thing. He had no official capacity

17 that I recall.

18 Q Do you know Jerry Harris?

19 A Yes, mia'am.

20 Q How long have you known Mr. Harris?

21 A I think I can tell you exactly. About 34 years.

22 Q Does Mr. Harris have any connection with the

0~ \ i i \



34120.0
bms 27

1 corporations that we mentioned?

2 A He does not now. He was the manager of Robin's of

3 North Myrtle Beach.

4 Q During the time period of 1982?

5 A Yes, ma'am.

6 Q Did Mr. Harris have any connection with the '82

7 Tallon campaign?

8 A His connection would have been the same as

9 Mr. Hartnett's. He was certainly interested and involved,

10 but no official capacity.

11 Q Did Mr. Harris ever indicate to you that he had

12 been solicited to contribute one of his bonuses to your

13 campaign?

14 A No, ma'am.

15 Q Did either Lynn Hartnett or Robert Hartnett ever

16 tell you that they had been solicited to contribute one of

17 their bonuses to your campaign?

18 A No, ma'am.

19 Q Did either Lynn Hartnett, Robert Hartnett or Jerry

20 Harris ever tell you that they had contributed one of their

21 bonuses to your campaign?

22 A No, ma'am.

i, l - ! ) 1 I< \ -i tR t i ( )1 i t I<s , 1 \ (
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1 Q Who is Roland Minshew?

2 A He is my brother-in-law.

3 Q Does he have any connection with the Tallon

4 corporations?

5 A Yes, ma'am. He is the manager of Robin's of

6 Florence.

7 Q Did he have any connection with the '82 campaign?

8 A No official connection, no, ma'am.

9 Q Did Mr. Minshew ever tell you that he had been

10 solicited to give one of his bonuses as a contribution to

11 your campaign?

12 A No, ma'am.

13 Q Did he ever tell you that he had, in fact, given

14 one of his bonuses as a contribution to your campaign?

15 A No, ma'am.

16 Q Do you know a gentleman by the name of Mark

17 Lawson?

18 A Yes, ma'am.

19 Q How do you know Mr. Lawson?

20 A Mark was employed somewhere in the organization,

21 but I'm not sure.

22 Q You are referring to the Tallon corporation

0
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organization?

A Yes.

Q This would have been in 1982?

A Yes, ma'am.

Q Is Mr. Larson still employed by one of the Tallon

corporations?

A No, ma'am.

Q Did Mr. Lawson have any connection with the Tallon

'82 campaign?

A No, ma'am.

Q Did Mr. Lawson ever indicated to you that he had

been solicited to give his bonus to your campaign?

A No, ma'am.

Q Did he ever tell you, in fact, he had given a

bonus to your campaign?

A No, ma'am.

Q Did anyone else ever tell you that Mr. Lawson had

given part of his bonus to your campaign?

A No, ma'am.

Q Did you ever ask Mr. Lawson if he would make a

contribution to your campaign?

A Not that I recall.
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QDid you ever ask Lynn Hartnett to make a

contribution to your campaign?

A Not that I recall.

Q Did you ever ask Jerry Harris to make a

contribution to your campaign?

A Not that I recall.

Q Did you ever ask Roland Minshew to make a

contribution to your campaign?

A No, ma'am. And I say not that I can recall. May

I say something?

Q Sure.

A I don't know that you could ever find anybody that

I have asked to make a contribution. I just can't do that.

I mean anybody that has ever made a contribution --

Q If you bear with me, I might have to ask you about

a few other people simply to have it on the record.

Did anyone ever suggest to you that it might be

helpful to get money for the campaign by reimbursing

employees for their contributions?

A No, ma'am.

Q Do you know a gentleman by the name of Ed Saleby?

A Yes.

,-
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1 Q Who is Mr. Saleby?

2 A He is a state senator from Darlington County.

3 Q Did you know Mr. Saleby in 1982?

4 A Yes, ma'am.

5 Q Are you aware whether Mr. Saleby made a

6 contribution to your campaign in 1982?

7 A I don't recall.

8 Q Do you know a gentleman by the name of Joe

9 Pearce?7)

10 A Yes, ma'am.

11 Q Who is Mr. Pearce?

12 A He is the current mayor of Florence. He was not

13 mayor then.

14 Q Are you aware Mr. Pearce made a contribution to

15 your campaign in 1982?

16 A No, ma'am.

17 Q Did it ever come to your attention that people had

18 offered contributions to your campaign that were over $100 in

19 cash?

20 A No, ma'am.

21 Q Do you know a gentleman by the name of Jefferson

22 Lee?
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1 A Yes, ma'am.

2 Q Who is Mr. Lee?

3 A He is currently employed by me in the

4 Congressional office.

5 Q Did he work for your campaign in 1982?

6 A Yes.

7 Q Did Mr. Lee ever tell you that he had been offered

8 cash contributions over $100 for your campaign?

9 A No, ma'am.

10 MS. LERNER: If I could ask you if we could take a

11 short break.

12 (Recess.)

C)13 BY MS. LERNER:

14 Q Congressman, did you speak to anyone aside from

15 your attorney about your testimony at this deposition?

16 A No, ma'am.

17 Q Did you speak to any of the other parties that

18 have been deposed about their testimony at their depositions?

19 A No, ma'am.

20 Q You have not spoken to your sister about her

21 testimony?

22 A No, ma'am. When was her testimony? Was that

V,0 -
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0 1 recently? I'm sorry. It doesn't matter. No, I have not

2 spoken with her.

3 Q When the commission notified you of the reason to

4 believe the findings in this matter, did any other

5 individuals contact you indicating the commission had given

6 them similar notices?

7 A Are you asking me when is it that I got this thing

8 for me to come testify?

9 Q No. I'm talking earlier on when the commission
'D

10 first notified you that there might be a problem in this

11 matter. Did anyone else tell you, the commission has also

12 notified us that there might be a problem?

13 A Yes.

14 Q Do you recall who that was?

15 A It could have been -- it was probably somebody --

16 it was probably either Butch, Cameron or Bobby, and I

17 immediately told them I did not want to discuss it with them.

18 Q Did Ms. Minshew ever indicate to you that people

19 had contacted her regarding notices from the commission?

20 A No. I really don't think she did. I believe that

21 you are not supposed to discuss getting a notice with

22 anybody. And somehow that was my understanding.
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1 Q That is absolutely correct. But that doesn't

2 always stop people.

3 A Let me go a step further, if I may. At some point

4 during this time -- and I don't even know when it was -it

5 seemed like it was around the Christmas holidays last year or

6 the year before, something, I did get a call from Jimmy

7 Brown. And I told Jimmy I did not want to talk about it and

8 that I could not talk about it until it was resolved. Now, I

9 don't remember whether I had ever even heard from you folks

10 or not. So I don't know if I could talk about it. Jimmy

11 went on to say that he was sorry that all this had come up.

12 He indicated that maybe he had been intimidated a little bit,

013 perhaps by Gary.

1;-14 Q Gary Slavins?

7)15 A Yes. And he deeply regretted it and he hoped that

16 it wouldn't create any future problems as far as the

17 relationship he had with me and anybody else that this may

18 have affected. That was about all that was said.

19 Q Was there any point in time -- you had a falling

20 out with Mr. Slavins. Did you ever have a similar falling

21 out with Mr. Brown?

22 A No. He may have had a falling out with me that I



34120.0
bins 35

01 didn't know about. I really don't think I ever had a falling

2 out with him. I think that Jimmy thought that he should have

3 played a greater role in some of the decisions that were made

4 after I was elected. And that is something that I did not

5 recognize at the time. But in retrospect, I believe he was a

6 little disappointed that he had not been involved a little

7 bit with making some of the policy as far as staff and that

8 sort of thing after I was elected.

9 Q Did you ever tell Mr. Brown or a representative of

_10 Mr. Brown that individuals involved in this matter might sue

11 him based on his statements that he made to the commission?

12 A No, ma'am, I did not. I have often wondered why a

13 citizen could come in here -- how a citizen can come in here
C)

14 and if they make any kind of a statement or a false statement

15 to the Federal Election Commission and tie this process up

16 f or six years or so, there seems to me that there should be

17 some way to keep that sort of thing from happening if, in

18 fact, the people know that what they are saying is not the

19 truth when they bring this matter to you. Obviously, it has

20 been some concern of mine for a long time. I would love to

21 see it resolved. What if it is resolved and I am found

22 faultless and everybody else is, I have to wonder about

01
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1 people just coming in here and making any kind of allegation

2 and starting another process, not only with me, but with any

3 other elected official.

4 Q Do you know a gentleman by the name of Rod

5 Jernigan?

6 A No.

7 Q I believe he is Mr. Brown's attorney.

8 A He is.

9 Q Did you ever have a conversation with Mr. Jernigan

10 concerning this matter?

11 A Yes, ma'am.

12 Q What was the substance of that conversation?

C)13 A He called me and I returned his call. He said,

14 Robin, Jimmy is very, very upset about this whole matter that

15 Gary got him involved in, and Jimmy thinks that you are real

16 upset with him and this, that and the other.

17 1 assured Mr. Jernigan that I just was not upset

18 with Jimmy and I didn't know what Jimmy's involvement was in

19 this whole thing and I would just be very happy when it was

20 resolved.

21 Q Was there any discussion at that time about the

22 possibility of a suit being filed regarding Mr. Brown's

I -~ it
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1 statements?

2 A No, that was not mentioned by Mr. Jernigan.

3 Q How about by you?

4 A Byrne?

5 Q Yes.

6 A No.

7 MS. LERNER: I don't have any more questions. If

8 you have anything you would like to ask --

9 MR. DRAKE: I have no questions.

10 THE WITNESS: That last question -- we can't talk

-~11 off the record, can we or can't we?

12 MS. LERNER: We can, but I think we should finish

13 with on the record first. Actually, I think I might prefer

14 what you have to say on the record. Perhaps you want to

15 discuss it with counsel before you say it.

16 THE WITNESS: Could I?

17 MS. LERNER: Sure.

18 (Recess.)

19 MR. DRAKE: Mr. Tallon wants to make a short

20 statement.

21 THE WITNESS: I was trying to go back over the

22 conversation with Rod Jernigan and with Jimmy Brown, and I do

V.S I 11,\ ii( iis \
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01 not remember either myself,, Rod Jernigan or Jimmy Brown

2 mentioning anything about any lawsuit. I feel like that Rod

3 Jernigan was probably calling me because Rod is a friend of

4 Jimmy's and Jimmy was very emotionally distraught and the

5 only thing that Jimmy ever mentioned to me when we had a

6 conversation after my conversation with Mr. Jernigan was that

7 he hoped that he could have a relationship with Cameron and

8 Butch; that's my sister and my brother-in-law, and that

9 nobody was real mad with him. And again, he stressed that he

10 felt like -- well, he didn't know how he got involved in all

11 of this.

12 BY MS. LERNER*-

13 Q Let me get clear now. You mentioned before that

14 he called you up at one point and said that he was sorry and

15 then we are talking about this conversation with regard to

16 Mr. Jernigan. Where did they fall in time? Do you recall?

17 A I think it was before Christmas this year when

18 Mr. Jernigan called me and before Christmas this past year

19 when I talked to Mr. Brown.

20 Q Meaning Mr. Jernigan called you this year and

21 Mr. Brown called you last year or are you talking about the

22 same time period?

i i ~ i\, \i fRi vi~m 1 \ I .
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1 A Around the same time, November or December, yes.

2 Q You don't recall whether Mr. Brown called you

3 first or Mr. Jernigan called you first?

4 A Mr. Jernigan called me first.

5 MS. LERNER: I believe that is it from our end of

6 it. If you have any questions --

7 MR. DRAKE: Just one question to clarify one

8 thing.

9 EXAMINATION

10 BY MR. DRAKE:

11 Q There was only one conversation with Mr. Jernigan?

12 A Yes.

13 Q There was only one conversation with Mr. Brown?

14 A I think I talked to him two times in the last

15 three or four years, and I have no idea when the other time

16 was. I really didn't know what he was talking about when he

17 called me the first time. That was several years ago. I

18 think he was alluding to this discussion of events that has

19 happened this morning. I wasn't sure exactly what he was

20 talking about and he was not specific.

21 Q When you say you are not sure, you are speaking of

22 a conversation that occurred several years ago?
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1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

-. R &i. Im

34120.0
bins

A Yes.

Q Subsequent to that, the only conversation you had

is one fairly recently; subsequent to a conversation you had

with his attorney, Mr. Jernigan, who called you?

A That is correct.

Q Did he ask you to speak with Mr. Brown?

A Dwight, I don't remember whether he asked me to

speak to him or whether I told him I would speak to him.

MR. DRAKE: I have no other questions.

EXAMINATION

BY MS. LERNER:

Q what is Mr. Brown's relationship with

Mr. Slavins? Do you know?

A Relationships with Mr. Slavins sort of come and

go, ebb and flow. At this point, I have no idea. There were

times when the two of them, I think, were quite close and

good friends. I -- that doesn't mean that they are today

because there is a --

Q Let's go back to two separate periods. In the

1982 February period, do you recall whether Mr. Slavins and

Mr. Brown were on good terms or bad terms?

A I mean, it can change in a day. But you know, for

C)
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1 the most part, I guess they probably got along all right.

2 They had a -- if they had a common cause.

3 Q The second time period I am interested in is -- I

4 believe you said 1983 when you and Mr. Slavins had some

5 difficulties and Mr. Slavins was no longer working for you.

6 At that time period, do you know whether it was on again or

7 off again between him and Mr. Brown?

8 A I don't know that it has ever been off between he

9 and Mr. Brown. I have the distinct impression that Mr. Brown

10 is scared to death of Mr. Slavins.

11 Q What gives you that impression?

12 A He seems to be intimidated by him.

13 Q Is there anything specific that you could point0

14 out that would give you that impression?

15 A The two times that I have talked to Mr. Brown, he

16 just seemed to be anxiety-ridden about his relationship with

17 Mr. Slavins.

18 MS. LERNER: Anything else?

19 MR. DRAKE: No.

20 MS. LERNER: Before we go off the record, I would

21 like to say that this is a Federal Election Commission reg

22 investigation pursuant to 437G, which is confidential and

0
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1 cannot be revealed until the commission's investigation has

2 been completed. Ordinarily, we give a witness a witness fee

3 for testifying. However, I know government employees don't

4 get them. I am not sure whether you do. I will check into

5 it.

6 MS. LERNER: Did you want to waive signature or

7 review the transcript?

8 MR. DRAKE: We will waive.

109 THE WITNESS: I am thinking of something. If

10 there is anything I have told you this morning that I am not

11 absolutely clear on -- it is my conversation with Rod

12 Jernigan and why he called me. I know I was in Washington

C)13 and I was really busy. You mentioned a number of times that

14 he mentioned to me about any lawsuit and I don't think he

15 did. I know I nerve -- I mean I never -- that is the only

16 thing in this whole conversation this morning that I am not

17 absolutely sure of. I'm not sure what I told you. But I

18 can't remember precisely if he mentioned anything about a

19 lawsuit. I think -- I believe he was just telling me that

20 his friend was very, very upset.

21 BY MS. LERNER:

22 Q Was it an angry conversation or a calm

A (I' iei m \ R ,( i 1\ .



0 0
34120.0
bms

"flu ;e- uflj(~

43

conversation?

A It was very calm.

MS. LERNER: Should you recall anything further

about that, let your attorney know and he can let us know.

(Whereupon, at 10:55 a.m., the deposition was

concluded.)
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CERTIFICATE OF NOTARY PUBLIC & REPORTER

I, BRENDA M. SMONSKEY , the officer before whom

the foregoing deposition was taken, do hereby certify

that the witness whose testimony appears in the

foregoing deposition was duly sworn by me; that

the testimony of said witness was taken in shorthand

and thereafter reduced to typewriting by me or under

my direction; that said deposition is a true record

of the testimony given by said witness; that I am

neither counsel for, related to, nor employed by

any of the parties to the action in which this

deposition was taken; and, further, that I am not

a relative or employee of any attorney or counsel

employed by the parties hereto, nor financially

or otherwise interested in the outcome of this action.

otary Public in and for th"
District of Columbia

My Commission Expires MARCH 31t 1991



Robi S
Phone 7*2300

7359 Two Notch Rd.
Columbia, Soutm Carolina 29204

April 22, 1982

Dear

I have been in touch with most of you by phone recently

soliciting contributions for Robin's campaign for United States

- Congress. A few of you I haven't been able to reach yet and

others I hated to call because our stores might not be doing

business with your company at this time.

7' want to thank each of you that sent a contribution very

much. There were some very generous contributions-- one for a

thousand dollars and four for five hundred dollars or more.

o This type campaign is very expensive-- and prc-ably the greatest

.T undertaking ever in Robin's life. We desperately need money and

need it now.

At er a little thought-provoking rhetoric, i- -ou fee
I com-

elle= -o na.e your first contri '-bution or an additional one,

-,-.'ease acce-- my heart-felt thanks. The ROBIN"S organization hnas
never ben a demandng one. We have never demanded lavish or

frequent meals or entertainment as some customers do. We have

never demanded free clothes for ourselves or our famil-es as some

customers do. We haven't sold our business to -he highest bidder

as some customers do. We haven't made anyone do any excess travel-

ing to cur different locations Just to be more -ostl" as some cus-

tomers 4o. We've never solved our over-buying by refusing shipments

as some :us-omers do. We have tried to make wor'inc with our oran-

O :_a-_ion as easy as possible. We on't even actually work with some

O: *:ou due to terriory lines vet you still get credit for the cr-

ders.

We have been doing business with some of you for as long as

eleven years and others for as little as a season or two. You may

not have been our salesman for the entire time that we have done



Robtis
Phn *23M)

7359 Two NOtch Rd.
Columbia, South Carolina 29204

business with your company. ROBIN'S and Robin may have played a

big part in your success. Please think about it.

Please go to your sales managers, your company presidents, and

your company principals and request strongly a generous contribu-

tion to Robin's campaign. Please dig as deep as possible in your

pocket, your checkbook, your savings account, your bankcard, or

your bank itself and show Robin what he has meant and means to you.

Remember that all checks must be personal and that $1000.00 is

q the maximum total contribution including what you may have already

given. Please make checks to "Tallon for Congress" and send to above.

"'m not asking for a contribution in support of any issues or

political party---but for a man who has played an important part in

my life and the lives of many others.
CD Thank you so much for your generous and prcmpt contribution.

Yours Tr_.aly,

Bobby Welch, ?resi:ent

:allon Sales Th.

0
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* RobinS
Phone 7*2300

7359 Two Notch RAd.
Columbia. South Carolina 29204

April 27, 1982

Rather than beating around the bush, I'll get right to the

point. I need your help. I'm trying to raise campaign funds for

Robin Tallon ( owner of Robin's) who is running for U.S. Congress

- from the sixth district of South Carolina.

Having known and worked for Robin for many years, I really

feel that he will be the kind of Congressman that we need. I'm

not pushing any issues or party affiliation and although he's not

S running from your district, I believe that your help will result

in having the best Congressman ever elected from the sixth district.

I'm asking you as a customer and a friend to help me do some-

C) thing that I strongly believe in. If you fee: you can help, please

- send your personal check (for $25, $50, $100 or whatever you like)

made out to "Tallon for Congress" in the enclosed envelope.

Thank you ve-y much for your help.

Yours tru.y,

Bobby Welch
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Robi nS
Poe7812300 I

7359 Two NOtCh Rd.
Columbia, Sou Carolina 29

June 1, 1982

ro all Employees of Robin's, Robin's Ladies' Shop, LeMasters, and

Tallon Sales Company:

About a month ago I sent a letter to about sixty of you asking

for contributions for Robin Tallon's campaign for United States
Congress. I would very much like to thank each of you that sent in

a contribution. I really feel that each of us should make a con-
tribution if for no other reason than the fact that we owe our jobs

C'i to Robin. I also feel that each of you should ask your family mem-

bers that receive a discount on their purchases for a contribution.

I feel very strongly on both these counts.
There is less than one week before election day so there is not

a moment to delay. Robin sees every contribution that comes in, so

•) © let's let him know that his employees are behind him and that their

families appreciate the break on their purchases.
Thanks to all those employees who have given of their time and

tireless efforts to help Robin. 7 hope most of you realize that the

possibility is very, very strong that Robin wi!.. win. In fact, I

c) should have said it looks very probable. et'- all get behind him.

Don't delay. Make those contributions now. Make those calls

,; today.
Thank you agai..

-'4

iv 7
i J
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Phone 786. O0
7359 Two Notch Rd.

Columbia. South Carolina 29204

June 9, 1982

Dear

As you may have heard, Robin led -he ticket in his race for the
Democratic nomination to Congress from the sixth district of SouthCarolina---but he is in a runof f: The results are as follows:

Robin Tallon 35,687 47.1%
Hicks Harwell 19,501 :5.7%
John Brasington 12.666 :6.7%

I) Charles McGill 7,948 J0.0%
A candidate must get 50% of the total votes cast to win on the first

\' ballot. We almost did what they say can't be done!

I want to thank each of you that were able to contribute to Robin's
campaign very much. I'm sure it ,makes you feel good to know youwere able to help Robin with something that means so much to him.

As * said before, we are in a runnoff. Robin's opponent is an ex-
perienced politician who is going to be tough to beat. We need

D your financial help again in order to win. If ;ou've already given,may - ask for a little more (or a lot more if you can) you
. haven't, may I plead for your help. The runoff is less than two

weeks away (June 22) so you can sense the urgency.

Before you put this letter down, -lease consider a -ontribution.
-- :ssues and parties aside, please consider it a con-ributior to some-thing Robin has worked so hard for, somethina that 'real> beoieve
,n, and something that we need at once.

:'ll t'hank you in advance since 7'm sure we can count on you to
realize we're in this for keeps.

Please send personal checks or cash to Cameron at :-e following ad-
Jress: Tallon Sales Company

P.O. Box 3867
Florence, S.C. 29502

Thank you again for your much needed help.

Sincere>l-,

Bobby Welch
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'1 3
2 WHEREUPON,

3 CAMERON MINSHEW, HAVING BEEN DULY SWORN

4 AND CAUTIONED TO SPEAK THE TRUTH, THE

WHOLE TRUTH, AND NOTHING BUT THE TRUTH,

6 TESTIFIED AND DEPOSED AS FOLLOWS:

EXAMINATION BY

MR. WISE:

Q First of all for the record could YOU give your name

',1 and spell it for the Reporter, please?

A Cameron Minshew, C-a-m-e-r-o-n M-i-n-s-h-e-w.

1 Q And could you give us your full address including

ii Zip Code?

H A 120 Lake Wood Drive, Florence, South Carolina, 29501.

Q Okay, and yourtelephone and area code, please?

H A (803) 665-8578,

0 And are you employed, ma'am?

A Yes.

Q Would you give us your occupation?

20 A Bookkeeper and Secretary.

21 0 And who are you employed by?

22 Tallon Sales Company.

2) 0 And could YOU give that address also?

A A 2180 West Evans Street, Florence, South Carolina.

0 And telephone number and area code?
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A (803) 662-9622.

Q And are you here this morning because of a Subpoena

you received from the Federal Election Commission?

A Yes,

Q And are you represented by an attorney this morning?

A No.,
0 Q Have you been Involved with a deposition before?

A Yes,

Q So you do know a little bit about a deposition but

- anyway I'll still explain to you what's going to go

12' on here this morning,

* H A Okay.

0 0 First of all I'm going to ask a series of questions

to you and if at anytime you don't understand the

question please let me know and I'll rephrase the

question or repeat it so you can understand, Is that

understood?

H A Yes,

20 Q If you do rot interruPt me and tell me you do not

21 lnderstand the Lquestion what I'll do is I'll assume

that your answer is in response to that question,

21 A Okay,

1 Q Before you came here this morning did you review

2:; any documents in preparation?
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5.

6)

0 Those letters that you reviewed this morning.. wha t

were they? What type of letters were they?

11 A They were copies of letters that I had typed for

our different Store Managers

subpoenas. I

in response to their

have copies of them on file in my

off ice.

Q Are you related to Congressman Robert Tallon?

lbA Yes, I'm his sister.

7 Q Did hie ever go by any other name beside

Robert his

Robert?

name?

]4 A Robert ishis name but he's always been called

2() Q Okay, so Robert

business

Congress

is his name,

hie was involved

Do you know what

in before he went to

in '82?

A I sure do.

Q V4hat was that?

Men's retail clothing stores.

5

A This morning I went into my office and read copies

of letters that I had on my file.

Q Did you bring any of those letters with you?

A No.

O And did you discuss this matter with anybody before

you came here this morning?

A No,

Rob in.

0



Q Was he the owner?

A Yes.

O What was his exact title with these clothing stores?

A Before 1982?

o Yeah, right around 1982---before '82 then, before he

went to Congress?

A Well, he did not actually work in any of the stores.

Q Did he have a title?

A He was---at that time I think he was Chairman of

the Board of Directors.

Q Were you a Board member also?

A Yes.

o Who else was on the Board?

A At that time I'm not real sure. I know my husband

was,

Q Who is that?

A Roland G. Minshew. I know Robert L. Welch was.

I think Jerry Harris was. We've had a lot of change

in ranagement since then and I'm not sure who else

Was included on the Board,

O1 You say you are employed by the Tallon Sales Company

just what is the Tallon Sales Company?

It's really like a holding company. It owns the

stock in all of the stores and we---it's only an

s

\D
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office, There's no retail function Involved. We

pay all of the bills for the stores through that

office.

Q So your basic function is the administrative office

6 for all of the different stores?

7 A Yes.

Q in 1982 how many stores were there?

A I'll guess and say nine or ten.

Q Can you give me the names of some of those stores,

11 the ones you can remember, In 1982?

1 A Yes. Robins of Greenville, Inc.; Robins of Columbia,

H Inc.; Robins of Dentsville, Inc., which was also

11 here in Columbia; Robins of North Myrtle Beach, Inc.;

Robins of Florence, Inc.; Robins Ladies Wear, Inc.;

LeMasters, Inc.; possibly Robins of Wilmington, Inc,

17 I don't remember when we closed that store. That's

iiI North Carolina. How many is that?

q MR. WHITEHEAD: There was only

0 ore LeMasters?

I A Right, the second LeMasters was not open at that

time.

Q I know

do you

A If the

it's going to be playing on your memory but

remember the managers of those stores in '82?

store was open in '82 I can tell you who the

0

~1~~

0
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2manager was, I don't know like Robins of Anderson,

I don't remember when we closed that store. It could

have been closed in '82, The last manager that we

had there was Mark Lawson.

6 0 Could you work down the rest of them and give us

the managers that you do remember?

8 A Yeah. In Greenville---oh, my goodness. I think

Mike Bouknight was the last manager.

10 MR. WHITEHEAD: How do you spell

1, lthat?

2 A B-o-u-k-n-i-g-h-t. What's the next one?

* Q Columbia.

it A Ronnie Tuten, T-u-t-e-n. Dentsville would have
C

been Bobby Welch. Florence Is my husband, Roland

-)w G. Minshew.

--7 MR. WHITEHEAD: North Myrtle Beach?

A Jerry Harris. Lemasters in '82---

q. MR. WHITEHEAD: Ladies wear?

20( A Oh, Lynn Hrtnett, H-a-r-t-n-e-t-t.

21 MR. WHITEHEAD: Lemasters?

'A 1 -Martin Redd, R-e-d-d.

;3 MR. WHITEHEAD: Robins at Wilmington? i

;1 A If that store was open it would have been Bob

2.7) McDonald. Is that all?
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2 Q At the Tallons Sales Company I think you said You

are a bookkeeper and secretary, Just what do your

duties entail? What do you do in---

A I do all of the bookkeepingwork for the stores

6 including P & L statements, general ledger work,

accounts receivable, accounts payable, everything---

8 the quarterly payroll taxes, everything except the

end of the year income tax return.

SQ No paycheck and things of that sort?

A I don't do the paychecks, Another girl in the office

12z does, but I do the payroll on the computer, keep up

* with it. It's done in that office.

ii Q You do keep tract of who is making what from the

stores?

P A I don't keep tract of it, it is in that office.

- Another girl handles that.

Q In your position back in '82---in any of your positions

on the Board of Directors or as secretary and

:20 bookkeeper did you have anything to do with the

21onuses, were VOLu in on that, 0 11l heling determine

bonuses?

1 A I could have been from time to time. I was not

21 necessarily always.

27 Q But did you ever?
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2 A It was never my decision. I was never In a position

to make the decision for a bonus to be paid to

anybody.

5 Q Who was in that position to make the decision on

6 bonuses?

A Bobby Welch. Bobby was the General Manager of the

8 stores and was appointed that at about that time.

I'm not really sure. After Robin got into politics

10 he saw the need to put somebody In charge of the

'1 stores and Bobby is the one he selected.

12 Q So it was his sole responsibility to determine

H bonuses without any input from anyone else?

11 A No, the store managers, they had monthly or bi-monthly

1" meetings and it would have been a discussion among

them. They had all kinds of different ways for

- coming up with extra money for them to earn,

Q Were you ever involved in any of those discussions?

A Yeah, I was involved in them.

20 Q So in '82 apparently Bobby Welch on occasion would

21 discuss bonuses with you?

22. A Yes.

23 0 And how were these bonuses normally paid? Was it

21 on a quarterly basis or---

25 A No, they---it depended on what it was being paid for.



2 Q And what were they normally given for? What was the

bonus normally given for?

4 A Well, there were all kinds of different things. They

would base it on certain volunes or productivity, or

6 activity within the stores and they would run from

7 periods---sometimes they were a month, sometines

they were three weeks, but never on a quarterly

basis, They were always paid much more often than

that,

N H Q Were the bonuses paid by check, cash or some other

12 form?

* A Check,

ii Q Always checks?

0 Always checks.

Q What about any kind of prizes and things of that

17 -sort?

A No, always cash. Always a check,

1 Q And who was responsible for issuing those checks?

2 _ A They were issued out of my office. At that time I

2, had two girls working in there and any of the three

of us could have written them and did from time to

time.

2 And '.. ho had th e final sign off authority on the

2) check as authlor ed to draw the money from the store
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2 account?

A Myself and Carol Meieranother girl that works in

the office.

Q Back in 1982 the store managers at that time

6 received, on April the 12th, Fifteen Hundred Dollar

bonuses, were you aware of those?
A Yes,

Do you know what those bonuses were based on?

10 A No, I don't, I mean I can't tell you exactly what

11 they were based on, That's a long time ago,

12 Q Did you all have any kind of policy set UP for paying

bonuses back then at all? Any kind of procedure?

4 A No, we didn't have anything written. From time to

15 time they would come up with a contest for each

16 store and it would be based on how many suits each

17 : of them sold or---They've always had monthly goals

and if they reached their goal they get Paid a

19 certain amount which would vary from contest to

20 contest. Then they'd get paid a bonus on their

21 sales for the month. So there's no telling what

22 they were doing at that time.

2 Q Okay, bonuses on sales, how do you differentitate

24 between commissions and bonuses?

25 A That's tile same tling.
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Q Same thing, What's the policy on bonuses and th

today, currently In the stores?

A It's a little different today in that we only haN

three stores open now and we don't really have a

general manager, so each store manager just kind

plans his own thing for the month, whatever he w

to do. In other words one store now could be

involved in a contest and it might not Involve a

one. The store manager really has more authorit

on that---in that line today.

Q Did you work for your brother's campaign back in

1982?

A Boy, did I ever.

o What did you do for his campaign?

I handled telephone calls and feel that I went d

to door to every house in Florence County. I di

tie door to door in the afternoons and the telep

.coils at night,

o Did ':: c .ve a ni tijed nrsitic' '  What was your

t i te . ,I tL I i S cari Ca1i1g'?

I w ,as told after my husband can,,e back fro ihis

deposition u Lhere in December that I was sorieth

Ad I had forgot---

Q By what do you remember as your being yourself?

13
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2 A I had forgotten that I was anything but he said that

I was some kind of assistant treasurer or secretary

which had to have been something that was just name

only because I never had anything to do with the
6 finance---I never even saw the checkbook. Never

received a contribution from anyone, never solicited
8 a contribution from anyone. So this had to be

something---and after he asked me about that I do

io vaguely remember the campaign manager coming to me

ii one day and asking me if I would mind if he put my

name down in some capacity,

Q Who was the Campaign Manager at that time?

v- A His first name was Cameron also and his last name
0

was Chesnan.

a Could you sDel1 that for us?

17 A I'd be guessing.

i Q Well, give us a guess?

Iq A C-h-e-s-n--n, He was not there long and lhe was from

20 New Jerses or somewhere and I had not known him

21 before so---He got sick and had to leave the

campaign.

0 And who became manager here?

A I can't remember his name. He was this man's very

best friend, They had come down together to work on



the campaign but this

else when Cam was the

Cam had to leave this

finished the campaign

name.

Q Was the Cam that you

Manager you remember?

A Yes.

15

little fellow was doing something

Campaign Manger. Then when

Young man just stepped in and

for him. I can't remember his

mentioned the first Champaign

He was the initial one?

Yes,

How much time did you normally spend at campaign

headquarters back in '82?

Me?

Yes.

Every night,

About how long each night?

From the time I left work until about ten o'clock.

And what was the time you normally left work?

Around five or five-thirty,

Do you remember any other people that had official

positions with the campaign at the tine?

Cookie Miller.

What vias her position?

I don't really know what her title was. Cookie is

U) Q

11 A

12 Q

Cf)

'I A

Q

A

Q

KA

Iq 0

2() A

21 Q

23 A

21 Q

A
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* 2 all I kno~ws Cookie Miller. I know she lives In

Myrtle Beach. Laura Phelt was a young lady from

Loris and she was in charge of the media. She is

on the Congressional Staff today in Washington.

6 And I don't really remember --- there were just an

7 Iawful lot of volunteers,

Q What was the financial condition of the campaign

9 during 1982?

10 A It cost a lot of money. I mean it was costly.

11 Q Did you ever receive a notice that the campaign

12 needed financial support?

* H A Me?

Qi Yes?
0

15 A No,

Q You never did discuss the financial conditions of

v the campaign with anyone at all?

A I could have discussed it with Robin, the fact that

hie had put so much of his personal money in it.. and

10 that he was concerned.

21 Do you know a lady, called Sue Bass?

A Yes, I do.

2) Q How do you know her? Can you explain?

21 A She worked for mie in my office for a brief period

217) of time and then she was hired---i1 guess she was
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2 hired, I don't guess she was a volunteer, for the

3 campaign staff.

Q Do you know what her Position was with the campaign

5 staff?

6 A I know that she handled the check book for them.

That's all I know, And she did that because she had

S had experience with that In my office.

Q Do you currently keep contact with her? Is she still

1D in the locale?

'1 A No. as a matter of fact her son came by my house a

12 Couple of weeks ago to see my son. They moved to

*SH Greenville and he told my son at that time that his

parents had divorced and that his mother had moved
0)

on somewhere else and his father was still in

Greenville. I've not seen her since 1982. 1 think

they moved shortly after---maybe even before the

election they moved.

MR. WHITEHEAD: In '82?

20 A I think so. Her husband was with Daniel Construction

21 and he was transferred.

r Q What was her husband's name?

21 A Jim, Jim Bass.

21 Q And you never knew what the address was in Greenville?

2) A No, They didn't move straight to Greenville, they
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moved to Arkansas or somewhere first. I think they

ended UD back in Greenville.

Q On your visits to the carnaign headquarters In 1982

do you remember seeing Sue Bass there?

A Not very often because she was there during the

day and I didn't come in until night so I didn't see

her very often,

9 At carm.paign headquarters when you did see Sue Bass

-0 do you---her title ---you said that she did bookkeeping

ii for them basically?

A Yes.

! Q Was that a paid position or was she a volunteer?

.1 A I don't have anyway of knowing for sure but I would
0

assume it was paid,

Q Maybe I've asked you, were you paid or were you a

volunteer?

A Oh, I was a volunteer.

0 You said you were a volunteer so the question is if

2(1 the camiDaign did not pay you did the store pay you

for being there, the Tallon Sales Company?

2-, A No,

1 0 So your position with them had no connection with

21 the store at all?

27 A Oh. no, My---the reason I was there was for Robin,
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* to help him,

Q I think you said before that when Sue Bass went to

the campaign she had stopped working for the store?

5~ A Yeah, she was no longer on our payroll.

6 0 While you worked at campaign headquarters do you

ever remember being in a conversation with Sue Bass

S where you discussed the financial condition of the

campaign committee?

10 A Never.

ii Q Do you ever remember being in a conversation with Sue

12 Bass concerning that the store employees would be

H given bonuses and the bonuses would be used as

contributions for the campaign?
0 A Never.

-~ H 0 Have you ever overheard such a conversation?

A No.

Q You never heard it discussed anywhere?

A No,

20 Q Would it surprise you that we have testimony that

21 says that you and Sue Bass were involved in such a

conversation at campaign headquarters?

21 A it w~ould.

21 Are you saying that the conversation did not occur

2-) or you just don't remember that it may have occurred?
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2 A I don't think it occurred.

Q Okay, back to the bonuses again. On April the 12th,

1982, the store managers received a Fifteen Hundred

Dollar bonus. Of those specific store managers, let's
6 see, Robert Welch, he was the manager of Robins at

Dentsville at that time?

A Yes.

And on April the 12th he received a Fifteen Hundred

11) Dollar bonus. And then on April 14th he gave a

11 Thousand Dollar contribution to the Tallon campaign

12 committee. Were you aware of that?

* A No.

0 And again Mark Lawson, Robins of Anderson, he
0

received a Fifteen Hundred Dollar bonus on April

the 12th, 1982. And again on the 14th of April, 1982,

7 he gave a Thousand Dollar contribution to the Tallon

for Congress Comviittee. Were you aware of that?

A No.

20 Q Okay, Roland Minshew, what store wa he in?

1 A Florence,

22, Q On April the 12th, 1982, he received a Fifteen Hundred

23 Dollar bonus and on April the 14th he gave a Thousand

21 Dollar contribution to the Tallon for Congress

-5 Committee. And let's see who else---
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2 A I was aware of that one.

3 Q You were aware of that one?

4 A Yeah, that's my husband. I knew he was going to do

that.

6 0 Did you discuss this contribution with him?

7 A With my husband?

Q Yeah?

9 A Yes.

0 Q And you knew he was giving a Thousand Dollar contri-

11 bution?

12 A I knew he was. I knew there was a possibility thle

other store managers were, but I never knew if they

11 did or not.

J Q How did you know the other store managers may give

a Thousand Dollar contribution?

17 A How did I know it?

Q i Yes?

19 A Because we discussed it.

20 Q All the store managers discussed it?

21 4 No, Bobby Welch and my husband and I did.

22 0 Well. could you remember what that conversation was

2 about?

21 A No. I knew that Bobby had written them and asked

2_,) them for a contribution and he said that it was
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2 possible that they might make one. We all have,

Q Did he give the Thousand Dollars as the amount to

make it?

A No, he never mentioned an amount, just that he felt

6 that they night make a contribution to the campaign,

I never knew whether they even did or not. I was

8 so busy with the other part of it that that part of

it really I didn't have time to even think of,

1 Q 0 Were you ever involved or did you ever hear a conver-

'1 sation in which it said that we'll give you thr,3e

12 bonuses on the condition thLat you make a Thousand

H Dollar contribution?

U A No, that was never said, never discussed,
a

0 Was it ever suggested by anyone?

A No.

7 . 0 You never heard such a conversation?

A Never,

0 We have---we also have Lynn Hartnett in here. She

,0 was with---I think the Ladies Shop?

21 A The Ladies Shop, yes.

Q2 And her bonus was given to her on May the 4th of 1982.

23 She received Fifteen Hundred Dollars on May the 4th

21 and the very same day she gave a Thousand Dollar

contribution to the Tallon for Congress Committee.
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Were you aware of that?

A No.

Q Do you know why her bonus was paid on the 4th and

everybody else received theirs on the 12th?

A I don't. She could have been on a buying trip or

something. I really don't know. She may not have

been in town at that time in April, I really don't

know,

o You were never aware of the financial condition ',f

the Tallon Coamittee during 1982 at all?

A I knew that they had spent a lot of money. I never

knew how much money they had on hand or what was

coming in, I had no way of knowing that, but I

knew that Robin had invested ,i lot of his own ne",onal

money in the campaign.

O Did---how much of his money---

A I don't know. I don't remember.

Q Did you ever hear a conversation or get involved in

a conversation that said that we need an immediate

source of money?

A No,

Q And there was---was there any conversation that

said that the bonus would be used to reimburse people

for the contribution that they made to the Tallon for

"0

---)
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2

4

5

6

7 iA No.

Q Do you think any of

make this type of

them would have been able

contribution without the bonus?

10 A I think they all could have. Our employees are paid

well .

12 Q What do you mean by well?

I A I think they---you've got a copy of what I sent you

of what they are paid which did not

salaries at all,

include their

and I think they're paid well.

They could have easily made a contribution anytime.

Q Do you think they would have made that contribution

-regardless?

S A I don't know,

20 Q Do you thlink they would have made that contribution

without tLe letters from Mr. Robin Welch that you've

mte, i o;ed?

21 A Some of them would have, some of them possibly would

not lave,

Q Did you get a chance to see any of those letters

24

Congress Committee?

A No, they'd have been paid that bonus whether they

made a contribution or not.

Q Did it seem unusual to you that they received the

bonus shortly before they made this contribution?

S

-7 7 . - ., '--, ., 11.11 .11.1 1 ,-- ,

No,
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Mr. Welch had mailed to the managers of the stores?

A I think he probably read them to me over the phone,

or one of them. I remember him reading one to me

over the phone asking me what I thought about It.

Q To your recollection did these letters seem like th

were telling these employees if they didn't make th

contribution that you would lose your employment wi

Robin stores?

A No.

ty

e

th

Do you know what the---have you ever heard the term

"Seed Money"?

Seed Money?

Yes?

You've never heard that at the Tallon headquarters in

No,

WhI.t C DOLut "Start Up" money?

No. I was really never involved in any of the

finances of that carpaign,

MR. WISE: I want you to mark

this as FEC Exhibit #1 for

identification.

FEC EXHIBIT #1 WAS MARKED FOR

1(1

11 Q

C~)

0

2)

A

It Q

A

0

201 A
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PURPOSES OF IDENTIFICATION.

Q I'm going to show you now what's been marked as FEC

Exhibit #1. Have you ever seen that document before?

A Yes, that's my signature.
6 Q Could you tell me what it is

A It is a letter to Ms, Aiken

Welch explaining his bonuses

0 Okay. Did you have any hand

from Mr.

?

in Washington from Bobby

paid In April of '82,

in drafting that

Welch?

A I don't know if I drafted this one or not.

have typed this one for him,

probably his words.

i- Q Did you type any others?

A Yes.

7) , Q Let's get to that one first, Did Mr. Welch appear

personal ly in front ofyou and sign that document?

I A Yes, in Florence,

I,) COURT REPORTER:

20 A Yes, At that time he was in Florence

That's yes?

once or twice

-) week,

0 And the information as

this? Did he get this

to bonuses how

information fr

did he receive

om you?

A1 Yes, I had to look it up.

;2 Q And you said these are his words, not your words?

response

I could

but I think these are
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A I think Bobby drafted that letter and asked me to

type it for him. He could even have --- he could have

used---that's my typewriter that typed It but he

could have typed it. I think I may have typed It

6 for him. He's not much of a typist.

Q But that definitely is your signature?

A Yes, it is.

Q And he definitely appeared In front of you and signed

0 this?

i A Yes, he did.

12 MR. WISE: Could you mark this

* as FEC Exhibit #2?

FEC EXHIBIT #2 WAS MARKED FOR
0

PURPOSES OF IDENTIFICATION,

MR. WISE: You can keep track of

the numbers.

U Okay, I'm going to show you what has been marked as

FEC Exhibit #2, and again can you tell me what this

20) document is?

Okay, this is a letter---another letter from Bobby

to r"s. Aiken in Washington.

_,2 MR. WHITEHEAD: What's the date

21 on that?

A This one is December the 15th, This must be about a
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2 week later. He just---I think Bobby decided that

he'd be a little more thorough with his original

letter and offer a little more explanation.

5 Q Did he discuss his responses with you before he made

them?

A He had this letter drafted when he got there that

day and I did read it before It was typed. There again

I don't know If he typed it or I typed it, but one

-- ) of us did in my office. And I told him I thought it

sounded fine. No, he didn't discuss this with me

12 before he wrote it,

Q Again did he appear personally in front of you to

11 sign this?
0

A Yeah, he did. He was there at least twice a week then.

MR. WISE: I want you to mark this

7 'FEC Exhibit #3.

FEC EXhibit #3 WAS MARKED FOR

• PURPOSES OF IDENTIFICATION,

2 I' going to show to you what's been marked as FEC

Exhoibit -3, -nd again could you describe this docu-

etme, c ive me the date on it first if you don't mind?

2 Dece:iLDer the 8th, This is a letter from Jane Harris

21 to ris, Aiken in Washington concerning the campaign

contribution that she had made, And I tyQed this
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2 letter.

3 Q You drafted---are those her words or are they yours?

4 A These are probably my words. She and her husband

both were a little upset with this and asked me to

6 look up the amounts of his bonuses for that period

7 and I told him that I had answered for the company

8 and helped Butch draft his letter, my husband, and

so he wanted to know if I would write them something

10 too, so I did.

11 0 Did you ever discuss that matter with her?

12 A Did I discuss it with Jane?

0 With Jane Harris?

H A I don't think that we actually discussed it. I don't

0
17 think we really talked about it, I mean there was

nothing really to talk about. She wasn't even an

17 employee. She was very upset over receiving such a

letter when she was never an employee of the company.

Q And that is your signature on the bottom, isn't it.

20J as Notary?

21 COURT REPORTER: That's yes?

A -Yes, I'm sorry,

2, 0 Did Ms. Jane Harris appear personally in front of you

24 and sign this document?

25 A i don't know whether---weil, yes, she did but I don't
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* 'Kknow whether we were in Florence or at the beach at

the time.

Q So you said that she appeared in front of you on

December the 8tho 1986, and signed this document?

6 A She did. But I was at the beach quite often during

that period and I don't know whether--- I don't know

S where we were when we signed It.

Q Would --- we do have testimony that Ms. Harris did not

appear in front of you to sign that document?

A She did and her husband both.

12 MR. WHITEHEAD: She stated that

she mailed the document with her

H signature on it or passed the
o

K document over to you with her

i signature on it.

17 A No, she and her husband both signed them.

MR. WHITEHEAD: In front of you?
1q A In front of me.

0 Because we do have her testimony under oath that she

2 never aQ~eared in front of you and signed this

document?

2 A WellI I'rM sorry she did. Now I did not discuss it

21 with her, but she did sign it in front of me.

M1R. WISE: I want you to mark



31

MR. WISE: (con't) this as FEC

Exhibit #4 for identification.

FEC EXHIBIT #4 WAS MARKED FOR

PURPOSES OF IDENTIFICATION.

6 Q I'm going to show you what has been marked as FEC

Exhibit #4, and have you ever seen that document?

8 A Yes.

Q And what is that document?

A Okay, this is my husband's response to Ms. Aiken's

t f) 11 letter.

2 Q And your husband's name again?

*A Roland G. Minshew.

1' Q And what's the date on that document?
0

A December the 8th.

16 Q And did Mr. Minshew personally prepare that? Are they

IT your words or are they his words on the document?

I A I don't really know. We probably worked on it

together. But that is his signature.

20 And this Notary here, do you know this Notary here?

21 A Yes, she works in the office.

22 Q And what does she do in the office?

A She handles paying the invoices mostly and she does

21 the nayroll.

Did she work for you back in 1982 also?
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A She did.

Q And is she currently working for you now?

A Yes.

Q In the same position?

A Yes.

o Did she have any position with the Tallon Campaign

4'

6

1982?

A No,

10 Q Did she do any work for them at all?

1' A She did some volunteer work on the phones at night

with me. Not nearly as much as I did but she did

help.

H Q Did your husband personally

and sign this document, to

appear in front

your knowledge?

6 A Well, they work in the same office together,

he probably did.

MR. WHITEHEAD: Why didn't you

notarize that particular

when you had notarized the

document

rest?

;1 A I don't know. She's a Notary too.

22 Well. you said

2 3 is the Tallon

A Our office

they work in the same office.

Sales Company in---

is in the back of the store so he's

and out of our office you know.

Committee back in

of her

I 'm sure

Where

:.~~ 117,",
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2 Q I was a little unclear about that.

A Yeah, all day long so I'm sure that she---that he

signed it in her presence.

5 In location about how far is the Robins Ladies

6 Shop, where is that from in location to you?

A It's right beside the men's store, It's an adjoining

building. They have a large opening between the two.

So the three, the Ladies Shop, Robins of Florence and

10 Tallon Sales are really right there in one building,

Ih MR. WISE: I want to mark this
'C)

12 as FEC Exhibit I think #5 now.

* K FEC EXHIBIT #5 WAS MARKED FOR

PURPOSES OF IDENTIFICATION.

K Q Again I'm going to show you what is FEC Exhibit #5,

have you ever seen this document?

7 A Yes, this is a letter from Jerry Harris to Ms. Aiken

in Washington.

0 What's the date on that letter?

2(J A December the 8th, explaining his bonuses,

2 ; Q And did you---are they yours or are they Mr. Harris'

S22 words in there?

A I think these are probably my words also at his

21 request because I certainly wouldn't have done it

if he hadn't wanted me to.



Q And did he appear personally

sign this document?

A He did.

Q And this is your signature as Notary here?

A Yes.

MR. WISE: I'd like to have you

mark this as FEC Exhibit #6 for

identification,

FEC EXHIBIT #6 WAS MARKED FOR

PURPOSES OF IDENTIFICATION.

12 I'm going to give you what has been marked as FEC

Exhibit #6. have you ever seen that document?

1-1 A I've seen a copy of it. This is Lynn Hartnett's

response dated August 17th---

MR. WHITEHEAD:

17 A ---'87, for Mr. Noble in Washington. I did not type

or write this.

JL, Q Did Ms. Hartnett discuss the content of that document

with you

21 A Yes,

Q What did she discuss about

:1 A I believe I showed her a copy of my husband's

and thien I

the letter.

had nothing else to do with it. She wrote

And Ms, Meier did notarize

5

Si

1987?

at all?

is

it?

response

in front of you and

i t.



Q And she did

A Well, there

so I'm sure

Q And you didn

showing her

A No, I didn't

over this at

0 Did you give

had recelvec

A I did.

Q And how did

A I had to loc

appear personally in front of Ms.---

again they were---their offices adjoin

she did.

It give her any other advise besides

a copy of your husband's document?

see any reason to. She wasn't upset

all,

her the information as to how much she

I in bonuses in the timeframe?

you get

)k it uo

(Break.)

0 I'm going to read you

Exhibit #7 this time.

that information, from what?

in our payroll records.

MR. WISE: No more exhibits at

this time, You can take a

break for a second.

what I'd like to mark as FEC

MR. WISE: Seven for identifi-

cation.

FEC EXHIBIT #7 WAS MARKED FOR

PURPOSES OF IDENTIFICATION.

MR. WISE: It says the same thing,

you may as well mark this as

0

ep

CD-.
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2 MR. WISE: (con't) Exhibit #8.

3 FEC EXHIBIT #8 WAS MARKED

FOR PURPOSES OF IDENTIFICATION.

Q Okay, I'm going to show you what has been marked as

FEC Exhibit #7, have you ever seen this?

A Yes.

Q Could you explain to me what it Is?

A This is my reply to Ms. Aiken In Washington on

December the 8th on behalf of LeMasters, subpoena,

I guess it was a subpoena.

O No, it was just a notification letter I believe.

And your response basically was---

A That none of the people in Question were ever emplo

by that corporation or paid a bonus from that corpo

tion.

Q And this is your signature?

A Yes,

Q And this is the Notary that you appeared personally

in froint of her and signed this document?

A Right, sle's the other girl in my office.

Q Okay, a:Id I'm going to show you what's been marked

as FEC Exhibit #8,

'A Okay, tiis is my reply to Ms. Aiken on December the

8th1, trying to answer the other questions in the

r)

0
yed

ra-

0
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2 document we received,

3 Q On behalf of which store?

4 A This is on behalf of all the Robin's stores.

0 And again does your signature appear on there?

6 A Yes, it does.

7 Q Is the Notary's signature there?

8 A Yes.

0 And did you appear personally in front of her and

10 sign it?

ii A Yes.

12 Q The question I have for you now is all of these

documents here except for the second response by

11 Mr. Welch which is dated the 17th of December, and
0D the one by Ms. Hartnett which is marked August the 7th
NV

of 1987P all of them are dated on December the 8th.

1T and both notaries, you and Ms. Meier, are both located

V in the same office?

19 A Yes.

2) Q And you say all of these people appeared in front

21 of either you or her?

22 A Yes.

21 0 Did you have some conference whiere all the people

2-1 were here at the same time or what?

2 5 A No.
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2 Q Did they pass each other in the doorway because all

of this is December the 8th here?

4 MR. WHITEHEAD: Do you recall that

day -- did you contact each one

6 of these people on that particu-

7 lar day saying something to the

8 effect that the letters are

I ready? How did this come about?

10 A I don't remember. And I don't know that they were

'0signed on the day that the letter was typed.

12 MR. WHITEHEAD: But the Notary's

I signature carries a December 8thl

11 1987--86,

A Oh, does it, okay. Then that must have been--- I

really don't know. In the case of my husband he'J

1:right there in the building so I'm sure that was no

Qroblem. Mr. Welch I'm sure was right there. Like

19 1 said with the Harris' I don't know if I went down

20 to the beach or if they were in Florence, but it

21 was one or the other.

MR. WHITEHEAD: So the date

could be wrong? I mean unless

* 4--- if we're to believe this

'5 everything was done on the 8th
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MR. WHITEHEAD: (con't) of December,

1986, right? Or was the date of

the 8th, with the exception of the

two we've mentioned, and all

notarized on the 8th? Then there's

some conflict as to Ms. Harris becaus

she may have signed this at the

beach as you say that-.it is possible

that she signed It at the beach.

A Yes.

MR. WHITEHEAD:

doubt it would

that correct?

it could have been. It's onl

Mr. Welch at the beach also?

Welch in 1982?

MR. WHITEHEAD:

Oh, 1986, yes, hie

Because he signed

I think hie was in

December

be at the

the 8th,

beach, is

y sixty miles.

No, this is 1986.

was.

his on the very same date.

Florence though that day,

MR. WHITEHEAD: Well, that's the

problem. This is the problem we

have here is that we've got people

scattered to the four winds it seems

C\

No

q03 No,

Was

Mr.
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*MR. WHITEHEAD: (con't) by way of

your testimony, yet everything

transpired on December the 8th,

5 The letters were typed and the

6 letters were notarized and signed.

A It could have very easily been done in one day. It's

8 only sixty miles down there.

9 MR. WHITEHEAD: Did you have anythinc

to do with the obtaining of the

11 signatures of each one of these

12 individuals who signed these letters,

Did you physically obtain them?

- Go to them, asked them to sign these

or did they come to you and sign

these?

A Well, if I knew the answer to that I would know

whether the Harris' signed theirs, but I'm not sure

where they signed it, I don't know if I went to them

or they came to me, The others---

MR. WHITEHEAD: Is it possible

, that these were not all signed on

21 December the 8th and notarized on

December the 8th?
1 A I would think they'd all be signed on December the 8th.

+2,-



Is there a date stamp when ya'Ill received them?

MR. WHITEHEAD: Well, it's

so much the stamping on It.

not

each

one of them has individually with

the exception of the two that we

mentioned, each one of them has

a December the 8th date, December

81 1986 as both the date of the

letter and the date of the signa-

ture---not the date of the signa-

ture but the date of the Notary.

Now we're trying to determine

physically how this could :e

possible. Did they all come to

the Robin's---to the Tallon Sales

Company offices and do this or

is it indeed possible that they

were at the beach? What was your

role? Did you go out and get

these signatures or did they come

a

0

A I do not know.

Her parents ii

way to Camden

to you?

The Harris' came through periodically,

ve in Camden and when they're on their

they always stop in Florence at the store,
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* 2 I don't know whether they would have stopped through

there or whether I would have made a trip down to the

beach to take them to them. I really don't remember,

MR. WHITEHEAD: Did you or anyone

6 else to your knowledge have a

7 discussion of these responses prio

to their being put together?

9 A I'm sure I would have discussed it with each one of

10 them when they contacted me to look up their payroll

NC)information.

12 (Off the record.)

* MR. WHITEHEAD: But then is it your

1$] testimony that each of these
0

individuals contacted you to have

you prepare a letter to be sent

17 -to the Federal Election Commission?

A They each contacted me. Now in the conversation

they contacted me first because they had to to ask me

-20 to look u r their Payroll information, and in the conver-i

21 sation it may have been decided that I would draft a

resoonse. Whether they used it or not I mean that

!, would be L to themi whether they wanted to retype it

21 or ',hotever. But I'm sure I wouldn't have volunteered

2) to do its
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o Did you type all of these exhibits?

Those documents---the majority of them were typed

on my typewriter. It's the only typewriter we have

in the company is in my office.

Q But---

A Mr. Welch could have typed his own on that typewriter.

He's in and out of that office all the time.

Q Because it not only was signed on December the 8th,

they were also typed on December the 8th.

A I'm sure I typed then all on December the 8th, or the

ones that I typed.

Q And you said it was possible that Mrs. Harris and Mr.

Jerry Harris were down to the beach. Was your husband

at the beach also with you?

A No. No, when I go out of town like that he---we don't

go together.

0 And you say it's possible that Mr. Welch was at the

beach also?

A I'm almost sure he was in Florence,

0 So the Dossibility exists that these signatures were

obtained on December the 8th in separate locations?

A Exactly, yes. Or they could have all been obtained

in my office. I don't remember.

Q But they were all put together on December the 8th?

0
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A Yes,

Q One way or the other---those notary---

A And it wouldn't have been real hard to do It.

Q Whose---to your knowledge whose idea was it to put

these responses together to send to the Federal

Election Commission?

A Well, it wasn't that it was anyone's idea, It was

what was requested of each of them to do, or each of

us to do. We didn't have any choice, the response

had to be made.

MR. WHITEHEAD: Was it discussed as

a group or was it discussed indivi-

dually? Did each one call you and

say, "Hey, I've got this"?

if A Yes.

MR. WHITEHEAD:

is that it?

A Some of then were very upset over

could have cared less,

,1R, WHITEHEAD:

tran spi red thei

response shoul(

A Well, I think they all wanted to

Planned to do and I told them he

Each one

it. Some

called You

of them

Okay, and what

? Who suggested what

be put forward?

k no - w ha t

was going

my

to

husband

respond

IV

C)
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*2 and explain what bonuses he was paid. And in the

3 conversation whether I volunteered to type a letter

4 for them or whether they asked me to, I knew that

5 none of them had typewriters. They have very small
6 store offices and we just don't have room for anything

7 they don't need. Normally all the letters and things

8 have been done out of that office so I don't---

MR. WHITEHEAD: Tallon Sales?

10 A Tallon Sales. I don't know whether I would have

ii offered to do it for them or whether they asked, but

12 in the conversation somehow I just ended up doing it.

* Q So did you type it in front of them, while they were

n there waiting for you to type it or was it already
0 typed when they arrived?

A Well, there again I don't even know. I don't

vremember whether the Harris' were there or at the

beach at the tine. Bobby Welch would have been

right there. Like I said I think he even typed

20 his own, I don't think I typed his. He types.

21 Q Did You take your typewriter down to the beach with

you?

A N~o. I would have typed it before I left.

21 So did you bring the document down to them to the

25 beach or---
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A If that's where they signed it, yes.

MR. WHITEHEAD: Was it felt

necessary that all of these be

signed on the same day? Did

anybody make that decision?

A No,

MR. WHITEHEAD: Do you have a

9 recollection of driving to the

10 beach, sixty miles away, and from

11 the beach, sixty miles back?

12 If I did I would have had another reason for goirng

H+ that day. I would not have made a special trip to

i' get these signed, I had to go down there periodically

anyway, I was in each store as often as I could be

and I would not have made a special trip just to get

I: those signed on the same day the others were signed.

That would have---there would have been no reason to

do that.

20 MR. WHITEHEAD: And it's possible-F-

21 It ccI' ic n;\e j uSt hapnened that way, that I---

,.2 MR, WHITEHEAD: --- that they all

signed in the office, is it not?

21 It certainly is, But I would never have made a

special trip just to get them signed on the same day

'0

0

q r

S
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2 the other ones were,

3 0 When they contacted you you testified they asked you

I what was your husband going to do. You said he's

5 located in the same store or office with Mrs. Meier#

6 is that the way you pronounce that name?

7 A Meier.
8 Q Well, how come he signed his on December the 8th also

9 when he had all of these other days that he's located

10 so close to her?

ii A Because that's the day it was typed.

12 Q Okay. And he had already responded by the time other

H people had contacted the store to ask what he was

ii going to do?

A5 He had already responded. It may not have been in

Ih writing yet but he knew what he was going to do. He

!7 knew what he was going to say,

0 In the last few months or so have you discussed

the nature of this matter with anybody at all?

20 A My husband,

11 0 Anyone else?

-~No.

23 Q Have you discussed it with Congressman Tallon?

2.1 A o. I don't even see Congressman Tallon anymore.

Q Did he know you were coming here today or sometime
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~to give a---

3 A I told his wife that I was coming up here when I got

I the letter last week. Whether she told him I don't

5 know. And that's all I told her that I had to come

6 up here and give a deposition,

Q And you had no discussion with her about the nature

8 of your testimony?

A No, I don't think she even knows---no,

1 Q Were you getting ready to say something?

Ni A I was just going to say we're in the process of

12' selling our house and she's our real estate agent and

H she's been showing the house and I had to let her

n know I was going to be out of town. That's the only
0

reason I told her because she had to know that I

-,+ wasn't going to be here, be in town today.

MR. WHITEHEAD: You didn't--- just

to be more specific "Did you

discuss your testimony today with

20 Congressman Tailon?" You said no

21t to that question I believe?

22 A No.

2 1 MR, WHITEHEAD: Did you discuss it

21 with Mr, Welch, Robert Welch?

A-, A No, I don't even know if he knows I'm here. Hie
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probably does because he's working in Florence now,

MR. WHITEHEAD: Did you discuss

it with either of the Harris'?

A No, I haven't seen them.

MR. WHITEHEAD: Did

with Lynn Hartnett?

you discuss it

A No.

MR. WHITEHEAD: Did you discuss it

with Mark Lawson?

A No, I haven't seen him in years.

MR. WHITEHEAD: All right, let's

reverse the order, Did the/

discuss their testimony with you,

anyone of those persons mentioned?

A My husband did.

2) A NO,

):] Mr,

I don't think I

Harris,

MR. WHITEHEAD: That's Mr.

your husband. You didn't

Mr. Welch's testimony with

've seen---oh, I thought you

Minshew,

d i scuss

him?

said

MR, WHITEHEAD: Did you know that

each of those persons were going

to testify?

A Yes, I did.

0

Q
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*2 MR. WHITEHEAD: And how did you

3 happen to know that?

4 A Through phone calls and all. In December they were

Is quite upset to have to be called out of the stores
6 at that time of year. We were real, real busy and

1 think everybody got in touch with Bobby to see---
8 or Mr. Welch to see If he could call and get it

Postponed until some time in January when it would be

a lot more convenient. And I knew that trying to get

1' it postponed had taken place and I knew that they

12 were not able to do that. So I did know that they all

H were coning up here.

11 0 Did they die),-russ the nature of their testimiony with

you. what was going to be said or---
P) A What was going to be said?

17 Q Yes, their testimony, what they basically were going

to tell us here?

'A Oh. no,

20 0 After?

21 NO,

MR. WHITEHEAD: No discussions

whatsoever?

21 A Only with my husband, I discussed it with him,

Q And you haven't heard from, them, about testimony since



they left here in December?

A No.

Q Okay.

MR. WHITEHEAD: Let me ask a

couple of questions?

already testified but

want to clear it up a bit.

EXAMINATION BY

10 MR. WHITEHEAD:

I] Q I believe you

12

testified that you had had nothing

do with the contributions comino

ture being made by the Comli tteo,

in and the expend]-

iill n for Congr'-s

H in 1982?

; A Correct,

if) Yours was only a door to door type of --- you wor';d

the telephones at night?

N A I worked with all the volunteers.

IL 0 What did you do with the volunteers,

role?

21 A Well, we called everybody

ten counties,

in the district which

made initial Qhone calls and rated

their responses, their feelings toward Robin and then

21 in the last few days of the campaign we had to call

all of those who were in favor

00

You've

I just

what was your

of h~im or undecided
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we had to call them back. That was a monumental

task calling every registered voter. And then

handling the door to door in Florence County only.

Q What did the door to door activities consist of,

what did you do

A We got in a car

park at the end

up and down the

to people that

really trying t

Q Did you---was i

you didn't soli

A Never received

with the door to door---

two or three of us at a time and we'd

of the street and we literally walked

street leaving literature, talking

we saw out on the street, and just

:o give him some name recognition.

t---it is your testimony I believe that

cit contributions fro them?

a one.

o Who was in charge of the contributions solicitation

team to your knowledge?

A I don't really know. I think it was more than one

person, there had to have been,

o Who were those persons?

A I don't know. I had nothing to do with the financial

of that campaign, That was all held in a back office

that I n~ever even went in, Every time I was down

there the door was closed so --- it's a part of

the campaign that I never got involved in, I didn't

think as a family member that I should.

Da

.7)

C)
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2 0 So you had no idea or knowledge of what the financial

condition of the Committee was April---March, April

of 1982?

A No, I did know that Robin had put a lot of his

personal---I was more concerned with that, I didn't

know what condition that left the campaign in but I

knew that he had put a lot of his personal money in

it and that concerned me.

10l EXAMINATION BY

'- I iiR.WISE:

2 Q Did he ever indicate that he was in dire need of

H additional monies to support the campaign?

ii A No, he never said that to me.

Q Did you ever receive any money personally for the

jf, campaign in a contribution personally---

17 A No, I never received a contrit)ution from anyone.

H 0 Do you know a Mr, G. B, Stokes? Mr, Stokes?

A G. B. Stokes? Does he have another name?

20 0 He runs the---

21 MR. WHITEHEAD: Howard-Johnsons

Y- .Hotel in Florence?

21 I think I might know him, but I think he goes by

21 another name rather than initials,

MR, WIU,!TEHEAD: How about Gary
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MR. WHITEHEAD: (con't) Slaven,

do you know Gary Slaven?

2

.3

61 MR. WHITEHEAD: How do you know

Gary Slaven?

A Gary was involved in this campaign, a bit supporter

of Robin's in 1982,

MR. WHITEHEAD: Did you ever'

discuss the campaign with Mr.

Slaven?

12 Did I ever discuss the campaign with him? I'm sure

I did. He's a very talkative person,

1$ MR. WHITEHEAD: Did he ever

discuss the financial condition

of the campaign with you?

S A I don't recall that he did.

MR. WHITEHEAD: Is it possible

that he may have?

21) A He could have.

MR. WHITEHEAD: Did tie ever

discuss the Doss---did he ever

discuss the fact that he had

knowledge of cash contributions

being made to the campaign which

A I sure do.
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2 IR. WHITEHEAD: (con't) would have

converted Into checks?

4 A No, and if he ever told me that I wouldn't have

believed him anyway.

6 Q Why not?

A I just don't like him and I don't trust him. I've

never had any conversation with him that I didn't

have to have,

10 Did you ever go on the campaign circuit with Congressman

11 Tallon?

2 A io. I iad to work during the day so I could work down

H at the campaign office at night. I never traveled

I. with him . My mother did,
0 C- MR. WISE: Do you have anything else,,

Tom?

- MR. WHITEHEAD: o.

Q We don't have anything else at this time but we're

.9 not going to close the deposition, we're going to

20 keep it open and maybe we'll have to call you back

21 again. It's not a possibility of doing that but

We JuS keep this open to keep from having to go

trough t he rocess of getting another subpoena.

2.1 Okay,

.)1R R . WHITEHEAD: lhat we have to do
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2 MR. WHITEHEAD: (con't) unlike most
Aattorneys who are in private practice

we have to go through a commission

to get the subpoena which entails

administrative detail, et cetera,

so we are leaving it open in the

event that we need any further

testimony. I don't think that---

-, A Okay.

S0 And what I want to give you also is the option at this

16. time that you can sign this deposition once it's ;ill

typed up or you can just waive signing and we carn I0

H ahead and consider it without your signature. It's
Q

up to you. What you'll be basically looking at to

i see if there are any nisspelled words and the typos,

that kind of changes, Now if you prefer not to do

that sort of thing, arid just take for granted that
, Q the Reporter is going to give us an accurate account

21) of what happened here, you cEn waive signing, If you

21 would like to see it he definitely can furnish you

22 a copy and you can see it and also sign it before

.,1 A I'd like to see it.

_, G And you'd like to sign it, no problem. The Notary

.) will take care of that,

DEPOSITION RECESSED.
(Signing Reserved.)
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STATE OF SOUTH CAROLINA )
)COUNTY OF RICHLAND )

I have read the foregoing transcript of my deposition,

so given at the time and place aforementioned, and the

foregoing fifty-six (56) typewritten pages represent

a true, accurate, and complete transcription of my testimony

so given, and I do hereby subscribe to the same.

have/have not submitted a change sheet regarding this

deposition,

Cameron Minshew

it Sworn to before me

,; day of

this

,1988.

(), (Seal)
Notary Public for South Carolina

17 My commission expires:

I (+)

21

21



58

2 STATE OF SOUTH CAROLINA )
) CERTIFICATE

COUNTY OF RICHLAN1D )

This is to certify that the foregoing Is the deposition

of Cameron Minshew, taken on behalf of the Federal Election

Commission before me. Eric B. Gore, a Notary Public In

and for the State of South Carolina, duly commissioned

and qualified as such, commencing at the hour of 10:50
19

a.m., on Tuesday, March 15, 1988, at the offices of the
1 0

United States Attorney, 1100 Laurel Street, Columbia, South
11

Carolina, pursuant to subpoena.

I do further certify that the said witness was first

duly sworn by me and cautioned to speak the whole truth;

that te was examined as per the foregoing; that notes were

taken by me of the questions propounded and the answers

given; and the the foregoing fifty-six (56) typewritten

pages represent a true, accurate, and complete transcription

of said testimony to the best of my skill and ability.

I do further certify that the reading and signing

of the deposition by the deponent was reserved.
21

I do further certify that I have sealed up and delivered

the original of said deposition to Philip L. Wise, Esquire)
Attorney, Federal Election Commission, 999 E. Street, N.W.,
Washington, D. C. 20463,

who shall retain the said deposition in his possession
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and become custodian thereof until

* .*.~ ~

such time as it shall

be needed at trial.

I do further certify that I am not of counsel or

attorney for any of the parties to

in any way

the said action nor

interested in the event of the said cause.

IN WITNESS WHEREOF,

official seal this 30th d

I have hereunto set my hand and

ay of March, 1988.

I ()

II

Eric B. Gore

Notary Public for South Carolina

My Commission expires: 3/11/97.
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Robert L. Welch
P. 0. Box 618
N. Myrtle Beach, S.

29597

December 8, 1986 )

-) -,~

3

Ms. Jean D. Aiken, Chairman
Federal Election Commission
Washington, D. C. 20463

R PE MUR 2071

Dear Ms. Aiken:

CA°

4,

My name is Robert Welch. I was not an employee of Robin's
of Florence, Inc. or of LeMasters, Inc. during 1982. I was
employed by Robin's of Dentsville, Inc. in April 1982.

I was paid two bonuses totaling $2,330.00, one for
$830.00 and the other for $1,500.00 in April 1982 by
Robin's of Dentsville, Inc. All taxes; federal, state,
and social security, were deducted from these bonuses and
these were included on my W2 form for that year.

I did make a personal contribution to the Tallon for
Congress campaign in the amount of $1,000.00 in April 1982.

I hope this is sufficient to determine that no violations
,;ere made :n my p)art.

Sworn to before me
December 8, 1986

Ad& fY I I -1.4
Notary Republic

My Comislon Expires February Z 1987

0



Robert L. Welch

P. 0. Box 618
N. Myrtle Beach, S. C.

29597

December 15, 1986 -

Ms. Jean D. Aiken, Chairman
Federal Election Commission G O -
Washington, D. C. 20463

RE: MUR 2071 C=

Dear Ms. Aiken:

in follow-up to my individual reply to the allegations of
wrongdoing on my part during Congressman Tallon's 1982 campaign,
i would like to make you aware of two points which might clear
this up.

First, as general manager of the stores, I want to let you
know that bonuses are paid on a regular basis to our employees
and have been long before Congressman Tallon ever decided to
enter politics.

Secondly, I volunteered to serve as chairman of the out-
Cof-istrict fund raising efforts during the 1982 campaign.

IN solicited contributions from employees of the Congressman's
stores, from individuals with whom I did business, and from
friends of both the Congressman and myself. I am quite proud

h is, -ertainly lid not have to resort to wrongdoing in
:re . e . n-lish my goals. had all solicitations sent

me and dropped these by the campaign office on a
z casis.

.. o t his will help to clear up this matter.

Since y,

Sworn to before me
.ecember 15, 1986

Notary Republic

My Commsion Expires February 2 1987
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Jane Harris
2006 Highway 17
North Myrtle Beach, S. C. 29582

December 8, 1986

Ms. Jean D. Aiken, Chairman
Federal Election Commission
Washington, D. C. 20463

RE: MUR 2071

Dear Ms. Aiken:

My name is Jane Harris. I have never been employed at
Robin's of Florence, Inc. or LeMasters, Inc. I have never
received any bonus from these corporations.

I did make a personal contribution to the Tallon for
Congress -ampaign in the amount of $500.00 in April 1982.

I hoce this is sufficient to determine that no violations

were made on my part.

Sincerely yours,

Jne Harris

Sworn to before me
'ecember 8, 1986

Notary Hepubic

M onlIon Expires February 2, 1987

-~i.

-~ -~
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December 8, 1986
c:,e

Ms. Jean D. Aiken, Chairman
Federal Election Commission
Washington, D. C. 20463

RE: MUR 2071

Dear Ms. Aiken:

Mv name is Roland G. Minshew. I have been employeed at

Robin's of Florence, Inc. for sixteen years.

In April 1982, ! was paid two bonuses totaling $2,380.00,

one for $1,500.00 and one for $880.00. All federal, state and

social. security taxes were deducted from these amounts and

these were included on my end of the year W-2 form.

did make a personal contribution to the Tallon for

n-n -ress amcai-n in the amount of $IZ00.0 in April 1932.

h-ooe this is sufficient to determine that no violations

were ae ony part.

Sincerely,

'Roand G. nshew

Sworn to before me
December 8, 1986

Notary Republic

,ooa..y PiM11c, SosOI Colina Stat. L rgo

wCouin Exku. M&Y 19, 1991

0
Roland G. Minshew
120 Lakewood Drive
Florence, S. C. 29501

w) :.~

EXHI I



Jerry Harris
2006 Highway 17
North Myrtle Beach, S. C. 0*958

December 8, 1986

Ms. Jean D. Aiken, Chairman
Federal Election Commission
Washington, D. C. 20463

cbq

*~~1

4RE: MUR 2071

ear ms. Aiken:

My name is Jerry Harris. I was not an employee of Robin's
of Florence, inc. or of LeMasters, Inc. during 1982. I was
ana still am employeed by Robin's of North Myrtle Beach, Inc.

In April 1982, I was paid two bonuses totaling $2,330.00
($30.0 and $1,500.00). All FICA, federal and state taxes
w ere :ezucted from tnese amounts and these were included on
my *.-2 form at the end of the year.

!, ma'e - -ersonal contribution tc the Tallon for-cnzress campaign in the amount of $500.00 in April 1982.

ooe this is sufficient to determine that no violations
were ma4e r. m art.

Sincerely yours,

j,#rrTa r r 1is

Sworn to before me
SecemCer 3, 1986

republic

MY Commission Expires February 2, 1987

0
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Lynn A. Hartnett

3706 Gentry Drive

FlorenceS 29501

August 17, 1987

Mr. Lawrence M. Noble

Acting General Counsel

Federal Election Commission

Washington, D.C. 20463

S0O

RE: 2071

"."ear Mr. Noble:
My name is Lynn A. Hartnett. I have employed at Robin's

Ladies' Wear, Inc. for ten years.

OSI received a certified letter today sta--ng that I have

az- bused a federal election rule. First of al , this was my
first notification.

in may 1982, 1 was paid two bonuses totain te amount
$,2C0.10, one for $IDO.40 and -ne for $%C.C. Al '=-,era',

--a-e and social security taxes were 4ecucte- -om 'hese amounts
and these were included on my end of the year W-2 orm.

I did make a personal contribution to the :alion for
:ongress campaign in the amount of $ItO.0C in >"ay "2, but

tnis was one of many other political :ontributions tnat I have
-:ade in the past to ither political andidates.

I hope that this letter is sufficient to -etermine that
no violations were made on my part.

worn to before me
August 17, 1987

"dWO i. S.kh Caralit" Stem LN96
ffx G"N *iiP Lqu MW 19. IM9

nc -are ly,

°

CL

.=
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MAGNOLIA MALL

FLORENCE SOUTH CAROLINA 29501

(803) 6670454

December 8, 1986

Ms. Jean D. Aiken, Chairman
Federal Election Commission
Washington, D. C. 20463

RE: MUR 2071

Dear Ms. Aiken:

As bookkeeper and secretary of the abc
I would like to say that no bonuses were pa
persons mentioned in the legal analysis of
persons include: Roland G. Minshew, Jane Ha
Jerry Harris, Mark Lawson and Lynn Hartnett
people has ever been employed by LeMasters,

If I can be of further assistance, ple

Sworn to before me
December 8, 1986

Notary Republ ic
Notary Pub~ic. - i t 'A r-,

y Conm-ussion Expres ,Aoy 19, 1991

.0

(4 0

ve named corporation,
Lid to any of them
your letter. TnVse
rris, Robert Welch,
* None of these
Inc.

ase contact me.

Sincerely yours,

Uameron T. Minshew

tt'



01 WNT IVANS ST r jr' '

P.. OX 2MY
FLORENgC. SOUTH CAROLINA MW

e-, ,
EXHIBI 'T

December 8, 1986

Ms. Jean D. Aiken, Chairman
Federal Election Commission
Washington, D. C. 20463

:1,

RE: MUR 2071

Dear Ms. Aiken:

As bookkeeper and secretary of the above named corporation,
I would like to help clarify this allegation.

Roland G. Minshew is the only individual named in the
legal analysis that is employed by Robin's of Florence, Inc.
He was paid two bonuses in April 1982 totaling $2380.00 of
which all taxes were deducted.

Jane Harris has never been employed by any of our companies.

Robert Welch was employed by Robin's of Dentsville, Inc.
in April 1 82.

Jerry Harris was employed by Robin's of North Myrtle Beach,
nc. in April 182.

Mark Lawson was employed by Robin's of Anderson, Inc.
in April 1982.

Lynn Hartnett was employed by Robin's Ladies' Wear, Inc.
in April 1982.

None of the above mentioned persons was paid a bonus by
Robin's of Florence, inc. or LeMasters, Inc. in April 1982,
except Roland G. Minshew.

If I can be of further assistance in this matter, please
contact me.

Sincerely yours,

/A 1
KPi

Cameron T. Minshew

Sworn to before me
December 8, 1986

Notary uoiic.. ,roiina Stat# 31 Large

r On, %, - iy Coamnftiuon Ea'piros May I?% 1991

0
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BEFORE THE FEDERAL ELUTION COMNISSION

In the Matter of )
)Gary H. Slavens, et al. ) MUR 2071

GENERAL COUNSEL' S REPORT

"ECEIVEDE DERAL El ,-r?: ' r'";,.,% .. , W
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$ Stfrj

The Office of the General Counsel is prepared to close the

investigation in this matter as to Congressman Robin M.

Tallon, Jr., based on the assessment of the information presently

available.

Date

/

- Lawrence M. NseGeneral Counsel

Staff Person: Phillip L. Wise

I /z // 0 '1141.1J/
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FEDERAL ELECTION COMMISSION

\AV IIN(,ION, 1)C 2046

May 20, 1988

MEMORANDUM

TO:

FROM:

SUBJECT:

The Commission /
Lawrence M. Nobl
General CounselA"

MUR #2071
Representative Robin Tallon

Attached for the Commission's review is a brief stating the
position of the General Counsel on the legal and factual issues
of the above-captioned matter. A copy of this brief and a letter
notifying the respondent of the General Counsel's intent to
recommend to the Commission a finding of no probable cause to
believe was mailed on May 20 , 1988. Following receipt of the
respondent's reply to this notice, this Office will make a
further report to the Commission.

Attachments
1-Brief
2-Letter to respondent

'4--'

0
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. D C 20463

May 20, 1988

CERTIFIED NAIL - REM= RSC3IPT 3BQIJSTK

Dwight F. Drake, Esquire
Nelson, Mullins, Grier, & Scarborough
Keenan Building - 3rd Floor
1330 Lady Street
Post Office Box 11070
Columbia, SC 29211

RE: MUR 2071

Representative Robin Tallon

Dear Mr. Drake:

Based on information ascertained in the normal course of
carrying out its supervisory responsibilities the Federal
Election Commission, on August 13, 1985, found reason to believe
that your client, Congressman Robin Tallon, violated 2 U.S.C.
SS 432(b) (1), 432(b) (3) , 441f and 11 C.F.R. S 110.4(c) (2) , and
instituted an investigation in this matter.

After considering all the evidence available to the
0 Commission, the Office of the General Counsel is prepared to

recommend that the Commission find no probable cause to believe
that a violation has occurred.

The Commission may or may not approve the General Counsel's
recommendation. Submitted for your review is a brief stating the
position of the General Counsel on the legal and factual issues
of the case. Within 15 days of your receipt of this notice, you
may file with the Secretary of the Commission a brief (10 copies
if possible) stating your position on the issues and replying to
the brief of the General Counsel. (Three copies of such brief
should also be forwarded to the Office of the General Counsel, if
possible.) The General Counsel's brief and any brief which you
may submit will be considered by the Commission before proceeding
to a vote of whether there is probable cause to believe a
violation has occurred.



Letter to Dwight F. Drake, Esquire
Page 2

If you are unable to file a responsive brief within 15 days,
you may submit a written request for an extension of time. All
requests for extensions of time must be submitted in writing five
days prior to the due date and good cause must be demonstrated.
In addition, the Office of the General Counsel ordinarily will
not give extensions beyond 20 days.

A finding of probable cause to believe requires that the
Office of the General Counsel attempt for a period of not less
than 30, but not more than 90 days, to settle this matter through
a conciliation agreement.

Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to handle this matter, at (202) 376-
8200.

- /a / a;rnce M. N ble
General Counsel

Enclosure
Brief

CD
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In the Matter of )
)

Robin M. Tallon, Jr. ) R 2071
)

GENRALCOUSERL S BRIEF

I. CS&MA3WN OF TMR CASE

On August 13, 1985, the Commission found reason to believe

that Representative Robin M. Tallon, Jr. (Democrat# 6th District

of South Carolina) violated 2 U.S.C. SS 432(b) (1), 432(b) (3),

441f and 11 C.F.R. S 110.4(c)(2). On March 18, 1986, the

Commission authorized a Subpoena and Order to Congressman Tallon.

On March 18, 1988, Representative Tallon appeared at the Office

of the General Counsel and was deposed pursuant to the Subpoena

authorized by the Commission.

This matter arose as the result of information received from

Gary H. Slavens who worked on Representative Tallon's principal

0D campaign committee during the 1982 campaign, and later served as

Special Assistant to Congressman Tallon from Janaury 1983 until

July 1983. Mr. Slavens left this position after a falling out

with Congressman Tallon. He first revealed alleged irregularities
1_/

in the 1982 Tallon Campaign in approximately July of 1984. On

May 22, 1986, this Office deposed Gary H. Slavens. In summary,

Mr. Slavens testified that during the 1982 general election

campaign, Congessman Tallon informed him that G.B. Stokes (a

local businessman) had given Mr. Tallon a $1,000.00 cash

1/ This matter arose as a referral from the Department of
Justice in 1984. The investigation by the Justice Department
failed to corroborate the allegations of irregularity made by
Mr. Slavens.



-2-

contribution. Mr. Slavens further asserted that Congressman

Tallon inquired on how to get this money into the campaign fund.

Mr. Slavens claimed that he informed Congressman Tallon that as

he (Mr. Slavens) had already contributed the maximum amount, he

would deposit the money into his wife's (Vicki Slavens) account

and have her write a $1,000.00 check to the Tallon Campaign.

Mr. Slavens testified that Congressman Tallon physically

delivered to him the one thousand dollars (ten one hundred dollar

bills), which was deposited into Vicki Slavens' account. Vicki

Slavens then wrote a $1,000.00 check to the Tallon Campaign as

directed by Mr. Slavens.

On May 22, 1986 Michael Glenn Odum, former treasurer for the

1982 Tallon Campaign Committee, appeared and was deposed.

Mr. Odom testified that he had no knowledge of any cash

contribution that G.B. Stokes allegedly gave to Congressman

C) Tallon.

Vr On May 23, 1986, G.B. Stokes appeared and was deposed by a

staff member from this Office. Mr. Stokes testified, in part,

that Congressman Tallon had asked him to donate to his campaign

on several occasions; however, to the best of his knowledge he

(Mr. Stokes) did not give Mr. Tallon a $1,000.00 cash

contribution, or any other contribution for the 1982 Tallon

campaign. It should be noted that the reports on file with the

Commission show no contribution from G.B. Stokes.

Vicki Slavens filed an affidavit with the Commission on

September 10, 1986. Ms. Slavens stated that in 1982 Gary Slavens
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deposited $1,000.00 into her account and she wrote a check for

$1,000.00 to the Tallon for Congress Committee and gave it to

him. Ms. Slavens claimed that she did not know the source of the

funds for her contribution.

When deposed on March 18, 1988, Congressman Tallon denied

the allegations made by Gary H. Slavens. Congressman Tallon

specifically denied that he had received any cash contribution

from G.B. Stokes, or gave any cash to Mr. Slavens in order that

Mr. Slavens could get the cash into the 1982 Tallon Campaign.

Further, Congressman Tallon asserted that he never personally

received any contributions.

II. ANALYSIS

2 U.S.C. 5 432(b)(1) requires every person who receives a

contribution for an authorized political committee within 10 days

after receiving such contribution to forward such contribution to

0D the treasurer.

The investigation uncovered no evidence that Representative

Tallon received a contribution for the committee, therefore it

appears there was no violation of 2 U.S.C. 5 432(b) (1).

2 U.S.C. S 432(b)(3) requires that all funds of a political

committee be segregated and not commingled with the personal

funds of any individual.

No proof was discovered indicating that Representative

Tallon possessed funds belonging to the committee or commingled

such funds with the personal funds of any individual. In view of

the foregoing there appears to be no violation of 2 U.S.C.

S 432(b)(3).
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2 U.S.C. S 441f, inter ajla, prohibits any person from

making a contribution in the name of another person or knowingly

accepting a contribution made by one person in the name of

another person.

No evidence was revealed which corrobrated any claim that

Representative Tallon received a contribution from one

contributor (G.B. Stokes) or assisted in the making of a

contribution in the name of another (Vicki Slavens). In light of

this, there appears to be no violation of 2 U.S.C. S 441f.

11 C.F.R. S 110.4(c)(2) requires a candidate or committee

receiving a cash contribution in excess of $100.00 to promptly

return the excess amount over $100.00 to the contributor.

There appears to be no violation of 11 C.F.R. S 110.4(c)(2)

because there is no proof that Representative Tallon received any

cash contributions.

There was no corroborating testimony, or evidence to support

Gary H. Slavens' allegation that G.B. Stokes gave Congressman

Tallon $1,000 in cash. G.B. Stokes testified that to the best of

his knowledge he did not give Congressman Tallon any

contribution, cash or otherwise. Congressman Tallon specifically

denied the allegations made by Mr. Slavens. In light of the

facts that Slavens' allegations were made after he had a falling

out with Congressman Tallon and was no longer employed in

Congressman Tallon's Office and that other witnesses either

denied or did not corroborate these allegations, the Office of

the General Counsel recommends that the Commission find no
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probable cause to believe that Representative Robin M.

Tallon, Jr., violated 2 U.S.C. 55 432(b) (1), 432(b)(3), 441f,

and 11 C.F.R. S 110.4(c) (2).

III. GZMe3L COUNSEL' S Flow

1. Find no probable cause to believe that Representative
Robin Kt. Tallon, Jr., violated 2 U.S.C. 55 432(b) (1),
432(b) (3), 441f, and 11 C.F.R. S 110.4 )(2).

Date ( I General Counsel
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BEORE THE FEDERAL ELECTION CO MIION

In the Matter of )

Gary H. Slavens, et al.) MUR 2071

GENERAL COUNSEL'S REPORT -

I. BACKGROUND

On August 13, 1985, the Commission found reason to believe

that Representative Robin M. Tallon, Jr. (Democrat, 6th District

of South Carolina) violated 2 U.S.C. SS 432(b) (1), 432(b) (3),

441f and 11 C.F.R. S 110.4(c)(2). On March 18, 1986, the

Commission authorized a Subpoena and Order to Congressman Tallon.

On March 18, 1988, Representative Tallon appeared at the Office

of the General Counsel and was deposed pursuant to the Subpoena

authorized by the Commission.

This matter arose as the result of information received from

Gary H. Slavens who worked on Representative Tallon's principal

campaign committee during the 1982 campaign, and later served as

Special Assistant to Congressman Tallon from January 1983 until

July 1983. Mr. Slavens left this position after a falling out

with Congressman Tallon. He first revealed alleged

irregularities in the 1982 Tallon Campaign in approximately July
1/

of 1984 when he contacted the Justice Department.- He alleged

that there were several instances where cash contributions were

made to the campaign, among these, the one involving G.B. Stokes.

I/ This matter was referred from the Department of Justice on
March 18, 1985. The investigation by the Justice Department
failed to corroborate the allegations of irregularity made by
Mr. Slavens.
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The allegation involving Mr. Stokes was the only one in which

Mr. Slavens testified that Congressman Tallon was personally

involved. On May 22, 1986, this Office deposed Gary H. Slavens.

Mr. Slavens testified that during the 1982 general election

campaign, Congessman Tallon informed him that G.B. Stokes (a

local businessman) had given Mr. Tallon a $1,000.00 cash

contribution. Mr. Slavens further asserted that Congressman

Tallon inquired on how to get this money into the campaign fund.

Mr. Slavens claimed that he informed Congressman Tallon that as

he (Mr. Slavens) had already contributed the maximum amount, he

would deposit the money into his wife's (Vicki Slavens) account

and have her write a $1,000.00 check to the Tallon Campaign.

Mr. Slavens testified that Congressman Tallon physically

delivered to him the one thousand dollars (ten one hundred dollar

bills), which was deposited into Vicki Slavens' account. Vicki

D Slavens then wrote a $1,000.00 check to the Tallon Campaign as

directed by Mr. Slavens.

On May 22, 1986 Michael Glenn Odum, former treasurer for the

1992 Tallon Campaign Committee, appeared and was deposed.

Mr. Odom testified that he had no knowledge of any cash

contribution that G.B. Stokes allegedly gave to Congressman

Tallon.

On May 23, 1986, G.B. Stokes appeared and was deposed by a

staff member from this Office. Mr. Stokes testified, in part,

that Congressman Tallon had asked him to donate to his campaign

on several occasions; however, to the best of his knowledge he
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(Mr. Stokes) did not give Mr. Tallon a $1,000.00 cash

contribution, or any other contribution for the 1982 Tallon

campaign. It should be noted that the reports on file with the

Commission show no contribution from G.B. Stokes.

Vicki Slavens filed an affidavit with the Commission on

September 10, 1986. Ms. Slavens stated that in 1982 Gary Slavens

deposited $1,000.00 into her account and she wrote a check for

$1,000.00 to the Tallon for Congress Committee and gave it to

him. Ms. Slavens claimed that she did not know the source of the

funds for her contribution.

When deposed on March 18, 1988, Congressman Tallon denied

the allegations made by Gary H. Slavens. Congressman Tallon

specifically denied that he had received any cash contribution

from G.B. Stokes, or gave any cash to Mr. Slavens in order that

Mr. Slavens could get the cash into the 1982 Tallon Campaign.

Further, Congressman Tallon asserted that he never personally

received any contributions.

II. ANALYSIS (See General Counsel's Brief signed May 19, 1988)

2 U.S.C. S 432(b)(1) requires every person who receives a

contribution for an authorized political committee within 10 days

after receiving such contribution to forward such contribution to

the treasurer.

The investigation uncovered no evidence that Representative

Tallon received a contribution for the committee, therefore it

appears there was no violation of 2 U.S.C. S 432(b)(1).
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2 U.S.C. S 432(b)(3) requires that all funds of a political

committee be segregated and not commingled with the personal

funds of any individual.

No proof was discovered indicating that Representative

Tallon possessed funds belonging to the committee or commingled

such funds with the personal funds of any individual. In view of

the foregoing there appears to be no violation of 2 U.S.C.

§ 432(b) (3).

2 U.S.C. S 441f, inter alia, prohibits any person from

making a contribution in the name of another person or knowingly

accepting a contribution made by one person in the name of

another person.

No evidence was revealed which corrobrated any claim that

Representative Tallon received a contribution from one

contributor (G.B. Stokes) or assisted in the making of a

contribution in the name of another (Vicki Slavens). In light of

this, there appears to be no violation of 2 U.S.C. S 441f.

11 C.F.R. S 110.4(c)(2) requires a candidate or committee

receiving a cash contribution in excess of $100.00 to promptly

return the excess amount over $100.00 to the contributor.

There appears to be no violation of 11 C.F.R. S 110.4(c)(2)

because there is no proof that Representative Tallon received any

cash contributions.

There was no corroborating testimony, or evidence to support

Gary H. Slavens' allegation that G.B. Stokes gave Congressman

Tallon $1,000 in cash. G.B. Stokes testified that to the best of



his knowledge he did not give Congressman Tallon any

contribution, cash or otherwise. Congressman Tallon specifically

denied the allegations made by Mr. Slavens. In light of the

facts that Slavens' allegations were made after he had a falling

out with Congressman Tallon and was no longer employed in

Congressman Tallon's Office and that other witnesses either

denied or did not corroborate these allegations, the Office of

the General Counsel recommends that the Commission find no

probable cause to believe that Representative Robin M.

Tallon, Jr., violated 2 U.S.C. SS 432(b) (1), 432(b) (3), 441f, and

11 C.F.R. S 110.4(c) (2).

III. RECOMMENDATION

1. Find no probable cause to believe that Representative
Robin M. Tallon, Jr., violated 2 U.S.C. SS 432(b)(1),
432(b) (3), 441f, and 11 C.F.R. S 110.4(c) (2).

2. Close the file as it pertains to Representative Robin M.
Tallon, Jr.

."D
3. Approve the attached letter.

Date - Lawrence
General Counsel

Attachments
1. Letter to Respondent

Staff Assigned: Phillip L. Wise



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )
MUR 2071

Gary H. Slavens, et al. )

CERTIF ICATION

I, Marjorie W. Emmons, recording secretary for the

Federal Election Commission executive session of July 12,

1988, do hereby certify that the Commission decided by a

vote of 5-0 to take the following actions in MUR 2071:

1. Find no probable cause to believe that
Representative Robin M. Tallon, Jr.,
violated 2 U.S.C. SS 432(b) (1), 432(b) (3),
441f, and 11 C.F.R. § 110.4(c)(2).

2. Close the file as it pertains to
Representative Robin M. Tallon, Jr.

3. Approve the letter attached to the
General Counsel's report dated June 29,
1988.

Commissioners Aikens, Elliott, Josefiak, McGarry, and

Thomas voted affirmatively for the decision; Commissioner

McDonald was not present.

Attest:

Date Marjorie W. Emmons
Secretary of the Commission

.1 11 W I P 1 1111 1 -1
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCTON. DC. 20463 July 15, 1988

Dwight F. Drake, Esquire
Nelson, Mullins, Grier, & Scarborough
Keenan Building - 3rd Floor
1330 Lady Street
Post Office Box 11070
Columbia, SC 29211

RE: MUR 2071
Representative Robin Tallon, Jr.

Dear Mr. Drake:

This is to advise you that on July 12 r 1988, the
Federal Election Commission found that there is no probable cause
to believe your client, Representative Robin M. Tallon, Jr.,
violated 2 U.S.C. SS 432(b) (1), 432(b) (3), 441f and 11 C.F.R.
S 110.4(c)(2). Accordingly, the file in this matter has been
closed as it pertains to your client.

This matter will become part of the public record within 30
days after it has been closed with respect to all other

o respondents involved. Should you wish to submit any factual or
legal materials to appear on the public record, please do so
within ten days. Such materials should be sent to the Office of
the General Counsel.

The Commission reminds you that the confidentiality
provisions of 2 U.S.C. SS 437g(a) (4) (D) and 437g(a) (12) (A) remain
in effect until the entire matter has been closed. The
Commission will notify you when the entire file has been closed.

If you have any questions, please contact Phillip L. Wise,
the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COUISO I - ,

In the Matter of )

Gary H. Slavens, et al. )
)

GENERAL COUNSEL'S REPORT

The Office of the General Counsel is prepared to close the

investigation in this matter as to Joe W. Pearce, Jr., Ed

Saleeby, G.B. Stokes, Jr., Jane Harris, and LeMasters, Inc.,

based on the assessment of the information presently available.

Date LarneNF(ol
General Counsel

Staff Person: Phillip L. Wise

ar
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
VvASHIN(CI)N, DC 204401
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July 15, 1988

MEMORANDUM

TO: The Commission

FROM: Lawrence M. Noble /

General Counsel

SUBJECT: MUR # 2071, Gary H. Slavens, et al.

Attached for the Commission's review are briefs stating the
position of the General Counsel on the legal and factual issues
of the above-captioned matter. Copies of the briefs and letters
notifying the respondents of the General Counsel's intent to
recommend to the Commission a finding of probable cause to
believe were mailed on July 15, 1988. Following receipt of
the respondents' replies to this notice, this Office will make a
further report to the Commission.

Attachments
1-Briefs
2-Letters to respondents

Staff Person: Phillip L. Wise



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. DC 20463

July 15, 1988

Vicki Slavens
864 Indian Drive
Florence, S.C. 29501

RE: 14UR 2071
Vicki Slavens

Dear Ms. Slavens:

Based on information ascertained in the normal course of
carrying out its supervisory responsibilities, and information
supplied by you, the Federal Election Commission, on August 13,
1985, found reason to believe that you violated 2 U.S.C. SS 441f
and 432(b)(3), and instituted an investigation in this matter.

7After considering all the evidence available to the
Commission, the Office of the General Counsel is prepared to
recommend that the Commission find no probable cause to believe
that a 2 U.S.C. S 432(b)(3) violation has occurred and probable
cause to believe that a 2 U.S.C. S 441f violation has occurred.

The Commission may or may not approve the General Counsel's
recommendation. Submitted for your review is a brief stating the

0D position of the General Counsel on the legal and factual issues
of the case. Within 15 days of your receipt of this notice, you
may file with the Secretary of the Commission a brief (10 copies
if possible) stating your position on the issues and replying to
the brief of the General Counsel. (Three copies of such brief
should also be forwarded to the Office of the General Counsel, if
possible.) The General Counsel's brief and any brief which you
may submit will be considered by the Commission before proceeding
to a vote of whether there is probable cause to believe a
violation has occurred.

If you are unable to file a responsive brief within 15 days,
you may submit a written request for an extension of time. All
requests for extensions of time must be submitted in writing five
days prior to the due date, and good cause must be demonstrated.
In addition, the Office of the General Counsel ordinarily will
not give extensions beyond 20 days.

A finding of probable cause to believe requires that the
Office of the General Counsel attempt for a period of not less
than 30, but not more than 90 days, to settle this matter through
a conciliation agreement.



Letter to Vicki Slavens
Page 2

Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to handle this matter, at (202) 376-
8200.

Enclosure
Brief
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In the Matter of ))
Vicki Slavens ) MUR 2071)

GZDAIM, C(0I3L '8 BIM

I. STATDEIU 0? TO B CASI

On August 13, 1985, the Commission found reason to believe

that Vicki Slavens had violated 2 U.S.C. SS 432(b)(3), and 441f.

On March 18, 1986, the Commission authorized a Subpoena and Order

to Ms. Slavens.

This matter arose as the result of information received from

-- Gary H. Slavens who worked on Representative Robin N.

Tallon Jr.'s principal campaign committee during the 1982

campaign, and later served as Special Assistant to Congressman

Tallon from January 1983 until July 1983. On May 22, 1986, this

Office deposed Gary H. Slavens. In summary, Mr. Slavens

testified that during the 1982 general election campaign,

Congressman Tallon informed him that G.B. Stokes (a local

businessman) had given Mr. Tallon a $1,000.00 cash contribution.

Mr. Slavens further asserted that Congressman Tallon inquired on

how to get this money into the campaign fund. Mr. Slavens

claimed that he informed Congressman Tallon that as he

(Mr. Slavens) had already contributed the maximum amount, he

would deposit the money into his wife's (Vicki Slavens) account

and have her write a $1,000.00 check to the Tallon Campaign.

Mr. Slavens testified that Congressman Tallon physically

delivered to him the one thousand dollars (ten one hundred dollar
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bills), which was deposited into Vicki Slavens' account. Vicki

Slavens then wrote a $1,000 check to the Tallon for Congress

Committee as directed by Mr. Slavens.

On May 22, 1986 Michael Glenn Odum, former treasurer for the

1982 Tallon for Congress Committee, appeared and was deposed.

Mr. Odom testified that he had no knowledge of any cash

contribution that G.B. Stokes allegedly gave to Congressman

Tallon.

On May 23, 1986, G.B. Stokes appeared and was deposed by a

staff member from this Office. Mr. Stokes testified, in part,

that Congressman Tallon had asked him to donate to his campaign

on several occasions; however, to the best of his knowledge he

(Mr. Stokes) did not give Mr. Tallon a $1,000 cash contribution,

or any other contribution for the 1982 Tallon Campaign. It

(D should be noted that the reports on file with the Commission show

no contribution from G.B. Stokes.

Vicki Slavens filed an affidavit with the Commission on

September 10, 1986. Ms. Slavens stated that in 1982 Gary Slavens

deposited $1,000.00 into her account and she wrote a check for

$1,000.00 to the Tallon for Congress Committee and gave it to

him. Ms. Slavens claimed that she did not know the source of the

funds for her contribution.

When deposed on March 18, 1988, Congressman Tallon denied

the allegations made by Gary H. Slavens. Congressman Tallon

specifically denied that he had received any cash contribution
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from G.B. Stokes# or gave any cash to Mr. Slavens to be put into

the 1982 Tallon Campaign. Further, Congressman Tallon asserted

that he never personally received any contributions.

II. ANALYSIS

Pursuant to 2 U.S.C. S 432(b)(3) all funds of a political

committee shall be segregated from, and may not be commingled

with, the personal funds of any individual.

There was no corroborating testimony, or evidence to support

Gary H. Slavens' allegation that G.B. Stokes gave Congressman

Tallon $1,000.00 in cash which Congressman Tallon gave to

Mr. Slavens. G.B. Stokes testified that to the best of his

knowledge he did not give Congressman Tallon any contributions,

cash or otherwise. Congressman Tallon specifically denied the

allegations made by Mr. Slavens. In light of these facts, there

cD appears to be no probable cause to believe there was a violation

of 2 U.S.C. S 432(b)(3) by Vicki Slavens in that there is no

showing that alleged committee funds (the $1,000 cash

contribution) were ever commingled with her personal funds.

Pursuant to 2 U.S.C. S 441f no person shall make a

contribution in the name of another person or knowingly permit

his name to be used to effect such a contribution, and no person

shall knowingly accept a contribution made by one person in 
the

name of another person.

Gary Slavens testified that he deposited $1,000.00 into

Vicki Slavens' account to enable her to contribute that amount



to the 1982 Tallon for Congress Comittee, and Vicki Slavens by

affidavit acknowledged the deposit and wrote a $1,000.00 check to

the Committee. Accordingly, the Office of the General Counsel

recommends that the Commission find probable cause to believe

that Vicki Slavens violated 2 U.S.C. S 441f for knowingly

permitting her name to be used to effect a contribution in the

name of another.

III. G COWUSEL' S RCC AIDAIOUS

1. Find probable cause to believe that Vicki Slavens violated
2 U.S.C. S 441f.

2. Find no probable cause to believe that Vicki Slavens
violated 2 U.S.C. S 432(b)(3).

6aeILwece. Noble
Dateee CA General Counsel

-4-



. FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, D.C, 20463

July 15, 1988

Gary H. Slavens
2924 West Palmetto Street
Florence, S.C. 29501

BE: MUR 2071

Gary H. Slavens

Dear Mr. Slavens:

Based on information ascertained in the normal course of
carrying out its supervisory responsibilities, and information
supplied by you, the Federal Election Commission, on August 13,
1985, found reason to believe that you violated 2 U.S.C.
S 432(b) (3), and instituted an investigation in this matter.

After considering all the evidence available to the
- Commission, the Office of the General Counsel is prepared to

recommend that the Commission find no probable cause to believe
that a 2 U.S.C. S 432(b) (3) violation has occurred and probable
cause to believe that a 2 U.S.C. S 441f violation has occurred.

The Commission may or may not approve the General Counsel's
recommendation. Submitted for your review is a brief stating the

CD position of the General Counsel on the legal and factual issues
of the case. Within 15 days of your receipt of this notice, you
may file with the Secretary of the Commission a brief (10 copies
if possible) stating your position on the issues and replying to
the brief of the General Counsel. (Three copies of such brief
should also be forwarded to the Office of the General Counsel, if
possible.) The General Counsel's brief and any brief which you
may submit will be considered by the Commission before proceeding
to a vote of whether there is probable cause to believe a
violation has occurred.

If you are unable to file a responsive brief within 15 days,
you may submit a written request for an extension of time. All
requests for extensions of time must be submitted in writing five
days prior to the due date, and good cause must be demonstrated.
In addition, the Office of the General Counsel ordinarily will
not give extensions beyond 20 days.

A finding of probable cause to believe requires that the
Office of the General Counsel attempt for a period of not less
than 30, but not more than 90 days, to settle this matter through
a conciliation agreement.

I



Letter to Gary H. Slavens
Page 2

Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to handle this matter, at (202) 376-

rence K4. Noble
eneral Counsel

Enclosure
Brief
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In the Matter of )
)

Gary H. Slavens ) MUR 2071)

GENERAL COUNSEL'S BRIEF

I. STATENMT OF TE CABB

On August 13, 1985, the Comission found reason to believe

that Gary H. Slavens had violated 2 U.S.C. S 432(b)(3) by

commingling the funds of a political comittee with the personal

funds of another individual. On March 18, 1986, the Commission

authorized a Subpoena and Order to Mr. Slavens. On May 22, 1986,

Mr. Slavens appeared and was deposed pursuant to the Subpoena

authorized by the Commission.

In summary, Mr. Slavens testified that during the 1982

general election campaign, Congressman Robin M. Tallon, Jr.

informed him that G.B. Stokes (a local businessman) had given

Mr. Tallon a $1,000.00 cash contribution. Mr. Slavens furtherCD

asserted that Congressman Tallon inquired on how to get this

money into the campaign fund. Mr. Slavens claimed that he

informed Congressman Tallon that as he (Mr. Slavens) had already

contributed the maximum amount, he would deposit the money into

his wife's (Vicki Slavens) account and have her write a $1,000.00

check to the Tallon Campaign. Mr. Slavens testified that

Congressman Tallon physically delivered to him the one thousand

dollars (ten one hundred dollar bills), which was deposited into

Vicki Slavens' account. Vicki Slavens then wrote a $1,000 check

to the Tallon Campaign as directed by Mr. Slavens.
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On May 22, 1986 Michael Glenn Odum, former treasurer for the

1982 Tallon for Congress Comittee, appeared and was deposed.

Mr. Odom testified that he had no knowledge of any cash

contribution that G.B. Stokes allegedly gave to Congressman

Tallon.

On May 23, 1986, G.B. Stokes appeared and was deposed by a

staff member from this Office. Mr. Stokes testified, in part,

that Congressman Tallon had asked him to donate to his campaign

on several occasions; however, to the best of his knowlege he

(Mr. Stokes) did not give Mr. Tallon a $1,000 cash contribution,

- or any other contribution for the 1982 Tallon Campaign. It

should be noted that the reports on file with the Commission show

no contribution from G.B. Stokes.

Vicki Slavens filed an affidavit with the Commission on

0D September 10, 1986. Ms. Slavens stated that in 1982 Gary Slavens

deposited $1,000.00 into her account and she wrote a check for

$1,000.00 to the Tallon for Congress Committee and gave it to

him. Ms. Slavens claimed that she did not know the source of the

funds for her contribution.

When deposed on March 18, 1988, Congressman Tallon denied

the allegations made by Gary H. Slavens. Congressman Tallon

specifically denied that he had received any cash contribution

from G.B. Stokes, or gave any cash to Mr. Slavens to be put into

the 1982 Tallon Campaign. Further, Congressman Tallon asserted

that he never personally received any contributions.
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II. ANALYSIS

Pursuant to 2 U.S.C. S 432(b)(3) all funds of a political

committee shall be segregated from, and may not be commingled

with, the personal funds of any individual.

There was no corroborating testimony, or evidence to support

Gary H. Slavens' allegation that G.B. Stokes gave Congressman

Tallon $1,000.00 in cash which Congressman Tallon gave to

Mr. Slavens. G.B. Stokes testified that to the best of his

knowledge he did not give Congressman Tallon any contributions,

cash or otherwise. Congressman Tallon specifically denied the

allegations made by Mr. Slavens. In light of these facts, there

appears to be no probable cause to believe there was a violation

of 2 U.S.C. S 432(b)(3) in that there is no showing that the

alleged Committee funds (the $1,000 cash contribution) were

CD commingled with any personal funds of either Gary Slavens or his

wife Vicki Slavens. Evidence was adduced which indicated that

Gary Slavens made a contribution in the name of another (Vicki

Slavens) in violation of 2 U.S.C. S 441f, which prohibits any

person from making a contribution in the name of another.

Gary Slavens testified that he deposited $1,000.00 into

Vicki Slavens' account to enable her to contribute that amount to

the 1982 Tallon for Congress Committee, and Vicki Slavens by

affidavit acknowledged the deposit and wrote a $1,000.00 check to

the Committee. Accordingly, the Office of the General Counsel

recommends that the Commission find probable cause to believe

that Gary H. Slavens, violated 2 U.S.C. S 441f.



III. GERIAL COUNSEL'S RBEC NM)ATIOUS

1. Find probable cause to believe that Gary H. Slavens violated
2 U.S.C. S 441f.

2. Find no probable cause to believe that Gary H. Slavens
violated 2 U.S.C. S 432(b) (3).

I ( I
General Coun seef61.Nole

Date
1 11

-4-
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August 5, 1988

Mr. Lawrence M. Noble
General Counsel
Federal Election Commission
Washington, D. C. 20463

CJ'

RE: MUR 2071 -o
Vicki Slavens -

Dear Ms. Noble: _e
CD

I have seen your Brief and the accompanying letter with
regard to the matter of Vicki Slavens, MUR 2071.

I have no knowledge of any contributions made by my husband
or anyone else during the 1982 general election campaign of
Conqressman Robin Tallon. In 1982, I was married to and living
with Gary Slavens; we filed a joint tax return and I was asked by
Gary Slavens to make a $1,000 contribution to Robin Tallon. I
did so. Undoubtedly, during that year, Gary Slavens made several
dceposits to my account for various family expenses. I recall
that he did deposit $1,000 into my account as well as other
,nmounts which I used for normal expenses. I do not know the
source of Gary Slaven's funds and did not believe anything other

0 than the fact that he was transferring the money from his account
to mine.

7) Gary Slavens and I are now divorced.

Sincerely,

Vicki Slavens

SWCORN to before me

this /( davf , 1988.

_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ (SEAL)
NYA-- PUBLIC FOR SOYTH CA OIINA
'-qv comission expires:



~~OERAL EJEC PC.
88 SEP 30 4" 10: 25

FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, D.C 20463

September 30, 1988

MEMORANDUM

TO: The Commission

FROM: Lawrence M. Noble S
General Counsel

SU3JECT: MUR # 2071, Gary H. Slavens, et al.

Attached for the Commission's review are briefs stating the
position of the General Counsel on the legal and factual issues
of the above-captioned matter. Copies of the briefs and letters
notifying the respondents of the General Counsel's intent to
recommend to the Commission a finding of no probable cause to
believe were mailed on September 30, 1988. Following receipt of
the respondents' replies to these notices, this Office will make
a further report to the Commission.

Attachments
1-Briefs
2-Letters to respondents



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WI P ~ WASHINGTON. D C 20463

G.B. Stokes, Jr. September 30, 1988
100 Third Loop
Florence# South Carolina 29501

RE: MUR 2071

G.B. Stokes, Jr.

Dear Mr. Stokes:

Based on information ascertained in the normal course of
carrying out its supervisory responsibilities the Federal
Election Commission, on August 13, 1985, found reason to believe

V) that you violated 2 U.S.C. S 441g, and instituted an
investigation in this matter.

After considering all the evidence available to the
Commission, the office of the General Counsel is prepared to
recommend that the Commission find no probable cause to believe
that a violation has occurred.

The Commission maj or may not approve the General Counsel's
recommendation. Submitted for your review is a brief stating the

CD position of the General Counsel on the legal and factual issues
of the case. Within 15 days of your receipt of this notice, you
may file with the Secretary of the Commission a brief (10 copies
if possible) stating your position on the issues and replying to
the brief of the General %Counsel. (Three copies of such brief
should also be forwarded to the office of the General Counsel, if
possible.) The General Counsel's brief and any brief which you
may submuit will be considered by the Commission before proceeding
to a vote of whether there is probable cause to believe a
violation has occurred.

If you are unable to file a responsive brief within 15 days,
you may submit a written request for an extension of time. All
reguests for extensions of time must be submitted in writing five
days prior to the due date, and good cause must be demonstrated.
In addition, the Office of the General Counsel ordinarily will
not give extensions beyond 20 days.

A finding of probable cause to believe requires that the
Office of the General Counsel attempt for a period of not less
than 30, but not more than 90 days, to settle this matter through
a conciliation agreement.



G.B. Stokes, Jr.
Page 2

Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to handle this matter, at (202) 376-

8200.

Since

General Counsel

Enclosure
Brief



BEFORE THE FEDERAL ZLZCTIOU COINKISSIO

In the Matter of )
)

G.B. Stokes ) MUR 2071)

GENERAL COUNSEL' S BRIEF

I. STATEMENT OF THE CASE

On August 13, 1985, the Commission found reason to believe

that G.B. Stokes violated 2 U.S.C. S 441g. On March 18, 1986,

the Commission authorized a Subpoena and Order to G.B. Stokes.

On May 23, 1986, Mr. Stokes appeared and was deposed pursuant to

the Subpoena authorized by the Commission.

This matter arose as the result of information received from

Gary H. Slavens who worked on Representative Robin M.

Tallon, Jr.'s (Democrat, 6th District of South Carolina)

principal campaign committee during the 1982 campaign, and later

served as Special Assistant to Congressman Tallon from

C0 January 1983 until July 1983. Mr. Slavens left this position

after a falling out with Congressman Tallon. He first revealed

alleged irregularities in the 1982 Tallon Campaign in

approximately July of 1984. On May 22, 1986, this Office deposed

Gary H. Slavens. In summary, Mr. Slavens testified that during

the 1982 general election campaign, Congressman Tallon informed

him that G.B. Stokes (a local businessman) had given Mr. Tallon a

$1,000 cash contribution.

On May 22, 1986 Michael Glenn Odum, former treasurer for the

1982 Tallon Campaign Committee, appeared and was deposed.

Mr. Odom testified that he had no knowledge of any cash
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contribution that G.B. Stokes allegedly gave to Congressman

Tallon.

On May 23, 1986, G.B. Stokes appeared and was deposed by a

staff member from this Office. Mr. Stokes testified, in part,

that Congressman Tallon had asked him to donate to his campaign

on several occasions; however, to the best of his knowledge he

(Mr. Stokes) did not give Mr. Tallon a $1,000.00 cash

contribution, or any other contribution for the 1982 Tallon

campaign. It should be noted that the reports on file with the

Commission show no contribution from G.B. Stokes.

When deposed on March 18, 1988, Congressman Tallon denied

the allegations made by Gary H. Slavens. Congressman Tallon

specifically denied that he had received any cash contribution

from G.B. Stokes.

Q II. ANALYSIS

Pursuant to 2 U.S.C. S 441g no person shall make

contributions of currency of the United States or currency of any

foreign country to or for the benefit of any candidate which, in

the aggregate, exceed $100.00, with respect to any campaign of

such candidate for nomination for election, or for election, to

Federal office.

There was no corroborating testimony, or evidence to support

Gary H. Slavens' allegation that G.B. Stokes gave Congressman

Tallon $1,000 in cash. G.B. Stokes testified that to the best of

his knowledge he did not give Congressman Tallon any



contribution, cash or otherwise. Congressman Tallon specifically

denied the allegations made by Mr. Slavens. In light of the

facts that allegations were made after Mr. Slavens had a falling

out with Congressman Tallon; that committee reports filed with

the Commission do not show any contribution by G. B. Stokes; and

that the witnesses failed to corroborate said allegations, the

Office of the General Counsel recommends that the Commission find

no probable cause to believe that G.B. Stokes, violated 2 U.s.c.

S 441g.

III. GENERAL COUNSEL'S RECOMMENDATION

1. Find no probable cause to believe that G.B. Stokes, violated
2 U.S.C. S441g.

Date
CD General Counsel



FEDERAL ELECTION COMMISSION
1'~WEA U) WASHINGTON, DC 20463

iris September 30, 1988

Barbara Ohanesian
106 South Marlboro Street
P.O. Box 1373
Bennettsville, South Carolina 29512-1373

RE: ?4UR 2071

Joe W. Pearce, Jr.

Dear Ms. Ohanesian:

Based on information ascertained in the normal course of
carrying out its supervisory responsibilities the Federal
Election Commission, on August 13, 1985, found reason to believe
that your client, Joe W. Pearce, Jr., violated 2 U.S.C. S 44lgo
and instituted an investigation in this matter.

After considering all the evidence available to the
Commission, the office of the General Counsel is prepared to
recommend that the Commission find no probable cause to believe
that a violation has occurred.

The Commission may or may not approve the General Counsel's
recommendation. Submitted for your review is a brief stating the
position of the General Counsel on the legal and factual issues
of the case. Within 15 days of your receipt of this notice, you
may file with the Secretary of the Commission a brief (10 copies
if possible) stating your position on the issues and replying to
the brief of the General Counsel. (Three copies of such brief
should also be forwarded to the Office of the General Counsel, if

Y, possible.) The General Counsel's brief and any brief which you
may submit will be considered by the Commission before proceeding
to a vote of whether there is probable cause to believe a
violation has occurred.

If you are unable to file a responsive brief within 15 days,
you may submit a written request for an extension of time. All
requests for extensions of time must be submitted in writing five
days prior to the due date, and good cause must be demonstrated.
In addition, the Office of the General Counsel ordinarily will
not give extensions beyond 20 days.

A finding of probable cause to believe requires that the
Office of the General Counsel attempt for a period of not less
than 30, but not more than 90 days, to settle this matter through
a conciliation agreement.
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Barbara Ohanesian, Esquire
Page 2

Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to handle this matter, at (202) 376-
8200.

Since:

General Counsel

Enclosure
Brief



BFO0E THE FEDERAL ELUCTIOM CONISSION

In the Matter of )
)

Joe W. Pearce, Jr. ) MUR 2071
)

GENERAL COUNSEL'S BRIEF

I. STATDIENT OF THE CASE

On August 13, 1985, the Commission found reason to believe

that Joe W. Pearce, Jr., the Mayor of Florence, S.C., violated

2 U.S.C. S 441g.

This matter arose as the result of information received from

Gary H. Slavens who worked on Representative Robin M.

D Tallon, Jr.'s (Democrat, 6th District of South Carolina)

principal campaign committee during the 1982 campaign, and later

served as Special Assistant to Congressman Tallon from

January 1983 until July 1983. Mr. Slavens left this position

after a falling out with Congressman Tallon. He first revealed

oD alleged irregularities in the 1982 Tallon Campaign in

approximately July of 1984.

Mr. Slavens alleged that in 1982 Joe W. Pearce, Jr., made

cash contributions aggregating either $700 or $1,500 to the

Tallon for Congress Committee or agents thereof. Mr. Slavens

purportedly advised Mr. Tallon that Mr. Pearce had made a cash

contribution to the campaign, and according to Mr. Slavens,

Congressman Tallon acknowledged said contribution.

In Mr. Pearce's sworn affidavit, dated August 29, 19d5 he

"denies making cash contributions aggregating either $700.00 or

$1,500.00 to the Tallon for Congress Committee or agents thereof
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during Congressman Robin M. Tallon's campaign for congress in

1982.1 Mr. Pearce asserted that he made two contributions to the

Tallon Committee in 1982, a check for $100.00 dated April 6, 1982

and a $10.00 contribution in September of 1982. In addition,

when Congressman Tallon was deposed on March 18, 1988 he

indicated he was unaware Mr. Pearce made a contribution to the

1982 campaign.

II. ANALYSIS

Pursuant to 2 U.S.C. S 441g no person shall make

contributions of currency of the United States or currency of any

foreign country to or for the benefit of any candidate which, in

the aggregate, exceed $100.00, with respect to any campaign of

such candidate for nomination for election, or for election, to

Federal office.

There was no corroborating testimony, or evidence to support

Gary H. Slavens' allegation that Joe W. Pearce, Jr., made cash

contributions aggregating either $700 or $1,500 to the 1982

Tallon for Congress Committee or agents thereof. Congressman

Tallon testified that he was not aware of any contributions by

Mr. Pearce to his 1982 campaign. In light of the facts that the

allegations were made after Mr. Slavens had a falling out with

Congressman Tallon; that the investigation revealed only one

$10.00 cash contribution by Mr. Pearce; and that the witnesses

failed to corroborate said allegations, the Office of the General

Counsel recommends that the Commission find no probable cause to

believe that Joe W. Pearce, Jr., violated 2 U.S.C. S 441g.
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IlI. GENERAL COUSEL' S RECOUIElDATIOM

1. Find no probable cause to believe that Joe W. Pearce, Jr.,
violated 2 U.S.C. S 441g.

Dat
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, D C 20463

S risSeptember 30, 1988

Benny R. Greer, Esquire
100 St. John street
P.O. Drawer 519
Darlington, S.C. 29532

RE: MUR 2071
Edward E. Saleeby

Dear Mr. Greer:

Based on information ascertained in the normal course of
carrying out its supervisory responsibilities the Federal
Election Commission, on August 13, 1985, found reason to believe
that your client, Senator Edward E. Saleeby, violated 2 U.S.C.
SS 441a(a) (1) (A) and 441g, and instituted an investigation in
this matter.

q After considering all the evidence available to the
Commission, the Office of the General Counsel is prepared to
recommend that the Commission find no probable cause to believe
that a violation has occurred.

CD The Commission may or may not approve the General Counsel's
recommendation. Submitted for your review is a brief stating the
position of the General Counsel on the legal and factual issues
of the case. Within 15 days of your receipt of this notice, you
may file with the Secretary of the Commission a brief (10 copies
if possible) stating your position on the issues and replying to
the brief of the General Counsel. (Three copies of such brief
should also be forwarded to the Office of the General Counsel, if
possible.) The General Counsel's brief and any brief which you
may submit will be considered by the Commission before proceeding
to a vote of whether there is probable cause to believe a
violation has occurred.

If you are unable to file a responsive brief within 15 days,
you, may submit a written request for an extension of time. All
requests for extensions of time must be submitted in writing five
days prior to the due date, and good cause must be demonstrated.
In addition, the office of the General Counsel ordinarily will
not give extensions beyond 20 days.

A finding of probable cause to believe requires that the
Office of the General Counsel attempt for a period of not less
than 30, but not more than 90 days, to settle this matter through
a conciliation agreement.
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Benny R. Greer, Esquire
Page 2

Should jou have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to handle this matter, at (202) 376-
8200.

General Counsel

Enclosure
Brief
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BEFORE THE FEDERAL RLECTIOU COUIISSIO

In the Matter of )
)

Ed Saleeby ) MUR 2071
)

GENERAL CO01JSEL' S BRIEF

I. STATDIEWT OF THE CASE

On August 13, 1985, the Commission found reason to believe

that South Carolina State Senator Ed Saleeby (10th District), had

violated 2 U.S.C. SS 441a(a) (1) (A) and 441g.

This matter arose as the result of information received from

Gary H. Slavens who worked on Representative Robin M.

Tallon, Jr.'s (Democrat, 6th District of South Carolina)

principal campaign committee during the 1932 campaign, and later

served as Special Assistant to Congressman Tallon from

January 1983 until July 1983. Mr. Slavens left this position

after a falling out with Congressman Tallon. He first revealed

(ID alleged irregularities in the 1982 Tallon Campaign in

approximately July of 1984.

Mr. Slavens alleged that in 1982 Ed Saleeby made a cash

contribution in the amount of $1,300.00 or $1,400.00 to the

Tallon for Congress Committee or agents thereof. However, when

deposed by this Office on May 22, 1986 Mr. Slavens testified that

he never saw any contribution from Ed Saleeby to the Tallon

Campaign.

When deposed on March 18, 1988 Congressman Tallon testified

that he did not recall whether Mr. Saleeby made a contribution to

his 1982 campaign.
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1I. ANALYSIS

Pursuant to 2 U.S.C. S 441a(a) (1) (A) no person shall make

contributions to any candidate and his authorized political

committees with respect to any election for Federal Office which,

in the aggregate, exceed $1,000.

Pursuant to 2 U.S.C. S 441g no person shall make

contributions of currency of the United States or currency of any

foreign country to or for the benefit of any candidate which, in

the aggregate, exceed $100.00, with respect to any campaign of

such candidate for nomination for election, or for election, to

Federal office.

The investigation uncovered no evidence that Ed Saleeby made

a cash contribution in the amount of $1,300.00 or $1,400.00, or

any other amount. Therefore, it appears there was no violation

D of 2 U.S.C. SS 441a(a) (1) (A) and 441g.

In light of the facts that there was no corroborating

testimony, or evidence to support Gary H. Slavens' allegation

that Ed Saleeby made a cash contribution in the amount of

$1,300.00 or $1,400.00, or any other amount, to the 1982 Tallon

for Congress Committee or agents thereof; that Mr. Slavens'

allegation was made after a falling out with Congressman Tallon;

that Mr. Slavens testified he never saw a contribution from Ed

Saleeby; and that Congressman Tallon was not aware of any

contribution by Mr. Saleeby, the Office of the Office of the

General Counsel recommends that the Commission find no probable

cause to believe that Ed Saleeby, violated 2 U.S.C.

SS 441a(a) (1) (A) and 441g.
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III. GZENRAL COUNSEL'S R RC OIn

1. Find no probable cause to believe that Ed Saleeby, violated
2 U.S.C. SS 44la(a) (1) (A) and 441g. /

Dat 0awrence M.Nol
~General Counsel

CD

Nr
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FEDERAL ELECTION COMMISSION

WASHINGTON. D C 20463 Spebr3,18

Robert L. Welch
LeMasters E-3
Briarcliffe Mall
Myrtle Beach, SC 29577

RE: MUR 2071
LeMasters, Inc.

Dear Mr. Welch:

Based on information ascertained in the normal course of
carrying out its supervisory responsibilities the Federal
Election Commission, on November 12, 1986, found reason to
believe that Lemasters, Inc. violated 2 u.S.c. SS 441b and 441f
and instituted an investigation in this matter.

-~ After considering all the evidence available to the
Commission, the Office of the General Counsel is prepared to
recommend that the Commission find no probable cause to believe
that a violation has occurred.

The Commission may or may not approve the General Counsel's
recommendation. Submitted for your review is a brief stating theo position of the General Counsel on the legal and factual issues
of the case. Within 15 days of your receipt of this notice, you
may file with the Secretary of the Commission a brief (10 copies
if possible) stating your position on the issues and replying to
the brief of the General Counsel. (Three copies of such brief
should also be forwarded to the Office of the General Counsel, if
possible.) The General Counsel's brief and any brief which you
may submit will be considered by the Commission before proceeding
to a vote of whether there is probable cause to believe a
violation has occurred.

If you are unable to file a responsive brief within 15 days,
you may submit a written request for an extension of time. All
reguests for extensions of time must be submitted in writing five
days prior to the due date, and good cause must be demonstrated.
In addition, the Office of the General Counsel ordinarily will
not give extensions beyond 20 days.

A finding of probable cause to believe requires that the
Office of the General Counsel attempt for a period of not less
than 30, but not more than 90 days, to settle this matter through
a conciliation agreement.
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Robert L. Welch
Page 2

Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to handle this matter# at (202) 376-
8200.

General Counsel
I

Enclosure
Brief
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMNISSION

In the Matter of ))
LeMasters, Inc. ) MUR 2071)

GENERAL COUNSEL'S BRIEF

I. STATmtENT OF THE CASE

On November 12, 1986, the Commission found reason to believe

that LeMasters, Inc. violated 2 U.S.C. SS 441b(a) and 441f. On

October 27, 1987, the Commission authorized a Subpoena and Order

to LeMasters, Inc.

The Office of the General Counsel had received information

C) that during April, 1982, "bonuses" of $1,000 each were paid to

employees of LeMasters, Inc. and that these "bonuses" were then

given as contributions by the employees to the 1982 Tallon for

Congress Committee. The following employees allegedly received

these bonuses: Robert (Bobby) Welch, Robert Hartnett, Lynn

(D Hartnett, Jerry Harris, Jane Harris, Roland Minshew, and Mark

Lawson.

Pursuant to the Subpoena directed to LeMasters, Inc., Robert

Welch, who was the president of all Robin's stores in 1982,

furnished compiled information on the payment of bonuses by the

various Robin's stores, including LeMasters, Inc., in 1982. The

documents indicated that none of the listed employees were

employed by, or, received bonuses from LeMasters, Inc., in 1982.

II. ANALYSIS

The Federal Election Campaign Act of 1971, as amended, ("the

Act") provides that it is unlawful for any corporation whatever

to make a contribution in connection with a federal election.
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2 U.S.C. S 44lb(a). The Act also provides that no person shall

make a contribution in the name of another person or knowingly

permit his name to be used to effect such a contribution, and no

person shall knowingly accept a contribution made by one person

in the name of another person. 2 U.S.C. S 441f.

The investigation revealed evidence that LeMasters, Inc. had

not given bonuses to any employees, whose contribution to the

Tallon for Congress Committee is questioned in this matter.

Accordingly, the Office of the General Counsel recommends that the

Commission find no probable cause to believe that

LeMasters, Inc., violated 2 U.S.C. 55 441b(a), and 441f.

I I I. GENERAL COUNSrL' S RECOIUIENDATION

1. Find no probable cause to believe that LeMasters, Inc.,
violated 2 U.S.C. $$ 441b(a), and 441f.

'~2~ f Z 40
Dat!' f " awrence M. No5le

SGeneral Counsel
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October 4, 1988

Mr. Lawrence M. Noble
General Counsel
Federal Election Commission
1325 K Street N.W.
Washington, D.C. 20463 Ca

Co
Re: MUR 2071 C7

G.B. Stokes, Jr. I

Dear Mr. Noble:

Your letter of September 30, 1988, addressed to G. B. Stokes, Jr.,
concerning the above matter has been referred to my office. I believe your iile.
will reflect that our office was designated as counsel by statement of
designation dated September 3, 1985.

We have reviewed your letter and the General Counsel's brief with Mr.
Stokes. We appreciate your advising us of General Counsel's recommendation.

In view of the contents of your letter of September 30, 1988, and the briefsubmitted by General Counsel, Mr. Stokes does not wish to file any further
'r ief. We concur with the recommendation of the General Counsel. We would
appreciate your keeping Mr. Stokes and the undersigned advised.

Yours very truly,

Haigh Porter

b p g

zs!: Mr. C. B. Stokes, Jr.
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
S WASHINGTON, D(C 20463 S S V

November 22, 1988
MEMORANDUM

TO: The Commission

FROM: Lawrence M. NobleXA ___
General Counsel

SUBJECT: MUR 1 2071, Gary H. Slavens, et al.

Attached for the Commission's review is a brief stating the
position of the General Counsel on the legal and factual issues

"- of the above-captioned matter. A copy of this brief and a letter
notifying the respondent of the General Counsel's intent to
recommend to the Commission a finding of no probable cause to
believe were mailed on November 22 , 1988. Following receipt of
the respondent's reply to this notice, this Office will make a
further report to the Commission.

Attachments
1-Brief
2-Letter to respondent

'(D



FEDERAL ELECTION COMMISSION

~4II% ~'November 22, 1988

Lamar 3. Rabon, Treasurer
Tallon for Congress Commiittee
1512 West Evans Street
Florence, S.C. 29501

RE: !4UR 2071
Tallon for Congress
Committee and
Lamar J. Rabon, as
treasurer

7- Dear Mr. Rabon:

Based on information ascertained in the normal course of
carrying out its supervisory responsibilities, on August 13,
1985, the Federal Election Commission found reason to believe the
Tallon for Congress Committee ("Committee") and you, as
treasurer, violated 2 U.S.C. S 441a(f), and 11 C.F.R.
S 110.4(c) (2), and instituted an investigation in this matter.
In addition, on November 12, 1986 the Commission found reason to
believe that the Committee and you, as treasurer, violated
2 U.S.C. S 441b (a) .

After considering all the evidence available to the
Commission, the Office of the General Counsel is prepared to
recommend that the Commission find no probable cause to believe
that a violation has occurred.

The Commission may or may not approve the General Counsel's
recommendation. Submitted for your review is a brief stating the
position of the General Counsel on the legal and factual issues
of the case. Within 15 days of your receipt of this notice, you
may file with the Secretary of the Commission a brief (ten copies
if possible) stating your position on the issues and replying to
the brief of the General Counsel. (Three copies of such brief
should also be forwarded to the Office of the General
Counsel, if possible.) The General Counsel's brief and any brief
which you may submit will be considered by the Commission before
proceeding to a vote of whether there is probable cause to
believe a violation has occurred.

If you are unable to file a responsive brief within 15 days,
you may submit a written request for an extension of time. All
requests for extensions of time must be submitted in writing five
days prior to the due date, and good cause must be demonstrated.
In addition, the Office of the General Counsel ordinarily will
not give extensions beyond 20 days.
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Lamar J. Rabon, Treasurer
Page 2

A finding of probable cause to believe requires that the
Office of the General Counsel attempt for a period of not less
than 30, but not more than 90 days, to settle this matter through
a conciliation agreement.

Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Si nc ely, ~

dan eM. Nob e
Ie General Counsel

Enclosure
3rief

r

7)



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COUISSION

In the Matter of )
)

Tallon for Congress Committee and ) MUR 2071
Lamar J. Rabon, as treasurer )

)

GENERAL COUNSEL'S BRIEF

I. STATEMENT OF THE CASE

On August 13, 1985, the Commission found reason to believe

that the Tallon for Congress Committee and Lamar J. Rabon, as

treasurer, violated 2 U.S.C. S 441a(f) by knowingly accepting an

excessive contribution from Ed Saleeby, and 11 C.F.R.

5 110.4(c) (2) by receiving cash contributions from both Joe W.

Pearce, Jr., and Ed Saleeby in excess of $100.00 and not

returning the excess over $100.00 as required.

The above referenced matter arose as the result of

information received from Gary H. Slavens who worked on U.S.

CD Representative Robin M. Tallon, Jr.'s principal campaign

committee during the 1982 campaign, and who later served as

Special Assistant to Congressman Tallon from January 1983 until

July 1983. Mr. Slavens left this position after a falling out

with Congressman Tallon. He first revealed alleged

irregularities in the 1982 Tallon Campaign in approximately July

of 1984.

During the investigation, this-Office also received

information that in April, 1982, "bonuses" of $1,000 each were

paid to employees of stores owned by Congressman Tallon, and that

these "bonuses" were then given as contributions by the employees

to the Tallon for Congress Committee. This information was
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supplied by James A. (*Jimmy") Brown, who did volunteer work for

the Tallon for Congress Committee during 1982.

On March 18, 1986, the Commission authorized a subpoena to

produce documents to the Tallon for Congress Committee. Pursuant

to this subpoena the Tallon for Congress Committee produced its

receipt books for the period March 12, 1982 to October 23, 1982.

The receipt books showed that certain employees of the several

stores owned by Congressman Tallon named by Mr. Brown did, in

fact, each give $1,000.00 contributions to the Tallon for

Congress Committee on April 14, 1982. Accordingly, on

November 12, 1986 the Commission found reason to believe that the

Tallon for Congress Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer,

violated 2 U.S.C. S 441b(a).

-' II. ARALYSIS

(D Pursuant to 2 U.S.C. S 441a(a) (1) (A) no person shall make

contributions to any candidate and his authorized political

committee with respect to any election for Federal office which,

in the aggregate, exceed $1,000.00. Furthermore, no candidate or

political committee shall knowingly accept any contribution or

make any expenditure in violation of this section. 2 U.S.C.

441a(f).

Pursuant to 2 U.S.C. S 441b(a) it is unlawful for any

corporation to make a contribution or expenditure in connection

with any federal election or for any political committee

knowingly to accept or receive any contribution prohibited by

this section.
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Pursuant to 11 C.F.R. S 110.4(c)(2) a candidate or committee

receiving a cash contribution in excess of $100.00 shall promptly

return the amount over $100.00 to the contributor.

Mr. Slavens' first allegation was that in 1982 Ed Saleeby

made a cash contribution in the amount of $1,300.00 or $1,400.00

to the Tallon for Congress Committee or agents thereof. When

deposed by the Office of the General Counsel on March 18, 1988

Congressman Tallon testified that he had no recollection of

Mr. Saleeby making a contribution to his 1982 campaign.

Mr. Slavens also alleged that in 1982 Joe W. Pearce, Jr.,

made cash contributions aggregating either $700.00 or $1,500.00

to the Tallon for Congress Committee or agents thereof.

Mr. Slavens purportedly advised Mr. Tallon that Mr. Pearce had

made a cash contribution to the campaign, and according to

KI) Mr. Slavens, Congressman Tallon acknowledged said contribution.

In Mr. Pearce's sworn affidavit, dated August 29, 1985, he

"denies making cash contributions aggregating either $700.00 or

$1,500.00 to the Tallon for Congress Committee or agents thereof

during Congressman Robin M. Tallon's campaign for Congress in

1982." Mr. Pearce asserted that he made two contributions to the

Tallon Committee in 1982, a check for $100.00 dated April 6, 1982

and a $10.00 contribution in September of 1982. In addition,

when Congressman Tallon was deposed he indicated he was unaware

that Mr. Pearce had made a contribution to the 1982 campaign.
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The investigation has uncovered no evidence that Ed Saleeby

made an excessive contribution to the Tallon for Congress

Committee. In addition, no evidence was discovered which

indicated that either Joe W. Pearce, Jr., or Ed Saleeby made a

cash contribution to the Tallon Committee. Accordingly, there

appears to have been no violation of 2 U.S.C. S 441a(f), or

11 C.F.R. S 110.4(c) (2) by the Tallon for Congress Committee.

On December 9 and 10, 1987, depositions were taken of

persons who were employees of the several stores owned by

Congressman Tallon. These individuals allegedly received bonuses

from the stores in April of 1982 which were to be used to make
r

contributions to the Tallon for Congress Committee in

April, 1982. Although the dates of the bonuses and the dates of

the contributions seem to dovetail each other, the testimony of

each of the employees was that the contributions were voluntary,

and that the bonuses were not received with the condition that

contributions be given to the campaign committee. Nothing by way

of evidence contradicted the testimony. For example, a review of

documents revealed that these employees had received various

monthly bonuses throughout the years 1981 and 1982 for commission

on sales, incentive programs and the like, not only in April of

1982 when the contributions were made.

Furthermore, no evidence has been revealed that indicates

the Committee was connected with the giving of bonuses by the

corporations, or was aware of any such bonuses; therefore, the

acceptance of contributions from employees of said corporations

does not appear to be in violation of 2 U.S.C. § 441b(a).
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In light of the facts that Mr. Slavens' allegations were

made after a falling out with Congressman Tallon; that Mr. Pearce

denied making such cash contributions; that committee reports

filed with the Commission do not show any of the illegal

contributions; that Congressman Tallon was unaware of any

contributions by Mr. Saleeby or Mr. Pearce, and that there is no

corroborating testimony or evidence to support Gary H. Slavens'

allegations that Ed Saleeby and Joe W. Pearce each made cash

contributions to the 1982 Tallon for Congress Committee, the

. Office of the General Counsel recommends that the Commission find

no probable cause to believe that the Tallon for Congress

Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated 2 U.S.C.

§ 441a(f), and 11 C.F.R. S 110.4(c)(2). Additionally, because no

evidence has been uncovered which supports the allegation that

0 the Committee accepted prohibited corporate contributions, the

Office of the General Counsel also recommends that the Commission

find no probable cause to believe that the Tallon for Congress

Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated 2 U.S.C.

S 441b(a).

III. GENERAL COUNSEL'S RECOMMENDATION

1. Find no probable cause to believe that the Tallon for
Congress Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer,
violated 2 U.S.C. SS 441a(f) and 441b(a) and 11 C.F.R.
S 110.4(c) (2).

Date -'Lwrence R. ob e
SGeneral Counsel



88 OEC 20 AM 9: I1
GEMcD:LJR:CCD:mab

Washlnion. D.C. 2030

DEC 19

Mr. Lawrence M. Noble
General Counsel
Federal Election Commission
999 E Street, N.W.
Washington, D.C. 20463

Attention: Lois G. Lerner

Dear Mr. Noble:

Re: Congressman Robin Tallon

We have received and reviewed material which you referred
to us by letter dated November 29, 1988, concerning an alleged
conduit contribution scheme involving the 1982 congressional
campaign of Congressman Robin Tallon of South Carolina.

According to the enclosure to your correspondence,
Congressman Tallon was the recipient of contributions made by
a business he allegedly owned. The donations in question were
allegedly reimbursed to employees, who in turn made $1,000

-- cafts to Tallon's 1982 campaign.

If such a contribution scheme in fact occurred, it took
place well beyond both the three-year limitations period
applicable to Federal Election Campaign Act crimes under
2 U.S.C. § 455, and the five-year limitations period applicable
to aeneral federal fraud offenses under 18 U.S.C. § 3282. As
such, there is no basis for us to initiate a criminal investi-
gation into whatever may, or may not, have taken place in
connection with Congressman Tallon's 1982 campaign.

We trust that this information will be responsive to your
needs. To the extent that your referral to us was made under
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the provisions of 2 U.S.C. S 437g(a) (5) (C), please consider
this to be our report of final disposition pursuant to 2 U.S.C.
§ 437g(c).

Sincerely,

Gerald E. McDowell
Chief, Public Integrity Section
Criminal D*

By:

C4
Craig C. Donsanto
Director, Election Crimes Branch
Public Integrity Section
Criminal Division
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Washington. D.C. 20530

DEC 27 1988

Mr. R. H. Cunningham
7 Waccamaw Trail
Pawley's Island, South Carolina 29585

Dear Mr. Cunninoham:

This will reply to your letter of December 5, 1988,
concerning what you believe may be violations of the Federal
'Election Campaion Act (FECA) by South Carolina Congressman Robin
Tallon.

The matters referred to in your correspondence involve
alleaed infractions of the FECA's quantitative limitations on
certain types of political contributions. These activities
appear to have taken place in 1982.

CD
The law enforcement jurisdiction of the United States

7Department of Justice in matters of this kind is confined to FECA
violations that are committed with intentional disregard or
isrespect for the law, and which involve relatively large sums

n_ 7 oney. Such l-,aravated FECA violations can theoretically
:resent misdemeancrs under the FECA's criminal sanction,
Section 43Tcd) of Title 2, United States Code.

We do not !elieve that the FECA violations alleged in your
correspondence present criminal offenses that are potentially
actionable under this narrow criminal penalty. Moreover, any
violations that "lght theoretically be present here have long
since been barred by the special three-year statute of limita-
tions that applies to FECA crimes. As such, there is no basis
for this Department to initiate a criminal investigation of these
alleaed FECA violations by Congressman Tallon's 1962 campaign.
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We appreciate your interest in this matter.

Sincerely,

Gerald E. McDowell
Chief, Public Integrity Section
Criminal Division

By:

Craig C. Donsanto
Director, Election Crimes Branch
Public Integrity Section
Criminal Division

cc: Lois G. LernerV
Associate General Council
Federal Election Commission

ra
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FEDERALELECTION COMMISSION
W'ASHINCTON, DC. 20461 W V

MEMORANDUM April 27, 1989

TO: The Commission

FROM: Lawrence M. Nobl/e/I-
General Counsel

SUBJECT: MUR #2071

Attached for the Commission's review are briefs stating the
position of the General Counsel on the legal and factual issues
of the above-captioned matter. A copy of these briefs and
letters notifying the respondents of the General Counsel's intent
to recommend to the Commission a finding of probable cause to
believe were mailed on April 27, 1989. Following receipt of
the respondents' replies to these notices, this Office will make
a further report to the Commission.

Attachments
1-Briefs
2-Letters to respondents0
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Roland G. Minshew
120 Lake Wood Drive
Florence, SC 29501

RE: M4UR 2071
Roland C. Minshew

Dear Mr. Minshew:

Based on information ascertained in the normal course of
carrying out its supervisory responsibilities, on November 12,
1986, the Federal Election Commission found reason to believe
that you violated 2 U.S.C. S 441f, and instituted an
investigation in this matter.

After considering all the evidence available to the
Commission, the Office of the General Counsel is prepared to
recommend that the Commission find probable cause to believe that
a violation has occurred.

The Commission may or may not approve the General Counsel's
recommendation. Submitted for your review is a brief stating the

CD position of the General Counsel on the legal and factual issues
of the case. Within 15 days of your receipt of this notice, you
may file with the Secretary of the Commission a brief (ten copies
if possible) stating your position on the issues and replying to
the brief of the General Counsel. (Three copies of such brief
should also be forwarded to the Office of the General

- Counsel, if possible.) The General Counsel's brief and any brief
which you may submit will be considered by the Commission before
proceeding to a vote of whether there is probable cause to
believe a violation has occurred.

If you are unable to file a responsive brief within 15 days,
you may submit a written request for an extension of time. All
requests for extensions of time must be submitted in writing five
days prior to the due date, and good cause must be demonstrated.
-n addition, the Office of the General Counsel ordinarily will
not give extensions beyond 20 days.

A finding of probable cause to believe reguires that the
Office of the General Counsel attempt for a period of not less
than 30, but not more than 90 days, to-settle this matter through
a conciliation agreement.
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uestions, please contact Phillip L.
Sn ed 'to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

Lawrence Noble
GLe a Counsel

I ---MONO



0 0
Roland G. Minshew
Page 2

Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

Lawrence Nble
oGeneral Counsel

Enclosure
Brief
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In the Matter of )
)

Roland Minshew ) MUR 2071
)

-3,UML CO(NSEL'S BRIE?

I. STATEMEN OF TE CASE

On November 12, 1986, the Commission found reason to believe

that Roland Minshew violated 2 U.S.C. S 441f.

This determination was based on information received by the

Office of the General Counsel that during April, 1982, "bonuses'

or $1,000 each were paid to employees of stores owned by

Congressman Robin Tallon, Jr., (Democrat, 6th District of South

Carolina) and that these "bonuseso were then given as

contributions by the employees to the Tallon for Congress

Committee. This information was supplied by James A. ('Jimmy)

Brown, Jr. who did volunteer work for the Tallon for Congress

Committee during 1982, and who stated during a telephone

conversation on May 21, 1986 with a staff member of this Office,

tnat he was a personal friend of Representative Tallon. Although

ne had never been an official or paid employee of the Committee,

ne stated that he did help out at campaign headquarters.

Brown furnished the following information. Robin Tallon

owns a number of clothing stores in South Carolina. In early

April, 1982, when money was needed for the Tallon campaign,

.onuses or $1,000.00 each were allegedly paid by Tallon or his

corporations to employees of the clothing stores who then

allegedly contributed these funds to the Tallon campaign. Brown
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supplied the names of persons who received these bonuses and

contributed them to the campaign; the names included that of

Roland Minshew.

Brown stated that the bonuses were openly discussed at

Tallon campaign headquarters by Sue Bass, the assistant

treasurer, and Cameron Tallon Minshew (sister of Robin M.

Tallon, Jr.), among others. He told the staff member that he

would testify to this information either in deposition or in

affidavit form.

On December 10, 1987 this Office deposed James A. ("Jimmy*)

Brown, Jr. Mr. Brown stated that he has known Robin Tallon

socially for seven or eight years. He testified that in early

1982 it was he who was instrumental in convincing Mr. Tallon to

run for the Congressional seat he now holds.

Mr. Brown claimed that he would spend approximately ten to

fifteen hours per week at campaign headquarters. In addition, he

stated that he knew Robin's sister, Cameron Tallon Minshew, who,

according to Mr. Brown, runs the Tallon Sales Company. Mr. Brown

indicated that Mrs. Minshew also spent approximately ten hours

per week at campaign headquarters in 1982.

Mr. Brown stated that in April of 1982 there was a definite

need to raise money for the Tallon Campaign, and that sometime

,uring the first fifteen days of April, 1982 he was at campaign

headquarters and overheard a conversation involving a group of

people. Mr. Brown said that two of the people involved in the
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conversation were Sue Bass, the bookkeeper for the campaign

committee, and Cameron Tallon Kinshew. Mr. Brown said the

discussion involved employee bonuses, in particular a plan

whereby the various stores would give bonuses and these bonuses

would be converted into contributions for the campaign. Upon

further questioning by this Office, Mr. Brown steadfastly

maintained the plan discussed was that the employee bonuses were

to De used as contributions.

This Office deposed Robert L. ("Bobby") Welch, the president

of all Robin's stores in 1982, on December 9, 1987. According to

his testimony, Mr. Welch was instrumental in making major

aecisions about store policy in 1982 and considered all monies

given the employees, except salary, to be bonuses even if given

by way of commission or sales. He states that there is and has

been no written policy as to when and if bonuses are to be paid.

Periodically, there are contests and sales goals, from which

employees received bonus amounts. As to the $1,500.00 bonuses to

store managers on April 12, 1982 he claimed no recollection of

tne oasis for such bonuses.

Mr. Welcn stated he had suggested that the employees make

contributions to the 1982 Tallon campaign. In addition, he said

tnat ne naa told each manager that a contribution would be

neiptul to Mr. Tallon. He claimed that the contributions were

not torcea, and that he never said they would be reimbursed in

any way. Mr. Welch indicated that he solicited contributions

tzom employees, customers and friends on a volunteer basis.
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These solicitations were performed by telephone, written letters,

and in person. Mr. Welch contended it was his idea to solicit

contributions from the employees.

Mr. Welch informed the managers who received the $1,500.00

bonuses that he was contributing $1,000.00, and would appreciate

anything they could give. Mr. Welch indicated that he has no

recollection as to whether he discussed the $1,000.00

Contribution before the bonuses were declared, or after.

Mr. Welch stated that he was aware the store managers gave

-- $1,000.00 contributions; however, he believes that the

contributions were based on friendship and loyalty to Robin

Tallon, and nothing more.

On December 9, 1987, Mr. Minshew appeared and was deposed

pursuant to a subpoena issued by the Commission. Mr. Minshew

C) testified that he did not know specifically what the April 12,

1982, $1,500.00 bonus was based on. He stated that frequently

money was received by employees by way of bonuses, contests,

commissions, and the like. He indica.ed that Robert Welch

determined the amount to be paid for the bonuses and commissions.

In addition, Mr. Minshew stated that it was Robert Welch who

suggested that he make a contribution to the campaign; however,

he stated that he did not feel coerced, forced, or threatened to

make such a contribution. Mr. Minshew testified that it was his

wife, Cameron Tallon Minshew, who was authorized to draw checks

on the corporate account, and she issued the $1,500.00 bonus



check to hi3. He asserted that he was in no way required to use

his bonus as a contribution, and that the contribution was made

because Robin Tallon is his brother-in-law, and he would do

anything to help him.

Pursuant to the subpoena directed to the various stores

owned by Congressman Tallon, Robert L. ("Bobbya) Welch furnished

compiled information of bonuses paid to employees in 1980, 1981

and 1982. The documents indicated that Roland tinshew received a

$1,500.00 bonus from Robin's of Florence, Inc. on April 12, 1982;

that Jerry Harris received a $1,500.00 bonus from Robin's of

North Myrtle Beach, Inc. on April 12, 1982; that Robert Welch

received a $1,500.00 bonus from Robin's of Dentsville, Inc. on

April 12, 1982; that Mark Lawson received a $1,500.00 bonus from

Robin's of Anderson, Inc. on April 12, 1982; and that Lynn

CD Hartnett received a $1,500.00 bonus from Robin's Ladies

wear, Inc. on May 4, 1982. A review of bonuses given to these

employees from 1980 through 1982 shows that April 12, 1982 was

tne only date on which identical bonuses were given. (Lynn

dartnett received her identical bonus on May 4, 1982.)

Pursuant to a subpoena authorized by the Commission on

Marcn 18, 1986, the Tallon for Congress Committee and Lamar J.

RaDon, as treasurer, produced documents which included receipt

DooKs covering the period March 12, 1982 to October 23, 1982.

The receipt books show that certain individuals named by Brown

mace contributions early in the Tallon campaign as follows: on

April 14, 1982, Roland G. Minshew, Robert Welch and Mark Lawson
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contributed $1,000.00 each, while Jane Harris and Jerry Harris

each contributed $500.00 on the same datel Lynn Hartnett was

shown to have contributed $1,000.00 on May 4, 1982. In

addition, five of these six contributions were received on the

same day, April 14, 1982, the receipt numbers for the five were

virtually sequential, and the amounts of each were an even

$1,000.00 except for the contributions by Jane Harris and Jerry

Harris which were for $500.00 each. These facts appear to

suostantlate Brown's statement that $1,000.00 bonuses were paid

to employees of the Tallon stores early in the campaign to be

converted into contributions.

II. ANALYSIS

The Federal Election Campaign Act of 1971, as amended (*the

Act") provides that no person shall make a contribution in the

name of another, and no person shall knowingly permit his name to

be used to effect a contribution by another person, and no person

) snail Knowingly accept a contribution made by one person in the

name of another person. 2 U.S.C. S 441f.

The investigation revealed that various Robin's employees

including Roland Minshew received $1,500.00 bonuses on April 12,

1982. The investigation also revealed that these Robin's

employees all made contributions to the Tallon for Congress

Committee on April 14, 1982. Roland Minshew made a $1,000.00

contribution on April 14, 1982 to the Tallon for Congress

Committee, two days after receiving his bonus.
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Despite Roland Minshew's denials that the bonus he received

and his contribution to the Tallon campaign were linked, there is

considerable evidence of a violation of 2 U.S.C. S 441f by

Mr. Minshew. He, along with various other Robin's employees,

received a $1,500.00 bonus on April 12, 1982; that he, along with

various other Robin's employees made $1,000.00 contributions to

the Tallon for Congress Committee on April 14, 1982; Jimmy Brown

has testified under oath that he over-heard a conversation in

which it was discussed that bonuses would be converted into

contributions; Robert Welch, the president of all Robin's stores

in 1982, actively solicited the managers for contributions,

authorized the $1,500.00 bonuses to store managers, and informed

the managers he had made a $1,000.00 contribution; and a review

of the bonuses given to these employees from 1980 through 1982

reveals that April 12, 1982 was the only date on which identical

bonuses were given. In view of the foregoing facts, the Office

of the General Counsel recommends that the Commission find

probable cause to believe that Roland Minshew violated 2 U.S.C.

S 441f.

I II. GENERAL COUNSEL' S RECOSIDIENDATIOWS

1. Find probable cause to believe that Roland Minshew violated
2 U.s.c. 5 441f. /

/

Date No e
General Counsel



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCTON, D C VO4hl

A- April 27, 1989

Jane Harris
P.O. Box 4217
North Mrytle Beach, SC 29597

RE: MUR 2071
Jane Harris

Dear Mrs. Harris:

Based on information ascertained in the normal course of
carrying out its supervisory responsibilities, on November 12,
1986, the Federal Election Commission found reason to believe
that you violated 2 U.S.C. S 441f, and instituted an
investigation in this matter.

After considering all the evidence available to the
Commission, the Office of the General Counsel is prepared to
recommend that the Commission find probable cause to believe that
a violation has occurred.

The Commission may or may not approve the General Counsel's
recommendation. Submitted for your review is a brief stating the
position of the General Counsel on the legal and factual issues
of the case. Within 15 days of your receipt of this notice, you
may file with the Secretary of the Commission a brief (ten copies
if possible) stating your position on the issues and replying to
the brief of the General Counsel. (Three copies of such brief
should also be forwarded to the Office of the General
Counsel, if possible.) The General Counsel's brief and any brief
which you may submit will be considered by the Commission before
proceeding to a vote of whether there is probable cause to
believe a violation has occurred.

If you are unable to file a responsive brief within 15 days,
you may submit a written request for an extension of time. All
requests for extensions of time must be submitted in writing five
days prior to the due date, and good cause must be demonstrated.
in addition, the Office of the General Counsel ordinarily will
not give extensions beyond 20 days.

A finding of probable cause to believe requires that the
Office of the General Counsel attempt for a period of not less
than 30, but not more than 90 days, to settle this matter through
a conciliation agreement.
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Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

= Sin erely,

// General Counsel

Enclosure
Brief

.r- 77 T F



BEFORE THE FElDML ELIZOUI COISSIO

In the Matter of )
)

Jane Harris ) MUR 2071)

(ZIEVRL CO0NSEL'S BIEF

I. STATEMENT OF THE CSZ

On November 12, 1986, the Commission found reason to believe

that Jane Harris violated 2 U.S.C. S 441f.

This determination was based on information received by the

Office of the General Counsel that during April, 1982, "bonuses"

of $1,000.00 each were paid to employees of stores owned by
IN

Congressman Robin Tallon, Jr., (Democrat, 6th District of South

Carolina) and that these "bonuses" were then given as

contributions by the employees to the Tallon for Congress

Committee. This information was supplied by James A. ("Jimmyo)

Brown, Jr. who did volunteer work for the Tallon for Congress

%7
Committee during 1982, and who stated during a telephone

conversation on May 21, 1986 with a staff member of this Office,

that he was a personal friend of Representative Tallon. Although

he had never been an official or paid employee of the Committee,

he stated that he did help out at campaign headquarters.

Brown furnished the following information. Robin Tallon

owns a number of clothing stores in South Carolina. In early

April, 1982, when money was needed for the Tallon campaign,

bonuses of $1,000.00 each were allegedly paid by Tallon or his

corporations to employees of the clothing stores, who then
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allegedly contributed these funds to the Tallon campaign. Brovn

supplied the names of persons who received these bonuses and

contributed them to the campaign; the names included that of Jane

Harris.

Brown stated that the bonuses were openly discussed at

Tallon campaign headquarters by Sue Bass, the assistant

treasurer, and Cameron Tallon Minshew (sister of Robin 1. Tallon,

Jr.), among others. He told the staff member that he would

testify to this information either in deposition or in affidavit

form.

On December 10, 1987 this Office deposed James A. (wJimmy")

Brown, Jr. Mr. Brown stated that he has known Robin Tallon

socially for seven or eight years. He testified that in early

1982 it was he who was instrumental in convincing Mr. Tallon to

0 run for the Congressional seat he now holds.

Mr. Brown claimed that he would spend approximately ten to

fifteen nours per week at campaign headquarters. In addition, he

stated that he Knew Robin's sister, Cameron Tallon Minshew, who

according to Mr. Brown, runs the Tallon Sales Company. Mr. Brown

indicated that Mrs. Minshew also spent approximately ten hours

per week at campaign headquarters in 1982.

Mr. Brown stated that in April of 1982 there was a definite

neea to raise money for the Tallon Campaign, and that sometime

during the first fifteen days of April, 1982 he was at campaign

headquarters and overheard a conversation involving a group of
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people. Mr. Brown said that two of the people involved in the

conversation were Sue Bass, the bookkeeper for the campaign

committee, and Cameron Tallon Minshew. Mr. Brown said the

discussion involved employee bonuses, in particular a plan

whereby the various stores would give bonuses and these bonuses

would be converted into contributions for the campaign. Upon

further questioning by this Office Mr. Brown steadfastly

maintained the plan discussed was that the employee bonuses were

to be used as contributions.

This Office deposed Robert L. (*Bobbys) Welch, the president

of all Robin's stores in 1982, on December 9, 1987. According to

his testimony, Mr. Welch was instrumental in making major

decisions about store policy in 1982 and considered all monies

given the employees, except salary, to be bonuses even if given

o Dy way of commission or sales. He states that there is and has

been no written policy as to when and if bonuses are to be paid.
Th Periodically, there are contests and sales goals, from which

employees received bonus amounts. As to the $1,500.00 bonuses to

store managers on April 12, 1982 he claimed no recollection of

the oasis for sucn bonuses.

Mr. Welcn stated he had suggested that the employees make

c.ntriutions to tne 1982 Tallon Campaign. In addition, he said

tnat ne had told eacn manager that a contribution would be

helpful to Mr. Tallon. He claimed that the contributions were

not forced, and that he never said they would be reimbursed in

any way. Mr. Welch indicated that he solicited contributions
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from employees, customers and friends on a volunteer basis.

These solicitations were performed by telephone, written letters,

and in person. Mr. Welch contended it was hf. idea to solicit

contributions from the employees.

Mr. Welch informed the managers who received the $1#500.00

bonuses that he was contributing $1,000.00, and would appreciate

anything they could give. Mr. Welch indicated that he has no

recollection as to whether he discussed the $1,000.00

contribution before the bonuses were declared, or after.

o Mr. Welch stated that he was aware the store managers gave

IN, $1,000.00 contributions; however, he believes that the

contributions were based on friendship, and loyalty to Robin

Tallon, and nothing more.

When deposed on December 10, 1987 Jane Harris testified She

oD was never employed by any of the Robin's stores. She thought her

Nr $500.00 contribution was made because her husband (Jerry Harris)

flad received a substantial bonus in April of 1982, and each gave

a $500.00 contribution. Mrs. Harris contended she never received

any Knowledge as to the financial condition of the 1982 campaign,

specifically in the period of April, 1982. Mrs. Harris testified

tnat her contribution was totally voluntary.

Pursuant to tne subpoena directed to the various stores

owned by Congressman Tallon, Robert L. ("Bobby") Welch furnished

compiled information of bonuses paid to employees in 1980, 1981

and 1982. The documents indicated that Roland Minshew received a

$i,500.00 oonus from Robin's of Florence, Inc. on April 12, 1982;
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that Jerry Harris (Jane Harris' husband) received a $1,500.00

bonus from Robin's of North Myrtle Beach, Inc. on April 12, 1982;

that Robert Welch received a $1,500.00 bonus from Robin's of

Dentsville, Inc. on April 12, 1982; that Mark Lawson received a

$1,500.00 bonus from Robin's of Anderson, Inc. on April 12, 1982;

and that Lynn Hartnett received a $1,500.00 bonus from Robin's

Ladies Wear, Inc. on May 4, 1982. A review of bonuses given to

these employees from 1980 through 1982 shows that April 12, 1982

was the only date on which idential bonuses were given.

Pursuant to a subpoena authorized by the Commission on

March 18, 1986, the Tallon for Congress Committee and Lamar J.

Raoon, as treasurer, produced documents which included receipt

books covering the period March 12, 1982 to October 23, 1982.

The receipt books show that certain individuals named by Brown

C made contributions early in the Tallon campaign as follows: on

1q, April 14, 1982, Roland G. Minshew, Robert Welch and Mark Lawson

contributed $1,000.00 each, while Jane Harris and Jerry Harris

each contributed $500.00 on the same date; Lynn Hartnett was

shown to have contributed $1,000.00 on May 4, 1982. In addition,

five of tne six contributions were received on the same day,

April 14, 1982, the receipt numbers for the five were virtually

sequential, and the amounts were an even $1,000.00 except for the

contributions by Jane Harris and Jerry Harris which are for

$500.00 each. These facts appear to substantiate Brown's initial

statements that $1,000.00 bonuses were paid to employees of the

Tallon stores early in the campaign to be converted into

contributions.



-6-

11. ANALYSIS

The Federal Election Campaign Act of 1971, as amended (the

Act") provides that no person shall make a contribution in the

name of another, and no person shall knowingly permit his name to

be used to effect a contribution by another person, and no person

shall Knowingly accept a contribution made by one person in the

name of another person. 2 U.S.C. S 441f.

The investigation revealed that various Robin's employees

including Jane Harris' husband, Jerry Harris, received $1,500.00

bonuses on April 12, 1982. The investigation also revealed that

these employees all made contributions of $1,000.00 to the Tallon

for Congress Committee on April 14, 1982. Jerry Harris made a

$500.00 contribution on April 14, 1982 to the Tallon for Congress

Committee. Jane Harris made a $500.00 contribution to the Tallon

0D for Congress Committee on April 12, 1982, by a check dated

April 13, 1982 drawn from a joint bank account with Jerry Harris.

The evidence is that Jane Harris' husband, Jerry, along with

various other Robin's employees received a $1,500.00 bonus on

April 12, 1982; that Jane and Jerry Harris each made a $500.00

contribution along with various Robin's employees who made

$1,000.00 contributions, to the Tallon for Congress Committee on

April 14, 1982; Jimmy Brown has testified under oath that he had

over-neard a conversation in which it was discussed that bonuses

would te converted into contributions; Robert Welch, the

president of all Robin's stores in 1982, actively solicited the

managers for contributions, authorized the $1,500.00 bonuses to



store managers, and informed the managers he had made a $1,000.00

contribution; and a review of the bonuses given to these

employees from 1980 through 1982 reveals that April 12, 1982 was

the only date on which identical bonuses were given. In view of

the foregoing facts the Office of the General Counsel recommends

that the Commission find probable cause to believe that Jane

Harris violated 2 U.S.C. 5 441f.

III. GENERAL COUNSEL' S REC IIEUn&TIOUS

1. Find orobable cause to believe that Jane Harris violated
2 U.S.C. S 441f.

General Counsel
DateDate
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April 27, 1989

Jerry Harris
P.O. Box 4217
North Mrytle Beach, SC 29597

RE: MUR 2071
Jerry Harris

Dear Mr. Harris:

Based on information ascertained in the normal course of
carrying out its supervisory responsibilities, on November 12,
1986, the Federal Election Commission found reason to believe
that you violated 2 U.S.C. S 441fe and instituted an
investigation in this matter.

After considering all the evidence available to the
Commission, the Office of the General Counsel is prepared to
recommend that the Commission find probable cause to believe that
a violation has occurred.

The Commission may or may not approve the General Counsel's
recommendation. Submitted for your review is a brief stating the
position of the General Counsel on the legal and factual issues
of the case. Within 15 days of your receipt of this notice, you
may file with the Secretary of the Commission a brief (ten copies
if possible) stating your position on the issues and replying to
the brief of the General Counsel. (Three copies of such brief
should also be forwarded to the Office of the General
Counsel, if possible.) The General Counsel's brief and any brief
which you may submit will be considered by the Commission before
proceeding to a vote of whether there is probable cause to
believe a violation has occurred.

If you are unable to file a responsive brief within 15 days,
You may submit a written request for an extension of time. All
requests for extensions of time must be submitted in writing five
fays prior to the due date, and good cause must be demonstrated.
-addition, the Office of the General Counsel ordinarily will

nolt give extensions beyond 20 days.

A finding of probable cause to believe requires that the
Office of the General Counsel attempt for a period of not less
than 30, but not more than 90 days, to settle this matter through
a conciliation agreement.



Jerry Harris
Page 2

Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

S~ncerely,

awrence Noble
al Counsel

Enclosure
Brief

- '71-- -, -7



BElORE THE VZ=DML ELUBCJOU COMMUISON

In the Matter of )
)

Jerry Harris ) MUR 2071
)

GENERAL COUNSEL'S BRIUI

I. sTTEauM OF T= cMB

On November 12, 1986, the Commission found reason to believe

that Jerry Harris violated 2 U.S.C. S 441f.

This determination was based on information received by the

Otfice of the General Counsel that during April, 1982, "bonuses*

ot $1,000 each were paid to employees of stores owned byNO

Congressman Robin Tallon, Jr., (Democrat, 6th District of South

Carolina) and that these " bonuses " were then given as

contributions by the employees to the Tallon for Congress

Committee. This information was supplied by James A. (*Jimmy")

3rown, Jr. who did volunteer work for the Tallon for Congress
CD

Committee during 1982, and who stated during a telephone

conversation on May 21, 1986 with a staff member of this Office,

tnat ne was a personal friend of Representative Tallon. Although

ne had never been an official or paid employee of the Committee,

he stated that he did help out at campaign headquarters.

3rown furnished the following information. Robin Tallon

owns a numrer of clothing stores in South Carolina. In early

A rii, 1982, when money was needed for the Tallon campaign,

oonuses of $1,000 each were allegedly paid by Tallon or his

corporations to employees of the clothing stores, who then
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allegedly contributed these funds to the Tallon campaign. Brown

supplied the names of persons who received these bonuses and

Contributed them to the campaign; the names included that of

Jerry Harris.

Brown stated that the bonuses were openly discussed at

Tallon campaign headquarters by Sue Bass, the assistant

treasurer, and Cameron Tallon Kinshew (sister of Robin M.

Tallon, Jr.), among others. He told the staff member that he

would testify to this information either in deposition or in

affidavit form.

On December 10, 1987 this Office deposed James A. ("Jimmy")

Brown, Jr. Mr. Brown stated that he has known Robin Tallon

socially for seven or eight years. He testified that in early

1982 it was he who was instrumental in convincing Mr. Tallon to

(3 run for the Congressional seat he now holds.

Mr. Brown claimed that he would spend approximately ten to

tfiteen hours per week at campaign headquarters. In addition, he

stated that he Knew Robin's sister, Cameron Tallon Minsbew, who

accoraing to Mr. Brown, runs the Tallon Sales Company. Mr. Brown

indicated that Mrs. Minshew also spent approximately ten hours

per weeK at campaign headquarters in 1982.

Mr. 3rown stated that in April of 1982 there was a definite

neeo to raise money for the Tallon Campaign, and that sometime

dJrlng the first fifteen days of April, 1982 he was at campaign

neadquarters and overheard a conversation involving a group of
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people. Mr. Brown said that two of the people involved in the

conversation were Sue Bass, the bookkeeper for the campaign

couittee, and Cameron Tallon Minshew. Mri Brown said the

discussion involved employee bonuses, in particular a plan

whereby the various stores would give bonuses and these bonuses

would be converted into contributions for the campaign. Upon

further questioning by this Office, Mr. Brown steadfastly

maintained the plan discussed was that the employee bonuses were

to be used as contributions.

This Office deposed Robert L. ("Bobby*) Welch, the president

of all Robin's stores in 1982, on December 9, 1987. According to

nis testimony, Mr. Welch was instrumental in making major

Nr decisions about store policy in 1982 and considered all monies

given the employees, except salary, to be bonuses even if given

D0 by way of commission or sales. He states that there is and has

been no written policy as to when and if bonuses are to be paid.

Periodically, there are contests and sales goals, from which

employees received bonus amounts. As to the $1,500.00 bonuses to

store managers on April 12, 1982 he claimed no recollection of

tne oasis for such bonuses.

Mr. Welcn stated he had suggested that the employees make

contributions to the 1982 Tallon Campaign. In addition, he said

tnat ne had told each manager that a contribution would be

neipful to Mr. Tallon. He claimed that the contributions were

not forced, and that he never said they would be reimbursed in

any way. Mr. Welch indicated that he solicited contributions
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from employees, customers and friends on a volunteer basis.

These solicitations were performed by telephone, written letters,

and in person. Mr. Welch contended it was his idea to solicit

contributions from the employees.

Mr. Welch informed the managers who received the $1,500.00

bonuses that he was contributing $1,000.00, and would appreciate

anything they could give. Mr. Welch indicated that he has no

recollection as to whether he discussed the $1,000.00

contrIbution before the bonuses were declared, or after.

Mr. Welch stated that he was aware the store managers gave

$1,000.00 contributions; however, he believes that the

contributions were based on friendship, and loyalty to Robin

Tallon, and nothing more.

-On December 10, 1987, Jerry Harris appeared and was deposed

CD pursuant to the Subpoena authorized by the Commission. When

Mr. Harris appeared for his deposition he furnished a copy of his

check cated April 13, 1982 in the amount of $500.00 made payable

to Tallon for Congress. Mr. Harris testified that he has been a

t riend of Robin Tallon all his life, and that his contribution

was Dased on that friendsnp and nothing else. Mr. Harris

contended that ne did not Know what the April 12, 1982, $1,500.00

cwonus was Dased on, however, he did not think it unusual because

ne has received bonuses larger than this in the past. Mr. Harris

alieged that he received no instructions from anyone to make a

contribution to the Tallon Campaign.

Pursuant to the subpoena directed to the various stores
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owned by Congressman Tallon, Robert L. (*Bobby") Welch furnished

compiled information of bonuses paid to employees in 1980, 1981

and 1982. The documents indicated that Roland Minshew received a

$1,500 bonus from Robin's of Florence, Inc. on April 12, 1982;

that Jerry Harris received a $1,500 bonus from Robin's of North

Myrtle Beach, Inc. on April 12, 1982; that Robert Welch received

a $1,500 bonus from Robin's of Dentsville, Inc. on April 12,

1982; that Mark Lawson received a $1,500 bonus from Robin's of

Anderson, Inc. on April 12, 1982; and that Lynn Hartnett received

C) a $1,500 bonus from Robin's Ladies Wear, Inc. on May 4, 1982. A

review of bonuses given to these employees from 1980 through 1982

snows that April 12, 1982 was the only date on which identical

bonuses were given.

Pursuant to a subpoena authorized by the Commission on

March 18, 1986, the Tallon for Congress Committee and Lamar J.

RaDon, as treasurer, proauced documents which included receipt

DOOKS covering the period March 12, 1982 to October 23, 1982.

The receipt bOOKS show that certain individuals named by BrOwn

mace contributions early in the Tallon campaign as follows: on

April 14, 1982, Roland G. Minshew, Robert Welch and Mark Lawson

contriouted $1,000 each, while Jane Harris and Jerry Harris each

contributed $500.00 on the same date; Lynn Hartnett was shown to

nave contributed $1,000.00 on May 4, 1982. In addition, five of

tne six contributions were received on the same day, April 14,

1982, the receipt numbers for the five were virtually sequential,

and tne amounts were an even $1000 except for the contributions
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by Jane Harris and Jerry Harris which are for $500 each. These

facts appear to substantiate Brown's initial statements that

$1000 bonuses were paid to employees of the Tallon stores early

in the campaign to be converted into contributions.

II. ANALYSIS

The Federal Election Campaign Act of 1971, as amended (the

Act') provides that no person shall make a contribution in the

name of another, and no person shall knowingly permit his name to

be used to effect a contribution by another person, and no person

- shall Knowingly accept a contribution made by one person in the

name of another person. 2 U.S.C. S 441f.

The investigation revealed that various Robin's employees

including Jerry Harris received $1,500 bonuses on April 12, 1982.

Tne investigation also revealed that these Robin's employees all

made contributions to the Tallon for Congress Committee on

April 14, 1982. Jerry Harris made a $500.00 contribution on

April 14, 1982 to the Tallon for Congress Committee, two days
- I/

after receiving his bonus. In addition, Mr. Harris' check for

tne contribution was dated April 13, 1982, one day after he

received his $1,500 bonus.

Despite Jerry Harris' denials that the bonus he received and

nis contrixuuion to the Tallon campaign were linked, there is

evidence of a violation of 2 U.S.C. S 441f by Mr. Harris. He,

1/ Jerry Harris' wife Jane Harris, made a $500.00 contribution
to the Tallon Campaign on April 14, 1982, by a check dated
April 13, 1982 drawn from a joint bank account with Mr. Harris.
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along with various other Robin's employees received a $1,500

bonus on April 12, 1982; that he made a $500.00 contribution,

along with various other Robin's employees who made $1,000

contributions to the Tallon for Congress Committee on April 14,

1982; Jimmy Brown has testified under oath that he over-heard a

conversation in which it was discussed that bonuses would be

converted into contributions; Robert Welch, the president of all

Robin's stores in 1982, actively solicited the managers for

contributions, authorized the $1,500 bonuses to store managers,

and informed the managers he had made a $1,000 contribution; and

a review of the bonuses given to these employees from 1980

through 1982 reveals that April 12, 1982 was the only date on

wh ich identical bonuses were given. In view of the foregoing

facts the Office of the General Counsel recommends that the

(D Commission find probable cause to believe that Jerry Harris

violated 2 U.S.C. S 441f.

III. GENERAL COUNSEL' S RECONMENDATIONS

1. Find probable cause to believe that Jerry Harris violated
2 U.S.C. S 441f.

ate
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FEDERAL ELECTION COMMISSION

April 27, 1989

Jack W. Lawson, Jr., Esquire
603 West Palmetto Street
Post Office Box 309
Florence, S.C. 29503

RE: MUR 2071
Mark Lawson

Dear Mr. Lawson:

Based on information ascertained in the normal course of
carrying out its supervisory responsibilities, on November 12,
1986, the Federal Election Commiss!on found reason to believe
that your client, Mark Lawson, violated 2 U.S.C. S 441f, and
instituted an investigation in this matter.

-After considering all the evidence available to the
Commission, the Office of the General Counsel is prepared to
recommend that the Commission find probable cause to believe that
a violation has occurred.

The Commission may or may not approve the General Counsel's
recommendation. Submitted for your review is a brief stating the

(D position of the General Counsel on the legal and factual issues
of the case. Within 15 days of your receipt of this notice, you
may file with the Secretary of the Commission a brief (ten copies
if possible) stating your position on the issues and replying to
the brief of the General Counsel. (Three copies of such brief

__ should also be forwarded to the Office of the General
Counsel, if possible.) The General Counsel's brief and any brief
which you may submit will be considered by the Commission before
proceeding to a vote of whether there is probable cause to
believe a violation has occurred.

If you are unable to file a responsive brief within 15 days,
* u may submit a written request for an extension of time. All
re-uests for extensions of time must be submitted in writing five
2ays prior to the due date, and good cause must be demonstrated.
:-,, addition, the Office of the General Counsel ordinarily will
not give extensions beyond 20 days.

A finding of probable cause to believe requires that the
Office of the General Counsel attempt for a period of not less
than 30, but not more than 90 days, to settle this matter through
a conciliation agreement.



Jack W. Lawson, Jr.
Page 2

Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

General Counsel

Enclosure
Brief
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In the Matter of )
)

Mark Lawson ) MUR 2071)
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On November 12, 1986, the Commission found reason to believe

that Mark Lawson violated 2 U.S.C. S 441f.

This determination was based on information received by the

Office of the General Counsel that during April, 1982, *bonuses"

of $1,000 each were paid to employees of stores owned by

Congressman Robin Tallon, Jr., (Democrat, 6th District of South

Carolina) and that these "bonuses" were then given as

contributions by the employees to the Tallon for Congress

Committee. This information was supplied by James A. ("Jimmy")

3rown, Jr. who did volunteer work for the Tallon for Congress

Committee during 1982, and who stated during a telephone

conversation on May 21, 1986 with a staff member of this Office,

that he was a personal friend of Representative Tallon. Although

he had never been an official or paid employee of the Committee

he stated that he did help out at campaign headquarters.

Brown furnished the following information. Robin Tallon

owns a number of clothing stores in South Carolina. In early

Aoril, 1992, when money was needed for the Tallon campaign,

bonuses of $1,000 each were allegedly paid by Tallon or his

corporations to employees of the clothing stores, who then
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allegedly contributed these funds to the Tallon campaign. Brown

supplied the names of persons who received these bonuses and

contributed them to the campaigni the names included that of Mark

Lawson.

Brown stated that the bonuses were openly discussed at

Tallon campaign headquarters by Sue Bass, the assistant

treasurer, and Cameron Tallon linshew (sister of Robin M.

Tallon, Jr.), among others. He told the staff member that he

would testify to this information either in deposition or in

affidavit form.

On December 10, 1987 this Office deposed James A.

('Jimmy") Brown, Jr. Mr. Brown stated that he has known Robin

Tallon socially for seven or eight years. He testified that in

early 1982 it was he who was instrumental in convincing

CD Mr. Tallon to run for the Congressional seat he now holds.

Mr. Brown claimed that he would spend approximately ten to

fifteen hours per week at campaign headquarters. In addition, he

stated that he knew Robin's sister, Cameron Tallon Minshew, who

according to Mr. Brown, runs the Tallon Sales Company. Mr. Brown

indicated that Mrs. Minshew also spent approximately ten hours.

per week at campaign headquarters in 1982.

Mr. 3rown stated that in April of 1982 there was a definite

need to raise money for the Tallon Campaign, and that sometime

during the first fifteen days of April, 1982 he was at campaign

headquarters and overheard a conversation involving a group of

people. Mr. Brown said that two of the people involved in the



-3-

conversation were Sue Bass, the bookkeeper for the campaign

committee, and Cameron Tallon Ninshew. Mr. Brown said the

discussion involved employee bonuses, in particular a plan

whereby the various stores would give bonuses and these bonuses

would be converted into contributions for the campaign. Upon

further questioning by this Office Mr. Brown steadfastly

maintained the plan discussed was that the employee bonuses were

to be used as contributions.

This Office deposed Robert L. ('Bobbya) Welch, the president

of all Robin's stores in 1982, on December 9, 1987. According to

his testimony, Mr. Welch was instrumental in making major

decisions about store policy in 1982 and considered all monies

given the employees, except salary, to be bonuses even if given

by way of commission or sales. He states that there is and has

(< been no written policy as to when and if bonuses are to be paid.

Periodically, there are contests and sales goals, from which

employees received bonus amounts. As to the $1,500.00 bonuses to

store managers on April 12, 1982 he claimed no recollection of

the basis for such bonuses.

Mr. Welch stated he had suggested that the employees make

contributions to the 1982 Tallon Campaign. In addition, he said

that he had told each manager that a contribution would be

nelpful to Mr. Tallon. He claimed that the contributions were

not forced, and that he never said they would be reimbursed in

any way. Mr. Welch indicated that he solicited contributions

from employees, customers and friends on a volunteer basis.
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These solicitations were performed by telephone# written letters,

and in person. Mr. Welch contended it was his idea to solicit

-contributions from the employees.

Mr. Welch informed the managers who received the $1,500.00

bonuses that he was contributing $1,000.00, and would appreciate

anything they could give. Mr. Welch indicated that he has no

recollection as to whether he discussed the $1,000.00

contribution before the bonuses were declared, or after.

Mr. Welch stated that he was aware the store managers gave

$1,000.00 contributions; however, he believes that the

contributions were based on friendship, and loyalty to Robin

Tallon, and nothing more.

On December 9, 1987, Mark Lawson appeared and was deposed

pursuant to the Subpoena authorized by the Commission.

C Mr. Lawson testified that he did not know specifically what the

April 12, 1982, $1,500.00 bonus was based on. According to

Mr. Lawson this $1,500 bonus was unusual in that it was the most

he had ever received, and the store he managed did not generate

much business.

Mr. Lawson indicated his contribution was totally voluntary;

and he did not liscuss it with anyone. Rowever, Mr. Lawson

aimed to know nothing about contribution limits, and had no

explanation as to why his contribution on April 14, 1982 was for

exactly $1,000, and not in a smaller or larger amount.

Pursuant to the subpoena directed to the various stores

owned by Congressman Tallon, Robert L. ("Bobby") Welch furnished
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compiled information of bonuses paid to employees in 1980, 1981

and 1982. The documents indicated that Roland Minshew received a

$1,500 bonus from Robin's of Florence, Inc. Qn April 12, 1982;

that Jerry Harris received a $1,500 bonus from Robin's of North

Myrtle Beach, Inc. on April 12, 1982; that Robert Welch received

a $1,500 bonus from Robin's of Dentsville, Inc. on April 12,

1982; that Mark Lawson received a $1,500 bonus from Robin's of

Anderson, Inc. on April 12, 1982; and that Lynn Hartnett received

a $1,500 bonus from Robin's Ladies Wear, Inc. on May 4, 1982. A

review of bonuses given to these employees from 1980 through 1982

shows that April 12, 1982 was the only date on which identical

bonuses were given.

Pursuant to a subpoena authorized by the Commission on

March 18, 1986, the Tallon for Congress Committee and Lamar J.

C) Rabon, as treasurer, produced documents which included receipt

books covering the period March 12, 1982 to October 23, 1982.

7he receipt books show that certain individuals named by Brown

made contributi-ons early in the Tallon campaign as follows: on

April 14, 1982, Roland G. Minshew, Robert Welch and Mark Lawson

contributed $1,000 each, while Jane Harris and Jerry Harris each

c-ontributed $500.00 on the same date; Lynn Hartnett was shown to

h.ave contributed $1,000.00 on May 4, 1982. In addition, five of

the six contributions were received on the same day, April 14,

1982, the receipt numbers for the five were virtually sequential,

and the amounts were an even $1000 except for the contributions

by Jane Harris and Jerry Harris which are for $500 each. These
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facts appear to substantiate Brown's initial statements that

$1000 bonuses were paid to employees of the Tallon stores early

is the campaign to be converted into contributions.

II. ANALYSIS

The Federal Election Campaign Act of 1971, as amended ("the

Act*) provides that no person shall make a contribution in the

name of another, and no person shall knowingly permit his name to

be used to effect a contribution by another person, and no person

shall knowingly accept a contribution made by one person in the

name of another person. 2 U.S.C. S 441f.

The investigation revealed that various Robin's employees

including Mark Lawson received $1,500 bonuses on April 12, 1982.

The investigation also revealed that these Robin's employees all

made contributions to the Tallon for Congress Committee on

0) April 14, 1982. Mark Lawson made a $1,000.00 contribution on

Nr April 14, 1982 to the Tallon for Congress Committee, two days

after receiving his bonus.

Despite Mark Lawson's denials that the bonus he received and

his contribution to the Tallon campaign were linked, there is

evidence of violation of 2 U.S.C. S 441f by Mr. Lawson. He,

along with various other Robin's employees, received a $1,500

'onus on April 12, 1982; that he, along with various other

Robin's employees, made $1,000 contributions to the Tallon for

Congress Committee on April 14, 1982; Jimmy Brown has testified

under oath that he had over-heard a conversation in which it was

_ iScussed that bonuses would be converted into contributions;
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that Robert Welch, the president of all Robin's stores in 1982,

actively solicited the managers for contributions, authorized the

$1,500 bonuses to store managers, and informed the managers~he

had made a $1,000 contributions and a review of the bonuses given

to these employees from 1980 through 1982 reveals that April 12,

1982 was the only date on which identical bonuses were given. In

view of the foregoing facts the Office of the General Counsel

recommends that the Commission find probable cause to believe

that Mark Lawson violated 2 U.S.C. S 441f.

- III. GENERAL COUNSEL'S RECONiZNDATIONS

1. Find probable cause to believe that Mark Lawson violated
2 U.S.C. S 441f.

Date 
wrence M. Nobe

CD General Counsel



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGtON, D C 20461Ur April 27, 1989

Lynn Hartnett
2706 Gentry Drive
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071
Lynn Hartnett

Dear Mrs. Hartnett:

Based on information ascertained in the normal course of
carrying out its supervisory responsibilities, on November 12,
1986, the Federal Election Commission found reason to believe

.\j that you violated 2 U.S.C. 5 441f, and instituted an
investigation in this matter.

After considering all the evidence available to the
N Commission, the Office of the General Counsel is prepared to

recommend that the Commission find probable cause to believe that
a violation has occurred.

The Commission may or may not approve the General Counsel's
recommendation. Submitted for your review is a brief stating the

-D position of the General Counsel on the legal and factual issues
of the case. Within 15 days of your receipt of this notice, you
may file with the Secretary of the Commission a brief (ten copies
if possible) stating your position on the issues and replying to
the brief of the General Counsel. (Three copies of such brief
should also be forwarded to the Office of the General

-- Counsel, if possible.) The General Counsel's brief and any brief
which you may submit will be considered by the Commission before
proceeding to a vote of whether there is probable cause to
believe a violation has occurred.

If you are unable to file a responsive brief within 15 days,
You may submit a written request for an extension of time. All
requests for extensions of time must be submitted in writing five
days prior to the due date, and good cause must be demonstrated.
:.n 3ddit,-ion, the Office of the General Counsel ordinarily will
not give extensions beyond 20 days.

A finding of probable cause to believe requires that the
Office of the General Counsel attempt for a period of not less
than 30, but not more than 90 days, to settle this matter through
a conciliation agreement.



Lynn Hartnett
Page 2

Should you have any questions# please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Lawrence M. Noble
General Counsel

Enclosure
Brief
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In the Matter of )
)

Lynn A. Hartnett ) MUR 2071)

MRAL COiNSEL'S BRINY -

I. STATB rW OF T=E CASB

On November 12, 1986, the Commission found reason to believe

that Lynn A. Hartnett violated 2 U.S.C. S 441f.

This determination was based on information received by the

Office of the General Counsel that during April, 1982, "bonuses"

of $1,000 each were paid to employees of stores owned by

Congressman Robin Tallon, Jr., (Democrat, 6th District of South

Carolina) and that these "bonuseso were then given as

contributions by the employees to the Tallon for Congress

Committee. This information was supplied by James A. ("Jimmy*)

Brown, Jr. who did volunteer work for the Tallon for Congress
(D

Committee during 1982, and who stated during a telephone

conversation on May 21, 1986 with a staff member of this Office,

tnat he was a personal friend of Representative Tallon. Although

ne had never been an official or paid employee of the Committee,

he stated that he did help out at campaign headquarters.

Brown furnished the following information. Robin Tallon

owns a number of clothing stores in South Carolina. In early

'-rii, 1992, wnen money was needed for the Tallon campaign,

bonuses of $1,000 each were allegedly paid by Tallon or
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his corporations to employees of the clothing stores, who then

allegedly contributed these funds to the Tallon campaign. Brown

supplied the names of persons who received these bonuses and

contributed them to the campaign; the names included that of Lynn

Hartnett.

Brown stated that the bonuses were openly discussed at

Tallon campaign headquarters by Sue Bass, the assistant

treasurer, and Cameron Tallon Minshew (sister of Robin M. Tallon,

Jr.), among others. He told the staff member that he would

testify to this information either in deposition or in affidavit

form.

On December 10, 1987 this Office deposed James A. (oJimmyy)

Brown, Jr. Mr. Brown stated that he has Known Robin Tallon

socially for seven or eight years. He testified that in early

o 1982 it was he who was instrumental in convincing Mr. Tallon to

rran tor the Congressional seat he now holds.

Mr. Brown claimed that he would spend approximately ten to

fitte.n hours per week at campaign headquarters. In addition, he

stated that he Knew Robin's sister, Cameron Tallon Minshew, who

accoraing to Mr. Brown, runs the Tallon Sales Company. Mr. Brown

indicated that Mrs. Minshew also spent approximately ten hours

per weeK at campaign headquarters in 1982.

Mr. Brown stated that in April of 1982 there was a definite

need to raise money for the Tallon Campaign, and that sometime

diring the first fifteen days of April, 1982 he was at campaign

neacquarters and overheard a conversation involving a group of
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people. Mr. Brown said that two of the people involved in the

conversation were Sue Bass, the bookkeeper for the campaign

committee, and Cameron Tallon Kinshew. Mr. Brown said the

discussion involved employee bonuses, in particular a plan

whereby the various stores would give bonuses and these bonuses

would be converted into contributions for the campaign. Upon

further questioning by this Office, Mr. Brown steadfastly

maintained the plan discussed was that the employee bonuses were

to be used as contributions.

Tnhis Office deposed Robert L. (wBobbys) Welch, the president

of all Robin's stores in 1982, on December 9, 1987. According to

nhis testimony, Mr. Welch was instrumental in making major

cecisions about store policy in 1982 and considered all monies

given the employees, except salary, to be bonuses even if given

O zy way of commission or sales. He states that there is and has

oeen no written policy as to when and if bonuses are to be paid.

Periodically, there are contests and sales goals, from which

employees received bonus amounts. = As to the $1,500.00 bonuses to

store managers on April 12, 1982 he claimed no recollection of

=tne oasis tor such bonuses.

Mr. Welch stated he had suggested that the employees make

contrioutions to the 1982 Tallon Campaign. In addition, he said

tnat ne had told each manager that a contribution would be

helpful to Mr. Tallon. He claimed that the contributions were

not forced, and that he never said they would be reimbursed in

any way. Mr. Welch indicated that he solicited contributions
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from employees, customers and friends on a volunteer basis.

These solicitations were performed by telephone, written letters,

and in person. Mr.=Welch contended it was his idea to solicit

contributions from the employees.

Mr. Welch informed the managers who received the $1,500.00

bonuses that he was contributing $1,000.00, and would appreciate

anything they could give. Mr. Welch indicated that he has no

recollection as to whether he discussed the $1,000.00

contribution before the bonuses were declared, or after.

Mr. Welch stated that he was aware the store managers gave

$i,000.00 contributions; however, he believes that the

contributions were based on friendship, and loyalty to Robin

Tailon, and nothing more.

On December 9, 1987, Lynn A. Hartnett appeared and was

C'D aeposed pursuant to the Subpoena authorized by the Commission.

Mrs. Hartnett testified that she did not know specifically what

tne May 4, 1982, $1,500.00 bonus was based on. She stated that

frequently money was received by employees, by way of bonuses,

contests, commissions, and the like.

Mrs. Hartnett testified that she was in no way required to

L3e ner bonus as a contribution. She stated that she talked

azout tne contribution with Robert Welch; however, in her

opinion, be did not suggest, coerce, or require that she

contribute to the campaign. The contribution was solely her

voiuntary act, she said.
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Pursuant to the subpoena directed to the various stores

owned by Congressman Tallon, Robert L. ("Bobby') Welch furnished

compiled information of bonuses paid to employees in 1980, 1981

and 1982. The documents indicated that Roland Minshew received a

$1,500 bonus from Robin's of Florence, Inc. on April 12, 1982;

that Jerry Harris received a $1,500 bonus from Robin's of North

Myrtle Beach, Inc. on April 12, 1982; that Robert Welch received

a $1,500 bonus from Robin's of Dentsville, Inc. on April 12,

1982; that Mark Lawson received a $1,500 bonus from Robin's of

.T Anderson, Inc. on April 12, 1982; and that Lynn Hartnett received

a $1,500 bonus from Robin's Ladies Wear, Inc. on May 4, 1982.

Pursuant to a subpoena authorized by the Commission on

March 18, 1986, the Tallon for Congress Committee and Lamar J.

Rabon, as treasurer, produced documents which included receipt

books covering the period March 12, 1982 to October 23, 1982.

The receipt books show that certain individuals named by Brown

made contributions early in the Tallon campaign as follows: on

April 14, 1982, Poland G. Minshew, Robert Welch and Mark Lawson

contributed $1,000 each, while Jane Harris and Jerry Harris each

contributed $500.00 on the same date; Lynn Hartnett was shown to

have contributed $1,000.00 on May 4, 1982. In addition, five of

the six contributions were received on the same day, April 14,

1932, the receipt numbers for the five are virtually sequential,

and the amounts were an even $1,000 except for the contributions

by Jane Harris and Jerry Harris which are for $500 each. These

facts appear to substantiate Brown's initial statements that
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$1000 bonuses were paid to employees of the Tallon stores early

in the campaign to create be converted into contributions.

II. ANALYSIS

The Federal Election Campaign Act of 1971, as amended ("the

Act') provides that no person shall make a contribution in the

name of another, and no person shall knowingly permit his name to

be used to effect a contribution by another person, and no person

shall knowingly accept a contribution made by one person in the

name of another person. 2 U.S.C. S 441f.

The investigation revealed that various Robin's employees

received $1,500 bonuses on April 12, 1982. The investigation

also revealed that these Robin's employees all made contributions

to the Tallon for Congress Committee on April 14, 1982. Lynn

Hartnett made a $1,000.00 contribution on May 4, 1982 to the

Tallon for Congress Committee, the same day she received her

bonus.

Despite Lynn Hartnett's denials that the bonus she received

and her contribution to the Tallon campaign were linked, there is

evidence of a violation of 2 U.S.C. S 441f by Mrs. Hartnett. She

received a $1,500 bonus on May 4, 1982 while various other

Robin's employees received identical bonuses on April 12, 1982;

s'he made a S1,000 contribution to the Tallon for Congress

Committee on May 4, 1982 while various other Robin's employees

had made identical $1,000 contributions to the Tallon for

Congress Committee on April 14, 1982; Jimmy Brown has testified

under oath that he had over-heard a conversation in which it was
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discussed that bonuses would be converted into contributions;

that Robert Welch, the president of all Robin's stores in 1982,

actively solicited the managers for contributions, authorized the

$1,500 bonuses to store managers, and informed the managers he

had made a $1,000 contribution; and a review of the bonuses given

to these employees from 1980 through 1982 reveals that April 12,

1982 was the only date on which identical bonuses were given.

(Lynn Hartnett received her bonus of May 4, 1982). In view of

the foregoing facts the Office of the General Counsel recommends

that the Commission find probable cause to believe that Lynn A.

7D Hartnett violated 2 U.S.C. $ 441f.

III. GENERAL COUNSEL' S RECOrI DATIOS

1. Find probable cause to believe that Lynn A. Hartnett
violated 2 U.S.C. S 441f.

27 97
Da - Lawrence M.-Noble
7 General Counsel



FEDERAL ELECTION COMMISSION
AASHvM 'TN. N ON. 0 2-0461

3April 
27, 1989

Robert L. Welch
P.O. Box 618
North Mrytle Beach, SC 29597

RE: UR 2071

Robert L. Welch

Dear Mr. Welch:

Based on information ascertained in the normal course of
carrying out its supervisory responsibilities, on November 12,
1986, the Federal Election Commission found reason to believe

-- that you violated 2 U.S.C. S 441f, and instituted an
investigation in this matter.

After considering all the evidence available to the
Commission, the Office of the General Counsel is prepared to
recommend that the Commission find probable cause to believe that
a violation has occurred.

The Commission may or may not approve the General Counsel's
recommendation. Submitted for your review is a brief stating the
position of the General Counsel on the legal and factual issues
of the case. Within 15 days of your receipt of this notice, you
may file with the Secretary of the Commission a brief (ten copies
if possible) stating your position on the issues and replying to
the brief of the General Counsel. (Three copies of such brief
should also be forwarded to the Office of the General
Counsel, if possible.) The General Counsel's brief and an, brief
which you may submit will be considered by the Commission before
proceeding to a vote of whether there is probable cause to
believe a violation has occurred.

If you are unable to file a responsive brief within 15 days,
you may submit a written request for an extension of time. All
requests for extensions of time must be submitted in writing five
days prior to the due date, and good cause must be demonstrated.
..n addition, the Office of the General Counsel ordinarily will
not give extensions beyond 20 days.

A finding of probable cause to believe requires that the
Office of the General Counsel attempt for a period of not less
than 30, but not more than 90 days, to settle this matter through
a conciliation agreement.



Robert L. Welch
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Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

rawCi M. Noble
General Counsel

Enclosure
Brief
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In the Matter of )
)

Robert Welch ) HUR 2071)

GRUE3ML COWSl 8LS BRIMr

I. STATEISW OF THE CXSE

On November 12, 1986, the Commission found reason to believe

that Robert Welch violated 2 U.S.C. S 441f.

This determination was based on information received by the

Oftice of the General Counsel that during April, 1982, "bonuses"

of $1,000 each were paid to employees of stores owned by

Congressman Robin Tallon, Jr., (Democrat, 6th District of South

Carolina) and that these "bonuses" were then given as

-- contributions by the employees to the Tallon for Congress

Committee. This information was supplied by James A. ("Jimmy")

Brown, Jr. who did volunteer work for the Tallon for Congress

Committee during 1982, and who stated during a telephone

conversation on May 21, 1986 with a staff member of this Office,

tnat ne was a personal friend of Representative Tallon. Although

ne had never been an official or paid employee of the Committee,

he stated that he did help out at campaign headquarters.

Brown furnished the following information. Robin Tallon

owns a numoer of clothing stores in South Carolina. In early

April, 1982, when money was needed for the Tallon campaign,

oonuses of $1,000 each were allegedly paid by Tallon or his

corporations to employees of the clothing stores, who then
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allegedly contributed these funds to the Tallon campaign. Brown

supplied the names of persons who received these bonuses and

contributed them to the campaign; the names included that of

Robert (Bobby) Welch.

Brown stated that the bonuses were openly discussed at

Tallon campaign headquarters by Sue Bass, the assistant

treasurer, and Cameron Tallon Minshew (sister of Robin M.

Tallon, Jr.), among others. He told the staff member that he

would testify to this information either in deposition or in

affidavit form.

On December 10, 1987 this Office deposed James A. ("Jimmy")

Brown, Jr. Mr. Brown stated that he has known Robin Tallon

socially for seven or eight years. He testified that in early

1982 it was he who was instrumental in convincing Mr. Tallon to

0D run for the Congressional seat he now holds.

Mr. Brown claimed that he would spend approximately ten to

fifteen hours per week at campaign headquarters. In addition, he

stat2d that he knew Robin's sister, Cameron Tallon Minshew, who

according to Mr. Brown, runs the Tallon Sales Company. Mr. Brown

indicated that Mrs. Minshew also spent approximately ten hours

per week at campaign headquarters in 1982.

Mr. Brown stated that in April of 1982 there was a definite

need to raise money for the Tallon Campaign, and that sometime

during the first fifteen days of April, 1982 he was at campaign

headquarters and overheard a conversation involving a group of

people. Mr. Brown said that two of the people involved in the
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conversation were Sue Bass, the bookkeeper for the campaign

committee, and Cameron Tallon Iinshew. Mr. Brown said the

discussion involved employee bonuses, in particular a plan

whereby the various stores would give bonuses and these bonuses

would be converted into contributions for the campaign. Upon

turtner questioning by this Office, Mr. Brown steadfastly

maintained the plan discussed was that the employee bonuses were

to De used as contributions.

This Office deposed Robert L. ("Bobbya) Welch, the president

of all Robin's stores in 1982, on December 9, 1987. According to
D his testimony, Mr. Welch was instrumental in making major
C)

decisions about store policy in 1982 and considered all monies

given the employees, except salary, to be bonuses even if given

Dy way of commission or sales. He states that there is and has

0D been no written policy as to when and if bonuses are to be paid.

Periodically, there are contests and sales goals, from which

employees received bonus amounts. As to the $1,500.00 bonuses to

store managers on April 12, 1982 he claimea no recollection of

the oasis for such bonuses.

Mr. Welcn stated he had suggested that the employees make

contributions to the 1982 Tallon Campaign. In addition, he said

that ne nad told each manager that a contribution would be

heiprul to Mr. Tallon. He claimed that the contributions were

not forced, and that he never said they would be reimbursed in

any way. Mr. Welch indicated that he solicited contributions

rrom employees, customers and friends on a volunteer basis.
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These solicitations were performed by telephone, written letters,

and in person. Mr. Welch contended it was his idea to solicit

contributions from the employees.

Mr. Welch informed the managers who received the $1,500.00

bonuses that he was contributing $1,000.00, and would appreciate

anything they could give. Mr. Welch indicated that he has no

recollection as to whether he discussed the $1,000.00

contribution before the bonuses were declared, or after.

Mr. Welch stated that he was aware the store managers gave

-' $1,000.00 contributions; however, he believes that the

C) contributions were based on friendship, and loyalty to Robin

Tallon, and nothing more.

Pursuant to the subpoena directed to the various stores

owned by Congressman Tallon, Robert L. ("Bobby") Welch furnished

QD compiled information of bonuses paid to employees in 1980, 1981

and 1982. The documents indicated that Roland Minshew received a

$1,500 bonus from Robin's of Florence, Inc. on April 12, 1982;

that Jerry Harris received a $1,500 bonus from Robin's of North

Myrtle Beach, Inc. on April 12, 1982; that Robert Welch received

a $1,500 bonus from Robin's of Dentsville, Inc. on April 12,

1982; tnat MarK Lawson received a $1,500 bonus from Robin's of

Anaerson, Inc. on April 12, 1982; and that Lynn Hartnett received

a $1,500 oonus from Robin's Ladies Wear, Inc. on May 4, 1982. A

review of bonuses given to these employees from 1980 through 1982

snows tnat April 12, 1982 was the only date on which identical

bonuses were given.
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Pursuant to a subpoena authorized by the commission on

March 18, 1986, the Tallon for Congress Committee and Lamar Jo

Rabon, as treasurer, produced documents which included receipt

books covering the period March 12, 1982 to October 23, 1982.

The receipt books show that certain individuals named by Brown

made contributions early in the Tallon campaign as follows: on

April 14, 1982, Roland G. Minshew, Robert Welch and Mark Lawson

contributed $1,000 each, while Jane Harris and Jerry Harris each

contributed $500.00 on the same date; Lynn Hartnett was shown to

have contributed $1,000.00 on May 4, 1982. In addition, five of

D the six contributions were received on the same day, April 14,

1982, the receipt numbers for the five are virtually sequential,

and the amounts were an even $1000 except for the contributions

by Jane Harris and Jerry Harris which are for $500 each. These

oD facts appear to substantiate Brown's initial statements that

$1000 bonuses were paid to employees of the Tallon stores early

in the campaign to be converted into contributions.

11. ANALYSIS

The Federal Election Campaign Act of 1971, as amended ("the

Act") provides that no person shall make a contribution in the

name of another, and no person shall knowingly permit his name to

be -ised~ to effect a contribution by another person, and no person

shall knowingly accept a contribution made by one person in the

name of another person. 2 U.S.C. S 441f.

The investigation revealed that various Robin's employees

includIng Robert Welch received $1,500 bonuses on April 12, 1982.
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The investigation also revealed that these Robin's employees all

made contributions to the Tallon for Congress Committee on

April 14, 1982. Robert Welch made a $1,000O0 contribution on

April 14, 1982 to the Tallon for Congress Committee, two days

after receiving his bonus.

Despite Robert Welch's denials that the bonus he received

and his contribution to the Tallon campaign were linked, there is

evidence of a violation of 2 U.S.C. S 441f by Mr. Welch. He,

along with various other Robin's employees, received a $1,500.00

bonus on April 12, 1982; that he, along with various other

7) Robin's employees made $1,000 contributions to the Tallon for

'-7)
Congress Committee on April 14, 1982; Jimmy Brown has testified

under oath that he had over-heard a conversation in which it was

discussed that bonuses would be converted into contributions;

CD Mr. Welch, the president of all Robin's stores in 1982, actively

solicited the managers for contributions, authorized the $1,500

bonuses to store managers, and informed them he had made a $1,000

contribution; and that a review of the bonuses given to these

employees from 1980 through 1982 reveals that April 12, 1982 was

tne only date on which identical bonuses were given. In view of

the toregoing facts the Office of the General Counsel recommends

that the Commission find probable cause to believe that Robert

Welch violated 2 U.S.C. S 441f.
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III. GENERAL COUNSZL'S RUU IsATOMS

1. Find probable cause to believe that Robert Welch violated
2 U.S.C. S 441f.

Date rneM olL. A ener al Counsel

2P



FEDERAL ELECTION COMMISSION
VV ASHIINC TO)N. 1) ( -'1)4#) t

?= April 27, 1989

Robert L. Welch
LeMasters E-3
Briarcliffe Mall
North Mrytle Beach, SC 29597

RE: MUR 2071
Robin's of Florence, Inc.

Dear Mr. Welch:

Based on information ascertained in the normal course of
carrying out its supervisory responsibilities, on November 12,
1986, the Federal Election Commission found reason to believe
that Robin's of Florence, Inc. violated 2 U.S.C. SS 441b(a) and

- 441f, and instituted an investigation in this matter.

After considering all the evidence available to the
Commission, the Office of the General Counsel is prepared to
recommend that the Commission find probable cause to believe that
a violation has occurred.

-The Commission may or may not approve the General Counsel's
recommendation. Submitted for your review is a brief stating the

C'D position of the General Counsel on the legal and factual issues
of the case. Within 15 days of your receipt of this notice, you
may file with the Secretary of the Commission a brief (ten copies
. possible) stating your position on the issues and replying to
t .e brief of the General Counsel. (Three copies of such brief

-- should also be forwarded to the Office of the General
C.unsel, if possible.) The General Counsel's brief and any brief
which you may submit will be considered by the Commission before
proceeding to a vote of whether there is probable cause to
believe a violation has occurred.

.f !ou afe unable to file a responsive brief within 15 days,
':u 7,4a 7 submit a written request for an extension of time. All
reauests for extensions of time must be submitted in writing five
r/s :rior to the due date, and good cause must be demonstrated.
- addition, the Office of the General Counsel ordinarily will
not give extensions beyond 20 days.

A finding of probable cause to believe requires that the
Office of the General Counsel attempt for a period of not less
than 30, but not more than 90 days, to settle this matter through
a conciliation agreement.
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Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

ly,

Lawrence M. Noble
General Counsel

Enclosure
Brief
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In the Matter of )
)

Robin's of Florence, Inc. ) MUR 2071
)

GENERL COUNSEL'S BRIEF

IA STTEMENT OF YE CASE

On November 12, 1986, the Commission found reason to believe

that Robin's of Florence, Inc. violated 2 U.S.C. SS 441b(a) and

441f.

This determination was based on information received by the

Office of the General Counsel that during April, 1982, "bonusesm

of $1,000 each were paid to employees of stores owned by

Congressman Robin Tallon, Jr., (Democrat, 6th District of South
'D
"-,- Carolina) and that these 'bonuses" were then given as

Xcontributions by the employees to the Tallon for Congress

Committee. This information was supplied by James A. ("Jimmy")

Brown, Jr. who did volunteer work for the Tallon for Congress

cmmittee during 1982, and who stated during a telephone

conversation on May 21, 1986 with a staff member of this Office,

t-at he was a personal friend of Representative Tallon. Although

he had never been an official or paid employee of the Committee,

.e S_:ated that he did help out at campaign headquarters.

Brown furnished the following information. Robin Tallon

:wns a number of clothing stores in South Carolina (including

Robin's of Florence, Inc.). In early April, 1982, when money was

needed for the Tallon campaign, bonuses of $1,000 each were

allegedly paid by Tallon or his corporations to employees
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of the clothing stores, who then allegedly contributed these

funds to the Tallon campaign. Brown supplied the names of

persons who received these bonuses and contributed them to the

campaign; the names included that of Roland Minshew who was an

employee of Robin's of Florence, Inc.

Brown stated that the bonuses were openly discussed at

Tallon campaign headquarters by Sue Bass, the assistant

treasurer, and Cameron Tallon Minshew (sister of Robin M. Tallon,

Jr.), among others. He told the staff member that he would

testify to this information either in deposition or in affidavit

torm.

On December 10, 1987 this Office deposed James A. (*Jimmy")

Brown, Jr. Mr. Brown stated that he has known Robin Tallon

socially for seven or eight years. He testified that in early

- 1982 it was he who was instrumental in convincing Mr. Tallon to

run for the Congressional seat he now holds.

Mr. Brown claimed that he would spend approximately ten to

firfteen hours per week at campaign headquarters. In addition, he

stated that he Knew Robin's sister, Cameron Tallon Minshew, who

accoroing to Mr. Brown, runs the Tallon Sales Company. Mr. Brown

.nAalcatea that Mrs. Minshew also spent approximately ten hours

per weeK at campaign headquarters in 1982.

Mr. Brown stated that in April of 1982 there was a definite

need to raise money for the Tallon Campaign, and that sometime

during the first fifteen days of April, 1982 he was at campaign

neaaquarters and overheard a conversation involving a group of
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people. Mr. Brown said that two of the people involved in the

conversation were Sue Bass, the bookkeeper for the campaign

committee, and Cameron Tallon Minshew. Mr. Brown said the

discussion involved employee bonuses, in particular a plan

whereby the various stores would give bonuses and these bonuses

would be converted into contributions for the campaign. Upon

further questioning by this Office, Mr. Brown steadfastly

maintained that the plan that was discussed was that the employee

bonuses were to be used as contributions.

This Office deposed Robert L. (OBobbys) Welch, the president

- ot all Robin's stores in 1982, on December 9, 1987. According to
nis testimony, Mr. Welch was instrumental in making major

decisions about store policy in 1982 and considered all monies

given the employees, except salary, to be bonuses even if given

C(D 'y way of commission or sales. He states that there is and has

r been no written policy as to when and if bonuses are to be paid.

Periodically, there are contests and sales goals, from which

employees received bonus amounts. As to the $1,500.00 bonuses to

store managers on April 12, 1982 he claimed no recollection of

:he nasis tor such bonuses.

Mr. Welch stated that he suggested that the employees make

contr i.utions to the 1982 Tallon Campaign. In addition, he said

tnat ne nad told each manager that a contribution would be

helpful to Mr. Tallon. He claimed that the contribution was not

iorceo, and that he never said it would be reimbursed in any way.

Mr. Welch indicated that he solicited contributions from
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employees, customers and friends on a volunteer basis. These

solicitations were performed by telephone, written letters, and

in person. Mr. Welch contended it was his idea to solicit

contributions from the employees.

Mr. Welch informed the managers who received the $1,500.00

bonuses that he was contributing $1,000.00, and would appreciate

anything they could give. Mr. Welch indicated that he has no

recollection as to whether he discussed the $1,000.00

contribution before the bonuses were declared, or after.

Mr. Welch stated that he was aware the store managers gave

$1,000.00 contributions; however he believes that the

contributions were based on friendship, and loyalty to Robin

Tallon, and nothing more.

On December 9, 1987, Mr. Minshew appeared and was deposed

C-) pursuant to the Subpoena authorized by the Commission.

Mr. Minshew testified that he did not know specifically what the

April 12, 1982, $1,500.00 bonus was based on. He stated that

fequently money was received by employees of Robin's stores, by

way ot bonuses, contests, commissions, and the like. He

,oaicated tnat Robert Welcn determined the amount to be paid for

t:e oonuses and commissions. In addition, Mr. Minshew stated

:at ~t was Robert Welch who suggested that he make a

cintrioution to the campaign; however, he stated that he did not

reel coerced, forced, or threatened to make such a contribution.

Mr. Minsnew testified that it was his wife, Cameron Tallon

Minsnew, who was authorized to draw checks on the corporate
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account, and she issued the $1,500.00 bonus check to him. He

asserted that he was in no way required to use his bonus as a

contribution, and that the contribution was made because Robin

Tallon is his brother-in-law, and he would do anything to help

him.

Pursuant to the subpoena directed to the various stores

owned Dy Congressman Tallon, Robert L. ("Bobby') Welch furnished

compiled information of bonuses paid to employees in 1980, 1981

and 1982. The documents indicated that Roland Minshew received a
40 $1,500 bonus from Robin's of Florence, Inc. on April 12, 1982;

tnat Jerry Harris received a $1,500 bonus from Robin's of North

Myrtle Beach, Inc. on April 12, 1982; that Robert Welch received

\D a $1,500 bonus from Robin's of Dentsville, Inc. on April 12,

1982; that Mark Lawson received a $1,500 bonus from Robin's of

CD Ancerson, Inc. on April 12, 1982; and that Lynn Hartnett received

a S1,500 bonus from Robin's Ladies Wear, Inc. on May 4, 1982.
D A review ot bonuses given to these employees from 1980 through

1982 snows that April 12, 1982 was the only date on which

icentical bonuses were given.

? irsuant to a subpoena authorized by the Commission on

Marcn 18, 1986, the Tallon for Congress Committee and Lamar J.

Racon, as treasurer, produced documents which included receipt

oooKs covering the period March 12, 1982 to October 23, 1982.

The receipt DOOKS show that certain individuals named by Brown

mace contributions early in the Tallon campaign as follows: on

April 14, 1982, Roland G. Minshew, Robert Welch and Mark Lawson
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contributed $1,000 each, while Jane Harris and Jerry Harris each

contributed $500.00 on the same date; Lynn Hartnett was shown to

have contributed $1,000.00 on May 4, 1982. In addition, five of

tne six contributions were received on the same day, April 14,

1982, the receipt numbers for the five were virtually sequential,

and the amounts were an even $1,000 except for the contributions

oy Jane Harris and Jerry Harris which are for $500 each. These

racts appear to substantiate Brown's initial statements that

$-000 bonuses were paid to employees of the Tallon stores early

in the campaign to De converted into contributions.

II. ANALYSIS
C)

The Federal Election Campaign Act of 1971, as amended ("the

Act") provides that it is unlawful for any corporation whatever

to ma~e a contribution in connection with a federal election.

OD 2 U.S.C. S 441b(a). The Act also provides that no person shall

Nr mace a contribution in the name of another and no person shall

KnOwlngly permit his name to be used to effect a contribution by

an-other person, and no person shall knowingly accept a

contrib.jtion made oy one person in the name of another person.

S . § 441t.

Trhe investigation revealed tnat various Robin's employees

%cirlding Roland Minsnew received $1,500 bonuses on April 12,

'382. Tne investigation also revealed that these Robin's

employees all made contributions to the Tallon for Congress

Committee on April 14, 1982. Roland Minshew made a $1,000.00

contrioution on April 14, 1982 to the Tallon for Congress
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Committee, two days after receiving his bonus from Robin's of

Florence.

Despite Roland Minshew's denials that the bonus he received

and his contribution to the Tallon campaign were linked, the

evidence of violations of 2 U.S.C. S 441b(a), and 441f by Robin's

of Florence, Inc., is that Roland Minshew who was employed by

this company, along with various other Robin's employees received

a $1,500 bonus on April 12, 1982; that Roland Minshew, along with

various other Rooin's employees made $1,000 contributions to the

Tallon for Congress Committee on April 14, 1982; that Jimmy Brown

testifLed under oath that he had over-heard a conversation in

which it was discussed that bonuses would be converted into

contributions; Robert Welch, the president of all Robin's stores

in 1982, actively solicited the managers for contributions,

autnorized the $1,500 bonuses to store managers, and informed the

managers he had made a $1,000 contribution; and a review of the

bonuses given to these employees from 1980 through 1982 reveals

that April 12, 1982 was the only date on which identical bonuses

were given. In view of the foregoing facts, the Office of the

General Counsel recommends that the Commission find probable

cause to believe that Robin's of Florence, Inc. violated 2 U.S.C.

SS 441D(a) and 441f.
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III. GENRL COWS3L'S ncOMUUTI OS

1. Find probable cause to believe that Robin's of Florence,
Inc. violated 2 U.S.C. SS 441b(a) and 441f.

DateJ'rneM ol

General Counsel

NC



-Robert L. Welch
P. 0. Box 6992 1 ,
Florence, S. C. 29502 7
May 15, 1989

Mr. Lawrence M. Noble
General Counsel
Federal Election Commission
Washington, D. C. 20463

Dear Mr. Noble:

As per my phone conversation of May 11, 1989 with Mr.
Phillip Wise, I received your letter of April 27, 1989, on
Mau 11, 1989. I intended to ask for an extension to pre-
rare a responsive brief. I then realized I did not know what
a responsive brief actually was so an extension would be
f ru it less. c

- dc hope this letter will suffice and be considered a
,rcosve brief, an analysis by myself or my recommendations,
-o the Federal Election Commission. o'

C
As :ou know, I met you in Columbia, S. C. and, under oath,

Airhou: benefit of an attorney, answered every question you
aske , :ru:hfully, yes truthfully. I provided you with every
r.. or: J.. asked to see. I provided you with facts.

Sass"-e: since I had done nothing wrong, that that was
en: cf a! of this. i then received your letter of April

-7, 2d9. ne assure cu o only am I very upset, but I
Z . onest 7 cannot believe the General Counsel's

-- -oice has taken 503 daus, aft _J tp d osition, to come to a
tat -o nave cone t-. he conclusion stated in

L eruthin ou have ,as3 :.;our recon,-endations on
ispure neresa:. This heresa, :s provided mostl "  -.Z .r. Jimmy
3rown• Are ucu aware of the fat that all this cane to light

- - -_er : bitter encounter between Yr. rown .ep.
o-r . - -non o 7 e i this area that Mr.

-;:.: - e ?.is defea-_ in a cou:u c-oun-cil1 race on - ep. Tallon's
-------------------- s an o-enl' suo.:or: him even thouzh Rep. Tallon

...... Se f '_e.c in .he race I persona 7 9" feel all
3-e -r to oarr out sone xin of venJetta bu

."*' -:o:.i nr h- rs thr . , :h \X,- ro;.

" : t-- can not be cieare: :: in the near future, I
-:attorne: an: seek re an: vin:ication through

- ill e aatelu nave Sone recommendations about
t" ' ice. :o intend to seek help through

.- n.Zrsnan 'c an: n_ Jenator's offices inaediately. There
--------------------the f-oot-dragcino an: insinuations by and fror

.. x.. el 7 - c ice.



Enclosed please find the three copies you request. Ten
copies have been sent to the Secretary of the Commission.

s in

obert L.eWel

cc: Secretary (Federal Election Commission)

Ni



~c:w~i (7)

9 M 19

JERRY HARRIS
POST OFFICE BOX 4217

NORTH MYRTLE BEACH, SOUTH CAROLINA 29597

May 16, 1989

General Counsel
Federal Election Commission
999 E Street, N.W.
Washington, D.C. 20463

Dear Sir:

REFERENCE:

-N I am receipt of your correspondence dated April 27, 1989.
will again reiterate what my thoughts are in this matter.

In answering, I

Yes, during 1982, as well as during all the years that I worked for Robin's
I was paid bonuses for such things as contests, sales promotions, commissions,
sales incentives, etc. It is hard to remember exactly how much, when or why
each of these bonuses were paid. I am sure that all the necessary tax filings
and subsequent taxes due were paid in accordance with all applicable laws.

C) You may be certain that any contributions which were made to Mr. Tallon's
campaign were made of my own free will and strictly out of a desire to support a
friend. I was never forced or coerced into making contributions to the campaign.

It is my opinion that what one does with one's own money is one's own
business. Further, it is my opinion that no immoral or illegal act was committed
in making such contributions.

I hope that this will finally settle this matter. If you should have any
additional questions or concerns which require my response, please contact me at
thc letterhead address.

Sincerely,

Jerry Harris

J H / dy

MUR 2071
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JAME F. HARRIS89?Y91103
POST OFFICE BOX 4217

NORTH MYRTLE BEACH, SOUTH CAROLINA 29597

May 15, 1989

General Counsel
Federal Election Commrission
999 E Street, N.W.
Washington, DC 20463

Ref: MUR 2071

Dear Sir:

Thi s is in response to your correspondence of April 27, 1989. As
requested, I will again state my position concerning the above
referenced issues.

As previously stated, I have never been employed by Tallon Sales
Company or any of the Robin's stores. Further, I have never received
any bonuses from Robin's Men Stores. During the years that my

(D husband, Jerry Harris, was employed by Robin's of North Myrtle Beach,
he received bonuses for miscellaneous contests, promotions, sales
incentives, etc. Since my husband was employed there for over ten
years, it is impossible to remember dates and amounts of said bonuses.

My husband and I both made contributions to Robin Tallon's campaign
due to our loyalty and friendship to a life long friend.

If you should have any further questions, please contact me at the
above address.

Sincerely,

/aneF. arris
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, D C. 20463

June 14, 1989

Certified Nail
Return Receipt Requested

Roland G. Hinshew
120 Lake Wood Drive
Florence, SC 29501

RE: UR 2071

Roland G. Hinshew

Dear Mr. Hinshew:

By letter dated April 27, 1989 the Office of the General1-,) Counsel notified you the General Counsel was prepared torecommend that the Commission find probable cause to believe youviolated 2 U.S.C. 5 441f. Enclosed with that letter was a briefstating the position of the General Counsel on the legal and
factual issues of the case.

That notification letter requested your response to theo brief within 15 days of your receipt thereof. To date you havenot responded to the brief. Unless we receive a response within5 days, this Office will proceed with its abovementioned
recommendation to the Commission.

Should you have any questions, please contact Phillip L.Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

General Counsel



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. D.C. 20463

June 14, 1989

Certified Nail
Return Recelpt Reqaested

Robert L. Welch
P.O. Box 3867
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071
Robin's of Florence, Inc.

Dear Mr. Welch:

By letter dated April 27, 1989 the Office of the General
DCounsel notified you the General Counsel was prepared to

recommend that the Commission find probable cause to believe
Robin's of Florence, Inc. violated 2 U.S.C. 55 441b(a) and 441f.
Enclosed with that letter was a brief stating the position of the
General Counsel on the legal and factual issues of the case.

That notification letter requested your response to the
0 brief within 15 days of your receipt thereof. To date you have

not responded to the brief. Unless we receive a response within
5 days, this Office will proceed with its abovementioned
recommendation to the Commission.

Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assi7ned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

Lawrence M. Noble
General Counsel



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. 0 C Z063

June 14, 1989

Certified Nail
Return Receipt Requested

Jack W. Lawson, Jr., Esquire
603 West Palmetto Street
Post Office Box 309
Florence, SC 29503

RE: MUR 2071

Mark Lawson

Dear Mr. Lawson:

7By letter dated April 27, 1989 the Office of the General
Counsel notified you the General Counsel was prepared to
recommend that the Commission find probable cause to believe your
client, Mark Lawson, violated 2 U.S.C. S 441f. Enclosed with
that letter was a brief stating the position of the General
Counsel on the legal and factual issues of the case.

That notification letter requested your response to the
brief within 15 days of your receipt thereof. To date you have
not responded to the brief. Unless we receive a response within
5 days, this Office will proceed with its abovementioned
recommendation to the Commission.

Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

Lawrence M. Nobl
General Counsel
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June 16, 198

VIA TELECOPY

Phillip L. Wise, Esquire "D

Deputy General Counsel 14
Federal Election Commission -
Washington, DC 20463

RE: HUR 2071 - Robin's of Florence, Inc.

-) Dear Mr. Wise:

I have just been retained to represent Robin's of Florence in the abovereferenced matter and am responding to Mr. Lawrence M. Noble's letter
dated April 27th and received by Robin's of Florence on June 2, 1989.

Mr. Noble's letter states that within fifteen (15) days of receipt of
c ~notice, Robin's of Florence must file with the Secretary of theCommission a Brief and ten copies stating our position on the issues' and replying to the Brief of the General Counsel, which was attached to

the notice. The letter also provides that an extension of time in
which to reply of up to twenty (20) days may be granted, if such
request is made within five (5) days of the fifteen (15) day deadline.
Since I have been so recently retained, I have not had an opportunity
to sufficiently prepare a Brief for Robin's of Florence. Accordingly,
T an respectfully requesting that a general extension of time begranted, not to exceed twenty (20) days, in which I will prepare a
response to the General Counsel's Brief. I have called your officetoday to discuss this with you and talked with Ms. Janice Cobb who
inforred ne that you were out of the office until Monday, June 19th.
Ms. Cobb was kind enough to provide me with your telefax number through
which I an forwarding this communication so that you will be able to
review this request immediately on Monday.

:-f you are unable to grant the extension, I would appreciate your
treating this correspondence as a Reply Brief with the understanding
that I will be allowed to supplement this Reply Brief within twenty
(20) days.
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Phillip L. Wise, Esquire
June 16, 1989
Page 2

We would respectfully request that the General Counsel's office reverseits decision and make a finding of no probable cause for the following
reasons.:

(1) The determination that there is probable cause to believe aviolation has occurred is inconsistent with prior decisions of theGeneral Counsel's office based on companion cases involving an
identity of issues.

(2) The decision to find that probable cause exists is arbitrary andcapricious in that it is not only inconsistent with prior findingsof the office, but is made on the basis of witnesses of questionable
credibility and motivation.

(3) That more than seven (7) years have elapsed since the facts,supposedly giving rise to the finding, allegedly occurred, thusdenying our client due process and fundamental fairness.
For these and other reasons which we will provide if granted anextension, we urge the Office of General Counsel to review its positionand make a recommendation to the Commission of no probable cause.

C I look forward to working with you again and would appreciate yourcalling me at your earliest possible convenience on Monday.

Sincerely,

Dwight F. Drake

DFD/dce

cc: Bobby Welch



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. DC 20461

June 21, 1989

Dwight F. Drake, Esquire
Nelson, Mullins, Riley

& Scarborough
Third Floor, Keenan Building
1330 Lady Street
P.O. Box 11070
Columbia, South Carolina 29211

RE: MUR 2071
Robin's of Florence, Inc.

Dear Mr. Drake:

This is in response to your letter dated June 16, 1989,
which we received on June 16, 1989, requesting an extension of
20 days to respond to the General Counsel's Brief. After
considering the circumstances presented in your letter, I have
granted the requested extension. Accordingly, your response is

(D due by the close of business on July 6, 1989.

If you have any questions, please contact Phillip L. Wise,
the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Lawrence M. Noble
General Counsel
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June 29, 1989

VIA TZLEOPX

Philip Wise, Esquire
Deputy General Counsel
Federal Election Commission

"4 999 "EO Street, NW
Washington, DC 20463

RE: MUR 2071 - Robin's of Florence, Inc.

Dear Mr. Wise:

,, As you know, I have been retained to represent Robin's of Florence in
the above referenced matter. Robin's of Florence must file a responsive
Brief with the Secretary of the Commission by the close of business on

0 July 6, 1989.

In order to sufficiently prepare a Brief for Robin's of Florence, I
need to review the depositions of Roland Minshew, James A. Brown,
Cameron Tallon Minshew and Robert L. Welch, taken on December 9 and 10,
1987, to which the General Counsel's Brief refers. Accordingly, I
respectfully ask that the Federal Election Commission approve my
request for copies of these depositions.

If the Federal Election Commission grants this request, I would
appreciate your sending these depositions to me by Federal Express as
quickly as possible. Please bill this to our Federal Express account
number 0290-0600-8.

Your cooperation in this matter is greatly appreciated.

DFD/dce
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I
E BEACH. SOUTH CAROLINA

July 6, 1989

VIA TELECOPY

Phillip L. Wise, Esquire
Deputy General Counsel
Federal Election Commission
999 "E" Street, NW
Washington, DC 20463

o* r

z!

RE: MUR 2071 - Robin's of Florence, Inc.

Dear Mr. Wise:

I have prepared a Brief for Robin's of Florence, Inc., in response tothe General Counsel's Brief which states our position on the legal andfactual issues of the case. Attached please find one telefaxed copy ofthe Brief. I am Federal Expressing the remaining ten (10) copies today
and you should receive them tomorrow.

Sincerely,

4wh F

__ Dwight F. Drake

DFDi'dce
Enclosures



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )
) MUR 2071

Robin's of Florence. Inc. )

REPLY BRIEF

I. INTRODUCTION

The General Counsel has submitted a brief to the

Federal Election Commission recommending that the Federal

Election Commission find probable cause to believe that Robin's

of Florence, Inc. violated 2 U.S.C. S441b(a) and 441f. This

brief is submitted on behalf of Robin's of Florence, Inc. and we

urge that the Commission find that no probable cause exists in

this matter. Such a finding is appropriate for the following

7) reasons: the General Counsel recommended finding no probable

cause on the same set of facts in a prior case; the hearsay

testimony upon which the recommendation is based has been

directly contradicted by the sworn testimony of the involved

parties; and more than seven years have elapsed since the alleged

violation supposedly occurred.

II. STATEMENT OF THE CASE

The General Counsel's recommendation was based on the

fact that during April, 1982, the sales managers of retail

clothing stores then owned in part by Congressman Robin Tallon,

Jr., each received $1,500 bonuses and that each sales manager

subsequently donated $1,000 to Tallon for Congress Committee.

Further supporting this recommendation is the testimony of James

A. ("Jimmy") Brown, a campaign volunteer during April, 1982. He

claims that sometime in early April, 1982, he overheard a



conversation between Sue Sass, assistant treasurer of the

campaign, and Cameron Tallon Minshew, Robin Tallon's sister, who

he claims discussed a plan whereby employee bonuses would be used

as campaign contributions.

On December 9 and 10, 1987, five and one-half years

after the violations allegedly occurred, depositions were taken

of Jimmy Brown and employees of the different stores owned by

Congressman Tallon. In this deposition, Brown described the

conversation he supposedly overheard between Sue Bass and Cameron

Tallon Minshew in 1982. Cameron Tallon Minshew, however, testified

that the conversation as described by Mr. Brown had never taken

place. Further contradicting Brown's statement is the testimony

of Roland Minshew, employed by Robin's of Florence, Inc., and every

other Robin's employee who testified,' who stated under oath that

the campaign contributions were made voluntarily, and that the

bonuses were not given with the condition that kick back

C contributions be given to the campaign. Roland Minshew also

testified that although Robert Welch, president of all Robin's

stores in 1982, suggested that Mr. Minshew make a campaign

contribution, Mr. Minshew did not in any way feel coerced,

forced, or threatened to make a contribution. Mr. Minshew explained

that he made a contribution to the campaign because of his

familial relationship with Robin Tallon.

'Robert L. Welch, president of all Robin's stores in 1982;
Mark Lawson, employed by Robin's of Anderson, Inc.; Lynn Hartnett,
employed by Robin's Ladies Wear, Inc.; and Jerry Harris, employed
by Robin's of North Myrtle Beach, Inc.

-2-



The remaining evidence upon which the General Counsel 's
recommendation is based is the fact that in April, 1982, several
of Robin's employees received identical bonuses and made identical
contributions. The subpoenaed documents produced by Robert Welch
make it clear, however, that Robin's employees were awarded

bonuses regularly during 1991 and 1982.

III. ANALYSIS

The General Counsel has recoi=e nded that the Federal
Election Commission find probable cause to believe that Robin's

of Florence, Inc. violated two sections of the Federal Election

Campaign Act of 1971 ("the Act"). These sections are 2 U.S.C.

S441b(a) which states that it is unlawful for a corporation to
make a contribution in connection with any election to any political

D office; and 2 u.S.C. S441f which states that no person shall make
a contribution in the name of another person or knowingly permit
his name to be used to effect such a contribution. For the
following reasons however, the Federal Election Commission should

find that no probable cause exists:

a. the recommendation is arbitrary and capricious
and collaterally estopped because the General Counsel considered

the same evidence in a previous case and found no probable cause

existed;

b. the General Counsel's recommendation is
arbitrary and capricious because it is based on the unsupported

hearsay testimony of a witness of questionable motivation and

credibility; and

-3-



c. the General Counsel's recommendation deprives

Robin's of Florence, Inc. of due process and fundamental fairness

because more than seven years have elapsed since the event

supposedly giving rise to recommendation allegedly occurred.

The General Counsel's recommendation is based primarily

on the testimony of Jimmy Brown, who claims that he overheard Sue

Bass and Cameron Tallon Minshew discuss a plan in which the

managers of Robin's stores would receive bonuses which they would

be required to donate to the Tallon for Congress Committee. This

testimony, however, is directly contradicted by the sworn

testimony of Cameron Minshew and each store manager who made the

donations; Robert Welch, Roland Minshew, Mark Lawson, Lynn

Hartnett and Jerry Harris. The General Counsel also failed to

take into consideration the credibility and motivation of Brown.

According to the sworn testimony of Congressman Tallon, Jimmy

Brown may have been influenced by Gary Slavins, an individual who

() bore a grudge against Congressman Tallon. Deposition of Robert

M. Tallon Jr., at 34 (MUR 2071) (March 18, 1988). Since the

General Counsel failed to consider Brown's credibility and

motivation as a witness, the Federal Election Commission should

make a finding of no probable cause because "[a] determination

that an agency made a decision without considering a relevant

factor leads to condemning the decision as 'arbitrary and

capricious'." FEC v. Rose, 806 F.2d 1081, 1089 (D.C. Cir. 1986).

Since Brown's testimony is a major part of the evidence used in

-4-



support of the General Counsel's finding, his motivation for

testifying is certainly a relevant factor.

The other evidence which the General Counsel cites in

support of his recommendation is similarly unconvincing. The

General Counsel makes much of the fact that Robert Welch, the

president of all Robin's Stores in 1982, asked the managers to

make contributions to the campaign and informed them of his own

contribution. Ignored was the fact that Mr. Welch had asked each

Robin's employee, not just the sales managers who received the

bonuses, as well as business associates, customers, and friends,

for contributions to the campaign.

The lack of evidence led the General Counsel, when this

issue was raised in a previous case, to make the recommendation

of no probable cause. On November 12, 1986, the Federal Election

Commission found reason to believe that the Tallon for Congress

Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated 2 U.S.C.

0) S441 b(a). This was the same date that the Commission found

Vr reason to believe that Robin's of Florence, Inc., violated 2

U.S.C. SS441 b(a) and 441 f. After investigating the matter

fully, however, the General Counsel made the recommendation of no

probable cause:

On December 9 and 10, 1987, depositions
were taken of persons who were employees of
the several stores owned by Congressman
Tallon. These individuals allegedly received
bonuses from the stores in April of 1982
which were to be used to make contributions
to the Tallon for Congress Committee in
April, 1982. Although the dates of the
bonuses and the dates of the contributions
seem to dovetail each other, the testimony of

-5-



each of the employees was that the contributions
were voluntary, and that the bonuses were not
received with the condition that contributions
be given to the campaign comittee. MQthiflg
by way of evidence contradicted the testimonY.
For example, a review of documents revealed
that these employees had received various
monthly bonuses throughout the years 1981 and
1982 for commission on sales, incentive programs
and the like, not only in April of 1982 when
the contributions were made.

General Counsel's Brief for the Federal Election CoUmission at 4,

In the Matter of Tallon for Congress Committee and Lamar J.

Rabon. as Treasurer, (MUR 2071), (Nov. 22, 1988) (emphasis

added). Since the Commission's investigation uncovered the same

facts in both cases, a finding of no probable cause in one

instance dictates a finding of no probable cause in the second.

The General Counsel's recommendation to find no probable cause to

believe that the Tallon for Congress Committee and Lamar J.

Rabon, as treasurer violated the Act, and his recommendation to

find probable cause to believe that Robin's of Florence, Inc.

violated the Act were based on the same set of facts. As such,

the Federal Election Commission should find no probable cause to

believe that Robin's violated the Act because "an agency's

unjustifiably disparate treatment of two similarly situated

parties works a violation of the arbitrary-and-capricious

standard." FEC v. Rose, 806 F.2d at 1089 (citing Airmark Corp.

v. FAA, 758 F.2d 685, 691-95 (D.C. Cir. 1985)).

Collateral estoppel also prevents the Commission from

considering this issue because the Commission already decided the

same issue in a previous case. Principles of collateral estoppel

-6-
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have been held to apply to the decisions of administrative

agencies. United States v. Utah Constr. & Mining Co., 384 U.S.

394 (1966). Because the Commission in the Tallon for Congress

Committee matter acted in a judicial capacity and resolved the

legal and factual issues properly before it, and because *both

parties had a full and fair opportunity to argue their version of

the facts...," Id. at 422, the Commission should not consider

again the same set of facts.

Finally, the Commission should find no probable cause

exists because Robin's of Florence, Inc. 's right to due process was

Tviolated by the eighty-four month delay between the supposed FECA

violations and the General Counsel's recommendation. The 8th

Circuit, in United States v. Barket, 530 F.2d 189 (8th Cir. 1976)

stated the test for determining the prejudicial impact of such a

delay: "Whether the delay 'has impaired the defendant's ability

to defend himself.'" Id. at 193 (quoting United States v.

Golden, 436 F.2d 941, 943 (8th Cir. 1971)). The campaign

donations in question were made in April 1982. Not until

November of 1986, fifty-five months later, did the Federal

Election Commission find reason to believe that Robin's of

Florence, Inc. violated the FECA. A total of eighty-four months

elapsed before the General Counsel made its recommendations to

the Federal Election Commission. Because the General Counsel's

recommendation is based primarily on the testimony of a man who

claims to have overheard a conversation that supposedly took

place more than seven years ago, Robin's of Florence, Inc. would

-7-
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indeed be prejudiced if the Federal glection Co-mission found

probable cause and proceeded with this issue. In fact, the time

lapse has prevented Robin's from locating potential witnesses who

could provide evidence in support of dismissal of this motion.

Accordingly, Robin's has already been denied due process and

fundamental fairness and a finding of probable cause must be

rendered.

IV, CONCLUSION

Based on the fact that Brown's hearsay is contradicted

by the sworn testimony of fs. Minshew and each store manager;

that the prior decision of the General Counsel contradicts the

present recommendation; that the lengthy delay in making this

recommendation is prejudicial to Robin's of Florence, Inc., the

Federal Election Commission should render a finding that there is

\no probable cause to believe that Robin's of Florence, Inc.

violated any section of the FECA.

CD Respectfully submitted,

NELSON, MULLINS, RILEY & SCARBOROUGH

-- By:
DwightF. Drake
Post Office Box 11070
Columbia, South Carolina 29211
(803) 799-2000

Attorneys for Robin's of Florence, Inc.

Columbia, South Carolina

/) , 1989.
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Roland G. Minshew
C9 ?'T J r 33244 John's Cove17 r3: 34 Florence7 S. C. 29501

July 14, 1989

Secretary of the Commission
Federal Election Commission
Washington, D. C. 20463

RE: MUR 2071
Roland G. Minshew S C

Dear Sir: -

I received Mr. Noble's letter of April 27, 1989 and a
copy of the General Counsel's brief on July 8, 1989.

Please consider the following to be my responsive brief= .

Congressman Robin Tallon is my brother-in-law. I haveworked with him for 18 years, as nanager of one of his men's
clothing stores. For this entire period of time I have re-
ceived bonuses and comrissions, as often as 15 to 20 timesper year. More than once, I have nade a campaign contributioni -ediately after rece iving a bonus, as I feel this is my
noney to do with as I please. Every contribution I have ade
to Congressnan Tallon has been my decision entirely.

N")
.ever before have I felt such an invasion of privacy aswhat the Federal Election Commission is putting me through now.

I feel that the length of time this investigation is taking(a is inexcusable.

cannct help but wonder about the motives of your infor-
- a-es A. Brown, Jr. in 1986 Mr. Brown was working to

.. eerette, Fld enough support to
.. ec: n to rezai:- his old ccngressional seat, which is

rss -an T-all- Since Co.gressman Tallor failed to
ort "Yr. 5r'n in a loca: co,:nc .i election, just

.. .. , r . 3 n wo'l7 i have enjoyed
-. riiin ongressn~an -allo-.

a.- s Ire o I- ar r- aware of al of this. Let e
gi hce :his can seed soon and I ho eS= ea" le wh~a- a .- :sconceotlcn -ehese charges have been.

A f .r !earno re.

Sincerely ours,,

Poland G. Minshew

cc: Offi-e of the General Counsel (3 copies)
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S 21 AN12 SENSITIVE
BEFORE TWE FEDERAL, ELECTION COMMISSION

In the Matter of )
) OCT -.11989Gary H. Slavens, et al. ) RUE 2071)

GENERAL COUNSEL'S REPORT

I. BACKGROUND

This matter arose as the result of information received

from Gary H. Slavens, who worked on Representative Robin M.

Tallon, Jr.'s (Democrat, 6th District of South Carolina)

*1 principal campaign committee during the 1982 campaign, and later

served as Special Assistant to Congressman Tallon from January

1983 until July 1983. Mr. Slavens left this position after a

falling out with Congressman Tallon. He first revealed alleged

irregularities in the 1982 Tallon campaign in approximately July

of 1984.

Slavens alleged that, during the 1982 general election

campaign, Tallon approached Slavens and advised him that G.B.

Stokes (a local businessman) had given Tallon a $1,000.00 cash

contribution for his campaign. Tallon allegedly asked Slavens

how to get this money into Tallon's campaign fund. Slavens

claimed that he told Tallon that he (Slavens) could not make the

contribution in his own name, because he had already given

$1,000.00 to Tallon's general election campaign fund. Slavens

claimed that he deposited the $1,000.00 in the checking account

of his wife, Vicki Slavens, and then had her write a check for

$1,000.00 to the Tallon campaign committee.
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Slavens alleged that Joe W. Pearce, Jr., gave $700.00 in

cash to Jefferson M. Lee, III, who worked for Tallon during the

1982 campaign and currently serves as Tallon's Executive

Assistant. Slavens purportedly advised Tallon that Pearce had

made a cash contribution to the campaign, and Tallon, according

to Slavens, replied that he was aware that Pearce had made the

cash contribution.

Slavens further alleged that a member of Tallon's 1982

campaign committee (whose name Slavens could not remember) told

Slavens that South Carolina State Senator Ed Saleeby made a cash

contribution of $1,300.00 or $1,400.00 to Tallon's 1982 general

election campaign.

Slavens claimed that Mark Stroman (who worked for Tallon

from June 1982 until March 1983, serving as LegislativeC)
Assistant from January 1983 until his resignation) told Slavens

that the Tallon campaign had received other cash contributions.

_- According to Slavens, Stroman said that such contributions were

received when the campaign was out "on the road." However,

Stroman never discussed with Slavens the specific amount of the

alleged cash contributions.

Finally, Slavens alleged that during Tallon's 1982 campaign

Jefferson M. Lee, III advised Slavens that Lee had approached

David Keller, C. Edward Floyd, and other individuals whose names

Slavens could not recall and solicited cash contributions for

Tallon's campaign. Slavens did not indicate the amounts of

these cash contributions.
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On August 13, 1985, the Commission after opening a Matter

Under Review (MUR) made the following reason to believe

findings:

1. Found reason to believe that G.B. Stokes, Ed Saleeby,
and Joe W. Pearce, Jr. violated 2 U.S.C. S 441g by
making cash contributions to the Tallon campaign in
excess of $100.00;

2. Found reason to believe that Congressman Robin N.
Tallon, Jr. violated 2 U.S.C. 55 432(b)(1) by failing
to forward contributions to committee within ten days,
432(b)(3) by failing to segregate funds of a political
committee, 441f by causing contribution in the name of

C) another, 11 C.F.R. S 110.4(c)(2) by receiving and not
returning cash contribution in excess of $100.00;

IT
3. Found reason to believe that Gary H. Slavens violated

2 U.S.C. 5 432(b)(3) by commingling the funds of a
political committee with the personal funds of another
individual;

4. Found reason to believe that Vicki Slavens violated
2 U.S.C. 55 432(b)(3) by commingling funds of a
political committee with her personal funds, and 441f
by knowingly permitting her name to be used to effect
a contribution in the name of another person;

5. Found reason to believe that the Tallon for Congress
Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer violated
2 U.S.C. 5S 441a(f), and 441f, and 11 C.F.R.
5 110.4(c)(2); and

6. Found reason to believe that Ed Saleeby violated
2 U.S.C. S 441a(a)(1)(A) by making a contribution in
excess of $1,000.00 to the Tallon for Congress
Committee.

Information developed investigating the above allegations

resulted in new reason to believe findings in 1986. This

information was that during April 1982, "bonuses" of $1,000.00

each were paid to certain employees of stores owned by

Congressman Robin Tallon, Jr., and that these "bonuses" were

converted into contributions to the Tallon campaign. On

November 12, 1986 the Commission found reason to believe that
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Robin's of Florence, Inc. and LeMasters, Inc. violated 2 U.S.C.

5 441b(a), and 441f. The Commission also found reason to

believe that the Tallon for Congress Committee and Lamar J.

Rabon, as treasurer violated 2 U.S.C. S 441b(a), and reason to

believe that Jane Harris, Jerry Harris, Lynn Hartnett, Mark

Lawson, Roland Minshew, and Robert (Bobby) Welch violated

2 U.S.C. S 441f.

The investigation uncovered no evidence Congressman Tallon

received a contribution in cash or any other form for the

committee or possessed funds belonging to the committee. In

addition, there was no corroborating testimony, or evidence to

support any of Gary H. Slavens' allegations about wrongdoing by

Congressman Tallon. Therefore, the Office of the General

Counsel in both its brief and report recommended that the

Commission find no probable cause to believe that Representative
CD

Robin M. Tallon, Jr., violated 2 U.S.C. 55 432(b)(1), 432(b)(3),

441f, and 11 C.F.R. 5 110.4(c)(2). On July 12, 1988, the

Commission voted in favor of the foregoing recommendations, and

closed the file as it pertains to Representative Robin M.

Tallon, Jr.

II. ANALYSIS

A. Allegation of Cash Contributions

On March 18, 1986 the Commission authorized subpoenas and

orders to Gary H. Slavens, Vicki Slavens, G.B. Stokes,

Representative Robin M. Tallon, Jr., Michael Glenn Odom, and the

Tallon for Congress Committee and Lamar Rabon, as treasurer.

This Office deposed Gary H. Slavens, G.B. Stokes, Michael Glenn
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Odom, and Congressman Robin M. Tallon, Jr. The Tallon for

Congress Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, produced

documents in compliance with the subpoena directed to them.

Vicki Slavens filed an affidavit with the Commission in lieu of

being deposed.

On or about July 15, 1988, the Office of the General

Counsel mailed briefs to Gary H. Slavens, and Vicki Slavens. No

evidence was uncovered which corroborated Mr. Slavens'

allegations of cash contributions to the Tallon campaign,

however both Vicki and Gary Slavens acknowledged that Gary

Slavens deposited $1,000.00 into Vicki Slavens' account which

she used, as instructed, to make a $1,000.00 contribution to the

1982 Tallon for Congress Committee. In addition, the receipt

books furnished by the Tallon Committee show that Vicki Slavens

made a $1,000.00 contribution on August 17, 1982. Therefore,

the briefs, in addition to presenting the General Counsel's

-- position on the legal and factual issues, also, informed Mr.

Slavens and Ms. Slavens of the General Counsel's intent to

recommend to the Commission a finding of probable cause to

believe that each had violated 2 U.S.C. 5 441f, and no probable

cause to believe they violated 2 U.S.C.S 432(b)(3).

On August 5, 1988 Vicki Slavens responded to the brief

addressed to her. (Attachment 1). Ms. Slavens stated that Gary

Slavens had asked her to make a $1,000.00 contribution to Robin

Tallon, and that Gary Slavens had deposited $1,000.00 into her

account. Ms. Slavens asserted that Mr. Slavens also made other

deposits into her account which she used for normal expenses.
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Vicki Slavens insisted that she did not know the source of Gary

Slavens' funds and believed he was transferring the money from

his account to hers.

On or about August 5, 1988, Gary Slavens telephoned a staff

member from this Office. Mr. Slavens stated that he had

received the General Counsel's brief, and he inquired as to what

was required of him. The staff member informed Mr. Slavens that

a written response to the brief was desired. To date no such

written response has been received from Mr. Slavens. Mr.

Slavens, however, asserted that his ex-wife Vicki Slavens did

nothing wrong in this matter.

On September 30, 1988 this Office mailed briefs to G.B.

Stokes, Joe W. Pearce, Jr., and Edward E."Ed" Saleeby. These

briefs reviewed the factual and legal issues, and concluded0
there was no evidence of cash contributions. Accordingly,

therein, this Office intended to recommend that the Commission

find no probable cause to believe G.B. Stokes, Joe W. Pearce,

Jr., and Edward E. Saleeby violated 2 U.S.C. 5 441g, and find no

probable cause to believe Edward E. Saleeby violated 2 U.S.C.

S 441a(a)(1)(A). On October 4, 1988 counsel representing G.B.

Stokes responded to the General Counsel's brief. (Attachment 2).

Mr. Stokes' counsel concurred with the recommendations of the

General Counsel. To date the respondents other than Mr. Stokes

have not responded to the briefs pertaining to them.

On November 22, 1988, the Office of the General Counsel

mailed a brief to the Tallon for Congress Committee and Lamar J.

Rabon, as treasurer. This brief informed the Tallon Committee
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the General Counsel intended to recommend that the Commission

find no probable cause to believe the committee and its

treasurer violated 2 U.S.C. 55 441a(f), 441b(a), and 11 C.F.R.

5 110.4(c)(2). This brief did not make a specific

recommendation with regard to the 2 U.S.C. 5 441f violation,

however facts were available to support a no probable cause

recommendation, therefore this Office recommends that no further

action be taken with regard to any violation of 2 U.S.C. 5 441f

as pertains to the Tallon for Congress Committee and Lamar J.

Rabon, as treasurer.

ID In light of the above this Office recommends that the

Commission find the following:

I. Probable cause to believe that Gary Slavens and Vicki
-Slavens violated 2 U.S.C. 5 441f;

CD 2. No probable cause to believe that Gary Slavens and
Vicki Slavens violated 2 U.S.C. 5 432(b)(3);

3. No probable cause to believe that G.B. Stokes, Joe W.
Pearce, Jr., and Edward E. Saleeby violated 2 U.S.C.
5 441g;

4. No probable cause to believe that Edward E. Saleeby
violated 2 U.S.C. S 441a(a)(1)(A);

5. No probable cause to believe that the Tallon for
Congress Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer,
violated 2 U.S.C. §5 441a(f), 441b(a), and 11 C.F.R.
S 110.4(c)(2). Take no further action as to 2 U.S.C.
S 441f.

B. Allegations of Contributions in the Name of Another

On October 27, 1987 the Commission authorized the sending

of subpoenas and orders to Roland Minshew, Lynn Hartnett, Mark

Lawson, Robert Welch, Jerry Harris, Jane Harris, James A.

("Jimmy") Brown, Jr., Robin's of Florence, Inc., LeMasters,
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Inc., Robin's of North Myrtle Beach, Inc., Robin's Ladies Wear,

Inc., Robin's of Dentsville, Inc., and Robin's of Anderson, Inc.

On February 22, 1988, the Commission authorized the sending of

subpoenas and orders to Cameron Tallon Minshew and Sue Bass.

When deposed, on December 10, 1987, James A. ("Jimmy")

Brown, Jr. stated that he has known Robin Tallon socially for

seven or eight years. He testified that in early 1982 it was he

who was instrumental in convincing Mr. Tallon to run for the

-D Congressional seat he now holds.

Mr. Brown claimed that he would spend approximately ten to

D fifteen hours per week at campaign headquarters. In addition,

he stated he knew Mr. Tallon's sister, Cameron Tallon Minshew,

who according to Mr. Brown, runs the Tallon Sales Company. Mr.

Brown indicated that Mrs. Minshew also spent approximately ten

hours per week at campaign headquarters in 1982.

Mr. Brown stated that in April of 1982 there was a definite

need to raise money for the Tallon Campaign, and that sometime

*" during the first fifteen days of April, 1982 he was at campaign

headquarters and overheard a conversation involving a group of

people. Mr. Brown said that two of the people involved in the

conversation were Sue Bass, the bookkeeper for the campaign

committee, and Cameron Tallon Minshew. Mr. Brown said the

discussion involved employee bonuses; the various stores would

give bonuses and these bonuses would be converted into

contributions for the campaign. Upon further questioning, Mr.

Brown steadfastly maintained the plan discussed was that the

employee bonuses were to be used as contributions.
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As mentioned above, the Tallon for Congress Committee

produced documents in response to subpoenas. Among those

documents were receipt books covering the period March 12, 1982

to October 23, 1982. The receipt books show that certain

individuals named by Mr. Brown made contributions early in the

Tallon campaign as follows: on April 14, 1982, Roland G.

Minshew, Robert Welch, and Mark Lawson contributed $1,000.00

each, while Jerry Harris (a Robin's employee) and Jane Harris

(his wife, not a Robin's employee) each contributed $500.00

(the receipt numbers evidence these five contributions are

7) virtually sequential); and Lynn Hartnett was shown to have

contributed $1,000.00 on May 4, 1982.

Pursuant to the subpoenas directed to the various stores

owned by Congressman Tallon, Robert Welch, the president of allC
Robin's stores in 1982, furnished compiled information on

bonuses paid to employees in 1980, 1981, and 1982. The

documents indicated that on April 12, 1982, Roland Minshew,

Jerry Harris, Robert Welch, and Mark Lawson each received a

$1,500.00 bonus, and that Lynn Hartnett received her $1,500.00

bonus on May 4, 1982.

The documents provided by the various Robin's stores also

show that the $1,500.00 bonuses received on April 12, 1982 by

Minshew, Welch, Harris, and Lawson; and the $1,500.00 received

by Lynn Hartnett on May 4, 1982 is the only time these employees

received identical bonuses. In addition, the documents provided

by the Tallon Committee show that Minshew, Welch, and Lawson

each made $1,000.00 contributions on April 14, 1982, which was
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only two days after each received identical $1,500.00 bonuses on

April 12, 1982. Committee documents also show that Jerry Harris

and Jane Harris each made $500.00 contributions on April 14,

1982, which is only two days after Mr. Harris received his

$1,500.00 bonus on April 12, 1982. Finally, documents show that

Lynn Hartnett received her $1,500.00 bonus on May 4, 1982 and

made a $1,000.00 contribution to the Tallon campaign that same

day.

Despite the denials under oath by the Robin's employees

that the receiving of identical bonuses and the giving of

T identical contributions is linked, there is evidence to support

the theory that the bonuses were to be converted into

contributions.

On September 30, 1988, the Office of the General Counsel

mailed a brief to LeMasters, Inc. This brief informed Robert

Welch, who had appeared on behalf of LeMasters, Inc., that the

investigation revealed LeMasters, Inc. had not given bonuses to

any employees, whose contributions to the Tallon for Congress

Committee is questioned in this matter. Accordingly, the Office

of the General Counsel intended to recommend that the Commission

find no probable cause to believe LeMasters, Inc., violated

2 U.S.C. SS 441b(a), and 441f.

As previously mentioned above on November 22, 1988, this

Office mailed a copy of the General Counsel's Brief to the

Tallon for Congress Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer.

No evidence was revealed which indicated the Committee was

connected with the giving of bonuses by the corporations, or was
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aware of any such bonuses; therefore, the acceptance of

contributions from the employees of said corporations does not

appear to be in violation of 2 U.S.C S 441b(a).

On April 27, 1989, this Office mailed briefs to Roland G.

Minshew, Jane Harris, Jerry Harris, Mark Lawson, Lynn Hartnett,

Robert L. Welch, and Robin's of Florence, Inc. These briefs

reviewed the factual and legal issues, and concluded there was

evidence to support the claimed act of converting bonuses into

contributions. Accordingly, therein, the General Counsel

intended to recommend that the Commission find probable cause to

believe Roland G. Minshew, Jane Harris, Jerry Harris, Mark

Th Lawson, Lynn Hartnett, and Robert L. Welch violated 2 U.S.C.

5 441f, and Robin's of Florence, Inc. violated 2 U.S.C. 55 441f

and 441b(a).

Roland G. Minshew, Jane Harris, Jerry Harris, Robert L.

Welch, and Lynn Hartnett each responded to the General Counsel's

Briefs. (Attachments 3 through 7). Again, the responses of

-- each of these respondents were that the contributions were

voluntary and that the bonuses were not received with the

condition that contributions be given to the Tallon campaign

committee.

Mark Lawson to date has not responded to the brief nor the

reminder notice mailed to his attorney, Jack W. Lawson, Jr. by

certified mail, which was signed for on June 19, 1989.

Nevertheless, the Commission should note that when Mr. Lawson

was deposed he stated that he did not know what the April 12,

1982, $1,500.00 bonus was based on, that this bonus was unusual
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because it was the most he had ever received, and that the store

he managed did not generate much business. Mr. Lawson indicated

that his contribution was totally voluntary and that he did not

discuss it with anyone. However, Mr. Lawson claimed to know

nothing about contribution limits, and had no explanation as to

why his contribution on April 14, 1982 (two days after he

received his $1,500.00 bonus) was for exactly $1,000.00, and not

a smaller or larger amount.

On July 7, 1989, counsel for Robin's of Florence, Inc.

filed its response to the General Counsel's Brief.

(Attachment 8). Counsel argues that the Commission should find

no probable cause to believe Robin's of Florence, Inc., violated

the Act, because the Commission found no probable cause against

Congressman Tallon, and the General Counsel's Brief recommends

no probable cause to believe as to the Tallon for Congress

Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer.

The facts resulting in the Commission's no probable cause

finding as to Congressman Robin Tallon, Jr., and this Office's

no probable cause recommendation as to the Tallon for Congress

Committee are distinguishable from facts supporting this

Office's probable cause to believe recommendation with regard to

Robin's of Florence, Inc.

The issue addressed with regard to Congressman Tallon had

nothing to do with the bonuses given to the store employees to

be converted into contributions. This Office had received

information that Robert Welch was president of the corporation

during this time and that Congressman Tallon was no longer
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involved with the operation of these stores owned by him.

Therefore, the Commission never considered Congressman Tallon in

connection with the conversion of bonuses into contribution.

The most important fact supporting this Office recommending

no probable cause to believe the Tallon for Congress Committee

and Lamar J. Rabon, as treasurer were involved in the conversion

of bonuses into contributions was that no evidence has been

revealed indicating the Committee was connected with the giving

of bonuses by the corporations, or was aware of any such

bonuses.

There are numerous facts applicable to Robin's Of Florence,

C) Inc., which were not present in the circumstances surrounding

the Committee or Congressman Tallon, thereby resulting in a

probable cause to believe recommendation by the Office of the

General Counsel as pertains to Robin's Of Florence, Inc.0

Robin's Of Florence, Inc. was one of the corporations owned by

Congressman Tallon. Roland Minshew, who was employed by this

company, along with various other Robin's employees of other

Robin's stores received a $1,500.00 bonus on April 12, 1982.

Roland Minshew, along with various other Robin's employees of

other Robin's stores made $1,000.00 contributions to the Tallon

for Congress Committee on April 14, 1982. Jimmy Brown testified

under oath he had over-heard a conversation in which it was

discussed that bonuses would be converted into contributions.

Robert Welch, the president of all Robin's stores in 1982,

actively solicited the managers for contributions, authorized

the $1,500.00 bonuses to store managers, and informed the
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managers he had made a $1,000.00 contribution. In addition, a

review of the bonuses given to these employees from 1980 through

1982 reveals that April 12, 1982 was the only date on which

identical bonuses were given. In view of the above facts, in

this subsection, the Office of the General Counsel recommends

that the Commission find probable cause to believe that Jane

Harris, Jerry Harris, Roland G. Ninshew, Mark Lawson, Lynn

Hartnett, and Robert L. Welch violated 2 U.S.C. S 441f; and that

Robin's of Florence, Inc. violated 2 U.S.C. SS 441b(a) and 441f.

\ This Office also recommends that the Commission find no probable

r cause to believe that LeMasters, Inc. violated 2 U.S.C. 55

441b(a) and 441f.

111. DISCUSSION OF CONCILIATION AND CIVIL PENALTY

0

IV. RECORMENDATIONS

1. Find probable cause to believe that Gary H. Slavens,
Vicki Slavens, Jerry Harris, Jane Harris, Roland G. Minshew,

-7 -11 MM-M-777 77, -N - i 111, 0, -M. 7.
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Lynn Hartnett, Mark Lawson, and Robert L. Welch, violated 2
U.S.C. 5 441f;

2. Find probable cause to believe that Robin's of
Florence, Inc., violated 2 U.S.C. 55 441b(a) and 441f;

3. Find no probable cause to believe that LeMasters, Inc.,
violated 2 U.S.C. 5S 441b(a) and 441f;

4. Find no probable cause to believe that Gary H. Slavens
and Vicki Slavens violated 2 U.S.C. 5 432(b)(3);

5. Find no probable cause to believe that G.B. Stokes, Joe
W. Pearce, Jr., and Edward E. Saleeby violated 2 U.S.C. S 441g;

6. Find no probable cause to believe that Edward E.
Saleeby violated 2 U.S.C. S 441a(a)(1)(A);

7. Find no probable cause to believe that the Tallon for
Congress Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer, violated
2 U.S.C. 55 441a(f), 441b(a), and 11 C.F.R. S 110.4(c)(2). Take
no further action with regard to 2 U.S.C. 5 441f; and

8. Close the file as pertains to LeMasters, Inc., G.B.
Stokes, Joe W. Pearce, Jr., Edward E. Saleeby, and the Tallon
for Congress Committee and Lamar J. Rabon, as treasurer.

9. Approve the attached conciliation agreements and
letters.

0

Dat /wrence M.
( _ General Counsel

Attachments:
1. V. Slavens' Response to Brief
2. Stokes' Response to Brief
3. Minshew's Response to Brief
4. Mr. Harris' Response to Brief
5. Ms. Harris' Response to Brief
6. Harnett's Response to Brief

Welch's Response to Brief
8. Robin's of Florences Response to Brief
9. Conciliation Agreements [9)
10. Letters [14]

Staff assigned: Phillip L. Wise



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )
MUR 2071

Gary H. Slavens, et al. )

CERTIFICATION

I, Marjorie W. Emmons, recording secretary for the

Federal Election Commission executive session of October 3,

1989, do hereby certify that the Commission took the

following actions in MUR 2071:

1. Decided by a vote of 4-2 to find probable
cause to believe that Gary H. Slavens,
Vicki Slavens, Jerry Harris, Jane Harris,
Roland G. Minshew, Lynn Hartnett, Mark
Lawson, and Robert L. Welch violated
2 U.S.C. § 441f.

Commissioners Josefiak, McDonald, McGarry,
and Thomas voted affirmatively for the
decision; Commissioners Aikens and Elliott
dissented.

2. Decided by a vote of 4-2 to find probable
cause to believe that Robin's of Florence,
Inc. violated 2 U.S.C. §§ 441b(a) and 441f.

Commissioners Josefiak, McDoanld, McGarry,
and Thomas voted affirmatively for the
decision; Commissioners Aikens and Elliott
dissented.

(continued)
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Certification for BU 2071
October 3, 1989

3. Decided by a vote of 6-0 to -

a) Find no probable cause to believe that
LeMasters, Inc. violated 2 U.s.c.
SS 441b(a) and 441f;

b) Find no probable cause to believe that
Gary H. Slavens and Vicki Slavens violated
2 U.S.C. S 432(b) (3);

c) Find no probable cause to believe that
G.B. Stokes, Joe W. Pearce, Jr., and
Edward E. Saleeby violated 2 U.S.C.
S 441g;

d) Find no probable cause to believe that
Edward E. Saleeby violated 2 U.S.C.
S 441a(a) (1) (A);

e) Find no probable cause to believe that
the Tallon for Congress Committee and
Lamar J. Rabon, as treasurer, violated
2 U.S.C. SS 441a(f), 441b(a), and
11 C.F.R. 110.4(c)(2). Take no further

0D action with regard to 2 U.S.C. S 441f;

f) Close the file as it pertains to
LeMasters, Inc., G.B. Stokes, Joe W.
Pearce, Jr., Edward E. Saleeby, and the
Tallon for Congress Committee and Lamar
J. Rabon, as treasurer; and

g) Approve the conciliation agreements and
letters attached to the General Counsel's
report dated Sepember 20, 1989.

Commissioners Aikens, Elliott, Josefiak, McDonald,
McGarry, and Thomas voted affirmatively for the
decision.

Attest:

Date U Marjorie W. Emmons
Secretary of the Commission



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTO% DC 204H3

S October 6, 1989

Robert L. Welch
P.O. Box 6992
Florence, SC 29502

RE: MUR 2071
Robert L. Welch

Dear Mr. Welch:

On October 3 0 1989, the Federal Election Commission found
"D that there is probable cause to believe you violated 2 U.S.C.5 441f, a provisions of the Federal Election Campaign Act of1971, as amended, in connection with an April 14, 1982 $1,000.00

contribution to the Tallon for Congress Committee.

The Commission has a duty to attempt to correct suchviolations for a period of 30 to 90 days by informal methods ofconference, conciliation, and persuasion, and by entering into aconciliation agreement with a respondent. If we are unable toreach an agreement during that period, the Commission mayinstitute a civil suit in United States District Court and seekOD payment of a civil penalty.

Enclosed is a conciliation agreement that the Commission
has approved in settlement of this matter. If you agree withthe provisions of the enclosed agreement, please sign and return

-- it, along with the civil penalty, to the Commission within ten
days. I will then recommend that the Commission accept theagreement. Please make your check for the civil penalty payable
to the Federa-3 Election Commission.

If you have any questions or suggestions for changes in theenclosed conciliation agreement, or if you wish to arrange ameeting in connection with a mutually satisfactory conciliation
agreement, please contact Phillip L. Wise, the attorney assigned
to this matter, at (202) 376-8200.

Lawrence M. Noble
General Counsel

Enclosure
Conciliation Agreement



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCTO% D C 20463

October 6, 1989

Dwight F. Drake, Esquire
Nelson, Mullins, Riley & Scarborough
Keenan Building - 3rd Floor
1330 Lady Street
Post Office Box 11070
Columbia, SC 29211

RE: MUR 2071
Robin's of Florence, Inc.

Dear Mr. Drake:

On October 3 , 1989, the Federal Election Commission foundthat there is probable cause to believe your client, violated
2 U.S.C. 55 441b(a) and 441f, provisions of the Federal Election
Campaign Act of 1971, as amended, in connection with making a$1,000.00 contribution to the 1982 Tallon for Congress Committee
and knowingly making said contribution in the name of another
person.

The Commission has a duty to attempt to correct such
violations for a period of 30 to 90 days by informal methods of
conference, conciliation, and persuasion, and by entering into a
conciliation agreement with a respondent. If we are unable to
reach an agreement during that period, the Commission may

-- institute a civil suit in United States District Court and seek
payment of a civil penalty.

Enclosed is a conciliation agreement that the Commission
has approved in settlement of this matter. If your client agree
with the provisions of the enclosed agreement, please sign and
return it, along with the civil penalty, to the Commission
within ten days. I will then recommend that the Commission
accept the agreement. Please make your check for the civilw-enalty payable to the Federal Election Commission.



Dwight F. Drake, Esquire
Page 2

if you have any questions or suggestions for changes in the
enclosed conciliation agreement, or if you wish to arrange a
meeting in connection with a mutually satisfactory conciliation
agreement, please contact Phillip L. Wise, the attorney assigned
to this matter, at (202) 376-8200.

Sinc ely,

awrence M.Nol
General Counsel

Enclosure
Conciliation Agreement

0-



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, DC 20463

October 6, 1989

Jack W. Lawson, Jr., Esquire
603 West Palmetto Street
Post Office Box 309
Florence, SC 29503

RE: MUR 2071
Mark Lawson

Dear Mr. Jack Lawson:

on October 3 , 1989, the Federal Election Commission found
that there is probable cause to believe your client, violated
2 U.S.C. S 441f, a provision of the Federal Election Campaign
Act of 1971, as amended, in connection with an April 14, 1982,
$1,000.00 contribution to the Tallon for Congress Committee.

The Commission has a duty to attempt to correct such
violations for a period of 30 to 90 days by informal methods of
conference, conciliation, and persuasion, and by entering into a
conciliation agreement with a respondent. If we are unable to
reach an agreement during that period, the Commission may

(D institute a civil suit in United States District Court and seek
payment of a civil penalty.

Enclosed is a conciliation agreement that the Commission
has approved in settlement of this matter. If you agree with
the provisions of the enclosed agreement, please sign and return

-- it, along with the civil penalty, to the Commission within ten
days. I will then recommend that the Commission accept the
agreement. Please make your check for the civil penalty payable
to the Federal Election Commission.

If you have any questions or suggestions for changes in the
enclosed conciliation agreement, or if you wish to arrange a
meeting in connection with a mutually satisfactory conciliation
agreement, please contact Phillip L. Wise, the attorney assigned
to this matter, at (202) 376-8200.

Lawrence M. Noble
U. General Counsel

Enclosure
Conciliation Agreement



IF FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASH-INGT'ON, V( .20463

October 6, 1989

Ms. Lynn Hartnett
2001 Laurie circle
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071

Dear Ms. Hartnett:

On October 3, 1989, the Federal Election Commission found
that there is probable cause to believe you violated 2 U.S.C.
5 441f, provision of the Federal Election Campaign Act of 1971,
as amended in connection with a May 4, 1982 $1,000.00
contribution to the Tallon for Congress Committee.

The Commission has a duty to attempt to correct such
violations for a period of 30 to 90 days by informal methods of
conference, conciliation, and persuasion, and by entering into a

'C conciliation agreement with a respondent. If we are unable to
reach an agreement during that period, the Commission may
institute a civil suit in United States District Court and seek
payment of a civil penalty.

Enclosed is a conciliation agreement that the Commission
has approved in settlement of this matter. If you agree with
the provisions of the enclosed agreement, please sign and return
it, along with the civil penalty, to the Commission within ten
days. I will then recommend that the Commission accept the
agreement. Please make your check for the civil penalty payable
to the Federal Election Commission.

If you have any questions or suggestions for changes in the
enclosed conciliation agreement, or if you wish to arrange a
meeting in connection with a mutually satisfactory conciliation
agreement, please contact Phillip L. Wise, the attorney assigned
to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerel/ I/

Lawrence M. l
General Counsel

Enclosure
Conciliation Agreement
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, D C 20463

October 6, 1989

Jane Harris
P.O. Box 4217
North Myrtle Beach, SC 29597

RE: MUR 2071
Jane Harris

Dear Ms. Harris:

On October 3, 1989, the Federal Election Commission found
that there is probable cause to believe you violated 2 U.S.C.
5 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act of
1971, as amended, in connection with an April 14, 1982 $500.00
contribution to the Tallon for Congress Committee.

The Commission has a duty to attempt to correct such
violations for a period of 30 to 90 days by informal methods of
conference, conciliation, and persuasion, and by entering into a
conciliation agreement with a respondent. If we are unable to
reach an agreement during that period, the Commission may
institute a civil suit in United States District Court and seek

(:D payment of a civil penalty.

Enclosed is a conciliation agreement that the Commission
has approved in settlement of this matter. If you agree with
the provisions of the enclosed agreement, please sign and return
it, along with the civil penalty, to the Commission within ten

-- days. I will then recommend that the Commission accept the
agreement. Please make your check for the civil penalty payable
to the Federal Election Commission.

If you have any questions or suggestions for changes in the
enclosed conciliation agreement, or if you wish to arrange a
meeting in connection with a mutually satisfactory conciliation
agreement, please contact Phillip L. Wise, the attorney assigned
to this matter, at (202) 376-8200.

Since.4 ly,

General Counsel

Enclosure
Conciliation Agreement
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S FEDERAL ELECTION COMMISSION
WI'S,.WASHINGTON, D C 20463

October 6, 1989

Jerry Harris
P.O. Box 4217
North myrtle Beach, SC 29597

RE: MUR 2071
Jerr'1 Harris

Dear Mr. Harris:

On October 3 ,1989, the Federal Election Commission found
that there is probable cause to believe you violated 2 U.S.C.

S 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act of
1971, as amended, in connection with an April 14, 1982 $500.00
contribution to the Tallon for Congress Committee.

The Commission has a duty to attempt to correct such
violations for a period of 30 to 90 days by informal methods of
conference, conciliation, and persuasion, and by entering into a
conciliation agreement with a respondent. If we are unable to
reach an agreement during that period, the Commission may
institute a civil suit in United States District Court and seek
payment of a civil penalty.

Enclosed is a conciliation agreement that the Commission
has approved in settlement of this matter. If you agree with
the provisions of the enclosed agreement, please sign and return

-- it, along with the civil penalty, to the Commission within ten
days. I will then recommend that the Commission accept the
agreement. Please make your check for the civil penalty payable
to the Federal Election Commission.

If you have any questions or suggestions for changes in the
enclosed conciliation agreement, or if you wish to arrange a
meeting in connection with a mutually satisfactory conciliation
agreement, please contact Phillip L. Wise, the attorney assigned
to this matter, at (202) 376-8200.

Si n el1y,

Lawrence M. Noble
- General Counsel

Enclosure
Conciliation Agreement



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. DC 20463

October 6, 1989

Roland G. Minshew
3244 John's Cove
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071
Roland G. Minshew

Dear Mr. Minshew:

On October 3 , 1989, the Federal Election Commission found
that there is probable cause to believe you violated 2 U.S.C.

N. 5 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act of
1971, as amended, in connection with an April 14, 1982 $1,000.00
contribution to the Tallon for Congress Committee.

The Commission has a duty to attempt to correct such
violations for a period of 30 to 90 days by informal methods of
conference, conciliation, and persuasion, and by entering into a
conciliation agreement with a respondent. If we are unable to
reach an agreement during that period, the Commission may
institute a civil suit in United States District Court and seek

CD payment of a civil penalty.

Enclosed is a conciliation agreement that the Commission
has approved in settlement of this matter. If you agree with
the provisions of the enclosed agreement, please sign and return
it, along with the civil penalty, to the Commission within ten

-- days. I will then recommend that the Commission accept the
agreement. Please make your check for the civil penalty payable
to the Federal Election Commission.

If you have any questions or suggestions for changes in the
enclosed conciliation agreement, or if you wish to arrange a
meeting in connection with a mutually satisfactory conciliation
agreement, please contact Phillip L. Wise, the attorney assigned
to this matter, at (202) 376-8200.

Sinc ely, / /

Lawrence M. Noble
General Counsel

Enclosure
Conciliation Agreement



~ FEDERAL ELECTION COMMISSION
WI ?d~UWASHINGTON D C 20463

October 6, 1989

Vicki Slavens
864 Indian Drive
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071
Vicki Slavens

Dear Ms. Slavens:

on ctober 3 t 1989, the Federal Election Commission foundthat there is probable cause to believe you violated 2 U.S.C.5 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act of1971, as amended, in connection with knowingly permitting yourname to be used to make a $1,000.00 contribution to the 1982Tallon for Congress Committee by Gary H. Slavens. on
October 3 , 1989, the Commission also found that there is noprobable cause to believe you violated 2 U.S.C. 5 432(b)(3).

The Commission has a duty to attempt to correct suchviolations for a period of 30 to 90 days by informal methods ofconference, conciliation, and persuasion, and by entering into aconciliation agreement with a respondent. If we are unable toreach an agreement during that period, the Commission mayinstitute a civil suit in United States District Court and seekpayment of a civil penalty.

Enclosed is a conciliation agreement that the Commission
-- has approved in settlement of this matter. If you agree withthe provisions of the enclosed agreement, please sign and returnit, along with the civil penalty, to the Commission within tendays. I will then recommend that the Commission accept theagreement. Please make your check for the civil penalty payableto the Federal Election Commission.

If you have any questions or suggestions for changes in theenclosed conciliation agreement, or if you wish to arrange ameeting in connection with a mutually satisfactory conciliationagreement, please contact Phillip L. Wise, the attorney assigned
to this matter, at (202) 376-8200.

Sin c.Sely,

Lawrence .No e
General Counsel

Enclosure
Conciliation Agreement
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SFEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, D C 20463

October 6, 1989
Gary H. Slavens
2924 West Palmett Street
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071
Gary H. Slavens

Dear Mr. Slavens:

on October 3 ,1989, the Federal Election Commission found
that there is probable cause to believe you violated 2 U.S.C.
5 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act of
1971, as amended, in connection with you depositing $1;000.00
into the account of Vicki Slavens for her to make a $1,000.00
contribution to the 1982 Tallon for Congress Committee in her
name for you. on cztober 3 v 1989 the Commission also found that

D there is no probable cause to believe you violated 2 U.S.C.
5 432(b)(3).

The Commission has a duty to attempt to correct such
violations for a period of 30 to 90 days by informal methods of
conference, conciliation, and persuasion, and by entering into a
conciliation agreement with a respondent. If we are unable to

D reach an agreement during that period, the Commission may
institute a civil suit in United States District Court and seek
payment of a civil penalty.

Enclosed is a conciliation agreement that the Commission
-- has approved in settlement of this matter. If you agree with

the provisions of the enclosed agreement, please sign and return
it, along with the civil penalty, to the Commission within ten
days. I will then recommend that the Commission accept the
agreement. Please make your check for the civil penalty payable
to the Federal Election Commission.

If you have any questions or suggestions for changes in the
enclosed conciliation agreement, or if you wish to arrange a
meeting in connection with a mutually satisfactory conciliation
agreement, please contact Phillip L. Wise, the attorney assigned
to this matter, at (202) 376-8200.

Sin rely, /

Lawrence M. Noble
General Counsel

Enclosure
Conciliation Agreement



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCTON. DC 20463

October 6, 1989

Lamar J. Rabon, Treasurer
Tallon for Congress Committee
1512 West Evans Street
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071
Tallon for Congress
Committee and Lamar J.
Rabon, as treasurer

Dear Mr. Rabon:

This is to advise you that on October 3 , 1989, the Federal
Election Commission found that there is no probable cause to
believe the Tallon for Congress Committee ("Committee") and you,
as treasurer, violated 2 U.S.C. 55 441a(f), 441b(a), and
11 C.F.R. 5 110.4(c)(2). The Commission also decided to take no
further action with regard to 2 U.S.C. S 441f. Accordingly, the
file in this matter has been closed as it pertains to the
Committee and you, as treasurer.

This matter will become part of the public record within
30 days after it has been closed with respect to all other
respondents involved. Should you wish to submit any factual or
legal materials to appear on the public record, please do so
within ten days. Such materials should be sent to the Office of

-- the General Counsel.

The Commission reminds you that the confidentiality
provisions of 2 U.S.C. S5 437g(a)(4)(B) and 437g(a)(12)(A)
remain in effect until the entire matter has been closed. The
Commission will notify you when the entire file has been
closed.

If you have any questions, please contact Phillip L. Wise,
the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Since~ ly,
/ 7 ,I 9

a ' wre naM. oble
General Counsel



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. D C -463

October 6, 1989

Barbara Ohanesian
106 South Marlboro Street
P.O. Box 1373
Bennettsville, SC 29512-1373

RE: MUR 2071

Joe W. Pearce, Jr.

-- Dear Ms. Ohanesian:

This is to advise you that on Octobr 3 , 1989, the Federal
Election Commission found that there is no probable cause to
believe your client violated 2 U.S.C. S 441g. Accordingly, the
file in this matter has been closed as it pertains to your
client.

This matter will become part of the public record within
30 days after it has been closed with respect to all other
respondents involved. Should you wish to submit any factual or
legal materials to appear on the public record, please do so
within ten days. Such materials should be sent to the Office of
the General Counsel.

The Commission reminds you that the confidentiality
-- provisions of 2 U.S.C. 55 437g(a)(4)(B) and 437g(a)(12)(A)

remain in effect until the entire matter has been closed. The
Commission will notify you when the entire file has been
closed.

If you have any questions, please contact Phillip L. Wise,
the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

awenei C oble
General Counsel



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCTON. fC 20463

October 6, 1989

Benny R. Greer, Esquire
100 st. John Street
P.O. Drawer 519
Darlington, SC 29532

RE: MUR 2017

Edward E. Saleeby

Dear Mr. Greer:

This is to advise you that on Odtk 3, 1989, the Federal

Election Commission found that there is no probable cause to
believe your client violated 2 U.S.C. SS 441a(a)(1)(A) and 441g.
Accordingly, the file in this matter has been closed as it
pertains to your client.

This matter will become part of the public record within

30 days after it has been closed with respect to all other

respondents involved. Should you wish to submit any factual or

legal materials to appear on the public record, please do so

within ten days. Such materials should be sent to the Office of

the General Counsel.

The Commission reminds you that the confidentiality

provisions of 2 U.S.C. 55 437g(a)(4)(B) and 437g(a)(12)(A)

remain in effect until the entire matter has been closed. The

Commission will notify you when the entire file has been
closed.

If you have any questions, please contact Phillip L. Wise,

the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

Lawrence M. Noble
General Counsel
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCTON, DC 20463

October 6, 1989

Robert L. Welch
LeMasters, Inc.
P.O. Box 6992
Florence, SC 29502

RE: MUR 2071
LeMasters, Inc.

Dear Mr. Welch:

This is to advise you that on October 3 , 1989, the Federal
Election Commission found that there is no probable cause to
believe LeMasters, Inc., violated 2 U.S.C. 5S 441b(a) and 441f.
Accordingly, the file in this matter has been closed as it
pertains to LeMasters, Inc.

This matter will become part of the public record within
30 days after it has been closed with respect to all other
respondents involved. Should you wish to submit any factual or
legal materials to appear on the public record, please do so
within ten days. Such materials should be sent to the Office of
the General Counsel.

The Commission reminds you that the confidentiality
provisions of 2 U.S.C. 5 437g(a)(4)(B) and 437g(a)(12)(A)

-- remain in effect until the entire matter has been closed. The
Commission will notify you when the entire file has been closed.

If you have any questions, please contact Phillip L. Wise,
the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sinc ely,

Lawrence M .Noble
General Counsel
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FEDERAL ELECTION COMMISSION

WASHINCTON, D C 20463

October 6, 1989

Haigh Porter, Esquire
152 S. McQueen Street
P.O. Box 4337
Florence, South Carolina 29502-1337

RE: MUR 2071
G.B. Stokes, Jr.

Dear Mr. Porter:

This is to advise you that on ctber 3 , 1989, the Federal
Election Commission found that there is no probable cause to
believe your clients violated 2 U.S.C. S 441g. Accordingly, the
file in this matter has been closed as it pertains to your
client.

This matter will become part of the public record within
30 days after it has been closed with respect to all other
respondents involved. Should you wish to submit any factual or
legal materials to appear on the public record, please do so
within ten days. Such materials should be sent to the Office of
the General Counsel.

The Commission reminds you that the confidentiality
provisions of 2 U.S.C. 55 437g(a)(4)(B) and 437g(a)(12)(A)
remain in effect until the entire matter has been closed. The
Commission will notify you when the entire file has been
closed.

If you have any questions, please contact Phillip L. Wise,
the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincezely, /

Ge e Ma Co b le
S General Counsel



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCTON. OC. 20463

November 2 2, 19 89

CE9RTIFIED MAIL
RETURN RECEIPT REQUESTED

Jane Harris
P.O. Box 4217
North Myrtle Beach, SC 29597

RE: MUR 2071
Jane Harris

Dear Ms. Harris:
.Th

On October 6. 1989, you were notified that the federal
Election Commission found probable cause to believe that you.
violated 2 U.S.C. S 441f. On that same date, you were sent a
conciliation agreement offered by the Commission in settlement
of this matter.

Please note that pursuant to 2 U.S.C. s 437g(a)(4)(A)(i),
the conciliation period in this matter may not extend for more
than 90 days, but may cease after 30 days. Insofar as more than
30 days have elapsed without a response from you, a
recommendation concerning the filing of a civil suit will be
made to the Commission by the Office of the General Counsel
unless we receive a response from you within 5 days of receipt
of this letter.

Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincyqly,

General Counsel
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. D C 20463

November 22, 1989

CERTIFIED AIL
REGISTERED RECEIPT

Jerry Harris
P.O. Box 4217
North Myrtle Beach, SC 29597

RE: MUR 2071

Jerry Harris

Dear Mr. Harris:

On October 6, 1989, you were notified that the FederalElection Commission found probable cause to believe that youviolated 2 u.s.C. 5 441f. On that same date, you were sent aconciliation agreement offered by the Commission in settlement
of this matter.

Please note that pursuant to 2 U.s.c. 5 437g(a)(4)(A)(i),the conciliation period in this matter may not extend for morethan 90 days, but may cease after 30 days. Insofar as more than30 days have elapsed without a response from you, arecommendation concerning the filing of a civil suit will bemade to the Commission by the Office of the General Counselunless we receive a response from you within 5 days of receipt
of this letter.

Should you have any questions, please contact Phillip L.Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

7
4 awrence N. oble '
General Counsel



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCTON, O.C 20463

November 22, 1989

CERTIFIED RAIL
RETURN REE? 3ZBTND

Vicki Slavens
864 Indian Drive
Florence, SC 29501

RE: XUR 2071
Vicki Slavens

Dear Ms. Slavens:

On October 6, 1989, you were notified that the FederalElection Commission found probable cause to believe that youviolated 2 U.s.c. 5 441f. On that sase date, you were sent aconciliation agreement offered by the Commission in settlement
of this matter.

Please note that pursuant to 2 U.s.c. 5 437g(a)(4)(A)(i),
the conciliation period in this matter may not extend for morethan 90 days, but may cease after 30 days. Insofar as morethan 30 days have elapsed without a response fron you, arecommendation concerning the filing of a civil suit will bemade to the Commission by the Office of the General Counselunless we receive a response from you within 5 days of receipt
of this letter.

Should you have any questions, please contact Phillip L.Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sin rely,

( ,awrence N. Noble
General Counsel



IFEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. DC. 20463

November 22, 1989

CERTIFIED RAIL
RETURN RECEIPT REOUTED

Ms. Lynn Hartnett
2001 Laurie Circle
Florence, SC 29501

RE: MYR 2071
Lynn Hartnett

- Dear Ms. Hartnett:

On October 6. 1989, you were notified that the Federal
Election Commission found probable cause to believe that you,violated 2 U.S.C. S 441f. On that same date, you were sent a
conciliation agreement offered by the Commission in settlement
of this matter.

Please note that pursuant to 2 U.S.C. S 437g(a)(4)(A)(i),
the conciliation period in this matter may not extend for more
than 90 days, but may cease after 30 days. Insofar as more
than 30 days have elapsed without a response from you, a
recommendation concerning the filing of a civil suit will be
made to the Commission by the Office of the General Counsel
unless we receive a response from you within 5 days of receipt
of this letter.

Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sinc ely,

-Lawrence M. Noble
--'General Counsel



0 7

FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHNGTON. D C 20Mm

November 
22, 1989

CERTzFIED RAIL
RZTUR RZCZIPT REOURSTgD

Gary H. Slavens
2924 West Palmett Street
Florence, SC 29501

RE: MU! 2071
Gary Slavens

Dear Mr. Slavens:

On October 6, 1989, you were notified that the Federal
Election Commission found probable cause to believe that youviolated 2 U.S.C. 5 441f. On that same date, you vere sent a
conciliation agreement offered by the Commission in settlement
of this matter.

Please note that pursuant to 2 U.S.C. 5 437g(a)(4)(A)(i),
the conciliation period in this matter may not extend for more
than 90 days, but may cease after 30 days. Insofar as more than
30 days have elapsed without a response from you, arecommendation concerning the filing of a civil suit will be
made to the Commission by the Office of the General Counsel
unless we receive a response from you within 5 days of receipt
of this letter.

Should you have any questions, please contact Phillip L.Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sinc iely,

4'-
/ L~awrence H. Noble

t J General Counsel



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHNGTON. DC. 203

November 
22, 1989

CERTIFIED RAIL
RETURN RECIPT RBMSTED

Jack W. Lawson, Jr., Esquire
603 West Palmetto Street
Post Office Box 309
Florence, SC 29503

RE: MU! 2071Mark Lawson
Dear Mr. Jack Lawson:

On October 6, 1989, you were notified that the FederalElection Commission found probable cause to believe that yourclient, violated 2 U.S.c. 5 441f. On that same date, you weresent a conciliation agreement offered by the Commission in
settlement of this matter.

Please note that pursuant to 2 U.S.C. 5 437g(a)(4)(A)(i),the conciliation period in this matter may not extend for morethan 90 days, but may cease after 30 days. Insofar as morethan 30 days have elapsed without a response from you, arecommendation concerning the filing of a civil suit will bemade to the Commission by the Office of the General Counselunless we receive a response from you within 5 days of receipt
of this letter.

Should you have any questions, please contact Phillip L.Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sin ely,

Lawrence M. Noble
General Counsel
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. 0 C. 2063

November 22, 1989

CERTIFIED MIL
RETURN RECEIPT REQUETRD

Robert L. Welch
P.O. Box 6992
Florence, SC 29502

RE: HU! 2071

Robert L. Welch

-Dear Mr. Welch:

On October 6, 1989, you were notified that the Federal
Election Commission found probable cause to believe that you,
violated 2 U.S.C. S 441f. On that same date, you were sent a
conciliation agreement offered by the Commission in settlement
of this matter.

Please note that pursuant to 2 U.S.C. 5 437g(a)(4)(A)(i),
the conciliation period in this matter may not extend for more
than 90 days, but may cease after 30 days. Insofar as more
than 30 days have elapsed without a response from you, a
recommendation concerning the filing of a civil suit will be
made to the Commission by the Office of the General Counsel
unless we receive a response from you within 5 days of receipt
of this letter.

Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sin rely,

/
,awrefce M. Nob e

( General Counsel



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCTON. DC 243

November 22, 1989

CERTIFIED NAIL
REGISTERED RECEIPT

Roland G. Ninshew
3244 John's Cove
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071
j Roland G. Minshew

Dear Mr. Minshew:

On October 6, 1989, you were notified that the FederalElection Commission found probable cause to believe that you

violated 2 U.s.c. S 441f. On that same date, you were sent a
conciliation agreement offered by the Commission in settlement

'C of this matter.

Please note that pursuant to 2 U.S.C. 5 437g(a)(4)(A)(i),
CD the conciliation period in this matter may not extend for more

than 90 days, but may cease after 30 days. Insofar as more than
IST 30 days have elapsed without a response from you, a

recommendation concerning the filing of a civil suit will be
made to the Commission by the Office of the General Counsel
unless we receive a response from you within 5 days of receipt
of this letter.

Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Since lyf /

. wrence M. Noble
General Counsel



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. D C. 20463

November 22, 1989

CERTIFIED NUIL
RE~ruRN RECEIPT RSQUESTED

Dwight F. Drake, Esquire
Nelson, Nullins, Riley & Scarborough
Keenan Building - 3rd Floor
1330 Lady Street
Post Office Box 11070
Columbia, SC 29211

RE: MUR 2071
Robin's of Florence, Inc.

Dear Mr. Drake:

On October 6. 1989, you were notified that the Federal
Election Commission found probable cause to believe that your
client, violated 2 U.S.C. 5S 441b(a) and 441f. On that same
date, you were sent a conciliation agreement offered by the
Commission in settlement of this matter.

Please note that pursuant to 2 U.S.C. 5 437g(a)(4)(A)(i),
the conciliation period in this matter may not extend for more
than 90 days, but may cease after 30 days. Insofar as more
than 30 days have elapsed without a response from you, a
recommendation concerning the filing of a civil suit will be
made to the Commission by the Office of the General Counsel
unless we receive a response from you within 5 days of receipt
of this letter.

Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

S eely,

awrence N. Noble
General Counsel



Dwight F, Drake

(803) 713-9420

NELSON, MULLINS, RILEY & SCARBOROUGH
ATTORNEYS AND COUNSELORS AT LAW

THIRD FLOOR. KEIENAN BUILDINO

1330 LADY STREET

POST OrrICE BOX 11070

COLUMUIA, SOUTH CAROLINA 29211
TELEPHONE 5003) 709-8000

TELECOPY (803) LS0-7500

(03) 733-9499

OTHER OFFICES:

GREENVILLE. SOUTH CAROLINA

LEXINGTON. SOUTH CAROLINA

MYRTLE SE-ACH. SOUTH CAROLINA

November 27, 1989

Mr. Lawrence M. Noble, General Counsel
Federal Election Commission
Washington, DC 20463

RE: MUR 2071
Robin's of Florence, Inc.

Dear Mr. Noble:

This is in response to your letter of October 6, 1989 and the proposed
conciliation agreement forward to me along with that letter.

In order to conclude this matter, I would appreciate an extension of
time in which to respond for an additional thirty days. I am scheduled
to argue two matters in the South Carolina Supreme Court during the
first week of December and my schedule is accordingly compressed.

'D I look forward to hearing from you soon and appreciate your consideration
in this matter.

Sincerely,

7 . D

Dw4i ght" IP. Drake

DFD: jc

CD

CD

.

Ad6k
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jack W. Lawson, Jr., P9. 09 NOV 30
Antorny at Law

603 West Pafmtto Strrw
?ost 9ffux 'Box 309

'4L urce, South Caroina 29503 'Ttphotwt: (803) 667-0585

November 28, 1989

Mr. Phillip L. Wise
Federal Election Commission CU --999 E Street Northwest
Washington, DC 20463 "

RE: MUR 2071 06-
Mark Lawson . 0

Dear Mr. Wise:

Pursuant to your converation with my secretary, please
accept this letter as my formal request for an extension of time

-D to respond in relation to the above-captioned matter. I should
be completed with the death penalty trial by December 18, 1989
and will be responding on that date.

.C
Thanking you, and with kind regards, I remain

Ve u ')your

Th SON,J.

-- JWLjr:pj



FEDEREDFEDOERAL U C ION r OHllISSION
MAlt Iormi Roeand G. Minihew

N MV 30 A" 9:2f1 3244 John', Cove
Ftorence, S. C. 29501

RE: MUR 2071

OetobeA 28, 1989 S

aI - ) 4 -

Lawrtence M. Nobe
Generae Counze-
Federat Etection CommiA.6ion
Washington, D. C. 20463

Dear Mt. Nobte:

Iz te'etcnce to your tetter dated November 22, 1989, which
I teceivcd yesterday, concerning a concitiation agreement
of6ered to me by the Commission in setttement of this matter,

O iecase note that I am tequesting a 10 day extension.

Ptecase note atzo that I am tequesting that you tet Mt. Robert
L. Weech handee thi6 mattet for me f'rom this point on. I
bc eve /e discussed this6 with Mk. Wise and waAs tofd that I
si:oufd request this in writing.

0 T.azk you f'n your cooperation in thi-s mattet.

Sndeet GouA'e

Roeaiid G. Minlshete

2k C~'



FfDERAL C.Id ION r CMMIS$1!'

0EC-I AD31Novembe. 28, 1989

Dear Mt. Nobte,

I ueceJ.ved your Lette ye,6te'dau eonw.e .Z a. 6uppo,6ed Uo..ation
of the edvaL etection tawa. Aa oj tkhi date m4. Robext L. We.ch i£U
be actcing on my befhat. I woutd app'eciate a ten (10) day exten6ion on
this mattet. PLeaue 6end copie6 oj att covteapondence to M4. Wel ch a,6
wetU to me 4tom now on. I be.Ueue that you have hiz add4eAA.

Thank You,

~ni A. Hatnett

MJ%. Lawtence M. Nobte
Generat Council
Fedeat Etection CommZ,6aon
Wahington, V. C. 20643

-z',

mom



0
JANE F. HARRIS
P.O. BOX 4217

NORTH MYRTLE BEACH, SC

ell
FEEPAI ELECTIONCMMISSIO~N

29597 4U M%29

November 28, 1989

Mr. Lawrence M. Noble
General Counsel
Federal Election Commission
999 E. Street, N.W.
Washington, D.C. 20463

RE: Mur 2071
Jane Harris

Dear Mr. Noble:

This is in response to your letter of November 22, 1989 nap
concerning MUR 2071. I am requesting a ten day extension to a
response to the above referenced letter.

Further, I am requesting that you accept my authorization to .
appoint Robert L. Welch as my representative to act on my behalf
reference to any further correspondence or transactions concernin -
imuR 2071. .

S-incerely, '

Y~neF. Harris



eiUSAL ETION ,'Wmiss"
JERRY HARRIS MAIl ROOM
P.O. BOX 4217

NORTH MYRTLE BEACH, Sc 29597 U 9:29

November 28, 1989

Mr. Lawrence M. Noble
General Counsel
Federal Election Commission
999 E. Street, N.W.
Washington, D.C. 20463

RE: Mur 2071
Jerry Harris

Dear Mr. Noble:

This is in response to your letter of November 22, 1989
concerning MUR 2071. I am requesting a ten day extension to a
response to the above referenced letter.

Further, I am requesting that you accept my authorization to
appoint Robert L. Welch as my representative to act on my behalf in
reference to any further correspondence or transactions concerning
= UR 2071.

..incere.L '

CD

717Harris
na Z,
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCTON. D.C. 2043

December 7, 1989

Jack W. Lawson, Jr., Esquire
603 West Palmetto Street
Post Office Box 309
Florence, SC 29503

RE: RM 2071
Mark Lawson

Dear Mr. Jack Lawson:

This is in response to your letter dated November 28, 1989,
which we received on November 30, 1989, requesting an extension
until Deceber 18, 1969 to respond to the Commission's proposed
post probable cause conciliation agreement. After considering
the circumstances presented in your letter, I have granted the
requested extension. Accordingly, your response is due by the
close of business on December 18, 1989.

if you have any questions, please contact Phillip L. Wise,
0the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

-~
Lawrence M. Noble
General Counsel



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. D.C. 20463

Decber7, 1989

Dwight F. Drake, asquire
Nelson, Nullins, Riley & Scarborough
Keenan SBuildng - 3rd-Floor
1330 Lady Street
Post Office Box 11070
Columbia, SC 29211

R3: NUR 2071
Robin's of Florence, Znc.

Dear Mr. Drake:

This is in response to your letter dated Novenber 27, 1989,which we received on November 30, 1989, requesting an extensionof 30 days to respond to the Comissiones proposed post probablecause conciliation agreement. After considering thecircumstances presented in your letter, I have granted the
requested extension. Accordingly, your response is due by theclose of business on January 3, 1990.

If you have any questions, please contact Phillip L. Wise,0 the attorney assigned to this matter, at (202) 376-6200.

Sincerely,

Lawrence . Noble z
General Counsel



7'-DERAL EL CTlN COMMIISF!.,

89DEC 21 Pf"! 5:02
BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Ratter of )
)

Gary H. Slavens, et al. R 2071

GENERAL COUNSEL'S REPORT

On October 3, 1989, the Federal Election Commission (the

"Commission") found probable cause to believe that Gary H.

Slavens, Vicki Slavens, Jerry Harris, Jane Harris, Roland G.

Minshew, Lynn Hartnett, and Robert L. Welch each violated

2 U.S.C. S 441f. On that same date the Commission found

Nprobable cause to believe that Robin's of Florence, Inc.,

'7 violated 2 U.S.C. ss 441b(a) and 441f.

On October 6, 1989, this Office mailed each Respondent

notification of the Commission's findings. Enclosed with each

notification was a conciliation agreement approved by the

Commission in settlement of this matter. The Respondents made

no reply to the notifications and conciliation agreements. On

November 22, 1989, the Office of the General Counsel mailed

reminder letters to the Respondents, requesting a response

within 5 days from receipt thereof.

Gary H. Slavens has not responded. Vicki Slavens responded

on December 4, 1989. Ms. Slavens once again asserted that she

did nothing wrong when she contributed $1,000.00 to the 1982

Tallon Campaign Committee. By letters received at the

Commission from November 30, 1989 to December 4, 1989, Lynn

Hartnett, Jane Harris, Jerry Harris, and Roland G. Minshew each

appointed Robert L. Welch to represent them in settlement of



-2- 4
this matter. On December 4, 1989, Mr. Welch responded on behalf

of himself, and those Respondents who authorized his

representation. on November 30, 1989, counsel for Mark Lawson,

and counsel for Robin's of Florence, Inc. each requested an

extension of time to respond until December 18, 1989, and

January 3, 1990, respectively. These extension requests were

granted by this office.

After all responses are received this Office will report to

the Commission with appropriate recommendations.

Date k/'w rneM
Staff Assigned: Phillip L. Wise



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. D.C 20463

February 21, 1990

CERTIFIED MAIL
RETURN RECEIPT REQUESTED

Gary H. Slavens
2924 West Palmett Street
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071
Gary Slavens

Dear Mr. Slavens:

On October 6, 1989, you were notified that the Federal
Election Commission found probable cause to believe that youviolated 2 U.S.C. 5 441f. On that same date, you were sent aconciliation agreement offered by the Commission in settlement ofthis matter. On November 22, 1989, this Office by certified
mail, mailed you a reminder letter requesting a response within 5days from receipt thereof. The green return receipt shows that
the reminder letter was received by you on November 29, 1989. To
date you have not responded.

oD Please note that pursuant to 2 U.S.C. 5 437g(a)(4)(A)(i),the conciliation period in this matter may not extend for more
than 90 days, but may cease after 30 days. Insofar as more than30 days have elapsed without a response from you, the Office of
the General Counsel will recommend that the Commission authorize
the filing of a civil suit unless we receive a response from you
within 10 days of your receipt of this letter.

Should you have any questions, please contact Phillip L.
Wise, the attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sicir', 7 A

Lawrence M. Noble
General Counsel
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of) I oSENSITIVE
Gary H. Slavens, et al. ) NUR 2071

GENERAL COUNSEL'S REPORT

I. BACKGROUND

On October 3, 1989, the Federal Election Commission (the

"Commission") found probable cause to believe that Gary H.

Slavens, Vicki Slavens, Jerry Harris, Jane Harris, Roland G.

Min-hew, Lynn Hartnett, and Robert L. Welch each violated

2 I.S.C. S 441f. On that same date the Commission found

probable cause to believe that Robin's of Florence, Inc.,

violated 2 U.S.C. SS 441b(a) and 441f.

On October 6, 1989, this Office mailed each Respondent

.-N notification of the Commission's findings. Enclosed with each

fCD notification was a conciliation agreement approved by the

V, Commission in settlement of this matter. The Respondents made

nc .eciy to the notifications and conciliation agreements. On

November 22, 1989, the Office of the General Counsel mailed

reminder letters to the Respondents, requesting a response

within 3 days from receipt thereof.

2ary H. Slavens has not responded. Vicki Slavens responded

on December 4, 1989. (Attachment 1). Ms. Slavens once again

asserted that she did nothing wrong when she contributed

$1,000.00 to the 1982 Tallon Campaign Committee. By letters

teceived at the Commission from November 30, 1989 to December 4,

1989, Lynn Hartnett, Jane Harris, Jerry Harris, and Roland G.
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Minshew each appointed Robert L. Welch to represent them in

settlement of this matter. (Attachment 2). On December 4,

1989,, Mr. Welch responded on behalf of himself, and those

Respondents who authorized his representation. (Attachment 3).

On November 30, 1989, counsel for Mark Lawson, and counsel for

Robin's of Florence, Inc. each requested an extension of time

to respond until December 18, 1989, and January 3, 1990,

respectively. (Attachments 4 and 5, respectively). These

extension requests were granted by this office.

On December 27, 1989, counsel submitted a response on

behalf of Mark Lawson. (Attachment 6). on January 3, 1990v

m counsel responded on behalf of Robins' Of Florence, Inc.

(Attachment 7).

II. ANALYSIS

A. Robert L. Welch, Roland G. Mirashew, Lynn A. Hartnett,
Jery arris, anae Harris.
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B. Robin's Of Florence, Inc.



-4-

C. Mark Lawson 1

I Pill!



D. Vicki Slavens

CD
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a



K. Gary H. Slavens
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Ill. RECOMMENDATIONS

Approve the attached conciliation agreements and letter

Date wec .Nbe
General Counsel

Attachments:
1. V. Slavens' Response
2. Response naming Welch as representative
3. Counteroffer by Welch for himself and others
4. Mark Lawson's Request for extension
5. Robin's of Florence, Inc.'s request for extension
6. Mark Lawson's Response to agreement
7. Counteroffer by Robin's of Florence, Inc.
8. Proposed conciliation agreement with Welch
9. Proposed conciliation agreement with Minshew

10. Proposed conciliation agreement with Hartnett
11. Proposed conciliation agreement with Mr. Harris
12. Proposed conciliation agreement with Ms. Harris
13. Proposed conciliation agreement with Robin's of Florence
14. Proposed conciliation agreement with Mark Lawson
15. Vicki Slavens' affidavit
16. Proposed conciliation agreement with Vicki Slavens
17. Letters [4]

0 Staff assigned: Phillip L. Wise



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )

MUR 2071
Gary H. Slavens, et al.

CERTIFICATION

I, Marjorie W. Emmons, recording secretary for the

Federal Election Commission executive session on March 6,

1990, do hereby certify that the Commission decided by a
7) vote of 4-2 to approve the conciliation agreements and

letters attached to the General Counsel's report dated

February 21, 1990, as amended by the General Counsel's

Errata dated February 23, 1990, on MUR 2071.

C7 Commissioners Josefiak, McDonald, McGarry, and Thomas

voted affirmatively for the decision; Commissioners

Aikens and Elliott dissented.

Attest:

Da% --

Secr arjorie W. EmmonsSecrt ary of the Commission
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, DC 20463SE SITIVE

February 23, 1990

MEMORANDUM

TO: The Commission

FROM: Lawrence M. Noble
General Counsel/ y

BY: Lois G. Lerner
Associate General Counsel

SUBJ: Errata in MUR 2071

The proposed letter to Robert Welch at Attachment 17, pages

2 and 3, of the General Counsel's Report, dated February 21,

1990, contains some typographical errors. Attached is a

corrected letter.

Attachment



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of

Robert Welch

) )MUYR 2071

CERTIFICATION

I, Marjorie W. Emmons, Secretary of the Federal Election
Commission, do hereby certify that on February 27, 1990, the
Commission decided by a vote of 5-0 to approve the letter to
Robert Welch circulated in the General Counsel's February 23,

1990 Errata on MUR 2071.

Commissioners Aikens, Elliott, Josefiak, McGarry and
Thomas voted affirmatively for the decision; Commissioner

McDonald did not cast a vote.

Attest:

Date arjorie W. Emmons
Secretary of the Commission

Receive in the Secretariat: Thursday, Feb. 22, 1990 5:20 p.m.Circulated to the Commission: Friday, Feb. 23, 1990 12:00 p.m.Deadline for vote: Tuesday, Feb. 27, 1990 4:00 p.m.



NELSON, MULLINS, RILEY & SCAR3OP, 4 , 5 9 125
ATTORNEYS AND COUNSELORS AT LAWPU1 ",-" F1112:58

DwLght F. Drake THIRD FLOOR. KEENAN BUILDING OTHER OFFICES:
(803) 733-9420 1330 LADY STREET GREENVILLE. SOUTH CAROLINA

LEXINGTON. SOUTH CAROLINA
POST OFFICE BOX 11070 MYRTLE BEACHK SOUTH CAROLINA

COLUMBIA, SOUTH CAROLINA 29211

TELPHONE (803) 799-2000 , 7-

TELCCOPY (603) 256-7500 O . ,

(803) 733-9499

April 3, 1990

Honorable Lawrence M. Noble
General Counsel
Federal Election Commission
Washington, DC 20463

RE: MUR 2071
Robin's of Florence, Inc.

Dear Mr. Noble:

I am in receipt of your letter of March 9th and the attached conciliation
agreement.

After conferring with my client, I have been authorized to sign thissr agreement and enclosed you will find a copy of the agreement signed by
me.

Under separate cover, Mr. Bobby Welch of Robin's of Florence willforward to you a check in the amount of $1,250 within 30 days.

Should you have any questions, please do not hesitate to let me know.

Sincerely,

Dwight F. Drake

DFD: Tc

cc: Mr. Bobby Welch



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGT0, D C 20463

April 3, 1990

POSTMASTER
1901 West Evans Street
Florence, South Carolina 29501

RE: MUR 2071

Gary H. Slavens

Dear Sir or Madam:

Pursuant to 39 C.F.R. 5 265(d)(1), we request that you
provide us with the present address of Gary H. Slavens.
According to our records, the address of Mr. Slavens was 2924
West Palmett Street, Florence, South Carolina as of November 29,
1989.

Under 39 C.F.R. S 265.8e(8)(iii), we request a waiver of
fees. In this connection I hereby certify that the Federal
Election Commission, an agency of the U.S. Government, requires
the information requested above in the performance of its
official duties, and that all other known sources for obtaining
it have been exhausted.

A return envelope is enclosed. Should you have any
questions or require any further information, please call
Phillip L. Wise, the attorney assigned to this matter, at (202)
376-8200.

Thank you for your assistance.

Sinc

ne M. Noble
11- General Counsel

Enccsure
Envelope



'lowJ

ShpR 12 A" 5

FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCTON. D.C. 20463

April 3, 1990

POSTMASTER
1901 West Evans Street F Tj

Florence, South Carolina 29501

RE: MU 2071
Gary H. Slavens

Dear Sir or Madam:

Pursuant to 39 C.F.R. 5 265(d)(1), we request that you
provide us with the present address of Gary H. Slavens.
According to our records, the address of Mr. Slavens was 2924
West Palmett Street, Florence, South Carolina as of November 29,
1989.

Under 39 C.F.R. S 265.8e(8)(iii), we request a waiver of
_ fees. In this connection I hereby certify that the Federal

Election Commission, an agency of the U.S. Government, requires
the information requested above in the performance of its
cfficial duties, and that all other known sources for obtaining
it have been exhausted.

A return envelope is enclosed. Should you have any
questions or require any further information, please call
Phillip L. Wise, the attorney assigned to this matter, at (202)
376-8200.

Thank you for your assistance.

Sincerel

General Counsel

Enclosure
Envelope
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION CONNISSIONIO LSEMSITIVEr

In the Matter of )L @MI@ITIII)
Vicki Slavens ) MUR 2071

GENERAL COUNSEL'S REPORT

I. BACKGROUND

Attached is a conciliation agreement which has been signed

by Vicki Slavens. 1 The attached agreement contains no changes

from the agreement approved by the Commission on March 6, 1990.

A check for the civil penalty has been received from the

respondent.

II. RECOMMENDATIONS

1. Accept the attached conciliation agreement with Vicki
Siavens.

2. Close the file as to this respondent.

3. Approve the attached letter.

Date-( Lawrence N
General Counsel

Attachments
1. Agreement and Photocopy of civil penalty check
2. Letter to Respondent

Staff Assigned: Phillip L. Wise

1. Recent notification letters to Gary Slavens have been
returned to the Office of the General Counsel as not
deliverable. Prior to these recent letter returns from the Post
Office, Mr. Slavens has always signed for and received his mail
at his address on record with the Commission. A staff member
from this Office telephoned the Post Office in Florence, South
Carolina to obtain Mr. Slavens new address. An agent for the
Post Office indicated she was prohibited from divulging such
information without written authorization. Accordingly this
Office mailed a letter to the Postmaster of the Florence Post
Office requesting Mr. Slavens' forwarding address. This letter
also contained the regulatory sections which authorizes the
Commission to receive the requested address.



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )
MUR 2071

Vicki Slavens

CERTIFICATION

I, Marjorie W. Emmons, Secretary of the Federal Election

Commission, do hereby certify that on April 13, 1990, the

Commission decided by a vote of 6-0 to take the following

,\4 actions in MUR 2071:

1. Accept the conciliation agreement
with Vicki Slavens, as recommended
in the General Counsel's report
dated April 10, 1990.

2. Close the file as to this respondent.

3. Approve the letter, as recommended
CD in the General Counsel's report

dated April 10, 1990.

Commissioners Aikens, Elliott, Josefiak, McDonald, McGarry

and Thomas voted affirmatively for the decision.

Attest:

Date arjorie W. Emmons
Secretary of the Commission

Received in the Secretariat: Tues., April 10, 1990 4:18 p.m.
Circulated to the Commission: Wed., April 11, 1990 11:00 a.m.
Deadline for vote: Fri., April 13, 1990 11:00 a.m.



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. D C 20463

April 17, 1990

Vicki Slavens
864 Indian Drive
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071

Vicki Slavens

Dear Ms. Slavens:

On April 13, 1990, the Federal Election Commissionaccepted the signed conciliation agreement and civil penalty
submitted by you in settlement of a violation of 2 U.S.C.
S 441f, a provision of the Federal Election Campaign Act of- 1971, as amended. Accordingly, the file has been closed in this
matter as it pertains to you.

This matter will become a part of the public record within30 days after it has been closed with respect to all otherrespondents involved. If you wish to submit any factual orlegal materials to appear on the public record, please do sowithin ten days. Such materials should be sent to the Office ofthe General Counsel. Please be advised that information derivedCD in connection with any conciliation attempt will not become
public without the written consent of the respondent and theCommission. See 2 U.S.C. 5 437g(a)(4)(B). The enclosed
conciliation agreement, however, will become a part of the
public record.

The Commission reminds you that the confidentiality
provisions of 2 U.S.C. S5 437g(a)(4)(B) and 437g(a)(12)(A)remain in effect until the entire matter has been closed. The
Commission will notify you when the entire file has been closed.
In the event you wish to waive confidentiality under 2 U.S.C.
S 437g(a)(12)(A), written notice of the waiver must be submittedto the Commission. Receipt of the waiver will be acknowledged
in writing by the Commission.



Vicki Slavens
Page 2

Enclosed you will find a copy of the fully executed
conciliation agreement for your files. If you have any
questions, please contact Phillip L. Wise, the attorney assigned
to this matter, at (202) 376-8200.

General Counsel

Enclosure
Conciliation Agreements
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of

Vicki Slavens ) MUR 2071

CONCILIATION AGREEMENT

This matter was initiated by the Federal Election

Commission ("Commission"), pursuant to information ascertained

in the normal course of carrying out its supervisory

responsibilities. The Commission found probable cause to

believe that Vicki Slavens ("Respondent") violated 2 U.S.C.

§ 441f.

NOW, THEREFORE, the Commission and the Respondent,

having duly entered into conciliation pursuant to 2 U.S.C.

5 437g(a)(4)(A)(i), do hereby agree as follows:

I. The Commission has jurisdiction over the Respondent and

the subject matter of this proceeding.

II. Respondent has had a reasonable opportunity to

demonstrate that no action should be taken in this matter.

III. Respondent enters voluntarily into this agreement with

the Commission.

IV. The pertinent facts in this matter are as follows:

1. Respondent is a person within the meaning of

2 U.S.C. § 431(11).

2. In 1982, Gary H. Slavens deposited $1,000.00 into

Vicki Slavens' checking account with the understanding that she

would contribute said amount to the 1982 Tallon for Congress

Committee.

3. In Respondents' Affidavit filed with the

I
-I..

~

q
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Commission on September 10, 1986 she stated, "...that during

1982 she was married to Gary Slavens and she was told by him

that he had been advised that a man and wife could each

contribute $1,000.00 to the Tallon for Congress Campaign, and

that he had already contributed $1,000.00 and that he would like

her to contribute $1,000.00. She told her husband that she was

not sure that she had the money in her checking account and he

said that he would deposit the $1,000.00 out of his personal

checking account into hers." After the $1,000.00 was deposited

into Vicki Slavens' account by Gary Slavens, Vicki Slavens

_ contributed $1,000.00 by check to the 1982 Tallon for Congress

- Committee.

V. Respondent knowingly permitted her name to be used to

effect a contribution for another person, in violation of

2 U.S.C. S 441f.
0

VI. Respondent will pay a civil penalty to the Federal

Election Commission in the amount of Two Hundred Fifty dollars

(S250.00), pursuant to 2 U.S.C. S 437g(a)(5)(A).

VII. The Commission, on request of anyone filing a

complaint under 2 U.S.C. 5 437g(a)(1) concerning the matters at

issue herein or on its own motion, may review compliance with

this agreement. If the Commission believes that this agreement

or any requirement thereof has been violated, it may institute a

civil action for relief in the United States District Court for

the District of Columbia.

VIII. This agreement shall become effective as of the date

that all parties hereto have executed same and the Commission
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has approved the entire agreement.

IX. Respondent shall have no more than thirty (30) days

from the date this agreement becomes effective to comply with

and implement the requirements contained in this agreement and

to so notify the Commission.

X. This Conciliation Agreement constitutes the entire

agreement between the parties on the matters raised herein, and

no other statement, promise, or agreement, either written or

oral, made by either party or by agents of either party, that is

not contained in this written agreement shall be enforceable.

FOR THE COMMISSION:

General Counsel

0 FOR THE RESPONDENT:

Dat e'Vicki Slavens
Respondent
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COI*SSION

In the Matter of )

) SENSITIVERobert L. Welch, Roland G. ) MUR 2071
Minshew, and Lynn A. )
Hartnett

GENERAL COUNSEL'S REPORT

I. BACKGROUND

Attached are conciliation agreements which have been signed

by Robert L. Welch, Roland G. Minshew, and Lynn A. Hartnett.

The attached agreements contain no changes from the agreement

0 approved by the Commission on March 6, 1990. Checks for the

civil penalty have been received from each of the three

respondents.

II. RECONENDATIONS

1. Accept the attached conciliation agreements with
Robert L. Welch, Roland G. Minshew, and Lynn A.
Hartnett.

2. Close the file as to these respondents.

3. Approve the attached letters.

Date rencecM.nole
C General Counsel

Attachments
1. Conciliation Agreements and

Photocopy of civil penalty checks
2. Letter to Respondent

Staff Assigned: Phillip L. Wise
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )
)

Robert L. Welch, Roland G. ) MUR 2071
Minshew, and Lynn A. )
Hartnett

CERTIFICATION

I, Marjorie W. Emmons, Secretary of the Federal Election

Commission, do hereby certify that on April 13, 1990, the

Commission decided by a vote of 6-0 to take the following

actions in MUR 2071:

1. Accept the conciliation agreements with
Robert L. Welch, Roland G. Minshew, and
Lynn A. Hartnett, as recommended in the
General Counsel's report dated April 13,
1990.

Q 2. Close the file as to these respondents.

3. Approve the letters, as recommended in
the General Counsel's report dated
April 13, 1990.

Commissioners Aikens, Elliott, Josefiak, McDonald, McGarry

and Thomas voted affirmatively for the decision.

Attest:

Date Marjorie W. Emmons
Secretary of the Commission

Received in the Secretariat: Tues., April 10, 1990 4:18 p.m.Circulated to the Commission: Wed., April 11, 1990 11:00 a.m.Deadline for vote: Fri., April 13, 1990 11:00 a.m.



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, DC 20463

April 17, 1990

Robert L. Welch
P.O. Box 6992
Florence, SC 29502

RE: MUR 2071
Robert L. Welch
Roland G. minshew
Lynn A. Hartnett

Dear Mr. Welch:

On April 13, 1990, the Federal Election Commission
",J accepted the signed conciliation agreement and civil penalties

submitted by Roland G. Minshew, Lynn A. Hartnett, and you in
settlement of a violation of 2 U.S.C. 5 441f, a provision of
the Federal Election Campaign Act of 1971, as amended.
Accordingly, the file has been closed in this matter as it
pertains to Roland G. Minshew, Lynn A. Hartnett, and you.

This matter will become a part of the public record within
30 days after it has been closed with respect to all other
respondents involved. If you wish to submit any factual or
legal materials to appear on the public record, please do so
within ten days. Such materials should be sent to the Office of
the General Counsel. Please be advised that information derived
in connection with any conciliation attempt will not become

-- public without the written consent of the respondent and the
Commission. See 2 U.S.C. S 437g(a)(4)(B). The enclosed
conciliation agreement, however, will become a part of the
public record.

The Commission reminds you that the confidentiality
provisions of 2 U.S.C. SS 437g(a)(4)(B) and 437g(a)(12)(A)
remain in effect until the entire matter has been closed. The
Commission will notify you when the entire file has been closed.
In the event you wish to waive confidentiality under 2 U.S.C.
5 437g(a)(12)(A), written notice of the waiver must be submitted
to the Commission. Receipt of the waiver will be acknowledged
in writing by the Commission.



Robert L. Welch
Page 2

Enclosed you will find a copy of the fully executed
conciliation agreements for your files. if you have any
questions, please contact Phillip L. Wise, the attorney assigned
to this matter, at (202) 376-8200.

tawrence M. Noble
General Counsel

Enclosure
Conciliation Agreements



90MAR27 i(1U":37
BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMISSION

In the Matter of )
)

Roland G. Minshew ) MUR 2071
)

CONCILIATION AGREERENT
Cz .

This matter was initiated by the Federal Election

Commission ("Commission"), pursuant to information ascertained

in the normal course of carrying out its supervisory

responsibilities. The Commission found probable cause to

believe that Roland G. Minshew ("Respondent") violated 2 U.S.C.

S 441f.

NOW, THEREFORE, the Commission and the Respondent, having

duly entered into conciliation pursuant to 2 U.S.C.

§ 437g(a)(4)(A)(i), do hereby agree as follows:

I. The Commission has jurisdiction over the Respondent and
D

the subject matter of this proceeding.

II. Respondent has had a reasonable opportunity to

demonstrate that no action should be taken in his matter.

III. Respondent enter voluntarily into this agreement with

the Commission.

IV. The pertinent facts in this matter are as follows:

i. Roland G. Minshew is a person within the meaning

-f 2 u.S. . § 431(11).

2. The Federal Election Campaign Act of 1971, as

amended ("the Act") provides that no person shall make a

:ontribution in the name of another person or knowingly permit

his name t- be used to effect such a contribution, and no person
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shall knowingly accept a contribution made by one person in the

name of another person. 2 U.S.C. 5 441f.

3. Robin Tallon, Jr., was a candidate for the House
of Representatives in 1982. The Tallon for Congress Committee

was Mr. Tallon's principal campaign committee for his 1982

campaign.

4. Various employees of stores owned by Robin Tallon,

Jr., including Roland G. Minshew, received $1,500.00 bonuses on
April 12, 1982 and made $1,000.00 contributions to the Tallon

for Congress Committee on April 14, 1982.

5. Roland G. Minshew made a $1,000.00 contribution on
-- April 14, 1982 to the Tallon for Congress Committee, two days

-z after receiving his bonus from Robin's of Florence, Inc.

6. Respondent contends that the violation of the Act

was not knowing and willful.
0

V. Respondent knowingly permitted his name to be used to

effect a contribution by another person, in violation of

2 U.S.C. § 441f.

VI. Respondent will pay a civil penalty to the Federal

Election Commission in the amount of Two Hundred Fifty dollars

($250.00), pursuant to 2 U.S.C. 5 437g(a)(5)(A).

VII. The Commission, on request of anyone filing a

complaint under 2 U.S.C. S 437g(a)(1) concerning the matters at

issue herein or on its own motion, may review compliance with

this agreement. If the Commission believes that this agreement

or any requirement thereof has been violated, it may institute a

civil action for relief in the United States District Court for
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the District of Columbia.

VIII. This agreement shall become effective as of the date

that all parties hereto have executed same and the Commission

has approved the entire agreement.

IX. Respondent shall have no more than thirty (30) days

from the date this agreement becomes effective to comply with

and implement the requirements contained in this agreement and

to so notify the Commission.

X. This Conciliation Agreement constitutes the entire

agreement between the parties on the matters raised herein, and

no other statement, promise, or agreement, either written or

oral, made by either party or by agents of either party, that is

not contained in this written agreement shall be enforceable.

FOR THE OMNISSION:
0

n e M.- Noble D te__ nera! Counsel

FOR THE RESPONDE

f i

(Name) 
Date

(Position)
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION 90A R 29 A1I1:
In the Matter of )

Robert L. Welch ) MUR 2071
)

CONCILIATION AGREEMENT

This matter was initiated by the Federal Election

Commission ("Commission"), pursuant to information ascertainedto

in the normal course of carrying out its supervisory

responsibilities. The Commission found probable cause to 0N

believe that Robert L. Welch ("Respondent") violated 2 U.S.C. .

S 441f.

NOW, THEREFORE, the Commission and the Respondent, having -

duly entered into conciliation pursuant to 2 U.S.C.

§ 437g(a)(4)(A)(i), do hereby agree as follows:

I. The Commission has jurisdiction over the Respondent and

CDJ the subject matter of this proceeding.

II. Respondent has had a reasonable opportunity to

demonstrate that no action should be taken in his matter.

III. Respondent enter voluntarily into this agreement with

the Commission.

IV. The pertinent facts in this matter are as follows:

1. Robert L. Welch is a person within the meaning of

2 U.S.C. § 431(11).

2. The Federal Election Campaign Act of 1971, as

amended ("the Act") provides that no person shall make a

contribution in the name of another person or knowingly permit

his name to be used to effect such a contribution, and no person
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shall knowingly accept a contribution made by one person in the

name of another person. 2 U.s.c. S 441f.

3. Robin Tallon, Jr., was a candidate for the House
of Representatives in 1982. The Tallon for Congress Committee

was Mr. Tallon's principal campaign committee for his 1982

campaign.

4. Various employees of stores owned by Robin Tallon,

Jr., including Robert L. Welch, received $1,500.00 bonuses on

April 12, 1982 and made $1,000.00 contributions to the Tallon

for Congress Committee on April 14, 1982.

5. Robert L. Welch, who was the president of all

stores owned by Robin Tallon, Jr., in 1982, authorized the

$1,500.00 bonuses to the Robin's employees on April 12, 1982,

and joined these employees in making $1,000.00 contributions to

the Tallon for Congress Committee two days later on April 14,
0

1982.

6. Respondent contends that the violation of the Act

was not knowing and willful.

V. Respondent knowingly permitted his name to be used to

effect a contribution by another person, in violation of

2 U.S.C. § 441f.

VI. Respondent will pay a civil penalty to the Federal

Election Commission in the amount of Five Hundred dollars

($500.00), pursuant to 2 U.S.C. 5 437g(a)(5)(A).

VII. The Commission, on request of anyone filing a

complaint under 2 U.S.C. S 437g(a)(1) concerning the matters at

issue herein or on its own motion, may review compliance with
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this agreement. If the Commission believes that this agreement

or any requirement thereof has been violated, it may institute a

civil action for relief in the United States District Court for

the District of Columbia.

VIII. This agreement shall become effective as of the date

that all parties hereto have executed same and the Commission

has approved the entire agreement.

IX. Respondent shall have no more than thirty (30) days

from the date this agreement becomes effective to comply with

and implement the requirements contained in this agreement and

to so notify the Commission.

X. This Conciliation Agreement constitutes the entire

agreement between the parties on the matters raised herein, and
no other statement, promise, or agreement, either written or

oral, made by either party or by agents of either party, that is

not contained in this written agreement shall be enforceable.

FOR THE COMMISSION:

rence M Nob eDate
General Counsel

FOR, HE RESPONDE

j;E/
Robert L. Welch 

a1Respondent
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )

Lynn A. Hartnett ) MUR 2071

CONCILIATION AGREEMENT

-o

This matter was initiated by the Federal Election oz

Commission ("Commission"), pursuant to information ascertained

in the normal course of carrying out its supervisory

responsibilities. The Commission found probable cause to

believe that Lynn A. Hartnett ("Respondent") violated 2 U.S.C.

5 441f.

NOW, THEREFORE, the Commission and the Respondent, having

duly entered into conciliation pursuant to 2 U.S.C.

5 437g(a)(4)(A)(i), do hereby agree as follows:

( I. The Commission has jurisdiction over the Respondent and

the subject matter of this proceeding.

II. Respondent has had a reasonable opportunity to

demonstrate that no action should be taken in his matter.

III. Respondent enters voluntarily into this agreement with

the Commission.

IV. The pertinent facts in this matter are as follows:

1. Lynn A. Hartnett is a person within the meaning of

2 U.S.C. § 431(11).

2. The Federal Election Campaign Act of 1971, as

amended ("the Act") provides that no person shall make a

-ontribution in the name of another person or knowingly permit
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his name to be used to effect such a contribution, and no person

shall knowingly accept a contribution made by one person in the

name of another person. 2 U.S.C. S 441f.

3. Robin Tallon, Jr., was a candidate for the House of

Representatives in 1982. The Tallon for Congress Committee was

Mr. Tallon's principal campaign committee for his 1982 campaign.

4. Various employees of stores owned by Robin Tallon,

Jr., received $1,500.00 bonuses on April 12, 1982 and made

$1,000.00 contributions to the Tallon for Congress Committee on

April 14, 1982. Lynn A. Hartnett received her identical

$1,500.00 bonus on May 4, 1982, and made a $1,000.00

-- contribution to the Tallon for Congress Committee, that same

day.

'5. Respondent contends that the violation of the Act

was not knowing and willful.
CD

V. Respondent knowingly permitted her name to be used to

effect a contribution by another person, in violation of

2 U.S.C. § 441f.

VI. Respondent will pay a civil penalty to the Federal

Election Commission in the amount of Two Hundred Fifty dollars

$250.00, pursuant to 2 U.S.C. S 437g(a)(5)(A).

VII. The Commission, on request of anyone filing a complaint

under 2 U.S.C. § 437g(a)(1) concerning the matters at issue

herein or on its own motion, may review compliance with this

agreement. If the Commission believes that this agreement or

any requirement thereof has been violated, it may institute a

livil action for relief in the United States District Court for



A -

-3-

the District of Columbia.

VIII. This agreement shall become effective as of the date
that all parties hereto have executed same and the Commission

has approved the entire agreement.

IX. Respondent shall have no more than thirty (30) days
from the date this agreement becomes effective to comply with

and implement the requirements contained in this agreement and

to so notify the Commission.

X. This Conciliation Agreement constitutes the entire
agreement between the parties on the matters raised herein, and

no other statement, promise, or agreement, either written or

oral, made by either party or by agents of either party, that is

not contained in this written agreement shall be enforceable.

C

Lawrence M. Noble Dale e
General Counsel

FOR THE RESPONDENT:

me) Date
"osition)
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Aprie 11, 1990

Hon. Lawrence M. Nobte
Generaa Counzee
Fcdera Etection Commizzion
Washington, D. C. 20463

RE: MUR 2071
Robn'z o6 Fo'rence, Inc.

DCet Mr. Nobee:

Pfcasc find the enceosed check o'r $1250.00
pcnafty in the above riemtioned ,rattet.
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of) [SE SITVE
Robin's of Florence, Inc. ) MUR 2071

GENERAL COUNSEL'S REPORT

I. BACKGROUND

Attached is a conciliation agreement which has been signed

by counsel for Robin's of Florence, Inc. The attached agreement

contains no changes from the agreement approved by the

Commission on March 6, 1990. A check for the civil penalty has

not been received from the respondent.

II. RECOMMENDATIONS

1. Accept the attached conciliation agreement with Robin's
of Florence, Inc.

2. Close the file as to this respondent.

3. Approve the attached letter.

• awrence M. Nob
General Counsel

Attachments
1. Agreement
2. Letter to Respondent

Staff Assigned: Phillip L. Wise

0D



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )
Robin's of Florence, Inc. ) MUR 2071

CERTIFICATION

I, Marjorie W. Emmons, Secretary of the Federal Election
Commission, do hereby certify that on April 19, 1990, the
Commission decided by a vote of 5-0 to take the following

actions in MUR 2071:

1. Accept the conciliation agreement withRobin's of Florence, Inc., as recommended in theGeneral Counsel's Report dated April 17, 1990.
2. Close the file as to this respondent.

3. Approve the letter attached to the General
Counsel's Report dated April 17, 1990.

Commissioners Aikens, Elliott, Josefiak, McDonald and
McGarry voted affirmatively for the decision; Commissioner

Thomas did not cast a vote.

Attest:

Date /Marjorie W. Emmons
Secretary of the Commission

Received in the Secretariat: Tues., April 17, 1990 10:59 a.m.Circulated to the Commission: Tues., April 17, 1990 4:00 p.m.Deadline for vote: Wed., April 19, 1990 4:00 p.m.

dr



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. D C 20463

April 23, 1990

Dwight F. Drake, Esquire
Nelson, Mullins, Riley & Scarborough
Keenan Building - 3rd Floor
1330 Lady Street
Post Office Box 11070
Columbia, SC 29211

RE: MUR 2071
Robin's of Florence, Inc.

Dear Mr. Drake:

On April 19, 1990, the Federal Election Commissionaccepted the signed conciliation agreement submitted on yourclient's behalf in settlement of a violation of 2 U.S.C.
55 441b(a) and 441f, provisions of the Federal ElectionCampaign Act of 1971, as amended. Accordingly, the file hasbeen closed in this matter as it pertains to your client.

This matter will become a part of the public record within30 days after it has been closed with respect to all otherC respondents involved. If you wish to submit any factual orlegal materials to appear on the public record, please do sowithin ten days. Such materials should be sent to the Office ofthe General Counsel. Please be advised that information derivedin connection with any conciliation attempt will not become-- cublic without the written consent of the respondent and theCommission. See 2 U.S.C. S 437g(a)(4)(B). The enclosedconciliation agreement, however, will become a part of the
public record.

The Commission reminds you that the confidentialityprovisions of 2 U.S.C. 55 437g(a)(4)(B) and 437g(a)(12)(A)remain in effect until the entire matter has been closed. TheCommission will notify you when the entire file has been closed.In the event you wish to waive confidentiality under 2 U.S.C.§ 437(oa)(12)(A), written notice of the waiver must be submittedto the Commission. Receipt of the waiver will be acknowledged
in writing by the Commission.



Dwight F. Drake
Page 2

Enclosed you will find a copy of the fully executed
conciliation agreement for your files. if you have any
questions, please contact Phillip L. Wise, the attorney assigned
to this matter, at (202) 376-8200.

Sin rely,

Lawrence M. Noble
SGeneral Counsel

Enclosure
Conciliation Agreement

0



* ..... e

BEFORE THE FEDERAL ELECTION CONKISSION

In the Matter of )
)

Robin's of Florence, Inc. ) MUR 2071

CONCILIATION AGR EEENT

This matter was initiated by the Federal Election

Commission ("Commission"), pursuant to information ascertained

in the normal course of carrying out its supervisory

responsibilities. The Commission found probable cause to

believe that Robin's of Florence, Inc. ("Respondent") violated

2 U.S.C. S 441b(a) and 441f.

NOW, THEREFORE, the Commission and the Respondent, having

- duly entered into conciliation pursuant to 2 U.S.C.

5 437g(a)(4)(A)(i), do hereby agree as follows:

I. The Commission has jurisdiction over the Respondent and

the subject matter of this proceeding.
C

II. Respondent has had a reasonable opportunity to

demonstrate that no action should be taken in his matter.

III. Respondent enter voluntarily into this agreement with

the Commission.

IV. The pertinent facts in this matter are as follows:

1. Robin's of Florence, Inc., is a corporation within

the meaning of 2 U.S.C. 5 441b and a person within the meaning

of 2 U.S.C. S 431(11).

2. The Federal Election Campaign Act of 1971, as

amended ("the Act") provides that it is unlawful for any

corporation whatever to make a contribution in connection with a

federal election. 2 U.S.C. S 441b(a). The Act also provides
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that no person shall make a contribution in the name of another

person and no person shall knowingly permit his name to be used

to effect such a contribution, and no person shall knowingly

accept a contribution made by one person in the name of another

person. 2 U.S.C. 5 441f.

3. Robin Tallon, Jr., was a candidate for the House

of Representatives in 1982. The Tallon for Congress Committee

was Mr. Tallon's principal campaign committee for his 1982

campaign.

4. Various employees of stores owned by Robin Tallon,

Jr., including Roland G. Minshew, an employee of Robin's of

Florence, Inc., received $1,500.00 bonuses on April 12, 1982 and

made $1,000.00 contributions to the Tallon for Congress

Committee on April 14, 1982.

5. Roland G. Minshew made a $1,000.00 contribution on

April 14, 1982 to the Tallon for Congress Committee, two days

after receiving his bonus from Robin's of Florence, Inc.

6. Respondent contends that the violation of the Act

was not knowing and willful.

V. Respondent made a contribution in the name of another

person, by giving a bonus to Roland G. Minshew with the intent

that a portion thereof be given as a contribution to the Tallon

for Congress Committee in violation of 2 U.S.C. 5 441f.

VI. Respondent made a contribution in connection with a

federal election in violation of 2 U.S.C. S 441b(a).

VI. Respondent will pay a civil penalty to the Federal

Election Commission in the amount of One Thousand Two Hundred
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Fifty dollars ($1,250.00), pursuant to 2 U.S.C. S 437g(a)(5)(A).

VII. The Commission, on request of anyone filing a

complaint under 2 U.S.C. S 437g(a)(1) concerning the matters at

issue herein or on its own motion, may review compliance with

this agreement. If the Commission believes that this agreement

or any requirement thereof has been violated, it may institute a

civil action for relief in the United States District Court for

the District of Columbia.

VIII. This agreement shall become effective as of the date

that all parties hereto have executed same and the Commission

has approved the entire agreement.

IX. Respondent shall have no more than thirty (30) days

from the date this agreement becomes effective to comply with

and implement the requirements contained in this agreement and

to so notify the Commission.
0

X. This Conciliation Agreement constitutes the entire

agreement between the parties on the matters raised herein, and

no other statement, promise, or agreement, either written or

oral, made by either party or by agents of either party, that is

not contained in this written agreement shall be enforceable.

FOR THE COMMISSIO

Lawrence M. Nole Datb/
General Counsel

FOR THE RESPONDENT:

Dwight F. Drake Date'
Attorney
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BEFORE THE FEDRAL ELECTION CONISSION SEN UINVE
In the Matter of ))
Jane Harris and Jerry Harris ) MUR 2071

GENERAL COUNSEL'S REPORT

I. BACKGROUND

Attached are conciliation agreements which have been signed

by Jane Harris and Jerry Harris. (Attachment 1).

The attached agreements contain no changes from the

agreements approved by the Commission on March 6, 1990. A check

for the civil penalties has been received from the two

respondents. (Attachment 2).

II. RECOMMENDATIONS

1. Accept the attached conciliation agreements with Jane

(D Harris and Jerry Harris.

2. Close the file as to these respondents.

3. Approve the attached letters.

Date Lawrence M. Ndb-

General Counsel

Attachments
1. Conciliation Agreements and

Photocopy of civil penalty check
2. Letter to Respondent

Staff Assigned: Phillip L. Wise



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )
MUR 2071

Jane Harris and Jerry Harris )

CERTIFICATION

I, Marjorie W. Emmons, Secretary of the Federal Election

Commission, do hereby certify that on April 24, 1990, the

Commission decided by a vote of 4-0 to take the following

actions in MUR 2071:

1. Accept the conciliation agreements
with Jane Harris and Jerry Harris,
as recommended in the General Counsel's
Report dated April 19, 1990.

2. Close the file as to these respondents.

0 3. Approve the letters, as recommended in
the General Counsel's Report dated
April 19, 1990.

Commissioners Elliott, Josefiak, McGarry, and Thomas voted

affirmatively for the decision; Commissioners Aikens and McDonald

did not cast votes.

Attest:

Date ( Marjorie W. Emmons
Secretary of the Commission

Received in the Secretariat: Thurs., April 19, 1990 4:34 p.m.
Circulated to the Commission: Fri., April 20, 1990 12:00 p.m.
Deadline for vote: Tues., April 24, 1990 4:00 p.m.



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON DC 20463

3 r~risApril 26, 1990

Robert L. Welch
P.O. Box 6992
Florence, SC 29502

RE: MUR 2071
Jane Harris
Jerry Harris

Dear Mr. Welch:

On April 24, 1990, the Federal Election Commission accepted
the signed conciliation agreements and civil penalties submitted
by Jane Harris, and Jerry Harris in settlement of a violation of
2 U.S.C. S 441f, a provision of the Federal Election Campaign
Act of 1971, as amended. Accordingly, the file has been closed
in this matter as it pertains to Jane Harris, and Jerry Harris.

This matter will become a part of the public record within
30 days after it has been closed with respect to all other
respondents involved. If you wish to submit any factual or

CD legal materials to appear on the public record, please do so
within ten days. Such materials should be sent to the Office of
the General Counsel. Please be advised that information derived
in connection with any conciliation attempt will not become
public without the written consent of the respondent and the
Commission. See 2 U.S.C. S 437g(a)(4)(B). The enclosed
conciliation agreement, however, will become a part of the

Npublic record.

The Commission reminds you that the confidentiality
prcvisions of 2 U.S.C. SS 437g(a)(4)(B) and 437g(a)(12)(A)
remain in effect until the entire matter has been closed. The
Commission will notify you when the entire file has been closed.
In the event you wish to waive confidentiality under 2 U.S.C.
§ 437a al(12)(A), written notice of the waiver must be submitted
tc the Commission. Receipt of the waiver will be acknowledged
in writing by the Commission.



Robert L. Welch
Page 2

Enclosed you will find a copy of the fully executed
conciliation agreements for your files. if you have any
questions, please contact Phillip L. Wise, the attorney assigned
to this matter, at (202) 376-8200.

Enclosure
Conciliation Agreements



p

BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )
)

Jerry Harris ) MUR 2071
)

CONCILIATION AGREEMENT

This matter was initiated by the Federal Election

Commission ("Commission"), pursuant to information ascertained

in the normal course of carrying out its supervisory

responsibilities. The Commission found probable cause to

believe that Jerry Harris ("Respondent") violated 2 U.S.C.

§ 441f.

NOW, THEREFORE, the Commission and the Respondent, having

duly entered into conciliation pursuant to 2 U.S.C.

437 g(a)(4)(A)(i), do hereby agree as follows:

I. The Commission has jurisdiction over the Respondent and

the subject matter of this proceeding.

II. Respondent has had a reasonable opportunity to

demonstrate that no action should be taken in his matter.

III. Respondent enter voluntarily into this agreement with

the J=missiC2.

IV. The pertinent facts in this matter are as follows:

1. Jerry Harris is a person within the meaning of

2U.s.:. § 43D11).

2. The Federal Election Campaign Act of 1971, as

amended ("the Act") provides that no person shall make a

contribution in the name of another person or knowingly permit

his name to be used to effect such a contribution, and no person
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shall knowingly accept a contribution made by one person in the
name of another person. 2 U.S.C. S 441f.

3. Robin Tallon, Jr., was a candidate for the House
of Representatives in 1982. The Tallon for Congress Committee
was Mr. Tallon's principal campaign committee for his 1982

campaign.

4. Various employees of stores owned by Robin Tallon,
Jr., including Jerry Harris, (the husband of Jane Harris who was
not an employee), received $1,500.00 bonuses on April 12, 1982.

5. Jerry Harris made a $500.00 contribution on April
14, 1982 to the Tallon for Congress Committee, by a check dated

-- April 13, 1982 drawn from a joint bank account with Jane Harris,

two days after he received his bonus.

6. Respondent contends that the violation of the Act

was not knowing and willful.

V. Respondent knowingly permitted his name to be used to

effect a contribution by another person, in violation of

2 U.S.C. § 441f.

VI. Respondent will pay a civil penalty to the Federal

Election Commission in the amount of One Hundred Twenty-Five

dollars ($125.00), pursuant to 2 U.S.C. 5 437g(a)(5)(A).

Vii. The Commission, on request of anyone filing a

complaint under 2 U.S.C. S 437g(a)(1) concerning the matters at

issue herein or on its own motion, may review compliance with

this agreement. If the Commission believes that this agreement

or any requirement thereof has been violated, it may institute a
civil action for relief in the United States District Court for
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the District of Columbia.

VIII. This agreement shall become effective as of the date

that all parties hereto have executed same and the Commission

has approved the entire agreement.

IX. Respondent shall have no more than thirty (30) days

from the date this agreement becomes effective to comply with

and implement the requirements contained in this agreement and

to so notify the Commission.

X. This Conciliation Agreement constitutes the entire

agreement between the parties on the matters raised herein, and

no other statement, promise, or agreement, either written or
oral, made by either party or by agents of either party, that is

not contained in this written agreement shall be enforceable.

FOR THE COMMISSION:

L ar re nc e M. Noble' DatL
eneral Counsel

FOR THE RESPONDENT:

N e) ,
PVs it icn)
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )
)

Jane Harris ) MUR 2071
)

CONCILIATION AGREEMENT

This matter was initiated by the Federal Election

Commission ("Commission"), pursuant to information ascertained

in the normal course of carrying out its supervisory

responsibilities. The Commission found probable cause to

believe that Jane Harris ("Respondent") violated 2 U.S.C.

S 441f.

NOW, THEREFORE, the Commission and the Respondent, having

duly entered into conciliation pursuant to 2 U.s.c.

§ 4 37g(a)(4)(A)(i), do hereby agree as follows:

I. The Commission has jurisdiction over the Respondent and

the subject matter of this proceeding.

II. Respondent has had a reasonable opportunity to

.emonstrate that no action should be taken in his matter.

III. Respondent enter voluntarily into this agreement with

the Commission.

IV. The pertinent facts in this matter are as follows:

1. Jane Harris is a person within the meaning of

u.S.c. § 431(11).

2. The Federal Election Campaign Act of 1971, as

amended ("the Act") provides that no person shall make a

-ontribution in the name of another person or knowingly permit

his name to be used to effect such a contribution, and no person

"1
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shall knowingly accept a contribution made by one person in the

name of another person. 2 U.S.C. S 441f.

3. Robin Tallon, Jr., was a candidate for the House

of Representatives in 1982. The Tallon for Congress Committee

was Mr. Tallon's principal campaign committee for his 1982

campaign.

4. Various employees of stores owned by Robin Tallon,

Jr., including Jerry Harris, (the husband of Jane Harris who was

not an employee), received $1,500.00 bonuses on April 12, 1982.

5. Jane Harris made a $500.00 contribution on April

14, 1982 to the Tallon for Congress Committee, by a check dated

-- April 13, 1982 drawn from a joint bank account with Jerry

Harris, two days after receiving his bonus.

6. Respondent contends that the violation of the Act

was not knowing and willful.
Q

V. Respondent knowingly permitted her name to be used to

effect a contribution by another person, in violation of

2 U.s.c. § 441f.

VI. Respondent will pay a civil penalty to the Federal

Election Commission in the amount of One Hundred Twenty-Five

dollars ($125.00), pursuant to 2 U.S.C. S 437g(a)(5)(A).

VII. The Commission, on request of anyone filing a

complaint under 2 U.S.C. § 437g(a)(1) concerning the matters at

issue herein or on its own motion, may review compliance with

this agreement. If the Commission believes that this agreement

or any requirement thereof has been violated, it may institute a

civil action for relief in the United States District Court for
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the District of Columbia.

VIII. This agreement shall become effective as of the date

that all parties hereto have executed same and the Commission

has approved the entire agreement.

IX. Respondent shall have no more than thirty (30) days

from the date this agreement becomes effective to comply with

and implement the requirements contained in this agreement and

to so notify the Commission.

X. This Conciliation Agreement constitutes the entire

agreement between the parties on the matters raised herein, and

Qr no other statement, promise, or agreement, either written or

oral, made by either party or by agents of either party, that is

not contained in this written agreement shall be enforceable.

FOR THE CO MISSION:T CO MSO

q3 .. . .. "

, .---awrence M. Noble
General Counsel

FOR THE RESPONDENT:

( Mme)
(Position)

Dat '

Date
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BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION SESITIVE

In the Matter of C

Gary H. Slavens, et al. MUR 2071

GENERAL COUNSLS REPORT

GENERAL COUNSEL e S REPORT rvr*inwmur weurnCAUU I IVE

C)
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k
I. BACKGROUND

On October 3, 1989, the Federal Election Commission (the

"Commission") found probable cause to believe that Gary H.

Slavens, Vicki Slavens, Jerry Harris, Jane Harris, Roland G.

Minshew, Lynn Hartnett, Mark Lawson and Robert L. Welch each

violated 2 U.S.C. 5 441f. On that same date the Commission

found probable cause to believe that Robin's of Florence, Inc.,

violated 2 U.S.C. 55 441b(a) and 441f.

On October 6, 1989, this Office mailed each Respondent

notification of the Commission's findings. Enclosed with each

notification was a conciliation agreement approved by the

Commission in settlement of this matter. The Respondents made

no reply to the notifications and conciliation agreements. On

November 22, 1989, the Office of the General Counsel mailed

reminder letters to the Respondents, requesting a response

within 5 days from receipt thereof.

Gary H. Slavens did not respond. Vicki Slavens responded

on December 4, 1989. By letters received at the Commission from

November 30, 1989 to December 4, 1989, Lynn Hartnett, Jane

Harris, Jerry Harris, and Roland G. Minshew each appointed

Robert L. Welch to represent them in settlement of this matter.

On December 4, 1989, Mr. Welch responded on behalf of himself,

|



-2-

and those Respondents who authorized his representation. On

November 30, 1989, counsel for Mark Lawson, and counsel for

Robin's of Florence, Inc. each requested an extension of time

to respond until December 18, 1989, and January 3, 1990,

respectively. These extension requests were granted by this

Office. On December 27, 1989, counsel submitted a response on

behalf of Mark Lawson. on January 3, 1990, counsel responded on

behalf of Robins' Of Florence, Inc.

(D

On April 13, 1990, the

Commission accepted the signed conciliation agreements and civil

Penalties, and closed this matter as it pertained to Robert L.

Welch, Roland G. Minshew, and Lynn Hartnett. On April 19 and

20, 1990, the Commission also accepted the signed agreements and

civil penalties, and closed this matter as it pertained to

Robin's of Florence, Inc. and Jerry Harris and Jane Harris,

respectively.
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II. ANALYSIS

A. Mark Lawson
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In view of the above, and the facts that Mark Lawson's

actions in this matter were similar to the other Robin's

employees who were respondents in this matter, and that these

respondents signed agreements admitting a violation of the Act

as a result of this similar conduct, the Office of the General

Counsel recommends that the Commission authorize the filing of

civil suit for relief in the United States District Court

-- against Mr. Lawson.

B. Gary H. Slavens

On October 6, 1989, this Office mailed Gary H. Slavens

notification of the Commission's findings. Enclosed with the
D

notification was a conciliation agreement approved by the

Commission in settlement of this matter. Mr. Slavens made no

reply to the notification and conciliation agreement. On

November 22, 1989, the Office of the General Counsel, by

certified mail, mailed a reminder letter to Mr. Slavens,

requesting a response within 5 days from receipt thereof. The

green return receipt shows that this letter was signed for by

Mr. Slavens on November 29, 1989. This Office also attempted to

contact Mr. Slavens by telephone; however the telephone number

he gave in his deposition was no longer valid. This Office also

contacted telephone information for Florence, South Carolina and

was informed that there was no telephone listing for
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Mr. Slavens.

On or about February 20, 1990, this Office mailed

Mr. Slavens a certified letter describing the various

notifications. This certified letter also informed him that if a

response was not received within 10 days the General Counsel

would recommend that the Commission authorize civil suit in this

matter, as it pertains to Mr. Slavens. On March 29, 1990, this

letter was returned by the Post Office, as not deliverable. On

April 3, 1990, this Office by letter requested Mr. Slavens' new

address from the Postmaster in Florence, South Carolina. On

April 12, 1990, the Postmaster informed this Office that the

- address was unknown. Mr. Slavens' address was finally obtained

through Vicki Slavens, and as evidenced by the signed green

return receipt, he received the Commission's notification and

conciliation agreement on May 1, 1990. (Attachment 1).

CD

--4
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and authorize the Office of the General Counsel to

file a civil suit for relief in United States District Court

against Mr. Slavens.

III. RECOMMENDATIONS

1. Authorize the Office of the General Counsel to file a
civil suit for relief in United States District Court against
Mark Lawson and Gary H. Slavens.

2. Approve the attached letters.

Date Lawrence M. Nob
General Counsel

Attachment

1. Receipt
2. Letters

Staff Assigned: Phillip L. Wise



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )
) MUR 2071

Gary H. Slavens, et al. )

CERTIFICATION

I, Hilda Arnold, recording secretary for the Federal

Election Commission executive session of June 5, 1990, do

hereby certify that the Commission decided by a vote of 4-0

to take the following actions in MUR 2071:

1. - -

2. Authorize the Office of the General Counsel
to file a civil suit for relief in U.S.

0 District Court against Mark Lawson.

3. Approve the appropriate letters.

Commissioners Aikens, Elliott, McGarry and Thomas

voted affirmatively for the decision. Commissioners

Josefiak and McDonald were not present.

Attest:

Date Hilda Arnold
Administrative Assistant



FEDERAL ELECTION COMMISSION
A%'ASHI%GTON D C 2()41h

June 7, 1990

CERTIFIED MAIL
RETURN RECEIPT REQUESTED

Jack W. Lawson, Jr., Esquire
603 West Palmetto Street
Post Office Box 309
Florence, SC 29503

RE: MUR 2071

Mark Lawson

Dear Mr. Jack Lawson:

You were previously notified that on October 3, 1989, the
Federal Election Commission found probable cause to believe that
your client, violated 2 U.S.C. S 441f, a provision of the
Federal Election Campaign Act of 1971, as amended, in connection
with the captioned matter.

As a result of our inability to settle this matter through

conciliation within the allowable time period, the Commission
has authorized the General Counsel to institute a civil action

for relief in the United States District Court.
CD

Should you have any questions, or should you wish to settle

this matter prior to suit, please contact Robert W. Bonham, III,

-cinq Assistant General Counsel, at (202) 376-8200, within five

Jays of your receipt of this letter.

Since~9ly,

N ob'e
-General Counsel



jc 14. Lawson, Jr., P2A
Attorney at Law 1: 04

603 Wes'st T nett Strut
Tost Offia 'Box 309

J lorenct, Soutft Carohrta 29503 T'efephoiw (803) 667-0585

August 30, 1990

Mr. David M. FitzGerald
Assistant General Counsel
Federal Election Commission ,
Washinaton, D.C. 20463

RE: MUR 2071
MARK LAWSON .

Dear Mr. FitzGerald: CD

I am in receipt of yours of August 13, 1990, and must
relay that I have been unable to contact my client, as he has
been out of town for an extended period of time. Please
ac,:ept the enclosed trust account check in the amount of one
hundred ($100.00) dollars, which I am sending in good faith.
Additional funds will be forwarded when they are received.

With kind regards, I remain

Ver ruly yours,

C- W. LAWSON? JR.

- W r



mJ 0-4

m -4 4;

C-)-

C-A

4 .'JL-
0. ~~,uCa~4~ L

//C

-7L S,-d

N.::l



90 SEP 28 All 9:55

BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of)
) SENSITV

Gary H. Slavens ) MUR 2071

GENERAL COUNSEL'S REPORT

I. BACKGROUND

Attached is a conciliation agreement which has been signed

by Gary H. Slavens. (Attachment 1).

The attached agreement contains no changes from the

agreement approved by the Commission on June 5, 1990. A copy of

the check for the $250.00 civil penalty is also attached hereto.

(Attachment 2).

II. RECOMENDATIONS

1. Accept the attached conciliation agreement with
Gary H. Slavens.

2. Close the file.
0

3. Approve the appropriate letters.
7-

Lawrence M. Noble
L General Counsel

Attachments

1. Conciliation Agreement
2. Photocopy of civil penalty check.

Staff Assigned: Phillip L. Wise

1. On or about September 4, 1990, the General Counsel filed suit
for civil relief against Mark Lawson in the United States
District Court for the District of South Carolina. Mr. Lawson
is the only respondent with whom conciliation was unsuccessful.
(FEC v. Mark Lawson , CA No. 6:90-2116-0).



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )
MUR 2071

Gary H. Slavens )

CERTIFICATION

I, Marjorie W. Emmons, Secretary of the Federal Election

Commission, do hereby certify that on October 2, 1990, the

Commission decided by a vote of 5-0 to take the following

actions in MUR 2071:

1. Accept the conciliation agreement with
Gary H. Slavens, as recommended in the
General Counsel's Report dated
September 27, 1990.

2. Close the file.

0 3. Approve the appropriate letters, as
recommended in the General Counsel's

Nr Report dated September 27, 1990.

Commissioners Aikens, Elliott, Josefiak, McDonald and

Thomas voted affirmatively for the decision; Commissioner

McGarry did not cast a vote.

Attest:

Date' 11arjorie W. Emmons
Sed etary of the Commission

Received in the Secretariat: Friday, Sept. 28, 1990 9:55 a.m.
Circulated to the Commission: Friday, Sept. 28, 1990 12:00 p.m.
Deadline for vote: Tuesday, Oct. 2, 1990 4:00 p.m.

dh



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINCION. DC 20463

October 12, 1990

Gary H. Slavens
Tiddwell-Slavens Gallery
321 King Street
Charleston, South Carolina 29401

RE: MUR 2071
*Gary H. Slavens

Dear Mr. Slavens:

On October 2, 1990, the Federal Election Commissionaccepted the signed conciliation agreement and civil penalty"C submitted on your behalf in settlement of a violation of
If.S.C 5 441f a provision of the Federal Election CampaignAct of 1971, as amended. Accordingly, the file has been closedin this matter as it pertains to you.

This matter will become a part of the public record within30 days after it has been closed with respect to all otherrespondents involved. If you wish to submit any factual orlegal materials to appear on the public record, please do so-- within ten days. Such materials should be sent to the Office of
-he General Counsel. Please be advised that information derivedin connection with any conciliation attempt will not become
public without the written consent of the respondent and the
Zommission. See 2 U.S.C. 5 437g(a)(4)(B). The enclosed
conciliation agreement, however, will become a part of the
public record.

The Commission reminds you that the confidentiality
provisions of 2 U.S.C. 55 437g(a)(4)(B) and 437g(a)(12)(A)remain in effect until the entire matter has been closed. TheCommission will notify you when the entire file has been closed.In the event you wish to waive confidentiality under 2 U.S.C.
§ 437g(a)(12)(A), written notice of the waiver must be submittedto the Commission. Receipt of the waiver will be acknowledged
in writing by the Commission.



Gary Slavens
MUR 2071
Page 2

Enclosed you will find a copy of the fully executedconciliation agreement for your files. If you have anyquestions, please contact Phillip L. Wise, the attorneyassigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincuiy,

awrence M. Noble
General Counsel

Enclosure
Conciliation Agreement



BEFORE THE FEDERAL ELECTION COMMISSION

In the Matter of )
)

Gary H. Slavens ) MUR 2071

CONCILIATION AGREEMENT

This matter was initiated by the Federal Election

Commission ("Commission"), pursuant to information ascertained

in the normal course of carrying out its supervisory

responsibilities. The Commission found probable cause to

believe that Gary H. Slavens ("Respondent") violated 2 U.S.C.

S 441f.

NOW, THEREFORE, the Commission and the Respondent, having

duly entered into conciliation pursuant to 2 U.S.C.

S 437g(a)(4)(A)(i), do hereby agree as follows:

I. The Commission has jurisdiction over the Respondent and

the subject matter of this proceeding.

II. Respondent has had a reasonable opportunity to

demonstrate that no action should be taken in this matter.

III. Respondent enters voluntarily into this agreement with

the Commission.

IV. The pertinent facts in this matter are as follows:

1. Respondent is a person within the meaning of

2 U.S.C. S 431(11).

2. In 1982, Respondent deposited $1,000.00 into Vicki

Slavens' checking account with the understanding that she would

contribute said amount to the 1982 Tallon for Congress

Committee.

7, TWIWWMI-rl
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3. After the $1,000.00 was deposited into Vicki

Slavens' account by Respondent, Vicki Slavens contributed

$1,000.00 by check to the 1982 Tallon for Congress Committee.

V. Respondent made a contribution in the name of another,

in violation of 2 U.S.C. S 441f.

VI. Respondent will pay a civil penalty to the Federal

Election Commission in the amount of Two Hundred Fifty dollars

($250.00), pursuant to 2 U.S.C. $ 437g(a)(5)(A).

VII. The Commission, on request of anyone filing a

complaint under 2 U.S.C. S 437g(a)(1) concerning the matters at

issue herein or on its own motion, may review compliance with

-- this agreement. If the Commission believes that this agreement

or any requirement thereof has been violated, it may institute a

civil action for relief in the United States District Court for

the District of Columbia.

VIII. This agreement shall become effective as of the date

that all parties hereto have executed same and the Commission

has approved the entire agreement.

IX. Respondent shall have no more than thirty (30) days

from the date this agreement becomes effective to comply with

and implement the requirements contained in this agreement and

to so notify the Commission.
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X. This Conciliation Agreement constitutes the entire

agreement between the parties on the matters raised herein, and

no other statement, promise, or agreement, either written or

oral, made by either party or by agents of either party, that is

not contained in this written agreement shall be enforceable.

FOR THE CO SION:

/ iaifence M. Noble - 5"' 'at 6

ene ral Counsel

FOR THE RESPONDENT:

a y lav-15sDate

e odet



UNITED STATES DISTRICT COURT
FOR THE DISTRICT OF SOUTH CAROLINA

GREENVILLE DIVISION

FEDERAL ELECTION COMMISSION, ))
Plaintiff,

CA No. 6:90-2116-9

v.
ACKNOWLEDGMENT OF

MARK LAWSON, ) SATISFACTION OF
JUDGMENT

Defendant.

PLAINTIFF FEDERAL ELECTION CONRISSIONVS

ACKNOWLEDGMENT OF SATISFACTION OF JUDGMENT

On April 8, 1991, this Court entered a Default Judgment

against Defendant Mark Lawson, finding that defendant violated

2 U.S.C. 5 441f, directing defendant to pay a civil penalty, and

enjoining defendant from further violation; and

WHEREAS, the monetary portion of said judgment has been paid

to the satisfaction of the plaintiff Federal Election Commission;

-- THEREFORE, satisfaction of the monetary portion of this

judgment is hereby acknowledged, and the Commission authorizes

the Clerk of the Court to cancel and discharge the same.

Respectfully submitted,

wrc M. Nol

General Counsel

Mchard f. Bader

Associate General Counsel
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V.Colleen Miller
Attorney

September (3 , 1991 FOR THE PLAINTIFF
FEDERAL ELECTION COMMISSION
999 E Street, N.W.
Washington, D.C. 20463
(202) 219-3400



FEDERAL ELECTION COMMISSION
7 - WASHINGTON, D C 20463

August 26, 1991
Barbara Ohanesian
106 South Marlboro Street
P.O. Box 1373
Bennettsville, SC 29512-1373

RE: MUR 2071

Joe W. Pearce, Jr.

Dear Ms. Ohanesian:

This is to advise you that the entire file in this matter
has now been closed and will become part of the public record
within 30 days. Should you wish to submit any legal or factual
materials to be placed on the public record in connection with
this matter, please do so within ten days. Such materials
should be sent to the Office of the General Counsel.

Should you have any questions, contact Phillip L. Wise, the
attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincerely,

* " Lawrence M. Noble
General Counsel

eli'T7M 1 77"



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, DC 20463

August 26, 1991

Robert L. Welch
P.O. Box 6992
Florence, SC 29502

RE: MUR 2071
Robert L. Welch
Roland G. Minshew
Lynn A. Hartnett
Jerry Harris
Jane Harris

Dear Mr. Welch:

This is to advise you that the entire file in this matter
has now been closed and will become part of the public record
within 30 days. Should you wish tc submit any legal or factual
materials to be placed on the public record in connection with
this matter, please do so within ten days. Such materials
should be sent to the Office f the general Counsel.

Should you have any questions, :ontact Phillip L. Wise, the
attorney ass:Qned t: this m acter, at e202) 376-8200.

La'.:rence rI. Noble
general Counsel



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, D C 20463

August 26, 1991

Vicki Slavens
864 Indian Drive
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071
Vicki Slavens

Dear Ms. Slavens:

This is to advise you that the entire file in this matter
has now been closed and will become part of the public recordwithin 30 days. Should you wish to submit any legal or factual
materials to be placed on the public record in connection with
this matter, please do so within ten days. Such materials
should be sent to the Office of the General Counsel.

Should you have any questions, contact Phillip L. Wise, the
attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Sincere y,

Lawrence M. Noble
General Counsel



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINTON. D C 20463

August 26, 1991

Lamar J. Rabon, Treasurer
Tallon for Congress Committee
1512 West Evans Street
Florence, SC 29501

RE: MUR 2071
Tallon for Congress Committee
and Lamar J. Rabon, as
treasurer

Dear Mr. Rabon:

This is to advise you that the entire file in this matter
has now been closed and will become part of the public record
within 30 days. Should you wish to submit any legal or factual
materials to be placed on the public record in connection with
this matter, please do so within ten days. Such materials
should be sent to the Office of the General Counsel.

Shculd you have any questions, contact Phillip L. Wise, the
attorney' assigned to this matter, 3t (202) 376-8200.

Lawrence M. Noble
General Counsel

7' V'
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FEDERAL ELECTION COMMISSION

WSHINGTON, DC. 20463

August 26, 1991

Benny R. Greer, Esquire
100 St. John Street
P.O. Drawer 519
Darlington, SC 29532

RE: MUR 2071

Edward E. Saleeby

Dear Mr. Greer:

This is to advise you that the entire file in this matter
has now been closed and will become part of the public record
within 30 days. Should you wish to submit any legal or factual
materials to be placed on the public record in connection with
this matter, please do so within ten days. Such materials
should be sent to the Office of the General Counsel.

Should you have any questions, contact Phillip L. Wise, the
attorney assigned to this matter, at (202) 376-8200.

Lawrence M. Noble
General Counsel



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON, D C 20463

August 26, 1991

Haigh Porter, Esquire
152 S. McQueen Street
P.O. Box 4337
Florence, South Carolina 29502-1337

RE: MUR 2071
G.B. Stokes, Jr.

Dear Mr. Porter:

N This is to advise you that the entire file in this matter
has now been closed and will become part of the public record
within 30 days. Should you wish to submit any legal or factual
materials to be placed on the public record in connection with
this matter, please do so within ten days. Such materials
should be sent to the Office of the General Counsel.

Should you have any questions, contact Phillip L. Wise, the
-) attorney assigned to this matter, at 2O2) 376-8200.
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FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. DC 20463

August 26, 1991

Dwight F. Drake, Esquire
Nelson, Mullins, Riley & Scarborough
Keenan Building - 3rd Floor
1330 Lady Street
Post Office Box 11070
Columbia, SC 29211

RE: MUR 2071
Rep. Robin M. Tallon, Jr.
Robin's of Florence, Inc.

Dear Mr. Drake:

This is to advise you that the entire file in this matter
has now been closed and will become part of the public record
within 30 days. Should you wish to submit any legal or factual
materials to be placed on the public record in connection with
this matter, please do so within ten days. Such materials
should be sent to the Office cf the General Counsel.

Should you have any -uestions, contact Phillip L. Wise, the
attorney assigned to this -atter, at i202) 376-8200.

Si nc e re,-yt-

S . Lawrence M. Noble
ereral Counsel



I FEDERAL ELECTION COMMISSION
A ~WASHINGTON ( 0463 

0

September 20, 1991

Robert L. Welch
P.O. Box 6992 1 i
Florence, SC 29502

RE: MUR 2071
Le~lasters, Inc.

Dear Mr. Welch:

This is to advise you that the entire file in this matterhas now been closed and will become part of the public recordwithin 30 days. Should you wish to submit any legal or factualmaterials to be placed on the public record in connection withthis matter, please do so within ten days. Such materials
should be sent to the Office of the General Counsel.

Should you have any questions, contact Phillip L. wise, theattorney assigned to this matter, at (202) 219-3400.

Sincerely,

Lawrence M. Noble
General Counsel



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. D C 2040

September 20, 1991

Gary H. Slavens
Tiddwell-Slavens Gallery
321 King Street
Charleston, South Carolina 29401

RE: MUR 2071
Gary H. Slavens

Dear Mr. Slavens:

This is to advise you that the entire file in this matter
has now been closed and will become part of the public record
within 30 days. Should you wish to submit any legal or factual
materials to be placed on the public record in connection with
this matter, please do so within ten days. Such materials
should be sent to the Office of the General Counsel.

Should you have any questions, contact Phillip L. Wise, the
0 attorney assigned to this matter, at (202) 219-3400.

Sincerely,

Lawrence M. Noble
General Counsel
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1FEDERAL ELECTION COMMISSION
F WASHINCION. U(: 20463

0September 20, 1991

Thomas Duval Guest
603 West Palmetto Street
P.O. Box 309
Florence, South Carolina 29503

RE: MUR 2071
Mark Lawson

Dear Mr. Guest:

This is to advise you that the entire file in this matter
has now been closed and will become part of the public record
within 30 days. Should you wish to submit any legal or factual
materials to be placed on the public record in connection with
this matter, please do so within ten days. Such materials
should be sent to the Office of the General Counsel.

Should you have any questions, contact Phillip L. Wise, the
o9 attorney assigned to this matter, at (202) 219-3400.

Sincerely,

Lawrence M. Noble
General Counsel



FEDERAL ELECTION COMMISSION
WASHINGTON. D C 20463
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